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Motto
”Et voi johtaa taloutta rationaalisesti ilman kannabista/hamppua, se on mahdoton tehtävä.Sama
koskee  lääketiedettä  –  et  voi  tehdä  lääkettä  hyvin  ja  rationaalisesti  ilman  kannabista,  et
yksinkertaisesti pysty tekemään työtä parhaalla mahdollisella tavalla.Ei siksi, että sanon, vaan
siksi, että näin se on." JB

Miksi sitä kutsutaan RSO:ksi?
"Jack Herer alkoi kutsua sitä Rick Simpson Oiliksi tai RSO:ksi.Rick ei halunnut sen nimeävän
hänen mukaansa tällä tavalla, ja kesti jonkin aikaa vakuuttaa hänet siitä, että se on itse asiassa
hyvä idea.Temppu on siinä, että siellä on monia hamppu-/kannabisöljyjä ja monia tapoja tuottaa
öljyä tai uuttetta, ja monia potilaita on huijattu ostamaan huonolaatuisia öljyjä tai uutteita.

RSO tuotetaan tietyllä menetelmällä, tietyistä materiaaleista ja tietyllä tavalla, joten sitä pitäisi
kutsua miksi se on - RSO.RSO ei ole BHO (butaanihunajaöljy), RSO on dekarboksyloitunut ja
erittäin tehokas ja  rauhoittava.Paras RSO on 95-98 % THC:tä,  1-2 % CBD:tä ja  on erittäin
tehokas ja rauhoittava.Useimmat muut uuttotyypit eivät yksinkertaisesti tuota öljyä, joka on yhtä
tehokas  lääketieteellisesti,  ja  usein  niitä  ei  ole  edes  dekarboksyloitu  kunnolla.Käsittelemme
yleensä  suuria  määriä  kannabista  ja  Rickin  menetelmä on  erittäin  tehokas  ja  virtaviivainen
suurten määrien käsittelyyn.Voit käsitellä kilon kannabista ja tuottaa öljyn hyvin lyhyessä ajassa
käyttämällä laitteita, joita on helppo löytää useimmista osista maailmaa.Tarkoitus on valmistaa
lääke mahdollisimman nopeasti, jotta potilaan ei tarvitse odottaa.JB”

”Rick ei alkanut kutsua sitä RSO:ksi, muut niin.Se on hyvä termi, koska se johdattaa ihmiset
Rickin tietoihin menetelmistä ja materiaaleista.Rick on oikeutetusti huolissaan ihmisistä, jotka
kutsuvat  öljyä,  jota  ei  ole  valmistettu  hänen  menetelmiään  ja  suosittelemalla  lähtöaineella
Phoenix  Tearsin  tai  RSO:n  valmistukseen.Hän  tietää,  mikä  auttoi  hänen  laajassa
kokemuksessaan  potilaiden  hoidosta,  ja  hän  haluaa  varmistaa,  että  erittäin  sairaat  ihmiset
saavat  sen,  minkä  hän  tietää  toimivan,  eikä  jotain,  mikä  "saattaisi  olla  yhtä  hyvä"  samalla
nimellä..." Matthew

”Olen ikuisesti kiitollinen siitä, että löysin Rick Simpsonin ja JB:n… Muutti elämäniLaurie”

"Ilman Rickiä ja hänen videotaan en olisi tiennyt, että se parantaa syöpää... vaikka olen ollut
käyttäjä ja kasvattaja noin 27 vuotta, en tiennyt, että sillä on näitä ominaisuuksia... nyt tiedän
Rick Simpsonin ansiosta. .. ja ilman hänen rohkeuttaan ja rehellisyyttään me kaikki eläisimme
sen suhteen hämärässä ...siksi olen sitä mieltä, että RSO on hyvä nimi öljylle ...mutta RSO on
tehtävä RS:n ohjeiden mukaan ...ei joku toinenihmisen käsitys siitä, mikä on parasta… jos se ei
ole rikki – älä korjaa sitä.” Peter

"Kun työskentelin sairaalassa, prosessoimme suuria määriä kannabista... Puhumme sadoista
punoista... per louhinta!On hämmästyttävää, kuinka paljon CO2- tai n-butaania käyt läpi.Viisasin
ja tein kaiken ensin kuplahashiksi ja sitten purin sen.Kuitenkin BHO on itse asiassa ALEMPI
THC:ssä  kuin  RSOJos  poltat  sitä,  haluat  sen  mahdollisimman  puhtaana  keuhkojesi
kannalta.Jos  syöt  sitä,  kehosi  voi  käsitellä  vähän  kasviperäisiä  aineita  ilman
ongelmia.Teollisuusbensiinimenetelmä toimii parhaiten, jos teet sitä kotona kulutukseen.Monilla
ihmisillä  ei  ole  pääsyä  laboratorioon  tai  lääketieteelliseen  butaaniin  BHO-uuttoon  ja
tyhjiöpuhdistukseen  epäpuhtauksien  poistamiseksi.Rickin  menetelmä  toimi  minulle  ja
lukemattomille muille ihmisille, joiden en näe tarvetta korjata jotain, joka toimii moitteettomasti!
Lee

"En välitä mikä sen nimi on!!!Kutsukaa sitä miksi haluatte, mutta älkää heittäkö roskiin Rickin
kaltaista  miestä,  joka  on pelastanut  tuhansia  ihmishenkiä  ja  antanut  koko  elämänsä  sanan
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levittämiseen.Se ei vain ole oikein!!” Donna

"Kutsun sitä hamppuöljyksi  koko ajan,  koska sitä se on,  se on sanakirjassa, vain yksi sana
kannabikselle.Se  on  vanhanaikainen  termi,  mutta  oikea  termi  joka  tapauksessa.Me  kaikki
tiedämme, mistä hän puhuu." Dion

"Butaaniuuttoja ei dekarboksyloida.Se tulee ulos liian alhaisessa lämpötilassa.Käytän ISO 99:ää
ja olen ollut  epätoivoinen ja  käyttänyt  91 prosentin  ISO:ta.Se toimi  hyvin ja  tämä olen vain
minä.Aloin tehdä tätä vuonna 93 denaturoidulla alkoholilla, mutta tämä on vain minä, koska olen
yksi  monista.Niin  kauan  kuin  kaikki  liuottimesi  on  keitetty  pois,  sanoisin,  että  se  on
turvallisempaa kuin mitä useimmat ihmiset syövät lounaaksi.

Tämä  lääke  pelasti  henkeni,  kun  olin  kuolinvuoteellani.Öljyä  lahjoitettiin  ja  se  tehtiin  sekä
teollisuusbensiinistä että ISO:sta, ja niin kauan kuin kaikki liuotin on keitetty pois, eroa ei voi
koskaan  erottaa.Kiitos  kaikille  tiedon  jakamisesta,  se  on  korvaamatonta  ja  tiede  on  sarja
tutkimuksia,  joita  toistetaan  yhä  uudelleen.Ymmärtääkseni  THC  periaatteessa  tukahduttaa
syöpäsolut  ja  estää  muiden  syöpäsolujen  kuolemisen,  mutta  ei  vahingoita  terveitä  soluja,
kunhan nautit  vahvaa öljyä THCa:n ollessa kuumennettu siihen pisteeseen,  että se muuttuu
THC:ksi, mikä aktivoi THC:n. lämmön avulla.

Kysymykseni on, kuinka tietää, milloin se on täysin dekarboksyloitu.Bob ja Ann Willow Creek
Springs  Cassa on Youtube-videoni  ja  näyttää minut  sen jälkeen,  kun minulle  kerrottiin,  että
minulla on 3 viikkoa elinaikaa.Kaksi vuotta myöhemmin sanon hyvää pääsiäistä ja uskon, että
kaikkien,  sairaiden tai  ei,  tulisi  ottaa  tämä lääke myös ennaltaehkäisevästi.Sinun ei  tarvitse
odottaa syöpää tai muuta sairautta.Rakkaus." Bob

--  Hyvin  selitetty  ja  hyvin  sanottu,  Bob,  kiitos.Helpoin  tapa on laittaa öljy  ruostumattomasta
teräksestä valmistettuun kuppiin ja laittaa se uuniin, joka on asetettu 130 celsiusasteeseen, noin
tunniksi tai pidemmäksi aikaa.Tai kunnes öljyn pinnalla ei ole lainkaan aktiivisuutta.Onnea ja
hyvää pääsiäistä sinulle.JB

"BHO ja RSO ovat kaksi eri maailmaa parantamisen suhteen, hyvää RSO:ta on lähes mahdoton
löytää lääkehoidoista,  olen yrittänyt  monta  kertaa saada  heidät  kiinnostumaan -  jotkut  ovat
erittäin  kiinnostuneita  toiset  eivät.Itse  tekeminen  on  riittävän  yksinkertaista,  haihduin
ensimmäisen  erän  alkoholin  pois  kuorma-autoni  konepellillä  aurinkoisena  päivänä  Pyrex-
piirakkavuoassa.Ensimmäinen pieni erä muutti elämäni.

Valmistan sekä RSO:ta että BHO:ta,  NIINÄ EI  OLE VERTAILUA, JOS OLET SAIRASTA JA
HALUAT  PARANTUA  ---  TÄYTYY  OTTA  RICK  SIMPSON  TYPE  ÖLJYÄ  -  RSO  on
yksinkertainen, sitä ei tarvitse korjata joka tapauksessa.Käytä hyvää silmumateriaalia ja saat
hyvää  lääkettä.Mielestäni  näiden  kahden  tekemiseen  käytetyt  lämpötilat  ovat  tärkein  syy
eroon.Lämpö aktivoi RSO:n parantavia ominaisuuksia." Michael

"Magius  on  trikoman  pallomaisessa  päässä.THC:tä  ei  ole  missään  muualla  kasvissa.Kasvi
tuottaa THC:tä suojellakseen lisääntymisosia.Mitä lähemmäksi pääset noita osia, silmuja, sitä
enemmän  trikomia.Siksi  silmuilla  on  eniten  saatavilla  olevia  lääkkeitä.Se  on  tiedettä,  ei
spekulaatiota.Kiitos vielä kerran Rick,  että inspiroit  minua valmistamaan parasta öljyä, jonka
voin.Kaunis kirkas meripihkaöljy." Toni

"Se tunnetaan nimellä RSO sosiaalisen median kampanjani takia." JB

Korkea THC tai korkea CBD-öljy?
"Olen aika hämmentynyt.Ystävälläni  on vaiheen 4 munuaissyöpä ja syöpä keuhkoissa.Onko
parasta  antaa  korkea CBD-öljy  tai  THC-öljy?CBD-öljyssä  on  vain  pieni  määrä THC:tä?Sain
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hänelle kymmenen gramman putken ja siinä on 18 % CBD:tä ja alle 1 % THC:tä.Suhtaudunko
tähän väärään suuntaan?" Richard

-- "Joo, ei se ole, sinun täytyy saada todellinen RSO."Mikees

-- 95-98 % THC ei ole 18 % CBD, eihän?Kerro sille, joka on sen sinulle toimittanut, lopettamaan
sen  tekeminen.Suuri  CBD-markkinointihype  tulee  tappamaan  monia  pahaa-aavistamattomia
potilaita,  kuten näyttää,  se on surullista.Miksi  he eivät  voi  yksinkertaisesti  noudattaa ohjeita,
jotka todella toimivat?Korkean CBD-öljyn käyttö on hyvin rajoitettua, ne eivät toimi niin hyvin
edes iho-ongelmissa, en todellakaan ymmärrä, miksi kaikki ovat niin pöyristyneitä tuosta CBD-
hölynpölystä.Kyllä, se on myös tehokas lääke, mutta sen käyttötarkoitukset ovat todella rajallisia
verrattuna todelliseen RSO:han.

95-98 % THC:tä, 1-2 % CBD:tä, erittäin voimakas ja rauhoittava ja euforinen; se on paras öljysi
ja se toimii parhaiten.Kokeile tätä ensin.Kun teet niin, et koske tai mene lähelle niitä korkean
CBD-öljyn ja tiedät eron, eikä kukaan repi sinua pois.RSO ensin.JB

”Jos teemme öljyn tietystä kannasta, joka sisältää 20 % THC:tä, kuinka siitä on mahdollista
saada 98 %?Älä ymmärrä tätä." Ascen

-- Jos se on hyvin suodatettu ja keitetty, saat melko helposti öljyn, jossa on noin 95 %.98%
vaatii hieman enemmän taitoa tai poikkeuksellisen hyvää kantaa.Älä keskity numeroihin liikaa,
varmista,  että öljy  on niin voimakas ja  rauhoittava kuin se voi  olla.Voit  myös höyrystää sen
uudelleen tehdäksesi siitä tehokkaamman.Kaikki tämä tieto on Rick Simpson -protokollassae-
kirja.JB

”Minulla oli erittäin suuri lipooma olkavarressa, jonka lääkärini halusi poistaa.Noin kuukauden 2
tai 3 kertaa öljyn paikallisen levittämisen jälkeen se on nyt sentin kokoinen!Minulla on myös
skolioosi ja rappeuttava levysairaus, ja saan VÄLITTÖMÄN helpotuksen paikallisella levityksellä
aina kun minulla on kipua!Se vain räjäyttää minut!!” Jill

"Miehelläni oli pieni syöpäleesio otsassaan, joka hävisi kokonaan noin kuukauden kuluttua öljyn
levittämisestä." Gina

"Tämä kasvi on todella lahja." Chelle

"Pidän todella tästä sivusta ja tiedoista, joita voin oppia siitä.On kuitenkin niin pettymys kuulla,
että  muita  kannabinoideja  THC:n  lisäksi  pidetään  toissijaisina.Tämä  tyttö  ja  hänen
vanhempansa eivät pidä CBD:tä toissijaisena.Se on antanut hänelle elämän.THC ei tehnyt sen,
vaan CBD.Lakkaa paskantelemasta koko asiaa,  kiitos.Lakkaat  ihmisiä kokeilemasta korkeita
CBD-kantoja,  kun se  voi  todella  auttaa heitä.Korkea  THC ei  ole  vastaus  kaikkeen,  ja  siksi
kasvissa on enemmän kuin yksi kannabinoidi. Tina Babcock

"JB vastasi keuhkosyövästä, ei Dravetin oireyhtymästä, kukaan ei paskaa mitään.Syövän osalta
potilasraportit ja tieteelliset tutkimukset osoittavat, että THC tappaa syövän.Jotkut tutkimukset
sanovat,  että  CBD  on  hyödyllinen  joillekin  syöpätyypeille,  mutta  vähän  verrattuna  THC:llä
tehtyihin tutkimuksiin.Nyt kouristukset ja eräät muut tilat korkea CBD on mitä etsit." Kellin

-- Kellin ja Tina, käyttämämme öljyt toimivat myös kohtauksissa.Ja potilaat saisivat verrattoman
parempia  tuloksia,  jos  he käyttäisivät  todellista  asiaa ja  yrittäisivät  parantaa syyn eikä  vain
oireita.

En vähättele CBD:tä, se on todella tehokas lääke sinänsä, ja mielestäni se sopii erinomaisesti
esimerkiksi  lasten  purukumiin  jne.Mutta  jos  haluat  todellista  tehoa,  tarvitset  raa'imman
voimakkaan  RSO:n  ja  paljon  THC:tä.Kokeile  vain  sitä  ihosairauksiin  ja  katso,  paraneeko
palovamma tai  haava nopeammin oikealla RSO:lla tai sen huonolaatuisella korkealaatuisella
CBD-versiolla.Olen  nähnyt  sen  omin  silmin,  minun  ei  tarvitse  itse  kokeilla  korkea-CBD-
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öljyjä.Haluan parasta sekä itselleni että potilailleni.Useimmat korkean CBD-öljyt ovat toissijaisia 
verrattuna parhaaseen ja tehokkaimpaan ja rauhoittavampaan RSO-öljyyn, jossa on 95-98 %
THC:tä.

Suurin  ongelmasi  on,  että  ostit  yhden  kannabinoiditeorian,  jota  Big  Pharma  ajaa,  jotta  he
voisivat  hyötyä kannabislääkkeistä.Et  todellakaan halua lääkkeitäyksittäisiin  kannabinoideihin
perustuen, haluat tehokkaimman ja rauhoittavan öljyn parhaan tuloksen saavuttamiseksi.

Ja voit kasvattaa kasveja itse ja voit tehdä öljyn myös itse, sinun ei todellakaan tarvitse ostaa
sitä  suurilta  lääkeyhtiöiltä,  jotka  yrittävät  laittaa  valtavan  hintalapun  dekarboksyloidulle
kannabishartsille ilman muuta syytä kuin ahneutensa. .

Saatat ja todennäköisesti tarvitset kiloja öljyä jonain päivänä - itsellesi tai perheellesi - kuinka
paljon haluat maksaa grammalta?Pukki on liikaa, jos kasvit on kasvatettu ulkona ja suuressa
mittakaavassa.Ei siis erityisiä veroja, ei mitään sellaista.100-prosenttinen laillistaminen on ainoa
tapa edetä, ja se on tehtävä nyt, ei ole mitään syytä antaa satojen miljoonien potilaiden kärsiä
maailmanlaajuisesti.Voit vapaasti kiistellä siitä; mutta siinä on kaikki mitä voit tehdä asialle joka
tapauksessa.Terveisin, JB

"En voi käsittää niin paljon kannabista vuodessa, mutta en epäröi kuolla yrittäessään." Susie

"Ole hyvä ja jatka selittämistä juuri niin kuin sinä osaat, minä teen muistiinpanoja ja opin sinulta
niin  paljon  kuin  voin  siitä,  mikä  on  hyvää  mihinkin  ja  niin  edelleen,  haluan  olla  valmis  ja
valmistautunut  oikealla  tiedolla  minulle  ja  Kaivos...Jos et  kertonut  korkean THC:n tarpeesta,
olisin uskonut, että kaikki oli ok, olen kiitollinen KAIKESTA TIEDOSTA." Vicky

"Rick on aina väittänyt, että korkea THC on ehdoton, jotta saat parhaan mahdollisuuden, sillä
hän on selvästikin saavuttanut parhaat tulokset.On monia asioita, joihin CBD voi olla parempi,
sitä käytetään yleensä lapsille Dravetin oireyhtymän, ADHD:n ja vakavan pakko-oireisen häiriön
hoitoon, koska monet ihmiset pelkäävät edelleen saavansa lapset korkealle.THC on se, mikä
saa sinut korkealle.Olen löytänyt ihmisiä, jotka käyttävät korkeaa THC-öljyä useimpien ihmisten
hoitoon, mutta jos potilas ei reagoi toivotulla tavalla, he vaihtoivat korkeaan CBD:hen ja tämä on
toiminut paremmin.

Luulen, että jokainen on erilainen ja jokainen syöpä on erilainen.Mutta kunnes kaikki vaadittu
tutkimus on tehty, on luultavasti parasta pitää kiinni Rickin menetelmästä.Korkea THC, hallitseva
indikaattori protokollan mukaan.Sanotaan, että jos he aloittavat pienillä annoksilla ja tuplaavat
annokset 4 päivän välein, potilas voi rakentaa toleranssin nopeasti ja vakava uneliaisuus häviää
hetken öljyn käytön jälkeen.Rickin öljyssä on 95-98 % THC:tä, mutta psykoaktiiviset vaikutukset
eivät vahingoita sinua.

Ja  kun  yritän  päättää,  kenen  menetelmää  noudattaa,  en  usko,  että  kenelläkään  on  ollut
enemmän kokemusta tästä lääkkeestä kuin Rickillä.Olen nähnyt hollantilaisen menetelmän ja
mieti vain, jos joku kuolee, miksi laimentaisit lääkettä? Nick

”Kun olen kuullut  korkean CBD-öljyn  auttaneen kohtauksia,  olen aina ajatellut,  että  jos nuo
vanhemmat antaisivat lapselleen hybridin mutta hallitsevat indicaöljyä, lapsi parantuisi.Tiedän,
että  CBD-öljyt  hallitsevat  kohtauksia,  ja  olen  niin  iloinen,  että  JOKI  voi  auttaa  Charlotten
kaltaisia lapsia, mutta kuvittele, kuinka parantuminen voisi tapahtua, jos THC:tä ja muuta kasvin
kannabinoidien  kirjoa  annettaisiin.Joten  lapsesi  nukkuu  paljon  THC:n  takia,  hänen  kehonsa
mukautuu  annokseen.Luulen  vain,  että  koko  kasvi  on  hyödyllisin,  ei  yksikään  yksittäinen
kannabinoidi." Sara

"Media keskittyy jatkuvasti kannabinoidien erottamiseen, mutta on todistettu, että sekä THC että
CBD tappavat syöpää ja kutistavat kasvaimia.Cannabis Indicasta valmistettu Rick Simpson Oil
on  lääke,  joka  parantaa  Landonin  ja  Brave  Mykaylan  ja  monet  muut  ja  kuka  tahansa  voi
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valmistaa sen.Älä anna tiedotusvälineiden saada sinut ajattelemaan, että sinun on odotettava
tätä  parannuskeinoa  tai  erotettava  CBD!THC  toimii  myös  endokannabinoidijärjestelmämme
kanssa." Hanan

"Olen löytänyt verkosta muutaman sivuston, jotka väittävät myyvänsä korkeaa CBD-öljyä ilman
THC:tä.Olen  onnekas  ja  terve,  mutta  mietin,  olisiko  nämä  rahan  arvoisia  ottamaan
ennaltaehkäisevänä.Yksi  on  todellinen  tieteellinen  öljy.He  väittävät  lähettävänsä  kaikille
50:lle.Kukaan?" Mike

"Todellinen tieteellinen öljy uutetaan teollisesta hampusta, jossa ei ole todellista THC:tä.Minun
askeleeniäiti käyttää CBD-öljyä ja RSO:ta ALS:ään.CBD-öljyllä on etuja, mutta mielestäni ilman
muita kannabinoideja se ei ole yhtä tehokasta, jos ollenkaan. Jennifer

”Kokemukseni erilaisten öljykantojen ja öljysekoitusten valmistamisesta ja käyttämisestä olen
havainnut, että CBD Only -tyyppi on tehoton tai vähemmän tehokas.Tämä saa minut uskomaan,
että THC:tä täytyy olla  jäljellä  vähintään pieni  prosenttiosuus,  jotta  CBD:t  olisivat  tehokkaita
kaikissa terveysongelmissa, joita ne hoitavat." Rikas

”Hyvin usein nuo tuotteet eivät täytä odotuksia varsinkaan sisäisen käytön osalta.Kun verrataan
todelliseen  RSO:han  (eli  dekarboksyloituun  erittäin  tehokkaaseen  ja  rauhoittavaan
kannabishartsiin,  jossa  on  noin  95  %  THC:tä),  CBD-tuotteet  haalistuvat  useimmissa
tapauksissa.Ne  toimivat  erinomaisesti  ihosairauksiin  ja  paikalliseen  käyttöön  esimerkiksi
kosmetiikassa.Sisäisesti käytettynä ne ovat paljon vähemmän tehokkaita kuin todellinen RSO,
useimmissa tapauksissa jälleen.

CBD-öljyt ovat yksinkertaisesti eri tuote, eivätkä ne täytä todellisen RSO:n kriteerejä.Verrattuna
todelliseen RSO:hon, CBD-öljyt ovat usein vain ylihinnoiteltua väärää toivoa.Valitettavasti.

Joten jälleen,  kuten aina,  valmista oma öljy aina kun mahdollista,  käytä aina tehokkainta ja
rauhoittavaa  silmumateriaalia,  jonka  voit  löytää.Erittäin  tehokkaat  ja  rauhoittavat  indica-
dominoivat kannat, joissa on vähintään 20 % THC:tä, toimivat parhaiten ja tarjoavat parhaan
tuoton.Vain  paras  toimii  parhaiten.Ole  tietoinen  siitä  ja  älä  anna  kenenkään  huijata
sinua.Henkesi voi  olla vaakalaudalla,  ole todella varovainen.Hyvin usein sinulla on vain yksi
mahdollisuus, etkä saa toista, älä unohda sitä.

Työnnä lainsäätäjiäsi laillistamaan kannabis/hamppukasvin viljely ja käsittely riippumatta siitä,
kuinka  paljon  THC:tä  on.Pyydä  heitä  säätelemään  sitä  suunnilleen  yhtä  paljon  kuin  he
säätelevät maissia tai teetä.THC ja hartsi suojaavat kasveja.Ja uskon, että kasvit, jotka voivat
tuottaa niin erittäin turvallisen ja tehokkaan lääkkeen, ansaitsevat parhaan suojan.Oletko samaa
mieltä?" JB

Sivuvaikutukset
”Katsoin  puhelimeni  kalenterista,  milloin  8.2.Oli  perjantai-ilta  ja  hän  sanoi  nukkuneensa
maanantaiaamuun  asti.Haha,  siunaa  hänen  sydäntään.Ymmärrän  sen  gramman
suoraan.Siunaa siunaa siunaa häntä." Maranda

"Kun aloin ottaa öljyä,  minulla oli  "hirvittäviä" sivuvaikutuksia, minun on täytynyt syödä puoli
laatikkoa munkkeja!Ha Ha Ha!!!Toivon, että minulla olisi enemmän, nukuin ihanasti!Joka päivä
odotin iltaa, jotta voisin nukkua.Otin öljyä klo 7.00, nukahdan noin klo 9.30 ja nukun klo 8.30
asti.Ihana!!!" Tom

"Ironista, että kuulemme niin monia tarinoita ihmisistä, jotka ottavat kannabistiivistettä päivittäin
ilman  kauhutarinoita,  ilman  riippuvuutta,  sivuvaikutuksia  tai  niihin  liittyviä  kuolemia,  mutta
paikalliset lainsäätäjät taistelevat marihuanan viljelyä, käyttöä ja myyntiä vastaan "yleisön edun
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vuoksi". turvallisuushuolet", mikä on peittely heidän uskollisuudelleen Big Pharmalle ja "Booze-
Baronin taloudelliselle lahjonnalle kannabisteollisuuden kasvun rajoittamiseksi Yhdysvalloissa..."
Raphael

"Aloin antaa öljyä isälleni tällä viikolla.Pitkälle edennyt eturauhassyöpä, joka on levinnyt joihinkin
kohtiin luissa.Toistaiseksi hän nukkuu paljon ja on palannut ruokahalunsa.Hän ei syönyt mitään
kurkkukipujen  takia.Myös  osa  hänen  ahdistuksestaan  on  muuttunut  iloiselta  näyttäväksi
tapahtumaksi hänen päässään!

Hän saa edelleen sairaalassa kipulääkkeitä, joista on apua akuuttiin kipuun, kunnes asiat ovat
hallinnassa.Lääkärit eivät kuitenkaan tiedä öljystä.Vihjailimme jopa ajatusta öljyn yhdistämisestä
lääkkeisiin, mutta lääkärit palasivat keksimään hirviömäisiä sivuvaikutuksia.Halusin pyytää heitä
näyttämään meille tutkimukset, mutta en halunnut vaarantaa isän vapautumista, koska olemme
olleetmerkitty  "vaikeaksi",  koska  se  kyseenalaistaa  liiallisten  lääkkeiden  tarpeen,  jotka
pahentavat häntä jatkuvasti.

En toivoisi sairaalasyöpähoitoa pahimmalle viholliselleni.Olin kuullut kauhutarinoita, mutta jollain
tasolla luulin, että asiat olisivat toisin isälle.Toivon vilpittömästi, ettei ole myöhäistä." Edmund

--  Edmund,  he  olivat  oikeassa  mahdollisten  sivuvaikutusten  suhteen,  mutta  ne  johtuisivat
hänelle antamistaan  kemikaaleista, eivät öljystä.Mitä nopeammin saat hänet takaisin kotiin ja
täytät hänet täyteen öljyä, sitä parempi mahdollisuus.Koskaan ei  ole liian myöhäistä aloittaa
öljyllä, ainoa kysymys on, eikö ole liian myöhäistä päästä taudin edellä.Mutta se liittyy suoraan
siihen, kuinka paljon öljyä onnistut saamaan häneen ja kuinka nopeasti.

Tällä en tarkoita, että sinun ei pitäisi noudattaa protokollaa tai että sinun pitäisi aloittaa suurilla
annoksilla.Vie hänet kotiin, noudata protokollaa ja toivotaan parasta.JB

"Hei  Jindrich,  haluan  jakaa  joitakin  öljyn  "sivuvaikutuksia".Ensin  olen  valmistanut  itseäni  jo
jonkin aikaa ja ostanut myös lääkärikeskuksesta (kuten omani paremmin!), minulla ei ole mitään
erityistä tilaa tai sairautta, olen todennäköisesti nauttinut lähes 30 ml vuodesta 2012, joten…

– En voi juoda alkoholia enää... lasi viiniä ja olen ulkona!En yrittänyt lopettaa juomista, mutta
todellakin kehoni hylkää sen kokonaan ja on todella mukavaa olla selväpäinen!!

--  Silmäni  iiris  on  täysin  vihreä...ei  enää  pieniä  ruskeita  pilkkuja  siellä  täällä  (jos  tiedät
iridologian, nuo pienet pisteet ovat osoitus elinten toimintahäiriöistä tai jopa kuolleista),  joten
kirkkaat silmät merkitsevät hyvää terveyttä!

--  Sama  vaikutus  10-vuotiaalle  paimenkoirelleni  kirkkaat  silmät  ja  paljon  energiaa!(Hän  on
saanut noin 6 annosta).Öljy ja kaikki odottamattomat sivuvaikutukset!!Kiitos sinulle ja Rickille
kaikista pyrkimyksistänne jakaa tämä lääke maailman kanssa.Paljon rakkautta, Estelle”

K.Onko Kaliforniassa tai Coloradossa hostellia, jossa voin asua laillisesti ja saada öljyä syöväni
parantamiseksi?Kiitos.

A.Se  on  hyvä  kysymys,  David  Carpenter.Sen  mukaan  mitä  minulle  kerrottiin,  tarvitset  vain
motelliosoitteen  ja  sitten  lääkäri  voi  määrätä  sinulle  kannabista.Joten  mielestäni  ei  tarvitse
maksaa  ylimääräistä  maksua  jonnekin.Mutta  jos  joku  liikemielinen  lukee  tätä,  haluan  vain
sanoa, että monet ihmiset ympäri maailmaa eivät haittaisi lentää Coloradoon tai Kaliforniaan
hakemaan hoitoa.Se ei ole ratkaisu kaikille, eikä rahattomilla ole sitä mahdollisuutta, mutta se
auttaisi varmasti monia muita, jotka auttaisivat tai voisivat auttaa muita myöhemmin.JB

Kun kemolääkkeitä  saaneet  potilaat  alkavat  käyttää öljyä,  öljyn  on  ensin  poistettava  kehon
myrkyt.Joten  joskus  kestää  esimerkiksi  120-150  g  öljyä  ennen  kuin  se  alkaa  hyökätä  itse
syöpää vastaan.Kemolääkkeen ottaminen ei  todellakaan ole hyvä idea,  varsinkin kun se on
täysin  tarpeetonta,  kun  otetaan  huomioon,  että  lääketiede  on  tiennyt  kannabiksen  syövän
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parannuskeinona jo kymmeniä vuosia.JB

"Kirjoitin juuri viime viikolla öljyn oksentamisesta.Lopulta lopetin ja käytän edelleen samaa öljy-
erää.Minulla on nyt loistava olo.Luulen, että puhdistin kaikki lääkkeet elimistöstäni.Se oli surkea
kokemus, mutta detox ei ole koskaan hauskaa. Robin

"En tiedä varmasti, mutta veikkaan, että otit liian paljon liian aikaisin.On olemassa sellainen asia
kuin  nouseminen  liian  korkealle,  ja  se  voi  saada  jotkut  ihmiset  oksentamaan.Tiedän tämän
henkilökohtaisesta  kokemuksesta.(Tajusin  juuri,  että  se  kuulosti  jotenkin  alentavalta.En
tarkoittanut sitä niin.)” Tina

”Tina, minäkin ajattelin sitä ja minulla oli monia kysymyksiä, miksi olin niin sairas.Uskon todella
senoli detox sen takia, mitä minulle tapahtui viime joulukuussa.Onkologini kertoi minulle, että
olin  "viimeisessä  vaiheessani",  että  öljy  oli  loppunut  ja  sain  IV  Zometaa  luideni
vahvistamiseksi.Kävi  ilmi,  että  öljy  toimi  allergiapillereinä  ja  pelasti  minut  Zometan
vaikutuksilta.Öljyn jälkeen minusta tuli  anoreksia,  minulla  oli  paljon kipua,  kun Zometa meni
luihini ja oksensi, minulla oli vilunväristykset ja jouduin sairaalaan.

Tuon  tapauksen  jälkeen  en  voinut  edes  istua  intialaiseen  tyyliin,  koska  niveleni  ja  lantioni
sattuivat  niin  pahasti.Kun  aloitin  öljyn  käytön,  olin  aluksi  kunnossa,  mutta  sitten  vähitellen
sairastuin.Sitten tulin todella sairaaksi ja kun oksensin päiviä ja kurjaa, tapahtui jotain outoa,
kaikki  niveleni  selvisivät  ja  minulla  ei  ole  enää  nivelkipuja  6  kuukauden  jälkeen.Olen  taas
joustava.Voin vain uskoa, että öljy sai nivelistäni sen paskan, joka voi pysyä kanssasi vuoden."
Robin

”On  erittäin  tärkeää  saada  mahdollisimman  paljon  terminaalipotilaalle  mahdollisimman
pian.Useimmat terminaalipotilaat ovat saaneet kemo-/säteilyhoitoa, kipulääkkeitä jne.Varmista,
että  se  on  valmistettu  oikein  ja  aloita  ottaminen  mahdollisimman  pian,  enkä  lopettaisi  sen
ottamista ainakaan ennen kuin syöpä on täysin poissa!” Bonny

"Kun lääkärisi sanovat sinulle: "Olet terminaalinen", etkö haluaisi kokeilla mitä tahansa?Ajattele
sitä...Mitä menetettävää sinulla on tällaisen diagnoosin jälkeen?Minulla on veljentytär, joka on
elossa tänään...tämän öljyn takia...Tarvitseeko sanoa enempää?" Carol

"Se olen minä hänen sisarentytär.Se todella toimi.” Joanne

"Tein puolimaratonin, keräsin 5000 dollaria syöpätutkimukseen.En tiennyt, että on jo olemassa
helvetin  parannuskeino,  ja  he eivät  antaisi  sitä minulle....He antoivat  minulle  todella  vahvan
kemoterapian kahdesti.He tuhosivat maksani; ne tuhosivat munuaiseni.He lähettivät minut kotiin
kuolemaan  viime  vuoden  huhtikuussa.He  sanoivat,  etten  elä  kuutta  viikkoa.Ja  tässä  olen
tänään, yhä elossa, koska löysin PhoenixTears.ca:n ja Rick Simpson osoitti minulle, kuinka voin
tehdä oman lääkkeeni, jotta voisin olla täällä tänään.

Meidän  on  kerrottava  kaikille  tästä  hoidosta.Kaikkien  on  tiedettävä:  on  olemassa  todellisia
lääketieteellisiä marihuanatuotteita, jotka auttavat sinua elämään ja ystäväsi elämään, joilla on
syöpä.Kaikkien  on  tiedettävä:  kenenkään  ei  tarvitse  kuolla  syöpään.Lääke  on  olemassa,
parannuskeino on aina ollut.He vain ...Big Pharma ei anna meille sitä.Miten he kehtaavat?!
Syöpätutkimus on monen miljardin dollarin ala.Ja mitä he tekevät?He tappavat minun kaltaisiani
ihmisiä  huumeillaan.Se  on  paskaa!Lääke  on  olemassa!Phoenix  Tears  öljy  toimii!Kerro
kaikille.Ole kiltti!" Joanne

"Hei Rick Simpson, uskon öljyyn ja käytän sitä tällä hetkellä syöpää sairastavalle äidilleni, mutta
minulla on kysymys, sanotte, että sitä pitäisi kuluttaa 2 unssia kolmessa kuukaudessa, mutta
äitini on erittäin heikko, koska sairaus ja otetaan vain unssina ja on kohta kolme kuukautta,
mutta  silti  käytän  sitä,  ja  haluan  tietää,  onko  sillä  sama  vaikutus,  koska  sanoit  sen  pitäisi
tapahtua kolmen kuukauden kuluttua.Vastaa minulle viestiin, koska olen huolissani." Esmeralda
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”Älä murehdi liikaa siitä, kuinka paljon hän on ottanut tähän mennessä.Yritä vain saada hänet
syömään vähän enemmän.Pyydä häntä syömään isompi pala kuin koskaan ennen, kun hän
menee nukkumaan yöllä,  hän pystyy pikkuhiljaa syömään enemmän.Varmista,  että hän syö
suuremman annoksen yöllä, niin hän rakentaa toleranssin nopeammin.Isäni teki saman asian
ensimmäiset kolme kuukautta.Kesti kauan ennen kuin hän pystyi syömään yli puoli grammaa
päivässä  ja  syöpä  oli  häviämässä,  vaikka  hän  söi  tuskin  1/4  grammaa  päivässä  (kasvain
pieneni).Nyt  hän  painaa  noin  grammaa  päivässä  ja  on  syönyt  yli  sata  grammaa  10
kuukaudessa.Onnea!" Jose

"Hei  kaikille,  minulla  on ystävä,  joka yrittää parantaa kroonista borrelioositapausta puhtaalla
CO:lla  (noin  70-80  %  THC  ja  valmistettu  luomuviljaalkoholista),  joka  ostettiin  erittäin
hyvämaineelta, yksityiseltä öljynvalmistajalta.Kun hän saavutti noin 3/4 grammaa päivässä noin
3,5  viikkoa  sitten,  hänellä  alkoi  olla  ruokahaluttomuutta,  ajoittaista  pahoinvointia  ja  erittäin
pehmeää kakkaa (melkein ripulia)vähintään 3 kertaa päivässä – tätä tapahtuu edelleen ja ei ole
parantunut ollenkaan, mutta ei myöskään ole pahentunut, mikä on hyvä.

Joka aamu nyt kuukauden ajan hänen ruumiinsa kirjaimellisesti kaataa kaiken paksusuoleen,
joka näyttää, ja haju voidaan havaita talon toisessa päässä (anteeksi TMI:stä!) Outoa on, että
hänen kakka alkoi haistaa todella myrkylliseltä. ..melkein kuin kemikaali, noin viikko annoksen
nostamisesta 1/2 grammasta 3/4 grammaan.Haju on niin outo - ei edes haise kakalta!!

Hän syö nyt gramman päivässä (viimeiset 1,5 viikkoa), ja se on edelleen tällainen, ellei vähän
huonompi.Ei ole muita ongelmia tai ongelmia, ja hän itse asiassa paranee nopeasti ja pärjää
paljon  paremmin  kuin  viimeisten  10+  vuoden  aikana  antibioottien,  yrttiprotokollien  jne.
aikana.Toistaiseksi hänen terveytensä parantuminen on ollut erittäin dramaattista...parempaan
suuntaan!!Johtuuko tämä myrkylliseltä haiseva kakka Lyme-bakteerin kuolemisesta, detoxista
tai  jostain  muusta?Olin  itse  asiassa  pohtinut,  olisiko  hänellä  mahdollisesti  ollut
paksusuolensyöpä tai jokin muu syöpä, jota öljy hoitaa, mikä voisi aiheuttaa kamalaa hajua ja
usein pehmeää kakkaa.Onko kellään neuvoja??Onko tämä normaalia?"

"Tätä  on  odotettavissa.Kun  olet  öljyllä...(jos  se  on  tehty  oikein)  keho  tekee  suuren  detox-
puhdistuksen.Yksinkertaisin tapa kuvata sitä on...kaikki,  mikä tulee kehoosi,  josta lääkitys ei
pidä,  se  löytää  tavan  poistaa  jätteet.Kuulostaa  siltä,  että  palveluntarjoajasi  tietää,  mitä  hän
tekee, koska nämä oireet, joista kysyt, esiintyvät meille kaikille tai potilaillemme.Tällainen oire
kesti vaimolla ja minulla yli 3 kuukautta.

Ainoa asia,  joka häiritsee  minua,  on tuotteen THC-  ja  CBD-arvot.Kun tuotamme,  meillä  on
keskimäärin 93–97 % THC:tä ja 1,34–1,59 % CBD:tä.Tämä voidaan saavuttaa vain vaihtamalla
liuotinta tai muuttamalla mainitun tuotteen dekarboksylaatiota."

-- Lisää hampunsiemenet ruokavalioon, ne säätelevät kakkaa hyvin nopeasti.Kun se on liian
juokseva,  sinun  on  lisättävä  jotain  kiinteää.Ja  siinä  ne  siemenet.Varmista,  ettei  hän  käytä
kemiallisia pillereitä.Tuoksu on detox, ei mitään hätää." JB

"Haittavaikutuksia ovat: sarjakuvien katselu koko viikonlopun." Matta

Mitkä kannat/lajikkeet?

"Olen  Richardin  kanssa  tässä  asiassa.Onko  sinulla  luettelo  kannoista,  joiden  on  todistettu
toimivan?Mistä hyviä siemenyrityksiä voi tilata?Tilasin juuri siemeniä.Mitä asioita minun pitäisi
etsiä hyvässä rasituksessa?THC, CBD, indica vs sativa?Tilaamani kannan THC-taso on 18-23
% ja CBD 0,7-1,0 %. Cisco

-- Toivon, että voisin toimittaa sellaisen luettelon, Cisco, mutta en voi enkä aio tehdä lähiaikoina,
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ennen  kuin  voimme  tehdä  kaiken  tarvittavan  tutkimuksen  voidaksemme kertoa  sen.Kirjoitin
Richardille näin: En osaa nimetä kannalle, sinun on aina kokeiltava sitä ja katsottava, mitä kipua
lievittävää vaikutusta sillä on.En tiedä mitä tämä potilas käytti.White Widow, jota Rick kasvatti,
oli  erinomainen kipulääke,  European White Widowsilla  ei  näytä olevan sitä  vaikutusta.Joten
kuten aina, tehokkaimmat ja rauhoittavat ja sohvaa lukitsevat indica-kannat, joissa on vähintään
20 % THC:tä,  sekoita useiden eri  lajien öljyjä  parhaan tuloksen saavuttamiseksi.Etsi  todella
raa'an  voimakkaita  rasituksia,  jotka  saavat  sinut  istumaan  muutaman  hengityksen
jälkeen.Terveisin, JB

"Onko uroskasvissa mitään hyödyllisiä komponentteja?" Laskuttaa

--  Nuoria  uroskasveja  käytettiin  kuituina  rikkaiden  pehmeisiin  vaatteisiin.En  tekisi  lääkkeitä
miehistä, jotkut ihmiset ovat allergisia siitepölylle ja se voi aiheuttaa ongelmia.Voit mehuaniitä tai
käytä teetä varten (jos ne ovat terveellisiä ja luonnonmukaisesti viljeltyjä).Mutta kasveista ei saa
parasta lääkettä.JB

K.Onko Afghan Kush sopivaa ainetta öljyn valmistamiseen.Olen tehnyt öljyä katutavarasta ja
käyttänyt sitä viimeiset kaksi viikkoa unihäiriöiden takia, nyt nukun kuin vauva ja herään aamulla
levänneenä.Ongelmana on, että Lontoosta on vaikea saada hyvää tavaraa, siksi tilasin AK:n,
tarvitsen nyt vain mielipiteesi.Paljon kiitoksia

A.En todellakaan voi mennä kannan nimellä.Jos se on voimakas ja tekee sinut uneliaaksi, sen
pitäisi tuottaa hyvää lääkettä.Kuten tiedät, suosittelemme tehokkaimpia ja rauhoittavia kantoja
(mieluiten  20  %  THC:tä  ja  enemmän)  ja  parhaat  öljyt  valmistetaan  useiden  erittäin
voimakkaiden  ja  rauhoittavien  kantojen  yhdistelmästä,  joten  yritän  tilata  useita  rauhoittavia
kantoja, jos kaikki mahdollinen, se olisi ihanteellinen.Mutta jopa yksikantaiset öljyt voivat tehdä
ihmeitä,  sanon  vain,  että  parhaat  öljyt  valmistetaan  yleensä  useiden  eri  kantojen
yhdistelmästä.Terveisin, JB

"On hyvä syy, miksi Rick Simpson suosittelee käyttämään vain korkean tason THC:tä Indicasta.
Indica on rauhoittava lääke, joka edistää lepoa ja unta, jotka molemmat ovat välttämättömiä
paranemiselle.  Sativa energisoi ja nostaa verenpainetta. Joissakin tapauksissa tämä voi olla
vaarallista ihmisille,  joilla on korkea verenpaine tai heikentynyt järjestelmä, joten ennen kuin
annat neuvoja, tutustu aiheeseen. Et halua satuttaa ketään. Useimmille ihmisille Stanin neuvo
(sativa aamulla, indica ennen nukkumaanmenoa) on hyvä, jos käytät hybridiä, varmista, että se
on vähintään 80=90% Indicaa. Onnea." Gary

"C:  Hei  Jindrich.....olen  uusi  Rick  Simpsonin  hoidossa  (minulla  on  syöpä)...Kuulun  täällä
kannabiksen ostajien kerhoon… Joten minulla on vähän valinnanvaraa ostaakseni.Mietin vain,
mikä  olisi  paras  indica-valintani  lääkkeen  tekemiseen?Kaikki  ehdotukset  arvostetaan
suuresti.Kiitos.

JB:  Hei  C,  hanki  vahvin  ja  rauhoittava  indica,  mieluiten  useita  kantoja.Jos  sinulla  on
valinnanvaraa,  ostaisin  3-4  unssia  kutakin  raskainta  saatavilla  olevaa  kantaa/silmua  ja
valmistaisin öljyä siitä kilosta.

C: Okei, kiitos...mitä tarkoitat raskaimmalla?

JB: Rauhoittavin, erittäin unelias, tyrmäävä vaikutus

C: Anteeksi, mutta tämä kaikki on minulle uutta.

JB: Ei hätää.Erittäin, melkein narkoottisesti rauhoittava, erittäin raskas.

C: Okei
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JB:  Käytä  näitä  sanoja  ja  kerro  viljelijöille,  että  he  tietävät,  mistä  puhun,  toivottavasti.
C: Tiedän, että heillä on kush, hash valley.En muista muita nimiä.

JB: Ota jälleen joku kokenut mukaasi ja pyydä häntä kokeilemaan sitä puolestasi.

C: Okei

JB: Ja osta vahvimmat rauhoittavat kannat, joita heillä on, 20 % THC tai enemmän.

C: Okei... kiitos paljon kaikesta mitä teet

JB: Tervetuloa, C.

C: Ja kiitos myös Rickille...Olette kirjaimellisesti pelastaneet henkeni tähän mennessä.

JB:  Kerron hänelle  sinusta.Noudata  kaikkia  sivustomme ohjeita  sanaan saadaksesi  parhaat
tulokset.Ota öljyä suosituksen mukaan, nosta kehosi pH:ta (sitruunamehu, vesimeloni jne.), syö
siemeniä kahdesta omenasta joka päivä, pysy poissa lääkäreistä ja TT:stä ja röntgenistä, jos
haluat  elää.He  ovat  mestarit  puhuttelemaan  sinut  tappaviin  "hyväksyttyihin"  hoitoihinsa,  ja
monet potilaamme kuulivat heidän neuvonsa, lopettivat öljyn käytön ja kuolivat.

C: Tekee kyllä....kiitos vielä kerran.

(neljä tuntia myöhemmin)

C: Hei Jindrich.Kiitos avustasi etukäteen.Päädyin saamaan sekoituksen Indica OG Kushia ja
Hash Trufflea.Klubin ihmiset näyttivät ajattelevan, että se oli parasta, mitä heillä oli lääkkeen
valmistamisessa.

JB: Okei.Kuulostaa hyvältä.

C: Hyvä :-)...Joten luuletko, että se on hyvä lääkkeen valmistamiseen?

JB: En oikeastaan ajattele mitään, ellen näe ja kokeile materiaalia itse.Nimet kuulostavat hyviltä
ja  tutuilta,  mutta  en  todellakaan  tiedä,  kuinka  voimakkaita  silmut  ovat  ja  mitä  sinulla  on.
C:  Ah,  okei.Olen  käyttänyt  lääkettä  noin  6  viikkoa...muutokset  minussa  ovat
hämmästyttäviä...Jokainen minut tunteva on hämmästynyt.No, taas kerran.Tiedätkö Jindrichin,
tapasin naisen, jolla diagnosoitiin täsmälleen sama syöpä kuin minulla, 3 päivää sen jälkeen,
kun olin.Olemme saman ikäisiä, meillä oli sama syöpäaste, kaikki on identtistä.Minulle tarjottiin
säteilyä,  kuten  hänellekin.Sanoin,  että  ei  mitenkään,  teen  Rick  Simpson  -hoitoa.Hän  valitsi
säteilyn.Jindrich,  hän kuoli  4  päivää sitten  säteilyyn,  hirvittäviin  palovammoihin,  jotka  saivat
tartunnan.Hän oli vain 55-vuotias, vahva, mutta "lääke" tappoi hänet.Se vain tekee minut entistä
varmemmaksi, että teen valinnani oikein.

JB: Tiedän sellaisia  tarinoita.On todella sairasta, mitä he tekevät potilaille.Terveisin, C.Tiedät
mitä tehdä."

"Mielestäni hyvä tapa selittää öljyjen laadun eroa olisi:

95-98 % THC vastaa 95-98 % mahdollisuutta täydelliseen paranemiseen ja eloonjäämiseen.

80 % THC vastaa 80 % mahdollisuutta täydelliseen paranemiseen ja eloonjäämiseen

70 % THC vastaa 70 % mahdollisuutta täydelliseen paranemiseen ja eloonjäämiseen

60 % THC vastaa 60 % mahdollisuutta täydelliseen paranemiseen ja eloonjäämiseen.Jne.

100  %  THC  ei  kuitenkaan  vastaa  100  %:n  mahdollisuutta  täydelliseen  paranemiseen  ja
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selviytymiseen, koska se on eri aine kuin öljy.

Kun potilas käyttää kemoterapiaa ja säteilyä yhdessä öljyn kanssa tai on käynyt näitä hoitoja
aiemmin,  jaa  prosenttiosuudet  kahdella  tai  kolmella,  ehkä  neljällä  tai  viidellä,  sellaisissa
tapauksissa ei yksinkertaisesti koskaan tiedä, riittääkö öljyn teho leikkaamaan sitä. .Tällaisten
potilaiden tulisi syödä 2 tai 3 kertaa enemmän öljyä (120-180 g kuuden kuukauden aikana).

Tämä on mainittu vain selitystarkoituksessa,jotta ihmiset ymmärtäisivät paremmin öljyn laadun
ja  THC-pitoisuuden  tärkeyden.  Pääkriteeri  on,  että  öljyjen  tulee tuottaa  erittäin  voimakas  ja
rauhoittava vaikutus nautittuna.Parhaat öljyt ovat erittäin rauhoittavia, mutta silti euforisia (joten
syöt niitä, nukahdat ja heräät muutaman tunnin kuluttua kikattaen kuin lapsi).

Kun suodatat öljyn hyvin ja lisäät muutama tippa vettä kiehumisprosessin lopussa (etkä siksi
sisällä tarpeettomia kasviaineita), on myös hyvä mahdollisuus, ettätulee todella pitämään öljyn
mausta.Joten  yhä  uudelleen  ja  uudelleen  -  varmista,  että  öljysi  on  aina  tehokasta  ja
rauhoittavaa,  jotta  saat  parhaan  tuloksen  hoidosta.Noudata  ohjeita  öljyn  valmistuksessa  ja
käytössä, jotta voit olla varma, että teit parhaan mahdollisen potilaan hyväksi.Terveisin, JB”

"En usko, että sen täytyy olla 95 prosenttia." Rikas

--  Sen  ei  tarvitse  olla  95  %  THC,  Rich,  mutta  noin  95  %  THC:tä  sisältävät  öljyt  ovat
tehokkaimpia ja mitä tehokkaampi ja rauhoittavampi öljy, sitä paremmin se toimii lääkkeenä.Voit
aina ottaa vähemmän tehokkaampaa öljyä ja se toimii paremmin kuin enemmän huonolaatuista
öljyä.Se on todellakin niin yksinkertaista.JB

"Standardit ja laadunvalvonta - kyllä.Mutta vain jos Rick hyväksyy nämä standardit ja qc. Sue
-- Emme koskaan vastustaneet laadunvalvontaa, Sue.Mutta tosiasia on, että laadunvalvonta on
mahdotonta suurimmassa osassa maailmaa, koska kannabis on laitonta ja laboratoriot eivät voi
testata  sitä.Työskentelemme  todella  ihmisten  kanssa  kaikkialta  maailmasta,  ei  vain
Yhdysvalloista.Testaus on tällä hetkellä saatavilla muutamassa maassa, ja vain harvat pääsevät
siihen.Suurin  osa  potilaistamme  kamppailee  löytääkseen  tarpeeksi  rahaa  hankkiakseen
liuottimen ja riisinkeittimen, joten mitä matalampi kynnys heille on, sitä parempi.

Voisimme tietysti tehdä kaikesta monimutkaisempaa, mutta emme halua tehdä sitä.Haluamme
pitää sen yksinkertaisena.Jos  noudatat  yksinkertaisia  ohjeita,  voit  tuottaa erittäin  laadukasta
öljyä.Se, mitä laitat siihen, tulee olemaan lopputuotteessa.Joten jos teet sen terveistä kasveista,
tulet todennäköisesti tuottamaan öljyä, joka on ok ja torjunta-aineet, rikkakasvien torjunta-aineet
ja kuka tietää mitä muuta ovat ilmaisia.JB

Outdoor Versus Indoor

"Jeff, asia on, että toisin kuin yleisesti uskotaan, THC rauhoittaa sinua.CBD estää anandamidin
imeytymisen  ja  saa  sinut  hermostumaan.Tiedämme  kokemuksesta,  että  95-98  %  THC:tä
sisältäviä  öljyjä  voidaan  valmistaa  ja  ne  voivat  olla  hyvin  rauhoittavia.Mutta  minulla  ei  ole
tarpeeksi tuloksia voidakseni sanoa, mikä tarkalleen tekee niistä niin rauhoittavia; plus jokainen
erä on erilainen, emmekä voi toistaa sitä joka tapauksessa, joten emme tällä hetkellä keskity
testaamiseen paljoa, myös olosuhteidemme vuoksi.

Haluamme öljyjen olevan mahdollisimman tehokkaita ja rauhoittavia/couchlocking-vaikutteisia
parhaan  lopputuloksen  saavuttamiseksi.Mitä  enemmän  narkoottista  rauhoittavaa,  sen
parempi.Useimmat  näkemämme  korkeat  CBD-kannat  eivät  olleet  lähellä  sitä  tehoa,  jonka
kanssa haluamme työskennellä, joten emme suosittele niitä paljon, siinä kaikki. JB

”Kun menetin vaimoni syövälle 35-vuotiaana ja veljeni odotti maksansiirtoa viimeiset viisi vuotta
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syövän vuoksi,  olen etsinyt  RSO:ta  sairaalasta.Sen hinta  vaihtelee 100 dollarista/g  aina 30
grammaan  Washingtonin  osavaltiossa.Yhdessä  niin  kutsutussa  RSO-paikassa  öljyssä  oli
jumalattoman 7 % THC:tä korkeammalla CBD:llä, onko tämä edes sen arvoista?Se oli  30 g
öljyä.Sadan  dollarin  gramman  öljy  oli  yli  90,  mielestäni  92%.Mikä  on  kaikkien  kolmen
psykoaktiivisen kemikaalin täydellinen tasapaino?Kiitos." Heath

-- Heath, paras RSO on noin 95-98 % THC:tä, yleensä noin 1 % CBD:tä ja erittäin tehokas ja
rauhoittava, painottaen sanoja voimakas ja rauhoittava (sohvan lukitseminen, sen täytyy tehdä
sinusta  hyvin  uneliaaksi  ja  rentoutuneeksi  nieltynä  .Jos  ei,  kokeile  toista  erää  ja  säilytä
energisoiva öljy paikallista käyttöä varten).

Mitä  tulee  noihin  "korkean  CBD:n"  öljyihin,  joissa on 7  % THC:tä,  ainakin  nyt  tiedät,  miksi
vastustamme  tällaisia  öljyjä  –  useimmat  tällä  hetkellä  toimitettavat  korkea-CBD-öljyt  ovat
synonyymejä  sille,  mitä  kutsumme  roskaksi,  koska  tiedämme  eron  korkealaatuisten  öljyjen
välillä.  öljyä  ja  periaatteessa  kaikkea  muuta.Se  on  todella  parastatee  itse  öljyä  aina  kun
mahdollista.Hankkikaa  silmuja  sairaanhoitokaupoista,  ostakaa  parasta  mitä  heillä  on  ja
valmistakaa sitten öljy, sillä ei todellakaan ole mitään.Itse en ostaisi öljyä keneltäkään, tekisin
aina  itse.Haluat  olla  oma  laadunvalvojasi,  et  halua  olla  riippuvainen  kenestäkään.Jos  voit
valmistaa kupin kahvia tai mojiton, voit valmistaa myös öljyn.JB

"Tiedän 5  laboratoriota,  jotka ovat  kaikki  yhdessä EIVÄT KOSKAAN nähneet  "96% THC" -
öljyä... Ei kukaan.Tuhansia testejä viimeisen 5 vuoden aikana.Ei mitään lähelläkään – vaikka
laboratorioammattilaiset  yrittäisivät  kaikin  voimin  vertailla  näytettä… Puhtain,  mitä  he  voivat
saada, on 88 %+.Ja nämä ovat ammattilaisia, joilla on käytettävissään kattavat resurssit." Phil

-- Se vain todistaa, että he eivät testanneet tehokkaimpia öljyjä, joita voidaan tuottaa, ei mitään
muuta.JB

"Omg, niin monia ristiriitaisia kommentteja, olen niin hämmentynyt?!?!" Diana

-- Kuuntelisin niitä, jotka tietävät mitä tekevät ja sanovat.Voit valita kuka se on.JB

"Se  on  hyvä  pointti,  kun  teet  JB:n.Itse  luottaisin  viestiisi  ja  neuvoihin.Olen  selvää,  että
teollisuusbensiini on suosituin (toisin kuin alkoholi).Luulen, että hämmentävä osa on se, että
Rickin  verkkosivustolla  ja  hänen  kirjassaan  on  neuvottu  käyttämään  indicaa,  mutta  indican
tiedetään olevan korkeampi CBD-pitoisuus ja sanot edellä, että raja näiden kahden välillä on
kadonnut.Minulleni se on hämmentävää.Indica vs Sativa.THC vs. CBD jne, jne.Joten jos on
valittava vähintään 20 % THC:tä, eikö sitten pitäisi valita Sativaa?Vai onko ajatus valita Indica,
mutta jonka THC-taso on vähintään 20 % (CBD-sisällöstä riippumatta)?Voisitteko neuvoa, jotta
minun kaltaiseni aloittelija voi auttaa perheenjäseniä?" Jyoti

-- Kyllä, indica kyllä, mutta tehokkaimmat ja rauhoittavat, jos mahdollista.Korkealaatuista CD-
propagandaa  alettiin  käyttää  heikkolaatuisten  öljyjen  työntämiseen.Lisäksi  ihanteellisissa
öljyissämme  olisi  95-98  %  THC:tä.Joten  jälleen  kerran,  siellä  ei  ole  niin  paljon  tilaa
CBD:lle.Meille sanat "tehokas ja rauhoittava" ovat tärkeämpiä kuin "korkea CBD". JB

"OK,  voimmeko  saada  aikaan  jännityksen  ilman  kikatusta?Miehen  nauraminen  klo  3  alkaa
vanhentua.LOL." Ohdake

”Olen lukenut tutkimuksia, joissa puhdasta THC:tä injektoidaan in vitro pahanlaatuisiin soluihin
ja ne apoptisoituvat.En ole  nähnyt  tällaista CBD-tutkimusta.Minusta näyttää siltä,  että  CBD-
lähestymistapa  ei  ole  muuta  kuin  tapa,  jolla  ihmiset  voivat  hyötyä  kannabinoidilääkkeistä
pelaamalla  ihmisten  perusteettomalla  THC-pelolla  ja  edistämällä  kannabiksen  etuja  ilman
"hirveää, riippuvuutta aiheuttavaa, voimakkaasti aiheuttavaa THC:tä". Rahan ansaitseminen tai
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säästöpossu  hamppuöljyn  TODISTETTUA  suorituskykyä  mainostamalla  samalla  CBD:tä
ihmeenä, joka, luojan kiitos, on kauhean THC:n vastakohta, on hyödyntää kylmälaukun hulluutta
ja  haisee  huijaukselta.En  väitä,  etteikö  CBD:llä  olisi  etuja  esimerkiksi  paikallisesti,  mutta
tutkimuksesta on selvää, että THC on lääkinnällisin.Kieltokiellon kannattajien paritteleminen ja
CBD:hen  keskittyminen  on  suurta  karhunpalvelusta.Miten  selität  tutkimuksen  keskittymisen
huonompaan yhdisteeseen?Se on hölynpölyä." Cory

"Kyllä, CBD voi varmasti taistella metastaattista syöpää vastaan.Varsinkin kun se on osa Rick
Simpson Oil -öljyä, jonka pitäisi sisältää 95-98% THC:tä.Tämä kertoo, että CBD:n merkitys ei
luultavasti ole niin suuri kuin se esitetään.Mutta toivokaamme, että jonakin päivänä lääketieteen
tutkijat alkavat testata myös RSO:ta.Jos he noudattavat öljyn tuotanto- ja käyttöohjeitamme, he
saavat yhtä hyviä tuloksia kuin me.Jos eivät, niin eivät tee.Se on niin yksinkertaista." JB

Rick Simpsonin pöytäkirja
"Aloita  ihmiset  pienillä  annoksilla,  puolen  jyvän  kuivan  lyhytjyväisen  riisin  kokoisilla
annoksilla.Vaikka  öljy  on  vaaratonta,  vähemmän  on  parempi  kuin  enemmän  hoidon
aloittaville.Aluksi ota vain pieni täplä tätä hämmästyttävää ainetta kahdeksan tunnin välein, lisää
sitten  annostasi  säännöllisesti  neljän  päivän  välein  ja  pian  sietokykysi  paranee.Jos  henkilö
sanoo, ettei hän tuntenut sen vaikutuksia tai että hän tunsi niitä vain vähän, pidän tätä hyvänä
annoksena aloittelijalle.Haluat vain saada vähän lääkettä heidän järjestelmäänsä, jotta he voivat
alkaa tottua siihen.

Et koskaan tiedä tarkasti,  kuinka henkilö reagoi,  joten etene hitaasti  ja lisää annosta neljän
päivän välein, kunnes potilas voi nauttia yhteensä yhden gramman 24 tunnin välein.Kun potilas
on  tottunut  öljyn  käyttöön,  paras  tapa  saavuttaa  tämä  on  saada  hänet  ottamaan  noin
kolmanneksen grammaa vastaavat annokset kahdeksan tunnin välein, kun hän on tottunut sen
käyttöön.Silti  haluan muistuttaa vaikeuksissa olevia, että annosta voidaan nostaa hitaammin,
mutta parhaan tuloksen saavuttamiseksi se tulisi ottaa mahdollisimman nopeasti.

Nämä ovat Rickin suosittelemia annostusohjeita, jos potilas pystyy rakentamaan sietokykynsä
riittävän nopeasti.Jos tätä protokollaa noudatetaan, monet potilaat pääsevät kolmessa viikossa
siihen pisteeseen, että he voivat nauttia kolmanneksen grammasta 8 tunnin välein.Useimmilla
potilailla  kestää  kuitenkin  yleensä  4–5  viikkoa,  ennen  kuin  he  voivat  saada  tämän määrän
annosta kohti, minkä jälkeen he voivat jatkaa yhden gramman ottamista päivässä, kunnes he
ovat parantuneet tai heidän tilansa on saatu hallintaan.

Rick toimittaa tätä lääkettä mielellään muoviruiskuissa, joissa ei ole neuloja, vaan siellä on vain
pieni  aukko,  josta  öljy  voidaan  puristaa  läpi.Hän  kertoo,  että  öljyn  antaminen  tällä  tavalla
helpottaa potilaan annosten mittaamista ja estää vieraiden aineiden saastuttamisen lääkkeisiin.

Useimmille helpoin tapa ymmärtää määrä, joka heidän pitäisi nauttia, on verrata sitä johonkin,
kuten  lyhytjyväiseen  kuivariisiin.Aloittelijan  annoksen  tulisi  olla  noin  puolet  yhden  näistä
riisinjyvän koosta tai  noin  kahdeksasosa tuumaa pitkä,  tämä määrä vastaa noin neljäsosaa
tippaa.Joissakin tapauksissa erittäin alhaisen toleranssin omaavat  voivat  jopa huomata,  että
tämä saattaa  olla  liian  paljon  heille  mukavasti  käsitellä  alussa,  joten  he  voivat  tarvittaessa
aloittaa vielä vähemmällä.

Tämän kokoiset  annokset  tulee  ottaa  kolme  kertaa  päivässä,  aikaisin  aamulla,  puolivälissä
iltapäivällä  ja  noin  tunti  ennen  nukkumaanmenoa.Aloittelijan  tarvitsee  vain  puristaa
muoviruiskusta puolikasta kuivaa riisiä, ja se on heidän annos.Vaikka puhumme hyvin pienestä
määrästä,  eikä  siitä  ole  potilaalle  haittaa,  tätä  ainetta  on  tehonsa  vuoksi  käytettävä
kunnioittavasti.
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Neljän päivän jälkeen tällä annoksella se kaksinkertaistetaan annoksiksi, jotka ovat yhtä suuria
kuin  riisinjyvän  koko,  tai  annoksiksi,  jotka  ovat  noin  neljännestuuman  pituisia  ruiskusta
puristettaessa.Sitten,  neljä  päivää  myöhemmin,  annos  kaksinkertaistetaan  uudelleen  ja  tätä
jatketaan  joka  neljäs  päivä,  kunnes  potilas  voi  niellä  kuusitoista  riisinjyvää  annosta
kohden.Tämä määrä vastaa noin kahdeksasta yhdeksään tippaa öljyä annosta kohti, mikä on
noin kolmasosa grammasta.

Yksi  ml  on  vain  hieman enemmän kuin  yksi  gramma painon  mukaan,  joten  potilaat  voivat
halutessaan käyttää tätä mittausta annoksen määrittämiseen.Siinä vaiheessa potilaat yleensä
jatkavat tällä annoksella, kunnes he ovat saavuttaneet toivotun vaikutuksen lääketieteellisellä
tilallaan.Jotkut potilaat eivät pysty lisäämään annosta niin nopeasti, mutta Rick kehottaa heitä
ottamaan sen niin nopeasti kuin mahdollista, jotta öljy voi lievittää heidän kärsimyksiään.Lisäksi
on niitä, jotka voivat ottaa tämän lääkkeen nopeammin, eikä Rickillä ole sen kanssa ongelmia,
niin kauan kuin potilas on mukava ottaa sitä nopeammin, se tarkoittaa yksinkertaisesti sitä, että
hän paranee paljon nopeammin.

Todellisuudessa  Rick  katsoo,  että  potilaiden  tulisi  pysyä  omalla  mukavuusalueellaan  tämän
lääkkeen  käytön  suhteen.Hän kuitenkin  uskoo,  että  kenenkään,  jolla  on  vakava  sairaus,  ei
pitäisi  leikkiä  tällä  aineella,  koska  jos  sitä  ei  oteta  kunnolla,  se  ei  ehkä  pysty  voittamaan
sairautta, jota sillä oli tarkoitus hoitaa.

Koska tämä lääke on niin turvallinen käyttää, emme yleensä mittaa annoksia tarkasti,  mutta
tarkoista mittauksista ja omasta riittävän tarkkuudesta pitäville aloita noin 0,01 g:lla kolme kertaa
päivässä neljän ensimmäisen päivän ajan.Sitten, jos voit,  tuplaa se 0,02 grammaan neljäksi
päiväksi,  sitten  0,04  grammaan  neljäksi  päiväksi,  0,08  grammaan  neljäksi  päiväksi,  0,16
grammaan  ja  sitten  0,32  grammaan.Tämä  olisi  ihanteellinen  annostusaikataulu  niille,  jotka
voivat niellä tämän aineen nopeasti.

Kun  saat  korkealaatuisia  indica-nuppukantoja  työskennelläksesi,  tuotettu  öljy  on  erittäin
rauhoittavaa.Tämä on öljyn vaikutus, jos olet valmistanut aitoa "Rick Simpson Oil" -öljyä, eikä
sinulla ole juurikaan syytä huoleen.Potilaat yksinkertaisesti nukahtavat ja lopulta heräävät.Jotkut
saattavat tuntea olonsa hieman kivitetyksi alussa, mutta he ovat vahingoittumattomia, ja yleensä
tunnin  kuluessa  nousemisestaan  uneliaisuus  häviää.Jos  öljy  on  valmistettu  sativa-
hamppulajikkeista,  odota  ongelmia  ja  pitkäkestoista  energisoivaa  sativaa.Et  halua  ihmisten,
joilla on vakavia sairauksia, kuten syöpä, yrittävän ottaa öljyä näillä vaikutuksilla, eivätkä potilaat
saa niitä lääkinnällisiä etuja, joita hyvä indica voi tarjota.Kaikki eivät pidä korkealla olemisesta,
eikä lääketieteellisesti ole tarkoituksenmukaista tulla liian kiveksi tämän aineen suhteen.Mutta
joissakin tapauksissa, kun potilaiden henki on vaarassa, suurempien annosten antaminen voi
olla ainoa asia, joka voi pelastaa heidän henkensä.

Tarkoituksena on saada lääkettä potilaaseen kolme kertaa päivässä.Potilas voi yksinkertaisesti
laittaa sen sormeensa ja sitten raaputtaa sen pois hampailtaan.Ota sitten juoma kylmää vettä tai
teetä,  ja  heidän  pitäisi  olla  melko  helppo  niellä.Jotkut  kannat  tuottavat  uutteen,  joka  ei  ole
miellyttävä maku, mutta se on helppo käsitellä.Laita vain potilaiden annos pienen leivän päälle
ja taita se päälle, työnnä se sitten heidän suuhunsa ja juo heille vettä.Sama voidaan tehdä myös
käyttämällä  banaaneja  tai  muita  hedelmiä.Ajatuksena  on  saada  öljy  potilaaseen
mahdollisimman nopeasti, mutta Rick haluaa silti nähdä, että he pysyvät mukavuusalueellaan.

Jokainen on erilainen, ja sietokykymme tälle lääkkeelle vaihtelee henkilöittäin, joten varmista,
että potilas on tyytyväinen nauttimaansa määrään.Monien vakavien sairauksien yhteydessä on
tärkeää,  että  potilaat  nielevät  tämän  lääkkeen  nopeasti,  jotta  heillä  saattaa  olla  paremmat
mahdollisuudet selviytyä.Kuten jo mainitsin, vaikka öljy on vaaratonta, niin jos sitä otetaan liikaa,
potilaat eivät usein pidä kokemuksesta.Joten lisää niiden annostusta hitaasti; Näin he tuntevat
olonsa mukavaksi sen käytössä.
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Silti,  kuten haluamme sanoa, aggressiivisia sairauksia tulee hoitaa aggressiivisesti,  joten jos
minulla  olisi  jotain  henkeä  uhkaavaa,  nielisin  niin  paljon  uutetta  kuin  pystyin  ottamaan
mahdollisimman lyhyessä ajassa.Mielestäni kannattaa valmistautua, joten niiden, jotka voivat,
kannattaa  alkaa  tottua  öljyn  vaikutuksiin  mahdollisimman  pian,  sillä  silloin  he  tietävät  mitä
odottaa, jos joskus joutuu ottamaan suurempia annoksia.

Tavallinen hoitomuoto kehosi palauttamiseksi hyvään kuntoon on 60 grammaa korkealaatuista
öljyä kolmen kuukauden aikana.Kemoterapiaa ja säteilyä käyttäneiden on hyvä ottaa 120–180
grammaa öljyä mahdollisimman pian.Yleensä 60 g voi parantaa vakavan syövän, mutta niiltä, 
joille lääketiede on vaurioitunut, tarvitaan usein enemmän syövän uusiutumisen estämiseksi ja
näiden hoitojen jättämien vaurioiden korjaamiseksi.

Kun  potilas  on  jälleen  terve,  voit  pudottaa  annosta  takaisin  yhteen  tai  kahteen  grammaan
kuukaudessa  tai  niin  paljon  kuin  potilas  haluaa  niellä.  meidän  näkökulmastamme  mitä
enemmän,  sen  parempi.Älä  ohita  ylläpitoannoksia,  sillä  ne  ovat  tärkeitä  hyvän  terveyden
ylläpitämiseksi.Gramma kuukaudessa tai tippa päivässä illalla töiden jälkeen ei kuulosta paljolta,
mutta Rickin mukaan sen pitäisiriittää pitämään kehosi terveenä.

Lisäksi  hän  pitää  siitä,  että  potilaat  käyttävät  öljyhoidon  yhteydessä  muita  luonnontuotteita,
kuten  omenansiemeniä  ja  vehnän  ruohoa.Kokemukseni  mukaan  toivoisin  potilaiden  syövän
myös hampunsiemeniä (ja suitsukkeita, mirhaa ja humalaa), koska niiden sisältämä öljy on niin
ravitsevaa ja hyvää keholle.

Rick uskoo myös, että potilaiden tulisi yrittää saada kehonsa pH mahdollisimman nopeasti ylös
nauttimalla vesimelonia tai sitruunamehua jne.Hän sanoo, että tämä on erittäin tärkeää ja se voi
antaa potilaalle paljon paremmat mahdollisuudet selviytyä.

Potilaiden  tulee  myös  alkaa  syödä  enemmän  raakoja  hedelmiä  ja  vihanneksia  ja  syödä
vähemmän lihaa, erityisesti jalostettuja lajikkeita, jotka sisältävät enemmän myrkkyjä.Rick uskoo
vahvasti mehukoneiden käyttöön ja hänen mielestään myös suurista C-vitamiiniannoksista voi
olla suurta hyötyä.

Tämä on Rick Simpsonin protokolla, ja se on syy, miksi hänen nimensä tunnetaan ikuisesti.Se
on  luultavasti  kaikkien  aikojen  tärkein  löytö,  ja  tämän  miehen  meille  antaman  suotuisaa
vaikutusta ei voi yliarvioida.Mitä hyötyä on nykyaikaisesta lääketieteestä ja tekniikasta, kun se ei
toimi?Jos haluat nähdä tuloksia, kokeile Rickin parantamismenetelmää.

Meitä on kritisoitu siitä, että kutsumme tätä öljyä parannuskeinoa, mutta mitä muuta voit kutsua
aineeksi,  jota  voidaan  käyttää  menestyksekkäästi  niin  monien  lääketieteellisten  ongelmien
hoitoon?Jotkut näyttävät ajattelevan, että sanat parantavat kaiken tarkoittavat, että tämä öljy
tarjoaa ikuisen  elämän,  mutta  se  ei  ollut  Rickin  tarkoitus.Varmasti  tämä lääke voi  pidentää
elämääsi  ja  saatat  elää paljon  pidempään sen käytössä,  siitä  ei  ole  epäilystäkään.Tämä ei
kuitenkaan tarkoita, että se tarjoaisi iankaikkisen elämän.

Tämä  öljy  ei  ole  edelleenkään  laillisesti  saatavilla  useimmille,  joten  kestää  hyvin  kauan
määrittää,  kuinka  monta  lisävuodetta  se  voi  tarjota.Toistaiseksi  emme  pidä  tätä  lääkettä
kuolemattomuuden eliksiirinä ja uskomme vakaasti, että se ei tee sinusta luodinkestävää.Silti,
kuten Rick sanoo, jos löydämme avaimen kuolemattomuuteen, hän on varma, että hamppu on
tärkeä ainesosa.

Älä ajattele,  että kun käytät sitä,  et  voi  saada virusta.Saatat silti  saada flunssan,  mutta sen
vaikutukset  voivat  heiketä  huomattavasti  ja  toivut  paljon  nopeammin.Pandemian  tai  muun
sellaisen  tilanteen  sattuessa,  jos  nielet  tai  jo  nautit  tämän  kasvin  tarjoaman  upean  öljyn,
selviytymismahdollisuutesi  lisääntyvät  varmasti  huomattavasti.  Jindrich  Bayer,Phoenix  Tears:
Rick Simpsonin tarina,epilogi kahdelle ensimmäiselle painokselle
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"JB,  minulla  on  kysymys,  veljelläni  on  syöpä,  he  (lääketieteellinen  laitos)  poistivat  hänen
mahansa, sitten annettiin hänelle kemohoitoa, joka aiheutti syöpää niin paljon, että hän ei voi
syödä mitään, ei edes nesteitä, hän oksentaa niitä.Sitten vihdoin sain hänelle hartsin; minun
uusi  teki  sen,  mutta  koostumus  on  hieman  paksu  (katso  kuva).Mutta  hän  on  antanut  ja
ottanut.Tukos on suolen yläosassa, syövän kasvussa.Hänen suunsa on erittäin kuiva, koska
hän käyttää myös morfiinia kovien kivujen vuoksi.Lopulta hän joi nesteitä, mutta hän oksensi
nesteitä kahdesti, eikä kolmatta kertaa ollut verta.Lääkärit ovat antaneet hänelle 2 viikkoa ja he
lähettävät hänet kotiin.Mitä voin tehdä???Auttakaa, hänellä on 11 grammaa hartsia ¼ paunasta
valkoista leskikantaa.Voisitteko auttaa minua löytämään todellisen RSO:n, joka täyttää kaikki
hänen vaatimukset.Hän on Kaliforniassa, LAja olen El Salvadorissa.Tilanne on erittäin vaikea,
enkä  ole  voinut  tehdä  paljon  täältä.Jotain  neuvoja  kiitos."  Ricardo
--  No,  mitä  nopeammin  hän  alkaa  syömään  öljyä,  sitä  nopeammin  hänen  elämänlaatunsa
toivottavasti paranee.Pyydä häntä laittamaan tuo hartsi uuniin, joka on asetettu 130 °C:seen
(266 °F) noin tunniksi ja alkaa sitten syödä sitä.On hyvä aloittaa pienillä annoksilla, mutta kun
potilaat saavat morfiinia, voit antaa heille enemmän öljyä ja vähemmän morfiinia.Ensimmäiset
päivät voivat olla hankalia vuorovaikutusten vuoksi.Terveisin, JB

"Haluan vain kertoa kaikille, että ensimmäinen erä ruokaöljyä äidilleni oli suuri menestys ja sain
takaisin  hyvät  4/5  grammaa  unssista  huippuluokan  silmua!Kuun  yli  ensimmäisellä
yritykselläni.Ja  uskokaa  minuun,  se  on  todella  helppoa  kuin  kahvin  valmistus!Rakastamme
sinua Rick.......” Mark

Suitsuke ja mirha
”Frankincense  on  loistava  lisä  kannabisöljyhoitoon.Sekä  sisäisesti  että  paikallisesti.Jos  asut
paikassa, jossa kannabisöljyä ei ole saatavilla, harkitse suitsuketta, sekin voi tehdä ihmeitä.Etsi
tehokkaimpia ja rauhoittavia tyyppejä, joita voit löytää."JB

"Yritin suitsuketta paikallisesti auttaa poistamaan kivun reunan.:)” Carole

”Käytin  Young  Living  Essential  Oilsin  suitsukeöljyä  Rick  Simpsonin  Phoenix  Tearsin
kanssa.Isäni selvisi 10 tuntia ilman kipua… Hänellä oli vaiheen 4 syöpä ja hän käveli ympäriinsä
kuin mitään olisi ollut vialla.” Shelly

"Frankincense  sopii  niin  moneen  asiaan.Käytän  sitä  auringonpilkkuihin  ihollani,  joka  päivä
kasvoille sekoitettuna kurkun kanssa kasvovedeksi pesun jälkeen eteerisillä öljyillä.Siksi näytän
niin nuorelta 65-vuotiaana.LOL!vitsi.Olen neljäkymmentäkaksi.Mutta minulla on kunnollinen iho,
koska en käytä siinä parabeeneja tai kemikaaleja. Dania

”Etsi sitä yrttikaupoista toisella nimellä, Boswellia.Se toimii periaatteessa samalla tavalla kuin
Advil, mutta paremmin. Sharon

"On  olemassa  vanha  lääke,  joka  vaatii  suitsuketta,  mirhaa,  oliiviöljyä  ja  kannabista.Valoa
mirhaan!!Tekee ihmeitä diabeetikoille paikallisesti ja sisäisesti! Brian

”Kaikki luonnossa kasvava voi pitää meistä huolta.Kaikkien näiden asioiden synteettiset versiot
ovat osoittautuneet haitallisiksi.Kaikki nämä kasvit (suitsu, mirha, laventeli, neilikka, piparminttu
jne.),  erityisesti  alkuperäiskansojen  muinaiset  kasvit  ovat  viettäneet  vuosia  kehittäessään
suojaavia aineitaan petoeläimiä ja ympäristönäkökohtia vastaan, ja näitä asioita voidaan käyttää
vain hoitaa mutta paranna!" Wendy

"Hän  ennusti,  että  seuraavan  vuosikymmenen  kuluttua  lääkekannabiksen  hyväksytty  käyttö
kaikenlaisiin  sairauksiin  tulee olemaan keskeinen,  kun valmistellaan lääkkeitä,  jotka toimivat
kuten  THC,  mutta  ilman  potilaisiin  "korkean"  vaikutuksen  aiheuttavaa  vaikuttavaa
ainetta.Mechoulam  ei  ole  rajoittunut  kiinnostuksensa  vain  kannabikseen.Hän  on  tutkinut
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levonaa,  heprean  sanaa  suitsuketta  tai  Boswellia  sacraa,  jota  käytettiin  suitsukkeena
Jerusalemin  pyhässä  temppelissä.Heprealaisen  yliopiston  kemisti  osoitti  yhdessä  silloisen
tohtoriopiskelijansa  Arieh  Moussaieffin  kanssa,  että  Lähi-idän  suitsukkeen  tärkein  ainesosa
vähentää ahdistusta ja sillä on masennuslääkettä muistuttava vaikutus hiirissä.

"Talmud mainitsee Boswellia-hartsin juomana, joka laitetaan viiniin "turkistamaan aistit",  jotta
[kuolemaan tuomitut]  eivät  huolestuisi...Se [heidän löydöksensä]  tarjoaa biologisen perustan
syvälle  juurtuneille  kulttuurisille  ja  uskonnollisille  perinteille."http://www.jpost.com/Health-and-
Science/The-world-is-going-to-pot-352563
--  Kannabisöljyllä  ja  suitsukkeella  on hyvin samankaltaisia  parantavia  vaikutuksia.Lisää vain
korkealaatuista suitsuketta (boswellia  sacra)  ruokavalioosi  tai  syö se kolme kertaa päivässä
(150 mg kolme kertaa päivässä vähemmän vakavissa sairauksissa ja 300 mg tai enemmän
vakavampien sairauksien ja kivun jne.) tai voit noudattaa samaa protokollaa ja käytä samoja
annoksia kuin jos käyttäisit RSO:ta.Suitsuke voi myös korjata kehosi DNA-tasolta ylöspäin, ja se
voi myös parantaa syöpää ja monia muita "parantumattomia" sairauksia.Minusta sekin on hyvä
tietää.JB

"Olen  todella  järkyttynyt,  kun  sotsin  akillesjänteeni  eilen.En  voi  enää  5k  sohvaatuskin
kävellä.Onko kenelläkään neuvoja nopeaan paranemiseen?" Jenna

--  Paljon  öljyä  sekä  paikallisesti  että  sisäisesti.Lisää  suitsukkeita  ja  neilikkaöljyä  vahvaan
kannabisvoitaan tai seokseen sheavoin/kookos-/hampunsiemenöljyn kanssa.Kuten aina, 20-30
% THC-salvat toimivat parhaiten.Nauti hoidosta.JB

"Olen käyttänyt puhdasta boswellia freana eteeristä öljyä vaiheen IV sappitiesyöpään, joka on
metastasoitunut  keuhkoihin  ja  luihin  ja  maksani  toimii  nyt  normaalisti  2  kuukauden jälkeen,
ilman  tukkeumia  ja  olen  kumonnut  diagnoosini,  jonka  mukaan  elinikä  on  9  kuukautta.  ,  ja
maksani  kasvaimet  pienenevät  ja  yksi  on  kuolemassa!!Olen  edelleen  erittäin  kiinnostunut
kannabisöljystä, mutta olen myös tehnyt kemoterapiaa leviämisen estämiseksi ja tiedän, että
kun  kemohoito  päättyy  ensi  kuussa,  haluan  lyödä  kehoani  kaikella,  mitä  voin.Olen  ostanut
kirjan, nyt tarvitsen vain sen, että se osaa valmistaa öljyä ja saa jonkun auttamaan minua."
Sarah

"Pysähdyin tervehtimään. Edelleen jatkuu, 17. heinäkuuta on kulunut vuosi siitä, kun aloitin 1-2
ml päivässä, elämäni on muuttunut täysin ja olen melkein 200 puntaa laihduttanut täsmälleen, 9
kiloa jäljellä, apteekissani on minulle 179 mg CBD-179 mg THC-öljyä. 0,5 ml päivässä ja 87 %
THC:tä ja 4 % CBD:tä 1 ml päivässä. Ja suitsukkeita, mirhaa ja mehustusta. SE TOIMII KUIN
TIEDÄT JB, halusin vain kertoa sinulle, että jatkan edelleen!" Laskuttaa

"Käytän suitsuketta mirhalla Hashimotossa ja se toimii! Harmi, etten saa öljyä asuinpaikaltani,
koska se on laitonta. Cynthia

"Aloitin tämän 3 päivää sitten kuultuani tytöstä, joka pienensi aivokasvaintaan vain tippaamalla
tätä kielellään kahden tunnin välein." Lindsay

”Olen laittanut  suitsuketta kapseleihin  muutaman vuoden ajan.  Otin suitsuketta sellaisenaan
syöväni  hoitoon (ei  kemoterapiaa tai  säteilyä) niinä aikoina,  jolloin minulla  ei  ollut  turvallista
pääsyä kannabisöljyyn.  Kun minulla  ei  ollut  RSO:ta  ja  huomasin,  että  täpliä  alkoi  ilmestyä,
laitoin vain muutaman tippa Sacred Frankincensea suoraan iholleni ja katselin täplät katoavan
muutaman päivän kuluessa. Olin aivan hämmästynyt! Se on kertonut ihmisille jo vuosia.Minun
on vielä tehtävä kolonoskopia (kun saan vakuutuksen CO:ssa) nähdäkseni, onko pääkasvain
poissa. Syöpä tai ei, jatkan sitä mitä teen, kuten onkologini suositteli  (elämän ajan). Hän on
hämmästynyt!" Lisa

"Laittelin  suitsukehartsia  koirani  ruokaan kahdesti  päivässä parin  kuukauden ajan ja  greipin
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kokoinen kasvain hävisi." Karen

”FRANKINSITSI – sen sanotaan pienentävän kasvaimia ja hidastavan ellei pysäyttävän syövän
etenemistä. Tiedän, että se pienentää kasvaimia, olen nähnyt sen tekevän golfpallon kokoiset
kasvaimet tyhjäksi! Tamara

"Tein  tästä  olennaisen  osan  menetelmääni  pari  vuotta  sitten,  yhdessä  copaiba-  ja
sitruunaruohoöljyjen kanssa, tulokset ovat aivan uskomattomia. Kiitos JB:n jakamisesta." Mark

"Ainakin yksi syy on se, että heille kerrotaan videoissa ja blogikirjoituksissa, että suitsukeöljy
sisältää boswellihappoa – antitumoraalista aktiivista ainesosaa suitsukekumihartsissa. Mutta se
ei  ole,  ja  yksinkertainen  syy  on  se,  että  boswellihappoa  on  paljon  Liian  raskas  molekyyli
ollakseen haihtuva. Suitsukumihartsissa on useita boswelliinihappoja, ja niiden molekyylipainot
ovat  välillä  450-500.  Kuitenkin  haihtuvien  molekyylien  –  haihtumiskykyisten  –  kaikkien
molekyylipaino on alle 300."
-- Siksi suosittelen suitsukkeen ja mirhahartsin pureskelemista, eteeristen öljyjen nauttimista,
jotka on (toivottavasti/väitetysti) valmistettu suitsukkeesta ja mirhasta. JB

"Frankincense Oil auttoi minua pääsemään eroon Bell's Palsystä viikossa! Paras hoito, jonka
olen koskaan saanut, oli "laillinen"." Jason

"Olen  käyttänyt  Frankincensea,  Ylang  Ylangia  ja  joskus  Clary  Sagea  Justinilla  kohtausten
hoitoon  neljän  kuukauden  ajan  ja  olen  nähnyt  parannusta.  Kun  aloitin,  hänellä  oli  kolme
kohtausta  päivässä ja  se  väheni  yhteen  päivässä.  joskus kahdesta  kolmeen päivään  ilman
kohtauksia. Olen lukenut, missä Angelica auttaa myös kohtauksiin. Hänen neurologinsa on sitä
varten,  mutta ei  varsinaista tietoa tai  minkäänlaista protokollaa.  Aromaterapeutit  eivät  näytä
olevan liian perehtyneet  käyttämään eteeriset  öljyt  myös kohtausten hallintaan.  Inhalaatio ja
laimennettu  paikallinen  levitys  näyttävät  toimivan,  mutta  olisi  kiva  saada  opastusta.  Opin
kantapään kautta,  että  on ehdottomasti  joitain  öljyjä,  joita  tulee välttää,  kuten mitä  tahansa
kamferiyhdisteiden kanssa (rosmariini, eukalyptus, piikki laventeli, espanjasalvia) tai tujoni sekä
muutama muu." Judy

"Valintamme  pelastuslääke  on  rehellinen.  Pidän  sitä  hyllyssä  ja  käytän  sitä  MCT-öljyyn
laimennettuna. Samaa kantajaöljyä, jota Rae käyttää suun kautta CO:n kanssa.
Haistelu tai pari nenän alle ja sitten korvien takaosaan, ohimoihin, kaulaan, ranteisiin ja jalkojen
pohjaan. Se on tähän mennessä paras pelastuslääke. Nopea ja tehokas, mutta kaikki tiedot; ei
joka kerta." Mark

"Frankincense öljy tulee Boswellia serrata -puiden hartsista. Jotkut aromaterapiaöljyt, hajuvedet
ja  tietyntyyppiset  suitsukkeet  sisältävät  tätä  öljyä.  Ayurvedic  lääketiede,  Intian  perinteinen
terveydenhuolto,  käyttää  myös  suitsukeöljyä  useiden  sairauksien  hoitoon.  Länsimaisessa
lääketieteessä  suitsukeöljy  on  kiinnostava  sen  anti-inflammatoristen  ominaisuuksien  vuoksi,
Memorial  Sloan-Kettering  Cancer  Centerin  mukaan.  Jotkut  sivuvaikutukset  ovat  mahdollisia,
mutta MSKCC huomauttaa, että suitsukkeella näyttää olevan vähemmän kielteisiä vaikutuksia
kuin  tulehdussairauksia  hoitavilla  lääkkeillä,  kuten  steroideilla  ja  ei-steroidisilla
tulehduskipulääkkeillä.

Ruoansulatuskanavan  sivuvaikutukset  ovat  mahdollisia,  kun  käytät  suitsukeöljyä  Physicians'
Desktop Reference -oppaan mukaan. Niihin voi sisältyä vatsavaivoja, pahoinvointia, vatsakipua,
polttavaa tunnetta tai  epämiellyttävää kylläisyyden tunnetta.  Suitsukeöljy  voi  myös pahentaa
vatsavaivoja tai vatsakipuja.

Marylandin  yliopiston  lääketieteellisen  keskuksen  mukaan  suitsukeöljyllä  on  verta  ohentavia
vaikutuksia  ja  se  voi  lisätä  epänormaalin  verenvuodon  riskiä.  Tämä  koskee  ensisijaisesti
ihmisiä, joilla on verenvuotohäiriö tai kaikki, jotka käyttävät lääkkeitä tai muita yrttejä, joilla on
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antikoagulanttivaikutuksia,  kuten  varfariinia,  hepariinia,  ibuprofeenia,  aspiriinia  tai  ginkgo
bilobaa.  Jokaisen,  jolle  on  varattu  kirurginen  tai  hammashoito,  tulee  lopettaa  suitsutusöljyn
käyttö etukäteen." Shelley

Suitsuke- ja mirhahartsien käsittely
Pakasta suitsuke, murskaa se mikserissä kuten jääkuutioita (muutaman sekunnin ajan erittäin
suurella nopeudella) ja kaada sitten erittäin kuumaa (100°C) oliiviöljyä jauheen päälle. Anna sen
sekoittua kuin  cocktailin,  noin  3 minuuttia.  Kaada öljyseos pulloon ja  anna seistä muutama
päivä, erota kerrokset ja saat suitsukeuutteen. Lisää mirhaa jos sinulla on – käsittele samalla
tavalla – pakasta, murskaa, lisää kuumaa öljyä, anna seistä, erota.

Lisää sitten kannabisöljy  suitsuke-,  mirha- ja  oliiviöljyseokseen.  Voit  myös syödä sen kolme
kertaa päivässä. Lisäisin siihen myös hampunsiemenöljyä, erikseen, ja hieroin sillä jalkani. JB

Kannabiksen tupakointi
"28-vuotiaalle ystävälleni leikattiin tänään rintasyöpä, ja he sanovat,  että syöpä on poistettu,
mutta  he  haluavat  silti  tehdä  hänelle  kemohoidon.Olemme  puhuneet  ennenkin  ja  sanoin
hänelle,  että  hän  kieltäytyy  kemohoidosta  ja  vainota  RSO.Olenko  oikeassa  tässä?Phoenix
Tearsista  lukemani  perusteella  uskoisin  tämän  olevan  oikein,  mutta  haluaisin  apuasi  tähän
vastaamiseen.Kiitos." Justin

--  Hyvin  tehty,  Justin.Ei  kemoterapiaa  tai  skannauksia.Leikkaus  oli  tarpeeton.Pyydä  häntä
syömään 120-180 g öljyä seuraavan kuuden kuukauden aikana ja seuraa sivuillamme olevia
ohjeita.JB

"Kuvittele, että yrität opettaa ihmisiä käyttämään housujaan...Näyttää helpolta.Mitä jos ihmiset
lähettäisivät  sinulle  tekstiviestin  joka  päivä  ja  kysyisivät,  kuinka  pukea  housunsa  jalkaan?
(pahentaa) Se on kuin sikapäivä!Jos laitan housut  jalkani  ja  se on tehty oikein,  näytän sen
jollekulle  toiselle  tällä  tavalla.Saatan  nauraa  ihmisille,  jotka  haluavat  laittaa  housut  jalkaan
taaksepäin ja sanoa: "Hei, ne istuvat hyvin, toki, mutta se ei muuta sitä tosiasiaa, että he ovat
jalassa!(Se toimi Khris Krossille.) JB yksinkertaisesti kertoo meille, mikä toimii, eikä kerro meille
millään muulla tavalla, koska muita tapoja ei tarvita.Seuraa ohjeita tai kävele housut jalassasi,
mutta älä suutu JB:lle, kun huomaat, että hän vain näytti sinulle oikean tavan tehdä se!Emme
yritä muuttaa kirjan tekstiä, vaan tutkimme muita kirjoja!” Tšad

--  Kiitos,  Chad,  tämä oli  loistava selitys ja kyllä,  olet oikeassa.Tämä koko RSO-lääketieteen
kysymys  on  niin  loukkaavan  yksinkertainen,  että  se  itse  asiassa  tekee  siitä
monimutkaisemman.Ihmisten on liian yksinkertaista uskoa sitä, nimittäin kun he eivät voi itse
kokeilla lääkettä ja joutuvat vain lukemaan siitä.

Ja  koko  asia  on,  että  ihmisten  elämä  on  vaakalaudalla.Puhun  heidän  kanssaan
henkilökohtaisesti, näen kivun heidän kasvoillaan, älkää kysykö minulta, mitä se tekee minulle
kaikkien näiden vuosien jälkeen.Minusta tässä ei ole paljon tilaa improvisaatiolle, ei aikaa pitkille
bebop-sooloille tai free jazzille.Tämä on vankka vanhan ajan 12-tahtibluusi ja se on kaksitoista
tahtia pitkä.Rick antoi meille ohjeita seurata, mutta jokainen haluaa keksiä pyörän uudelleen
joidenkin egoongelmien tai muiden inhimillisten heikkouksien takia.

Sanon  tästä  vain,  että  hallitse  ensin  riisinkeitin  ja  tuuletin.Ensin  RSO,  sitten  kaikki  muut
(vähemmän tehokkaat) kannabislääkkeen muodot.Koska teholla on väliä.Mitä tehokkaampi ja
rauhoittavampi  öljy  on,  sitä  parempi  potilaalle.Sinun  ei  tarvitse  testata  sisäisiä  sairauksia,
kokeile ensin ihosairauksia ja katso, paraneeko se nopeammin todellisella erittäin tehokkaalla ja
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rauhoittavalla RSO:lla, jossa on 95-98 % THC, tai jollain muulla, sen pitäisi vastata sinulle.Tiedä
sitten, että sama asia, joka tapahtuu ihollasi, tapahtuu kehossasi, kun nielet tämän lääkkeen.

Kun teet sen, menetät periaatteessa kiinnostuksesi vähemmän tehokkaita kannabislääkkeiden
muotoja kohtaan.Ei siksi, etteivätkö ne voisi auttaa joissakin tapauksissa, vaan siksi, että miksi
lentää  toisessa  tai  kolmannessa  luokassa,  kun  voit  lentää  ensimmäisellä  luokalla  samalla
rahalla ja pelastaa henkesi samalla nopeammin ja luotettavammin?

RSO  on  premium-lääke,  ja  tapa,  jolla  katson  sitä,  ei  ole  premium-lääkettä.Ja  haluan
ensiluokkaista  lääkettä,  miksi  haluaisin  laimennettua  lääkettä  aidon  lääkkeen  sijaan?Mitä
voimakkaammin rauhoittava ja voimakkaampi öljy on, sitä paremmin se toimii lääkkeenä - eikä
tämä muutu koskaan." JB

”Paras RSO on 95-98 % THC:tä ja erittäin tehokas ja rauhoittava.Kaikki muu kuin se (raaka
kannabis, mehut, syötävät tuotteet, runsaasti CBD:tä sisältävät öljyt, dekarboksyloimaton BHO,
tinktuurat, salvat, liuokset, maseraatit, niin sanotaan) on vähemmän tehokas kannabislääkkeen
muoto.Kaikki  kannabislääkkeen  muodot  ovat  tietysti  jossain  määrin  hyödyllisiä,  mutta  älä
panosta elämääsi vähemmän tehokkaisiin kannabislääkemuotoihin. JB

Ihosairaudet, palovammat, ekseema jne.

”Sain  sunnuntaiaamuna  sormiini  3.  asteen  kiehumisvamman.Suuret  rakkulat  ja  erittäin
kivulias.Muistan lukeneeni, että RSO parantaa palovammoja, joten kokeilin sitä.OMG ihmiset,
palovamma  on  poissa  kokonaan  vain  40  tunnissa.Ei  merkkiäkään  siitä.Laitoin  hyvän
määränRSO  rakkuloiden  päälle,  filee  tuoretta  aloe  veraa  ja  side.Toistettiin  12  tunnin
kuluttua.Kolmatta hakemusta ei tarvita.SINÄ ROCK RICK SIPSONIA." Bobbi

”Tein  ensimmäisen  kerran  öljyä  (kookosöljyyn  infusoituna)  iäkkään  naapurin  selän
paikallishoitoon.Hänellä  oli  kaikkialla  haavaumia,  jotka  kutisivat  pahasti.Luteet  ovat
poissuljettuja, samoin syyhy, kirput, skeeters ja niin edelleen, koska hän ei kärsinyt muualta kuin
selästä,  eikä  hänen  sängyssään  ole  merkkejä  otusten  toiminnasta.Tiedätkö  mitä  hänen
poikansa  teki???Hän  ruiskutti  patjaansa  voimakkaasti  kemikaaleilla  päästäkseen  eroon
hyönteisistä, joita ei ollut olemassa.Annoin hänelle uuden patjan, jossa oli selkeät ohjeet, että
sitä EI saa suihkuttaa, se on minun lainassani hänelle niin kauan kuin hän sitä tarvitsee.Hän
joutui  menemään  sairaalaan  verenvuotohaavojen  takia  ja  siellä  ollessaan  hän  ilmaisi
selkäongelmansa ja tiedätkö mitä lääkärit käskivät hänen tehdä???Pese hänen hiuksensa ja
vartalonsa täiden varalta.Hänellä ei ole täitä.Joten ketä luulet minun kuuntelevan auttaakseni
häntä?Lääkärit?EI.Tein öljyn, käsittelin hänen selkää sillä ja paraneminen ja paraneminen ovat
menossa." Michelle

"Minun  miniä  paistoi  porsaankyljyksiä  ja  kastoi  sormensa  kiehuvaan  kuumaan  öljyyn
ensimmäiseen rystystöön asti ja ne muuttuivat valkoisiksi kuin keitetty kana.Laitoimme niihin
RSO:ta ja kipu hävisi noin minuutissa, hän peitti  ne 2 kertaa päivässä RSO:lla.Ne paranivat
hyvin  nopeasti  vain  muutamassa  päivässä,  eikä  ihoa  hävinnyt  tai  arpeutunut  lainkaan.On
hämmästyttävää, että pidämme nyt vähän keittiön jääkaapissa, joten jos joku palaa (etenkin
lapset) laitamme RSO:n heti, ei tarvitse tuntea sellaista kipua, kun meillä on luonnollinen kasvi,
joka hoitaa sen .” Debra

"Käytin sitä vakavaan auringonpolttoon.Toimi hyvin, olen nähnyt sen parantavan veitsen haavan
alle  viikossa.Se  parantaa  myös  halitoosia.Olen  käyttänyt  sitä  kuusi  kuukautta  ja  lopetin
epilepsialääkkeet  kokonaan.Kun  loppui,  minulla  oli  pieni  kohtaus.Olen  onnekas,  että  saan
tällaisen lääkkeen, suosittelen sen käyttöä myös hermokipuihin." Jack
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”Käytän puuhellaa  lämmitykseen,  joten  ranteeni  palovammat  ovat  seuranneet  minua  monta
kylmempää  kuukautta.Tein  syvän  palovamman  viime  syksynä,  en  ole  vielä  hereillä.Minulle
annettiin RSO-öljyä ennen,  joten laitoin hipauksen, peitti  palovamman ja kahdessa päivässä
alue oli vaaleanpunainen, puhdas laastari, ei rakkuloita tai palovammoja ollenkaan!Olen 100%
myyty!" Janine

"Sain  mukavan  auringonpolttaman  heti  ajettuani  pääni  muutama  vuosi  sitten.Olin  ulkona
Coloradon auringossa noin 14 tuntia seuraavana päivänä.Olen saanut päähäni ennenkin noin
pahan palamisen.Ensimmäisellä kerralla parantuminen kesti kuukausia ja se vuoti ja sattui koko
ajan.Tällä  viime  kerralla  laitoin  kannabiksellista  voidetta  eeppisesti  auringonpolttamalle
päälleni.3  päivää  myöhemmin  se  kuoriutui  kerran  ja  parani  täysin  sen  jälkeen.Kannabista
auringonpolttajille!” Nate

"Minulla  on  kysymys.Tiedätkö  jonkun  käyttävän  tätä  vyöruusuun?Saan  niitä  melko  usein
varsinkin stressaantuneena ja olen vain utelias.Kiitos." Trina

- Laita öljyä kipeisiin kohtiin,  joko raakana tai tinktuurana, ja pyydä potilasta myös syömään
öljyä parhaan tuloksen saavuttamiseksi.JB

"Niveleni hohtavat sormissani ja voila, hiero öljyä, kipu poissa.Poltin itseni palopiippuun viime
viikolla,  3  tuumaa mustaa,  kuplivaa ihoa ranteeni  sisäpuolella.Pieni  määrä öljyä,  side,  kaksi
päivää  myöhemmin,  hämmästyttävä  vaaleanpunainen  iho.Levitettiin  uudestaan,  sama,  kaksi
päivää myöhemmin ja se parani...Kiitos!!!" Janine

"Aamu Scot, puhuin siskolleni eilen illalla ja hän sanoo olevansa parantunut!!!!Lääke paransi
hänen vyöruusunsa.:)  Hän sanoo tuntevansa olonsa ihanalta.Halusin  vain olla  100% varma
ennen kuin kirjoitin sinulle.Kiitos paljon avustasi."

”Poikani  ja  minäkin  käytin  sitä  vain  paikallisesti  heti  ensimmäisestä  hetkestä  lähtien,  kun
vyöruusu ilmaantui. Ei uusivyöruusu ilmaantui eikä muita oireita havaittu. Ihme." Matija

”Olen  käyttänyt  RSO-tyyppistä  öljyä  noita-syyliäni  kasvoillani.Kaksi  hakemusta  päällystetty
sidenauhalla ja se on melkein poissa!” Leslie

”Poistin sillä myös 2 syylää.Minulla oli niitä jalassani koko ikäni." Michelle

”Olen käyttänyt kannabiksella täytettyä oliiviöljyä palovammoihin ja haavoihin, ja ne paranevat
parissa  päivässä.En  ole  koskaan  nähnyt  mitään  vastaavaa.Tiedän,  että  RSO  olisi  jopa
parempi.Kannabiksella hoidettiin kaikkea ennen kuin hallituksemme tuli ahneeksi." David

"Lämmitin öljyn ja sekoitin sen kasvovoidepurkkiini.Käytän sitä 2x päivässä ja olen ollut noin 2
kuukautta.Syviä ja syviä näppylöitä, joita minulla oli tapana saada (tiedättehän ne, kestää viikon
päästä vain pintaan ja ovat VALTAITA!) eivät ole enää olemassa.Myös näiden näppylöiden arvet
haalistuvat.Näen jopa, että iho alkaa kiristää!Hassua tämä postaus on täällä, koska huomasin
juuri  tänään  tulokset!Tämä  öljy  on  hämmästyttävä  ja  kasvovoide  on  vain  yksi  monista
käyttötavoista.Kiitos Rick.” Jennifer

"Poltin  itseni  pakoputkeen  melko  hyvin  ja  laitoin  siihen  rypäleen  siemenuutetta  sisältävää
kannabisöljyä ja se parani alle viikossa, tuskin ilman kipua tai ärsytystä eikä EI arpia!" Daniel

”Olen  käyttänyt  sitä  palovammoihin,  enkä  osaa  sanoa,  missä  paloin.Ei  pelottelua  eikä
jälkiä.Mahtava.Minulla oli  palovamma viikon ajan, eikä se parantunut.Käytin öljyä ja neljässä
päivässä  minulla  on  uusi  iho.Viikkoa  myöhemmin  en  osaa  sanoa  missä  paloin.Mahtavaa
tavaraa.” Clifford

"Kyllä, kyllä, olen parantanut palovammoja RSO:lla.Eikä arpia!" Erin

"Kipu  häviää  kirjaimellisesti  välittömästi  ja  tulehdus  häviää  päivässä.Olen jo  hoitanut  yhden
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palovamman  pari  kuukautta  sitten  ja  toista,  jota  hoidan  parhaillaan.Se  nopeuttaa
paranemisaikaa odottavilla  viikoilla  ja  viikoilla.Kuinka vakava palovamma on,  EI  PELOTTOA
eikä EI herkkyyttä palovammion suhteen.Käytän öljyä kaikkeen ja tarkoitan kaikkea.Tein myös
äskettäin erän, joka ei ollut sitä laatua, jota koskaan söisin, joten sitä käytetään ehdottomasti
paikallisesti.Tein  kasvohoidon,  OMGosh,  uskomattomia  tuloksia.Käytän  RSO:ta  kaikkiin
kuviteltaviin vaivoihin.

"Minua pelottaa paljon ihosairaus, että minulle annettiin kauheita lääkkeitä lähes 6 kuukauden
ajan.Voi yllätys!Muutama viikko hoidon jälkeen ihoni  on taas huonokuntoinen.Tämä on hyvä
tietää.Olin  kauhea  niiden  lääkkeiden  kanssa,  mielialainen,  kuiva  hilseilevä  iho,  hikoilu,
jumalauta, se oli kauheaa.En tapaa lääkäriä enää." Nikki

”Olen käyttänyt öljyä ihotulehduksiin, päänsärkyyn, hyttysen puremiin, sieneen, nukkumiseen ja
pelkkään rentoutumiseen.Erittäin hyödyllinen 1stensiapulaukku." Sylvia

”Arvoisa herra,  olen vanha hippi  60-luvulta ja  asun Pohjois-Kaliforniassa.Ovat  hybertisoineet
erilaisia Train Wreckiä ja White Widowia 8-9 vuoden ajan erinomaisin tuloksin.Näin, että Rick on
myös  käyttänyt  White  Widowia.Autan  tällä  hetkellä  Jason-nimistä  Hospice-potilasta
Reddingissä, Kaliforniassa. toipilaan, kuka oli/on? kuolen MRSA:n viimeisiin vaiheisiin vanhan
lääkärini tohtori Ronald Sandin ohjeiden mukaan...Aloitin hänelle tinktuurat, joita olen tehnyt ja
antanut keksejä sekä vedestä silmuuuttoon että pelkkään voiuuttoon neljä kuukautta sitten.

Eräs veljesviljelijäystävä, jonka kanssa käyn Unity-kirkossa, käänsi minut verkkosivustollesi vain
kolme viikkoa sitten.Olen aloittanut  Jasonin "JOY GREASE" -sarjassa ja hän on käynyt  läpi
ensimmäisen putkensa ja on nyt toisella.Hieman yli kuukausi sitten hänen pallonsa olivat erittäin
suuren,  softballia  isomman melonin  kokoisia...Sen jälkeen kun olen  syönyt  leivonnaisiani  ja
nauttinut suoraan "Magic Greasea", hän paranee päivä päivältä ja hänen sukurauhansa ovat
melkein palanneet normaalikokoisiksi...He sanovat, ettei MRSA:han ole parannuskeinoa???

Jasonilla  on  ollut  erittäin  pahoja  suuria  makuuhaavoja  selässään,  koska  hän  ei  voi  makaa
kyljellään tai vatsallaan.Hän kertoo nyt minulle, että ne ovat laantumassa, ja kun lääkärimme
ilmestyi toisen ryhmän kanssa kaupunkiin, he eivät kaikki ymmärtäneet, miksi hän ei ollut kuollut
tai  miksi  hän oli  paranemassa.En ole vielä kertonut  lääkärilleni  hamppuöljyhoidostani,  mutta
kerron  pian  jonain  päivänä...Haluan  todella  lääkäriltä  luvan hoitaa hänen  haavaumansa  nyt
öljyllä paikallisesti,  etkö ole samaa mieltä???Jos voimme lopettaa MRSA:n potilaalla, jolla oli
vain  kuukausia  elinaikaa,  ajattele  vain,  mitä  tämän  voisi  tai  pitäisi  sanoa  PITÄISI  sanoa
lääketieteelliselle yhteisölle.Rauha ja kunnioitus, Craig”

"Miehelläni oli 30 vuoden arpi palovammosta, joka vaati ihonsiirtoa...Joten ajattelin, ahaa, toinen
paikka  kokeilla  tätä  upeaa  tuotetta.No,  hän  ei  uskonut,  että  se  tekisi  mitään...Muutaman
käyttökerran jälkeen se muuttuu, nyt hänellä on pigmenttiä siellä, missä sitä ei ole ollut.Hiusten
kasvua siellä, missä mikään ei ole kasvanut 30 vuoteen." Rebecca

"Sain toisen asteen palovammoja kasvoilleni  ja käsivarsilleni  talon tulipalosta.Laitoin RSO:ta
kaakaovoihin sekoitettuna kuukauden ajan, ja tuskin huomaat, että olen koskaan palanut.On
hämmästyttävää, kuinka nopeasti se toimii, ja se on paras kipulääke, mitä minulla on koskaan
ollut. Amerikanisch

”Minulla oli päänahassani luoma, joka alkoi kutia äskettäin.Levittelin hierontaa kerran päivässä
muutaman päivän ajan ja luoma alkoi itse asiassa kutistua!Puhu ihmeellisistä." Amanda

"Kannabalmia oli myös kookosöljyssä, ja se auttoi suuresti, kun minulla oli hiustenlähtö." Matty

"Tyttöystävälläni oli yli 2 vuotta kestänyt MRSA-infektio ja hän oli kokeillut useita antibiootteja,
mukaan lukien yhtä vahvimmista saatavilla olevista, tuloksetta.Käytimme höyrystimen letkusta
kondensoitua  öljyä  sideaineessa  avoimella  liidellä  ja  se  meni  ohi  ja  kipu  loppui
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välittömästi.Hänen elämänlaatunsa on paljon parempi.

Minulla oli 2 vuotta selässäni epäilyttävä kuhmu, joka lopulta vaihtoi väriä ja sattui paljon, ja olin
hyvin epäilyttävä siitä,  mitä se oli.Käytin RSO:ta sidenauhassa ja se katosi.Kokeilimme tätä,
koska näimme Rickin  videon  Run from the Cure.Uskon,  että  tämän viestin  levittäminen on
valtavan tärkeää, ja olen valmis menemään täydellä teholla eteenpäin aktivismin ja sosiaalisen
mediamme  ja  lähetysten  kattavuuden  avulla  auttaaksemme  teitä  saamaan  viestin  perille."
Robert

”Minulla on fibromyalgia, eivätkä lääkkeet poista kipuani.Mutta öljy tekee." Donna

"Olen uskovainen...korjaa kihti...sen täytyy saattaa yin & yang tasapainoon, koska luulin olevani
onnellinen ennen, mutta viime aikoina olen huomannut onnen tunteen, joka kumpuaa syvältä
sisältä...Kiitos Rick Simpson." Irving

"Hei  Corrie,  olen antanut  *****-lääkettä nyt  noin 3 viikkoa hänen jalkansa kihtiin,  ja  hän on
siirtynyt  pyörätuolista  pystyäkseen  juoksemaan  ylös  ja  alas  portaita  ja  mennyt  2  tunnin
vaellukselle. Viikonlopun yli.Se ei koske vain syöpää...se vain parantaa.Minun olisi pitänyt ottaa
kuvia...Valtava  ero.Tavalliset  lääkkeet  eivät  koskeneet  siihen.Pyörätuolissa  3  viikkoa  ennen
lääkitystä."

”Olen  käyttänyt  sitä  palovammoihin,  enkä  osaa  sanoa,  missä  paloin.Ei  pelottelua  eikä
jälkiä.Mahtava.Minulla oli  palovamma viikon ajan, eikä se parantunut.Käytin öljyä ja neljässä
päivässä  minulla  on  uusi  iho.Viikkoa  myöhemmin  en  osaa  sanoa  missä  paloin.Mahtavaa
tavaraa.” Clifford

"Kyllä, kyllä, olen parantanut palovammat RSO:lla, eikä arpia!" Erin

"Kipu  häviää  kirjaimellisesti  välittömästi  ja  tulehdus  häviää  päivässä.Olen jo  hoitanut  yhden
palovamman  pari  kuukautta  sitten  ja  toista,  jota  hoidan  parhaillaan.Se  nopeuttaa
paranemisaikaa viikoilla ja viikoilla siihen asti, kuinka vakava palovamma on & EI arpeutumista
&  EI  herkkyyttä  palovammion  kohdalla.Käytän  öljyä  kaikkeen  ja  tarkoitan  kaikkea.
**Tein äskettäin erän, joka ei ollut sitä laatua, jota koskaan söisin, joten se on ehdottomasti
käytössäpaikallisesti  ja  tein  kasvohoidon.OMGosh,  uskomattomia  tuloksia.Käytän  RSO:ta
kaikkiin kuviteltaviin vaivoihin**” Michelle

"Tein sen, annoin sen 18-vuotiaalle pojalleni.Nyt ei ole merkkejä syövästä.Olen sinulle suuren
kiitoksen velkaa Rick Simpson. Amanda

"Olen käyttänyt sitä avoimien haavojen parantamiseen.Käytin äskettäin diabeettiseen haavaani,
jonka repin auki.Parantui paremmin kuin olisin voinut toivoa.Myös kissan naarmut paranivat yön
aikana.Muut  naarmut  yön  aikana.Laita  öljyä  puoleen  naarmuun,  peitetty  nauhatuella,
seuraavana  päivänä  käsitelty  puoli  kiinni  käsitellyssä  avoimessa  tilassa,  jossa  näkyy
infektio.Tämän lääkkeen pitäisi olla jokaisessa ensiapulaukussa." Jared

”11-vuotiaasta lähtien (olen nyt  melkein 30) minulla  on kehittynyt  eräänlaista sientä iholleni,
enimmäkseen  kaulan  rintakehän  ja  selän  ympärille.Näitä  punaisia  pyöreitä  tahroja  ilmestyy
iholleni joka vuosi, ja olen tehnyt kaikkeni hoitaakseni ihotilani.Ihotautilääkäreiden määräämät
lääkkeet poistavat nämä täplät 5–6 päivän kuluessa ja poistavat ne kokonaan toiset 5 päivää.

Toissapäivänä huomasin, että nämä täplät alkoivat taas näkyä, MUTTA tällä kertaa päätin laittaa
siihen hieman kannabisöljyä...ja se oli todella taikaa!!!Levittelin sitä vain 2 kertaa ja täplät ovat
KAIKKI poissa.En voinut uskoa silmiäni!Ei enää pillereitä, voiteita ja erikoisshampooita minulle!
Nyt tein kannabisöljyllä infusoitua kookosöljyä ja jatkan sen levittämistä vielä noin viikon ajan
varmistaakseni, etteivät täplät tule takaisin.Kiitos paljon RS & JB kaikesta avusta ja tiedoista,
olen ikuisesti kiitollinen." Ioanna
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"Toimiiko öljy papilloomeihin tai silmän lähellä olevia ihomerkkejä?" Sean

-- Kyllä, Sean, mutta varo, ettei öljy joudu silmiisi tai se palaa pahasti noin tunnin tai kaksi.Se ei
vahingoita silmiä, mutta on epämiellyttävää.JB

”Vuonna 2002 jouduin kamalaan onnettomuuteen.Minulla oli kaikkialla haavoja ja menetin osan
luusta  käsivarrestani.Iho-  ja  luusiirteiden  jälkeen  olin  melkein  parantunut  ja  sain  infektion
käsivarteeni.Se osoittautui  luutulehdukseksi ja piti  aloittaa alusta.Tämän takia aina kun saan
haavoja/palovammoja  (olen  hitsaaja),  he  saavat  aina  tartunnan.Tänä  vuonna  sain  kauhean
palovamman vatsaani höyrylinjasta töissä.Pitämällä sen puhtaana ja käyttämällä öljyä se parani
vain kosketuksessa yli VIIKOSSA!Pienet hitsauspalovammat voivat kestää 4-6 viikkoa.Ei enää
minun öljyni kanssa.Ruuvi Neosporin, käytän ÖLJYÄ!" Chris

"Lämmitin öljyn ja sekoitin sen kasvovoidepurkkiini.Käytän sitä 2x päivässä ja olen ollut noin 2
kuukautta.Syviä ja syviä näppylöitä, joita minulla oli tapana saada (tiedättehän ne, kestää viikon
päästä vain pintaan ja ovat VALTAITA!) eivät ole enää olemassa.Myös näiden näppylöiden arvet
haalistuvat.Näen jopa,  että iho alkaa kiristää!Tämä öljy on upea ja  kasvovoide on vain yksi
monista käyttötavoista!“ Jennifer

”Sain työt pomolleni metsässä, jossa kasassa oli  nippu myrkkytammea, joka oli siirrettävä ja
poltettava,  enkä tiennyt  sen olevan siellä.Joten tietysti  sain myrkkytammen.Pomoni näki sen
olevan selluliitin partaalla,  ja lähetti  sitten minut  takaisin aloittamaan hoidon Rick Simpson -
öljyllä.Muutamassa päivässä käsivarteni alkoi tihkua, se alkoi myös kääntyä.ET VOI KERTOA
MINULLE, ETTÄ TÄMÄ KASVI EI PYYDÄ MITÄÄN!” Harry

“Myrkyllistä  murattia  käsivarressani… Ihottuma  ja  palovammat  hävinneet  5  minuutissa… Ei
kuoppia, ei ihottumaa, ei kipua… Käytän yhden RSO-riisinjyvän pienellä kookosöljyllä… POIS 5
minuutissa!!!Rakastan öljyäni!!!" Estelle

"Käytin  tätä  öljyä  3  vuotta  sitten  tappamaan  vaiheen  4  eturauhassyövän.Käytin  aluksi
hormonihoitoa  ja  sitten  sain  tietää  RSO:sta.Se  toimii.Tunnen  henkilökohtaisesti  kymmeniä
ihmisiä, jotka käyttävät sitä päivittäin moniin vaivoihin.Se on valtava apu syöpäpotilaille, mutta
mielestäni  se  on  hämmästyttävinpaljastus  on  parantanut  jonkun  vaikeaa  psoriaasia,  koska
hänellä oli yli 90 % kehostaan.Syömällä 1/4–1/2 grammaa öljyä päivässä kuuden viikon ajan,
tämä henkilö on kirjaimellisesti parantunut sairaudesta, josta hän on kärsinyt lapsesta asti.Voisin
jatkaa tuntikausia asioita, joita olen nähnyt tämän öljyn tekevän.Näet, pidät mielesi auki ja teet
niin kuin Rick neuvoo, et tule katumaan." Dan

"Niveltulehdus alle kuukaudessa..." Giulliana

"Psoriasis hävisi, kun aloin syömään öljyä... Pelkkä öljyn käyttö paikallisesti ei auttanut omaani
niin paljon - ei  hävinnyt kokonaan ennen kuin aloin käyttää sitä suun kautta.Se ei  ole vielä
palannut.Olen  nyt  ylläpitoannoksella,  joten  TOIVOTAN,  että  se  riittää  pitämään  psoriaasin
poissa.Minulla ei ole ollut mitään merkkejä siitä melkein 4 kuukauteen.Lääkärit sanoivat minulle,
että se ei koskaan häviä kokonaan, ja että ainoa kerta, kun se "selviytyi", oli silloin, kun olin
todella sairas ja immuunijärjestelmälläni oli muita asioita taisteltavana.Hyvin...En tunne oloani
sairaaksi, ja paska on POISSA!” Lindsay

"Paransi myös jännetulehduksen muutamassa päivässä.Jopa 7 kuukautta vanha vamma.Hiero
vain vähän patuvoita tai RSO:ta kipeälle alueelle kerran päivässä.Ihme paskaa.Käytin RSO:ta 3.
asteen  palovammoihin  viime  sunnuntai-tiistaina,  ei  merkkiäkään  palovammosta  40  tunnin
hoidon jälkeen.Tietysti toivon, että olisin käyttänyt sitä heti, kun se tapahtui.Se olisi säästänyt
minulta tunteja suurelta tuskalta ja jään pitämiseltä sen päällä." Bobbi

"Ystäväni istutti minut katsomaan Run from the Curea noin kaksi ja puoli vuotta sitten ja ajatteli,
että se voi auttaa psoriasikseni.Teimme öljyn yhdessä - ensimmäistä kertaa meille molemmille -
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kolmessa  viikossa  plakkipsoriaasini  oli  poissa.Olen  valmistanut  öljyä  ja  syönyt  sitä  siitä
lähtien.Jos  nautin  joka päivä  ja  levitän öljyä paikallisesti  öisin  yksittäisiin  satunnaisesti  esiin
tuleviin  kohtiin,  psoriaasi  on  hyvin  hallinnassa  ja  melkein  näkymätön.Tämän  kokemuksen
ansiosta hyppäsin sisään kahdella jalalla ja omistan nyt ensimmäisen täysin valtion lisensoidun
lääketieteellisen marihuanayrityksen Coloradossa.Vuosi yritykseni jälkeen isälläni diagnosoitiin
vaiheen IV melanooma – se oli  levinnyt hänen keuhkoihinsa ja maksaan.Hänen onkologinsa
antoi hänelle 3–12 kuukautta ja käski hänen olla valmistautunut saattohoitoon.Aloitin hänelle
välittömästi  RSO-hoidon,  ja  viisi  kuukautta  myöhemmin  hänen  syöpänsä  on
poissa.Mennyt.Maailman  helpoin  asia!Kiitos  Rick,  että  toit  tämän  hämmästyttävän  lääkkeen
uudelleen maailmalle! Erica

"Mitä  se  ei  auta?Opintojeni  kautta  mahdollisuudet  ovat  rajattomat.Minulla  on  kysta  posken
oikealla  puolella  kasvoillani.Viisi  päivää  öljyn  ottamisen  jälkeen  (nieltynä)  kysta  kutistui
nopeasti.Öljy  oli  tehty  huurteisista  lehdistä  ja  pienistä  silmuista,  jotka  liotettiin  aina
kirkkaaseen.Seos  istui  2  viikkoa.Ensimmäisenä  yönä  öljyä  kystassani  oli  pistely  tunne.Viisi
päivää myöhemmin mennyt.Öljy toimii.Todisteita on aivan liikaa, ja kaiken takana oleva tiede on
hämmästyttävää.Siellä  on  kemiallisia  yhdisteitä,  jotka  reagoivat  kaikkiin  hermoston
reseptoreihin,  mikä  on  luonnon  työtä.Hämmästyttävä  osa  on,  että  se  kaikki  löytyy  yhdestä
kasvista.KANNABIS.On aika  nähdä,  kuinka  pitkälle  ihmiset  voivat  mennä.On aika  kehittyä."
Jeremy

”Tein  ensimmäisen  kerran  öljyä  (kookosöljyyn  infusoituna)  iäkkään  naapurin  selän
paikallishoitoon.Hänellä  oli  kaikkialla  haavaumia,  jotka  kutisivat  pahasti.Luukat  ovat
poissuljettuja, samoin syyrit,  paetut, skeeters ja niin edelleen, koska hän ei kärsinyt muualta
kuin selästä,  eikä hänen sängyssään ole merkkejä otusten toiminnasta.Tiedätkö mitä hänen
poikansa teki???Hän suihkutti patjaan voimakkaasti kemikaalia päästäkseen eroon hyönteisistä,
joita ei ollut olemassa.Annoin hänelle uuden patjan, jossa oli selkeät ohjeet, että sitä EI saa
suihkuttaa.Hän joutui menemään sairaalaan verenvuotohaavojen takia ja siellä ollessaan hän
ilmaisi  selkäongelmansa  ja  tiedätkö  mitä  lääkärit  käskivät  hänen  tehdä???Pese  hänen
hiuksensa ja vartalonsa täiden varalta, hänellä ei ole täitä.Joten ketä luulet minun kuuntelevan
auttaakseni  häntä?Lääkärit?EI.Tein  öljyn,  käsittelin  hänen  selkää  sillä  ja  paraneminen  ja
paraneminen ovat menossa." Michele

”Sain  herpesviruksen lähes 20 vuotta sitten.Olen yksi  niistä,  joka saa taudinpurkauksia  5-6
kertaa vuodessa tähän päivään asti.Kuten voit kuvitella, tämä ei ole ollut minulle helppoa.Olen
utelias  jos  sinäonko sinulla  ehdotuksia  tai  tiedätkö muita,  jotka  ovat  onnistuneet  hoitamaan
kannabishoitoa?Kiitos ajastasi."

-- Laita öljyä (tai öljyä sisältävää tinktuuraa tai voidetta) paikkoihin, joissa herpes puhkeaa.Toista
tarpeen  mukaan.On  myös  hyvä  syödä  vähintään  60g  hoitoa,  joskus  herpesvirus  häviää
kokonaan.Taudinpurkaukset  eivät  ole  yhtä  usein  etkä  tunne kipua jne.,  jos  käytät  öljyä  sen
hoitoon.Öljy toimii kaikentyyppisissä herpes-tyypeissä, etkä löydä mitään, mikä toimii paremmin
herpesin kuin öljy.Terveisin, JB

"Entinen  vaimoni  on  virukseton  sen  jälkeen  kun  annoin  hänet!!!Hänen  lääkärinsä  oli  ja  on
ymmällään.Hän oli DARE grad ja nyt hän pitää muutaman kasvin itselleen...” Thomas

"Aamu Scot,  puhui  siskolleni  eilen  illalla  ja  hän sanoo olevansa parantunut!!!Lääke paransi
hänen vyöruusunsa. :) Hän sanoo tuntevansa olonsa ihanalta.Halusin vain olla 100% varma
ennen kuin kirjoitin sinulle.Kiitos paljon avustasi."

– Tytölle, jolla oli vyöruusu, tapahtui jotain muuta, eikä hän koskaan kertonut perheelle, mikä oli
vialla.Tässä se on, hän vain lähetti sen minulle: "Hei taas, sain eilen tietää, että siskollani oli
kilpirauhasen  kasvu  vuosi  sitten,  mutta  ei  kertonut  perheellemme.Ilmeisesti  lääkäri  sanoi
hänelle, että he pitävät sitä silmällä ja jos se kasvaa, he leikattaisiin.Se ei ollut tarpeeksi suuri,
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jotta siitä voitaisiin ottaa biopsia.Joka tapauksessa hän kävi lääkärillä viime viikolla ja huomasi,
että kasvain on lakannut kasvamasta.Hän uskoo, että lääke pysäytti kasvun.Eikö olekin upea
uutinen?Hän jatkaa sen ottamista siinä toivossa, että hänen seuraava tapaamisensa todistaa,
että öljy tappaa kasvaimia.Kerron sinulle lisää, kun se tapahtuu." skotti

”Joskus viime keväänä huomasin punaisen jäljen leuassani vasemmalla puolella.Pidin tämän
vain  haavana,  joka  katoaa  pian.No,  ei,  ja  sitten  ennen  kuin  tiesinkään,  ilmestyi  toinen;  ei
kiinnitetty,  mutta  jossain  määrin  suorassa  linjassa  ensimmäisestä  merkistä.Levittelin
polysporiinia ja muita lääkekaapista löytämiäni voiteita, mutta mikään ei muuttanut sen väriä tai
ulkonäköä.Kun otin yhteyttä ja pääsin lääkärin vastaanotolle, siellä oli enemmän, mutta se alkoi
saada eri näköistä joillakin alueilla.Se näytti  tahraisemmalta.Kun lääkärini tutki minua, hänen
kasvoillaan oli  mykistynyt  ilme.Seuraavien kahden kuukauden aikana hän määräsi  erilaisia  
antibioottivoiteita ja -pillereitä.

Hän sanoi koko ajan: En usko, että se on syöpä.En usko, että se on syöpää.Tuntui kuitenkin
oudolta,  että  hän  käski  minua  olemaan murehtimatta  uusien  tapaamisten  varaamista,  vaan
saapumaan hänen toimistoonsa joka viikko, kuten hän käski, ja hän näkisi minut heti, ja hänen
henkilökohtaisessa toimistossaan, ei tutkimushuoneessa koko ajan. aika.Sanominen, että olin
hieman peloissani,  oli  vähättelyä,  koska tämä ei  johtanut  mihinkään.Useammin  kuin  kerran
kysyin häneltä ihotautilääkärin käyntiä, johon hän vastasi: "Otamme biopsian ja viemme sinut
sitten  ihotautilääkärin  vastaanotolle,  jos  et  haittaa  ajamista  Halifaxiin"…  "Minä  menen
sydämenlyönnissä”, käskin häntä selvittääkseen, mitä nämä merkit kasvoillani ovat.Aikaa kului,
enkä ollut  kuullut  Halifaxista mistään tapaamisesta ihotautilääkärin kanssa.Kysyin tohtoriltani
uudelleen… Hän mainitsi sitten, että Halifaxissa oli yksi ihotautilääkäri, joka kuoli, ja siellä ollut
lääkäri oli hyvin kiireinen, mikä tarkoittaa, että menisi muutama kuukausi ennen kuin pääsen
tapaamaan häntä.Aika tuntui hidastavan kantaansa… mitään ei tapahtunut…

Päätin, kun kokeilin lääkkeitä, jotka tohtori antoi minulle, ottaa asiat omiin käsiini.Tein muutaman
kyselyn ja onnistuin saamaan RSO:ta(Rick Simpson Oil)  tai  yksinkertaisesti  sanottuna hyvin
valmistettu hamppuöljy.Noudatin öljyn käyttöohjeita.Laitoin osan nauhatukeen ja peitin kasvojeni
jäljet yöksi.Joka ilta söin myös jonkin verran.

Kaikesta, mitä olen lukenut, tämä ei voi satuttaa sinua, mutta se voi kaataa sinut jaloiltasi, jos
otat  aluksi  liikaa.No,  pari  kertaa  otin  vähän  liikaa,  enkä  päässyt  töihin  pariin  päivään.Tein
kuitenkin  öljyn  levittämisen  öisin  yhtä  voimakkaasti  kuin  minävoisi  tuhlata  sitä.Näin  sen
muuttavan.Olen  varma,  että  se  olisi  toiminut  nopeammin,  jos  olisin  varannut  aikaa  säätää
sisäisesti ottamani määrää, jotta motoriikkatoimintani ei olisi haitannut.LOL

Kaiken kaikkiaan nämä asiat toimivat, ja yhdellä viimeisimmillä vierailuillani lääkärini luona hän
sanoi:  "Se ei näytä niin aggressiiviselta kuin se oli." Tämä sai minut tuntemaan oloni paljon
paremmaksi, ja niin teki myös biopsiaraportti,  kun se palasi sanoen, että kudosnäyte ei ollut
pahanlaatuinen!Voin rehellisesti sanoa, että öljy näyttää poistaneen kaiken, mitä se oli leuallani.

Suurimmaksi  osaksi  siellä  ei  ole  kasvavia  punaisia  merkkejä,  vain  "varjoja"  siitä,  mikä  oli
aiemmin.Ihotautilääkärille menen viikon päästä.Toivottavasti hän voi valaista sitä, mikä minulla
oli  tai  oli.Haluaisin  mielenrauhan  vuoksi  tietää  varmasti.Päivitän  ehdottomasti  kun  saan
lisätietoa.Toistaiseksi… Haluaisin lähettää suuren suuren kiitoksen niille,  jotka ovat auttaneet
minua parantumaan!” Laskuttaa

K.Mietin,  auttaisiko  RSO  äitini  säteilyn  aiheuttamia  palovammoja?Hän  päätti  jatkaa
"tavanomaista" hoitoa, ja nyt hänellä on rintansa, toisin sanoen, sekaisin.Tekee kipeää pelkkä
katsominen.Muistan,  että joko sinä tai  Rick palasit  joskus,  luulisin  RSO:ta valmistellessa,  ja
näytit kuvia öljyn vaikutuksesta myös palovammoihin.Joten, olisiko siitä mitään hyötyä hänelle?

A.Hiero öljyä tai hamppuvoiteella hänen rintaansa ja selkää.Tietysti hänen pitäisi syödä öljyä ja
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pysyä poissa lääkäreistä ja kaikista muista tarpeettomista vaurioista.JB

”Äidilläni  (72)  on  ollut  kipeä  halkeileva  iho  useimmissa  sormenpäissään  noin  2  vuoden
ajan...erittäin kivuliasta.Lääkäri sanoo: "Joo, se tulee iän myötä." Dufuss!!!Sekoittimme hyvin
pienen määrän öljyä aquaphoriin...Yksi hoito, yön yli... mennyt!Hänen tuskalliset halkeamat ovat
parantuneet ja ovat hyvässä kunnossa nyt yli viikon!HÄMMÄSTYTTÄVÄ!" Dolly

”Käytin  öljyä  tuoreeseen  avoimeen  leikkaushaavaan.Syyskuussa  2012  minulta  poistettiin  2
tyvisolukarsinoomakasvainta  kasvoiltani.Yksi  oli  iso  ja  syöttäjäkasvain,  joka  levitti  sitä.Myös
poskestani  kaavittiin  sisäinen  kasvain  biopsiaa  varten.Kun  tulin  kotiin  ja  paljasti  haavani,
kasvoillani oli kraatteri.

Ensimmäiset 4 päivää sekoitin sheavoita ja öljyä ja levitin sitä.Vaihdoin sitten suoraan öljyyn
enkä  ole  pysähtynyt.Kun  menin  post  op  -tapaamiseen,  tohtori,  joka  luuli  minun  menossa
plastiikkaleikkaukseen, oli hämmästynyt parantumisestani.Päätin kertoa hänelle totuuden, että
en ollut käyttänyt reseptiä, että olin parantanut sen kannabisöljyllä.Hän oli kuullut Rick Simpson
& Phoenix Tearsista, hän ei tuominnut minua ja käski jatkaa hyvää työtä.Kuukauden kuluttua
menen  toiseen  leikkaukseeni,  toimintasuunnitelma  tämän  haavan  parantamiseksi...
Kannabisöljy.Kerronko tälle kirurgille?Minun Post op -tapaamisellani!Rakkaudessa ja valossa."
Patti-Jo

-- Patti, mitään leikkausta ei tarvita, jos jatkat öljyä.Tai siirrä tarvittaessa vielä 60g, mutta pysy
kaukana leikkauksesta ja lääkäreistä, jos mahdollista.Se on monessa tapauksessa surullinen
edellytys hoidon onnistumiselle.JB

"RSO on tehnyt psoriasikseni lähes olemattomaksi.Olen syönyt ylläpitoannosta nyt kolme vuotta
ja ihoni on puhdas, mieleni on kirkas, enkä ole koskaan ollut terveempi." Erica

"Olen nähnyt jonkun läheiseni käyttävän Rickin öljyä pahaan palovammaan, joka olisi jättänyt
ikävän arven, ja viikon kuluessa öljyn levittämisestä se oli poissa eikä merkkejä arpista tai siitä,
että se oli palanut." Janice

"Meillä on nyt tyttäreni öljyllä.Hänellä on psoriaasi molemmissa kyynärpäissä, käsivarsissa ja
toisessa  polvessa.Otin  kuvia  alussa.Toistaiseksi  kuivat  hilseilevät  alueet  ovat  poissa.Iho  on
punainen, mutta sileäkohonneen ja tulehtuneen sijaan.Pienemmät ulkopinnat ovat tyhjentyneet
kokonaan.Olemme vakuuttuneita, että tämä tulee toimimaan.Otamme kuvia joka toinen päivä tai
kun on havaittavissa parannusta.Kaikki tämä alle viikossa öljyn paikalliskäytössä.Kiitos paljon
tietoisuuden tuomisesta tähän lääkkeeseen, joka lopulta parantaa kansat Rickin ja JB:n.Jaan
viestejä joka päivä ja kerron kaikille, jotka kuuntelevat.Se alkaa uppoamaan." Ron

K.Toimivatko nämä seokset akneen??

A.Jennifer, öljy toimii "kaikenlaisiin ihosairauksiin". Tämä tarkoittaa myös aknea.Terveisin, JB

"(Sain  tietää  öljystä)  3  kuukautta  sitten  etsin  Internetistä  parannuskeinoa  akneen  ja
ruusufinniin.Se selvitti  asian heti!Lisään isoöljyä kookosöljyyn käyttääkseni sitä kasvoilleni  ja
kaulalleni  kerran  päivässä.Mieheni  sanoo,  että  näytän  15  vuotta  nuoremmalta!Kiitos  paljon
tämän tiedon jakamisesta.Jumala siunatkoon teitä kaikkia.Jatka samaan malliin." Toni

”Vannon tämän vuoksi, että näytän niin paljon nuoremmalta kuin sisarukseni.Olen 4-vuotiaista
vanhin.Useimmat sanovat, että näytän vähintään 20 vuotta nuoremmalta sisareltani. Mary

"Se  toimii  myös  kasvojen  sisäänkasvaneiden  karvojen  kohdalla.Käytin  sitä  23-vuotiaalla
pojallani menestyksekkäästi kahdessa sovelluksessa.YKSI RAKKAUS." Patti-Jo

"JB, onko sinulla tieteellistä näyttöä tai vain ihmisiä, jotka väittävät olevansa koskaan allergisia
marihuanalle?Onko tämä mahdollista?Uskon vahvasti, että trikoot saavat ihmisen kutittamaan,
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sillä trimmauksen aikana kutina tulee käsiin ikään kuin koskettaisi eristystä.Mutta kaksi ihmistä
on  kertonut  minulle,  että  he  uskovat  olevansa  allergisia  marihuanalle  ja  puhkeavat
nokkosihottoihin  aina,  kun  he  ovat  sen  lähellä  tai  savua  puhalletaan  heidän  lähelle.Mutta
haluaisin molempien olevan osa tutkimuksessani, joten mietin, onko joku nähnyt ihmisen olevan
allerginen marihuanalle tai kokenut sen itse?

--  Kannabis  on  kasvi,  joten  kyllä,  jotkut  ihmiset  voivat  tietysti  olla  allergisia  joillekin  sen
aineosille.Mutta emme ole vielä nähneet allergiaa öljylle, ja uskomme, että jos niin tapahtuu,
ihmisten  tarvitsee  vain  kokeilla  toista  kantaa,  jossa  on  muita  terpeenejä.Öljyä  käytetään
kaikenlaisten  allergioiden hoitoon.Mutta  meitä  on seitsemän miljardia  ja  jokainen  meistä  on
ainutlaatuinen,  joten  sanoisin,  että  kyllä,  jotkut  ihmiset  todennäköisesti  kokevat  allergioita
joillekin öljytyypeille.JB

"Charlie  kävelee.Ei  kipulääkkeitä.Hän  seisoo  pystyssä.Hänen  askeleensa  ovat  suorat  ja
leveät.Hän  osaa  juosta,  hypätä  ja  pelata.Hänen  niskansa  on  lähes  90-prosenttisesti
parantunut.Tältä se ei ole näyttänyt kahteen vuoteen.Hän söi eilen banaanin, pizzan, puolen
voileivän, paistettua riisiä, jogurttia ja muuta.Hän ei ole KOSKAAN syönyt näin paljon.(…)

Charlien oikea polvi oli pahin.Se on noin 50 prosenttia parempi.Vasen on parantunut melkein
kokonaan,  paitsi  että  hän  kutisi  sitä  toissa  yönä  ja  rakkuloitti  sen  takaisin.Mutta  ei  mitään
suurta...Suurin  muutos  on  haava  hänen  kaulassa  ja  kainaloissa.Kaula  on  lähes  täysin
parantunut, samoin kuin kainalot.

Käytän  pienen  pisaran  öljyä  hänen  g-putkessaan  ennen  kylpyjä.Se  on  myös  auttanut
polvikipuihin.Jos polviin sattuu, hän saa sen pudotuksen.En lisää tylenolia tai ibuprofeenia.Se
tekee tempun.Teen myös itse voiteen.Minulla  on vesikone,  joka suodattaa veden ja  erottaa
emäksisen veden happamasta.Koska hapan hapetettu vesi on niin hyvää iholle  ja on myös
antibakteerinen, otan hapanta vettä ja sekoitan sen metoselluloosan kanssa, jolloin muodostuu
voide.

Lisään  tiivisteen  tehdäkseni  voiteen,  joka  on  kuin  vaseliinin  koostumus.Voitelen  hänen
sidoksiaan  tällä  ja  käytän  sitä  hänen  haavoihinsa.TÄMÄ  yksin  tekee  uskomattoman  eron
kipuun,  kutinaan ja paranemiseen.Lähetän sinulle kuvia pian.Olen ottanut  niitä vastaan  joka
vaihdon.Luulen, että öljy kestää vielä kuukauden, mutta koska tämä on ensimmäinen kerta, kun
teen  tämän,  olenepävarma.Olen  innostunut.Hänen  ruokahalunsa  ei  ole  koskaan  ollut  näin
hyvä.Hän söi eilen enemmän ruokaa kuin koko vuoden." Trisha

"Hei  Rick  ja  ystävät,  minulla  on ystävä,  jolla  on ollut  tämä kipeä (n.2  tuumaa x  4  tuumaa
halkaisijaltaan)  hänen  vasemmalla  lapaluullaan  jatkunut  nyt  4  vuotta,  tulvatulehdus,  ei  rupi
paikalla, vain puhdas aukko, pinnan alla saattoi tuntea kovan baseball-kokoisen kyhmyn, joka
on herkkä kosketukselle .

Hän on levittänyt öljyä paikallisesti 8 kertaa 7 kuukauden aikana ja noin 2 viikonloppua myös
sisäisessä  käytössä.
Rupi ja arpeutuminen on poissa, avoin haava arpeutunut ja ystäväni tuntee olevansa siunattu
saadessaan käyttää öljyä." Rebecca

"Kaulassani  on kyhmyjä kahdessa kohdassa,  yksi  rinnassa ja  toisessa vatsassa...  viimeisen
kolmen  viikon  aikana  omani  ovat  kutistuneet...  niskan  takaosassa  ja  vatsassa  on  melkein
kadonnut... korvan takana oleva on puolet kokoa...GO CANNABIS OIL!!!!!!” Sharon

"Vain  kertoakseni  pienen  tarinani...Ystäväni  on  kärsinyt  syvälaskimotromboosista  monta
vuotta.Hänen  jalassaan  on  ollut  haava  2  vuotta,  neljänneksen  kokoinen...Nähtyäni  Rick
Simpson Storyn, ehdotin öljyä, hän sanoi, että hän kokeilisi mitä tahansa...Joten koska olen joka
tapauksessa tupakoitsija, hankin osan öljystä.Hän käski ottaa sen kahdesti päivässä.2 kokoista
riisinjyvää...2  viikkoa  meni...hän  hymyili,  ei  ollut  nähnyt  sitä  vähään  aikaan...Haava  oli
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kutistunut??????Uusi iho alkaa???Tämä ei voisi olla???...vai voisiko???...Hän jatkoi vielä kaksi
viikkoa...  sitten  ilmestyi  leveämmällä  hymyllä...haava  oli  poissa???...Täysin  uusi  iho  ilman
kipua...WOWWW...Olemme nyt uskovia, näkeminen on uskomista...pitää toivo elossa!" Jason

--  Kyllä,  se  voi  olla,  Jason  Hildebrandt,  näit  sen  ja  nyt  tiedät  kuinka  kohtelet  käytännössä
kaikkea,  mitä  sinulle  tai  ystävillesi  tapahtuu.Hiero  vain  öljyä  ja  syö  se,  se  on  todella
yksinkertaista.Kiitos ja onnea, JB

”Eilen leikkasin sormeni tehosekoittimeen töissä.Kolmelta yöllä heräsin sormen hakkaamiseen,
että  kokeilin  jäätä,  peroksidia,  neosporiinia.Mikään  ei  toiminut.Sykkii  edelleen.Sitten  muistin,
että kuuloöljy auttaisi solujen uudistumista ja lopetti kivun ja paransi arvet ja iho-ongelmat, joten
miksi et kokeilisi sitä.Joten otin pisaran ja levitin sitä koko sormenpäälle.1 minuutissa kipu oli 80
% poissa.30 minuutin sisällä.Pystyin heilauttamaan sormeani vain pienellä kipeällä,  mutta ei
todellista kipua.Olen myyty.12 tunnin kuluttua laitoin hakemuksen uudelleen, eikä minulla ole
sen jälkeen kipua." Rebecca

"Strachmarks?" Keltainen

-- Joo.JB

"Hei  Rick,  haluaisin  pitää  nimeni  luottamuksellisina,  jos  satut  julkaisemaan tämän (mitä  en
välitä).Tyttöystäväni oli todella karkea kasvatus ja turvautui ranteiden leikkaamiseen, kun hän
masentui, tämä ongelma on vuosia takana, mutta hänen ranteessa on edelleen melko ikäviä
arpia.Siellä on äärimmäisen näkyvää ja kuplivaa, se on ensimmäinen asia, jonka monet ihmiset
huomaavat,  kun he tapaavat  hänet  ensimmäistä  kertaa,  hän ei  haluaisi  muuta kuin  päästä
eroon heistä.

Joten kysymykseni on, auttaisiko öljy pääsemään eroon arpeista?Tai ainakin auttaa tekemään
niistä vähemmän näkyviä?Rakastan sitä, mitä teet, ja toivon, että tietäisin öljystä, kun isoisäni
sairastui syöpään, olet sankari kaikkien niiden henkien osalta, jotka olet auttanut pelastamaan!”

-  Aloita  öljyn  levittäminen  paikallisesti  arpeille,  ne  häviävät  todennäköisesti  viikkojen  tai
kuukausien  kuluessa.Saisin  hänet  myös  öljyyn,  se  auttaa  hänen  PTSD:ään  kaikista  noista
muistoista  hänen  kokemastaan.Se  myös  parantaa  hänen  unensa  laatua.Ota  valokuvia  ja
videoita,  jos  et  välitä,  arvet  todella  katoavat  -  joko  kokonaan  tai  ne  jäävät  tuskin
näkyviin.Terveisin, Jindrich

"Minulla  on  sama  ongelma  jalkahaavojen  kanssa.Ensinnäkin  siksi,  että  olin
esidiabeettinen.Mutta huomasin olevani erittäin herkkä hyönteisten ja hyttysten puremille.Laitoin
niihin öljyä ja laitoin nauhan yöksi ja puremat ovat parantuneet." Michelle

--  Öljyn vaikutus hyttysten tai punkkien puremiin on yksinkertaisesti  hämmästyttävää.Kokeile
sitä,  niin  näet,  miksi  sanomme,  ettei  kenenkään  pitäisi  lähteä  kotoaan,  ellei  heillä  ole
öljyä.Öljyllä on niin monia käyttötarkoituksia, että on vastuutonta yrittää elää ilman sitä.JB

"Syö öljyä...Olen käyttänyt öljyä kaksi kuukautta, psoriaasi on lähes 80% parantunut, eikä minun
tarvitse käyttää mitään lääkkeitä...Ja vei myös niveltulehdukseni pois...” Giuliana

”Olen käyttänyt  kannabiksen oliiviöljyseosta ja psoriaasi  alkoi  parantua viikossa.Valitettavasti
minulla  oli  vain  vähän,  enkä  riittänyt  ottamaan  sitä  enemmän  sekä  sisäisesti  että
ulkoisesti.HUOMAA,  minulla  ei  ollut  edes  oikeaa  RSO:ta,  vaan  oliiviöljystä  valmistettu
kannabisöljy." Teemu

--  Toivotaan,  että  saat  pian lisää  öljyä,  Teemu.Sitä  on parasta  käyttää  paikallisesti  oireiden
hallintaan  ja  myös  öljyn  syömiseen,  halutaan  poistaa  myös  ongelman  taustalla  oleva
syy.Terveisin, JB
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"Se  toimii  hyvin  myös  hyttysten  puremiin  ja  hammassärkyihin.Hyttyset  purivat  tytärtäni,  ei
leikkiä,  vähintään  50  kertaa  15  minuutissa  POIS  PÄÄLTÄ!  Deep  Woods  bug  spray
päällä.Kokeilin  banaaninkuorta,  deodoranttia,  aloe  veraa,  dermaplastia  ja
hydrokortisonia.Mikään niistä ei laskenut turvotusta (hän on allerginen hyttysten puremille ja ne
turpoavat  pahasti)  tai  antaneet  hänelle  helpotusta.Epätoivoisena  kaavisin  hartsin  ulos
höyrystimestä, sekoitin siihen vain vähän kookosöljyä, jotta se leviäisi helpommin ja "rasvoin"
hänen jalkojaan sillä.Noin puolessa tunnissa kaikki turvotus oli  laskenut ja vaikka hänellä oli
vielä punaisia pisteitä puremien kohdalla, ne eivät häirinneet häntä ja vältin antamasta hänelle
Benedryliä.

Minulla  oli  paise  muodostumassa  suuhuni  ja  pakkasin  hartsia  vapeesta  sairaan  hampaan
ympärille & jälleen noin puolen tunnin sisällä turvotus laski ja pystyin parantamaan sen, sen
jälkeen ei ole ongelmia sen kanssa.Pakkasin sen kuitenkin kaksi päivää varmuuden vuoksi.Nyt
voin sanoa, että hartsin pakkaaminen (jos sinulla on Vapir No2 sen kartion sisällä, jossa vaihdat
näyttöä,  kerää  lähes  puhdasta  hashia,  myös  tiivistettyä.)  hampaani  ympärille  nousi
uskomattoman korkealle, luultavasti korkeammalle kuin olen koskaan ollut elämässäni .

Lähetin jopa tekstiviestin miehelleni olohuoneesta ja pyysin häneltä apua makuuhuoneeseen
pääsemisessä.Sublinguaaliset lääkkeet toimivat kuitenkin paremmin, minkä vuoksi ensiapuun,
jos he epäilevät sydänkohtausta, ruiskutetaan nitroa kielen alle.Kaikki on nyt kuitenkin hyvin, en
kuollut yliannostukseen, en herännyt kauhean krapulaan ja mikä parasta...Minun ei tarvinnut
ottaa  suuria  määriä  Tylenolia  tai  Advilia  ja  tehdä  vielä  enemmän  vahinkoa  vatsalleni  ja
maksaalleni.

Tiedän, että hartsi ei ole tehokkain tapa, enkä ollut edes varma toimiiko se, mutta sen kanssa
minun  piti  työskennellä,  koska  asun  laittomassa  valtiossa.Ajattelin,  ettei  se  voi  kuitenkaan
sattua.En malta odottaa, että pääsen asumaan valtiossa, jossa voin vapaasti kasvattaa omaa
mahdollisimman korkealaatuista luomulähtöainetta, tehdä itse öljyä ja parantaa itseäni ja koko
perhettäni...mukaan lukien melkein 2-vuotias tyttäreni,  joka on käynyt  läpi  helvetin viimeisen
vuoden aikana, koska kukaan ei voi selvittää, mikä häntä vaivaa.

He  ajattelevat  nyt,  että  hänellä  on  proteiinihäiriö,  mutta  se  on  vain  toinen  asia,  jota  he
heittelevät, koska heillä ei ole aavistustakaan, mikä on itse asiassa vialla.Hänen saattaminen
öljyyn voi vain pelastaa hänen henkensä.Vaikka haluaisinkin tarkan diagnoosin,  jotta tiedän,
mitä hoidan, mutta lopputulos on, että haluan vain vauvani voivan paremmin, ja jos se tarkoittaa
perinteisen yhteiskunnan hylkäämistä, niin teen niin. Sara

"Öljy näyttää heräävän henkiin.Se hehkuu levitettäessä.Poltti käteni (en kerro kuinka lol), mutta
paransi sen öljyllä.Puhdasta öljyä oli jäljellä vain 2 käyttökertaa varten, minkä jälkeen käytetty
öljy  lisättiinkookosöljy.Ei  ollut  kipuja  ollenkaan.Eikä  arpia  lopussa.Ei  parafiiniharsoa,  ei
infektioita, ei kipulääkkeitä.Kiitos Rick jälleen kerran, että jaoit tämän maailman kanssa." Carol

"Kiitos  ei  riitä  siitä,  mitä  olet  tehnyt.Istun  täällä  öljyä  myrkkytammillani.En  olisi  KOSKAAN
yrittänyt ilman sinua.Se kesti yli 2 kuukautta koskettaen lähes 100 % kehostani viime vuonna,
koska joku  sytytti  metsäpalon,  joten saan  sen nyt  kaikkialle  ja  pahempaa sanotaan,  koska
emme rakenna immuniteettia tälle.

Päivä sitten se ilmestyi.Öljy ei siis lopettanut kutinaa eilen illalla.Näen kuitenkin sen parantavan
arpia  päivittäin,  joten  minulla  on  uskoa.Tänä  aamuna,  24  tuntia  ensimmäisen  käyttökerran
jälkeen,  näen  sen  toimivan  ja  parantaa  naarmuuntuneen  ihon.Joten  kun  sinkkioksiditahnaa
öljyni päälle,  uskon, että olen ehkä juuri löytänyt 1#-avun myrkkytammille.En todellakaan voi
odottaa ensi kauteen asti nähdäkseni, ehkä öljy parantaa tämän ongelman elämään.Ilmoitan
sinulle.Eikö se olisi hienoa?Vielä kerran, kiitos kaikesta tekemästäsi." Rebecca

--  Öljy  voi  korjata  senkin.Se  on  parannuskeino  tai  hallinta  kaikkiin  lääketieteellisiin
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ongelmiin.Mitä  nopeammin  se  otetaan  käyttöön,  sitä  nopeammin  se  korjaa  sen,  mikä  on
korjattava, siinä kaikki.JB

"Myrkyllinen muratti kädessäni...ihottuma ja palovammat hävinneet 5 minuutissa...ei kuoppia, ei
ihottumaa, ei kipua...Käytän yhtä RSO-riisinjyvää pienellä kookosöljyllä...POIS 5 minuutissa!!!
Minun öljyni!!!" Estelle

”Sain myrkkytammea kasvoilleni,  toisen päivän jälkeen se oli  otsasta niskaan,  isoja kutiavia
läiskiä,  raakaa ja jonkin verran verta naarmuuntumisesta.Sekoitin öljyyn hieman kookosöljyä,
jotta se olisi helppo levittää.Laitoin sen päälle ja helpotti välittömästi kutinaa ja kipua, tunnissa
raakuus ja tulehdus oli  poissa, seuraavana aamuna sitä ei näkynyt, ellei todella katsonut.Se
varmasti  nosti  muutaman kulmakarvan ja  lopulta jotkut  skeptikot  saivat  nähdä,  mistä puhun
aina.Kannabiksen parantava voima!” Cindy-Lee

”Haluan ihmisten tietävän, että RSO siivosi valtavan rakkulan, jonka mieheni sai kantapäälleen
makaaessaan sängyssä niin pitkään oltuaan niin sairaana.Laitoin öljyä siihen ja viikossa se oli
poissa.Pelkäsin  täysin,  että  siitä  tulee  jotain  paljon  vakavampaa.Se  peitti  hänen  koko
kantapäänsä.Kiitos Rick Simpson kaikesta mitä teet." Susan

"Tein  mehiläisvahasta,  oliiviöljystä,  kookosöljystä  ja  neemöljystä  voiteen,  joka  paransi
eltaantunutta jalkahajuani,  joka minulla  on ollut  yli  25 vuotta...Lisäsin laventeli-  ja sitrusöljyä
vähentämään neem-hajua.Ja se toimii  paremmin kuin mikään koskaan ostamani ihovoide.Ja
vaimo ei ole koskaan ollut onnellisempi." Robert

--  Lisäisin  seokseen  hieman  öljyä,  Robert.Ei  ole  koskaan  haittaa  lisätä  niitä,  ja  se  toimisi
varmasti vieläkin paremmin.Pelkästään öljy voi tehdä saman esimerkiksi hampunsiemenöljyyn
sekoitettuna, ja jalkahieronta vahvalla kannabisvoiteella on yksi miellyttävimmistä asioista, mitä
tässä  maailmassa  voi  kokea.Voitko  kuvitella,  kuinka  hyvää  jaloillesi  olisi,  jos  voisit
yksinkertaisesti  upottaa  ne  haaleaan  laimentamattomaan  öljyyn  kymmeneksi  minuutiksi?
Voitteko  kuvitella,  kuinka  tehokas  tämä  olisi  ihmisille,  joilla  on  palovammat,  diabeettiset
haavaumat, ihosyövät jne.?Voin.JB

”Jos naiset tietäisivät, että se pysäyttää ihon ikääntymisen ja korjaa vaurioituneen ihon (kuten
tämän henkilön tapauksessa), kannabiksen laillistamisen tuki menisi läpi katon!Koko talous on
kukoistanut  tämän hämmästyttävän luonnonlääkkeen tukahduttamisen ansiosta, ja me kaikki
katsomme  sen  murenevan  yhdessä,  kun  yhä  useammat  ihmiset  saavat  tietoa  ja  alkavat
yksinkertaisesti lääkittää itseään." Gil

"Luinko ryppyjä?Se auttaa ryppyihin?" Margie

K.Levitätkö sitä kasvoillesi ryppyjen hoitoon vai otatko sen suun kautta vai molempia?" Toni

A.Molemmat parhaiden tulosten saavuttamiseksi, mutta myös paikallisella levityksellä voidaan
tehdä paljon.JB

"Tarvitsen  reseptin  kaljuuntumiseen.Onko  se  yksi  osa  hamppuöljyä  kymmeneen  osaan
hampunsiemenöljyä?Auta ole kiltti!Sulhastani  ovat  menettäneet  hiuksensa,  enkä todellakaan
halua joutua jättämään häntä… Meillä on kaksoset, joten tarvitsen hänen pitävän kiinni, ha ha.”
Jenna

--  Se voisi  toimia.Haluamme lisätä  20-30 % öljyä  hampunsiemenöljyyn,  96 % alkoholiin  tai
muihin  kantaja-aineisiin,  mutta  vähemmänkin  voi  tehdä  ihmeitä  paikallisesti
käytettynä.Ihannetapauksessa hänellä olisi tietysti ämpäri öljyä saatavilla ja hän käyttäisi sen
suoraan.Koska laimentamaton lääke toimii paremmin kuin laimennettu lääke.Terveisin, JB

"Mekaanikkona  olen  käyttänyt  öljyä  joihinkin  melko  huonoihin  leikkauksiin  ja  olet  100%
oikeassa...se parantaa ihon nopeammin kuin mikään muu." Cory
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"Paransin  sukupuolielinten  syyliäni  vain  kolmella  levityksellä  2  viikossa.Olin  saanut  useita
erittäin kivuliaita hoitoja GUM-klinikalla sairaalassa, mikä vain pahensi niitä.Käytin noin 10 mg
jokaiseen  syylään  (minulla  oli  5)  joka  kolmas  päivä.Pesin,  mutta  vältin  saippuan  käyttöä  3
päivää joka kerta, kunnes öljy oli imeytynyt, sitten kylpy ja levitin uudelleen.Syylistä vain muuttui
kuollut  iho,  joka  hieroi  pois  ilman  minkäänlaista  kipua  jättäen  jälkeensä  uuden  terveen
ihon.Kerroin tästä yleislääkärilleni ja hän kutsui minua valehtelijaksi?Olin onnekas, että minulla
oli  ystävä,  joka  teki  minulle  öljyä  varjosta  ja  silmulehdistä,  jotka  normaalisti  olisivat  olleet
jätemateriaalia. Mailia

"Olen  parhaillaan  hoitamassa mustaksi  muuttunutta  ilkeää  luomaa.Joka  aamu levitän  reilun
määrän suoraan luomalle ja peitän sitten sideaineella.3 viikossa näen silmämääräisesti myyrän
pienenevän.Se  toimii.Syön  myös  vähän  joka  päivä...mikä  ero  energiatasossa.LÄÄKETTÄVÄ
ONNE KANABIKSEN KAUTTA!!!!!!! Beau

"Tunnen  syyllisyyttä  siitä,  että  haluan  kokeilla  sitä  päähäni  miesten  kaljuuntumisen  vuoksi."
Robert

-- Älä ole, se toimii ja todennäköisesti tarvitset pieniä määriä öljyä joka tapauksessa.Tietysti sitä
voisi laittaa paljon ja se olisi parempi, mutta jos liuottaisit gramman tai enemmän 100 ml:aan
hampunsiemenöljyä, uskon, että sinäkin pidät siitä, mitä se tekee, Robert.Lisää myös muutama
millilitra siemenöljyä ja öljyseosta shampoon ja muihin käyttämiisi kosmeettisiin tuotteisiin, niin
pidät myös sen tuomasta erosta.Ota valokuvia, voit auttaa monia muita.Meillä on vain muutama
kuva siitä, emme kiinnittäneet siihen liikaa huomiota, ymmärrettävästi.Mutta se todella toimii,
kokeile ja älä häpeä sitä hetkeäkään.JB

"Myönnän sen...olen kömpelö...Minulla on huono tapa työntää pikihaarukan piikit jalkaani.RSO
suoraan paikalla, peitä side sideaineella, kipu hävisi sekunneissa, parani 3 päivässä." Heather

"Olen  nähnyt  öljyn  paljon  vähemmän  tehokkaan  balsamiversion  tuhoavan  psoriaasin
muutamassa  päivässä,  vähentävän  munasarjojen  turvotusta  kuukautisten  ensimmäisenä
päivänä  20 minuutissa  ja  ehkäisevän  arpia  ja  kipua,  kun  sitä  levitetään  välittömästi  pieniin
palovammoihin.Todellakin saa minut miettimään, mitä öljy voisi tehdä...” Beres

”Minulla  oli  yksi  pahimmista  jalka-urheilijatapauksista  10-vuotiaana,  toivon,  että  minulla  olisi
öljyä.Mutta minulla on se nyt.Kaikki on hyvin 47 vuotta myöhemmin.Parantaa suurimman osan
kaikesta." Donald

"Minun  miniä  paistoi  porsaankyljyksiä  ja  kastoi  sormensa  kiehuvaan  kuumaan  öljyyn
ensimmäiseen rystystöön asti ja ne muuttuivat valkoisiksi kuin keitetty kana.Laitoimme niihin
RSO:ta ja kipu hävisi noin minuutissa, hän peitti  ne 2 kertaa päivässä RSO:lla.Ne paranivat
hyvin nopeasti vain muutamassa päivässä, eikä ihoa hävinnyt tai arpeutunut lainkaan.

On hämmästyttävää, että pidämme nyt vähän keittiön jääkaapissa, joten jos joku palaa (etenkin
lapset) laitamme RSO:n heti, ei tarvitse tuntea sellaista kipua, kun meillä on luonnollinen kasvi,
joka hoitaa sen .” Debra

"Minulla  oli  pieni  erä  kyynärpäässäni  paakkuja,  käsitelin  niitä  öljyllä...Viikkoa  myöhemmin
kyynärpääni  on  sileä  eikä  töppyjä...Luulen,  että  ne  olivat  syyliä,  mutta  koska  en  usko
lääkäreihin, en voinut kertoa sinulle varmasti." Carla

-- Riippumatta siitä, mikä ihossasi on vialla, levitä vain öljyä, peitä se vanteella ja levitä öljyä
uudelleen  joka  päivä  tai  kaksi  tai  kun  sideaine  putoaa.Palovammat,  syylät,  ekseema,
psoriaasi…Thän öljy ei välitä mitä se on ja korjaa sen, anna sille vain aikaa ja öljyä.JB

"Tein" pesun" tekemästäni öljystä ja pyysin pesemään itsensä sillä ystävää, jolla on VAKAVA
psoriaasi päästä varpaisiin ja joka ei ollut ottanut itsestään kuvaa yli 4 vuoteen.1 KERRAN - kun
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hän  pesi  vartaloaan,  olin  shokissa  katsomassa,  kuinka  KAIKKI  punainen,  laikkuinen  iho
pöhöytyi, ja näin hämmästyttävän terveen ihon joka kerta, kun hän pyyhki osan kehostaan.Otin
hänestä kuvia sinä iltana ja julkaisin ne.Hän NYT NAUTTAA kuvan ottamisesta... PÄIVITTÄIN!

USEAT muut  kysyivät,  kuinka  sekoitin  sen,  ja  olin  iloinen  ja  yllättynyt  MS-potilaat  ja  muut
sairauksista kärsivät käyttivät sitä kylvyissään, ja yksi sanoi nukkuneensa ensimmäistä kertaa
elämässään ilman kipuja." Traci

”Ystäväni kasvoilla oli kysta, ja muutaman päivän öljynoton jälkeen se oli poissa.Ja hän nielee
sitä käyttämättä sitä paikallisesti." Jonathan

”Otan  vähän  enemmän  kuin  riisinjyväkoon.Olen  itse  asiassa  nostanut  hieman  nenääni  ja
allergiani ovat melko poissa.Asun matkailuautossa kahden koiran kanssa ja meitä pommitetaan
viereisen kukkulan siitepölyllä.Viime vuonna otin benedryliä joka päivä.Minun ei ole tarvinnut
ottaa yhtään tällä kaudella, ja nukun paljon paremmin. Judy

”En ollut syöpäpotilas, mutta kantapäässäni oli tulehdus, joka ei vastannut hoitoon.Minulla oli
jopa  haavanhoitotekniikka...  hän  sai  infektion  lakkaamaan  leviämästä,  mutta  se  ei  silti
parantunut.Levittelin  öljyä  ja  YHDEN  vuorokauden  aikana  punoitus  väheni.Toinen  päivä  ja
punoitus poissa.Kolmas päivä ja infektio näyttää jälleen iholta!Ihana parantava öljy!” Tammie

”Olin  siinä  vaiheessa,  että  en  lähtenyt  kotoa.Sain  ihottuman,  jonka  lääkäri  sanoi  olevan
perioraalinen ihottuma, ja kaikki,  mitä minulle annettiin,  ei toiminut tai sai minut sairaaksi.He
sanoivat,  että heillä ei ollut aavistustakaan, mikä sen aiheuttaa tai kuinka päästä siitä eroon
lopullisesti.Mentyäni  Vancouveriin  päätin  yrittää  laittaa  RSO:n  ihottumaan  ja  katsoa  mitä
tapahtuu.Seuraavana päivänä se oli jo melkein poissa.Otan öljyä nyt sisäisesti, eikä minulla ole
sen jälkeen ollut tätä tuskallista ihottumaa.Tämä tavara on hämmästyttävää.Katselen nyt naisen
parantavan rinta- ja vatsasyöpäään tällä hämmästyttävällä aineella, jonka meille ei kukaan muu
kuin Jumala itse antanut!!!” Teetä

”Työskentelin uima-allas- ja kylpyläyrityksessä...olen vaaleaihoinen, ulkona koko päivän.Minulla
oli joitain hulluja täpliä kasvoilleni, päähäni ja käsivarteeni, jotka olivat aina kuljettajan ikkunan
ulkopuolella.Öljy  poisti  nämä kohdat  muutamassa viikossa!Syön nyt  0,5 grammaa puhdasta
THC:tä  joka  päivä  auttaakseni  taistelemaan  kaikista  sairauksista  ja  pitämään
immuunijärjestelmäni vahvana.BTW ei influenssarokotusta koskaan!Ei flunssaa lapsesta asti."
Jay

"Se  toimii  hämmästyttävän  palovammoissa  ja  auringonpolttamissa.Oliiviöljyllä  ohennettuna."
Rachael

”18 kuukautta sitten jalkani sai tulehduksen leikkauksen vuoksi.Kun lääkäri on kokeillut kaikkia
antibiootteja ja toimenpiteitä,  he tietävät,  että he periaatteessa luovuttivat  ja  lähettivät  minut
kotiin odottamaan sen sulkeutumista.Vasta kun aloin hoitaa itseäni suurella kannabisannoksella,
huomasin, että uusiutuminen alkoi! Ariel

"Käytin sitä huuliherpeksessä ja rakkuloissa huulilla, toimi paremmin kuin luulin.Tiesin, että se
toimisi, mutta paranemisaika oli yöstä 24 tuntiin.Ajattelin 1-2 päivää en 6 tuntia." Kevin

"Äitini pääsi eroon täplästä, joka oli ollut hänen kasvoillaan melkein 2 vuotta 4 päivässä öljyn
kanssa!!Sitten sanoimme, että jos se voi tehdä niin ulkoisille syöpäpisteille, ajattele vain, mitä se
tekee sisällä! Keltainen

"Minulla  oli  pieni  ruskehtava  täplä  vasemmalla  puolella,  joka  oli  kasvamassa.  Näytin
poikaystävälleni,  joka  taputteli  hieman öljyä.  Muista,  en  uskonut  sen tekevän  mitään.  Neljä
päivää  myöhemmin  tarkistin,  (minä  olin  unohtanut  sen)  se  oli  kadonnut  kokonaan
lukuunottamatta pientä punaista täplää paikalla.  Ei mitäänpääaineena, mutta se teki minusta
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uskovan." Carol

"Hei  JB.Tyttäreni  poltti  kätensä  eilen  uunissa.Hän  tuli  ulos  ja  näytti  minulle  palovamman
kädessään,  joka  oli  rakkuloitunut.Hän  sanoi,  että  se  sattuu.Käskin  hänen  mennä  taloon
hakemaan öljyä ja laittamaan sideainetta ja peittämään palovamman.Sanoin hänelle,  että se
paranee  ilman  arpia.Hän  tuli  ulos  viisi  minuuttia  myöhemmin.Hän  sanoi,  että  isä  kipu  on
kadonnut.Sanoin, että kyllä, niin öljyn on tarkoitus tehdä.

Sisareni, joka oli skeptinen öljyn mahdollisuuksien suhteen, ei hyväksynyt sitä, että käytin sitä
lääkkeenäni.Hän ei koskaan laiminlyönyt minua, kun oli kyse öljystä.Mutta ei hätää!Koska meille
kaikille  on  myös  valehdeltu  niin  kauan,  uskoimme  heidän  valheisiinsa.Siskoni  kärsii
monimutkaisesta  sairaudesta  lääkärit.Pitkä  tarina  lyhyeksi.Hän  on  alkanut  käyttää  öljyä  ja
laihtunut 60 kiloa viimeisen kuuden kuukauden aikana.Hän uskoo nyt todella öljyyn.Ja jakaa sen
avoimesti kaikkien kanssa.Kiitos kaikesta, mitä teet tämän asian hyväksi." Ron

”Tiedän, että kaverit täällä sanovat aina, että käytä puhdasta RSO:ta, ja olen todella suuri sen
aineen fani.Haluan kuitenkin vain kertoa ihmisille, että sokerilehdistä tehty kookosöljytuote on
korvannut  meille  täysin  neosporiinin,  en  ole  joutunut  ostamaan  sitä  2  vuoteen.Se  toimii
paremmin ja nopeammin, ja voin levittää sitä ihmisten käsille ja kasvoille, eikä minun tarvitse
huolehtia siitä, että he sairastuvat, jos he vahingossa syövät sen." Tina

-- Tina, mikään ei toimi paremmin ja nopeammin kuin puhdas RSO, mutta tiedän mitä yrität
sanoa.Tietysti  myös  vähemmän  tehokkaat  kannabislääkkeen  muodot  voivat  tehdä
ihmeitä.Ongelmana  on,  että  menestys  ei  ole  yhtä  luotettava  kuin  laimentamattoman
tehokkaimman RSO:n kanssa.

Kannabiskosmetiikka  korvaa  pian  suurimman  osan  tällä  hetkellä  saatavilla  olevista
kosmetiikkatuotteista,  nimittäin  kun  naiset  saavat  selville,  mitä  öljy  voi  tehdä  heidän
kauneutensa hyväksi.Hampunsiemenöljy,  kookosöljy ja sheavoi ovat suosikkikantajiani, mutta
voi käyttää mitä tahansa suosittua paikallista asuinpaikkaa ja lisätä siihen öljyä.20-30 % RSO
voiteessa tekee ihmeitä, mutta 0,01-1 %:sta voi olla myös paljon hyötyä vähemmän vakavissa
olosuhteissa ja jokapäiväisessä kunnossapidossa.JB

Tuotantovinkkejä
“Ei koskaan ilman fania!!!Se tarkoittaa ei koskaan." JB

”Jotkut  tuulettimet  voivat  olla  erittäin  vaarallisia,  joten  jos  joku  ei  tiedä  eroa,  (olen
sähkömoottorien kelaaja), he voivat ja todennäköisesti sytyttää liuottimen.Vain tiettyjä tuulettimia
voidaan käyttää.Koska useimmat ihmiset eivät tietäisi eroa katsoessaan tuuletinta koko päivän,
tämä  on  hyvä  neuvo.Huomioitavaa  on,  että  jos  puhaltimen  sähkömoottori  synnyttää
käynnistettäessä  sisäisen  kipinän,  jota  et  näe  moottorin  ulkopuolelta,  se  sytyttää
liuottimen.Sisätiloissa on erittäin vaarallinen paikka valmistaa lääkettä, kuten olen varma, että
useimmat teistä tietävät!Syy tähän on kaikkien tiedettävä…Sähköuunit, valot, kytkimet, uunit,
vedenlämmittimet,  lamput ja lähes kaikki kodin sähkölaitteet luovat, näet tai et,  kipinän, joka
sytyttää  liuottimet.Monet  näistä  kipinöistä  syntyvät  automaattisesti,  etkä  koskaan  tiedä  sitä!
Vaikka olisit  ennenkin onnistunut  kotonasi,  se on kuin aikapommi,  joka ei  ehkä syty  monta
kertaa, mutta jossain vaiheessa päädyt räjähteeseen, josta olisi mahdotonta paeta, se tapahtuu
niin  nopeasti!Kaikki  talossasi  ovat  vaarassa!Älä  koskaan,  älä  koskaan  jätä  huomiotta  tätä
varoitusta.Jindrich  Bayer  on  antanut  sinulle  täällä  neuvon,  joka  todennäköisesti  pelastaa
henkesi, jos noudatat sitä.Kiitos Jindrich." Anthony

"Olen  kanssasi  100-prosenttisesti  samaa  mieltä,  koska  minäkin  olen  tullut  tähän  samaan
johtopäätökseen juuri viime viikonloppuna.Haluaisin myös lisätä, että kahvinsuodattimen käyttö
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teollisuusbensiinin/öljyn  siivilöimiseen  on  myös  paras  tapa...Juustokankaan  tai  muun  paitsi
kahvinsuodattimen käyttäminen todellakin antaa sinulle enemmän öljyä, mutta se on heikompaa
öljyä, mahdollisesti vihreämpää, mikä todistaa, ettäsiinä on paljon kasvimateriaalia.Tärkeintä on,
että  käytä  teollisuusbensiiniä  ja  kahvinsuodatinta,  äläkä  murskaa  materiaalia  enempää kuin
Rick sanoo.Mielestäni Rick on kehittänyt puhtaan syöpää parantavan öljyn valmistusprosessin
ja sen valmistus millä tahansa muulla tavalla kuin hän sanoo, on turhaa ajan ja materiaalin
hukkaa. Marie

"Hei JB.Mikä on lyhin aika, jonka voit jättää silmujen kuivumaan, jos tarvitset sitä kiireellisesti?
Kiitos."  Priscilla
--  Kunnes se on kuivaa.Mutta  sanoisin  vain  nopeasti  kuivuvan 5-7g silmua,  josta  saa noin
gramman öljyä, tarpeeksi alkuun, ja sen jälkeen voit viimeistellä sen kunnolla kuivuttuaan, noin
viikossa.Mitä  vähemmän  käsittelet  lähtöainetta  ennen  käsittelyä,  sitä  vähemmän  hartsia
tuhlaa.Siksi on parasta olla dekarboksyloimatta lähtöainetta (kuten GW tekee ilman syytä, voit
dekarboksyloida öljyn vähemmän ongelmia kuumentamalla, mikä sinun on joka tapauksessa
tehtävä  liuotinjäämien  poistamiseksi).Paras  tapa  on  laittaa  silmu  ämpäriin  käsittelyä  varten
suoraan kuivaushuoneessa ilman ylimääräistä käsittelyä aina kun mahdollista.Mitä vähemmän
kosketat silmua, sen parempi.JB

”Bryan,  tiedän,  että  olosuhteet  eivät  ole  ihanteelliset,  mutta  jatkan  silti  saman  kappaleen
laulamista.Mitä  muuta  voin  tehdä  ja  miksi  minun  pitäisi  muuttaa  sävelmää  ja  alentaa
standardejamme, kun niitä ei tarvitse alentaa?Tietysti on olemassa erilaisia  öljylaatuja, jotkut
sopivat paikalliseen käyttöön (60 %), jotkut virkistykseen (60-90) ja jotkut hoitoon (90 ja yli), ja
parhaat öljyt ovat 95-98%. THC ja erittäin tehokas ja rauhoittava, siinä kaikki.Mutta nyt meidän
on opetettava ihmisille, että on olemassa jotain 95-98 % THC-öljyä ja että heidän tulee pyrkiä
parhaaseen  laatuun  eikä  keskinkertaisiin  tuotteisiin,  jotka  saattavat  toimia,  mutta  eivät
myöskään välttämättä.

Itse  en  ole  kovin  kiinnostunut  tutkimaan  lääkkeitä,  jotka  voisivat  toimia  joskus  ja  joissain
tapauksissa vain silloin,  kun meillä on käytössämme lääke,  joka toimii käytännössä kaikissa
tapauksissa.

Kaikki tuo mehustaminen on hyvää ja kivaa, mutta tulet huomaamaan, että noin 10-20-30 %
ihmisistä tulee allergisiksi kasviaineille tai eivät pidä mausta, joten he eivät käytä sitä kunnolla
lääkkeenä.Kannabis puhdistaa myrkyttömän maaperän, jossa se kasvaa, etkä halua juurikaan
niellä niitä kasviaineita.Joskus kyllä,  nimittäin kun tietää missä kasvi on kasvatettu ja miten,
mutta itse olisin erittäin varovainen juomaan sellaisia  mehuja, eihän sitä koskaan tiedä mitä
siinä on, oikeasti, ja tiedän mitä kemikaaleja käytetään kannabiksen kasvattamiseen.Joten olisin
itse varovainen suositteleessani mehustusta.

Öljyn täytyy olla  dekarboksyloitua,  jotta  se toimisi  kunnolla,  se täytyy keittää tai  se ei  toimi
kunnolla  eikä  se  mene  veri-aivoesteen  läpi,  joten  "ei-psykoaktiivinen  mehu"  ei  loogisesti
ajatellen  voi  koskaan  toimia  yhtä  hyvin.  dekarboksyloituina  öljyinä,  joissa  on  95-98  %
THC:tä.Kokeile sitä uudelleen iho-olosuhteissa ja näe ero.

Pohjimmiltaan  sama  pätee  CBD:hen  –  taas  kyllä,  se  toimii,  nimittäin  joskus  ja  joissakin
tapauksissa,  ja  se  on  myös loistava lääke,  esimerkiksi  kun sitä  lisätään  ainesosana  lasten
purukumeihin,  mutta  muuten  kuin  minä  Haluaisin  aina  ensin  käyttää  tehokkainta
kannabislääkkeen muotoa.Eikö niin?JB”

”Henkilökohtaisen kokemukseni perusteella en saa mehua, se saa minut kyynelemään todella
pahasti.Minulla  on  myös  veren  hyytymishäiriö,  ja  raskas  klorofylli  on  ei  ole  ihmiselle,  joka
käyttää veren ohennuslääkkeitä korkean K-vitamiinin vuoksi. Dena

"Virginia, sinun on ymmärrettävä, että olemme nähneet monia öljyjä ja useimmat öljyt eivät ole
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lähellä sitä, mitä haluaisimme potilaiden käyttävän sairauksiinsa."Tee oma" -strategia on ainoa
todella järkevä. Sinun ei tarvitse olla riippuvainen kenenkään tekemisestä öljyn puolesta, haluat
olla oma laadunvalvojasi ja haluat tietää, mitä se sisältää. se ja miten se tehtiin.Huijareita on
liikaa, ja useimmat heistä eivät tarjoa riittävää laatua, ja se on surullinen tosiasia, ja ainoa tapa
estää se on opettaa ihmisiätehdä omat, jotta he tietävät eron.Ja joskus pieni ero öljyn laadussa
voi vaikuttaa suuresti jonkun elämään.Siksi yritämme jatkuvasti edistää öljyn laatua ja tehoa.

Tarkastellaan sitä, että jos joku pystyy keittämään kupin kahvia, he voivat valmistaa öljyn, siinä
ei oikeastaan  ole mitään.Ja ne, jotka eivät osaa valmistaa öljyä itselleen, tarvitsevat yleensä
apua, joten joku voi tehdä sen aina tarvittaessa, ja tällaistenkin pitäisi saada 95-98 % THC RSO
apteekista.Tai ainakin siinä maailmassa, jossa haluaisin elää.JB

”1.) Hioin luukuivat silmut vain käsilläni, ei käytetty hiomakonetta.Lähtömateriaali  näytti  hyvin
pieniltä  n.Halkaisija  5-10  mm,  joten  enimmäkseen  ei  jauhetta.Koska  minulla  on  nyt  oma
"ruoanlaittokokemukseni", olen täysin samaa mieltä kanssasi kaikissa kohdissa, paitsi kohdassa
C.Olen  nähnyt  alkoholilla  valmistettuja  öljyjä,  jotka  ovat  yleensä  paljon  tummempia,  koska
alkoholissa  oleva  vesi  liuottaa  klorofyllit.Tein  öljyni  laboratorioluokan  puhtaalla
petrolieetterillä.Tämä öljy on väriltään paljon kirkkaampi (kullanruskea) ja sillä on erinomainen,
herkullinen  mausteinen  maku  verrattuna  siihen  alkoholiöljyyn,  jota  minulla  oli  mahdollisuus
kokeilla.Tarkoitan tässä sitä, että uskon, että teollisuusbensiini ei poista yhtä paljon terpeenejä
ja  klorofyllejä  kuin  alkoholi.Se  myös  kiehuu  paljon  kontrolloidummin  ja  hallittavammin  kuin
alkoholi.Joten  kysymykseni  tässä  on,  onko  mielestäsi  mahdollista,  että  jauhaminen/pesu
teollisuusbensiinillä ei ole niin haitallista hyvälaatuiselle öljylle kuin jauhaminen/pesu alkoholilla?

--  Älä  hio  materiaalia  ensin.Kuivan  silmumateriaalin  käsittely  aiheuttaa  THC:n  ja  muiden
kannabinoidien  irtoamisen  (pöydällä  olevan  hienon  pölyn  olisi  pitänyt  jäädä  ämpäriin).Kyllä,
jauhaminen ja teollisuusbensiini olisivat "parempia" kuin jauhaminen ja alkoholi - tuo yhdistelmä
on melkein taattu epäonnistuminen, hyvää öljyä ei yksinkertaisesti voi tehdä tällä tavalla.

Laita  silmu  ämpäriin,  kostuta  se  teollisuusbensiinillä,  murskaa  tikulla  pari-kolme  minuuttia,
kaada öljy-liuotinseos ämpäriin.Jos  käytät  laadukasta  materiaalia,  tee toinen pesu ja  kaada
toinen  seos  ämpäriin  ensimmäisen  pesun  kanssa.Jos  et  käytä  korkealaatuista  materiaalia,
käytä  ensimmäistä  pesua  vain  sisäisiin  tarkoituksiin  (ja  etsi  parempaa  materiaalia
käytettäväksi).

Eetteri tuottaa loistavia öljyjä (me pidämme meripihkaöljyistä enemmän kuin tummista öljyistä,
mutta  muista,  että  jotkut  kannat  tuottavat  tummempia  öljyjä  kuin  toiset).Pidämme
meripihkaöljyistä myös käytännön syistä - kuka haluaa mustia klorofyllihampaita?Mutta emme
suosittele sitä paljon, koska eetterin kanssa työskentely on melko vaarallista, sitä on vaikea
saada  suurimmassa  osassa  maailmaa  ja  olemme  erittäin  huolissamme  öljyn  tuottajien
turvallisuudesta.Se  voi  nousta  erittäin  helposti  suhteellisen  alhaisissa  lämpötiloissa.Joten
useimmille ihmisille teollisuusbensiini toimii hyvin.Käytämme yleensä teollisuusbensiiniä, mutta
eetteri on valitsemamme liuotin.

Nykyinen luettelo liuottimista, joita käyttäisimme henkilökohtaisesti, on: 1.eetteri, 2.puhdas kevyt
teollisuusbensiini,  3.99 % isopropyylialkoholi,  4.elintarvikelaatuista alkoholia  -  mieluiten 99%,
mutta sitä on yleensä vaikea saada ja se on erittäin kallista.Kun työskentelet 96 % alkoholin
kanssa, loput 4 % on yleensä vettä.4 % 10 litrasta on 4 dcl, melkein tuoppi vettä, joka sinun on
keitetty pois - ja se vie aikaa, jonka voit käyttää tuottavammin.

2.) Laitoin myös viimeisen 60°C lämpimän öljyn 1,5 tunniksi tyhjiöön, jotta kaikki liuotinjäämät
poistuvat  kokonaan.Kuten  kirjoitin  sinulle,  dekarboksyloin  öljyn  35  grammaa  myöhemmin...
Öljyn maku ennen dekarboksylaatiota oli paljon mausteisempaa, en sanoisi huonommin, mutta
olet oikeassa röyhtäilyn suhteen.
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--  Kuten  viime  kerralla  sanoin,  röyhtäily  johtui  jäännevedestä.Ja  vesi  oli  siellä  käyttämäsi
"tieteellisesti"  alhaisen  lämpötilan  vuoksi.Sinun  on  joka  tapauksessa  dekarboksyloitava  öljy,
joten riisinkeitin, joka sammuu 110 °C:ssa, toimii hyvin.Tai tietysti paras vaihtoehto olisi asilti -
mutta  jälleen  kerran,  monet  ihmiset  eivät  omista  niitä  eivätkä  osaa  käyttää  niitä,  ja
räjähdysvaara  on  aina  olemassa.  Jos  joku  käyttäisi  väärin  suunniteltua  keitintä  liuottimen
keittämiseen,  se  voi  räjähtää  aiheuttaen  vakavan  vamman ja  tuhota  koko  talon.  Mutta  jos
riisinkeittimen sisältö syttyisi jollain tavalla tuleen ja prosessi suoritettiin ulkona tai avoimessa,
hyvin  ilmastoidussa  tilassa.Sitten  jos  öljyntuottaja  ei  panikoi,  hänellä  ei  pitäisi  olla  liikaa
vaikeuksia saada palon hallintaan ja kyllä sammutin on aina hyvä idea.

Mitä tulee tyhjiöön - tietysti, miksi ei.Jos sinulla on laitteet ja osaat käyttää sitä oikein, ei ole
huono idea viimeistellä öljy tällä tavalla, jos haluat olla 100% varma, ettei siinä ole liuotinjäämiä
tai jos haluat sulkea petrokemian liuottimia vastustavien suuhun.Jotkut ihmiset käyttävät sitä
suurella menestyksellä, enkä vastusta sitä.Mutta kuten tiedätte, suurin osa ihmisistä ei omista
tätä laitetta ja monilla potilaillamme ei ole tai ei ole edes varaa riisinkeittimeen ja tuulettimeen,
joten emme suosittele tyhjiötä välttämättömyyteen.

Katso kuinka helppo ja yksinkertainen Rickin menetelmä on ja kuinka moneen kysymykseen
meillä  on  vielä  vastattava.Kuvittele  nyt,  mitä  tapahtuu,  kun  lisäämme  tietoja  muista  öljyn
tuotantomenetelmistä.Se  aiheuttaa  vain  lisää  hämmennystä  ja  joudun  viettämään  päiviä  ja
viikkoja yrittäen vastata "hämmenneiden" ihmisten kysymyksiin, mitä en kuitenkaan aio tehdä
enää kauaa.

3.) Selitä, miksi ehdotat öljyn nielemistä suoraan putkesta, suoraan suuhun, ilman kapseleita?
Jotain imeytymishäiriötä?Syön suurimman osan öljystä tupakkapaperilla, mutta käytän harvoin
kapseleita, jos joudun poistumaan kotoa useammaksi tunniksi.Sitä paitsi en pidä siitä, että se on
hampaideni päällä, koska sitä on todella vaikea saada pois...

-- Useista syistä.Pääasia on, että tämä nielemismenetelmä on osoittautunut tehokkaimmaksi ja
hyödyllisimmäksi potilaille.Se parantaa suun hygieniaa, koska se myös desinfioi suun ja auttaa
sitten  kaikissa  ruuansulatuskanavan  tai  kurkun  sairauksissa  jne.Itse  asiassa,  kun  saan
kurkkukipua, yritän levittää öljyä suuni takaosaan ja sitten pitää sitä suussani niin kauan kuin
jaksan.Useimmissa tapauksissa flunssa tai kurkkukipu (tai sen oireet) hoidetaan yön yli.

Kuten  sanot,  osa  öljystä  jää  hampaillesi  ja  kielen  alle,  joten  tämä  nielemismenetelmä  itse
asiassa  yhdistää  öljyn  sublingvaalisen  käsittelyn  (ala  Sativex  ja  muut  ihmisten  käyttämät
kielenalaiset suihkeet ja tinktuurit) ja käsittelyn mahalaukussa ja suolet.Tärkeintä on saada öljy
vatsaan.Joten jos sinulla on epämiellyttävän makuista öljyä, voit laittaa siihen palan leipää tai
banaania tms. (tai tupakkapaperia, jos tykkäät syödä sen sisältämiä kemikaaleja), taittaa sen
päälle ja niellä kuten pilleri ja huuhtele se vedellä tai teellä tai millä tahansa.Harjaa hampaat
öljyllä vaikkapa kymmenen minuutin kuluttua, se auttaa myös suuhygieniassa.Monilla öljyillä on
herkullinen maku (varsinkin kun lähtöainetta ei ole jauhettu ja kun öljyn valmistukseen ei käytetä
alkoholia.Klorofylli  maistuu  yleensä  pahalta  ja  voi  aiheuttaa  paljon  epämukavuutta  myös
paikallisesti käytettynä - tummat öljyt tahraavat vaatteesi, sitä ei todellakaan halua tai tarvitse.)

Kapselit - a) sinun on ostettava ne Big Pharmasta, jolla tuet niitä rahoillasi, b) osa ihmisistä on
niille  allerginen,  c)  osa  liukenee  suolistoosi  eikä  vatsaan,  d)  jälleenmyyjät  laittavat  usein
vähemmän öljyä kapselissa kuin pitäisi olla, e) ne eivät toimi niin hyvin moniin sairauksiin, f)
niistä on vaikea saada öljyä pois, kun haluat tehdä liitoksen tai höyrystää öljyä keuhkosairauksia
varten tai kun haluat käyttää öljyä paikallisesti.En väitä, etteikö kapseleita voi käyttää, sanon
vain,  että  on  parempi  opetella  käyttämään  öljyä  suoraan  putkesta.Kun  olet  harjoitellut
enemmän,  opit  käyttämään  öljyä  ilman  epämukavuutta.Itse  tykkään  syödä  öljyä  suoraan
riisinkeittimestä, upotan vain sormeni siihen ja otan niin paljon kuin jaksan.Huomaa, että tämä
on  erittäin  "öljyä  kuluttavaa"  ja  otat  yleensä  enemmän  kuin  ruiskusta.Kun  öljy  on  hyvää,
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"yliannostus" saa sinut vain nukahtamaan, iso juttu.Mutta tietysti voin tehdä sen kokemukseni ja
suvaitsevaisuuden ansiosta, en tekisi jaÄlä suosittele tätä aloittelijoille tai niille, joilla ei ole niin
paljon kokemusta.Kaikkea hyvää myös sinulle, Stefan.Jindrich”

”Jos olet huolissasi kustannuksista, se on paljon halvempaa kuin useimpien syöpälääkkeiden
omavastuuosuus, ja osa syöpälääkkeistä ei ole vakuutettu.Jos joku perheeni jäsenistä tarvitsisi
tätä öljyä syöpään, löytäisin tavan.Onnea!!!!" Lisa

-- Olen samaa mieltä, Lisa, öljy on paljon halvempi hoitomuoto, kun kaikki muut kulut ja kulut
otetaan  huomioon.Lisäksi  se  on  verrattoman  turvallisempi  kuin  mikään  lääketieteellinen
järjestelmä, puhumattakaan siitä, että se toimii paljon tehokkaammin ja luotettavammin ja se on
ehdottomasti hauskempaa ottaa kuin myrkkyä tai säteilyä.JB

K.Miksi  kuivan  materiaalin  jauhaminen  johtaa  THC-häviöön?Onko  tälle  mitään  selitystä?
A.Oletko koskaan jauhanut  todella voimakasta silmua?Jos näin,  sinun pitäisi  tietää miksi.Se
valkoinen jauhe, joka on pöydän ympärillä sen jauhamisen jälkeen, on THC:tä (tai trichomesia),
ja sen olisi pitänyt jäädä öljyyn.Lisäksi, kun se jauhetaan, se on liian hienoa ja poistat öljystäsi
paljon sellaista, mitä et todellakaan halunnut kuoria.

Käsittele luukuivatut kokonaiset silmut sen jälkeen, kun olet kostuttanut ne teollisuusbensiinillä
tai valitsemallasi liuottimella, mutta älä koske niihin paljoa ennen käsittelyä, koska joka kerta,
kun  kosketat  niitä,  menetät  osan.Jauhatusmateriaalista  valmistetut  öljyt  ovat  huomattavasti
vähemmän tehokkaita kuin öljyt, jotka on valmistettu silmuista, jotka on murskattu kostutuksen
jälkeen.

Ensimmäinen pikapesu on tehokkain ja poistaa noin 70 % saatavilla olevasta THC:stä, toinen
liuska noin 20 % ja kolmas noin 5 %.Kun jauhat sen, saat kaikki kolme pesukertaa (oikeastaan 
neljä) öljyssäsi, etkä halua sitä.Laatu korvaa määrän.JB

K.Tiedän, että suosittelet RSO:n valmistamista itse, mutta apteekissa on paikallista, ja mietin
vain, mikä sen pitäisi olla kohtuullinen hinta?

A.Yksi  gramman  öljyä  tuottaa  4-7  g  korkealaatuista  silmua,  joten  sen  pitäisi  olla  "oikea
hinta".Älkäämme  keskustelko  hampun  naurettavista  hinnoista,  minusta  oikea  hinta  60g
annokselle  on  50-100USD  (tai  vähemmän,  jos  sitä  viljeltäisiin  laillisesti  ulkona  suuressa
mittakaavassa).En väitä, että tietäisin, mistä sen saa tällä hinnalla.Huippuluokan öljy maksaa
mitä huippuluokan materiaali maksaa asuinpaikallasi.JB

"Täytyi vain päivittää ja kertoa, että olen edelleen elossa!Voin hyvin ja ELOSSA melkein kaksi
vuotta  sen  jälkeen,  kun  minulle  kerrottiin,  että  minulla  on  3  kuukautta  jäljellä.Älä  usko
lääkäreitäsi!Kiitos vielä kerran, että autat pelastamaan henkeni!” Lee

Dekarboksylaatio

"Tällä hetkellä dekarboksyloin koko kasvia sekä teen RSO:ta ja voita/öljyjä." Cheryl
-- Älä dekarboksyloi koko kasvia.Tee öljy superkuivasta silmusta (älä leikkaa, älä koske siihen
liikaa, menetät aina etsimäsi THC:n).Valmista öljy ja dekarboksyloi öljy (laita se sähköuuniin,
joka on asetettu 130 asteeseen noin tunniksi).Älä tee kasveille mitään ennen kuin käsittelet ne
öljyksi.Mitä vähemmän kosketat niitä, sen parempi.JB

"Jos haluat poistaa hiilen, laita se uuniin 266 Fahrenheit-asteeseen (130 °C) tunniksi, niin saat
täydellisen hiilen, kun olet polttanut kaiken liuotin pois riisinkeittimessä tai patakattilassa. Ryan
-- En kuitenkaan käyttäisi kattilaa.Poltat öljysi jonain päivänä.Riisinkeitin sammuu, se on todella
parempi vaihtoehto, sanoisin.JB
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”Oikea dekarboksylaatio on erittäin tärkeä osa täydellisessä öljynvalmistuksessa raakakasvin
takiaei tarjoa paljoakaan puhdasta delta9-THC:tä ja CBD:tä sen sijaan,  että niissä on hapot
tarkoittavat  THCA:ta  ja  CBDA:ta.Karboksyyliryhmän  poistamiseksi  menetelmä  on
kuumennus.Tee tämä erittäin huolellisesti,  jotta  et  polta arvokkaita molekyylejäsi  pois.Löysin
Journal  of  Chromatography  -julkaisusta  hyvän  huomautuksen,  jonka  pitäisi  olla  öljyn
lämmittämiseen  tarvittava  lämpötila  ja  aika,  koska  riisinkeittimestä  riippuen  lämpötilat  eivät
välttämättä  riitä.Joten  on  hyvä  idea  lämmittää  öljyä  vähintään  27  minuuttia  min.  122
celsiusastetta.Tarkista  aina  lämpölevysi  lämpötila  digitaalisella  mittauslaitteella,  jotta  öljy  ei
ylikuumene.Alla  olevasta  taulukosta  näet  tärkeimpien  kannabinoidien  kiehumispisteet,  joita
sinun ei pitäisi koskaan saavuttaa, muuten keität ne pois.Lisäksi huomautan, että on oikein, mitä
Rick  sanoi  koko  ajan  videoissaan,  etteivätkö  öljyä  ylikuumenna,  mutta  lämpöä  tarvitaan
parantavan  öljyn  valmistamiseen.Oikea  dekarboksylaatioprosessi  edellyttää  vähintään  106,2
celsiusasteen lämpötilaa kaaviossa määritellyn ajan noin tunnin aikana.Jos öljyssäsi on vain
hapan muoto THCA ja CBDA, se ei ole niin tehokasta, koska hapot eivät sovi kovin hyvin CB1-
ja  CB2-reseptoreihin.Huolehdi  siis  siitä,  että  teet  sen oikealla  tavalla,  koska se  mitä  Rickin
sanoi, on totta, vain parhaiten valmistettu öljy voi tehdä työn livenä.(…)

Kyllä,  katso  ja  tulkitse  tätä  tiedekaaviota  ymmärtääksesi,  että  dekarboksylaatioprosessi  on
käynnissä  koko  ajan,  kun  lämmität  kannabinoidien  liuotinnesteseosta  riisinkeittimessä.Joten
kaaviot  osoittavat,  että  on  paljon  nostaa  lämpötila  130  celsiusasteeseen  tarpeeksi  pitkäksi
ajaksi,  jotta  saadaan  maksimaalinen  dekarboksylaatio.Kaikki  riippuu  lämpötilasta  ja  ajasta
parhaan tason saavuttamiseen.

Jos  käytät  digitaalista  lämpötilanmittauslaitetta  ja  laitat  sen  riisinkeittimen  pohjalle  koko
prosessin ajaksi haihduttamaan liuotin, huomaat, että vasta prosessin myöhäisessä vaiheessa,
kun vesipisarat tulevat sisään loppuvaiheessa. liesi, lämpötila tulee noin 100-110°C.Mutta aika
tällä alueella ei useimmiten ole tarpeeksi pitkä koko dekarboksylaatioprosessille.Tämän jälkeen
lämmität öljyä pienessä teräskattilassa kuumennuslevyllä pidemmän aikaa.Niin kauan, kun ei
ole toimintaa (ei enää kaasukuplia), lämmität ja odotat.Säädä lämpötilaa äläkä mene yli  130
astetta noin puoleen tuntiin.Muista, että THC:n kiehumispiste on 157 astetta, joten älä ota riskiä
ylikuumentamalla, muuten etsimäsi kannabinoidit höyrystyvät ja tuulevat pois...

Ytimessä ei ole tärkeää saada dekarboksyloinnin huippumäärä, niin kauan saat myöhemmin
tarpeeksi  öljyä kehoosi.Mielenkiintoista on YKSI  gramma päivässä tai  enemmän, joka sinun
pitäisi ottaa.Tietysti kuinka paljon öljyä tarvitset, riippuu siitä, kuinka monta delta9THC:tä todella
on öljyssä - tarkoittaa kuinka tehokasta dekarboksylaatio oli.Jos noudatat Rickin suositusta ja
varmista,  että  öljyä  on  lämmitetty  riittävän  pitkään  130  asteeseen  -  kaikki  on  hyvin.Se  on
riippumaton, mitä liuotinta käytät." Stephan

Liuottimet
"Olin kiinni  liuottimessa (bensiini),  kunnes huomasin,  että joitain yleisiä kasviöljyjä (rypsi- tai
rypsiöljy) tuotetaan hyvin samalla tavalla." Graeme

"Nafta  on  petrolieetterin  kauppanimi,  joten  yritä  etsiä,  että  peteetterillä  on  monia  teollisia
käyttötarkoituksia, rasvanpoistoaine maalin ohentimiin." Al

"MUISTA, että THC ja CBD ovat ei-polaarisia...ja klorofylli ja H2O ovat polaarisia...Joten paras
öljy on valmistettu ei-polaarisella liuottimella...se on puhdasta...ilman klorofylliä. Michael

"Yksi kemistiystäväni yksinkertaisti minulle koko tarinaa ja selitti minulle, miksi teollisuusbensiini
voisi olla parempi (vaikka ei hänen mielestään merkittävästi): teollisuusbensiini on ei-polaarinen
liuotin, joten se erottaa ei-polaarisia molekyylejä helpommin ja tehokkaammin (THC ja CBD ovat
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pohjimmiltaan ei-polaarisia molekyylejä) ja jättävät pois polaariset molekyylit.

Isopropyylialkoholi (ja siinä tapauksessa eetteri) on heikko polaarinen liuotin, joten se on erittäin
hyvä tähän tarkoitukseen,  mutta ehkä hieman vähemmän kuin teollisuusbensiini  -  koska JB
sanoo, että he testasivat molemmat, ja ne olivat tehokkaampia.EDIT: Ai niin, melkein unohdin:
hän sanoi myös, että ei ole pelkoa teollisuusbensiinin (tai ison) jäämisestä lopputuotteeseen, jos
noudatat  Rick  Simpsonin  antamaa  reseptiä  (ystäväni  sanoi,  ettei  muoviämpäri  kuitenkaan
kannata käyttää, mutta lasi tai ruostumaton teräs) ja jos et ole varma, tee niin kuin JB aina
käskee  -  lisää  vettä  ja  laita  se  uuniin,  jotta  se  haihtuu  kokonaan.Hän  kuitenkin  käyttäisi
isopropyylialkoholia, koska olet varma, että se on sitä mitä sen kuuluu olla...” Sandra

-- Sandra, menetelmä, jonka Rick osoitti maailmalle, on alkeellisin, mutkaton ja edullisin.Se on
melkein idioottivarmaa, kun seuraa T-kirjaimen ohjeita.Lasi on hyvä, mutta se rikkoutuu, etkä
halua  sen  tapahtuvan  koskaan.Ruostumaton  on  tietysti  ok.99,9%  iso  toimii  ok,  mutta
käyttäisimme silti itse kevyttä alifaattista teollisuusbensiiniä aina kun mahdollista.Tai eetteriä.JB

”Suosittelen  myös,  että  kaikki  on  mahdollisimman kylmää ennen poistoa.Useimmat  laittavat
alkoholin, kannabiksen, astiat ja kaiken uuttamiseen liittyvän pakastimeen 24-48 tunniksi.Näin
saat  paljon  puhtaamman  tuotteen.Tuotosi  ovat  alhaisemmat,  mutta  et  tarvitse  niin
paljon.Anteeksi kirjoitusvirheet tai puuttuvat sanat, MS on perseestä, eikä minulla ole lääkkeitä,
lol.Siunausta." Heittää

--  Chuck,  pakastaminen  on  hyvä  ja  hieno,  mutta  sitä  ei  tarvitse  tehdä,  kun  työskentelet
laadukkaiden ei-polaaristen liuottimien ja lähtöaineiden kanssa.Lisäksi emme pidä käsistämme
kylmästä, huoneenlämpötila toimii meille aivan hyvin, eikä meillä ole niveltulehduksen kanssa
ongelmia  muutaman  kuukauden  tai  vuoden  jäädyttämisen  jälkeen.Lisäksi  öljy  valmistetaan
usein paikoissa, joissa ei ole pakastimia.Joten kyllä, voit pakastaa sen, jos haluat, mutta emme
tekisi sitä itse.

Itse  en  pidä  pakastevihanneksista,  vältän  niiden  syömistä  aina  kun  mahdollista,  joten  en
ymmärrä  miksi  minun  pitäisi  tehdä  poikkeus  ja  pakastaa  vihannes,  josta  pidän  kaikista
eniten.Mutta kyllä, se voi auttaa, kun joudut käyttämään alkoholia öljyn uuttamiseen, joten en
ole täysin sitä vastaan.

Se on vain,  että  emme käytä  alkoholia  itse  liuottimena  (tai  parempi:  se  ei  ole  ensisijainen
liuotin),  en  näe  yhtäkään  syytä  miksi  minun  pitäisi  maksaa  valtiolle  ylimääräistä  veroa
liuottimesta,  joka haihtuu joka tapauksessa (ellet  käytä tislausta,  minkä tekisimme aina kun
mahdollista).Voin  ostaa litran  kevytbensiiniä  noin  3-4  dollarilla,  litra  99-prosenttista  alkoholia
maksaisi paljon enemmän ja se tuottaisi vähemmän öljyä ja öljy ei todennäköisesti ole yhtä hyvä
kuin kevyellä teollisuusbensiinillä tai 99,9-prosenttisella iso-öljyllä valmistetut öljyt. .

Joten missä tarkalleen ottaen on alkoholin käytön etu liuottimena?En näe yhtäkään rationaalista
syytä,  miksi  alkoholia  pitäisi  suosia  puhtaan  matalan  kiehumispisteen  kevyen  alifaattisen
teollisuusbensiinin sijaan, kun ajatellaan, ettei öljyssä ole liuotinjäämiä, joista pitäisi huolestua,
kun  öljyä  tuotetaan  oikein.Jos  sitä  ei  tuoteta  kunnolla,  öljyssä  on  tai  saattaa  olla
liuotinjäämiä.Mutta älä syytä meitä öljyistä, joita ei ole valmistettu kunnolla, emme todellakaan
voi  olla  vastuussa  muiden  toimittamien  öljyjen  puutteellisesta  laadusta.Se  on  niin
yksinkertaista.JB

"Oikein  valmistettuna RSO ei  sisällä  suurinta  osaa käyttämästäsi  liuottimesta.Samoin  koska
RSO parantaa syöpää ja  kaikki  mitä  syöt/hengität  aiheuttaa mainitun  syövän.En  olisi  kovin
huolissani  ylimääräisistä  jäännöksistä,  jos  niitä  on  ollenkaan.RSO  voi  vuorostaan  korjata
mainitut solut/DNA:t, jotka ovat saattaneet muuttua ensimmäisen nielemisen aikana.Jos liuotin
pystyi aiheuttamaan vahinkoa, öljyn sisällä oleva THC korjaa kaikki liuotinjäämien aiheuttamat
vauriot." Amanda
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-- Amanda ymmärsi oikein.Niiden, joilla on pakkomielle muutama ppm liuotinjäännöksestä, joka
saattaa jäädä öljyyn,  tulisi  yksinkertaisesti  tyhjentää öljy.Se ei  ole  ollenkaan vaikeaa.Niiden,
jotka eivät tee sitä, ei silti tarvitse huolehtia paljon.

Vaikka öljyssä olisi 0,1 % liuotinjäämiä (joka olisi joka tapauksessa aivan liikaa,yleensä siinä on
muutama  sata  ppm,  ehkä,  kun  öljy  tuotetaan  oikein  puhtaalla  kevyellä  teollisuusbensiinillä,
jonka kiehumispiste on noin 80-100°C), 60 g:n öljyannoksessa olisi 0,06 g jäännöstä, joka söisi.
kahden tai kolmen kuukauden aikana.

Ei  minua  henkilökohtaisesti  juurikaan  huoleta,  se  on  varma,  se  on  reilusti  ruokarajojen
alapuolella  ja  reilusti  alle  sen  liuotinjäämän  määrän,  jonka  olet  joka  tapauksessa  syönyt
ruoassasi.Mistä  luulet,  että  useimmat  kasviöljyt  valmistetaan?Liuottimilla  samat  tai
samankaltaiset hiilivedyt, joita käytämme liuottimina.

Haluan vain kysyä sinulta - pesetkö todella aina kätesi, kun laitat bensaa autoosi?Jos teet niin,
huolehdi edelleen mahdollisista liuotinjäämistä oikein tuotetussa öljyssä.Jos ei, tai jos muistat
ainakin yhden kerran, kun et ole pestänyt niitä, etsi jotain muuta tekemistä, on todella monia
muita vakavampia huolenaiheita.

Jokaisessa nauttimassasi pillerissä on paljon enemmän myrkkyä, se on varma.Ja mitä tulee
öljytuotteisiin -  käytätkö esimerkiksi vitamiineja?Tiesitkö, että suurin osa niistä on valmistettu
öljyjohdannaisista?

Ja jos luulet, ettet koskaan laittaisi mitään öljystä valmistettua suuhusi, niin kysyn sinulta - millä
tarkalleen peset hampaitasi?Puupalalla vai hammasharjalla?Entä muut hampaidenhoitotuotteet
ja  -tarvikkeet,  jotka  on  valmistettu  öljypohjaisesta  muovista?Etkö  käytä  tai  et  ole  käyttänyt
mitään niistä?Jos sinulla on tai on, on taas muuta tekemistä kuin huolehtia liuotinjäämistä oikein
tuotetussa RSO:ssa.JB

"Hyvin yksinkertainen selitys loputtomaan kysymykseen...Olen itse käyttänyt teollisuusbensiiniä,
isoa, alkoholia ja butaania öljyn valmistukseen...Ja ylivoimaisesti paras… puhtain…vahvin...ja
parhaan  makuinen  öljy  oli  teollisuusbensiinistä...En  ymmärrä  mistä  ihmiset  eivät  pidä…
Polttoainetta ei jää ollenkaan, kun se tehdään oikein...ja teollisuusbensiini näyttää myös riisuvan
enemmän irti  kasveista...Se tekee sen paljon nopeammin...Siis  puhtaampaa öljyä...(kulta)..."
Pietari

"Nämä  ihmiset  seurasivat  minua  verkkosivuillaan.Erinin  ryhmä  vihaa  maata,  jolla  Rick
kävelee.Ja  he  jengittelevät  kaikkia,  jotka  mainitsevat  Rickin.Minusta  se  EI  ole  se,  mitä
parantajien pitäisi edustaa.

Koko teollisuusbensiinijuttu on minulle tekosyy rangaista Rickia.Koska loppujen lopuksi kaikki
tietävät  kannabisöljyn  poistavan  teollisuusbensiinissä  olevat  myrkyt.Rick  kannattaa
teollisuusbensiiniä,  koska useimpien  ihmisten on helppo löytää  se.Rick  sanoo selvästi,  että
hänen  mieltymyksensä  on  eetteri  –  ja  pitää  tislaajasta.Teollisuusbensiini  tuottaa voimakasta
öljyä – se on avain – voimakasta öljyä – mitä vastustajat  jättävät  pois.Viljaalkoholi  ei  tuota
voimakasta  öljyä  –  ja  ne,  jotka  roskaavat  Rickin,  tietävät  sen.Teollisuusbensiini  on  tekosyy
hämmentää  ihmisiä  –  jotta  he  voivat  sanoa,  että  heidän öljynsä on parempaa.Missä  nämä
ihmiset olivat ennen Rickia – missä sinä olit?” Tom

”Kevyt teollisuusbensiini on jae, joka kiehuu 30–90 °C:ssa ja koostuu molekyyleistä, joissa on
5–6 hiiliatomia.Raskas teollisuusbensiini kiehuu 90–200 °C:ssa ja koostuu molekyyleistä, joissa
on  6–12  hiiltä.Teollisuusbensiiniä  käytetään  ensisijaisesti  raaka-aineena  korkeaoktaanisen
bensiinin valmistukseen (katalyyttisen reformointiprosessin kautta).Sitä käytetään myös bitumin
kaivosteollisuudessa  laimentimena,  petrokemian  teollisuudessa  olefiinien  valmistuksessa
höyrykrakkareissa  ja  kemianteollisuudessa  liuotinsovelluksissa  (puhdistus).Yleisiä  sillä
valmistettuja tuotteita ovat sytytinneste, leirin uunien polttoaine ja joitain puhdistusliuottimia."
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"Liuottimet,  teollisuusbensiini,  maaöljytisle...Kuulostaa  myrkylliseltä  metalaboratoriolta  tai
jotain.Kehitä menetelmä veden käsittelyyn.Onko se mahdollista?" kristillinen

--  Et  valmista  samaa  ainetta  kuin  me  ja  se  vaatii  paljon  turhaa  lisätyötä,  huomattavasti
huonommalla tuloksella.JB

"Se  on  liian  huono.Toivon,  että  olisi  keino.Liuottimet  ja  niiden  jäämät  ovat  myrkyllisiä  ja
vaarallisia."kristillinen

-- Ei jää mitään jäämiä, joista sinun pitäisi huolehtia, kun öljy on valmistettu oikein.Ottaisitko sen
ystävällisesti tosiasiana?Mistä luulet, että useimmat kasviöljyt valmistetaan?JB

Teollisuusbensiinin kemiallinen kaava on CnH2n+2.Kevyessä teollisuusbensiinissä on 5 ja/tai 6
hiiliatomia, jotka muodostuvat C5H12:ksi ja C6H14:ksi, jotka tunnetaan myös nimellä pentaani
ja  heksaani.Joten  etsit  teollisuusbensiiniä,  joka  on  puhtaasti  pentaanin  ja  heksaanin  seos."
Wouter

"Halusin vain julkaista jotain liuottimista.Menin ystäväni luo, jolla on useita kemian tohtorin ja
maisterin  tutkintoja,  ja  kysyin  häneltä,  mitä  voisin  tehdä  poistaakseni  teollisuusbensiinin
kokonaan öljystä.Hän sanoi: "Ota 5 ml isopropyylialkoholia ja sekoita se, kun se on lakannut
kuplimasta viimeisen kerran.Se haihtuu ja ottaa teollisuusbensiinin mukanaan.Myrkyllinen liuotin
muuttuu sitten myrkyttömäksi liuottimeksi.Tämä ei ole oikea nimeni, on sääli, etten voi käyttää
oikeaa tiliäni, koska pelkään, että minut erotetaan tai palkataan sairaanhoitajaksi." Bobbie

"Löytääksesi  teollisuusbensiinin  Isossa-Britanniassa,  etsi  "paneelipyyhintä"  tai  "pika
paneelipyyhintä".Se on tuote, jota käytetään auton korin korjauksessa, puhdistamaan metallia ja
jättämättä jäämiä.Vaikeus on löytää yksityiskohtainen luettelo tarkasta ainesosasta, koska ne
voivat vaihdella.99,9 % isopropanolia pitäisi olla helppo löytää. Em

"Olemme  seuranneet  prosessiasi  käyttämällä  VM&P  Nafthaa  ja  kaikki  meni  suunnitelmien
mukaan lukuun ottamatta paria ensimmäistä ruiskun vetoa, joista tuli hieman nestemäisempää
kuin odotimme.Lisäsin pari tippaa vettä ja yritin uudelleen, ja se näyttää olevan kunnossa.Ainoa
huolenaihe/kysymys on maku.Se maistuu edelleen liuottimelta.Onko se ok vai pitääkö minun
tehdä jotain enemmän?Tämän saaja nukkuu noin 12 tuntia joka kerta kun hän ottaa öljyä.Onko
se oikein, kunnes hän kehittää toleranssin?Kaikki apu arvostetaan suuresti." Pamela

-- VM&P ei näytä olevan hyvä liuotin (vaikka joidenkin käyttöturvallisuustiedotteiden mukaan
sen  pitäisi  olla  sama  aine  kuin  mitä  haluaisimme  käyttää).Se  näyttää  olevan  raskasta
teollisuusbensiiniä, eikä se näytä kiehuvan kokonaan ja se näyttää vaativan lisähoitoa.

Lisäisin vettä ja laitoin sen sähköuuniin, joka on asetettu 130 asteeseen muutamaksi tunniksi,
ehkä  yön  yli,  tai  kunnes  liuotin  on  haihtunut  kokonaan,  jotkut  sanovat,  että  liuotinjäämien
poistaminen kestää jopa neljä päivää.Liuotinta jälkimakua ei pitäisi olla, jos öljy on valmistettu
oikein, eikä öljy saisi olla juoksevaa, sen pitäisi olla enemmän kuin rasvaa.Varmista, että öljy on
todella suodatettu kunnolla, sillä liuotinjäämät tarttuvat kasvimateriaaleihin.

Tee vain sormitesti sillä liuottimella, jota haluat käyttää.Upota sormesi siihen ja katso, haihtuuko
se kokonaan 30 sekunnissa tai nopeammin.Mitä nopeammin se haihtuu jättämättä kalvoa, sen
parempi.

Jos  et  saa  puhdasta  kevyttä  alifaattista  teollisuusbensiiniä  (kutsutaan  Euroopassa  myös
bensiiniksi,  kysy  CAS-numeroa  64742-49-0,  sitä  myydään  useilla  eri  nimillä,  ei  autojen
polttoaineena  vaan  liuottimena  käytettävällä  tyypillä.  tai  maalin  ohennetta),  valitsisin  99-
prosenttisen  tai  jopa  paremman  99,9-prosenttisen  isopropyylialkoholin  -  jota  näyttää  olevan
mahdollista löytää melkein kaikkialta maailmasta.

Tällä hetkellä suosimme kevyttä alifaattista (alhaalla kiehuvaa,  hydrattua) teollisuusbensiiniä,
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koska se tuottaa parempia ja tehokkaampia öljyjä kuin useimmat muut tällä hetkellä käytetyt
liuottimet.Mitä  vähemmän  kasviaineita  ja  klorofylliä  öljyssä  on,  sitä  paremmin  se  toimii
lääkkeenä, sitä paremmalta se maistuu ja sitä tehokkaammalta se on.Koko temppu on siinä,
kuinka tehokas ja rauhoittava öljy on.Mitä tehokkaampi ja rauhoittavampi, sen parempi.JB

”Oikeaa teollisuusbensiiniä EI myydä YhdysvalloissaEi Tractor Supplyssa tai Home Depotissa
tai  Lowesissa  tai  edes  Sherwin  Williamsissa.Sitä  myydään  edelleen  Kanadassa.Minulla  on
ystävä, joka tislaa sen 100 °F:seen ja säästää irrotettavan liuottimen öljyn valmistukseen. Steve

”Jos asut  Yhdysvalloissa,  et  saa oikeaa teollisuusbensiiniä,  kaikkiin  USA:ssa valmistettuihin
teollisuusbensiineihin ei voi luottaa, koska tämän tyyppisten liuottimien ainesosia on säännelty
löyhästi.Et koskaan saa puhdasta teollisuusbensiiniä Yhdysvalloissa, jopa VM&P voi olla täysin
epäjohdonmukainen pullosta toiseen, eikä sitä edes mainosteta puhtaana.Kanadassa tehdään
puhdasta  teollisuusbensiiniä  ja  se  on  paras  liuotin  käytettäväksi  verrattuna  ISO-  tai  Grain-
alkoholiin, älä tee suurta virhettä ja tuhlaa lääkkeitä tai mikä vielä pahempaa, sairastuta itsesi tai
joku muu vielä pahemmaksi käyttämällä väärää liuotinta.Varoitan, että Yhdysvalloissa saatavilla
oleva teollisuusbensiini tekee jopa öljyn, joka näyttää täysin siltä kuin sen pitäisi, mutta silti se
voi saada sinut hyvin sairaaksi. ajojahti

-- Se, että puhdasta alifaattista teollisuusbensiiniä ei näytä myytävän kaikkialla Yhdysvalloissa,
ei tarkoita, että puhdasta alifaattista teollisuusbensiiniä, jonka CAS-numero on 64742-49-0 ja
jonka kiehumispiste on noin 60-80 °C, ei ole olemassa tai että sitä on. eivät tuota parempaa
öljyä  kuin  useimmat  muut  liuottimet  oikein  käytettynä.Jos  et  saa  puhdasta  kevyttä
teollisuusbensiiniä, 99-prosenttinen tai jopa parempi 99,9-prosenttinen isopropyylialkoholi olisi
toinen valintamme.

Mutta  en  silti  antaisi  periksi  -  kevytbensiiniä  tai  vastaavia  liuottimia  käytetään  öljyjen
uuttamiseen  kasveista,  joten  tarkistaisin  kasviöljyn  tuottajilta,  mitä  he  käyttävät.Euroopassa
asuessani voin ostaa liuottimen käytännöllisesti katsoen joka rauta- tai maalikaupasta, se on
yksi yleisimmistä teknisistä nesteistä, jotka muistan lapsuudestani, käytimme sitä polkupyörän
ketjujen rasvanpoistoon jne., ja käytännössä kaikilla oli pullo. siitä kotona.Joten tämä loputon
keskustelu  liuottimista  tuntuu  minusta  hieman  naurettavalta.Kun  käytät  oikeaa  kevyttä
teollisuusbensiiniä, siinä ei ole liuotinjäämiä, joista pitäisi olla huolissaan, ehkä muutama ppm,
aivan  kuten  useimmissa  halvoissa  kasviöljyissä,  jotka  valmistetaan  usein  lähes  täsmälleen
samalla liuottimella kuin suosittelemme.JB

"Riisinkeittimet  on  perseestä.Sähköparila  ja  9x13  pyrex-uunivuoka  toimivat  paljon
paremmin.Pyrexistä on paljon helpompi kerätä öljyä, eikä siinä ole teflonia.Lämpötilamodulaatio
on  myös  paljon  paremmin  hallittavissa.Olet  syvästi  egoasi  JB.Tulet  törmäämään  sinua
älykkäämpiin  ihmisiin.Se  on  juuri  niin  kuin  se  on.Opi  heiltä  sen  sijaan,  että  estäisit  heidän
tietonsa pois mielestäsi.Jokaisella on pieni pala palapeliä JB." Jody

-- Jody, tietysti, pyrex on hienoa, varsinkin kunnes se hajoaa ja menetät kaiken öljysi.Sinun on
ymmärrettävä,  että  nämä  ovat  välttämättömiä  ohjeita,  jotka  on  tarkoitettu  käytettäväksi
maailmanlaajuisesti mahdollisimman pienellä laitteistolla.Monilla ihmisillä ei ole varaa tai edes
löydä riisinkeitintä joissakin maissa, se ei ole niin yksinkertaista kuin kaikki luulevat sen olevan.

Voimme tietysti näyttää sinulle erittäin monimutkaisen ja kalliin tavan tuottaa öljyä, mutta sinun
pitäisi  luvata  minulle,  että  istuisit  täällä  joka päivä  vuoden ajan vastaamassa sitä  koskeviin
kysymyksiin.Suurin  osa  ihmisistä  ei  ole  vielä  perehtynyt  riisinkeittimeen  ja  he  haluaisivat
työskennellä muun tyyppisten uuttomenetelmien parissa, lähinnä uskonsa perusteella tai siksi,
että heidän mielestään jotain pitäisi tehdä toisin.

RSO  on  valmistettu  tällä  tavalla,  se  on  testattu  ihmisillä  ja  se  toimii.Mitä  tulee  muihin
menetelmiin,  uskon, että olemme kokeilleet niitä vuosien ajan, älkää uskoko, että emme ole
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kokeilleet.Mutta tiedän vain, että mitään muuta menetelmää ei ole kokeiltu niin monilla ihmisillä
näin  menestyksekkäästi.Ja  muista,  että  aloitamme  sieltä,  missä  muut  ovat  lopettaneet,
terminaalipotilaamme tarvitsevat parasta mahdollista öljyä – ja se on RSO.Pidät siitä tai et.JB

”Kevyt  alifaattinen  teollisuusbensiini  toimi  loistavasti,  maistui  hyvältä,  öljyssäni  ei  ollut
aavistustakaan  liuottimesta.Jos  noudatat  Rickin  ohjeita  kirjaimellisesti,  sinulla  ei  pitäisi  olla
mitään ongelmia." Rick

"Teräsbensiiniä  on  kaksi  pääluokkaa  -  kevyt  ja  raskas.Kevyt  teollisuusbensiini  EI  sisällä
bentseeniä,  jota  Raina  tarkoitti  (ei  heksaania).Vaikka  en  suosittele  edes  kevyttä
teollisuusbensiiniä,  ellei  kannabisuutetta  voida  testata  sen  jälkeen,  kun  se  on  valmistettu
teollisuusbensiinijäämien  varalta,  sitä  voidaan  käyttää,  jos  se  on  kaikki  mitä  voit  saada
liuottimelle.Tärkeintä  on  varmistaa,  että  keität  uutteenpaksuun  rasvaiseen  tilaan  --  siinä
vaiheessa suurimman osan teollisuusbensiinistä pitäisi  olla poissa.Tislauslaitteiden käyttö on
tapa  valmistaa  puhtainta,  liuotinvapaata  öljyä,  mutta  useimpien  keskimääräisten  ihmisten
kapasiteetti ei riitä.Toivottavasti se auttaa." Mark

"Raina,  en  aio  riidellä  kanssasi.Wikipediasta:  "Petrolieetteriä,  huolimatta  sen  bensiinin
synonyymistä, ei pidä sekoittaa bentseeniin tai bentseeniin, eikä myöskään bensiiniin, vaikka
monet kielet kutsuvat sitä bensiinistä johdetulla nimellä, esim. "Benzin" (saksa), " bentseeni"
(hollanti)  tai  "benzina"  (italia).Petrolieetteri  on  alkaanien,  esim.  pentaanin,  heksaanin  ja
heptaanin  seos,  kun  taas  bentseeni  on  syklinen,  aromaattinen  hiilivety,  C6H6.Samoin
petrolieetteriä ei pidä sekoittaa eettereiksi kutsuttujen orgaanisten yhdisteiden luokkaan, joka
sisältää funktionaalisen ryhmän RO-R'. Taustani on mikrobiologia -- jossa opiskelin orgaanista
kemiaa,  biokemiaa  /  epäorgaanista  kemiaa...  En  todellakaan  tiedä  kaikkea,  mutta  tiedän
vähän.Kevyt  teollisuusbensiini  EI  sisällä  bentseeniä  -  piste.Jätän  kommenttisi
huomioimatta.Olisi  kaikkien  etujen  mukaista,  jos  et  esittäisi  väitteitä  tieteellisen  tiedon
ulkopuolella." Mark

”Ei  oikein,  liuotinjäämät  ovat  useimmiten  Myrkkyä!THC  EI  voi  korjata  myrkkyä  aiheuttavaa
sydämen  vajaatoimintaa.Suurimmat  lääkeyhtiöt  ovat  sitä,  kenen  on  tehtävä  tämä  tuote,  tai
ihmisiä,  jotka  ovat  käyneet  turvallisuuden  sertifiointikurssin,  EIVÄT  takapihan  kannabiksen
harrastajia." Derek

-- He voivat vapaasti tehdä oman öljynsä, minulla ei ole sen kanssa mitään ongelmaa.Siinä ei
ole liuotinjäämiä, joista sinun pitäisi olla huolissaan, jos öljy on valmistettu oikein.JB

"JB, olet pyhimys, joka sietää satoja outoja valituksia ja kysymyksiä päivästä toiseen.Haluan
vain kiittää teitä siitä, että olette täällä ja olette aktiivisesti tukemassa parantamista propagandaa
vastaan, joka yrittää heikentää tätä työtä.Häpeä heille, hyvää teille!" Marilyn

"Mitä  haluaisit  antaa  isällesi?Parhaista  paras  tai  jotain,  joka  näyttää samalta,  mutta  jolla  ei
yksinkertaisesti  ole  oikeita  vaikutuksia?Kun  teet  lääkkeen  Rickin  ohjeiden  mukaan,
epäonnistumisen mahdollisuus hoidon aikana on erittäin pieni.Kun teet öljyn "asiantuntijoiden ja
tiedemiesten"  ohjeiden mukaan,  teet  toisenlaisen tuotteen.Kokemuksemme perusteella  se ei
ehkä tee työtä niin hyvin kuin suosittelemme.

Haluaisitko  siis  minun  olevan  hiljaa  ja  antavan  heidän  toimittaa  huonolaatuista  roskaa?Vai
haluaisitko mieluummin oppia minulta/meiltä ja tietää, miten se tehdään oikein, jotta saisit samat
tulokset, joista potilaamme puhuvat? JB

"Olen samaa mieltä JB.Joskus sinun on päästävä samalle älylliselle tasolle heidän kanssaan ja
käytettävä  samaa  taktiikkaa  kuin  ihmiset,  joita  yrität  tavoittaa.Oli  se  sitten  riitelyä  tai
draamaa.Jotkut ihmiset reagoivat vain draamaan ja riitelyyn.Niin surullista kuin se on.Suurin osa
ihmisistä on vielä kypsymättömiä sillä tavalla." Mitzi
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”Käytän  99-prosenttista  isopropyylialkoholia,  joka  oli  minulle  helpoimmin  saatavilla.Käytän
silmujen kermaa, joka on kasvatettu 100 % orgaanista ja ilman torjunta-aineita, hyvin hoidettua
ja luukuivaa.minäsekoita se useiden indica-kantojen kanssa.Hoidin potilasta, jolla oli Hodgkinin
lymfooma, hän oli vaiheessa 4 ja 6 kuukauden kuluessa ohjeiden mukaisesta öljyn ottamisesta
hän on nyt vapaa!Kiitos Rick Simpson uhrauksista, joita teit saadaksesi nämä tiedot kaikkien
saataville!Juuri  äskettäin  toinen vaiheen 4 syöpäpotilas  pyysi  minulta  apua,  hänen yhdessä
munuaisissaan  on  kasvain,  joka  ei  ole  leikkauskelvoton.Rukoilemme  saadaksesi  kaksi
vahvistettua  parannuskeinoa  peräkkäin.Jumala  siunatkoon  teitä  Rick  Simpsonia  ja  JB:tä,
jatkakaa sanan levittämistä ja ihmisten valistamista tästä upeasta parantavasta hamppuöljystä."
Kasvata jumalatar

-- Useiden kantojen sekoittaminen on aina hyvä idea.Yksinkertaisesti katsottuna et tiedä mihin
tietty  kanta  sopii,  joten  kun  sekoitat  useita  kantoja,  saat  paljon  paremman
peiton.vaikutus.Lisäksi tällaiset öljyt vievät sinut paljon korkeammalle - ne, jotka polttavat potin
"virkistystarkoituksessa", tietävät mistä puhun.Kuvittele, että istut alas ystäviesi kanssa ja annat
jokaiselle  esitellä  parhaan ystävänsä.Muutamassa tunnissa et  voi  tehdä paljon.Ja se on se
vaikutus,  jota  tarvitset  parhaiden  tulosten  saavuttamiseksi,  joten  jälleen  kerran,  kantojen
sekoittaminen  on  oikea  tapa  edetä.Terveisin  ja  kiitos,  GrowGoddess,  olen  aina  iloinen
kuullessani ihmisistä, jotka vain noudattavat ohjeita ja saavat tulokset, joista puhumme.JB

"Käytän  isopropyylialkoholia,  jonka  lämpötila  on  nolla  Fahrenheit-astetta.  Vain
ruostumattomasta  teräksestä  valmistetuissa  säiliöissä  ja  suodattimessa,  joka  on  asetettu
poistoa varten. Sitten suodatan kolmen suuren kahvisuodattimen läpi toisen pannun yläpuolella
olevalla ruudulla. Lopputulokset ovat vain trichomeja suodattimessa. Tämä resepti on se, mitä
otin voittamaan hep C:n." Michael

"Hei JB, minulla on ongelma sähköriisinkeittimen kanssa, kaikki mitä olen nähnyt laskevan 100
asteeseen,  katsoin  kaikki  markkinoilla  olevat  merkit  ja  kaikissa  niissä  on  termostaatti,  joka
sammuu, kun sisältö saavuttaa lämpötilan.Mitä sinä suosittelet?" Cristina

-- Cristina, mikä on ongelma?Voit  aina laittaa öljyn sähköuuniin,  joka on asetettu 130°C:een
(266°F) ja jättää sen sinne noin tunniksi ja dekarboksyloida sillä tavalla.JB

”Kun lämpötila saavuttaa 100°C, sähköriisinkeitin sammuu!Liuotin ei saavu 110°C:een." Cristina

--  Liuotin  ei  todellakaan  voi  saavuttaa  sitä  lämpötilaa,  koska  se  mielestäni  kiehuisi.Jatka
liuottimen keittämistä,  kunnes liesi  sammuu ensimmäisen kerran (lisää muutama tippa vettä
viimeiseen  erään).Anna  sen  sitten  jäähtyä  ja  kytke  se  uudelleen  päälle.Siinä  kaikki,  mitä
teemme.JB

"Kytkee takaisin päälle ja anna kiehua, kunnes se palaa?Sitten sammuu ja öljy on jo valmis?"
Cristina

-- Kytke riisinkeitin päälle, keitä, kunnes se pysähtyy ensimmäisen kerran, odota viisi minuuttia,
kunnes se jäähtyy, kytke se uudelleen päälle ja odota, kunnes se sammuu toisen kerran.Kaada
sitten öljy ruostumattomasta teräksestä valmistettuun kuppiin ja laita se uuniin, joka on asetettu
130 °C:seen (266 °F) tunniksi, ja öljy on valmis.JB

-- Kiitos JB, pelastit henkeni.Cristina

"Hengität teollisuusbensiiniä sisään, kun teet öljyä.Hengität MYRKYLÄÄ, kun teet sen näin.Jos
voit  haistaa  sen,  olet  jo  kuollut.Olen  haistanut  Colemanin  leiripolttoainetta,  zippo-
sytytinpolttoainetta ja teollisuusbensiiniä, jota on käytetty osittain puhdistuksessa ja teollisissa
sovelluksissa  satoja  kertoja  elämäni  aikana...Ei  vielä  kuollut.LOL.Vakavasti...Jos  käytät
puhdasta liuotinta (ei lisäaineita) ja keität liuotin kunnolla pois vedellä, jonka lopussa on lisätty
korkeampi kiehumispiste, oli se sitten iso-, alkoholi- tai teollisuusbensiini, saat kaiken irti.Nautit

- 47 -



paljon enemmän teollisuusbensiiniä pumppaamalla omaa kaasuasi autoosi vuoden aikana, kuin
mitä saisit eliniän käyttämällä oikein valmistettua öljyä." Matthew

"Yksimolekyylinen  Big  Pharm  -lähestymistapa  lääkekehitykseen  EI  perustu  terveyteen,
tulostieteeseen... Se perustuu patenttivoittoihin ja on täysin vääristänyt tapaamme tarkastella
kasvilääkkeitä.Suurin osa niistä esiintyy luonnollisten puskureiden kanssa, ja yhden yhdisteen
eristäminen on erittäin epätodennäköistä, että se olisi yhtä terveellistä kuin niiden käyttäminen
niissä  muodoissa,  joissa  ne  esiintyvät.Etnobotanistit  ovat  100% oikeassa  sanoessaan,  että
hyödyllinen kasvin muoto on se,  johon se on /kasvatettu/  kasvatettu,  vaikka vain parhaiden
kasvien siemeniä ja siitepölyä levittävät eläinrehut.Lääkkeeksi käytetyt kasvit ovat tehokkaimpia,
kun  niitä  käytetään  lääketieteellisesti  niiden  luonnollisessa  kemiallisten  komponenttien
suhteessa  –  katso  hampunsiementen  EFA-suhteita  –  ne  ovat  optimaalisia  ihmisten
terveydelle.Miksi  poistaisit  yhden  kolmesta  EFA-tyypistä,  parantaisit  sitä  ja  kutsuisitte  sitä
ihmelisäaineeksi (kun myös kaksi muuta jätetään huomiotta, joiden yhdistelmä on terveellisin
muoto)?Se on typerää.” Alan

K.Hei  JB,  löysin  tämän  teollisuusbensiinin  alueeltani...(linkki)  Siinä  ei  sanota  kevyttä
teollisuusbensiiniä... toimisiko tämä silti?Kiitos jälleen kaikesta avusta ja supertiedoista!

A.Sen tulee olla kevyttä alifaattista teollisuusbensiiniä – tarkista käyttöturvallisuustiedotteesta,
onko se puhdasta kevyttä teollisuusbensiiniä ilman lisäaineita, shelliittiä Australiassa, (teknistä
tai teollista) bensiiniä Euroopassa (bensiiniä,  eibentseenieikä autojen polttoaineena käytettyä
tyyppiä).Sitä  myydään  useilla  eri  nimillä.Sitä  käytetään  maalin  ohenteena,  liuottimena,
rasvanpoistoaineena, se oli ennen hyvin yleinen liuotinaine tai tekstiilien rasvanpoistoaine, sitä
voidaan  käyttää  myös  sytytysnesteenä  jne.Kiehumispiste  noin  60-80°C,  mitä  alempi  sen
parempi.

Voitele puhtaalle petrimaljalle tai kasta sormesi siihen ja jos se haihtuu 30 sekunnissa eikä jätä
öljyistä jäännöstä, sen pitäisi olla käyttökelpoinen.Toimittajia on monia, en osaa sanoa, mikä on
paras tai mitä suosittelisimme tällä hetkellä, joten annamme vain yleisiä ohjeita.

CAS-numero  64742-49-0,  puhdas,  maaöljytisle,  ilman  lisäaineita,  jos  mahdollista,  ja
kiehumispisteen tulee olla mahdollisimman alhainen.Useimmat jalostamot valmistavat sitä, kysy
heiltä, mitä he suosittelisivat yrttiuutteille.

Toinen  vaihtoehto  on  99  %  tai  99,99  %  isopropyylialkoholi  tai  erittäin  kallis  99  %
elintarvikelaatuinen  alkoholi.Isopropyylialkoholi  ja  elintarvikelaatuinen  alkoholi  eivät  ole  yhtä
tehokkaita kuin liuotin kuin teollisuusbensiini, ja ne poistavat öljystä enemmän kasviaineita ja
klorofylliä  tehden  siitä  vähemmän  voimakkaan  ja  maukkaan,  minkä  vuoksi  suosittelemme
teollisuusbensiinin käyttöä aina kun mahdollista/saatavana.Terveisin, JB

K.Rick,  Meksikossa  "nafta"  on  vain  yksi  useista  teollisuusbensiinin  tuotenimistä.Vältäksesi
kohtalokkaan virheen, satutko tieteellinen nimi käyttämällesi teollisuusbensiinille?

A.Etsi  puhdasta  kevyttä  teollisuusbensiiniä  ilman  lisäaineita.Se  on  pohjimmiltaan  sama kuin
Coleman-polttoaine,  jonka  näet  alla  olevassa  kuvassa,  mutta  etsi  teollisuusbensiiniä  ilman
ruosteenestoaineita, joita lisätään Coleman-polttoaineeseen.

Jos  saat  selville,  että  kevyt  alifaattinen  teollisuusbensiini  on  kielletty  maassasi  (esimerkiksi
Hondurasissa), etsi 99-prosenttinen tai parempi 99,9-prosenttinen isopropyylialkoholi, sen pitäisi
olla helppo paikantaa.99-prosenttinen alkoholi on kolmas käyttämämme liuotin, mutta teemme
kaikkemme välttääksemme sen käyttöä, koska se kuorii liikaa klorofylliä ja muita ei-toivottuja
kasviaineita.Jotkut  haluavat  jäädyttää  liuottimen  ja  lähtöaineen,  kun  he  käyttävät
isopropyylialkoholia tai alkoholia liuottimena.Emme henkilökohtaisesti käytä noita liuottimia, ellei
meidän ole pakko,  emmekä halua jäädyttää käsiämme, joten emme varsinaisesti edistä sen
jäädyttämistä,  mutta  jotkut  sanovat,  että  se  auttaa parantamaan öljyn  laatua.Kun käytät  ei-
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polaarista puhdasta kevytbensiiniä,  jolla  on matala kiehumispiste,  sinun ei  tarvitse jäädyttää
mitään ja saat silti hyvän tuotteen ohjeiden mukaan.JB

"Olen vain iloinen, että ihmiset opiskelevat uusia tapoja tehdä se, mikä tarkoittaa, että uutiset
tulevat julkisuuteen." Alicia

--  Toivokaamme, että öljyä ei  testata sinä.Käytän mieluummin sitä,  mikä on jo  osoittautunut
toimivaksi,  varsinkin  jos  minulla  on  parantumaton  sairaus,  kuten  useimmat  potilaistamme
tekevät.Parhaat terveiset kaikille kokeilijoille.JB

"Ensinnäkin  Rick  Simpson  ehdottaa  NAPTHA:n  käyttöä.Sitä  pidetään  yleisesti  huonona
valinnana,  ja  useimmat  ihmiset  käyttävät  korkealaatuista  alkoholia,  kuten  Everclearia,
liuottimena.

Toiseksi poikani on kaksivuotias, ja hänellä diagnosoitiin terminaalinen aivo- ja selkäydinsyöpä,
kun hän oli 15 kuukauden ikäinen.Hän on käyttänyt korkean THC:n kannabisöljyä 8 kuukautta,
EI  kemoterapiaa  tai  säteilyä,  ja  hänen  kasvaimet  ovat  häviämässä!Itse  asiassa  suurin  osa
heistä on kokonaan poissa, vain yksi on jäljellä!!Kannabisöljy toimii!" Suzetta

"Fantastinen!!!Rukoilen, että hän on parantunut täysin, ja se kuulostaa siltä.Mikseivät ihmiset voi
pitää sitä  lääkkeenä pikemminkin kuin lääkkeenä noustakseen?Se on lääkettä,  ja hallitus ei
halua meidän paranevan, he mieluummin näkevät meidän kuolevan.Minullakin on ollut syöpä ja
monia  lääketieteellisiä  ongelmia.Tässä  vaiheessa,  elokuun  2013  jälkeen,  syöpä  ei  ole
palannut.Uskon  todella,  että  tämä  on  parannuskeino  syöpään.Mikseivät  kaikki  voi  avata
silmiään totuudelle!!!" Linda

--  Kevyellä  alifaattisella  teollisuusbensiinillä valmistetut  öljyt  ovat  yleensä tehokkaampia kuin
Everclearilla valmistetut öljyt.Mitä tehokkaampi ja rauhoittavampi öljy on, sitä paremmin se toimii
lääkkeenä.Joten  jos  olisin  sinä,  harkitsisin  uudelleen  käyttämääsi  liuotinta  ja  käyttäisin  sen
sijaan ei-polaarista liuotinta.Onnea sinulle ja pojallesi JB

”Everclearin käyttö antaa öljyyn vihertävän sävyn.Nyt etsimme 99,9 % ISO:ta, koska emme voi
saada kevyttä alifaattista teollisuusbensiiniä puhtaassa muodossa täältä. Sara

"Pakasta liuottimesi - Everclear 190 proof, 95% ja ISO 99% tulee asettaa pakastimeen yön yli ja
käyttää  heti  pakastimesta  ottamisen  jälkeen.Myös  silmujen  jäädyttäminen  on  hyvä  idea.Jos
alkoholi on pakastinjäähdytetty ja teet pikapesun 3-5 minuuttia – kahdesti kun alkoholi on vielä
todella kylmää, siinä ei pitäisi olla vihreää sävyä...” Jose

-- Mitä vähemmän vihreää siinä on, sen parempi.Mitä vähemmän kasviaineita öljyssä on, sitä
tehokkaampi se on.Sellainen on järkevää.Jos päätät jäädyttää silmun ja liuottimen, työskentelen
todennäköisesti  käsineissä.Kun käytät  hyvää ei-polaarista liuotinta ja hyvää silmua, sinun ei
tarvitse jäädyttää mitään ja saat silti hyvää öljyä.JB

"Voinko tehdä hyvää öljyä hashista?Ja käytä vähemmän teollisuusbensiiniä?" Jon

-- Et tee hyvää öljyä.JB

"Mielenkiintoista.Luulen tietysti päinvastoin.Apua tarvitaan, kiitos?" Tielman

--  Mikä apu?Se ei  ole sitä,  et  tee sitä,  mistä puhumme,  hashista.Voit  liuottaa sen kevyeen
teollisuusbensiiniin ja suodattaa sen ja siitä tulee voimakkaampaa kuin hash, mutta se ei silti ole
sitä eikä siitä tee 95-98 % THC-öljyä muutenkaan.JB

“Jindřich  Bayer,  mitä  mieltä  olet  leipomisesta  feeniksin  kyyneleillä?Kuin  laittaisin  sen
maapähkinävoikappiin, se olisi jotain?" LinZy

-- Linzy, käsken yleensä ihmisiä laittamaan öljyä sen päälle, mitä he haluavat tehdä siitä.Näin
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näet  kuinka  öljyä  siellä  on.Se,  mitä  suosittelemme,  on  niin  voimakas,  että  joudut  joka
tapauksessa  ajattelemaan  mikrogrammoina  annosta  kohti,  joten  laita  vain  tippa  öljyä
maapähkinävoikupin päälle, jos todella tarpeen.Tiedät, että pidämme parempana, kun ihmiset
syövät  öljyä  suoraan  ruiskusta,  sillä  on  etunsa.Sen  sekoittaminen  ruokaan  laimentaa  aina
lääkettä.JB

"Mutta älä  tuomitse faniklubiasi,  sillä  leivonnaisten ja  voin  uuttaminen on osoittautunut  yhtä
parantavaksi ja paljon vähemmän vältteleväksi...Olemme kaikki tässä taistelussa yhdessä, älä
tuomitse muita yrittämästä." Pamela

"Pamela, leivonta ja voin uuttaminen eivät tarjoa samoja parantavia ja uudistavia ominaisuuksia
kuin  kannabisöljy  PERIOD.Se  parantaa  syöpää,  pitää  Crohnin  oireet  loitolla,  parantaa
diabeteksen, Lymen taudin, nimeä se!Voita tai syötäviä tuotteita ei voi verrata ollenkaan, ellet
käytä Feeniks-kyyneleitä syötävissäsi EHKÄ.Rauhaa ja rakkautta." LinZy

"Pamela,  en voi suositella vähemmän tehokasta menetelmää.Suora öljy  saadaksesi parhaat
tulokset, totu siihen ja lisää sitten annostasi.Syötävät ruoka-aineet ovat usein arvaamattomia,
yleensä ei tiedä kuinka paljon niissä on öljyä jne. JB

”En ole varma, onko minulla riisinkeitin vai kattila.Lämpötila-asetuksessa lukee vain alhainen
med hei, voinko testata lämpötilan jotenkin?" Jeremy

"Se  olisi  kattila.Riisinkeittimessä  on  yleensä  2  asetusta.Kypsennä  ja  lämmitä."  Deb
"Hanki lihalämpömittari tai laserpistelämpömittari ja testaa lämpötilat toisella väliaineella, kuten
vedellä tai öljyllä.Kuulostaa siltä, että sinulla on kattila, jota voi käyttää, mutta sinun on jatkuvasti
seurattava lämpötiloja, olisi parempi hankkia riisinkeitin. Luke

"Voimmeko käyttää vodkaa?" Monica

-- Cocktaileja varten?Joo.JB

"Elintarvikelaatu"  tarkoittaa yksinkertaisesti  FDA:n katsomaa turvallista.Ei  siellä  kovin  korkea
taso.Joten  pelkkä  "elintarvikelaatuisen  alkoholin"  sanominen  ei  tee  siitä  parempaa  kuin
esimerkiksi mikä tahansa yleinen alkoholi.Ja jos olet vainoharhainen yhden liuottimen suhteen,
sinun pitäisi olla vainoharhainen niiden kaikkien suhteen. Ben

"En voi  saada isopropyylialkoholia  tai  teollisuusbensiiniä kotimaassani!Mitä teen?Miten saan
tämän öljyn, kun en osaa valmistaa sitä itse?" Ayesha

-- Tee öljy siitä, mitä löydät, ja haihduta se sitten uudelleen, Ayesha, se olisi luultavasti paras
tapa edetä sellaisissa tapauksissa.JB

"Mehustukseen  vain  ORGAANISEN  vesikasvatetun  kannabiksen  käyttäminen  on  ainoa
TURVALLINEN tapa edetä, sillä Jindřich Bayer on enemmän kuin oikeassa sen suhteen, mitä
kasvissa piilee.Meillä kaikilla on "lemmikkiemme" kuumia aiheita, joita pelkäämme ja varomme,
mutta  kaiken  kaikkiaan,  jos  omaksumme  turvallisia  käytäntöjä,  luemme (YMMÄRTÄMISTÄ)
kerätyt  tieteelliset  tiedot  ja  LUOTTAMME  varovaisuuden  sisäiseen  ääneen,  voimme  järjen
rajoissa luoda parannuskeinomme.

Kun RSO on  tehty  oikein,  laboratoriotulokset  osoittavat,  ettei  öljyssä  ole  liuotinta.Selkeä  ja
yksinkertainen  se  kiehuu  tehdä  sen  oikein  oikealla  liuottimella.Haluaisin  nähdä  verkossa
saatavan  pakkauksen,  jossa  on  KAIKKI  tarvittava  RSO:n  liuottimesta,  kattilasta/pannusta,
keittolevystä/polttimesta  jne.,  joten  sinun  tarvitsee  vain  lisätä  kannabis.Luulen,  että  tämä
rohkaisisi syöpäpotilaita tekemään sen itse.

Kiitän Jumalaa nykyisestä terveydestäni, jopa MRSA-leimaukseni jälkeen, mutta tiedän, että jos
pahin  tulee,  minulla  on  rohkeutta  noudattaa  Rick  Simpsonin  ja  Jindrich  Bayerin  ohjeita
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pelastaakseni  henkeni,  koska  minulla  on  liian  paljon  elettävää  (Rakastava  aviomies  ja
poikavauva, jota rakastamme) romahtaa pelon alla.

Jumala siunatkoon Rickia ja Jindrichiä heidän voimastaan.Pyydän myös Jumalaa siunaamaan
kaikkia niitä, jotka kulkevat tätä polkua omalla tavallaan, sillä se ei ole helppo tie, mutta se on
oikea tie parantumiseen." Platypusäiti

--  Paljon  kiitoksia,  PlatyPusMom.Tämänkaltaiset  viestit  antavat  minulle  energiaa  jatkaa  tätä
pitkää, mutta äärimmäisen merkityksellistä taistelua kaikkien oikeudesta käyttää tätä lääkettä
vapaasti.En lopeta ennen kuin tämä kasvi on täysin laillistettu maailmanlaajuisesti, voin luvata
sen.JB

"Liuottimet  voidaan  puhdistaa.Joskus  kemikaalien  valmistajat  lisäävät  muita  epäpuhtauksia
epäilyttävistä  syistä.Ne  voivat  olla  paljon  vaarallisempia  kuin  liuotin,  ja  niiden  lisäämisessä
liuottimiin  on  vain  vähän  yhdenmukaisuutta.Ne,  jotka  ymmärtävät  öljyn  valmistuksen
monimutkaisuuden, joka ei suinkaan ole kysymys pelkästään liuottimista, pitävät keskustelua
naurettavana.Kuinka  monta  kommenttia  olet  lukenut  kemiallisista  torjunta-aineista?Mikä  on
näiden prosenttiosuus tavallisesti verrattuna puhdistamattomiin liuottimiin?Missä se keskustelu
on?Monet ihmiset ovat pelkistäneet tämän keskustelun liuottimien valintaan.Se on naurettavaa!
Tee omaa tutkimusta,  ole  skeptinen,  ole  kyyninen ja  pidä todisteena hyväksymäsi  todisteet
korkeatasoiselle herralle." Paul

"Älä edes välitä kiistellä täällä kenenkään kanssa, käytä tyhjiökammiota, jos käytät petrokemian
liuottimia  ja  poistat  jäännökset,  olen poissa tästä viestistä.Kannabisöljy  parantaa syöpää,  ja
teollisuusbensiini  voidaan  poistaa,  ruokaviljaalkoholi  ei  tee  niin  vahvaa  öljyä  kuin
petrokemialliset  liuottimet.Tein  juuri  eriä  sekä  petrokemianpohjaista  liuotinta  (puhdas  kevyt
alifaattinen teollisuusbensiini) että elintarvikeviljaalkoholia (95%, 190proof) ja testasin molempia
öljyjä  potilaiden  kanssa  jatulokset  olivat  samat  kerta  toisensa  jälkeen,  puhtaasta  kevyestä
teollisuusbensiinistä  valmistettu  öljy  on  itse  asiassa  vahvempi  ja  rauhoittavampi  kuin  viljan
alkoholiöljy.Laita  se  näin,  jos  haluat  käyttää  petrokemiallista  liuotinta  (bensiiniä,  butaania,
heksaania,  asetonia)  KÄYTÄ IMUKAMMIAA PROSESSIN LOPUSSA VARMISTAAksesi,  että
SINULLA ON PUHTAIN MAHDOLLINEN ÖLJY!!!Imuroin myös elintarvikelaatuisen ja kesti jopa
kauemmin kuin teollisuusbensiinissä valmistetun öljyn tyhjennys kokonaan (muffinoituminen ja
kupliminen tyhjiökammiossa), joten se on, otin petrokemian liuottimen ja huolestuin jäämistä,
tehkää mitä he tekevät  teollisuudelle  ja  laita  se tyhjiökammioon 35 psi:n  paineella  ja  katso
jäännösten imeytymistä ulos!!Huijauksen loppu ja todellinen KOKEMUS!!!!!” Ryan

”Jos käytät oikeaa teollisuusbensiiniä, öljyyn ei jää jäännöksiä. Testasin sen laboratoriossa. Ok,
se oli vähän jäännöstä, mutta muuuuuuh vähemmän kuin mitä saat kiireisestä kaupunkiilmasta
tai huoltoasemalta tankkaaessasi tai maalaaessasi jotain puutarhassasi...” Hattu

”Olemme valmistaneet öljyä jo muutaman vuoden ja aloitimme kuten useimmat viljaalkoholista,
mutta ajan myötä kokemus opetti meidät käyttämään vedettömiä liuottimia. Oikein käsiteltynä
RSO:n liuotinjäämät jäävät selvästi alle 100 ppm:n ja sama voidaan saavuttaa viljaalkoholilla,
koska mitataan vain alkoholia, mutta huomiotta jätetään se, että viljaalkoholi kuljettaa vettä ja
vesi kantaa elämää. Olemme nähneet ISO:lla tehtyä RSO:ta, ja mikroskoopilla katsottuna siellä
ei  ole elämää, mutta jotkut  apteekeista tulevat  öljyt,  jotka vaativat  viljaa,  ovat  täynnä eläviä
bakteereja!

Olen viettänyt paljon aikaa ja rahaa laboratorioissa ja olen luultavasti ainoa henkilö, joka on
vienyt  viljan alkoholiöljyä  laboratorioon ja  testannut  sen liuotinjäämien ja  jäännösvesitasojen
varalta.  Itse asiassa olen varma, että olen,  koska ei  todellakaan ole työkalua mitata kuinka
paljon  vettä  on  öljyssä.  Minun  piti  saada  lääkäri  työskentelemään  useilla  eri  työkaluilla
nähdäkseni  karkeasti  kuinka  paljon  "löyhästi  sidottu"  ja  "tiukasti  sidottu"  vettä  oli  jäljellä,  ja
vaikka hän ei osannut laittaa sille tarkkaa lukua, hän sanoi, että se mitataan prosentteina, ei
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miljoonasosa.  Joten  se  oli  laboratorio  ja  tiedemies,  jotka  saivat  minut  olemaan  koskaan
käyttämättä vettä sisältävää öljyä. On ironista, että liuotin ei ole yhtä tärkeä kuin vesi, mutta se
laskee;  100  ppm:llä  kulutat  0,06  grammaa  liuotinta  kahden  tai  kolmen  kuukauden  aikana,
kunnes voitat sairautesi. Se 0,06 grammaa eli noin 1,2 tippaa,

Olen myös työskennellyt GI-ni kanssa hoitosuunnitelmassani.  Ajoimme numerot,  ja 100 ppm
ISO:lla  hän  ei  ollut  todella  huolissaan,  ja  10-kertaisella  tasolla  hänen  huolensa  kohosivat
mahdolliseen  löystymiseen  ja  pahanhajuiseen  hengitykseen.  Tämä on  se  öljy,  jolla  pelastin
henkeni ja jota käytän nykyään huoltoon, mutta nyt kun lääkärit haluavat öljyämme, meidän on
käytettävä  myös  etyylialkoholia  ja  nyt  testiluvut  palaavat  hieman  pienemmiksi,  kun  taas
palautusmäärä on huomattavasti lisääntynyt. Jälleen kerran, kun aloitimme, minusta tuntui, että
Ever Clearin talteenotto oli hyvä idea, samoin kuin minusta se oli hyvä valinta liuottimissa. Tiede
ja laki  osoittivat "tunteeni"  vääriksi;  tiede osoitti  minulle,  että vesi voi  olla haitallista, ja TTB-
valtiot, jotka vaativat Ever Clearin takaisin, on rikos." Sean

"Luulen, että Rick ja JB yrittävät sanoa, että Rickin öljymenetelmä on saanut monet ihmiset
kuntoon, ja kunnes meillä on todisteita siitä, että toinen uuttomenetelmä on yhtä tehokas, pysy
siinä, mikä toimii." Rebecca

SyöpäJa todisteita

”Saimme  22.4.2013  tulokset  Mieheltäni  uusimmista  verikokeista  ja  vaikka  hän  on  taistellut
kurkkukipuvirusta vastaan  viimeiset  pari  viikkoa,  hän voi  hyvin.Tämä indica-kannabisöljyuute
tekee upeaa työtä parantaakseen hänen leukemiaansa!

Hänen  lymfosyyttimääränsä  laskee  tasaisesti  ja  verihiutaleet  ovat  normaalialueella,  joten  ei
hätääollenkaan kun jatkamme seuraavaa öljy-eräämme, se on Blackberry Kush, Granddaddy
Purple ja Washington Red Indica-sekoitus.Siunattu hyvillä värähtelyillä ja parantavilla ajatuksilla,
jotka menevät tämän syöpää parantavan lääkkeen jokaiseen pisaraan.Kiitos Cannabis." Debra

"Työskenteli minulle.Elämä on taas ihmeellistä." Zed

"Ei olisi voinut paremmin sanoa!" Peter

"Rick  Simpson  Oililla  on  täysi  tieteellinen  uskottavuus,  jos  vaivaudut  lukemaan  tieteellistä
kirjallisuutta" Robert Melamede, alias tohtori Bob

"Solujen  selviytymisreitin  estäminen johtaa  Badin  defosforylaatioon  ja  tämän Bcl-2-proteiinin
siirtymiseen mitokondrioihin ja sen jälkeen apoptoosiin." Ummmm, maallikon ehdot kiitos???"
Mahdollisuus

-- Se tarkoittaa: "Kannabis tappaa syöpäsoluja", Chance.JB

"Monien kannabisöljyä koskevien kommenttien ja videoiden perusteella minun on sanottava,
että hamppukasvi näyttää sisältävän "oletus" tai "optimaalisen" ympäristön ihmiskeholle." Remi

"Kaikella, jolla on selkäranka, on endokannabinoidijärjestelmä.Harmi, että puolet väestöstä ei
vieläkään  tiedä.Endokannabinoidijärjestelmän  pitäisi  olla  jokaisessa  tieteen  ja  lääketieteen
kirjassa.Sitä koulujen pitäisi  opettaa tuleville  lääkäreillemme.Kuinka ihmiset  voivat  jättää sen
vakavasti  huomiotta,  se  on  osa  kehon  toimintaa.Se  on  korruptoitunutta  poimimista  ja
valitsemista, mitä "todellista" tiedettä julkaistaan.Se on väärä käytäntö.lol" Chloe

"Se toimii, koska se on voimakas immunomodulaattori, joka vahvistaa tai korjaa vaurioitunutta
immuunijärjestelmää.Se myös korjaa DNA:ta tai mitokondriovaurioita, jotka aiheutuvat DNA:ta
tuhoavista  lääkkeistä,  kuten  käänteiskopioijaentsyymin  estäjät  ja  proteaasi-
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inhibiittorit.Korjaamalla kehoasi epäterveellisten elämäntapojen tai muiden syiden aiheuttamista
vaurioista  ja  kääntämällä  arvilääkkeiden  aiheuttamat  vahingot,  voit  sanoa,  että  se  parantaa
"apua".”Johannes

"Kaikki sairautesi voivat auttaa, ellei tämä öljy paranna täysin.Mikä tahansa kysymys sinulla on
mistä tahansa sairaudesta, vastaus on aina vahva KYLLÄ." Kathy

"Se on parantanut rappeuttavia levyjä selkärangassa, kasvaimia ja hermovaurioita ystävälleni ja
se on parantanut syöpäkasvaimia koirassani." Sarah

”Olen  lääketieteen  opiskelija,  opiskelen  lääketieteellisen  fysiikan  alueella,  joka  käsittelee
ensisijaisesti syöpäpotilaita lääketieteellisen kuvantamisen ja sädehoidon puolelta.Voin sanoa
vain erittäin suuret KIITOS, että herätit minut erittäin pahasta unesta.Olen tutkinut loputtomasti
tietoa  kaikista  mahdollisista  näkökulmista,  eikä  minulla  ole  epäilystäkään  tästä
lääkkeestä.Lähdin mukaan kurssilleni, koska halusin aidosti auttaa ihmisiä, joilla on syöpä ja
mikä  tahansa  muu  sairaus,  jossa  voin  auttaa,  mutta  silti  korruptoitunut  lääketieteellinen
järjestelmä vallitsee.Näyttää siltä,  että  ainoa kiinnostuksen kohde (TÄSSÄ IRLANNISSA) on
vuotaa kuolevien ihmisten viimeiset pennit kemo- ja radi-hoitoon, ennen kuin he heittävät heidät
kuoppaan,  kun  rahat  on  ansaittu.Olen  nähnyt  ihmisten  kuolevan.Kaikki  heidän  sairautensa
häviävät vähitellen, samalla kun syön silti pillereiden cocktaileja ja mitä muuta, ja minulla on siitä
vatsaani.Kuinka  voin  haluta  olla  osa  järjestelmää,  joka  tekee  tämän?Ei  enää.Olet  vain
inspiraatio ja sinä (RICK) olet koskettanut elämääni tavalla, jota minun on seurattava, ja usko
minua, että teen täällä Irlannissa kaikkeni varmistaakseni, että ihmiset tietävät nimesi.Minun ei
tarvitse edes kommentoida tämän lääkkeen hämmästyttäviä kykyjä,  koska tosiasiat  puhuvat
puolestaan, kaikille, jotka ovat halukkaita tutkimaan niitä.

Tiedätkö,  luin  jotain  toissapäivänä  enkä  tiennyt,  pitäisikö  kääntää  vai  nauraa.Eräs  Irlannin
johtava poliitikko  (Micheal  Martin)  sanoi,  että  kannabiksen käyttöä MS-taudin  tai  syövän tai
minkä tahansa sairauden hoidossa hänen mielestään (katso se ylös) ei tueta, koska "SIINÄEI
OLLUT MITÄÄN Lääketieteellistä näyttöä TAI TUTKIMUSTA SITÄ TUKENA." Minun piti lukea se
muutaman  kerran  ennen  kuin  se  upposi.MITÄ  VITTUA  tässä  paikassa  on  vikana?Ei
lääketieteellisiä  todisteita??Olen  pahoillani,  mutta  en  edes  tiedä  kuinka  jatkaa  tätä
suuttumatta...” Brendan

--  Rakas Brendan,  olen  erittäin  iloinen,  että  näet  öljyn  sellaisena  kuin  se  on ja  että  levität
sanaa.Mitä tulee Michael Martiniin,  hän kuulostaa suunnilleen samalta kuin muut tapaamani
poliittiset  tyypit.Miksi  annamme  tällaisten  turmeltuneiden  hölmöjen  ajaa  järjestelmäämme?
Toivottavasti kun Mr.Martin sairastuu syöpään, koska hän harjoittaa saarnaamistaan ja ottaa itse
kemolääkkeen.Kiitos tuestasi Brendan ja jatka samaan malliin.Tämä on yksi taistelu, jonka me
voitamme.Terveisin, Rick Simpson

"Kannabinoidit estävät kasvaimen kasvua koe-eläimissä.Ne tekevät sen moduloimalla keskeisiä
solujen signaalireittejä, mikä indusoi suoraa kasvun pysähtymistä ja kasvainsolujen kuolemaa
sekä estämällä kasvaimen angiogeneesiä ja etäpesäkkeitä.

Kannabinoidit  ovat  selektiivisiä  kasvainten  vastaisia  yhdisteitä,  koska  ne  voivat  tappaa
kasvainsoluja  vaikuttamatta  transformoitumattomiin  vastineisiinsa.On  todennäköistä,  että
kannabinoidireseptorit  säätelevät  solujen  eloonjäämistä  ja  solukuolemia  eri  tavalla
kasvainsoluissa ja ei-kasvainsoluissa.

Kannabinoideilla  on  suotuisat  lääketurvallisuusprofiilit,  eivätkä  ne  aiheuta  tavanomaisten
kemoterapioiden yleisiä toksisia vaikutuksia.Kannabinoidien käyttöä lääketieteessä rajoittavat
kuitenkin niiden psykoaktiiviset vaikutukset, ja siksi suunnitellaan kannabinoidipohjaisia hoitoja,
joissa  ei  ole  ei-toivottuja  sivuvaikutuksia.  Manuel  Guzman  -  Toisin  sanoen  kannabisuutteet
parantavat syöpää.Puuttuu vain ihmisopinnot.Miksi?Kysy hallitukseltasi ja niitä hallitsevilta.JB
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"Se paransi minut syövästä... Vaiheen 4 aivot... Joten joo." Kristalli

"Tanja,  se  toimii  ja  olen  syönyt  sen.Pysähdy,  katso  ja  kuuntele.Suosittelen  öljyn  ottamista,
vaikka sinulla ei olisi yhtään sairautta.Se suojelee sinua saamasta niitä toimeen ja saa sinut
tuntemaan olosi paljon paremmaksi kuin ennen, ja kehosi kiittää sinua.Suljetut mielet,  kuten
Yhdysvaltain hallituksen,  aiheuttavat monia tarpeettomia kuolemia haitallisten hoitojen, kuten
kemo- ja säteilyhoidon, seurauksena.Jos äitini olisi ollut halukas kokeilemaan öljyä mieluummin
kuin noudattamaan lääkäreiden reseptiä sellaiseen "käytäntöön", minusta tuntuu, että hän olisi
kanssamme tänään.Jos ei, hän ei olisi kokenut niin paljon kärsimystä, kipua ja lopulta hukkunut
omaan monikkonesteeseensä sen jälkeen, kun samat lääkärit heittivät pyyhkeen yli 100 000,00
dollarin  arvoisten  hoitojen  jälkeen.Kemo-  ja  säteilyklinikat  ovat  huolissaan  vain  rahallisesta
tuloksestaan,  eivät  potilaan  säästämisestä  ja  mukavuudesta.On  olemassa  pyöröovi-
mentaliteetti,  jossa  on  vain  seisovia  odotushuoneita,  jotka  ovat  täynnä  tuhoutuneita  ja
enimmäkseen kaljuja yksilöitä odottamassa vuoroaan neulaa varten.Minulla on ongelmia sekä
sinun että lääkkeen määräävän lääkärin mielentilan kanssa.Lääkkeen ei pitäisi olla rahallista
voittoa.Se on surullinen tilanne, jonka TÄYTYY muuttua ja muuttua nopeasti.Henkilökohtaisesti
pidättäydyn olemasta koekohde minkään lääkärin "käytännössä". Tee niin kuin sinusta tuntuu,
Tanja,  mutta  toivon  sinulle  kaikkea  hyvää.Kiitos  Rick  Simpson  kaikesta  mitä  olet  tehnyt  ja
tehnyt.Taistelemme hyvää taistelua; lakeja tai ei lakeja." Lewis

"Sanominen,  että  se  parantaa  syöpää,  on  melko  vaarallinen  ja  harhaanjohtava  yliarviointi
muuten pätevästä seikasta,  joka ansaitsee enemmän tutkimusta.Mutta ei,  ei,  ei.Kannabis ei
paranna syöpää.Tällä hetkellä syöpään ei ole lopullista eikä todellista parannuskeinoa, ja vain
monet  omahyväiset  lääketieteelliset,  ravitsemus-  ja  psykologiset  toimet  voivat  auttaa
vähentämään syöpäkuoleman riskiä.Kannabis ei  paranna syöpää,  ja potilaiden on tiedettävä
tämä." Davide

"RSO tappaa syövän, kaveri...Polttaa sitä, ei, mutta RSO kyllä." Kevin

"Auta minua täällä, ole kiltti kaveri..." Jeff

Ensinnäkin  'syöpä'  on  kaikkea  kystasta  neuroblastoomaan,  joten  'parantaa  syöpää'  on
geneerinen, kuvitteellinen, epäspesifinen.Sitten kannabiksella on erittäin hyvä vaikutus solujen
kaksinkertaistumiseen,  mikävarmasti  auttaa,  mutta  ei  systemaattisesti  paranna
kasvaimia.Jälleen jokainen syöpätyyppi on erilainen, ja kannabis on osoittanut jollakin tavalla
positiivista  vastetta  rintasyöpiin,  jotka  ovat  tyypin  o  karsinooma,  jota  myös  perinteinen
lääketiede hoitaa laajalti ja erittäin tehokkaasti.Tästä huolimatta kannatan TÄYSIN kannabiksen
laillistamista,  mutta  vaikka  olen  erittäin  avoin  vaihtoehtoisille  hoitomuodoille,  minun  täytyy
huomata, että olen eri mieltä tästä mahtipontisesta väitteestä. Davide

"Jindřich Bayer, auta, kiitos!!!" Kevin

"Voin hyväksyä väitteen,  että kannabis osoittaa positiivista vastetta tietyntyyppisiä kasvaimia
vastaan." Davide

-- Davide, hyväksy mitä haluat, se sopii minulle.Kyllä, Rick Simpson -öljystä on saatavilla hyvin
vähän kovaa tietoa, mutta se johtuu vain lääketieteellisen järjestelmän korruptiosta ja heidän
rahamestareistaan.Tämä muuttuu hyvin  pian,  kun Colorado ja  Washington alkavat  toimittaa
tietojaan.Lisäksi Israel ja Hollanti alkavat testata öljyä nyt, Tšekki liittyy todennäköisesti hyvin
pian.

Sikäli kuin tiedämme, ja käytännön kokemuksemme tuhansien potilaiden kanssa, öljy näyttää
vaikuttavan kaikentyyppisiin syöpiin paljon paremmin kuin mikään lääketieteellisen järjestelmän
tällä hetkellä tarjoama.Jos haluat todisteita, tee öljyä ja etsi joku, jolla on ihosyöpä ja katso mitä
tapahtuu, kun öljyä levitetään siihen.Terveisin, JB
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”Jos tiedät totuuden joidenkin suurten hyväntekeväisyysjärjestöjen takana olevista rikkaista, alat
ymmärtää, mihin rahasi menevät.Sinun on myös tarkasteltava historiallisia tietoja, kuten kuinka
1960-luvulla, kun poliorokotetta häirittiin 230 miljoonalla amerikkalaisella, he eivät tienneet, että
apinavirus sv40 oli noissa rokotteissa.Sitten vuonna 1963 presidentti Nixon julisti sodan syöpää
vastaan,  koska  hänelle  tehtiin  tieto  siitä,  että  syöpäepidemia  olisi  tulossa.Katso,  SV40  oli
apinoista,  joista  he  keräsivät  vasta-aineet  kyseiselle  rokotteelle  yrityksen  siivulla.Syöpänä
esiintyminen  voi  kestää  jopa  30  vuotta.Nyt  samaan  aikaan  oli  Amerikan  terveydenhuollon
yksityistäminen ja Nixon joutui yksityisen terveydenhuollon tarjoajan taakse tehdäkseen tämän
voittoa tavoitellen.Totuus on,  että he loivat  teollisuuden nimeltä syöpä eivätkä halua suuren
väestön tietävän RSO:sta. Matthew

"Tee se itse, kysyimme Rickiltä, voisimmeko saada sen ja hetken kuluttua tajusimme, että koska
asumme kaukana Amerikasta  emmekä voi  matkustaa jonnekin  hakemaan sitä  taloudellisten
rajoitusten vuoksi, katsoimme vain videon noin 100 kertaa. , opetti sen käytännössä ulkoa, löysi
kannabiksen paikalliselta  palveluntarjoajalta,  osti  riisinkeittimen,  alkoholin,  jopa lämpömittarin
varmistaakseen  lämpötilan.Se  oli  helpompaa  kuin  luulimme.ME  TEEMME  SE
ITSE.Poikaystäväni  on syönyt  sitä  nyt  4  päivää...Odotamme ja katsomme.Olemme lukeneet
lääketieteellisiä  lehtiä  ja  katsoneet  monia  dokumentteja,  kaikki  niiden havainnot  ovat  samat
(kliiniset  kokeet  tehty  UCLA:ssa,  Harvardissa...)  -  öljy  tappaa  syöpäsoluja!Joten  päätimme
tehdä sen, koska loppujen lopuksi et voi koskaan nyt ennen kuin kokeilet sitä!” Ioanna

”Kulta,  kysy  naapuriltasi...jokulla  läheiselläsi  saattaa  jo  olla.Kysy  vain  niin  kuin  pyytäisit
aspiriinia?Aalto kaksikymmentä." Sandy

"Se tosiasia,  että  lumelääke parantaa joitain  ihmisiä,  on  syy  hylätä  lääke  ikuisesti  ja  tutkia
lumelääkettä.Sanoit,  että  et  koskaan  tee  plasebotutkimusta,  kun  sinulla  on  tehokas
parannuskeino,  olet  oikeassa,  että  se  tappaisi  puolet  potilaistasi,  sairaana  ja  julmana.
Christopher

--  Se  todellakin  olisi  sairasta  ja  julmaa,  Christopher,  ja  siksi  en  itse  tee  sitä.Muut  voivat
halutessaan,  mutta  minä  en.Haluan,  että  lääketieteellinen  järjestelmä  alkaa  käyttää  öljyä
lumelääkkeenä - jos he osoittavat, että kaikki, mitä he haluavat käyttää, on turvallisempaa ja
tehokkaampaa kuin öljy (ja hauskempaa/miellyttävämpää potilaalle), he voivat myydä sen .Jos
ei, niin ei.Se on mielestäni melko yksinkertaista ja hyvin järkevää.Ja niin se tulee olemaan myös
tulevaisuudessa, joten miksi odottaa?JB

"Onko vielä todisteita?Todellinen,  todennettavissa oleva todiste siitä,  että kannabis vaikuttaa
syöpää  vastaan  kenellekään?Anekdoottiset  tarinat  eivät  merkitse  tieteellisesti
mitään.Anteeksi.Olen  huomannut,  että  todisteita  ei  ole  lähetetty,  ja  haluan  sen  olevan
totta.Mutta  onko  ollut  MITÄÄN todennettavissa  olevaa  MINKÄÄN tyyppistä  näyttöä?Kliiniset
tutkimukset?Voitko  ylipäätään  lähettää  mitään?Vain  utelias.En  ole  vihaaja.Olen  puolellasi,
mutta...joka tapauksessa...” Niin

"On ollut lukuisia kokemuksia ihmisistä, joilla on syöpä ja jotka ovat käyttäneet kannabisöljyä
parantaakseen itsensä tai läheisensä...tee tutkimusta, Si.Jos tarvitset "kliinisiä" tutkimuksia, et
saa  niitä,  koska  tutkimusta  tekevät  yritykset  eivät  voi  tienata  THC:n  tehokkuuden
paljastamisesta  sen  luonnollisessa  muodossa.Siitä  on  ensin  tehtävä  "kemiallinen"  kaava  ja
markkinoitava  sillä  tavalla.Kyse  on  joko  intuitiosi  ja  maalaisjärkesi  käyttämisestä  ja  omien
johtopäätösten tekemisestä tai suositusten jättämisestä huomiotta.Päätän uskoa niitä!" Cher

"Hei Kim, haastan sinut todistamaan, että kannabis myrkyttömänä hengenpelastuslääkkeenä on
"retoriikkaa".Onnea tämän kanssa.Kuulostin ennen kuin sinä.Sitten päätin, että aion puhaltaa
reikiä  tämän  "retoriikan"  läpi,  koska  tämän  TÄYTYY  OLLA  HÖYTÄ...poika  olin
väärässä.Tarkoitan KUOLLAN VÄÄRIN.Et  voi  kiistää tieteellisiä  100 % raudan päällystettyjä
FAKTIA.En voinut tehdä sitä, etkä sinäkään tee sitä.FAKTAT ovat FAKTIA ja tämä on FAKTA,
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Kim.AMA & Big Pharma ovat rikollisia.He ovat tietoisesti sallineet tämän suurenmoisen Jumalan
lahjan demonisoida ja siitä valehdella PUHTAISTA TUOTTA varten!He ovat antaneet perheesi
jäsenten kärsiä ja  kuolla,  Kim.Jos luulet,  että  nämä Petro Chemicalit,  joita  he myyvät,  ovat
lääkeaineita,  sinun  on  parasta  ajatella  uudelleen.Jos  haluat  löytää  "retoriikkaa",  mene
puhumaan  tohtorillesi,  mene  puhumaan  American  Cancer  Societylle,  mene  puhumaan
myrkkypillereiden  valmistajille.Huomaa,  Kim,  JOKAINEN  PILLE,  JOITA HE  VAITTAA OLLA
TURVALLISTA, EI OLE!Etsi minulle sellainen, joka ei ole MYRKYLLINEN, vain YKSI!Meillä on
kuitenkin  MYRKYLLISIÄ  VIHANNES,  joka  tuottaa  MAAN  tehokkainta  lääkettä,  jonka  on
todistettu parantavan sairauksia, ja "terveydenhuollon ammattilaisemme" ja hallitus on katsonut
parhaaksi  kieltää  meiltä  tämän  hengenpelastavan  vihanneksen,  joka  antaa  meille
mahdollisuuden  kärsiä  ja  kuolla  JA  tulla  hylätyksi.  vankilassa,  jotta  asiat  olisivat  entistä
turvallisempia  yhteiskunnassa...Haluatko  puhua  "RETORIKAsta"???Toivon,  että  tämä  viesti
avaa silmäsi totuudelle.Jos ei, RIP Kim, sinulla ja kavereillasi ei ole toivoa, sinulla on "kliinisiä
endokannabinoidipuutteita". Katso se, se on totta." Dan

”Kiitos paljon Rick & JB… Teidän ansiostanne tiedän nyt totuuden.Terveyttä, rauhaa ja onnea."
Tina

"Rick Simpson, olet niin täynnä paskaa.Syöpää ei voi parantaa!" Jason

"Jasonin  on  työskenneltävä  hallitukselle.Olen  nähnyt  sen  toimivan  omin  silmin."  Matthew
"Chris,  jos  katsot  Youtube-videon  RSO:ssa,  prosessi  on  siellä.Käytän  kuitenkin  Everclearia
mieluummin  kuin  teollisuusbensiiniä,  vain  henkilökohtainen  asia.Matthew,  Jason  ehkä
työskentelee hallitukselle TAI hän on hyvin nuori ja luulee oppineensa kaiken universumissa
olevan datan.Vasta sitten hän voi antaa yleislausunnon, että jotain voidaan tehdä.Hänen täytyisi
tietää kaikki tiedot." Judie

"Olet yhtä huono kuin marihuanaa seuraava propaganda...se, mitä teet ihmisten hyväksi, on
hienoa ja kaikkea muuta kuin syövän parantamista EI!Lievittää oireita ja auttaa kipua kärsiviä
ihmisiä.Mutta otteenne ovat  raakoja ja  kaukana puhtaista.En työskentele hallitukselle.Tiedän
vain paskaa, kun näen sen." Jason ”Minulla on ollut unihäiriö 20 vuotta, RSO-öljy on auttanut
minua nukkumaan ensimmäistä kertaa ja olen kivuton heräämisen jälkeen!Jee!Jason, miksi olet
edes täällä?Jos et halua tietää tätä, lähde vain! Bonnie

"@ Jason!!!Todista, että se ei paranna syöpää tai STFU!!!” Jon

"Näytä minulle todiste?Ja Jon on hassua, kuinka sinun täytyy palata vulgaariin kielenkäyttöön,
kuten "STFU".Näyttää kuinka paljon älykkyyttä sinulla todella on!Ei ihme, että olet Texasista...”
Jason

"Jason,  jos  haluat  jatkaa  näin,  minun  on  kiellettävä  sinut  tältä  sivustolta.Tee  lisää
tutkimustaennen kuin teet tuomiosi." JB

"Bankaa  minut  vittu!Olet  valehtelija  ja  sinulla  ei  ole  mitään  todisteita  mistään!Tee  vitun
tutkimusta ja lakkaa puhumasta näille köyhille ihmisille!Öljisi on raakaa keitetyn likaisen roskan
yli!Olet jollain tavalla mukana rahan takia!Joten kiellä minut, koska tiedän totuuden ja THC:n,
CBD:n jne.ÄLÄ PARANNA VIETTUA SÖPÄÄ, olet syöpä lääkemarihuanayhteisölle!” Jason

"Hyvästi, Jason." JB

"Mieheni on oikeassa.Minulla on 4 PET-skannausta, jotka todistavat sen.Kun syön paljon öljyä,
kasvaimet hävisivät kuin hulluna.Kun minun piti pienentää annostani, ne olivat vakaampia kuin
kutistuvia.Minulla on näkyvää näyttöä siitä, että tavara toimii." Maria

"Kuulostaa  huijaukselta  ansaita  rahaa.Luuletko  todella,  että  laki  antaa  minun  kasvattaa
hamppua öljyn valmistamiseksi?Hanki oikea kaveri.Minulla on leukemia, enkä usko sanaakaan
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siitä, mitä sanot.Sinun sairaiden puolesta rukoileva huijari pitäisi vangita.Jos olet niin varma,
että tämä toimii, tee todellisia kliinisiä tutkimuksia.Monet maat antavat sinun tehdä ne, älä käytä
mitään Lame Ass FDA:n tekosyytä!” Steven

-- Steven, mitä nopeammin pääset öljyyn, sen parempi sinulle.Älä todellakaan syytä minua öljyä
koskevien tieteellisten tutkimusten puutteesta.Jos lääketieteellinen järjestelmä todella teki sen,
mitä heidän on määrä tehdä, nämä kahdeksankymmentä lausuntoa olisivat olleet kaikki, mitä
heidän olisi täytynyt nähdä suorittaakseen kaikki ne kymmenet tai sadat tuhannet tutkimukset,
jotka on suoritettava.

Rickillä  ja  minulla  ei  todellakaan  ole  varaa  suorittaa  kaikkia  noita  tutkimuksia,  se  ylittää
huomattavasti budjettimme, ja emme myöskään voi suorittaa niitä laillisesti ja haluamallamme
tavalla, joten on todellakin muiden tehtävä nyt tehdä työnsä.Sikäli kuin tiedän, on osavaltioita,
joissa lääkemarihuana on sallittua, en tiedä miksi he eivät vielä tehneet tutkimusta.Esimerkiksi
ihosyövän  kohdalla  se  tehdään  muutamassa  kuukaudessa,  kun  öljyä  käytetään  vain
paikallisesti.Mutta niin ei näytä tapahtuvan, tai en tiedä sellaisista tutkimuksista.

Mutta on olemassa tieteellisiä todisteita, jotka tukevat kaikkea, mitä sanomme: tämä tutkimus
julkaistiin  vuonna  2006http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594ja  tämä  julkaistiin
äskettäinhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Toivon, että se tyydyttää tieteellisiä tarpeitasi ja toivon, että pääset öljyyn ennen kuin lääkärisi
saavat  mahdollisuuden  tappaa  sinut  kemiallisella  myrkkyllään,  mikä  ei  olisi  koskaan  ollut
sallittua,  jos  sitä  olisi  testattu  asianmukaisessa  ja  eettisessä  lääketieteellisessä
tutkimuksessa.JB

"Kiitos, Rick Simpson, että vahvistit uskoni kannabisöljyyn...Minulla on PTSD, enkä käytä enää
lääkkeitä kannabiksen käytön takia...Aito...Saan vastustusta monilta, mutta tiedän mikä toimii ja
mainostan  sitä  muille...Se  on  edelleen  laitonta  täällä  MO:ssa...Mutta  ehkä  voin  auttaa
kouluttamaan ihmisiä jakamalla kaikki todistuksesi...ja ehkä se on pian laillista...” Ale

"Olen samaa mieltä siitä, että 12-vuotiaana veteraanina, joka erotettiin äskettäin PTSD:n vuoksi,
olen  huomannut,  että  syötävät  tuotteet  toimivat  loistavasti,  ja  odotan  innolla,  että  pääsen
valmistamaan öljyä tänä sadonkorjuukaudella." Jon

"4 päivää ilman uutta työtä.Ei sivuvaikutuksia, vetäytymistä ja ihmisten päätä purematta!Siinä on
tutkimuksesi,  lol.Levitä  sanaa!Tarvitsemme tätä.Olemme ihmiskunnalle  velkaa  tehdäksemme
maailmasta paremman paikan.Tämä on alku.:)” Christina

"Tutkijat  päättelivät:  "Tässä  raportoidut  tiedot  ovat  ensimmäisiä,  joista  olemme  tietoisia
osoittamaan CB1 (kannabinoidi)  -reseptorien  ja  endokannabinoidien  kriittisen  roolin  PTSD:n
etiologiassa  ihmisillä.Sellaisenaan  ne  tarjoavat  perustan  kehittää  ja  validoida  PTSD-
haavoittuvuuden  informatiivisia  biomarkkereita  sekä  ohjata  rationaalistauuden  sukupolven
näyttöön perustuvien hoitojen kehittäminen PTSD:lle."

Mutta älä odota liittovaltion virkamiesten auttavan viemään tätä prosessia eteenpäin.Vuonna
2011  liittovaltion  hallintoviranomaiset  estivät  Arizonan  yliopiston  Phoenixissa  tutkijoita
suorittamasta  FDA:n  hyväksymää,  lumekontrolloitua  kliinistä  tutkimusta  kannabiksen  käytön
arvioimiseksi 50 PTSD-potilaalla.

Tieteellinen rehellisyys?Ei, kun on kyse marihuanasta.Kaikkea muuta kuin."

--  Älä  syytä  meitä  kannabisöljyä  koskevien  lääketieteellisten  tutkimusten  puutteesta.Mitä
nopeammin  ymmärrät,  että  kyllä,  on  olemassa  joukko  ihmisiä,  jotka  todella  hallitsevat  tätä
maailmaa ja että he yksinkertaisesti tekevät kaikkensa viivyttääkseen kannabiksen paluuta, sitä
parempi sinulle.Se ei tarkoita, että emme työnnä kannabislääkettä läpi, se tarkoittaa vain, että
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se kestää kauemmin kuin on tarpeen tai odotettu.JB

”Kun poltin kannabista ensimmäisen kerran 15-vuotiaana,  tuntui,  että aivoni olisivat  yhtäkkiä
hankkineet  puuttuvan  kemikaalin,  jota  olin  tarvinnut  siihen  asti.  Ahdistuneisuuteni  ja
masennukseni  olivat  niin  paljon  paremmin  hallittavissa,  että  se  antoi  minulle  hetken  uutta
elämää. Olen aina ihmetellyt, miksi jokin, mikä on meille niin hyvää, on laitonta, mutta se on
vastaukseni pähkinänkuoressa. Kiitos hienosta työstä, kunnioitus sinulle Rick ja JB” Miles

"Minulla  on  ystävä,  joka  on  entinen  merijalkaväen  ja  Irakin  sodan  eläinlääkäri.Hän  kärsii
vakavasta  PTSD-tapauksesta.Kannabis  on  ainoa  asia,  joka  auttaa  häntä  elämään  jossain
määrin normaalia elämää.Mikään VA, mitä VA on koskaan tehnyt tai  antanut  hänelle,  ei  ole
koskaan  todella  auttanut.Vaimoni  ja  minä  kärsimme  vakavista  lääketieteellisistä
ongelmista.Kannabis on ainoa asia, joka auttaa meitä.Juuri näistä syistä teemme kaikkemme
saadaksemme  tämän  hämmästyttävän  yrtin  laillistettua  täällä  Iowassa.Monet
eläinlääkäreistämme  hyötyisivät  suuresti  jatkuvasta  laillisesta  saatavuudesta  laadukkaaseen
kannabikseen.Uskon, että täydellinen laillistaminen on ainoa tapa." Justin

”Olen  hamppuöljyllä  useiden  sairauksien  vuoksi,  enkä  ole  koskaan  nukkunut  niin  hyvin  tai
tuntenut oloni niin hyvältä.Kiitos Rick Simpson & JB, että sait  viestin,  että tämä kasvi tekee
ihmeitä kaikessa kuviteltavissa!!Tehkää vain ihmiset ja katsokaa itse!!Se on ainoa tapa, jolla
sinusta tulee todellinen uskovainen, luota minuun!!” Val

--  Kiitos,  Val.On  totta,  että  mikään  ei  voita  henkilökohtaista  kokemusta  siitä,  mitä  öljy  voi
tehdä.Kun kokeilet sitä esimerkiksi palovamman tai hyttysen pureman kohdalla ja kutina ja kipu
häviävät sekunneissa, jokainen voi kertoa sinulle mitä haluaa ja tiedät, että he voivat kertoa mitä
haluavat, mutta öljy on silti paras lääke mitä on.Ja haluat saada ämpärin sitä kotona, jos jotain
tapahtuu.

Sinun  ei  tarvitse  luottaa  sanaamme,  tee  öljy,  etsi  joku,  jolla  on  palovamma,  ihosyöpä  tai
diabeettinen haava,  levitä sitten paikallisesti  ja katso mitä tapahtuu.Muista sitten,  että sama
tapahtuu kehossasi, kun nielet öljyä, ja siinä on kaikki, mitä sinun tarvitsee tietää.JB

”Viime huhtikuussa, kun olin ollut 5 vuotta vapaa rintasyövästä, sain diagnoosin uudelleen.Tällä
kertaa  se  oli  vaihe  4,  terminaali,  jossa  selkäranka,  kylkiluu,  imusolmukkeet,  rintalastan  ja
rintakehä.Minulle tarjottiin pohjimmiltaan lievittävää hoitoa ja kerrottiin, että he yrittäisivät pitää
minut poissa liian suurelta kivulta...Menen kotiin hoitamaan asiani.Minulla oli paljon kipuja ja he
määräsivät yhä enemmän myrkyllisiä kipulääkkeitä, joilla oli  ERITTÄIN ikäviä sivuvaikutuksia
(Percocet, hydromorfoni ja deksymetasoni).En pystynyt toimimaan näissä.

Mieheni alkoi lukea näitä juttuja Internetistä, ja olin vähintäänkin skeptinen, mutta ajattelin, että
minulla  ei  kirjaimellisesti  ollut  mitään  menetettävää  kokeilemalla  sitä.Pureskelu  hyvin  pieni
määrä White Widowia 3 kertaa päivässä.Viime viikolla sain uutisen, että luumettini ovat täysin
poissa.Tänään  minulle  kerrottiinettä  magneettikuvaus  osoittaa  MERKITTÄVÄN
pehmytkudoskasvainten kutistumisen.En ole niin skeptinen nyt ja olo on loistava, ei kipua." Julia

"3  1/2  vuotta  sitten  minulla  diagnosoitiin  rintasyöpä,  vaihe  3,  aggressiivinen.Hänelle  tehtiin
rinnanpoisto,  kemo-  ja  sädehoito,  ja  testit  palasivat  negatiivisiksi  lisää  syöpää.Valitettavasti
syöväni  metastoitui  ja  se  nosti  sen  vaiheeseen  4,  joka  oli  aggressiivinen  rintasyövän
suhteen.Minulla oli nyt luusyöpä ja haamumurtuma, jossa syöpä oli syönyt vasemman lonkan
luun läpi ja vasen jalkani oli täynnä syöpää.RSO:lle suunnattu oikea suunta, sain hyviä uutisia
rintakehän, vatsan ja lantion alueen skannauksesta - siellä ei ole syöpää.Aiemmat tutkimukset
osoittivat 8 syöpäkohtaa, 1 vasemmassa jalassa, 5 selkärangassa ja 2 lannerangan alaosassa.
Saan pian skannauksen/röntgenkuvan kyseisestä alueesta ja toivottavasti voin raportoida taas
hyviä uutisia.Tämä on pelastanut henkeni!Se päihitti varmasti lääkärin sanat "Olet päässyt, laita
asiasi kuntoon ja annamme sinulle 4 kuukautta elinaikaa" ja se oli 16 kuukautta sitten.(Lisäisin,
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että  hän  kävelee  nyt  kävelijän  avustuksella  ja  nukkuu  sängyssä,  mitä  hän  ei  ole  pystynyt
tekemään  3  vuoteen.Yksi  hänen  seuraavista  tavoitteistaan  on  olla  tarpeeksi  hyvä/liikkuva
osallistuakseen musiikkijamiin kanssani.)”

"Hei Jindrich, eilen luin Rickin kirjan loppuun.Hieno juttu!Rehellisesti sanottuna en todellakaan
tarvitse enempää todisteita öljyn todella maagisesta voimasta!Olen myös tehnyt joitain kokeita
ja  joka  päivä  löydän  jotain  uutta,  jonka  tämä  lääke  voi  tehdä!Hämmästyttävä!Valitettavasti
vaikka olen vakuuttunut ja vaikka tyttöystäväni olisikin vakuuttunut,  hänen äitinsä ei jotenkin
pysty "päästä irti" kokonaan...ja silti hän ei ole varma lopettaako paska kemo… Yritän jatkuvasti
tuoda esiin hyviä argumentteja, mutta en voi päättää hänen puolestaan!Hänellä on syöpä ja hän
on ainoa, joka voi päättää, mitä tehdä elämällään.Tiedän, että hän paranee joka tapauksessa
lopulta, koska me täytämme häneen niin paljon öljyä, että hänen on mahdotonta kuolla.Mutta
silti minusta tuntuu, että on niin typerää ja vaarallista leikkiä näillä vitun kemikaaleilla, varsinkin
kun  sinulla  on  käytössäsi  luonnonlääketiede,  jonka  on  todistettu  parantavan  syöpää!Luin
kokemuksistasi  syövästä  ja  lääketieteellisestä  järjestelmästä...Olen  todella  pahoillani
menetyksestäsi…  ja  nyt  ymmärrän  paremmin  suhtautumisesi  perinteistä  niin  kutsuttua
"lääkettä" kohtaan! Luigi

-- Hei Luigi, kiitos kauniista sanoistasi kirjasta ja on sääli, että sinun täytyy käydä läpi.Se on
hänen valintansa minkä hoidon hän valitsee, mutta en menisi lähelle kemoterapiaa - lue vain
äitini tarina hänelle, ehkä hän ymmärtää, ettei myrkkyä ole koskaan hyvä idea, varsinkin kun se
ei  ole  perusteltua  tai  välttämätöntä.Hänen  mahdollisuudet  selviytyä  vain  kemohoidosta
paranevat  huomattavasti,  jos  hän  ottaa  öljyä,  mutta  jälleen  kerran,  miksi  aiheuttaa  vielä
enemmän vahinkoa sairaalle ruumiilleen?Siinä ei ole ollenkaan järkeä. Terveisin, Jindrich

"Tämä on taistelu, jonka kanssa monet hyvät ihmiset  joutuvat käymään, tietämätön Lääkäri,
joka luulee tietävänsä enemmän ilman, että koskaan etenisi uutta kehittyvää ja olemassa olevaa
tietoa  kannabiksesta,  sen  kannabinoideista  ja  kyvystä  tappaa  syöpää  vahingoittamatta
potilasta.Kuinka hullua meidän näkökulmastamme on, että he vaatisivat  myrkkyä jostain niin
turvallisesta, miksi?Onko se tietämättömyyttä vai juoksevatko he peloissaan?

Olen käynyt lääkärissä kerran 5 vuodessa sen jälkeen, kun kuulin tästä öljystä IBS:ääni, ja se oli
jotain, jota en voinut tehdä itse.Likaantunut pinkie ja käytimme öljyä, jotta emme koskaan saa
tartuntaa, poistimme ompeleet ilman kärsimystä ja joka kerta kun laitoin sitä, kipu katosi heti,
koska tulehdus poistui.Se parani täysin 2 1/2 - 3 kuukaudessa fysioterapian sijaan ja noin 9
kuukaudesta  vuoteen  parantumiseen.Olen  nähnyt  omin  silmin  kerta  toisensa  jälkeen,  eikä
kukaan voi ottaa sitä minulta pois." Parvi

"Lääkärit EIVÄT ole tiedemiehiä eivätkä harjoita tiedettä.Jos he tekisivät, he vaatisivat hallitusta
sallimaan  heille  pääsyn  marihuanaan.Syynä  on  nyt  todistettu  kehon  osa,
endokannabinoidijärjestelmä,  jonka  amerikkalainen  lääketieteellinen  yhteisö  on  jättänyt
kokonaan huomiotta.Toiset maat tekevät yhä enemmän tutkimusta marihuanasta ja erityisesti
syövästähoitoa,  amerikkalaista lääketieteellistä laitosta johtaa Big Pharma, suuri  vakuutus ja
suuri  raha.Lääkärit  ovat  antaneet  käsityönsä  hallinnan  ei-lääkäreille  ja  pelkoon  perustuville
poliitikoille.He viettävät vuosia yrittäessään löytää vaihtoehtoja patenttilakimiesten valvonnassa
samalla kun uhkaavat mahdollisia parannuskeinoja.

Jos marihuana olisi piilotettu johonkin syvään viidakkoon, jota hallitsee joku lukutaidoton heimo,
Big  Pharma  valvoisi  ensimmäisenä  sen  tuotantoa,  patentoisi  sen  monet  erilaiset
kannabinoidiyhdisteet  ja  kääntyisi  sitten  lääkäreiden  puoleen  "määräämään"  sitä.Mutta
Yhdysvaltain suurin heimo alkaa jo huutaa totuutta.Harmi Big Pharmalle, tämä heimo ei ole
myynnissä." Bryan

"Se  todiste  on  meillä.Ja  me  jaamme  sen.Lääkärijoukko  [ei  enää  kohdella  kunnioittavasti]
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huumetyöntäjiä,  jotka  työskentelevät  kannustimien  vuoksi,  paljastetaan.He  kiemurtelevat
lompakoissaan.He ovat tietoisia siitä, mitä tapahtuu, ja heidän leikkikaverinsa FDA on kaatunut
heidän kanssaan.Ei erilaista kuin mikä tahansa tyrannia, jonka olemme kohdanneet ennen kuin
hyväksyimme  sen  tällä  kertaa  kotimaiseksi.Teemme  tämän  itsellemme.Syöpään  on
parannuskeinoa,  EI  LÄÄKETÄÄ  tapaan,  jolla  LÄÄKETÄÄ  pakotetaan  meihin  tällä  hetkellä,
ellemme äänestä taskuillamme ja vaaleillamme!” Thielman

"Olen  nähnyt  sukulaisten  ja  ystävien  taantuvan  ja  kuolevan  niin  nopeasti  sen  jälkeen,  kun
heidän oli  pakko käyttää kymmeniä  tuhansia  dollareita,  jotta  heidät  tapettaisiin  hitaasti,  kun
parannuskeino  kasvaa  suoraan  Äiti  Maasta.Herää  nyt  ja  haista  paskaa.Älä  hyppää
stereotypioihin ja tee todellista tutkimusta." Amy

”Minulla oli iäkäs nainen, jolla oli Alzheimerin tauti.Hän tarvitsi hoitoa 24/7.Hän sytytti keittiönsä
tuleen  yrittäessään  laittaa  ruokaa.Me  saamme,  hän  sai  öljyä,  ja  kuukaudessa  hän  tunnisti
jälleen lapsenlapsensa ja alkoi palautua muistiin. Janet

"Tiedän,  että ottaisin mieluummin RSO:ta kuin kemoterapiaa/radiota...  Hassua,  kuinka jotkut
ihmiset voivat hylätä RSO:n, kun kaiken muun sivuvaikutukset voivat jättää sinulle hyvin huonon
elämänlaadun." Kerry

”Sen  pitää  olla  helposti  saatavilla.Sen  TÄYTYY  olla  saatavilla.”  Mitä  enemmän  luen,  sitä
kiehtovampi olen.” Shelley

"Seuraavan kerran, kun kuulet jonkun sanovan "Missä vertaisarvioidut tutkimukset ovat?": Haku
PubMedissä,  kaikkien vertaisarvioitujen tieteellisten julkaisujen arkistosta,  käyttämällä  termiä
"marihuana",  tuottaa  lähes  20  000  tieteellistä  artikkelia,  joissa  viitataan  kasviin  ja/tai  sen
ainesosat,  joista  lähes  puolet  on  julkaistu  vain  viimeisen  vuosikymmenen  aikana.Vertailun
vuoksi  avainsanahaku  termillä  "Tylenol"  tuottaa  17  370  julkaistua  artikkelia.Avainsanahaku
termillä "ibuprofeeni" tuottaa 10 500 julkaistua paperia.Avainsanahaku termillä "Ritalin" tuottaa 7
012 julkaistua  julkaisua  ja  avainsanahaku  termillä  "hydrokodoni"  tuottaa vain  630  julkaistua
artikkelia. Lynn

"Uusi valtion rahoittama kannabis/syöpätutkimus SHOKITEE tiedeyhteisöä...THC, kannabiksen
tärkein psykoaktiivinen ainesosa, voi itse asiassa muuttaa ihmisen geneettistä koodia syövän ja
tulehdussairauksien ehkäisemiseksi.Mitä?!!!!Mitä mitä!!!????

Rick Simpson ja hänen päähaltiansa, tšekkiaktivisti Jindřich Bayer, ovat sanoneet tätä useiden
kuukausien ajan, ja minä olin kohtelias, mutta salaa naureskelin ajatukselle, koska se kuulosti
minusta  hokuspookselta  (ja  muiden  pienten  teknisten  seikkojen  takia).  erimielisyyksiä,  joita
minulla on ollut  heidän näkökulmansa kanssa)....Lääkkeet  eivät  voi  muuttaa DNA:ta,  eihän?
VÄÄRIN, ilmeisesti!PYHÄ [BLEEP]!!!!!!” Alan

"OK, mitä tämä tarkoittaakaan, tämä ei kuulu asiantuntemukseeni.Se luultavasti sanoo jotain,
kuten kannabinoidit voivat parantaa syöpää, ja ne tekevät sen jollain tavalla geenimuuntelun
kautta.Ja lisää tutkimusta tarvitaan, kuten aina.

Sanon vain,  että pelkkä ajatus asiasta on aineen pienin hiukkanen ja öljy  voi  myös korjata
ajatuksia.Geenit  ovat  vielä liian suuria.Tutkimuksen tulisi  keskittyä siihen,  mitä kannabinoidit
tekevät  kehomme  pienimmille  hiukkasille,  atomeille,  kvarkeille,  kielille  jne.Siitä  ongelmat
alkavat, pienimmissä hiukkasissa, se sinun täytyy korjata, jos haluat todella korjata ongelmat.JB

Endokannabinoidijärjestelmä
"Jokainen organismi,  jolla  on endokannabinoidijärjestelmä (alias:  ECS),  voi/tulee hyötymään
kannabinoideista luoden homeostaasin (harmonian) kyseisessä organismissa.Tällä planeetalla
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on kolme organismia, joilla ei ole ECS:ää: sienet, hyytelökalat ja poliitikot.Okei, ehkä, ehkä, on
mahdollista, että viimeistä voidaan liioitella, vain vähän." Steve

"Uskon, että kasvainta suppressoivien geenien häviämisellä on keskeinen rooli syövässä, ja että
tämä johtuu endogeenisesta kannabinoidien puutteesta." Matty

-- Geenit ovat liian suuria, pitää mennä pienimpiin hiukkasiin, sieltä ongelma syntyy ja sieltä se
pitää korjata.Jopa DNA on liian suuri. JB

"Jätän tieteen tutkijoille, joita en ole. Kerään tietoni siitä, mitä näen ja tunnen.Tiedän, että olen
parempi  ja  ne,  joille  olen  jakanut  tietoni,  ovat  parempia  tai  toipumassa,  ja  ennen  kaikkea
rauhassa he eivät pelkää sairauttaan tai sairautta, mikä tekee toipumisesta entistäkin parempaa
ilman stressiä." Kelee

"Se on hillinnyt hyökkäykseni vuosia.Lääkärit  ovat  tunteneet sen lievittävän migreeniä 1800-
luvulta  lähtien,  ja  Russo  spekuloi  vuonna  2003,  että  syynä  on  kliinisen
endokannabinoidipuutos." Tom

"PubMedillä  on  artikkeli,  jossa  todetaan,  että  IB,  migreeni  ja  fibroosi  voivat  olla  kliininen
endokannabinoidipuutos." Eric

-- Varma.Tarkastellaan sitä, että useimmat sairaudet ovat oireita kannabinoidien puutteesta, ja
useimpia sairauksia ei luultavasti esiinny ollenkaan, jos ihmiset nauttisivat pieniä määriä öljyä
syntymästään lähtien.JB

K.Miksi  minun pitäisi  odottaa lääkäreiden tukevan väitettä,  että  kannabis  parantaa syöpää?
A.No, koska se parantaa syöpää, ja siinä kaikki.THC aiheuttaa apoptoosia, joten yllättäen se
aiheuttaa apoptoosia kaikissa syövissä.Miksi?No, koska dekarboksyloitu öljy pääsee jotenkin
kaikkiin kehon soluihin, jos sitä nautitaan oikeissa määrin.Endokannabinoidijärjestelmä säätelee
immuunijärjestelmää,  joten  kun  saat  immuunijärjestelmän  toimimaan  oikein,  se  voi  myös
taistella syöpää vastaan.Ei juurikaan tähän, se on todella loukkaavan yksinkertaista.

Oikein valmistettu korkealaatuinen öljy on joka tapauksessa paras mahdollisuus potilaalla (ehkä
joissakin hengenvaarallisissa tapauksissa tarvitaan leikkausta).Ja jos tiedät hoitovaihtoehdon,
joka on potilaalle turvallisempi, tehokkaampi ja hauskempi kuin öljy, kerro meille.Ei ole yhtään.

Katsokaa  mitä  Mechoulam ja  Pacher  sanovat:  "Tulehdus/kudosvaurio  laukaisee  paikallisten
endokannabinoiditasojen  nopean  nousun,  mikä  puolestaan  säätelee  immuuni-  ja  muiden
solujen  signaalivasteita  moduloimalla  niiden  kriittisiä  toimintoja.Muutoksia
endokannabinoiditasoissa  ja/tai  CB2-reseptorin  ilmentymisessä  on  raportoitu  lähes  kaikissa
ihmisiin  vaikuttavissa  sairauksissa  sydän-  ja  verisuonisairauksista,  maha-suolikanavasta,
maksasta,  munuaisista,  neurodegeneratiivisista,  psykiatrisista,  luu-,  iho-,  autoimmuuni-,
keuhkosairauksista kipuun ja syöpään sekä CB2:n moduloimiseen. reseptoriaktiivisuudella on
valtava terapeuttinen potentiaali näissä patologioissa."

Ja miten teet tämän kaiken?No öljyn kanssa.Tasot tasapainotetaan tai laitetaan ne sisäänyliajo
tarvittaessa.Voit syödä öljyä, hieroa sitä, höyrystää ja ottaa sen peräpuikkoina, ja näiden neljän
menetelmän  välillä  voit  löytää  tavan  auttaa  jokaista  potilasta  tällä  planeetalla.Myöhemmin
lääkärit ruiskuttavat kasvaimiin öljyllä ja kutistavat niitä ennätysajoissa tällä tavalla (ei suositella
kotona).

Ja miksi ehdotin ihosyöpiä (tai diabeettisia haavaumia tai palovammoja)?No, koska siellä näkee
mitä  siellä  tapahtuu,  eikä  niiden  parantaminen  öljyllä  yleensä  kestä  kauaa,  useimmissa
tapauksissa max muutama viikko.Ymmärrä sitten,  että sama asia,  joka tapahtuu paikallisen
iholle levityksen jälkeen, tapahtuu kehossasi, kun nielet öljyä.Jälleen loukkaavan yksinkertainen,
mutta  se  on  lopulta  erittäin  tarkka selitys.Ja  sitten  takaisin  siihen,  mitä  Mechoulam kirjoitti:
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"Muutoksia endokannabinoiditasoissa ja/tai CB2-reseptorin ilmentymisessä on raportoitu lähes
kaikissa ihmisiin  vaikuttavissa sairauksissa,  jotka vaihtelevat  sydän- ja  verisuonisairauksista,
maha-suolikanavasta,  maksasta,  munuaisista,  hermostoa  rappeuttavista,  psykiatrisista,  luu-,
iho-,  autoimmuunisairauksista,  keuhkosairaudet  kipuun  ja  syöpään  sekä  CB2-reseptorin
aktiivisuuden modulointi sisältää valtavan terapeuttisen potentiaalin näissä patologioissa."

– Kaiken tämän tietäen, aion heti moduloida CB2-reseptoritoimintaani.JB

"Kaikki,  jotka  epäilevät.Saanen  pyytää  sinua  googlettamaan  sanat
Endokannabinoidijärjestelmä.Se  on  jokaisessa  ihmisessä.Ihmiset  tuottavat  kirjaimellisesti
kannabinoidiaineita  rintamaitoonsa,  tämä  on  todistettu  lääketieteellinen  tosiasia.Meillä  on
kirjaimellisesti valtava järjestelmä, joka löydettiin vuosia sitten ja jossa on kannabisyhdisteiden
reseptoreita.Tämäkin  on  todistettu  tosiasia.Tiede  on  osoittanut,  että  THC  lukittuu  VAIN
vaurioituneiden,  epäterveiden tai  syöpäsolujen CB1-reseptoriin  ja  PAKOTTAA ne kuolemaan
apoptoosin  eli  ohjelmoidun solukuoleman kautta.Syöpäsolut  tuottavat  keramidia,  THC löytää
sen ja korjaa ongelman.Tämä on jälleen lääketieteellisesti todistettu tosiasia, jonka voit löytää
missä  tahansa  verkossa,  akkreditoiduilta  yliopistoilta  ja  muilta  tutkimuskeskuksilta.Tämä  on
oikeaa tiedettä.EI jotkut härkä ihmiset keksivät päästäkseen korkealle.

Tiedän,  että  useat  lapset  paransivat  tai  parantavat  syöpää  kannabiksella.Poikani  on  yksi
heistä.Luuletko, että minun kaksivuotias haluaa kasvaa?Luuletko, että haluan lapseni korkealle?
Öö ei.MUTTA en myöskään anna hänelle kemoterapiaa, jonka lääkärit ovat sanoneet, ettemme
paranna häntä.Ja en todellakaan halua hänen kuolevan.Niin...joo, käytän sitä häneen ja kerron
kaikille, jotka tiedän totuuden.Ja toivottavasti pääset joillekin epäilijöille...Ehkä jonain päivänä
tämä keskustelu pelastaa heidän henkensä tai jonkun, jonka he tuntevat...” Suzetta

”Lipidiaineenvaihdunnan  muutokset  liittyvät  läheisesti  syöpään.Useilla  bioaktiivisten  lipidien
luokilla on rooli neoplastiseen transformaatioon ja kasvaimen kasvuun ja etenemiseen liittyvien
signalointireittien  säätelyssä.Endokannabinoidijärjestelmä,  joka  koostuu  lipidistä  johdetuista
endokannabinoideista,  niiden  G-proteiiniin  kytketyistä  reseptoreista  (GPCR)  ja  niiden
aineenvaihduntaan  tarvittavista  entsyymeistä,  on  nousemassa  lupaavaksi  terapeuttiseksi
kohteeksi syövän hoidossa.

--  Endokannabinoidijärjestelmä  säätelee  suoraan  immuunijärjestelmää,  joten  kyllä,  sillä  on
tärkeä rooli syövän hoidossa.Tämän ymmärtämiseen ei tarvita yliopistotutkintoa.

Ja  miten  säätelet  endokannabinoidijärjestelmän  toimintaa?Kenties  kannabinoideilla?
Ja mikä kannabiksen muoto on tehokkain?No öljyä.Ja miten potilaiden tulisi käyttää sitä?Kuten
useimmat muut lääkkeet, he voivat syödä vain syömällä sen.Kolme kertaa päivässä.Bingo.JB”

Syövän suosittelut
Motto: Syövän spontaani remissio näyttää tapahtuvan yllättävän usein 
kannabisöljyn kanssa
"Ystävällä  on  luusyöpä.Juuri  aloitti  öljyn  viime  viikolla,  kipu  on  poissa,  hän  voi
paremmin.Onkologialääkärit ovat järkyttyneitä." Joe

”Katsoin  hyvän  ystäväni  kuolevan  vaiheen  4  rintasyöpään  viimeisillä  jaloillaan  intensiivisen
kemohoidon  jälkeen.Annoin  hänelle  erikoiskeksejä,  sitten  phoenix-kyyneleitä  4  tunnin
välein.Hän parani ja kukoistaa!Sanoi,  että hän ei  ole koskaan tuntenut oloaan paremmaksi!”
Charlene

"Sinä  pelastit  niin  monia  ihmishenkiä...Eräs  ystäväni  paransi  luusyöpänsä  45  päivän
hamppuöljyhoidolla." Gyan

- 62 -



"Hieman mahtavia uutisia eilen.Mies, jolle olimme juuri antaneet öljyä lääkärinsä lattialle, kun
muutama  viikko  myöhemmin  havaittiin,  että  hänen  keuhkoissaan  olevat  kasvaimet  olivat
kadonneet, samoin kuin hänen maksassaan oleva kasvain, joka oli kutistunut vain pisteeksi.Yksi
pieni putki!Meillä on muutama liikkeellä ja heillä kaikilla menee hyvin.Toivottavasti asiat ovat
hyvin.Phoenix Tears elää ja voi hyvin." Chris

"Jose:  Päivitys -  81-vuotiaalta ystävältäni siirtyi  yhteensä 3 kasvainta kasvojensa (ihosyöpä)
okasolusyöpään.Heillä  ei  ollut  mahdollisuuksia  maailman parasta  lääkettä  vastaan.5  viikkoa
öljyllä  ja  hän  voi  paremmin  kuin  15  vuoteen.Hänen  ruokahalunsa  on  palannut!Hän  voittaa
taistelun!!!Voitamme taistelun!

Steve: Söikö hän öljyä ja käyttikö sitä myös paikallisesti?

Jose: Molemmat

Steve: Fantastista.Eikö olekin hämmästyttävää tietää, että voimme muuttaa jonkun elämää tällä
tavalla.

Jose:  Hän  alkoi  hieroa  poskelleen  68-prosenttista  THC-öljyä  sekoitettuna  oliiviöljyyn  ja
kookosöljyyn 2 viikon ajan ennen kuin se nousi pintaan.Hän myös nielee sen ilman oliiviöljyä
hierottuaan sitä poskensa sisäpuolelle.

Jose:  Hänen tohtorinsa soitti  minulle  eilen  ja  kertoi,  että  hänellä  on myös ihosyöpä ja  hän
haluaisi öljyä kokeilla itseään.

Steve: Nyt on upea uutinen siitä, että lääkäri haluaa apua.Hyvin tehty ystäväni!!!!Ja olen iloinen,
että 81-vuotias ystäväsi on palannut nauttimaan elämästä.

Jose: Kyllä, se on todella upeaa!Kutsumme häntä tohtori P:ksi, on muutaman kirjan tunnettu
kirjoittaja ja loistava naturopath-parantaja ja  lääkäri.Hän on lähettänyt  minulle  5 potilastaan  
viimeisen kahden viikon aikana.Kaikki terminaalin syöpäpotilaat."

"Kaksi  viikkoa  sitten  annoin  toiselle  iho-/kurkkusyöpäpotilaalleni/ystävälleni  parantavaa  öljyä
nieltäväksi ja  käytettäväksi  paikallisesti,  sekä vähän kookosöljyä.Tiistaina hän kertoi  minulle,
että  hänen  poskensa  iho  oli  avautunut  ja  kasvain  paljastui.Käskin  hänen  jatkaa  öljyn
levittämistä,  mutta  ilman  kookosöljyä  vain  puhdasta  parantavaa öljyä.Hän laittoi  parantavaa
öljyä  suoraan  paljastuneelle  kasvaimelle  ja  sanoi:  "Ulkoileva  kuhmu  katosi  seuraavana
päivänä.Se alkoi  valua muutamassa minuutissa hieromisen jälkeen.Se tihkui  ulos -  öljy  veti
syövän ulos kuin voide." Syöpäkasvain oli siellä, nyt se on poissa...Kaksi viikkoa!!!" Jose

"Hei  Rick  Simpson  &  Jindrich  Bayer,  halusin  jakaa  erittäin  HAPPY  HAPPY  -uutisia.Äidin
skannaukset  osoittivat  "mitattavissa  olevan"  maksan  ja  haiman  kasvainten  koon
pienenemisen.Samoin kasvain hänen keuhkoissaan on nyt TÄYSIN, 100 % POISSA!!!Kiitoksia
on paljon, mutta eniten rakkautta ansaitseva henkilö on Rick, joka jakoi näin avoimesti tämän
tiedon maailman kanssa.

Kiitos Jindrich kaikesta tekemästäsi, mukaan lukien ystävällisyydestäsi ja ohjeistasi.Tiedän, että
kävelemme edelleen munankuorilla hänen diagnoosinsa/ennusteensa kanssa, mutta jos tilanne
paranee  edelleen  (kasvaimet  kutistuvat  tai  "paranevat",  kuten  he  kutsuvat  ilman
etäpesäkkeitä).Lähetän  sinulle  lopulta  hänet  ennen  ja  jälkeen  lääkärinlausuntoja,  jotta  voit
nähdä, että olet auttanut pelastamaan uskomattoman, rakastavan, aktiivisen, anteliaan naisen
hengen, joka on ulkona istuttamassa yrttitarhaansa.kun kirjoitan.Paljon rakkautta, Barbara”

--  Hei  Barbara,  kiitos,  piristit  päiväämme  sähköpostillasi.Tervehdi  äitiäsi  puolestamme  ja
varmista,  ettei  hän  mene  muihin  skannauksiin,  röntgenkuviin  tai  muihin  karsinogeenisiin
hölynpölyihin.Pyydä häntä menemään sen mukaan, miltä hänestä tuntuu, hänen pitäisi syödä
120-180 g öljyä kuuden kuukauden aikana tai vähemmän.Jos olisin hän, söisin öljyä joka päivä
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loppuelämäni ajan joka tapauksessa,  syövällä on hyvin pieni mahdollisuus, kun kehossa on
öljyä.Ylläpitoannokset ovat erittäin tärkeä osa tätä menetelmää.Terveisin, Jindrich

”Ystäväni aviomies parantui syövästä, mikä järkytti hänen onkologejaan, jotka ilmoittivat hänelle,
että  hänellä  on  kolme  kuukautta.Tämä on  varoitus:  koska  he  olivat  hämmästyneitä  hänen
ihmeparanemisestaan,  he  rekisteröivät  hänet  magneettikuvaukseen  kontrastivärillä  kuuden
kuukauden välein.Viimeisessä magneettikuvauksessaan hänen ruumiinsa reagoi väriaineeseen
ja hänen sydämensä pysähtyi magneettikuvauksessa ja hän melkein kuoli.Olen samaa mieltä
JB:n kanssa.Testit ovat yhtä myrkyllisiä kuin niiden "parannuskeinot".Ole varovainen."Colette

”Äitini  paransi  vaiheen  3  pienisoluisen keuhkosyövän  öljyllä!!Mainitsinko,  että  hän  oli  vapaa
syövästä vain neljä kuukautta diagnoosin jälkeen?No niinhän siinä kävi." Aamunkoitto

”Isälläni on myös haimasyöpä, joka levisi hänen maksaan ja keuhkoihinsa kemohoidon aikana,
ja sitten se levisi uudelleen, hän oli erittäin huonovointinen ja heikkeni nopeasti.Hän aloitti öljyn
3 kuukautta  sitten.Viimeisin  maanantaina tehty  skannaus  osoittaa,  että  kaikki  7  täplää  ovat
kadonneet  ja  haimasyöpä  on  kutistunut.Hän  tuntee  olonsa  100%  paremmaksi  ja  hänen
elämänlaatunsa on palannut.Öljy on todella hämmästyttävää." Lisa

”Isäni käyttää myös öljyä haimasyöpään, joka levisi seitsemään muuhun kohtaan.Hän on ollut
öljyllä 5 kuukautta.Kaikki seitsemän kemohoidon aikana ilmaantunutta täplää ovat kadonneet
öljyn aloittamisen jälkeen, ja haimasyöpä on kutistunut.Öljy pelasti hänen henkensä!" Lisa

"Hei, halusin vain päivittää sinut.Isälle on tehty uusi skannaus haimasyövän varalta sen jälkeen,
kun öljy aloitettiin 5 kuukautta sitten.Viimeinen skannaus osoitti, että haimasyöpä oli kutistunut
ja muut seitsemän täplää, jotka olivat ilmaantuneet hänen kemohoidon aikana, olivat kadonneet
öljyn  käytön  aloittamisen  jälkeen.Uudet  tulokset  osoittavat,  että  haimasyöpä  on  kutistunut
jälleen,  eikä  muita  kohtia  ole,  mikä  on  verisen  fantastinen  ottaen  huomioon,  että  siksi
haimasyöpä on niin tappava sen leviämisnopeuden vuoksi.Joten 8 kuukautta ja 5 kuukautta
käyttämällä öljyä isä menee hyvin.Itse asiassa hän voi nyt paremmin kuin silloin, kun hän sai
ensimmäisen  diagnoosin.Joten  kiitos  vielä  kerran  Rickille,  JB:lle  ja  kaikille,  jotka  auttavat
saamaan nämä tiedot esiin.Ilman öljyä minulla ei olisi isääni!!” Lisa

”Lokakuussa 2013 isälläni diagnosoitiin keuhko-, imusolmuke- ja haimasyöpä.Haimasyöpä on
95 prosentin kuolleisuus.He antoivat hänelle 2-4 kuukautta elinaikaa.Aloitimme hänet öljyllä heti,
kun  kuulimme  näistä  jutuista.26.  maaliskuuta  2014  isälläni  todettiin  syöpä
vapaa.Hämmästyttävä!!Tämä  öljy  pelasti  isäni  hengen.Hän  nukkuu  paremmin  ja  syö  myös
paremmin. Melissa

”Isäni oli myös vaiheen 4 haimasyöpä.Hänellä oli myös 10 täplää maksassa...se oli marraskuun
lopulla  2012.Hänellä  on nyt  1  täplä  maksassa (.08)  ja  1  täplä  haimassa (8 mm).Voitamme
tämän.Hänen  lääkärinsä  ovat  järkyttyneitä.Hän  lihoa  ja  tuntuu  kaiken  kaikkiaan
hyvältä.Kannabisöljy on myös hyvää." Angie

--  Älä leiki  laimennetulla  lääkkeellä,  Angie.Se on hyvä paikalliseen käyttöön,  mutta et  halua
antaa  kannabis-infuusioöljyjä  syöpäpotilaille  ainoana  hoitona.Täyden  tehon  täyden  spektrin
hyökkäys toimii parhaiten.

Erityisesti  niille,  joiden  "täytyy"  mennä  ottamaan  skannaus  "liian  nähdä",  kuinka  se
paranee.Tällaisten ihmisten pitäisi automaattisesti lisätä vielä 60 g öljyä protokollaan, koska he
kävivät tarpeettomasti läpi erittäin syöpää aiheuttavan toimenpiteen "nähdäkseen" miltä heistä
tuntuu.Uteliaisuus maksaa, pahoittelut siitä.Onnittelut ja onnittelut.On hienoa nähdä eri tavalla
ajattelevien ihmisten menestystä.JB

”Olen  neljännen  vaiheen  haimasyövästä  selvinnyt  tämän  öljyn  ansiosta.Aloitin  kemohoidon
joulukuussa 2013, kaikki (yli 200) muuta tutkimukseen osallistunutta kuoli.Olen ainoa, joka otti
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öljyn ja jouduin salaamaan sen lääkäriltä.Nyt kun olen kertonut öljystä ja hän on julistanut minut
syövästä  vapaaksi  5.  kesäkuuta  lähtien,  Hän  yrittää  edelleen  saada  minut  jatkamaan
kemoterapiaa.Minä kieltäydyn!Kaikki tämän lääkärin tekemä osoittautui vääräksi, mutta kaikki
Rick Simpsonin sanoma on osoittautunut todeksi.Lääkäritiedot osoittavat, mitä lääkärit sanoivat,
minun olisi  pitänyt  kuolla  tammikuussa,  mutta  täällä  olen kesäkuun lopussa.Kiitos  Rick!Öljy
pelasti minut syövältä, toivottavasti se pelastaa minut kemoterapialta." kaveri

”Olen  asiallinen  todiste  siitä,  että  RSO:lla  on  suora  vaikutus  MPNST:hen  ja
NF1:een.Lääketieteelliset tiedot,  MRI, PET, CAT-skannaukset osoittavat merkittävän tuumorin
koon ja aviduuden pienenemisen." Kristyne

"Minulla oli  3,7 cm kasvain kiveksessäni.Tein yhden gramman päivässä RSO:ta ilman muita
lääkkeitä ja kun palasin lääkäriin, hän oli  ymmällään.Hän sanoi,  että kasvain on poissa eikä
osannut selittää sitä.Joten kerroin hänelle, että otan RSO:ta.Hän sanoi: "En ole kovin perehtynyt
aiheeseen, mutta sanon, että sen on oltava ainoa syy siihen, että se on poissa." Minulla on juuri
äskettäin  toinen  ponnahdusikkuna,  ja  luulen  sen  johtuvan  siitä,  etten  tehnyt
ylläpitoannosta.Joten syön vielä yhden gramman päivässä 30 päivän ajan ja katson, häviääkö
se kuten viimeinen.Varmista sitten, että ylläpidän sen jälkeen." Brandt

"Ok,  piikit.Tänään  on  päivä,  jonka  olin  vain  toivonut  tapahtuvan.Biopsian  tulokset  ovat
saapuneet.Corrie Yelland ON JOHTA SAANUT VAHVISTUKSEN, ETTÄ HÄNEN syöpänsä ON
100 % TÄYSIN poissa!!!!MINÄ OLEN SÖÖVÄ FREEEEEE!!!!!Ei edes dysplasiaa, saati isosta
C:stä.

Uskomattomille, uskomattomille ystävilleni, jotka yhdessä olivat vastuussa siitä, että minulla oli
varaa  lääkkeisiin  =  ei  ole  mitään  sanoja  kuvaamaan,  kuinka  kiitollinen  olen  jokaiselle
teistä.Olette kaikki upeita!

Heatherille,  joka lähetti  minut ensimmäisenä RUN FROM THE CURE:lle -- Tuo video muutti
elämäni kirjaimellisesti.Kuka olisi arvannut, hei?Minä rakastan sinua!Rick Simpsonille, Jindřich
Bayerille  sydämeni  pohjasta...KIITOS  tiedostasi  ja  tuestanne.Olen  elossa  tänään  teidän
kaikkien takia!

Olen todella siunattu, että minulla on niin upea perhe ja ystävät." Corrie

"Hei  Jindrich,  lyhyt  huomautus  kertoakseni,  että  kävin  tänään lääkärissäni.Raportin  mukaan
syöpä (peräaukon syöpä) ei ole enää havaittavissa.Viime syksynä minulle kerrottiin, että minulla
on 2-4 kuukautta, jos en ole saanut säteilyä.Päätin olla tekemättä säteilyä ja kokeilla RSO:ta
sen sijaan.Ilmeisesti  se toimi!Sydämeni  pohjasta,  kiitos,  kiitos,  KIITOS Rickille  ja itsellesi!!!!"
Corrie

-- Corrie, btw, mikä syöpä se oli?Laita öljyä arven päälle, se todennäköisesti myös häviää.Pysy
joka tapauksessa poissa lääkäreistä, älä enää skannauksia jne. ja varmista, että syöt niin paljon
öljyä kuin mahdollista ylläpitoannoksia.JB

"Sain mahdollisuuden puhua Rickin kanssa noin 2 kuukautta sitten radio-ohjelmassa...Kerroin
hänelle,  kuinka  rso  oli  jo  auttanut  minua  niin  paljon...Minulla  oli  sama  syöpä  kuin  Farrah
Fawcett...Anaalikanavasyöpä...se  on  melko  harvinainen...ei  pidä  sekoittaa  paksusuolen
syöpään... ja minulla on EI OOOOOOOOO aikomusta koskaan lopettaa öljyn käyttö." Corrie

-- Minulla ei myöskään olisi aikomusta lopettaa öljyn käyttöä, se on aivan ymmärrettävää.JB

"Viimeisin  menestystarinani.Tämä  on  50-vuotias  nainen,  jolla  diagnosoitiin  vaiheen  3
keuhkosyöpä, mutta hyvin lähellä vaiheen 4 keuhkosyöpää.Tänään sain tämän: ”No, äitini kävi
TT-kuvauksessa kuukausi sitten ja sai tulokset takaisin pari päivää sitten.Se on täysin poissa!
Hänen lääkärinsä luki ne ja sanoi, että suurempi massa on selvä ja mitään ei ole jäljellä...
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Hänellä  on  edelleen  keuhkoahtaumatauti,  mutta  teemme  töitä  sen  ja  hänen  tupakoinnin
parissa.Kiitos  paljon  kaikestaneuvoja  ja  tietoa  asioista,  joista  emme  koskaan  olleet
tietoisia.Kaikella  tuli  yhteen  syystä  ja  olemme  niin  onnellisia.Jumala  siunatkoon  sinua  ja
perhettäsi." Corrie

-- Keuhkosyövän spontaani remissio näyttää tapahtuvan yllättävän usein kannabisöljyn läsnä
ollessa.JB

"Vain  4  gramman  jälkeen  näimme  dramaattisen  muutoksen  veriarvoissa  (ESR)  ja
munuaiskokeessa isäni,  jolla on virtsarakon syöpä, hän nukkuu hyvin, hymyilee, toivon vain,
että hän palaa normaaliksi, katsoen Rick Simpsonin omistautumista ja luottamusta, vastustin
kaikkia  lääkäreitä  enkä  antanut  isäni  käydä  kemoterapiassa,  en  toistaiseksi  ole  katunut
päätöstäni. Kiitos, Rick Simpson." Arpit

"Sain juuri upeita uutisia, jotka haluaisin jakaa teidän kaikkien kanssa.Minulla on nainen täällä
BC:ssä,  osoitin  oikeaan  suuntaan  rintasyövän  kanssa.Se  oli  metastasoitunut  hänen
keuhkoihinsa,  vatsaan ja aivoihinsa.Hän on ollut  lääkkeillä  kuukauden ja tapasi onkologinsa
eilen.Kaikki kasvaimet ovat pienentyneet, ja hänen kasvainmarkkeritesti on NORMAALI.Vielä
kerran kurkistus – KANAPISÖLJY TAPAA Syövän!” Corrie

"Ok, kaikki ihanat piikit, tästä tulee pitkä luku, mutta luulen, että osuin PAYDIRTiin eilen.En ole
nähnyt  hammaslääkäriäni  viime  syyskuun  jälkeen.Tuolloin  taistelin
henkestäni.Hammaslääkärilleni  kerrottiin  siinä  vaiheessa,  että  minulla  on  syöpä.Kävimme
tavallisen  keskustelun,  jossa  kerroin  hänelle,  etten  sädetä  ja  teen  "vaihtoehtoista
hoitoa".Tuolloin  hän  kysyi,  mitä  teen.En  epäröin  kertoa  hänelle,  koska  hän  oli  tunnettu
"jäykkyydestään",  mutta  käski  hänen  katsoaJuokse  hoidosta.Hän  itse  asiassa  soitti  minulle
nähtyään sen.Hän sanoi,  että lääketieteen ammattilaisena hänellä oli  tapana olla laatikossa,
että hänellä oli veli (lääkäri) ja toinen veli (farmakologi) ja kuinka joskus heillä "ei ole kaikkia
vastauksia".

Pikakelaus eiliseen.Hän oli hämmästynyt nähdessään, kuinka hyvältä näytin, ja hetken sanaton,
kun  kerroin  hänelle,  että  kannabisöljy  oli  toiminut.Hän  alkoi  kysyä  kaikenlaisia  
kysymyksiä.Monet  heistä  olivat  "tieteellisiä  kysymyksiä",  joihin  en  voinut  vastata.Hän  kysyi
kliinisistä tutkimuksista, erilaisista kannabiksella hoidetuista sairauksista jne.Hän haluaa puhua
veljelleen  minusta  sekä  kannabiksesta  syövän  "lääkenä",  ja  haluaa  myös  veljensä  tutkivan
kannabista lääkkeenä.Olisiko ok, jos hän ottaisi kännykkänumeroni ja sähköpostiosoitteeni?

Tässä  se  kasvaa  isoksi.Hänen  veljensä,  tohtori  Jake  Theissen,  oli  aiemmin  dekaani  ja
edelläkävijä Waterloon yliopiston farmakologian ohjelmassa.Hän on nyt konsultti lääkeyhtiöille ja
on erikoistunut "New Approaches in Cancer Treatment". Hän on vahvasti sidoksissa Kanadan
syöpäyhdistykseen.(Samoin,  hän  on  se,  jota  hallitus  on  pyytänyt  johtamaan  laimennettua
kemoterapiaskandaalia  koskevaa  tutkimusta.)  John  sanoi,  että  hänen  veljensä  on  usein
sanonut,  että  syövän  hoidossa  täytyy  olla  jotain  parempaa.Jotain  luonnollista,  ei
kemiallista.Sanoin hänelle, että "älä katso enää". Kannabis on "jotain luonnollista". Corrie

"Miehelläni  diagnosoitiin  alun  perin  eturauhassyöpä  melkein  kuusi  vuotta  sitten.Luotimme
lääketieteelliseen  yhteisöön  ja  lähdimme  perinteiseen  hoitoon,  mutta  meille  kerrottiin,  että
olimme "katastrofaalinen epäonnistuminen" 4,5 vuoden iässä, kun syöpä palasi.Tutkin jatkuvasti
lähes 2 kuukauden ajan kaikkia vaihtoehtoisia hoitomuotoja, mukaan lukien hamppuöljyäsi, ja 3
kuukauden kuluessa mieheni syövän määrä putosi puoleen.Kymmenen kuukautta myöhemmin
hänen PSA-arvonsa on laskenut 0,11:een - ei havaittavissa.

On  erittäin  valitettavaa  kuulla,  että  hallituksemme  kieltäytyy  tunnustamasta  mitään
vaihtoehtoista lääketiedettä, mukaan lukien hamppuöljyä, sairauksien hoidossa, mutta meidän
tavoin  olemme saaneet  vain  naurunalaa "ammattilaisten"  ja  jopa  joidenkin  perheenjäsenten
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taholta.Kaikki  "yhteiskunnat"  ovat  suuria  lääkealan  valvontaryhmiä,  mutta  "ymmärrän"
miljoonien ihmisten järjestelmän purkamisesta alalla, joka kerää 20 miljardia dollaria vuodessa
niin korruptoituneena, ettei parannuskeinoa koskaan ole.Tarkoituksella!!

Tämä koko prosessi on paljastanut minulle, kuinka syvälle kanin kuoppa todella menee, ja olen
parhaillaan  kirjoittamassa  löydöistäni  kirjaa,  jonka  otsikko  on  "yhdistä  pisteet".Se  on
historiallinen perspektiivi GMO:eista, teollisesta maataloudesta ja suurista lääkkeistä ja niiden
vaikutuksista  jokaisen  yksilön  terveyteen.Seuraan  jatkossakin  sinua tällä  sivustolla  ja  toivon
sinulle  kaikkea hyvää ja  hyvää terveyttä.Kiitos kaikesta mitä olet  tehnyt  ja jatkat.Ystävällisin
terveisin K”

"Ystävä, joka oli syövän loppuvaiheessa ja kärsi kemo- ja leukemiasäteilyn kidutusohjelmasta,
oppi  viiniköynnöksen  kautta  "Run  from the  Cure"  -periaatteesta  ja  päätti  kokeilla  öljyä  sen
jälkeen,  kun kaikki  muu ei  ollut  parantanut  häntä.  sairaus.Valitettavasti  hän oli  jättänyt  liian
myöhään pelastaa itsensä, mutta hänen tietonsa ja huolenpitonsa ovat pelastaneet minut.Juuri
öljy, jota hänellä ei ollut mahdollisuutta käyttää, aloitti minut toipumisen tiellä." Stephan

"Anoppini  tapasi  onkologinsa  tohtorinsa  tänä  aamuna  tarkastusta  varten.Tohtori
vaiennettiin.Anoppini on sairastanut leukemiaa 15 vuotta.Hän on ollut öljyssä.Nykyään hänen
valkosolujen  määränsä  on  palannut  normaalirajoihin.Mikä  syöpä??KANNAPISÖLJY  LÄÄKE
IHMISTÄ syöpään!” Karen

-- "Mikään ei ole parempaa kuin tohtori, joka on hiljennetty!hehe rakastan sitä!Pelasti päiväni!"
Jackie

"Hei taas Rick!Toivon että tämä sähköposti saavuttaa sinut.Kirjoitan tänään kysyäkseni, kuinka
kauan  potilaan  tulee  olla  öljyllä?Meillä  on  potilas,  jolla  on  valtava  kasvain.Hän  aloitti  15.
maaliskuuta  ja  on  painanut  40 grammaa tähän mennessä.Hän on  syönyt  1,5  grammaa tai
enemmän  päivässä  toisesta  päivästä  lähtien.Pysähdytkö  60  gramman  terapeuttiseen
annokseen?Raha  on  tekijä  tälle  potilaalle.Hän  ei  ole  toistaiseksi  maksanut  lääkkeistään
mitään.Heidän omaishoitajansa on lahjoittanut  ensimmäiset  60 grammaa öljyä,  mutta  ei  voi
antaa ilmaista lääkettä ikuisesti.Kiitos panoksestasi.Arvostan näkemystäsi.Ystävällisin terveisin
Janet”

”Rakas Janet, sanot, että hän on syönyt 1,5 grammaa tai enemmän päivässä toisesta päivästä
lähtien.Tuottamani öljy on niin vahvaa, että tavallisella ihmisellä kestää yleensä noin 5 viikkoa
päästäkseen  pisteeseen,  jossa  hän  pystyy  nauttimaan  1  gramman  päivässä.Tämän  öljyn
valmistukseen käytetyssä kannassa voi olla ongelma. Hampun kannat voivat vaihdella suuresti
niiden parantamiskyvyssä, joten ongelma voi olla kanta.Yleensä siihen mennessä, kun potilas
on nauttinut 60 grammaa öljyä, syöpä on poissa.Mutta jos se ei ole, antaisin heille öljyä, kunnes
se on.Siihen kuluva aika ja tarvittava öljymäärä voivat vaihdella suuresti henkilöittäin.Olemme
kaikki erilaisia ja jotkut ihmiset paranevat paljon nopeammin kuin toiset.Yleensä kemoterapian
ja säteilyn pahoin vaurioittamat ihmiset tarvitsevat pidemmän hoidon ja enemmän öljyä.Öljyn on
korjattava  kaikki  vahingot,  joita  nämä  niin  sanotut  käsittelyt  ovat  jättäneet  jälkeensä.Minun
neuvoni  olisi  yrittää  tuottaa  öljyä  toisesta  vahvasta  indica-kannasta,  mutta  pidä  hänet
ehdottomasti  öljyssä,  se  on  ainoa  asia,  jonka  tiedän,  joka  voi  pelastaa  hänen
henkensä.Terveisin, Rick Simpson”

”Kannabisöljy  ei  voi  pelastaa sinua tappavalta  kemoterapialta.Öljy  voi  auttaa enemmän,  jos
potilas kieltäytyy kemohoidosta." Steve

”En ole varma, onko tämä menestys – mutta pidän sitä varmasti sellaisena!Jos joku ihmettelee,
miksi  minulla  on miehekäs ääni,  se ei  johdu siitä,  että  olisin  tupakoinut  tai  jotain  –  en ole
koskaan  tupakoinut,  vaan  siitä,  että  minulta  poistettiin  kilpirauhanen.Olen  51  (ja  puoli!)  ja
käyttänyt öljyä 20-vuotiaasta asti.Minusta on aina ollut ihanaa höyrystää.Muutama vuosi sitten -
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minulla  alkoi  olla  nielemisvaikeuksia,  ja  lääkärini  löysivät  kilpirauhasessani
solmuja.Kilpirauhasessani solmua, että minun piti  mennä syöpätutkimukseen.Kun he tekevät
sen, he vain työntävät ison neulan kurkkuun ja pääsevät testattaviin solmuihin.He eivät anna
sinulle mitään - ei anestesiaa - sijainnin vuoksi.Joten tee tämä muutaman kerran ja katso, voitko
istua  paikallaan.Joka  tapauksessa  -  sen  jälkeen  kun  minua  puukotti  kuusi  kertaa  -  ja
kilpirauhaseni  oli  kasvanut  niin  suureksi,  että  minulla  oli  nielemis-  ja  hengitysvaikeuksia  -
minulta poistettiin kilpirauhanen.Kaiken perheeni syövän takia ajattelin, että olisin pelin edellä.Ei
syöpää.Ei mitään.Olen perheessäni ainoa, joka on toistaiseksi selvinnyt syövästä.Olen käyttänyt
öljyä 20-vuotiaasta asti.Minulla on ollut melkein jokainensyöpätesti siellä, koska sukuhistoria- ja
nada toistaiseksi Luojan kiitos!Sinä osaat laskea :-)” Janet

”Jaoin Rick Simpsonin Phoenix Tears -elokuvan Facebook-seinälläni monta kertaa... ja eräänä
päivänä ystäväni oli kuolinvuoteella lymfooman kanssa.Kun hän näki kirjoitukseni öljystä, hän
aloitti välittömästi öljyn käytön ja on nyt Syöpäätön!Hänen lääkärinsä ovat hämmästyneitä.He
kertoivat hänelle, että hänellä on kolme kuukautta elinaikaa… HE OVAT VÄÄRESSÄ.” Jamie

"Olen hoitaa  naista,  jolla  on  TERMINAL-syöpä,  RS-hamppuöljyllä  ja  hän  on  vihdoin
paranemassa.SE TOIMII!" voodootattooo

"Tekee samaa nyt.25% THC SKYWALKER OG, viimeinen OG-öljy  PSA oli  160.Tänään 100
gramman jälkeen se on 7." Jimmy

"Hei  Chris,  päivitys...syöpä  katoaa...hän  sai  puhelun  hämmentyneeltä  onkologiltaan  eilen
aamulla.Yleensä  meillä  on  kasvokkain  tapaaminen,  mutta  tällä  kertaa  hän  soitti  hänelle
kertoakseen kaikkien muutama viikko sitten tehtyjen skannausten tuloksista.Maksa – syöpää ei
enää  voi  nähdä.Keuhkosyöpä,  yksi  keuhkosyöpä  poissa  ja  toinen  keuhkosyöpä  väheni
merkittävästi.Hän ei kuitenkaan maininnut rintaa...Joten äiti soittaa hänelle takaisin kysyäkseen
muutaman kysymyksen ja  sopiakseen tapaamisen,  jotta  voimme mennä sisään juttelemaan
hänen  kanssaan  ja  katsomaan menneitä  ja  viimeaikaisia  skannauksia.Pelkään,  että  hän oli
hieman järkyttynyt, kun tohtori alkoi puhua hänen maksan ja keuhkosyövän katoamisesta, että
hän unohti kysyä rinta-alueestaan.

Kaikki  skannaukset  olivat  uuden hormonihoitokokeen esiseulonta...mutta  tohtori  sanoo,  ettei
hän  ole  enää  ehdokas  hormonitutkimukseen,  kuten  potilaan  on  oltavakasvusyöpäalueilla  ja
kaikki sen alueet EIVÄT kasva vaan kuolee.Olemme yli kuun öljyn tulosten kanssa!!!Kun puhuin
Rickin kanssa noin kuukausi sitten äidistäni, hän ehdotti, että hänen pitäisi mennä toiseen 90
päivän  hoitoon,  joten  suunnittelemme  sitä  syyskuun  alussa.Sillä  välin  annamme  hänelle
ylläpitoannoksen. Vau!Hän tiesi hoidon alusta lähtien, että öljy vaikutti hänen kasvaimiinsa, hän
tunsi niiden kutistuvan ja häviävän.Olemme kaikki niin kiitollisia, että esititte minulle dokumentti-
ideaasi ja jaoit tämän kohtelun.Ikuisesti kiitollinen, Cindy"

"Hei rakas Corrie...Halusin vain kertoa, että annoin äidiltäni saamani öljyn ystäväni ystävälle,
jolla on rintasyöpä...Hän kesti kuukauden ja se on remissiossa...Jotkut syöpäsolut ovat kuolleet
kasvaimessa...Ja lääkäri oli hämmästynyt ja positiivinen ja ilmeisesti jos hänellä on parempia
tuloksia ensi kerralla, he alkavat tehdä jotain öljylle.Olen niin iloinen ja kiitän Jumalaa siitä, että
sain antaa tämän tiedon kannabisöljystä tälle naiselle.:)) Niin toivon, että äitini olisi voinut ottaa
öljyä joka päivä..."

"Hei Rick, minulla on hyviä uutisia.Äitini ei kestänyt psyykkisesti enää oivallusta, että hänellä on
rintasyöpä, joten hän joutui leikkaukseen.Hän söi kuitenkin 30g annosta ja joi yrttiteetä joltakin
kaverilta,  jolla  on  kaikenlaisia  lääkekasveja  ja  hän  laittoi  myös  siteet  näistä  yrteistä.Joka
tapauksessa, kun lääkärit ottivat syövän pois, se oli korkeintaan 7 mm iso ja 100 % kudosta,
vain  1  % oli  aktiivista,  pahanlaatuista  ja  kuolemassa.3  lääkäriä  katsoi  tätä,  ja  he sanoivat,
etteivät  he  koskaan  nähneet  mitään  sellaista  ...Joten  jos  hän  olisi  yli  1-2  viikkoa  ilman
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leikkausta, kaikki olisi poissa.Nyt hän ottaa öljyä päivittäin puolitoista grammaa ja ymmärtää nyt,
että leikkaus oli täysin tarpeeton.

Hän on kuitenkin nyt  paljon rauhallisempi  kuin hän oli,  koska hän oli  sekaisin,  joten emme
voineet saada häntä pois leikkauksesta...mutta nyt kaikki on hyvin, ja myös yrtit ja öljy tekivät
tehtävänsä.Joka  tapauksessa  tyhmät  lääkärit  antoivat  hänelle  23  radioterapiaa,  mutta  hän
sanoi, ettei hän tekisi sitä ja lääkäri sanoi rivien välistä, että hän on oikeassa.On uskomatonta,
kuinka  pitkälle  nämä  lääkärit  menevät.Kaikki  tervehtivät,  Rick.Kiitos  paljon  suosituksesta  ja
annaiso kiitos Jindrichille vielä kerran." Sasa

"Rick... Ystävältä poistettiin juuri aivokasvain päästään... hänellä on täpliä keuhkoissaan... he
haluavat  hänelle  kemoterapian  ja  säteilyn...olisiko  öljyn  ottaminen  hukkaa  kemo-  ja
säteilyhoidon  aikana?Sen  näkeminen,  kuinka  hän  voi  aivokasvain  poiston  jälkeen,  on
hämmästyttävää, hän on 80 % parempi kuin viime viikolla tuon asian kanssa päässä...Haluan
kertoa  hänelle,  ettei  hän  tee  kemoterapiaa  ja  säteilytystä  ja  öljyä,  mutta  se  ei  ole  minun
valintani..." Sharon

--  Sharon,  se  lisäisi  hänen  selviytymismahdollisuuksiaan.Mutta  itse  asiassa,  jos  hän  ottaa
kemolääkettä,  hänen  on  nautittava  120–180  g  öljyä  sen  jälkeen  vain  korjatakseen
vauriot.Tietenkin, jos hän selviää myrkytyksestä.Terveisin, JB

"Kaikkien naureskelijoiden, jotka luulette Rick Simpsonin olevan huijari, teidän pitäisi tietää, että
Michelle Aldrich paransi juuri vaiheen 3 keuhkosyövän kannabisöljyllä, jonka toimittivat Valerie
Corral  ja  WAMM!Mikseivät  media  ja  lääkärit  kerrankin  voi  alkaa  puhua  totuutta?!Kannabis
parantaa  syöpää,  jumalauta!!!Ja  vastuuttomat  ihmiset  yrittävät  vaimentaa  tätä  todellisuutta,
eivät  minun  ja  Tommyn  kaltaiset  ihmiset,  jotka  haluavat  maailman  tietävän  totuuden
kannabiksesta ja syövästä. Steven Hager

”Halusin vain sanoa suuret kiitokset Rick Simpsonille, JB:lle ja kaikille muille henkilöille, jotka
ovat olleet tekemisissä Rickin kanssa vuosien varrella.Vaimollani todettiin aivokasvain melkein
18 kuukautta sitten ja onkologit luopuivat hänestä heti, koska hän oli jo kolmannella vuotellaan
vaiheessa 4.Aloitimme öljyn käytön vuoden 2014 alussa,  ja meillä on sekä kasvainten koko
pienentynyt että hänen elämänlaatunsa parantunut.Lähes 18 kuukautta aivokasvaindiagnoosin
jälkeen  vaimoni  ajaa  edelleen  joka  päivä  ja  pystyy  työskentelemään  3  päivää  viikossa
pitääkseen itsensä kiireisenä.Hänen energiatasonsa palautuvat myös hitaasti ja hän rakastaa
sitä, että hänen hiuksensa kasvavat takaisin!LOL - mikään tästä ei olisi ollut mahdollista, ellei
sinun kaltaisten ihmisten kovaa työtä ja  sinnikkyyttä  olisi  ollut.Kiitos paljon  ja  jatka samaan
malliin." Barry

"Minulla diagnosoitiin 5 viikkoa sitten 12 mm:n kokoinen kasvain oikeassa alakulmassani.Laitoin
pieneen  gelatiinikapseliin  1/3  g  itse  tekemääni  syvän  kullankeltaista  RSO:ta  ja  laitoin  sen
peräpuikkona  2  kertaa  päivässä  naaraasta  löytyneen  putkimaisen  "ruiskumaisen"  työkalun
avulla.  hiivatulehdus voidehoito,  joka oli  kaapissani.Tämä oli  erittäin tehokas ja  helppo tapa
laittaa  peräpuikkokapseli...Useiden  skannausten  jälkeen  seuraavien  4  viikon  aikana  kasvain
pieneni 1 mm:n kokoiseksi ja oli inaktiivinen...mikä tarkoittaa KUOLLAA!!!Tämä kesti 4 viikkoa,
ja  nyt  se  ei  koske  syöpään  Dr.Kiitos  neuvoista  JB...Se  oli  myös  täysin  ei-euforinen.Tämän
lisäksi söin 1 g samaa öljyä 3x päivässä.1 KUUKAUSI ja se tappoi syöväni!!” Gabriella

"Kiitos  Rick  Simpson!!Kannabisöljy  paransi  15-vuotiaan  tyttäreni  8,8  vuotta  kestäneen
aivosyöpätaistelun kuukausissa!!!!Jumala siunatkoon sinua!!!!!!" Karen

"Hei  kaikille,  sain  mahtavia  uutisia.Vaimo  sai  PET-tutkimuksen  tuloksen  maanantaina.Hän
sairasti syöpää 5 vuotta kuuden kemoterapiakierroksen ja yhden kantasolusiirron jälkeen, mutta
se kuitenkin palasi.Kuusi kuukautta sitten hänen piti tehdä toinen elinsiirto, mutta se peruttiin,
koska he eivät löytäneet luovuttajaa.Joten hän aloitti  öljyn käytön.Maanantaina lääkäri sanoi,
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että syöpä on poissa.Kiitos öljystä, Rick.Sinä olet mies, kiitos." Luc

-- Kiitos, Luc.Lääketieteelliset asiakirjat olisivat enemmän kuin tervetulleita.Hänen pitäisi pysyä
ylläpitoannoksella.Syön  mahdollisimman  paljon  öljyä  aina  kun  mahdollista.Pyydä  häntä
pysymään  poissa  useammista  skannauksista,  jos  mahdollista.Youtube-videotodistus  olisi
hienoa.Terveisin, JB

"Haluaisin kiittää (xxx) öljystä, joka lahjoitettiin syöpääni!!Toistaiseksi kehostani ei löydy syöpää!!
Se  todella  toimii,  hyvät  ihmiset,  kaikki  todisteet  ovat  lääketieteellisissä  asiakirjoissani!Kiitos
paljon ja iso rekvisiitta Tearsille!!!” Becky

"Peukut  pystyssä Jindrichille,  hän oli  täysin oikeassa paikallisen levityksen suhteen suoraan
iholle  siteen  sijaan.Ero  oli  kuin  yöllä  ja  päivällä."  Ronnie  Smith
-- Tietysti.Myös 20-30-50 % öljyä sisältävät tinktuurit toimivat hyvin, koska ne pääsevät helposti
pinnan alle.Joissakin tapauksissa hampunsiemenöljy (tai sheavoi) ja hamppuöljyseokset ovat
myös erittäin hyödyllisiä.Mutta loogisesti ajatellen, mitä enemmän öljyä saat suoraan haavaan,
sitä parempi.JB

”Kirjoitin  aiemmin,  että  meillä  oli  menestystä  rintasyövän  hoidossa.Nyt  lääkärit  sanoivat
potilaalle,  että  hänen  tulokset  ovat  niin  hyvät,  että  hänen  on  mentävä  töihin.Potilas  sanoi
KIITOS Jumalalle ja lääkäri sanoi, että hänen ei tarvitse kiittää häntä jumalalle ja minä kysyn,
miksi  hän  ei  tehnyt  mitään,  vaan  kertoi  hänelle,  että  hänen  täytyy  ottaa  kemo-  ja
sädehoitoa...hullu tohtori...

Mutta  veimme  sen  seuraavalle  tasolle,  parannamme  jonkun  kasvoja,  koska  ne  tuhottiin
pillereillä 5 vuotta sitten.Tällä henkilöllä oli suuria suolisto-ongelmia ja he ajattelevat sen olevan
syöpä ja he antoivat hänelle vahvoja pillereitä, jotka tuhosivat hänen kasvonsa, hän oli  kuin
sammakko.Sitten he sanoivat, että se voisi olla Crohnin tauti ja niin edelleen ja niin edelleen.

Tarkoitukseni on, että tämä henkilö yritti parantaa kasvonsa 5 vuoden ajan tuloksetta.Hän laittoi
hamppuöljyä kasvoilleen 5 kertaa ja taas emme voi uskoa miltä hänen ihonsa näyttää nyt.OMG,
hän on niin onnellinen nyt, että hän voi olla taas oma itsensä.

Yritän ottaa kuvia, mutta 3 päivän välein, mutta iho parani niin nopeasti, että en voi näyttää miltä
hänen kasvonsa näyttivät  ennen,  mutta hänen luvalla  näytämme seuraavina päivinä hänen
vanhoja kuviaan (vain hänen kasvojen iho) ja uusi, jotta te ihmiset näkevät eron...” Jasmin

"Olen 39-vuotias nainen, jolla on 2-vuotias ja minulla on ollut rintasyöpä.Tämä öljy on lääkkeeni
ja parannuskeinoni.Nämä ihmiset ovat niin täynnä ahneutta.Heillä ei  ole aavistustakaan siitä
tuskasta  ja  ahdistuksesta,  jota  me  ja  perheemme  käymme  läpi.Pelkkää  itsekästä
ahneutta.Karma." Sally

"No, kaksi viikkoa...Lääkäri sanoi, että minulla oli 2-3 cm kasvain virtsarakossa.Halusin viedä
minut suoraan OR:lle.Se hävisi alle 14 päivässä.Vahvistettu CT-skannauksella.Diagnoosi 15.2.,
CT-skannaus 29.2.." Gersh

"Tämä  CT-skannaus  tehtiin  14  päivää  sen  jälkeen,  kun  virtsarakossani  havaittiin  2-3  cm
kasvain.Vain 14 päivässä, kun käytetään vain eteeristä kannabisöljyä, virtsarakossa ei havaita
kasvainta.Vain  kannabis…  14  päivää…mennyt.Lainsäätäjät  ymmärtäkää  tämä.Älä  ota
lääkkeitäni pois.Tämä ei ole vain yksi tapa humalassa.Tämä lääke pelastaa henkeni." Gersh

"OK...Sain patologian raportin.Virtsarakon kasvain oli kutistunut ennen kuin se poistettiin.Kun
lääkäri  näki  sen  viimeksi,  se  oli  noin  2,5  cm.Kun  se  poistettiin,  se  oli  kutistunut  0,5
cm:iin.Ihmettelen, mitä tämä lääkäri sanoo siitä." Gersh

"8  kuukautta  sitten  he  löysivät  rakostani  kasvaimia,  jotka  näyttivät  pieniltä
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piikkisiililtä.Patologiaraportti  sanoi,  että  ne  ovat  korkealaatuisia,  erittäin  aggressiivisia
pahanlaatuisia,  karsinoomaa.Ne  voitaisiin  leikata  pois.Kokeilin  muutamia  paikallisia  hoitoja,
mutta  jouduin  lopettamaan,  koska  se  sai  minut  liian  sairaaksi.Toisessa  leikkauksessani
joulukuussa, he löysivät lisää kasvaimia ja uuden erittäin aggressiivisen pahanlaatuisen syövän,
joka  makaa  tasaisesti  seinällä,  joten  he  eivät  voineet  leikata  sitä  pois.Tämä  tyyppi  levisi
nopeasti muihin elimiin.

Joten kun eilinen leikkaus osoitti,  EI Syöpää, ja lääkärini sanoi, että rakkoni oli  koskematon,
kuten lapsella,  minusta tuntuu, että se oli  ihme!Tässä on mitä tein,  jos olet  kiinnostunut.Älä
säikähdä, käytä vain mitä voit ja nauti siitä, mistä pidät kohtuudella...” Michelle

”Veljelläni  oli  vaiheen  4  paine-/haava.Vain  neljästä  vaiheesta  tämä  vaihe  on
parantumaton.Länsimaisen  lääketieteen  mukaan,  kun  olet  saavuttanut  vaiheen  3,  et  voi
parantua ilman ihosiirteitä.Luut ja kudokset olivat näkyvissä, mutta paikallinen RSO 3 päivän
ajan aiheutti uuden ihon kasvun!Saattohoidon sairaanhoitajat kutsuivat sitä "ihmeeksi". Se oli
vain kannabista!

Hän nousi 0,2:sta yhteen grammaan päivässä.5 sotkee  minut todella, mutta hän tarvitsi lisää
tarpeeksi kivunlievitystä luusyövänsä vuoksi nukahtaakseen.Öljy on tarkoitus tehdä indicalla,
joten minkä tahansa suuren annoksen pitäisi vain saada käyttäjä nukahtamaan heti,  kun se
alkaa  1  -  1,5  tunnin  kuluttua.Se  saa  sinut  syvään  uneen  ja  teet  suurimman  osan
parantumisestasi, kun saat mukavan syvän REM-unen.

Mitä enemmän otat, se ei ole epämiellyttävä tunne.Se vain saa sinut nukahtamaan nopeammin
ja syvemmälle.Jos satut heräämään unesta aikaisin, saatat tuntea huimausta kuin humalassa,
mutta ei epämukavalta tavalla.LOL

RSO  antoi  veljeni  nukkua  levolliset  unet  ensimmäistä  kertaa  kuukausiin  sairaalassa  olon
jälkeen.Yrttien  höyrystäminen  antoi  hänelle  enemmän  helpotusta  kuin  hänen  80+  mg
Oxycontinia  ja  muita  pk-cocktaileja.Hän  oli  myös  fentanyyli  IV  -hoidossa,  mutta  mikään  ei
rentouttanut häntä yhtä paljon kuin RSO.En koskaan unohda sitä!” Michelle

"Elän  nyt  RSO-tarinaani.Taistelee  harvinaista  munasarjasyöpää  vastaan.Hän  joutui
leikkaukseen  ja  kemoterapiaan  ja  omaksui  paljon  terveellisemmän  elämäntavan,
luomukokonaisuuden, ravintolisät jne., mutta syöpä palasi.Sitten löysin Run from the cure!Kesti
jonkin  aikaa  asioiden  järjestämiseen,  koska  kannabis  on  laitonta  täällä  Uudessa-
Seelannissa.Mutta  onnistuin  tekemään  pienen  erän  öljyä  ja  aloin  käyttää  sitä.2  viikkoa
myöhemmin  kasvainmerkkini  laski  200:sta  140:een,  ensimmäinen  pudotus  vuoteen!!Minulta
loppui öljy 5 viikon jälkeen ja kesti 2 kuukautta saada käsiini lisää.Kasvainmarkkerit nousivat
takaisin (262 viime kokeessa...) mutta nyt ollaan 3 viikkoa myöhemmin ja peukkuja ne ovat taas
alhaalla seuraavassa verikokeessa...

Uskon RSO:hon ja mielestäni meidän pitäisi tarjota se kaikille, jotka sitä tarvitsevat!Vaikka RSO
ei parantaisi syöpääni (mutta uskon sen parantavan!), se on jo tehnyt minulle paljon hyvää.Se
antaa minulle upeat, levolliset unet!Ja se sääteli suoliston toimintaani...Ihailen valtavasti sitä,
mitä  Rick  Simpson  on  tehnyt  ihmiskunnan  hyväksi.Hän  ansaitsee  Nobelin  parhaasta
lääketieteellisestä  uudelleenlöydöstä!Ja  siihen,  mitä  sinä  ja  organisaatiosi  teet!Olen  vain
yksinkertainen lainkuuliainen kansalainen ja minusta tuntuu kamalalta, kun joudun tekemään
laittomia asioita parantaakseni itseni.Joten jatka!Kun saan energiani takaisin, liityn liikkeeseen!”
Diny

"Rickin  ansiosta  olen  kirjaimellisesti  nähnyt  RSO:n  tulokset.Työskentelin  klinikalla  lyhyen
aikaa.Kun  aloitin  siellä,  tuli  mies,  jolla  oli  neljännen  vaiheen  kurkkusyöpä.Hänet  asetettiin
RSO:lle.90 päivää myöhemmin hän parani täysin." Carl

"Hoidoin  juuri  isääni,  jolla  diagnosoitiin  virtsarakon  syöpä.Kasvaimet  olivat  kuolleet  5  viikon
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hoidon  jälkeen.Kiitos  Rick  Simpson  tiedostasi,  inspiraatiostasi,  päättäväisyydestäsi  ja
rakkaudestasi ihmisiä kohtaan. Christine

”Olen  nyt  tehnyt  RSO:ta  kahdelle  hengelle,  molemmilla  kerroilla  upein  tuloksin!Yhdellä  oli
MRSA, hän levitti öljyä paikallisesti viikon ajan...parantunut!!Toisella oli tyvisolu-ihosyöpä, jota
käytettiin paikallisesti 2 viikon ajan...PARANUT!Ja minulla oli täplä kasvoillani, luulin, että se oli
ehkä jokin ihosyöpä, joten laitoin paikallisesti 6 päivää... POIS!!!” Mariah

"Fantastinen!Äitini  on  taistellut  rintasyöpää  vastaan  helmikuusta  2011  lähtien  ja  syöpä  on
hitaasti  etäpesäkkeitä  koko  kehoon,  mukaan  lukien  hänen  keuhkoihinsa,  jotka  on  jouduttu
tyhjentämään lähes joka viikko useiden kuukausien ajan - 11 ml syöpänestettä valui lähes joka
kerta  kun  hän  meni  sisään.Viime  aikoihin  asti.Viikon  kuluessa  RSO:n  ottamisesta  hänen
kasvojensa ja kaulan turvotus poistui, samoin hänen ruusufinninsä.Hän jopa lopetti yli 20 vuotta
käyttämänsä  verenpainelääkityksensä  ja  nestemäärä  keuhkoissa  on  pudonnut  6  ml:aan!!!
Uskon, että tämä on lääke!On mahtavaa nähdä vihdoin tuo hopeinen vuoraus niin kauheassa
taudissa.” Enkeli

"Tarkista siis tämä!

- Vaimolla diagnosoitiin vaiheen III-b kohdunkaulan syöpä 14. joulukuuta 2012.

- Vaimo aloitti kannabisöljyn alle kuukauden kuluttua siitä.

-  Vaimo aloitti  kemo-  ja  säteilyhoidon  juuri  ennen  helmikuuta  2013.(Texasissa  ei  ole  paljon
valinnanvaraa)

- Vaimolle kerrottiin, että syövästä on tuskin, jos ollenkaan, merkkejä 6.5.2013.

Alle viisi kuukautta ja vaimoni on voittanut III vaiheen syövän, kaikki öljyn takia! Colt

"Rakas Rick, Jumala siunatkoon sinua!Olen menettänyt äitini, isoäitini, rakkaat tätini ja enoni ja
ystäväni syöpää varten vuosien varrella.Mutta se, joka kosketti minua eniten, oli upea, älykäs,
upea  sisareni  Kim.Hänellä  diagnosoitiin  vaiheen  4  keuhkosyöpä  heinäkuussa  2010  42-
vuotiaana, ja helmikuussa 2011 hän oli kuollut.En tiedä, mitä hoitoja hän käytti, koska hän ei
kertonut kenellekään perheenjäsenestä kuolevansa ennen kuin liian myöhään, ja hänen junkie
ex-miehensä astui hänen hoitoonsa ja lukitsi perheen.Sain tietää öljystä vasta viime kuussa, ja
sen  jälkeen  olen  tutkinut  sitä  ahkerasti.Aluksi  luulin,  että  se  on  käärmeöljyä,  kuten  monia
muitakin juttuja, mutta tähän mennessä olen listannut 27 ihmistä, jotka väittävät parantaneensa
syöpiään  tai  vähentäneensä  sitä  merkittävästi.27  henkilöä!!!Ja  tämä  vain  YouTubessa  ja
verkkoblogeissa!Toivon, että olisin tiennyt tästä jo vuonna 1997, kun äidilläni todettiin diagnoosi,
tai  vuonna  2000,  kun  isoäitini  pääsi  remissiosta,  tai  vuonna  2010,  kun  siskoni  käskettiin
menemään kotiin  ja  kuolemaan,  tai  viime vuonna,  kun  veljeni  -Lawlla  diagnosoitiin  suun ja
kurkun syöpä ja hänen kasvonsa jouduttiin poistamaan ja rekonstruoimaan.Mutta nyt teen, kiitos
sinulle.Jumala siunatkoon sinua ja kaikkea, mitä rakastat, ja kiitos, että olet tehnyt niin lujasti
töitä tämän upean lääkkeen saattamiseksi kaikkien saataville.” Denise

--  Rakas  Denise,  mitä  minun  pitäisi  sanoa?He  tappoivat  äitini  kemohoidolla  varhaisen
pienisoluisen  keuhkosyövän  takia,  joten  tiedän  tarkalleen  miltä  sinusta  tuntuu.Ei  mitään
miellyttävää.Lääkkeen olisi  pitänyt olla koko ajan saatavilla,  eikä vain siksi,  että joku haluaa
ansaita rahaa.C'est la vie, mutta kaikki eivät vain niele sitä yhtä rauhallisesti kuin minä.Se on
hyvin traumaattinen kokemus, kun saat selville, mitä kaikkea öljy voi parantaa tai hallita ja mitä
kaikkea on käytetty sen sijaan.

Ole hyvä ja lähetä minulle luettelo noista online-kokemuksista, se voi olla mielenkiintoinen ja
hyödyllinen muille,  jotka olivat yhtä aivopestyjä kuin minä ennen kuin tapasin Rickin ja sain
tietää "tavanomaisen lääketieteen"  alan todellisesta tilasta.  Kiitos tuestasi  ja  siitä,  että  autat
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meitä levittämään sanaa tästä lääkkeestä.Kahden ja puolen vuoden työskentelyn jälkeen Rickin
kanssa voin vain sanoa, että oikein valmistettu ja käytetty öljy tekee juuri sen, mitä hän sanoo
tekevänsä.JB

"Hei Corrie!LOISTAVA uutinen jälleen kerran.Ystäväni ***** *****, jolle puhuit ja lähetit ***:lle Los
Angelesissa, hän on käyttänyt kannabisöljyä nyt noin kaksi kuukautta ja hän meni tekemään
lääkärintarkastuksensa tänään ja hänen kehossaan EI OLE ENÄÄ Syöpää!!!!!!!SELVÄ!!!!!!!Hän
on äärimmäisen kiitollinen sinulle siitä, että kerroit hänelle sinusta ja kiitollinen siitä, että kerroit
hänelle ****!!!KIITOS vielä ikuisesti.Olet niin niin hyvä, että voit auttaa kaikkia näitä ihmisiä, joita
et edes tunne, ja pelastat ihmishenkiä kaikkialla maailmassa!Aion ajaa Los Angelesiin töihin ****
kanssa ja yrittää lopettaa ripulini ja saada minut pois wc:stä 60-80 kertaa päivässä.Entäpä tämä
vielä yksi hämmästyttävä raportti?Me niin rakastamme tätä!!”

"Haluan  jakaa  kommentin  lääkäriltäni  tänään.Minulla  on  ollut  virtsarakkotulehdus  PITKÄNÄ!
aikaa ja lääkäri on hoitanut infektiota.Tänään hän katsoi ensikäden kameralla (ei hauskaa) JA!!
Näyttää  siltä,  että  minulla  on  jäänteitä  virtsarakkomassasta  (kasvain),  joka  on  KUOLLnut
paikalleen (hänen sanat, ei minun) ja aiheuttavat infektion viipymisen.

UUDELLEEN!HÄNEN SANAT, EI MINUN; tohtori sanoi: "Olen harjoittanut lääketiedettä yli 40
vuotta enkä ole koskaan nähnyt kasvaimen kuolevan paikalleen ilman jonkinlaista ulkopuolista
väliintuloa."  minäovat  ottaneet  öljyä  pois  ja  päälle  maaliskuusta  lähtien,  mutta  sadon
saapumisesta  lähtien  olen  kaksinkertaistanut  öljyn  noin  6  viikkoa.Aion  tehdä  pienen
puhdistusleikkauksen  8.  lokakuuta  varmistaakseni,  että  massa  on  poissa  (jos  en  ohita  sitä
ennen sitä).

Minulla oli  jonkin verran epäilystä öljystä,  mutta IHMISET MINÄ EI ENÄÄ Epäile.Minulla  on
tarpeeksi silmumateriaalia noin 5 tai 6 unssia öljyä varten.Materiaalina käytetty Sativa Blend
Pineapple  Kush,  25  %  THC.En  voi  kertoa,  kuinka  tyytyväinen  olen  tähän  mennessä
saavutettuihin  tuloksiin.En ole  vielä  kertonut  lääkärilleni  mitään,  koska  FL:ssä jotkut  tohtorit
kieltäytyvät hoitamasta sinua.Joten toistaiseksi hän ei tiedä mitään." John

--  Mutta sinä tiedät  enemmän kuin  tarpeeksi,  John.Onnittelut.Jatkoin  öljyn  ottamista ja  jätin
leikkauksen myöhempään.Ei enää skannauksia, jos suinkin mahdollista.Ja öljyn ottaisin myös
peräpuikkomuodossa,  öljyä  haluaa  aina  saada  mahdollisimman lähelle  kipeää  paikkaa.Yritä
myös valmistaa öljy useammasta kuin yhdestä kannasta parhaan tuloksen saavuttamiseksi, jos
mahdollista.Onnea sinulle, JB

"Täysi sopimus, JB.Ja korosta leikkauksen viivästymistä.Kaikki invasiivinen kehon työ päästää
infektioita  järjestelmääsi.Tyhmien  tapojen  ja  omien  ihmelääkkeiden  täydellisen
epäkunnioituksen ansiosta meillä on nyt antibiooteille vastustuskykyisiä lihaa syöviä bakteereja,
joita  esiintyy  useimmissa  sairaaloissa.RSO  korjaa  sen,  mutta  entä  kirurginen  "huijaustyö"?
Juokse hoidostakertoo kaiken." Tielman

"3 päivää sitten hoidimme ystävän tyvisolusyöpää RSO:lla.Tarkistimme sen tänään ja se oli
melkein poissa.Laitoimme uudelleen RSO:n ja peitimme siteellä.Tarkistamme sen vielä 3 päivän
kuluttua ja odotamme, että se on poissa edellisen 3 päivän tuloksen perusteella.Tämä on hänen
oikealla  puolellaan.Aiemmat  syövät,  joista  paransimme  hänen,  olivat  hänen  vasemmassa
kädessään.Hurraa, se toimii." Mark

-- Kyllä.Emme tekisi sitä mitä teemme, jos se ei tekisi.JB

”Äidilläni diagnosoitiin äskettäin vaiheen 4 aivosyöpä, ja hän sai juuri säteilykierroksen.Lääkärit
ovat järkyttyneitä siitä, kuinka hyvin hän voi!Hänellä meni aluksi melko huonosti, hän menetti
puhekykynsä.Siitä lähtien, kun aloimme antaa hänelle öljyä, hän on parantunut ja nyt hän pystyy
tekemään asioita, joita hän ei ennen tehnyt, kuten sanomaan lauseita yhden tai kahden sanan
sijaan ja kävelemään normaalisti.Voimme myös kertoa, että hänen ymmärryksensä on paljon
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parempi.Hän  ei  myöskään  koskaan  sairastunut  tekemästään  aggressiivisesta  säteilystä  ja
kemohoidosta.Ei päivääkään pahoinvointia tai oksentelua!Joten jos joku väittää, että se ei toimi,
on loukkaus!Ota faktat  selväksi!Se on myös ERITTÄIN helppo tehdä!Kaikki  tuntevat  jonkun,
joka tuntee jonkun, joka voi ostaa sinulle marihuanaa!Minulla on ohjeet hoidon suorittamiseen,
joten jos jotakuta kiinnostaa niin laitan sen kommentteihin! Diana

-- Diana, pysy kaukana kemohoidosta ja säteilystä.Öljy olisi tehnyt työn paljon helpommin, jos
lääkärit ja heidän menetelmänsä eivät olisi olleet sen tiellä.120-180g korkealaatuista öljyä, niin
nopeasti  kuin  hän  voi  ottaa  sen,  ei  enää  syöpää  aiheuttavia  skannauksia,  jos  suinkin
mahdollista.Terveisin, JB

”Nimeni on George, ja haluaisin antaa sinulle todistukseni.82-vuotiaana, 22. joulukuuta 2010,
minulla  diagnosoitiin  ruokatorven  syöpä.Minulle  kerrottiin,  että  minulla  olisi  elinaikaa  6
kuukaudesta  2  vuoteen,  ja  saatan  tarvita  jossain  vaiheessa  sädehoidon  jälkeen  kurkkuuni
nielemisen helpottamista.

Ennen diagnoosiani minulla oli vaikeuksia hengittää ja niellä ruokaa, molemmissa jaloissani oli
turvotusta  ja  väsyin  kevyestä  liikunnasta.Olin  käynyt  sädehoidossa  vuoden  2011
alussa.Syyskuuhun  2011  mennessä  minulla  oli  vaikeuksia  niellä  ja  pureskella  kiinteää
ruokaa.Minusta  tuntui,  että  olin  tukehtumassa.Ruokani  piti  leikata  pieniksi  paloiksi.Söin
mieluummin tahmeaa ruokaa ja sen sijaan Boost-pirtelöitä.Minulla oli myös voimakasta kaasua
vatsassani.Kaasu  repesi  vatsaani  läpi  kuin  ukkonen  ja  salama.Aloin  kokea  huimausjaksoja,
hengitysvaikeuksia,  hengenahdistusta  ja  hikoilua.Tasapainoni  oli  huono,  enkä  pystynyt
liikkumaan kovin  hyvin.Oli  vaikeaa  kantaa  elintarvikkeita  sviittiini  ilman  hengenahdistusta  ja
hikoilua.

Myöhemmin vakava huimauskohtaus lähetti minut sairaalaan, ja lääkäri määräsi minulle toisen
verenpainepillerin.Pian  sairaalahoidon  jälkeen  muukalainen  lähestyi  minua  ja  tarjosi  minulle
hamppuöljyä  syöväni  hoitoon  ja  ohjasi  minut  Phoenix  Tears  -verkkosivustolle  saadaksesi
lisätietoja.Olin aluksi levoton ja pelkäsin hamppuöljyn syömistä, luulin aina, että kannabis on
porttihuume, joka aiheuttaisi riippuvuuden ja johtaisi minut muihin koviin huumeisiin.Tutkittuani
Rick  Simpsonin  hamppuöljyä  päätin  ottaa hoidon.Tajusin hoidon aikana ja  sen jälkeen,  että
hamppu/kannabisöljy on "portti" parempaan terveyteen.

Ensimmäisen annokseni -1/2 riisijyvän Hamppuöljyä jälkeen huomasin sen toimivan kehossani
heti.
- Tunsin sen virtaavan kehoni läpi sormistani varpaisiini.Koin rentoutumisen, onnellisuuden ja
huumorini  lisääntymisen  tunteen.Jalkani  tuntuivat  kumisilta,  jotka  haalistivat  6  tunnin
jälkeen.Hengitys oli hiljaisempaa lepääessä ja myös nukkuessa.

Päivien/viikkojen jälkeen: Paalut/peräpukamat hävisivät.Hartiakipu vähentynyt.Hengenahdistus
väheni.Toisesta päivästä lähtien kaasujen kerääntyminen ja vatsakipu rauhoittuivat ja muuttuivat
säännöllisemmiksi  ja  jatkoivat  hoitoa.Vähensin  ja  lopetin  verenpainelääkkeiden  ottamisen,
koska  verenpaineni  oli  laskemassa  liian  alhaisille  lukemille.Verenpainelääkkeiden  käytön
jälkeen  verenpaineeni  normalisoitui.Molempien  jalkojen  ja  nilkkojen  turvotus  väheni
huomattavasti.Vähensi ruokahaluani ja sääteli painoani - laihduin tähän mennessä 26 kiloa.Ihon
väri  parani.Huimaus  katosi.Sydämen syke näyttää  säännöllisemmältä  eikä  niin  häiritsevältä,
koska  minulla  on  ollut  epäsäännöllinen  syke  syntymästä  lähtien.Suolen  liikkeet  muuttuivat
säännöllisemmiksi.Kokenut  paremman,  levollisemman  unen.Tasapaino  ja  koordinaatio
paranivat.Pystyy  liikkumaan  paremmin  ilman  hengenahdistusta.Tuli  selkeämpi
keskusteluissa.Muutin  näkemystäni  asioista  ja  kohotti  mielialaani.Muutin  näkemykseni
marihuanasta.

Yleensä  kaikki  oireet,  joita  koin  ennen  hamppuöljyhoitoa,  katosivat.
Minulla kesti 3 1/2 kuukautta saada hoito loppuun.Tämä kokemus ei ollut niin epämiellyttävä.Se
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oli  kuitenkin  säätö,  kun  nostin  annoksia,  mutta  päivän  tai  kahden  jälkeen  kaikki
korjaantui.Noudatin enemmän tai vähemmän Rick Simpsonin ehdottamia annoksen lisäyksiä.

Kahden  kuukauden  hoidon  jälkeen  käyntini  onkologilla  oli  yllättävä.Hän totesi,  että  ihonväri
näytti  hyvältä,  verenpaine  ja  sydämenlyönti  olivat  normaalit,  ja  koska  minulla  ei  ollut
nielemisongelmia,  työskentelyyn  ei  ollut  tarvetta.Hän  totesi  myös,  että  aikaisemmasta
tapaamisesta otettu röntgenkuva näytti  hyvältä ja  että minun ei  tarvinnut  palata ainakaan 6
kuukauteen.Normaalisti minun oli määrä käydä onkologilla 3 kuukauden välein...

Uskon, että hamppuöljy tappoi syöväni.Kaikki muut terveyteen liittyvät parannukset, joita koin
hamppuöljystä,  saavat  minut  tuntemaan  oloni  uudeksi  mieheksi.Olen  täysin  hämmästynyt
hamppuöljyn ihmeestä.Olen niin kiitollinen, että päätin ottaa hamppuöljyn.

Hamppuöljy  uudisti  terveyttäni  ja  pidensi  elämääni.Kiitän  sinua  Rick  Simpson,  Jumala
siunatkoon  sinua!Jatka  samaan  malliin!Olen  täysin  vakuuttunut  siitä,  että  hamppuöljy  voi
pelastaa ihmishenkiä.Kiitos." George

"Mini-päivitys Georgelle....Tähän mennessä hän on laihtunut +31 kiloa, nyt, vähän aikaa sitten,
hän joutui vierailemaan hammaslääkärin luona painonpudotuksensa vuoksi (hän oli ennen jotain
280 kiloa).Hän on oppinut, että hän voisi nostaa painoa takaisin melko helposti,  jos hän nyt
haluaisi,  mutta  hän  valitsee  terveellisemmän  alhaisemman  painon  ja  elämäntavan),  hänen
hammasproteesinsa oli asetettava/säädettävä uudelleen.Hänen hammaslääkärinsä huomautti,
kuinka hyvältä hän näytti ja että hänen värinsä oli myös parempi.

Minun on mainittava, että George sanoi, että hänellä on edelleen hyvä hengitys, eikä hänellä ole
ollut  tukehtumisongelmia tähän mennessä, hänellä oli  illallisella pihvi,  peruna ja vihannekset
aiemmin tällä viikolla, ja hänen ruokansa menee alas paljon, paljon helpommin kuin koskaan.
tottunut ennen "hoitoaan". Hän kertoo käyneensä yleislääkärin luona(tavallinen doc) aiemmin
tällä  viikolla...Hänen  lääkärinsä  huudahti:  "WOW!AreOletko  varma,  että  olet  sama  George,
jonka näin ennen?" Myös hänen lääkärinsä sanoi, että hänen värinsä on parantunut.George
kertoo minulle, että hän näytti myöhemmin lääkärilleen, kuinka paljon enemmän nestettä hän
menetti  molemmista  jaloistaan  ja  kertoi  hänelle,  että  hänen  mielestään  se  on  melkein
poissa...Sitten lääkäri sanoi: "George, sinulla ei ole enää turvotusta."

Hän  on  hankkinut  vanhoja  lääketieteellisiä  tietopapereita,  ja  hänellekin  kerrottiin  (nyt),  että
hänen  pitäisi/voisi  yrittää  saada  vanhan  röntgen-  ja  CT-kuvansa  (levylle)  onkologiltaan
seuraavalla  tapaamisellaan  (kesäkuussa).Hän  yrittää  päästä  onkologin  vastaanotolle
aikaisemmin...nyt  hänen  yleislääkärinsä  avulla.Tuolla  käynnillä  hän  pyytää
magneettikuvausta.Hän  on  kulkenut  nyt  pitkän  matkan...mutta  hänen  ainoa  todellinen
ongelmansa  tällä  hetkellä  (muuten  hän  sanoo  olevansa  loistava!!)  on  hänen  sydämensä
epäsäännöllinen  syke  syntymästä  lähtien,  ja  viime aikoina se on kiihtynyt  hieman tavallista
enemmän.En  tiedä  laukaiseeko  hänen  painonpudotuksensa  hänen  epäsäännöllisen
sydämenlyöntinsä  tai  jännityksen  tästä  elämää  muuttavasta  tapahtumasta  tai  mikä  tämän
varmasti tekee, tiedän vain, että haluan tämän myös hänelle.Hänellä on nyt lähete kardiologille
sykkeensä yms. takia.Myös äskettäin hänen värinsä parani entisestään, hänellä on enemmän
punaisia/ruusuisia kasvoja, myös verenkierto näyttää vielä paremmalta.No, siinä on kaikki mitä
voin tällä hetkellä saada...Peace 1♥”Vapaus

"Kiitos  Rick/JB  vastauksesta  kysymyksiini  eilen.Tiedän  miehen,  jonka  äidillä  on  se.Halusin
jotain,  mitä  voisin  lähettää  hänelle  katsomaan.Olette  mahtavia.Toivon,  että  voisin  auttaa
enemmän.Tämä tieto tulee nyt monille.Olet tehnyt niin hienoa työtä kertoessasi siitä maailmalle,
Rick.Sinua voidaan pitää nykyajan pyhimyksenä.Ihan totta.Ihme mies.En voi sanoa tarpeeksi
hyvää kaikille sinusta Rick & JB:stä, joka on pysynyt vierelläsi tässä kaikessa.Luulen, että ostan
5  kirjaa  joka  kuukausi  auttaakseni  Rickia.Pidä  hyvät  tiedot,  kaverit.Olet  paras.Rauhaa  ja
terveyttä kaikille.RSO.Jumalan lääke." Peter
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"No, Rick ja Jindrich, kova työni ja omistautuminen RSO:lle on vihdoin tuottanut tulosta.Olen
seurannut Rick and Phoenixin kyyneleitä vuodesta 2004 ja uskoin välittömästi öljyn parantaviin
ominaisuuksiin.Levitin sanaa ja seisoin sen takana 100 %, vaikka ihmiset nauroivat ja kutsuivat
minua  hulluksi.Olen  nyt  parantanut  kolme  ihmistä,  joilla  on  terminaalinen  syöpä,  ja
viimeisimmälle potilaalleni,  jolle  olen suuren kiitoksen velkaa siitä,  että  hän todella  kävi  läpi
lääketieteellisen  järjestelmän  ja  kieltäytyi  kaikesta  hoidosta  ja  dokumentoi,  että  hän  käytti
RSO:ta syövän parantamiseen...hänen molemmat keuhkansa olivat täynnä syöpää ja hänelle
annettiin 3 kuukautta elinaikaa, kun hän sai ensimmäisen diagnoosin...5 kuukautta sitten.

Tänään hän on virallisesti vapaa syövästä ja painoi 27 kiloa.Syöpälääkärit hämmästyvät hänen
ihmeellisestä  toipumisestaan  vain  viidessä  kuukaudessa  tuskin  minkään  avun  jälkeen  ja
sanovat itse asiassa, että hän on terveempi kuin he ovat nyt.LOL.Hän söi öljyä lääkäreiden
edessä  sairaalassa  ja  kantoi  mukanaan  Weed  World  -lehteä,  jossa  oli  Phoenix-kyyneleitä
sisältävä artikkeli, jossa se näytettiin kaikille muille potilaille ja levitettiin sanaa RSO:sta.Saan
pian  kopiot  kaikista  sairaalan  asiakirjoista,  jotka  RSO  paransi  hänen  syövän...Hänen
papereissaan lukee, että hän käytti hamppuöljyä hoitoon.

Kokoan  hänelle  tarinan  mahdollisimman  pian,  jotta  voin  levittää  sanaa  niin  paljon  kuin
mahdollista.Tiedän myös noin 25 muuta ihmistä, jotka ovat nähneet RSO-ihmeen vaikuttavan
moniin  erilaisiin  sairauksiin  ja  he työskentelevät  nyt  myös  itsensä  parantamiseksi...sana  on
julki!!!!:) Parantuneiden ja pian monien muiden alueellani olevien puolesta haluan sanoa KIITOS
teille  jatkuvasta  kovasta  työstänne  ja  omistautuneisuudestanne  ihmelääkkeen  uudelleen
löytämiseen...Olette hengenpelastajat...Kirjaimellisesti!!RAUHAA JA RAKKAUTTA PA:lta” Steve

"Minulla oli joku laittanut öljyä pieneen kohtaan hänen ihosyöpään (kasvot), ja päivän kuluttua
se näyttää vielä pahemmalta.Onko hänellä reaktio vai vetääkö öljy ensin tavaraa ulos ja ihon
pinnalle?Se näyttää vihertävältä, kuin jos se olisi tartunnan saanut.Onko se normaalia?Joskus?"
Miguel

"Kyllä, tämä voi olla normaalia!Se on hyvä merkki, jos tunnet kutinaa ja näet öljyn toimivan, laita
sevielä enemmän öljyä siihen.Vihertävä voi tulla öljystä.Onko öljy valmistettu oikein?" Anna

”Voi kyllä, se ei ole vihreää öljystä, se on minun tekemäni kultainen öljy, se on puhtainta, mitä
voit  saada  tehdessäsi  tätä  kotona.Se  on  todella  kuin  infektio  vihreä  valkeahko.Olin  melko
varma, että tämä öljy teki työnsä, vain halusin vahvistusta joltain toiselta.Kiitos." Miguel

"Hei, minun on kerrottava sinulle tarina ihmeestä, joka tapahtui eilen.Minulla on ystävä ja hänen
nimensä  on  Shannon  O'Brien.Hän  on  17-vuotias  aivosyövästä  selvinnyt.Hänellä  on  ollut
leikkauskelvoton kasvain, joka on kasvanut noin vuoden ajan.Se oli kasvanut melkein hänen
aivonsa kokoiseksi.Kerroin hänelle RSO:n, ja eilen hänen magneettikuvauksensa osoittivat, että
kasvain oli pienentynyt lähes puoleen.Hän on käyttänyt sitä helmikuusta lähtien.14.Sinun täytyy
ymmärtää, että tämä oli Terve Maria.Olen niin kiitollinen, että henkeni löysi tarinasi ja pystyin
välittämään sen eteenpäin." Nadine

"Vaimoni  on  käyttänyt  RSO:ta  nyt  11  kuukautta.Hänellä  on  vaiheen  IV  metastaattinen
rintasyöpä,  ja  MD Anderson  Cancer  Centerin  onkologit  kertoivat  hänelle,  että  hän  oli  liian
pitkälle  edennyt  kemoterapiaa,  sädehoitoa  tai  leikkausta  varten.Hän  matkusti  kodistamme
laittomassa tilassa 26 tuntia suoraan lailliseen osavaltioon saadakseen sen.Hänen kasvaimet
pienenevät.Jos  hän  saisi  tarvitsemansa  esteettömyyden  (hän  ottaa  tällä  hetkellä  vain  2
grammaa päivässä), uskomme, että hän olisi nyt vapaa syövästä.RSO pitää vaimoni hengissä
ja meillä on myös vammainen poika.Jumala tietää,  että hänen työnsä täällä ei  ole valmis!!”
Frederick

"No, Rick, voin paremmin.Ollut  RSO-hoidossa noin 30 päivää aivokasvaimen ja diabeteksen
vuoksi.Verensokerini  laskee.Lopetin insuliinin  2 päivää sitten,  koska verensokeri  oli  laskenut
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liian alas. Jeff

"Se poisti myös toisen ystävän rintasyövän vaiheen 1.Muuttui golfpallon kokoisesta kasvaimesta
hernettä pienemmäksi kahdessa viikossa.0,4 g kahdesti päivässä, raakaöljy.Toinen ihosyöpää
sairastava ystävä poisti sen paikallisella liuoksella, jota hierottiin suoraan iholle.

Itsestäni  olen  päässyt  eroon  huonon  hampaan  tulehduksesta  ja  turvotuksesta,  puhdistanut
keuhkot astmakohtauksen jälkeen ja poistanut iholtani kaksi omituista täplää, jotka saattoivat
olla syöpää tai eivät... en ole koskaan tarkistanut sitä ja se on poissa...hups.Ei kemohoitoa, ei
säteilyä, ei sivuvaikutuksia, ei ongelmia." Bruce

"Haluan  kiittää  JB:tä  kaikesta  avusta!Kuten  jotkut  ihmiset  tietävät,  vaimollani  on  vaiheen  4
rintasyöpä, joka levisi hänen luihinsa.Tohtori sanoi, että hänellä oli niin paljon kasvaimia, että
heidän piti lopettaa laskeminen ja he antoivat hänelle 6 kuukautta elinaikaa!He aloittivat hänelle
kemohoidon viimeisen 5 kuukauden ajan, annoin hänelle 5 riisinjyvää RSO-öljyä puolentoista
kuukauden ajan!Olin juuri todistamassa elämäni ihmettä!Hän otti juuri magneettikuvauksen ja
skannauksen, eivätkä he löytäneet syövän merkkejä!

En voi todistaa, että öljyllä oli mitään tekemistä sen kanssa, mutta olen 99% varma, että se
auttoi  häntä  pääsemään yli  kyhmyn!Hän ei  ole  edes lopettanut  kemoterapiaa,  hänellä  on 4
kuukautta hoitoa jäljellä!Vuonna 2012 sanottiin, että vaiheen 4 syöpä ei ole parannettavissa,
joten kuten sanoin, öljyn täytyi toimia!Suosittelen kaikille syöpää sairastaville hankkimaan tätä
RSO-öljyä ASAP.Se ei voi satuttaa mitään!Kuten sanoin, kiitos JB kaikesta avusta!

"Kuinka monta riisin kokoista tippaa minun pitäisi antaa hänelle huoltovaiheessa??" Jeff

-- 1-2g kuukaudessa voi riittää, Jeff, pisara yöllä on kaikki mitä useimmat potilaat tarvitsevat
ylläpitoannoksena.Mutta hän otti kemolääkkeen, joten haluaisin nähdä hänen syövän vähintään
60 g mahdollisimman nopeasti poistaakseen kemolääkkeen jättämät vauriot.Kiitos, JB

"Käytin  öljyä,  jonka  tein  itse  Rickin  video-ohjeiden  mukaan  ja  paransin  itseni  vaiheen  4
diffuusisesta  suuresta  B-solulymfoomasta,  oletettavasti  "parantumattomasta"  follikulaarisesta
syövästä vain 58 päivässä!

Siitä  lähtien olen jatkanut  öljyn valmistamista itselleni  ja  muille  ja  nähnyt  yli  10 vahvistettua
keuhko-, rinta-, eturauhas-, aivo-, paksusuolen-, leukemia- ja haimatapausta, potilaat parantavat
itsensä.käyttäen  tummanvihreitä  öljyjä!!Teen  öljyä  sekä  lehdistä  että  kukista,  koska  erityisiä
tulehdusta ehkäiseviä yhdisteitä löytyy VAIN vihreistä lehdistä!

Menetin  koko paksusuolen vuonna 1992.Minulle  on tehty ohutsuolestani  "pussi",  joka toimii
normaalin  putkiston  tapaan  20  vuotta  ja  jonka  olisi  pitänyt  madoa  7  vuotta  sitten!PAMF:n
gastroenterologini  mukaan;  Hän arvostaa kannabinoidien runsasta käyttöä terveellä  pussilla,
joka on "paremmassa kunnossa kuin 20 vuotta sitten päivänä, jolloin se laitettiin ensimmäisen
kerran".  Hän on kuullut  samat  tulokset  monilta  muilta  kannabinoideja  käyttäviltä  potilailta  ja
suosittelee sitä nyt potilailleen! Craig

"Haluan vain kiittää sinua.Viiden vuoden "valvovan odotuksen" jälkeen mieheni follikulaarinen
lymfooma on nostamassa rumaa päätään.Hän on 3 viikkoa öljyssä ja tuntuu hyvältä, vaikka
pelaa golfia 4 päivää viikossa.Pidän sinut ajan tasalla, kun jatkamme." Joyce

"Kävin  2 vuotta kestäneissä tutkimuksissani,  ja  ne ovat  TÄYSIN PURKKAAT SÖVÄSTÄ JA
SÄTEILYVAHINGOISTA, JOITA HE NÄKIVÄT VIIMEISESTI.OLEN TÄYSIN TAAUDISTA, RSO
OIL.MITÄ LÄHETTÄJÄ RICK SIMPSONIN ÖLJYÄ ON OLLUT NIIN MONILLE...KIITOS, kun
välitit eteenpäin kaiken antamasi tiedon." Linda

”Ystäväni vaimolla  on myöhäisvaiheinen paksusuolensyöpä.Lääkärit  lähettivät  hänet  kotiin ja
sanoivat,  että he eivät voi enää tehdä hänelle mitään.Se on levinnyt hänen keuhkoihinsa ja
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aivoihinsa.Millainen  annos  hänen  pitäisi  ottaa?Kuinka  kauan  häneltä  kestäisi  rakentaa
suvaitsevaisuutta?Pitäisikö  hänen  kasvaa  ottamaan  3  jyväkokoista  tippaa  päivässä?
Kemoterapia, jonka he antoivat hänelle, on tehnyt hänestä liian heikon... he eivät anna hänelle
enää kemoterapiaa...Toivon, että öljy korjaa vauriot ennen kuin on liian myöhäistä.He antoivat
hänelle 4-6 kuukautta jäljellä...” Simon

--  Simon,  sama  protokolla  kuin  kaikessa  muussakin.Kun  hän  tottuu  lääkkeeseen,  mitä
enemmän ja nopeammin hän syö, sitä parempi.JB

”Aloitin  neljä  kuukautta  sitten  valmistaa  kannabisöljyä  serkulle,  joka  oli  luopunut  edes
selviytymisestä vuoteen 2014, kun hänen lääkärinsä poisti leikkauksella 4 kertaa alle vuoden
sisällä syöpää hänen virtsarakostaan, antoi hänelle useita kemohoitoja ja kertoi. seuraava askel
oli hänen virtsarakon poistaminen.Hän aloitti öljyn käytön tammikuussa ja kaksi viikkoa sitten
hän sai tietää olevansa vapaa syövästä.Hän valmistaa nyt itse öljynsä ja ottaa ylläpitoannoksen
päivittäin. Charles

"Hei,  ajattelin  vain  kertoa  teille  hyviä  uutisia.Syöpäpotilas,  josta  puhuin  sinulle  aiemmin,  on
äskettäin käynyt läpi CAT-skannauksen.Ei ole kasvaimia!!!Hänen rinnassaan oli kasvain, joka oli
suunnilleen baseballin kokoinen.Se ja muut kasvaimet ovat täysin poissa!Ainoa jäljellä oleva
asia  on  arpikudosta.Hän  ja  minä  ylistämme  Jumalaa  tästä  upeasta  lääkkeestä.Kannabis,
mahtava kasvi, Jumalan lahja meille kaikille.Meidän kaikkien pitäisi kiittää Rick Simpsonia ja
hänen uhrauksiaan, jotka hän teki saadakseen ihmiset tietoisiksi siitä, mitä Jumalan kasvi voi
tehdä.Potilas  on  lihonut  takaisin  menettämänsä  40  kiloa.Hän  näyttää  terveemmältä  ja
paremmalta kuin olen koskaan nähnyt.Olen 100 % varma ja uskon siihen, että Rick Simpson Oil
-öljy  voi  oikein valmistettuna ja  käytettynä parantaa syöpää.Nyt  12 vuoden taudin torjunnan
jälkeen tämä potilas on vapaa syövästä.Voimme vain antaa kunniamme Jumalalle tästä.

Kiitos  vielä  kerran,  Rick,  että  olit  standup-tyyppi,  joka  teki  suuria  uhrauksia  ihmisten
puolesta.Olen nyt vuoden ajan levittänyt sanaa siitä, mitä RSO voi tehdä.Nyt olen 100 % varma,
että kaikki, mitä videoissasi sanottiin, on totta.Otan toisen vaiheen 4 syöpäpotilaan ja olen hyvin
luottavainen, että hänestä tulee syöpää vapaa alle vuodessa.Jatkan sanan levittämistä parhaani
mukaan.Autan  myös  mahdollisimman monia  ihmisiä.Totuus  tulee  voittamaan.Kiitos  kaikesta,
mitä olet tehnyt ja teet edelleen.Vilpittömästi, Grow Goddess”

"DR.  Rondeau  kertoi  minulle  ennen  joulua,  että  tämä  musta  täplä  selässäni  oli
melanooma.Menin hänen luokseen verenvuodon alkaessa.Tulin kotiin ja aloin laittaa silmuöljyä
selkääni ja aloin myös syömään öljyä tasaisesti.Kesti alle 2 viikkoa ja täplä selässäni poistui ja
jatkoin noin 2 unssin öljyn syömistä.Hädin tuskin jälki selässäni ja oloni on upea.

Philip kävi myös vuoden tarkastuksessa ja hän on ollut  vapaa syövästä yli  vuoden.Joten he
kutsuvat sitä syöpää vapaaksi.Hänen ei tarvitse käydä lääkärissä vähintään 3 vuoteen.Hän ei
ottanut kemoterapiaa eikä säteilyä, hän otti noin 4 unssia kannabisöljyä ja hän syö edelleen
vähän melkein joka päivä.Monet ihmiset eivät voita suolistosyöpää.Rick on sankarimme." Huilu
puu

”On vain vaikea uskoa ihmisille, joilla ei ole ollut mahdollisuutta saada koulutusta kannabisöljyn
parantavasta voimasta… Asun alueella,  josta Rick Simpson on kotoisin, ja olemme nähneet
parantavan  voiman  10  vuoden  ajan.Se  parantaa  syöpää,  diabetesta,  lihashäiriöitä,
hammassärkyjä, varsinkin palovammojen ihmelääke (se täytyy nähdä, jotta uskoisit sen).

Toistaiseksi emme ole nähneet mitään, mikä ei toimisi oikein ja säännöllisesti.Erityisen hyvä
ihosyöpään, pahoinvointiin, vatsakramppeihin ja muihin tarpeisiin.Hyvät yöunet.Mikään ei lievitä
stressiä kuten kannabisöljy, ja suurin osa sisäisistä ongelmistamme johtuu stressistä.Joten siinä
mennään.Onnea kaikille.Se todella toimii,  sinun täytyy vain luottaa siihen.Luota Jumalaan ja
Rick Simpsoniin." Terry
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”Tiedän vain, että olin valmis lähtemään, en kestänyt enää, laitoin tarinani tänne, ja enkelini
astui esiin ja kiinnitti minut RSO-öljyyn.Olin lopettanut syömisen, ja vain muutaman riisiraekoon
öljyssä  tunsin  muutoksen  sisälläni.Ennen  sitä  elämäni  oli  sohvalla  lämmitystyynyn  kanssa,
juomien alhaalla.Mutta toisena päivänä olin ylhäällä, jäälaatikossa, etsimässä jotain syötävää, ja
kävin suihkussa.Joillekin se ei ole iso juttu, kunnes tulee aika, jolloin et kestä tarpeeksi kauan
suihkussa.Pysyin siinä, lihoin, aloin elää uudelleen ja sain elämäni takaisin.Olen vain pahoillani,
etten tiennyt siitä ennen leikkausta.56, valkoinen nainen, rintasyövän uhri Kathleen"

”Isäni on nyt 75-vuotias. Noin 18 vuotta sitten isälläni todettiin mahasyöpä, vatsa poistettiin, ja
hän vietti  15 vuotta  oppien elämään uudelleen.3 vuotta  sitten  hänelle  kerrottiin,  että  hänen
alempi  suolensa ja  osa paksusuolesta oli  poistettava syöpävaurioiden vuoksi.2 vuotta sitten
hänelle kerrottiin, että uusi syöpä oli paikoissa, joita ei voitu leikata...

Kun  sain  tiedon  tästä,  tein  24  tunnin  erän  öljyä  (350  grammaa  ylänuppua  1/2  gallonassa
Everclearia).Vuotta myöhemmin, kun hän meni tarkastukseen, tohtori  ei  löytänyt syöpäänsä,
ilmeisesti  öljy  tekee  syövästä  näkymätön  ja  tehoton  kuolemaan...Hän  hoitaa  nyt  parasta
ystäväänsä  Ellieä,  labradorikoiraansa,  jolla  on  kasvaimia...ja  hän  reagoi  erittäin  hyvin
öljyyn...Olen suurin fanisi USA:ssa.Elämäni on tätä öljyä.Kiitos Rick Simpson." Rebecca

"Minun täytyy vain jakaa tämä loistava uutinen sinun ja seuraajasi kanssa...Vaimoni työkaveri
kertoi hänelle muutama kuukausi sitten, että hänen miehensä haimasyöpä oli palannut toisen
kerran, vaimoni ja minä tiesimme jo RSO:stasi, joten laitoimme heidät sivustollesi saadaksesi
lisätietoja siitä jne., hän aloitti.  siihen heti ja palasin eilen sairaalaan saamaan viimeisimpien
testien tulokset, sairaalassa kerrottiin hänelle, että hän tarvitsee taas kemohoitoa, mutta mitä
todellisuudessa  tapahtui,  kun  he  katsoivat  tuloksia,  on  se,  että  syöpä  oli  ehdottomasti
muuttunut. paljon pienempi kuin se oli silloin, kun he huomasivat sen tulleen takaisin, melkein
kadonnut.He olivat ymmällään siitä, kuinka se olisi voinut kutistua (heidän pitäisi oppia sitten
kaikenlaisista lääkkeistä,  ei  vain myrkyllisistä).He sanoivat  haluavansa poistaa sen,  mitä on
jäljellä, mutta neuvoin häntä jatkamaan samoilla annoksilla, joita hän teki ennen, koska sillä on
ilmeisesti ollut positiivinen vaikutus, eikä vaivaudu päästämään niitä teurastajia lähellensä.Olin
kuitenkin  niin  iloinen  kuullessani  uutisen,  enkä  malttanut  odottaa,  että  pääsen  kertomaan
sinulle. :)” Mark

--  Hyvin  tehty,  Mark,  katso  potilaan  olot,  skannaukset  eivät  useimmissa  tapauksissa  ole
tarpeen.Jos  hän  syö  120-180g  kuuden  kuukauden  aikana,  hänellä  ei  näytä  olevan  paljon
huolta.JB

"On tuhansia dokumentoituja todisteita siitä, että se todellakin parantaa syöpää ihmisillä, jotka
kieltäytyivät  olemasta missään tekemisissä lääkäreiden kanssa,  vain öljyn kanssa.Minulla oli
vaiheen 4 syöpä.Minulla oli vain 3 kuukautta elinaikaa ja se oli 14 kuukautta sitten." Tom

"Tässä on päivitys setäni Tomista.Hänen uusi PSA-tasonsa on 0,1 ja vakaa.Kiitos, että annoit
meille tiedon pelastaaksemme hänen henkensä.Hän oli vaiheessa 4 eturauhassyöpää.Pyrimme
tekemään suosittelun.Jumala siunatkoon sinua." Sherri

"Tom,  käytin  tätä  öljyä  3  vuotta  sitten  tappamaan vaiheen 4  eturauhassyövän.Käytin  aluksi
hormonihoitoa  ja  sitten  sain  tietää  RSO:sta.Se  toimii.Tunnen  henkilökohtaisesti  kymmeniä
ihmisiä, jotka käyttävät sitä päivittäin moniin vaivoihin.Se on valtava apu syöpäpotilaille, mutta
uskon, että hämmästyttävin paljastus on ollut jonkun vaikean psoriaasin parantaminen, koska
hänellä oli yli 90 % kehostaan.Syömällä 1/4–1/2 grammaa öljyä päivässä kuuden viikon ajan,
tämä henkilö on kirjaimellisesti parantunut sairaudesta, josta hän on kärsinyt lapsesta asti.Voisin
jatkaa tuntikausia asioista, joita olen nähnyt tämän öljyn tekevän.Näet, pidät mielesi auki ja teet
niin kuin Rick neuvoo, et tule katumaan." Dan

"Koulutulehduksesta ja syövästä toipumiseni jälkeen gastroenterologini on nyt käyttänyt KAIKKI
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potilaansa  kannabistuotteita,  koska  ne  ovat  tehokkaimpia  hänen  tuntemiaan
tulehduskipulääkkeitä...ja  ne  toimivat  PAREMPI  KUIN  MITÄÄN  LÄÄKE,  MITÄ  HÄN  VOI
RESÄÄTTÄÄ!!!” Craig

"Tiedän, että se parantaa syöpää...Parannusin äitini 3 kertaa ja hän on nyt vapaa syövästä." Mc
Jay

"Olen  käyttänyt  öljyä  5  viikkoa,  ja  eilinen  lemmikkieläinskannaus  osoitti  luukasvainten
huomattavan  vähenemisen  eikä  merkkejä  enää  hypermetabolisista
maksakasvaimista.Sairastuin  alun  perin  4.  vaiheen  luu-  ja  eläväsyöpään  3  kuukautta
sitten...Sanoisin että toimii.Ja se oli  vasta ensimmäiset 8cc, aika sammuttaa seuraavat 52!!”
Laura

-- Hienoa, Laura, hienoa kuulla, mutta pysy poissa kaikista skannauksista tai röntgenkuvista, jos
mahdollista.Et halua säteillä kasvainta, onkologisi pitäisi pystyä selittämään sinulle, miksi se ei
ole hyvä idea.Terveisin, JB

"Kuule, olen tutkinut tätä kuukausia.Sitä tukee Harvard.He käyttävät sitä Espanjassa.Koska se
on laitonta, en valitettavasti voi kertoa sinulle enempää.Voin sanoa, että miehelläni on vaiheen 4
syöpä,  jossa  on  metsiä  aivoihin.RS  sanoo,  että  älä  luota  kenenkään  terveyteen.Joten  en
tehnyt.Minä  "hyppäsin  kuun  yli"  niin  sanotusti.Laskeuduin  tukevasti  jaloilleni  ja  mieheni  voi
hyvin.:)" Lisa

"Hyvä CureYourOwnCancer.com, luin jokin aika sitten Rick Simpson Oilista ja päätin kokeilla
valmistaa sitä.Olen kasvattanut marihuanaa hyvin pitkään.Käytin parhaita silmujani ja valmistin
korkealaatuista  hamppuöljyä.Kokeilin  sitä  enkä  voinut  uskoa  sitä.Se  oli  niin  voimakas,  ettei
minulla ole koskaan ollut mitään.

Kokeiltuani sitä, tiesin potilaan, joka oli taistellut syöpää (Hodgkinin lymfoomaa) vastaan tuolloin
noin  11  vuotta.Tarjouduin  olemaan  hänen  lääketieteellisen  marihuanan  hoitaja  ja  toimitan
hänelle öljyä maksutta niin kauan kuin hän ottaisi öljyä suosituksen mukaisesti.Tuolloin hän oli
minulle  enemmän  kuin  vähemmän  vieras.Olin  tavannut  hänet  noin  vuotta  aiemmin
myötätuntoklubin kokouksessa ja sain silloin tietää, että hänellä oli syöpä.Halusin todella nähdä,
voisiko öljy parantaa syöpää, kuten Rick Simpsonissa mainittiinJuokse hoidosta.

Joten  saatuamme  yhteyttä  tähän  potilaaseen  ja  esittäneet  hänelle  tarjouksen,  toimitimme
asianmukaiset paperit valtiollemme ja aloitimme hoidon.Asetimme sen sinne, missä hänellä olisi
kasveja hallussaan, joten lopulta hän voisi toimittaa öljyn itselleen.Se oli myös osa sopimusta,
että hän oppii auttamaan itseään.Aloitimme hoidon.Aluksi se oli hänelle vaikeaa, koska öljy oli
niin  voimakasta,  ja  sen  ottaminen  kolme  kertaa  päivässä  voi  olla  melko  vaikeaa.
Kolmen kuukauden kuluttua hänen ylärintansa kasvain alkoi kutistua.Viiden kuukauden kuluttua
kasvain  oli  kadonnut  kokonaan.Sitten  hän meni  CAT-skannaukseen.Tulokset  tulivat  takaisin,
että hän ei ole syöpää!Lääkärit ovat yrittäneet parantaa hänen syöpäänsä ainakin 11 vuoden
ajan.Kemoterapia,  luuydinsiirrot  ja  niin  edelleen.Tarvittiin  vain  noin  kiloa  premium-nukkuja
muutettunahamppuöljy.Hänellä  on  ennen  ja  jälkeen  CAT-skannauksen  tulokset  levyllä
(toimitetaan meille pian).Hän on tullut esiin ja puhunut julkisesti ihmisille.Itse asiassa hän on nyt
hoitaja, joka auttaa muita potilaita parantavalla hamppuöljyllä!Grow Goddess”

”Vuosi  sitten  onkologini  käski  meidän  ottaa  pian  yhteyttä  sairaalaan,  paksusuolensyöpä  oli
palannut keuhkoihini ja paksusuoleen, se oli poistettu paksusuolesta vuonna 09 ja maksasta
vuonna 11.Mieheni vaati, että he yrittäisivät vielä yhden kemoterapiakierroksen.Samaan aikaan
kun löysin kannabisöljyn, aloin ottaa öljyä samana päivänä kuin kemoterapiaa.Kasvainmerkkini
oli 17,6.YHDEN hoidon (ja 2 viikon öljyn) jälkeen kasvainmerkkini oli 10,6.Viime perjantaina 2
hoidon ja 5 viikon öljyn jälkeen kasvainmerkkini on 4,8.Sairaanhoitajani kertoi minulle, ettei hän
tiennyt mitä olin tekemässä, mutta tämän kemohoidon ei pitänyt tuottaa näitä tuloksia.Tunnen
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oloni paremmaksi kuin pitkään aikaan." Diane

"Hei Jindrich, eilen luin Rickin kirjan loppuun.Hieno juttu!Rehellisesti sanottuna en todellakaan
tarvitse enempää todisteita öljyn todella maagisesta voimasta!

Olen myös tehnyt joitain kokeita ja joka päivä löydän jotain uutta, jonka tämä lääke voi tehdä!
Hämmästyttävä!Valitettavasti,  vaikka  olen  vakuuttunut  ja  vaikka  tyttöystäväni  olisikin
vakuuttunut, hänen äitinsä ei jotenkin pysty "päästämään irti" kokonaan...ja silti hän ei ole varma
lopettaako  paskan  kemohoidon...
Yritän jatkuvasti tuoda esiin hyviä argumentteja, mutta en voi päättää hänen puolestaan!Hänellä
on syöpä ja hän on ainoa, joka voi päättää, mitä tehdä elämällään.

Tiedän,  että hän paranee joka tapauksessa lopulta, koska me täytämme häneen niin paljon
öljyä,  että  hänen  on  mahdotonta  kuolla.Mutta  silti  minusta  tuntuu,  että  on  niin  typerää  ja
vaarallista  leikkiä  näillä  vitun  kemikaaleilla,  varsinkin  kun  sinulla  on  käytössäsi
luonnonlääketiede,  jonka  on  todistettu  parantavan  syöpää!Luin  kokemuksistasi  syövästä  ja
lääketieteellisestä  järjestelmästä...Olen  todella  pahoillani  menetyksestäsi…  ja  nyt  ymmärrän
paremmin suhtautumisesi perinteistä niin kutsuttua ”lääkettä” kohtaan!” Luigi

-- Hei Luigi, kiitos kauniista sanoistasi kirjasta ja on sääli, että mitä jouduit käymään läpi.Se on
hänen valintansa minkä hoidon hän valitsee, mutta en menisi lähelle kemoterapiaa - lue vain
äitini tarina hänelle, ehkä hän ymmärtää, ettei myrkkyä ole koskaan hyvä idea, varsinkin kun se
ei  ole  perusteltua  tai  välttämätöntä.Hänen  mahdollisuudet  selviytyä  vain  kemohoidosta
paranevat  huomattavasti,  jos  hän  ottaa  öljyä,  mutta  jälleen  kerran,  miksi  aiheuttaa  vielä
enemmän vahinkoa sairaalle ruumiilleen?Siinä ei ole ollenkaan järkeä.Terveisin, Jindrich

"Ystäväni istutti minut katsomaanJuokse hoidostanoin kaksi ja puoli vuotta sitten ajattelin, että
se voi  auttaa psoriasikseni.Teimme öljyn yhdessä -  ensimmäistä kertaa meille  molemmille  -
kolmessa  viikossa  plakkipsoriaasini  oli  poissa.Olen  valmistanut  öljyä  ja  syönyt  sitä  siitä
lähtien.Jos  nautin  joka päivä  ja  levitän öljyä paikallisesti  öisin  yksittäisiin  satunnaisesti  esiin
tuleviin  kohtiin,  psoriaasi  on  hyvin  hallinnassa  ja  melkein  näkymätön.Tämän  kokemuksen
ansiosta hyppäsin sisään kahdella jalalla ja omistan nyt ensimmäisen täysin valtion lisensoidun
lääketieteellisen marihuanayrityksen Coloradossa.Vuosi yritykseni jälkeen isälläni diagnosoitiin
vaiheen IV melanooma – se oli  levinnyt hänen keuhkoihinsa ja maksaan.Hänen onkologinsa
antoi hänelle 3–12 kuukautta ja käski hänen olla valmistautunut saattohoitoon.Aloitin hänelle
välittömästi  RSO-hoidon,  ja  viisi  kuukautta  myöhemmin  hänen  syöpänsä  on
poissa.Mennyt.Maailman helpoin asia!Kiitos Rick, että esittelit tämän hämmästyttävän lääkkeen
uudelleen maailmalle!:-)" Erica

"Tein 2 viikon öljykurssin...Minulla oli  siihen varaa vain noin joka toinen päivä,  mutta kehoni
psoriasis  melkein  hävisi.minä  annan7korttini  ulkoviljelijälle  tänä  vuonna,  jotta  saan  kerralla
tarpeeksi raaka-ainetta 60 päivän erän parantumiseen lopullisesti!!!” Sophie

"Kannabisöljy parantaa syöpää.Olen kolmannen vaiheen rintasyöpäpotilas ja käytän öljyä itseni
parantamiseen." Adele

"Ei kemoterapiaa, ei säteilyä...RSO ja ruokavaliomuutos...RSO paransi mahasyöväni ilman sitä
paskaa..." Dale

"Hei  Rick,  puhuin  kanssasi  pari  kuukautta  sitten  ja  olen  sen  jälkeen  kokeillut  öljyä
masennukseeni.Vaikea sanoa, oliko se tehokas vai ei, sillä yksi unssi (28g) riitti vain noin 10
päiväksi.10 päivän lopulla kärsin hieman masennuksesta muutaman päivän ajan.Elämässäni oli
stressitekijä,  mutta  pystyin  toimimaan,  vaikkakin  masentuneen  tunteen  kanssa.Joten  kuka
tietää, se olisi voinut olla huonompi ilman öljyä.

Joka tapauksessa, kokeilin myös öljyä yhteen ystäväni (76-vuotias) ihosyövistä.Se oli todella
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ilkeän näköinen syöpä, noin 8 mm erittäin keltainen keskusta, jota ympäröi halkaisijaltaan noin
75 mm ulottuva punoitus.Hän jätti  sen vain 2,5 päiväksi,  koska kutina ja haju olivat hänelle
liikaa.Mutta  kun  peite  poistettiin  (se  oli  vedenpitävä  sidos),  syöpä  oli  melkein
kadonnut.Valitettavasti hänellä on lukuisia ihosyöpiä, eikä hänellä ole varaa niiden hoitoon.Joten
hän poltti ne pois suurella kivulla.Hän on luonteeltaan skeptinen ja hänelle on erittäin tärkeää
kehua öljyä.

HYVÄT UUTISET.Poikani on opiskelemassa viimeistä vuotta yliopiston pääaineenaan kemia ja
kertoi  tuloksista  orgaanisen  kemian  professorilleen  (Australialaissyntyinen  kiinalainen
herrasmies), ja hän oli melko kiinnostunut ja aikoo tutkia ja kokeilla öljyä eri ihmisillä, joilla on
ihosyöpä.En ole varma kuinka kauan tämä kestää, mutta pidän sinut ajan tasalla.Professorin
uskottavuudella voimme saada jalan byrokratian ovelle.Terveisin, Warwick, Australia”

”Tein sen, annoin sen 18-vuotiaalle pojalleni… Nyt ei ole merkkejä syövästä.Olen sinulle suuren
kiitoksen  velkaa  Rick  Simpson.Pojallani  diagnosoitiin  lokakuussa  nivelsarkooma  kasvaimen
poiston jälkeen ennen biopsiaa...Hänelle kerrottiin, että syöpä olisi edelleen olemassa ja olisi
voinut levitä hänen keuhkoihinsa aggressiivisen syövän vuoksi...Viimeisimmät testitulokset, he
eivät  löydä hämmennyksensä jälkeäkään...Kannabisöljy  oli  yksi  monista asioista,  joita aloitin
hänen kanssaan melkein heti diagnoosin jälkeen. Amanda

"Lähiystävälleni  annettiin  morfiinia  aivokasvainkipuun.Morfiini  itsessään  aiheutti  riippuvuutta,
vieroitusoireita  ja  vain  pahensi  tilannetta  käytön  aikana.Itse  kannabis  oli  ainoa  lääke,  joka
helpotti vieroitusoireita, masennusta, kipua ja itse syöpää.Viestisi pelasti ystäväni." Jaspis

"Olen  niin  innoissani  öljystä.Tämä viime  kuussa  oli  ensimmäinen  kerta,  kun  luin  tai  kuulin
siitä.Olen  ihastunut...Herra  Simpson,  monet  meistä  kiittävät  teitä  siitä  epäitsekkäästä  ja
rakastavasta  työstä,  jota  olette  tehneet  koko  ihmiskunnan  hyväksi.Olet  määritelmäni
humanitaarista!!!Olen toiminut vapaaehtoisena Hospicessa vuodesta 1998, olen nähnyt monien
kärsivän ja kuolevan, jopa käsivarsissani.Ajatus, että niin paljon tästä kärsimyksestä olisi voitu
lievittää, on kirjaimellisesti käsittämätöntä...” Cindy

--  Se  varmasti  on,  varsinkin  kun  ottaa  huomioon,  että  kaikki  tieto  Rick  Simpson  -öljyn
"ihmeellisistä  parantavista  voimista"  on  totta.Oikein  valmistettu  ja  käytetty  öljy  voi  todella
parantaa syöpää,  diabetesta  ja  tuhansia  muita sairauksia.Se voi  todella  auttaa kipuun,  jota
morfiini  ei  kosketa.Se todella nuorentaa kehoa ja kasvattaa lihaksia.Sanat  mielettömät eivät
mielestäni kuvaa sitä täysin.JB

"OMG.Sain juuri sanan joltakulta, jolle annan Phoenix-kyyneleitä ja jolla oli munuaissyöpä.Kun
öljyä on käytetty 90 päivää, uusin PET-skannaus osoittaa, että kasvaimet ovat poissa..Tämä on
uskomatonta.Olen nähnyt Phoenix Tears parantavan monia sen jälkeen, kun olen työskennellyt
sen kanssa.Kiitos, että autat minua auttamaan muita paranemaan." Gregg

-- Onnittelut ja kiitos muiden auttamisesta, Gregg.Ei enää skannauksia, vain öljy.Skannaus on
syöpää aiheuttava, se saattaa aiheuttaa syövän uusiutumisen ja kuka sitä haluaa?JB

"Hei  rakas  kulta  Rick  Simpson  &  Jindrich  Bayer,  toivottavasti  olette  molemmat  hyvin  ja
onnellisia.Ottaen huomioon sähköpostien määrän, jonka sinun on saatava, olen varma, että et
muista minua kuukausien takaa, joten otin mukaan aiemmat kirjeenvaihtomme.Äiti on elossa ja
erittäin terve!On vähättelyä sanoa, että olemme niin kiitollisia.

Diagnoosin  yhteydessä  helmikuussa  2012  (vaiheen  4  haiman  adenokarsinooma,  jossa  on
etäpesäkkeitä  maksaan ja  keuhkoihin)  hänen ennusteensa oli  3–6 kuukautta,  ja  terveydelle
odotettiin vakavaa heikkenemistä tänä aikana.Sen sijaan hän on elossa, onnellinen ja voi hyvin
10 kuukautta myöhemmin.Tiedän, että te molemmat vastustatte kemoterapiaa, ja niin mekin…
Mutta kun he sanoivat  3 kuukautta,  jätimme siihen KAIKEN, mukaan lukien kemohoidon, ja
aloitimme RSO:n heti.Meille on kerrottu, ettei kukaan pysy yhtä terveenä kuin äiti saamalla niin
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paljon  Gemzar-kemohoitoa  kuin  hän  sai.RSO:n  oli  pitänyt  pitää  hänet  terveenä  tuona
aikana.Kemoterapia lopetettiin 6 viikkoa sitten, kun hän päätti tuntea kemo-vaurion alun.Hän on
nyt ollut poissa kemoterapiasta 6 viikkoa ja voi hyvin.

Helmikuussa 2012 tehdystä diagnoosistaan  lähtien, ensimmäisen kertymisen jälkeen, hän on
ottanut gramman RSO:ta päivässä (yhteensä noin 300 grammaa tähän mennessä).Viimeisin
maanantaina  12.17.12  tehty  skannaus  osoitti  lisää  kasvainten  kutistumista,  mukaan  lukien
asiakirjat,  joiden  mukaan  jotkut  kasvaimista  olivat  liian  pieniä  visualisoitaviksi  CT-
skannauksella.Se  oli  uskomaton  uutinen!Sitten  tiistaina  saimme  tulokset  hänen
laboratoriotyöstään.Saatuamme näin hyviä skannausuutisia olimme järkyttyneitä kuullessamme,
että hänen kasvainmarkkeritesti (CA19-9) oli noussut 285:stä 2100:aan.Oletko koskaan nähnyt
tämän tapahtuvan ennen?Onko sinulla selitystä sille, miksi tai miten merkit lisääntyivät?Onko
ideoita ollenkaan?Mitään ehdotuksia?Tämä kysymys on mennyt  useille  RSO-tekijöille,  mutta
toistaiseksi ei ole saatu lopullista vastausta.

Tässä  ovat  hänen  CA19-9  -tuloksensa  tähän  mennessä.Normaali  taso  on  ALLE  37.
Alkudiagnoosin yhteydessä helmikuussa ei tehty kasvainmarkkeritestiä. 4-30-12...23,568; 5-30-
12...5 240; 6-18-12...4,458; 8-8-12...538; 10-8-12...285 (viimeinen kemohoito oli 10-29-12); 12-
17-12...2 100.Perheeni arvostaa kaikkea palautettasi!Paljon rakkautta, B”

"Rakas B, CT-skannaukset antavat valtavan annoksen säteilyä ja se saattoi aiheuttaa sen, ja
kemoterapia  oli  täysin  tarpeeton.Haluaisin  hänen  syödä  180  g  parasta  laatuöljyä
mahdollisimman nopeasti.Ei enää CT-skannauksia tai muuta karsinogeenista hölynpölyä, vain
öljy ja niin paljon kuin hän kestää.Sinun on ensin korjattava kemo- ja säteilyvauriot, ja se vie
jonkin  aikaa,  se  vain  vaikeutti  öljyn  työtä.Kuten  vastalääkkeen  antaminen  samalla  kun  se
pumppaa myrkkyä hänen suonissaan, siinä ei ole minusta mitään järkeä.Ystävällisin terveisin,
Jindrich Bayer”

”Minua lähestyi  rintasyöpää  sairastava nainen  noin  4  viikkoa sitten  ja  onnistuin  ohjaamaan
hänet  oikeaan  suuntaan.Hänellä  on  melko  merkittävä  kasvain  (luulen,  että  hänellä  voi  olla
useampi kuin yksi) ja hän pystyy tuntemaan sen.On kulunut vasta 3 viikkoa siitä, kun hän aloitti
öljyn käytön ja kasvain on jo selvästi pehmentymässä.Ei paha 3 viikkoa!Tunnen olevani erittäin
rohkaiseva  hänen  puolestaan  ja  TIEDÄN,  että  tämä  nainen  tulee  olemaan  toinen
menestystarina.Yksi rakkaus." Corrie

”Isäni  on  89-vuotias,  ja  hänellä  on  ihosyöpä  kasvoillaan.Kolme  kertaa  olen  vienyt  hänet
sairaalaan  leikattavaksi,  mikä  avaa  hänet  infektioille,  puhumattakaan  hänen  viemisestä
hoitokodista ja takaisin, se on hänelle vaikeaa.Aloitin kannabisöljyllä pari viikkoa sitten.Jotkut
näistä ovat vauvasormeni ja peukalon kokoisia.Niitä oli 11, joista olen käsitellyt, nyt niistä on 4,
joista  yksi  on  vauvasormen  peukalon  kokoinen.Ne  vain  kuolevat  ja  putoavat  iholta
parantuneena.Olen hämmästynyt, kuten kaikki sairaanhoitajat ja lääkäri."Steve

”Haluan vain sanoa, että olen erittäin iloinen voidessani ilmoittaa, että anoppini syöpätutkimus
on  toistaiseksi  tullut  täysin  puhtaana  sen  jälkeen,  kun  ensimmäisessä  keuhkoissa  oli
täpliä.Aloitimme  hänet  öljyllä  heti,  kun  ensimmäisellä  oli  täpliä.Kannabis  on  ottanut  hänen
keuhkansa ja puhdistanut ne!Hänelle kerrottiin, että hän tarvitsi Chemoa.Olimme sitä vastaan ja
laitoimme hänet sen sijaan öljyyn.Kannabis parantaa syöpää!!!" Karen

"Se parantaa myös kohdunkaulan syöpää!Minulla ei ollut varaa hoitoihin (ei edes YHDEN...) ja
jäin  vuoden  ilman  minkäänlaista  lääkeapua...mutta  poltin  melkein  joka  päivä...sitten  vuotta
myöhemmin vuosikokeessani lääkäri ja sairaanhoitajat hämmästyivät...he eivät löytäneet mitään
muuta kuin lieviä arpia paikasta, jossa syöpä oli ollut...Olen nyt 100% vapaa syövästä...kiitos
marihuanalle...ei  lääkäreitä...ei  "lääkettä"...ei  hoitoja...mutta  puhtaan,  yrttisen,  LUONNON
kasvin takia...Olen elävä todiste...Lääkärit sanoivat, että minun olisi pitänyt olla tason 5 syöpään
ilman hoitoa...mutta silti se oli poissa...ilman heidän apuaan...he olivat niin järkyttyneitä, että he
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lähettivät minut LITTLE Rockin (UAMS) VALTION SAIRAALAAN lisätestaukseen...eikä UAMS
myöskään löytänyt mitään muuta kuin lieviä arpia...sanoivat sen olevan ihme...Luulen, että se
oli vain marihuana...Laillistaa se jo...auttaa ihmisiä...eikö ihmiskunnalla ollut kyse siitä?" Monica

"Käytin  kannabisöljyä  tyvisolusyövän  hoitoon  pään  kaulassa  ja
kasvoissa.MENESTYKSELLISESTI.Tämä on ihanteellinen syöpä tutkittavaksi.Se näkyy selvästi
paljaalla  silmällä,  ja  kaikki  tapahtuvat  muutokset  näkyvät  helposti.Olen  yrittänyt  herättää
kiinnostusta tähän täällä Yhdysvalloissa, mutta keskuspankeilla on ketään, ja näyttää siltä, että
kaikki ovat arpeutuneet kosketukseen.Katso mitä voit tehdä." Joseph

"Minulla on kyhmy reidessäni, se oli ennen kovaa, melkein 2 cm, nyt se on alle puolet pienempi
ja pehmenee (4 viikkoa)." Katri

"Ja sain juuri tietää, että minulla ei ole syöpää, kun olin syönyt öljyä 5 kuukautta putkeen!!" Mimi

K.JB,  onko  sinulla  mitään  tiettyjen  kasvaintyyppien,  joita  kutsutaan  hemangioblastoomiksi,
parantamiseksi?Seuraan  viestejäsi  ja  muitakin.En  ole  KOSKAAN  nähnyt  tämäntyyppiseen
kasvaimeen muuta hoitoa kuin leikkausta.Minulla on niitä joukko." Graeme

A.Ei  henkilökohtaisesti,  meillä  ei  todellakaan  ole  ollut  mahdollisuutta  hoitaa  kaikkia  ihmisen
henkilökohtaisesti  tuntemia diagnooseja,  mutta nyt  siitä  lukemani  perusteella  en näe mitään
syytä, miksi öljy ei auttaisi.Tietääkseni he voivat diagnosoida sen vain TT-kuvauksella, ja minun
mielestäni jokaisen TT-kuvauksen ottaneen pitäisi syödä vähintään 60 g öljyä sen jälkeen.Ja jos
he syövät  ne 60g ennen leikkausta,  useimmissa tapauksissa olen varma,  että leikkausta ei
tarvita, koska kasvaimia ei ole siellä.Joten kokeilisin ehdottomasti öljyä itse.Kaikkea hyvää, JB

"Se tosiasia,  että  lumelääke parantaa joitain  ihmisiä,  on  syy  hylätä  lääke  ikuisesti  ja  tutkia
lumelääkettä.Sanoit,  että  et  koskaan  tee  plasebotutkimusta,  kun  sinulla  on  tehokas
parannuskeino,  olet  oikeassa,  että  se  tappaisi  puolet  potilaistasi,  sairaana  ja  julmana.
Christopher

-- Se olisi todellakin sairasta ja julmaa, ja siksi en itse tee sitä.Muut voivat halutessaan, mutta
minä en.Haluan, että lääketieteellinen järjestelmä alkaa käyttää öljyä lumelääkkeenä - jos he
osoittavat, että kaikki, mitä he haluavat käyttää, on turvallisempaa ja tehokkaampaa kuin öljy (ja
hauskempaa/miellyttävämpää  potilaalle),  he  voivat  myydä  sen  .Jos  ei,  niin  miksi  ei.Se  on
mielestäni  melko  yksinkertaista  ja  hyvin  järkevää.Ja  niin  se  tulee  olemaan  myös
tulevaisuudessa, joten miksi odottaa?JB

”Koskaan  ei  ole  liian  myöhäistä  hyväksyä  tosiasia,  että  kannabis  on  yksinkertaisesti
lääkettä.Samaan aikaan ei ole koskaan liian myöhäistä alkaa käyttää öljyä lääkkeenä, oli tilasi
tai kuinka vakava tahansa.Öljyä käytettäessä potilaalla on yleensä hyvät mahdollisuudet toipua,
tai öljy tarjoaa hänelle maksimaalisen elämänlaadun loppuun asti.Ja se on myös tärkeää.JB”

"Kun kemolääkkeitä saaneet potilaat alkavat käyttää öljyä, öljyn on ensin poistettava kehonsa
myrkytyksistä.Joten joissakin tapauksissa potilas saattaa joutua nauttimaan jonkin verran öljyä,
ennen kuin se alkaa hyökätä itse syöpää vastaan.Kemolääkkeen ottaminen ei todellakaan ole
hyvä idea, varsinkin kun se on täysin tarpeetonta, kun otetaan huomioon, että lääketiede on
tiennyt kannabiksen syövän parannuskeinona jo kymmeniä vuosia.JB”

K.Terminaalisyöpäpotilaat:  Aloitatko  heille  aggressiivisesti  1  gramman  päivässä  vai
työskenteletkökestääkö he sen yli viikon?Kokemuksista neuvoja?

A.Ei, aloitamme aina pienillä annoksilla ja noudatamme melko paljon ohjeita.Tietenkin, jos heillä
on aikaisempaa kokemusta kannabiksesta ja he tietävät, ettei ole mitään pelättävää, joskus voit
aloittaa suuremmalla annoksella.Mutta koskaan ei tiedä, kuinka potilas reagoi öljyyn, ja he ovat
yleensä  eri  lääkkeiden  sekoituksessa,  joten  kannattaa  olla  varovainen  ja  tarkkailla  potilaan

- 84 -



verenpainetta jne.Yleinen suositus on noudattaa ohjeita, mitä vähemmän muodollinen - seuraa
vaistoasi  ja  harkintakykyäsi  ja  kun potilaalla  ei  ole  "mitään menetettävää",  en epäröi  antaa
hänelle tarvittaessa suurta annosta (akuutti selkäkipu jne.) .Grama todella korkealaatuista öljyä
voi saada kokemattomalle käyttäjälle erittäin korkean, mutta silti siitä ei ole haittaa.Joskus jopa
hampun  aiheuttama  kooma  voi  osoittautua  hyödyksi  ja  olen  varma,  että  sitä  käytetään
ennemmin tai myöhemmin nukutuksessa ennen leikkausta joka tapauksessa, mutta juuri nyt
haluamme, että potilaat pysyvät mukavuusalueellaan mahdollisimman paljon.Toivottavasti selitin
sen hyvin.Terveisin, JB”

"Corrie,  ystäväni,  autat  minua  perseessä.Olen  antanut  hänelle  lääkettä  hänen
neuroendokriinisiin kasvaimiinsa.Hän on ollut lääkkeillä 1 kuukauden ja se alkaa kutistua.Se oli
niin iso, että se painoi hänen vatsaansa, mutta nyt se on alaspäin pisteeseen, että hän voi
syödä taas, ja hänen lääkärinsä sanoi, ettei hän koskaan nähnyt sellaista kasvainta kutistuvan
niin  NOPEASTI.Se  säikähti  hänet  ja  kaikki  verityöt  palasivat  normaaliksi,  joten  toinen  on
parantumassa ja se on MAHTAVAA.Ja sinä olet MAHTAVA ja Jumala on suuri."

"Minulla on ystävä, jolla on aivosyöpä ja minulla on Cml.Öljy toimii meille molemmille!!!Ystäväni
on silmissäni ensikäden todiste siitä,  että tämä öljy on ihme...Minulla oli  epäilyksiäni ennen,
mutta en nyt!Ota öljy, SE TOIMII!" Tyler

"Kannabisöljy  yhden  vuoden  käytön  jälkeen  ja  vain  kannabisöljyn  käyttö  muutti  syövän
hämähäkinverkkotyypistä kasvaimiin, jos he pystyivät nyt kohdistamaan tietyn kemolääkkeen
muodon,  hän  myös  lisäsi  öljyannoksensa  3  grammaan  päivässä.18  kuukautta  sitten
vanhemmille  kerrottiin,  että  hänen  aivosyöpänsä  oli  terminaalinen  ja  hänellä  oli  noin  18
kuukautta  elinaikaa  ja  että  kemoterapia  ostaisi  hänelle  vain  muutaman  kuukauden,  joten
vastauksena  kysymykseesi  molemmat  vaikuttivat  remissioon,  toivottavasti  se  vastaa
kysymykseesi. Michiganin kannabissyöpäprojekti

”Äitini ystävä kysyi minulta viime vuonna, voisinko tehdä 6 kuukauden hamppuöljykurssin hänen
äidilleen korkealaatuisesta kannabiksesta.Hänellä oli niskan syöpä.Tein hänelle öljyn Youtuben
ohjeiden mukaan, ja sitten postasin sen Venäjälle.Hän käytti ensimmäistä 6 kuukauden kurssia
hämmästyttävin tuloksin ja pyysi toista 6 kuukauden annosta, lähetin hänelle toisen kuorman, ja
nyt 14 kuukautta myöhemmin hän on hyvässä kunnossa.Teet upeaa työtä, Rick.Kiitos." Gareth

"Hei,  nimeni  on  Alysa  ja  olen  16-vuotias.Vuonna  2011  minulla  diagnosoitiin  vaiheen  3
anaplastinen  astrosytooma.Me  (perheeni  ja  minä)  päätimme  käyttää
kannabistiivistettä.Michiganin yliopisto kertoi meille, etten todennäköisesti selviäisi paria vuotta
pidempään  ja  syöpä  itsessään  oli  käyttökelvoton,  koska  se  oli
hämähäkkimuodostelmassa.Viime  tammikuussa  kävin  tavallisessa  magneettikuvauksessani
Michiganin yliopistossa.Kaikki kasvaimet ovat poissa."

”Äidilläni on vaiheen 4 keuhkosyöpä ja se levisi hänen aivoihinsa, mutta siitä lähtien kun hän on
käyttänyt RSO-kannabisöljyä, hänellä on mennyt hyvin.Hänen verityönsä palasi loistavasti,  ja
olen  erittäin  kiitollinen  sinulle,  koska  minusta  tuntuu,  että  RSO  on  antanut  äidilleni
mahdollisuuden taistella tätä syöpää vastaan...” Shannon

”Olen 68-vuotias mies, joka eli normaalia terveellistä elämää ilman suurempia ongelmia ja piti
itseni yllä vuosittaisella influenssarokotuksella ja tarkastuksella.Kehoni toimivat hyvin ja kaikki
näytti olevan kunnossa, kunnes heräsin eräänä aamuna kamalaan vatsakipuun.Luulin, että se
oli umpilisäke tai tyrä, vaimoni kiidätti minut ensiapuun.Minulle tehtiin hätäleikkaus noin 2 tuntia
myöhemmin,  15.  elokuuta 2012,  ja  paksusuolessani  oli  massiivinen kasvain,  joka poistettiin
yhdessä  14  imusolmukkeen  kanssa.solmut.Viikkoa  myöhemmin  sisäpuoleni  murtuivat  ja
myrkyttivät minut, mikä johti toiseen leikkaukseen.

Aloin  tuntea  oloni  paremmaksi  4  päivää  myöhemmin,  olin  jaloillani  ja  pikkuhiljaa  sain
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liikkuvuuden  takaisin  ja  aloin  vuotaa  verta.Takaisin  leikkaukseen  numero  3  ja  päivää
myöhemmin  hän  sai  lievän  sydänkohtauksen.Pian  sen  jälkeen  -33  päivää  teho-osastolla  -
kotiutettiin ja kantoin OSTOMY BAGia.Laukku oli mukanani 8 kuukautta ja kääntöleikkaus tehtiin
ilman komplikaatioita.Kirurgi sanoi, että syöpä ei ollut levinnyt solmujen ulkopuolelle.

Siitä  huolimatta  he  marssivat  minut  syöpäklinikalle  ja  alkoivat  keskustella  kemohoidosta  ja
säteilystä  "seurannana".  Normaali  protokolla  he  sanoivat.BULLSHIT  sanoin  minä!Ei  tule
säteilemään  kehoani  tai  myrkyttämään  sitä  kemoilla  tai  säteilyllä.Syöpäklinikan  onkologi  ei
kiistellyt ja hahmotteli seurannat 3 kuukauden välein vuoden ajan, mikä sisälsi TT-kuvauksen ja
verikokeen.

Hankin  materiaalin  Rick  Simpsonin  hahmottelemalla  tavalla  ja  tuotin  RSO:n.Noudatettuani
kaikkia uuttoprosessin ohjeita ja käyttämällä teollisuusbensiiniä liuottimenani, minulla oli valmis
öljy  ruiskuissa  ja  aloin  niellä  sitä  kahdesti  päivässä,  pieni  määrä  joka  kerta.Tein  neljännen
seurantani syöpäklinikalla ja siellä todettiin,  että TT-skannaus EI osoita mitään,  mikä viittaisi
Syövän  olemassaoloon.Verikokeessa  CEA-taso  oli  1,4,  mutta  mitä  ihmettä,  jokaisessa  on
syöpäsolu tai kaksi.He pitävät kaikkea 5+ aihetta huoleen.Valmistelen nyt toista erää ja nautin
päivittäin  ennaltaehkäisevänä  toimenpiteenä.JOKAILLE,  joka  nyt  kärsii  syövästä,  suosittelen
sinua tekemään samoin.Meillä ei ole MITÄÄN menetettävää ja kaikki voitettavana." Gerry

"Onko liian myöhäistä pelastaa joku, jolla on vaihe 4 ja joka on jo ihoa ja luuta ja pystyy tuskin
enää kävelemään voimien menetyksestä?" Tumble

"Koskaan ei  ole  liian  myöhäistä.Tämän öljyn  käytöllä  on nähty  monia  ihmeitä.Jos  se ei  voi
pelastaa heitä, vähintä se tekee on helpottaa heidän kärsimyksiään ilman lääkkeiden ankaria
sivuvaikutuksia.Huomaa, että jos he aloittavat suurilla annoksilla, he nukkuvat paljon, kunnes
niiden sietokyky on rakennettu.Se on erittäin voimakas." Nick

”Yksi  kaupunkimme  vanhimmista  sai  3  viikkoa  elää  vaiheen  3  maksasyövän  osalta.Hänen
ympärilleen kokoontunut perhe antoi hänelle elävän herätyksen.Hän kokeili tätä öljyä.Siitä on
kaksi vuotta, hän voi hyvin.Ei syöpää, lääkärit testasivat hänet matkan varrella.He eivät edes
puhu tästä.Lääkkeen löytämiseen ei ole rahaa.Uskon, että se toimii.......” Bobby

"Minäkin, kilpirauhassyövästä vapaa!!" Michelle

"Sano mitä haluat minusta, puolusta minua, tuomitse minua...Sinun perustelusi on pätemätön!
Tämä on viimeinen skannaus, jonka äiti koskaan saa!!!KANAPIS TAPAA Syövän!” Aamunkoitto

Stacy:  Missä  vaiheessa  äitisi  oli?Tiedän,  että  postasit  sen  kerran  aiemmin,  mutta
unohdan.Aivan mahtava raportti heti!!

Dawn: Stacy, se oli vaiheen 3 keuhkojen pienisolusyöpä.5 kasvainta pienillä metsillä ylempään
imusolmukkeeseen.

Debbi: Se on niin ilmiömäistä!En ole koskaan kuullut kenenkään parantavan piensoluja, edes
kaikilla tavallisilla protokollilla.Tämä on merkillistä!Et vain pelastanut äitisi henkeä, vaan tämä
pelastaa muitakin henkiä,  koska se on todiste siitä,  että  kannabis toimii.Kiitos paljon tämän
jakamisesta!
Dawn: Debbie, hän teki kaiken, kannabisöljyä - kemoterapiaa - säteilyä MUTTA parantui ennen
kuin hänen kemo- ja sädehoitonsa tehtiin, joten hän kieltäytyi jäljellä olevasta hoidosta ja jäi
öljyyn...Mitä hän edelleen ottaa ja ottaa JOKA PÄIVÄ koko loppuelämänsä!

Steve:  sanoo  "tämä  on  parhaiten  yhteensopiva  säteilyn  jälkeisten  muutosten  kanssa".Oliko
hänellä säteilyäterapiaa?

Dawn: Steve, kyllä hän teki, mutta hän ei koskaan lopettanut...Dr on lattialla!

- 86 -



Potilas:  Linda  V.,  Huoltopäivä:  16.11.2013,  Toimenpide:  CT  RINTA
KONTRASTILLA.Rintakehälle  tehtiin  TT...Vertailu  on  tehty  aikaisempaan  rintakehän  TT:hen
8.7.2013.KÄYTTÖAIHEET: Tämä on 64-vuotias nainen, jolla on ollut keuhkosyöpä...

LÖYDÖKSET:  Interstitiaalinen  muutos  ja  rakeiden  välinen  väliseinän  paksuuntuminen  on
lisääntynyt...joka  on  parantunut  aikaisempaan  kokeeseen  verrattuna....Mitään  selkeitä
mediastinaalisia pehmytkudoskyhmyjä tai mediastinaalista adenopatiaa ei  ole osoitettu.Ei ole
varmaa näyttöä kainalolymfadenopatiasta tai  hillarisesta lymfadenopatiasta.Lukuun ottamatta
säteilyn  jälkeisiä  muutoksia  oikean  ylälohkon  mediaalisessa  osassa,  muita  parenkymaalisia
keuhkojen  sameutta  tai  epäilyttäviä  keuhkokyhmyjä  ei  ole  osoitettu.Henkitorvi  ja
pääkeuhkoputket  ovat  avoimet.Pleuraeffuusiota  ei  ole.Sydämen  koko  on
normaali.Perikardiaalista  effuusiota  ei  ole.Ylävatsan  visualisoidut  osat  ovat
merkityksettömiä.Fokaalisesti aggressiivista kirpeää tai skleroottista luuvauriota ei ole.

VAIKUTELMA:  Säteilyn  jälkeisten  muutosten  parantaminen  oikeanpuoleisessa  mäessä  ja
oikean ylälohkon mediaalisessa osassa.Ei varmaa näyttöä uusiutuvista tai jäänneistä taudista."

”Minulla oli leikkauskelvoton kaurasyöpä, se on vasemman keuhkon alalohkon pienisolusyöpä.
Sain erittäin kalliita kannabisöljyjä ja solut kutistuvat. Olin Terminalissa ja sanoin, että kuolisin
jouluun 2013 mennessä. No, olen edelleen täällä THC:n ansiosta. John-Miachael

"Öljy  kumosi  kaikki  säteilyvahingot  ja  paransi  uskomattoman...Lääketieteellinen  marihuana
pelasti  minut  ja  pitää  minut  erossa  viidestä  apteekista.Menetin  oikean  munuaiseni
kemoterapiaan ja se alkaa tarttua kohtaan,  jossa ihollani  sattuu...ja muutamassa minuutissa
tinktuuran sisältämien  öljyjen  nauttimisen  jälkeen  saan  kohtaukset  loppumaan ja  pysymään
poissa kuukausia...

Hämmästyttävää,  ja  se  on  vain  yksi  öljyistä,  jotka  kumosivat  kemohoidon  aiheuttamat
hermovauriot  silmissäni,  missä minulla  todettiin  glaukooma,  ja  viimeisellä  vierailullani  vain 6
kuukautta sitten ei näy merkkejä glaukoomasta ja näköni on parempi, kun lääkitän. .." Teresa

”Tunnen miehen, jolla oli vaihe 4, joka levisi hulluna.Hänelle annettiin 10 % mahdollisuus elää
läpi  vuoden  ja  käskettiin  saada  asiat  kuntoon.Sanoin  hänen  katsomaanJuokse  hoidostaja
kokeilla lääkettä.Vuoden sisällä hänen diagnosoitiin olevan 100 % syöpävapaa ja hän on nyt
hoitajana useille potilaille,  ja kaikki  johtuu kannabiksen upeista parantavista voimista ja Rick
Simpsonin ohjauksesta.Joten kiitos Rick." James

”Tätini, jolla oli  vaiheen 4 glioblastooma, siirtyi pyörätuolista kävelyyn vain kolmen annoksen
jälkeen!Hänen  vasen  kylkensä  oli  halvaantunut  yli  kuukauden.Mutta  nyt  täysin  toimiva!!Niin
jännittynyt!" Nicolette

"Minulla oli glioblastooma, jonka kuolleisuusaste on korkea.Kuuden kuukauden kemoterapian ja
säteilyn jälkeen pahoinvointi  ja  oksentelu,  munuaisten kipu ja  kaikki  myrkytyksen tunne.Sen
jälkeen kun minut  vihdoin lähetettiin  kotiin  sanomatta mitään,  mitä emme voi  tehdä,  muutin
ruokavalioni  puhtaaseen  syömiseen  puutarhastani.Juon  vihreitä  smoothieita,  otat  C-
vitamiinia.Lisäsin  sitten  soursop-hedelmiä.Sitten  ystävä  osti  minulle  Rickin  öljyä.No,  viime
perjantaina  onkologini  soitti  ja  kertoi  minulle,  että  olen  Syöpäätön.Niin  paljon  rakkautta
sydämestäni sinulle.Se oli hengenpelastaja." Tanya

"Tätini on käyttänyt öljyä 6 viikkoa.Hänen terminaaliset kasvaimet ovat nyt kutistuneet yli  50
%.Se toimii.” Boosboys

"Sain ystävälle, jolle kerroin tämän 4 kuukautta sitten, koska hänen isänsä oli kemohoidossa ja
paheni, nyt hän on melkein vapaa syövästä... ja voi hyvin." Ruth

"Se toimii – se paransi vaimoni syövän, kun kemoterapia/radio sai sen leviämään - he sanoivat,
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että  katsokaavaihtoehdoista…  saimme  tietää  öljystä  -  syöpä  poissa  3  kuukaudessa  /  90
päivässä - maksamme sen eteenpäin nyt." Chris

"Käytän  öljyä  noin  vuoden  ajan  estämään  gliooma-aivokasvaimen  uusiutumista.Pyydän
välittämään  kiitokseni  Rickille,  hoito  näyttää  auttavan  yleistä  terveyttäni,  eikä  kasvua  ole
tapahtunut.Tietääkö kukaan, mikä olisi hyvä annos henkilölle, joka yrittää estää WHO:n luokan 2
aivokasvaimen  uusiutumisen?"Normaali"  neuvo  on,  että  se  kasvaa  takaisin  ja  vaatii
kemoterapiaa.Lääkärini  ehdotti,  että  50% kasvaa  takaisin  3  vuodessa,  minkä  olen  voittanut
muutamalla kuukaudella.Toistaiseksi niin hyvin." Neljä kaksikymmentä

”Sain juuri viestin ystävältä, että hänen kaverinsa on parantunut IV-vaiheen keuhkosyövästä.9
lääkäriä  myönsi,  että  hänellä  oli  viikkoja  elinaikaa  ja  että  se  oli  levinnyt  hänen  luihinsa  ja
aivoihinsa.4-5 viikkoa öljyllä,  ja nyt lääkärit  sanovat,  että he diagnosoivat väärin, se oli  pieni
keuhkotulehdus.Hänen  veressään  ei  ole  merkkiäkään  kasvaimista  tai
syöpämarkkereista.Käänsin  hänet  Phoenix  Tearsille  ja  näytin  hänelle,  kuinka  tehdä  erä
käyttämällä  pienempiä,  edullisempia  määriä  yrttiä.Voit  vapaasti  käyttää  tätä,  pidä  minut
nimettömänä.Kiitos ja Jumalan siunausta."

”Työskentelin kollektiivissa ja monta vuotta, ja minulla oli ihosyöpä vasemmassa käsivarressani,
koska se roikkui ulos ikkunasta ajon aikana.Nyt tiedän, ettei kenenkään tarvitse uskoa minua,
mutta  aloin  laittaa  RSO-öljyä  siihen  joka  päivä  ja  vannon,  että  se  on  poissa.Se  kesti  pari
kuukautta, mutta se on todella poissa siitä, missä se on ollut vuosia. Randy

"Olen tavannut selviytyneen, joka päätti käyttää öljyä sen sijaan, jos he uhkaavat kemoterapiaa
ja säteilyä... hänelle annettiin alle vuosi... hän on ollut vapaa syövästä yli 5 vuotta, eikä hän ole
koskaan menettänyt hiuksiaan tai oli heikko ja sairaana hoidoista...luonnollinen ei-kemiallinen
lääke!!Ei huijausta!!" Gwendolyn

"Lähetin juuri viestin yhdelle piippauksestani.Hänellä oli non-Hodgkinin lymfooma vaiheen 4 ja
kolminkertainen osuma (eli sillä oli kolme kuljettajaa, miten he selittivät sen hänelle ja sanoivat,
että  yksi  syövistä  todella  suojeli  toista  kemoterapiavaikutukselta),  joten  hänen  ainoa
lääketieteellinen vaihtoehtonsa oli luuytimensiirto.Hänen onkologinsa, jonka hän näki tänään, oli
sanonut,  että  hänen  "syöpänsä  olisi  palannut  tähän  mennessä",  koska  hän  kieltäytyi
siirrosta.Tämä on hänen viestinsä: "Näin juuri onkologini.Vereni on hyvä.Teen oikein.Hooragh,
hyviä tuloksia, hyviä uutisia, ei syöpää." Kannabis tappaa syöpää! Corrie

"Rick on näyttänyt  minulle,  kuinka pysyn hengissä nyt  3 vuotta taistelemalla  neljää erilaista
syöpää vastaan virtsarakon alueella. Olen nyt 2-vuotiaana ja taistelen päivittäin RSO:n avulla.
En tiedä, voitanko tämän, mutta se on ollut hyvä taistelu, ja olen nyt 3 vuotta ohi viikatajan ja
taistelen edelleen... Kiitos Rick ja miehistö… Jumala siunatkoon…” Gregory

"Teemme  RSO:n  miehelleni.Hän  kärsii  nivelreumasta.Hän  myös  voitti  juuri  Hodgkinin
lymfooman.Käytämme  99,9  %  isopropyyliä.Emme  jätä  sitä  liuottimeen  kauempaa  kuin  3-5
minuuttia.Se ei ole vihreä klorofyllillä tällä tavalla.Mieheni EI ole joutunut ottamaan lääkkeitä
nivelreumaansa.Hän ei turvota eikä ole kipeä.Jumala siunatkoon sinua Rickia ja ystäviäsi tämän
upean lääkkeen jakamisesta! Janice

”Olen  henkilökohtaisesti  nähnyt  sen  parantavan  molemmat  ihosyövän  tyypit  ja  neljännen
vaiheen  eturauhassyövän  sedälläni.  Olen  myös  nähnyt  sen  taistelevan  menestyksekkäästi
lymfooman kanssa. Hoidamme myös koiramme kasvaimia suurella menestyksellä. Kasvaimet
ovat  noin 85 % kadonneet  kahden kuukauden ajan paikallisesti  syömisen jälkeen.  Anna se
myös  9-vuotiaalle  saksanpaimenkoirallemme niveltulehdukseen.  Hän  rakastaa  sitä  ja  se  on
todella palauttanut hänen elämänlaadunsa, varsinkin paremmin kuin Rymadil, jonka eläinlääkäri
määräsi useita vuosia sitten! Jason

"Parasin vaiheen 4 luu- ja maksasyöväni, paransin ikävän palovamman käsivarrestani, säätelin
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verenpainetta,  katselin  suonikohjujeni  katoavan,  laihduin  90  kiloa,  lopetin  kipulääkkeiden
käytön,  helpotin  auringonpolttamaa  paikallisella  öljyllä,  paransin  ystäväni  koiran.
luusyövästä...hmmm, mitä muuta...niveltulehdus sormissani,  unohdin,  että minulla oli  se.  On
hullua, että tämän kasvin taika on laitonta. Ota selvää." Laura

"Tämä on muuttanut elämäni sen jälkeen, kun minulle diagnosoitiin CML (krooninen myelooinen
leukemia)  melkein  vuosi  sitten  ja  katsoin  videonJuokse  hoidostasiitä,  kuinka  kannabisöljy
paransi terminaalista syöpäpotilaita.No, olen elävä todiste siitä, että se toimii.Se on muuttanut
syöpätasojani.En ole vielä parantunut, mutta toivottavasti jonain päivänä voin sanoa, että olen
selvinnyt,  joten ellet  ole kävellyt  kilometriä kenenkään syöpäpotilaan kengissä, älä ala lyödä
jotain, josta et tiedä mitään.” Denise

"Minä  uskon.Ystävälläni  diagnosoitiin  3  erilaista  syöpää.Hänelle  annettiin  3  viikkoa
elinaikaa.Nyt, 2 vuotta myöhemmin, hän on alas 1 tyyppinen ja voi hyvin. Sandra

"Te kaikki auttoitte pelastamaan äitini hengen.Vuosi ilman syöpää!" Ihastuttava

”Äitini  tarina:  ”Syyskuussa 2010 äidilläni  diagnosoitiin  vaiheen 4  munasarjasyöpä ja  hänelle
annettiin 6 kuukautta elinaikaa ilman hoitoa ja puolitoista vuotta hoitoa. Hän meni välittömästi
kemoterapiaan ja syöpä reagoi melko hyvin, vaikka se tuhosi hänen 70-vuotiaan ruumiinsa, joka
oli vain 85 % toipunut Guillain Barren oireyhtymästä.

Hän jatkoi lisää kemoterapiaa ja joutui hätäleikkaukseen joulukuussa 2011, koska hänen GI ja
gynekologiset  järjestelmänsä  kietoutuivat,  mikä  johti  vakavaan  infektioon.Niin  paljon  syöpää
kuin  voitiin  poistaa,  poistettiin;  hän  oli  hyvin  lähellä  kuoleman  ovea  ja  selvisi  jotenkin
leikkauksesta ja toipumisesta ja pystyi palaamaan kotiin, vaikkakaan ei vieläkään syövästä.

Samaan aikaan ystäväni alkoi välittää minulle tietoja marihuana/kannabisöljystä ja sen käytöstä
syöpää vastaan.Hitaasti aloin kuunnella ja tehdä omaa tutkimustani;  Olin hämmästynyt siitä,
mitä aloin löytää ja jatkoin tutkimista…

Seuraavan vuoden ajan äidille tehtiin lisää kemoterapiaa; hän käytti  morfiinia ja oksikodonia
kipuun.Hänen  elämänlaatunsa  heikkeni,  samoin  kuin  hänen  "ei  koskaan  luovuta,  rehellinen
Jumalalle, Okie Muscogeesta, asenne".

Tammikuussa 2013 hän oli käynyt läpi viidennen kemoterapiakierronsa.Hänen edellinen vuosi
oli kulunut taistelussa; hän oli uupunut, hakattu, loukkaantunut, eikä kemolääkkeellä ollut enää
parantavaa vaikutusta.

Meille kerrottiin, että syöpä oli levinnyt hänen virtsarakkoon ja maksaan, ja että maksasyöpä
olisi se, mikä sai hänet; he eivät voineet pysäyttää sitä, mutta he toivoivat voivansa hidastaa sitä
ja  ostaa  hänelle  aikaa.Olimme  ohittaneet  aikajanan,  joka  alun  perin  annettiin  meille
alkuperäisen diagnoosin yhteydessä, mutta tunsimme silti, että vielä oli tehtävä enemmän.

Hän  oli  valmis  ja  valmis  luovuttamaan;  hänelle  tehtiin  kemoterapia;  "ei  enempää!"  hän
sanoi.Menin  tapaamaan häntä  ja  aloin  keskustella  siitä,  mitä  olin  oppinut  viimeisen vuoden
aikana  sekä  kannabisöljystä  ja  sen  käytöstä  syöpää  vastaan.Huolimatta  hänen  tiukasta
kasvatuksestaan  1950-luvun  köyhillä,  uskonnollisilla,  Texasin  viljelysmailla  ja
pahoinpitelyalueilla,  hän  oli  avoin  katsomaan netistä  yhden  tai  kaksi  dokumenttia  öljystä  ja
kuulemaan lisää raportoiduista menestystarinoista jne.Pitkän keskustelun jälkeen ja  kun olin
antanut myyntipuheen vain kuolevan äidin poika, sain hänet suostumaan kokeilemaan öljyä.

Aloittaessaan  annoksen,  joka  oli  alle  puolet  riisinjyvän  kokoisesta,  nieltynä  tyhjissä
vitamiinikapseleissa, hän näki huumausaineiden käytön vähentyneen 50 % kahdessa päivässä,
ja tämä vähennys säilyi koko hänen tämän lääkkeen käytön ajan.

Äidillä ei ollut  koskaan ollut  THC-tuotetta elämässään, ja tämä oli  suuri  säätö hänelle.Välillä
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vaikutukset  olivat  erittäin positiivisia,  mutta useimmiten vain hyvin rauhoittavia.Joskus thc oli
hieman liian voimakas, mutta yliannostus ei voi vahingoittaa sinua, joten hän meni makuulle ja
rukoili,  kunnes  se  meni  ohi.Uni  on  osa  paranemisprosessia,  joten  rauhoittava  luonne  on
suunniteltu.

Pian äidin TT-kasvainmäärä alkoi nousta 455:een ja hän alkoi lisätä öljyannostaan niin nopeasti
kuin pystyi.Lääkärin suosituksesta hän kävi gynekologisen syöpäkirurgin luona, ja tämä suostui
menemään  sisään  ja  yrittämään  poistaa  mahdollisimman  paljon  syöpää.Leikkaus  oli
aikataulussa kesäkuun lopulla, ja kun se saapui, kasvainten määrä oli laskenut 405:een ja äiti
oli nauttinut yli 100 grammaa öljyä.

Kun kirurgi tuli leikkauksesta puhumaan isälleni, hänen sanansa olivat täsmälleen: "Se ei olisi
voinut mennä paremmin!" He poistivat suuren syövän, jonka he tiesivät olevan olemassa, mutta
pienempiä syöpäkasvaimia he eivät  odottaneet  näkevänsä.Äiti  toipui  leikkauksesta ja  hänen
kasvainten  määrä  on  pysynyt  alle  20  (normaali  on  34)  heinäkuusta  2013  lähtien;  Hänen
viimeisin  kissakuvauksensa  joulukuussa  vahvistaa,  että  hän  on  edelleen  vapaa  syövästä
heinäkuussa 2014." Ihastuttava

”Veljelläni oli lymfooma, vatsa, metastoitunut selkärangaan.Huumeet, joita he antoivat hänelle,
pitivät  häntä  koko  yön  joka  yö  ja  päivä,  eikä  hän  saanut  nukkua  tai  syödä  viikkoihin.Yksi
gramma öljyä ja hän saa nukkua 18 tuntia ja syödä sydämensä kyllyydestä.Viikkoa myöhemmin
hän  on  78-prosenttisesti  vapaa  syövästä.Lääkäri  oli  hämmentynyt.Emme kertoneet  hänelle,
koska  hän  ei  ollut  sairaana,  mutta  kannabis  pelasti  hänen  henkensä  ja  meidän.Nyt  vuotta
myöhemmin VELI VOITTI LYMFOMAN!Kukaan ei tee niin...ilman kannabista." Errl

"Minulla oli siitä suuri kurja hetki sitten.Ottaisin tippaa päivässä.Henkilö, joka antoi sen minulle,
pyysi sitä takaisin.Hän päätyi antamaan sen naiselle, joka oli hiipumassa syövästä.Hän ei voinut
syödä, juoda, saati sitten elää.Hän painoi alle 70 kiloa.Ystäväni antoi hänelle öljyn... voila!Hän
alkoi  syödä,  juoda  ja  jatkoi  taisteluaan...  menestyksekkäästi.Uskon  vakaasti  kannabiksen
parantaviin ominaisuuksiin." Tara

"Olen erittäin uskollinen luen kaiken julkaisemasi.Isäni kuoli, koska hänellä oli syöpä.He aikoivat
tehdä vain säteilyä.Hänellä oli yksi hoitokerta, ja he missasivat paikan, joten periaatteessa he
paistivat hänet.Hän kuoli kahdessa päivässä." Anita

”Sain  tänään  viestin  mieheltä,  jolle  lahjoitin  suuren  summan.Hänellä  oli  syöpäkasvain
kurkussaan.Hän on ollut letkuruokinnassa huhtikuun 2013 alusta lähtien.Sairaan miehen vaimo
kutsuu  kaikkia  kyyneleissään.4  viikon  öljyn  ottamisen  jälkeen  2  kertaa  päivässä  se  on
poissa.Täysin poissa...Hän on syönyt kiinteää ruokaa...Ei uusia hoitoja tai uusia lääkkeitä, vain
RSO.Jaa tieto, pelasta henki." Jared

"Olen vaiheen 4 syövästä selvinnyt, ja vaikka tein kemoterapiareitin (EI KOSKAAN enää), voin
kertoa teille kaikki lääkkeet, joita määrättiin pahoinvoinnin torjuntaan, unen nukahtamiseen jne.
vain  saivat  minut  sairaammaksi!!Vasta  kun  vaihdoin  lääketieteelliseen  THC:hen,  pystyin
syömään, nukkumaan, rentoutumaan ja kestämään!!Luojan kiitos asun Kaliforniassa, missä se
on laillista, sydämeni mene niille, joilla ei ole pääsyä!” Heinz

”Ole hyvä ja jaa, jotta muut eivät tee virheitä kuten me.Ruokavalio on niin tärkeä!!!!Ja sitten,
joillekin,  kuten  naiselle  täällä  Saint  Johnissa,  jolla  diagnosoitiin  4  vuotta  sitten  vaiheen  4
pienisolusyöpä ja jolla oli 2-3 kuukautta elinaikaa, sain juuri yhteyden hänen kanssaan, hän on
kunnossa!! !!!!!Ja hän on 73!!!Menetti 2 sisarta keuhkosyöpään.Ja...se oli hänen poikansa, joka
kertoi meille siitä, Sillä joku kertoi hänelle siitä!!!!" Bronwen

"Olen parantanut syöpää RSO:lla noin 6 kertaa, mukaan lukien aivosyöpä, nopein, mitä olen
parantanut jonkun syövän, oli 13 päivää!!!Lol, kutittaa minua.Myös parantunut diabetes, kaihi,
IBS, niveltulehdus, harmaat karvat  ja korkea verenpaine.Hullua ajatella kuinka paljon epäilin
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tätä asiaa!!!Nyt uskon melkein mitä tahansa." Jade

"Kyllä se voi parantaa harmaita hiuksia.Olen tehnyt  siitä balsamia aiemmin ja  levittänyt  sitä
hiuksiini ja kasvoihini.Vau, tavara tekee ihmeitä." Brittney

"Olen nähnyt kolmen ihmisen parantuneen öljyllä.Yksi hänen jalkansa diabeettisesta haavasta
sen  jälkeen,  kun  hänen  lääkärinsä  sanoi,  että  jalka  oli  amputoitava.Yksi  "terminaalisesta"
maksasyövästä.Ja yksi alkaenyliherkkyyskeuhkotulehdus, joka kehittyi sen jälkeen, kun sitä oli
levitetty  Agent  Orangella  Vietnamissa.Hänen  VA-lääkärinsä  sanoi  hänelle,  että  tila  oli
"hallittavissa", mutta lopulta tappaisi hänet.Muutamaa kuukautta myöhemmin tämä mies joutui
sairaalaan flunssan vuoksi ja hänen lääkärinsä määräsi CAT-skannauksen.Hän määräsi toisen
skannauksen  sen  jälkeen,  kun  hän  ajatteli,  että  ensimmäinen  oli  sekoittunut  toiseen
potilaaseen.Sitten hän kysyi ystävältäni "mitä helvettiä tapahtuu" - hänen keuhkoissaan oleva
arpikudos oli parantunut ja hänellä oli "olennaisesti normaalin ihmisen keuhkot" - tilasta, jonka
piti olla peruuttamaton. Booth

"Mieheni sanoo, että hän ei ole erilainen, kun ottaa öljyä nyt poissa olevaan syöpäänsä.Hän on
ollut siinä 3 kuukautta nyt juuri saavuttamassa huoltotasoa ja kaikki on hienoa!Mikä ihmeyrtti!"
Deborah

IV vaiheen neuroendokriiniset haiman päässä.Diagnoosipäivä toukokuussa 2012.Aloitettu öljyt
12.2013.Kasvain kutistui 20 %.Kasvainmarkkerit laskevat 73:sta 23:een (normaali alue 0-30).
Joanna

”Olen  TERMINAL-syövästä  selvinnyt  hamppuöljyn  takia.Vuonna  2008  minulla  diagnosoitiin
pehmytkudossarkooma.Sain 5 viikkoa säteilyä, 8,5 tunnin op.ja 8 viikkoa myöhemmin minulle
kerrottiin,  että  olin  terminaalinen,  koska  syöpä  oli  levinnyt  niin  nopeasti  keuhkoihini.Se  oli
käyttökelvoton, koska siellä oli  25-40 metriä.Kemoterapia ei  ollut  vaihtoehto.Minulle annettiin
3kk  -  vuosi.Kuukautta  myöhemmin  aloitin  öljyn  käytön,  ja  vuoden  kuluttua  TT-skannaus  ei
osoittanut  syövän  merkkejä  keuhkoissani.Tämä tavara  toimii!Rick  Simpson pelasti  henkeni!”
Salobrena

”Olen  käyttänyt  RSO:ta  23.12.2013  lähtien,  koska  minulla  diagnosoitiin  paksusuolensyövän
vaihe 4 marraskuussa 2012.Kasvainni eivät ole kasvaneet viimeisen 3 kuukauden aikana.Olen
varma, että öljy toimii." Susan

"Olen remissiossa kuukauden öljyn käytön jälkeen.Kiitos!Sanat eivät voi selittää tunteitani.Voin
taas matkustaa.Ja syödä paljon paremmin.Hengenpelastaja on mitä olet....Kiitos jälleen.Isäni
kuoli syövästä, joten toivoin, että olisin tiennyt siitä silloin.

Lisäksi vain mainitakseni.Olen selvinnyt kahdesti syövästä.Melkein ei päässyt.Kunpa minäkin
olisin tiennyt siitä silloin.Ei olisi koskaan mennyt tavanomaisella tavalla,  mikä melkein tappoi
minut.Kemoterapia, sädehoito, 3 leikkausta ja iliostomia kääntöleikkauksella.En pysty syömään
tai poistumaan kotoa pitkään aikaan.Kiitos!Kiitos!Ja.Kiitos jälleen.Olen taas elossa." Karin

”Olen  henkilökohtaisesti  parantanut  ihmisiä  leukemioista,  syövistä,  Lymesin  taudista,
kurkkusyövästä,  ihosyövästä,  kaikenlaisista  asioista  kannabishartsilla.Käytän  kannabishartsia
koko ajan, enkä välitä kuka sen tietää.Kyllä, poliisi, jos kuuntelet, käytän kannabishartsia koko
ajan, enkä välitä yhtään, mitä ajattelet siitä. Max Igan

”Olen  henkilökohtaisesti  nähnyt  vaiheen  4  lupuksen  ja  syövän,  jossa  on  useita
leikkauskelvottomia  kasvaimia;  annettu  alle  kaksi  kuukautta,  parantunut,  edelleen  täällä  3
vuoden  jälkeen.Kohtaushäiriöt  poissa.Diabetes  parantunut,  Crohnin  tauti  ja  useat  muut
suolistosairaudet  parantuneet.Hep  C.Maksan  vajaatoiminta,  munuaisten  vajaatoiminta.Kaikki
kipuhäiriöt,  mukaan  lukien  fibro-  ja  neuropatia.Ei  YouTubessa  tuhansia  suosituksia.Mutta
tuntemani ihmiset pelastivat.Parantui ja takaisin elämänlaatuun.
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Olen jäsen järjestössä, joka hoitaa potilaita, jotka käyttävät lääketieteellistä marihuanaa erilaisiin
sairauksiin.Me  kaikki  löysimme  ja  käytimme  Rick  Simpsonin  hamppuöljyä.Marihuanan
uuttaminen.On olemassa lukemattomia sairauksia, joita tämä hoitaa ja parantaa.On jotain, joka
voidaan saada kaikissa laillisissa valtioissa trimmistasi ja silmustasi.Ja prosesseja.Itse en käytä
enkä  välitä  apteekeista,  vaan  jokaiselle  omansa.Rakastan  vain  sitä,  että  voin  pitää  huolta
itsestäni ja muista rakastamistani tämän elämää palauttavan lääkkeen kautta.

Tämä kasvi on olemassa Raamatussa.Jotain, jolle maamme väittää perustuvansa.Silti vie sen
pois  ja  tuhoaa  planeettamme  resurssit  korvatakseen  kaiken,  mikä  oli  ja  mihin  se  oli
hyvä.löytöäänesi.Puhu äläkä lopeta ennen kuin se on täysin laillista.Hamppupellot kunnostettu
kaikkiin  ei-lääketieteellisiin  tarkoituksiin  ja  ihmisiä  kohdellaan  taas  kuin  ihmisiä.Siunaa
kaikkia.Toivon,  että  tämä  olisi  ensimmäinen  protokolla.Ei  kemoterapia  tai  suuri  lääke,  joka
aiheutti  enemmän terveysongelmia  kuin mitä alun perin hoidettiin.Hyvää paranemista.Mikset
kokeilisi?" Bristy

”Ystäväni lopetti kemolääkkeen ja alkoi ottaa öljyä, ja hän voi paremmin.Lääkärit sanoivat sen
olevan parantumaton, mutta nyt sanovat, että hän on puhdas!!!!” Katie

"Tein  18  kuukautta  kemoterapiaa,  ennen  kuin  joku  lahjoitti  minulle  Rick  Simpson  -
öljyä.Parantumaton  tappava  sairaus  on  poissa.Hoitan  edelleen  kemohoidon  aiheuttamia
vaurioita  öljyllä.Lopetin  kemohoidon  lähes  kolme  vuotta  sitten.Kemoterapia  oli  terveyteni
hukkaa." Enoch

"Kiitos  kiitos  Rick,  sain  sen  juuri  ajoissa  ja  olen  tänään  vapaa  syövästä  ja  näytän  myös
paremmalta kuin koskaan." Randa

"Huu vau, Rick Simpson Oil on HYVÄÄ!!Kiitos, että jaat maailman kanssa, kuinka voit tehdä
tästä  upeasta  lääkkeestä  kaikille.Sain  ystäväni  Carmenin  ottamaan  öljyä,  kun  hänellä
diagnosoitiin  Hodgkinin  lymfoomasyöpä.Hän  on  ollut  Syöpäätön  vuoden  ajan!!!Ja  Addison-
tautini on poissa ilman jälkeäkään siitä, eivätkä lääkärit pysty selittämään, miten tai miksi, koska
tätä ei ole KOSKAAN tapahtunut ennen.MUTTA voin ja teen!!!Kannabis PARANTAA!!!” Amy

"Vuosi  sitten  tänään  eräs  läheinen  henkilö  kertoi  minulle,  että  hänellä  on  terminaalinen
syöpä.Hänelle  kerrottiin,  että  hänellä  on  8  kuukautta  elinaikaa.Viiden  päivän  sisällä  annoin
hänelle  kannabisöljyä  syötäväksi  syömällä  puolet  riisinjyväkokoisesta  öljystä.Kuuden  viikon
kuluessa  hänen  kasvaimen  koko  pieneni,  eikä  ollut  merkkejä  sen  leviämisestä,  kuten  he
sanoivat.

Olen  iloinen  voidessani  sanoa,  että  kasvain  oli  suuren  greipin  kokoinen  ja  nykyään  se  on
tammenterhojen  kokoinen.Kannabisöljy  on  pelastanut  hänen  henkensä.Hän  jatkaa  öljyn
syömistä, kunnes se on loppunut.Se ei ainoastaan paranna hänen terminaalista syöpää, vaan
sillä  on  myös  ollut  hämmästyttävä  vaikutus  hänen  terveyteensä.Hän  oli  esidiabeettinen  ja
lihava, ja nyt hän on saavuttanut täydellisen painon ja onnellisempi kuin koskaan!Kannustan
kaikkia tutustumaan kannabisöljyterapiaan.Katso RICK SIMPSON "RUN FROM THE CURE" -
video Youtubesta...Se voi vain pelastaa henkesi tai jonkun tutun.Anna heille elämän lahja!” Jose

"Joo....Kiitos  herra  Simpson,  loistava keksintösi  auttoi  minua  voittamaan syövän.Diagnoosin
7/2007 20 %:n todennäköisyydellä tai vähemmän selviytyä, ja aloitin hoidot tavattuani Rickin
eräässä  tapahtumassa.Öljyn  käyttö  pelasti  henkeni.Leukemiani  on  remissiossa  ja  paranen
edelleen joka päivä,  ja öljyn ansiosta voin jakaa totuuden kanssasi.....Rauhaa ja rakkautta."
Michael

"Eilen  oli  kaunis  päivä  pelastavien  lääkkeiden  valmistamisessa  Janicelle  (mummo).Hän  on
käyttänyt RSO:ta noin 6 kuukautta.Hänen kasvaimensa on poissa, turvotus hänen silmiensä
takaa  on  poissa,  hän  on  laihtunut  106  paunaa,  munuaiskivet  ovat  poissa,  verenpaine
normaali.Mutta  hänen yleisen terveydentilansa kääntyminen on ollut  vain  ihme.Kun hän tuli
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kotiini 6 kuukautta sitten, hän pystyi tuskin kiivetä portaita, nyt hän juoksee ylös ja alas portaita
ja  kiertää  ympärilläni!Jos  haluat  tietää  lisää  Pseudo  Tumor  Cerebrin  hoitamisesta
kannabisöljyllä,  Janice  tai  minä  keskustelemme  mielellämme  kanssasi  siitä!Yksi
rakkaus.rauhanrakkaus CURE.Rakastan sinua mummo!!” Debra

"Lääkärit  sanoivat  minulle,  että  minulla  on  kuusi  kuukautta  elinaikaa,  jos  en  ota  heidän
kemohoitoaan........se oli nyt 11 vuotta sitten...Ilman öljyä olisin luultavasti pureskellut pölyä.Olen
nyt terve kuin härkä, eikä minun tarvinnut menettää hiuksiani!!Kiitos, että toit tämän maailmalle."
Craig

"Paras ystäväni, jolla piti olla vain 6 kuukautta jäljellä syksyllä, on nyt melkein vapaa syövästä!!!
Hänellä  oli  maksassa  40  etäpesäkettä  paksusuolen  syövästä.Kiitos  Rick  kaikesta
tutkimuksestasi  ja  kokemuksestasi  sekä  sen  jakamisesta!Autat  pelastamaan  hengen  myös
Hollannissa!Rakkautta sinulta inspiroituneelta luontoterapeutilta." Marloes

”Ystävälläni diagnosoitiin vaiheen 4 keuhkosyöpä 3 vuotta sitten, ja hän voi hyvin.Hän vannoo
näiden asioiden nimeen." Richard

"RSO toimii.En ole anekdootti." Tielman

"Rick  Simpson,  kiitos paljon.  Olen elossa tiedon ansiosta.  Maksa-,  luu-  ja  eturauhassyövän
voittaminen.Kuukausien  kuluessa  öljyhoidon  aloittamisesta  maksa-  ja  luusyöpä  olivat
remissiossa, enkä nähnyt enempää skannauksessa."Louis

"Kun syöpätutkimus tuli ovelleni keräämään, sanoin heille, että antaisin heille enemmän kuin
rahaa,  kirjoitin  Rick  Simpsonin  nimen  muistiin  ja  käskin  heitä  googlettamaan  sen.  Jumala
siunatkoon sinua." Jane

"Vain ihmiset voivat olla tarpeeksi typeriä salliakseen toisen estää heitä parantamasta itseään
luonnollisesti...Tarkoitan  kuinka  naurettavaa  se  on?Tietämättömyys  on  ihmisen  pahin
vihollinen." Sol

Lisävinkkejä keuhkosyöpäpotilaille
K.Tämä oli  öljyssä jonkin  aikaa ja  joutui  silti  käyttämään kipulääkkeitä,  joten etsimme lisää
tapoja auttaa potilasta.

A.1)  Tee  toinen  erä  öljyä  ja  yritä  sekoittaa  se  olemassa  olevaan,  etsi  mahdollisimman
rauhoittava öljy, et halua antaa potilaalle energiaa.

2)  Yritä  tuottaa  öljyä  useammasta  kuin  yhdestä  kannasta  kerrallaan,  sillä  sillä  on  yleensä
parempi peittovaikutus sillä tavalla ja se voi hoitaa monia sairauksia tehokkaammin. Etsi jälleen
tehokkain  rauhoittava  Indica-silmumateriaali,  jossa  on  vähintään  20  %  THC:tä,  saatavilla
olevista eri indica-kannoista tuottaaksesi tehokkaimman mahdollisen lääkkeen.

3) Olisi parempi, jos hän lopettaisi öljyn käytön kapseleissa.Haluat osan siitä hänen suuhunsa,
jotta  se  imeytyisi  paremmin kielen alle  (voit  huomata,  että  sillä  on  parempi  kipua lievittävä
vaikutus siten)

4) Tee 0,3-0,5g peräpuikkoja kaakaovoista ja anna hänen käyttää niitä vähintään kaksi kertaa
päivässä, hän voi käyttää sitä sekä anaalisesti että suun kautta.

5) Pyydä häntä höyrystämään öljy useita kertoja päivässä - yskiminen on toivottavaa, hänen on
yskittävä kaikki, mikä ei kuulu hänen keuhkoihinsa, mukaan lukien ne kasvaimet (niiden pitäisi
yksinkertaisesti kutistua ja sitten hajota, ja hän yskii ne).

6) Tee öljytinktuura alkoholilla (20-30-50 % riippuen siitä kuinka paljon öljyä sinulla on; 1-2 ml
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öljyä 4 ml:ssa 96-99 % alkoholia) ja levitä sitä leikkauskohtaan Pipettimellä riittää yleensä yksi
tai kaksi tippaa, ja näin voit säästää paljon öljyä.Tietysti voit myös levittää öljyä suoraan kohtaan
ja peittää sen siteellä ja toistaa sen kolmen päivän välein tai kun side putoaa.

7)  Tee  voide  sheavoista  tai  liuota  hieman  öljyä  lämpimään  hampunsiemenöljyyn  tai
korkealaatuiseen extra-neitsytoliiviöljyyn ja  hiero sitä  alueelle  useita kertoja päivässä.Tämän
pitäisi auttaa poistamaan kipua hänen kylkiluistaan, ja voit myös käyttää sitä makuuhaavoihin ja
kaikkeen hänen ihollaan.

8) Sisällytä hänen ruokavalioonsa hampunsiemeniä, hampunsydämiä ja hampunsiemenöljyä -
vähintään kourallinen siemeniä/sydämiä tai 1-3 ruokalusikallista hampunsiemenöljyä.

9)  Yritä  korvata  kipulääkkeet  ja  laastarit  öljyllä  mahdollisimman  pian.Jos  aloitat  öljyn
levittämisen  paikallisesti,  sen  pitäisi  auttaa  paljon.Peräpuikot  tekevät  ihmeitä  myös
keuhkosairauksiin.Mitä  enemmän  öljyä  hän  nielee  ja  mitä  nopeammin  hän  tekee  sen,  sitä
parempi.Hänen tulisi syödä grammaa tai enemmän päivässä, kunnes hän voittaa taudin, ja sen
jälkeen ylläpitoannoksella 1-2g kuukaudessa. JB

Niveltulehdus, kipu, lihakset

"Ystäväni  leikkasi  useita  käsistään  jänteitä,  jotka  johtavat  hänen  sormiinsa
onnettomuudessa.Hän käytti öljyä siihen heti leikkauksen jälkeen auttamaan sen paranemista ja
se  parani  niin  nopeasti,  että  ompeleet  piti  poistaa  aikaisin,  mikä  oli  hänelle  itse  asiassa
tuskallista,  koska  ne  olivat  jo  kiinnittyneet  hänen  ihoonsa,  ne  eivät  olleet  liukenevia
ompeleita.Hänen  kirurginsa  ja  fysioterapeuttinsa  hämmästyivät  siitä  täysin,  mutta  hän  ei
kertonut hänelle mitä teki ennen viimeistä tapaamistaan.En tiedä uskoivatko he häntä vai eivät,
mutta tiedän mitä näin omin silmin ja hän tietää, mitä hän koki." Tina

"Tarvitsetko  todisteita?Siskoni  lähetettiin  kotiin  pari  kuukautta  elinaikaa.Ei  voinut  nousta
sängystä keuhkoissaan.5 viikkoa sitten hän aloitti öljyn käytön.3 viikkoa sitten ja koko tämän
viikon ja viime viikon hän on nyt taas ajamassa autoaan, hoitamassa puutarhaansa ja lol, hän
on  lihavampi  kuin  kukaan  meistä  hänen  muut  4  sisaruksestaan.Tämä  on  totta  Rickin
ansiosta.Rakastan sinua mies." Andy

"Päivitys: Viime viikolla mainitsin,  että veli  auttoi veljeään hankkimalla tarvittavaa materiaalia
Rick  Simpson Oilin  valmistukseen heikentävän nivelreuman hoitoon.Hän soitti  tänä iltana ja
kertoi minulle, että hänen veljensä syö, nauroi ja puhui puhelimessa ystävien ja perheen kanssa
sen jälkeen, kun hän oli nukkunut melko paljon kahden päivän lumimyrskyn ja Super Bowlin
läpi.Hän halusi tietää, antoiko hän hänelle liikaa, koska hän ei koskaan toimi näin.jätkä!(nauraa)
Minusta kuulostaa siltä,  että hänellä menee loistavasti paitsi Super Bowl -juttu, hän hengittää
pitkään ja  sanoo:  "Kiitos,  on  mukavaa  saada  veljeni  takaisin,  hän  nauraa taas."  (Se tekee
kaikesta sen arvoista, ihmiset)

Tämä on vain kolmen päivän jälkeen, tuntuu niin hyvältä tietää, että SAMME TODELLA AUTTAA
JOTAKUTA, JOLLA OLI TÄYSINEEI TOIVAA.Tämä on toinen nivelreumaa sairastava henkilö,
jonka  tiedän  henkilökohtaisesti,  että  Rick  Simpson  Oil  on  auttanut.Emme  ole  koulutettuja
lääkäreitä - olemme vain miehiä, jotka kuulivat öljystä, kokeilivat  sitä ja huomasivat,  että se
toimii, olemme vain tavallisia ihmisiä kuten sinä, jotka ryhtyivät toimiin auttaakseen rakkaansa -
ei sen enempää. Michael

"78 päivää öljyllä nyt ja näen positiivisia tuloksia!!!Minulla on nivelreuma, eikä minulla ole ollut
pahenemisvaiheita  tämän  hamppuöljyhoidon  aloittamisen  jälkeen.Ei  astmakohtauksia,  ei
nokkosihottumaa, ei valituksia!!!” Beverly
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"Minulla on ollut RA vuosia.Siitä lähtien, kun olen hoitanut sitä kannabisöljyllä, minulla ei ole ollut
pahoinvointia  ja  osa  nivelvaurioista  itse  asiassa  hävisi.Minulla  on  kipuja,  mutta  ei  mitään
samanlaista  kuin  ennen  kuin  löysin  lääkeaineita.Olin  joka  tapauksessa  pitkäaikainen,  mutta
tupakointi ei riitä kroonisiin sairauksiin ja koviin kipuihin. Mark

"Anna miehelle kala, hän syö yhden päivän (ellei se ole kalaa, vaan soijapihvi kalaöljyllä).Opeta
mies kalastamaan ja hänellä on vatsa täysi  koko elämä.Kiitos, että annoit  meille sen, mistä
useimmat veloittaisivat.En tällä hetkellä käytä RSO:ta taloudellisista syistä, mutta kun pystyin,
se  hallitsi  täysin  hermohäiriöni  (RSD).En  voinut  parantaa,  mutta  olin  tyytyväinen  oireiden
hallintaan.Se korvasi 9 pillerin ottamisen päivässä.Kiitos." Turvallinen

"Hei Rick & JB, halusin kertoa toisen hyvän tuloksen henkilökohtaisesta öljyn ottamisesta: Tämä
on  noin  8.  päivä  öljyllä.Otan  sen  vähintään  kahdesti  päivässä,  noin  1/4cc  -  1/2cc
päivässä.Minulla oli poikkeuksellista menestystä kantapää/jalka/nilkkakipuissa – joka päivä se
vain paranee ja paranee!Joustavuus on palaamassa loukkaantuneeseen olkapäähäni ja viime
yönä – huomasin hieronnan aikana, että vasemmassa olkapäässäni/niskassani oleva valtava
solmu, joka aiheutti  niin paljon kipua siinä olkapäässä,  oli  itse asiassa PIENENNE kooltaan
suunnilleen  pistaasin  kokoiseksi.  pähkinän  kokoinen.Tämä  saattaa  olla  syy  siihen,  miksi
olkapääkipuni  laantuu  niin  nopeasti.En  ole  varma,  mikä  solmu  on/oli,  mutta  olen  varmasti
iloinen,  että  se  on  poistumassa.Onko  testeissä  koskaan  päätelty,  että  kannabinoidit  todella
vähentävät kudosten tulehdusta ja lisäävät nivelten liikkuvuutta ja lihasten elastisuutta?En edes
välitä siitä, mitä testit sanovat - Olen myyty, enkä ole tuntenut oloani näin hyvältävuotta!!!

Olin  täysin  huolissani  siitä,  että  minulla  EI  olisi  energiaa  ja  haluaisin  vain  nukkua,  nukkua,
nukkua ottamisen aikana.Mutta --- minulle on aivan päinvastoin - minulla on lisääntynyt energia
ja minulla ei ole letargiaa päiväsaikaan.Toivon, että voisin antaa sinulle valtavan halauksen!!!”
Heather

”Onnistuin lopettamaan nivelreuman hoitoon käyttämäni kemolääkkeen.Se, miten pääsin tänne,
oli  kuitenkin  pitkä  matka.Vuonna 1997 olin  vakavassa MVA:ssa,  jolloin  minut  vammautui  ja
riippui lääkkeistä.Yli 14 vuoden aikana minulle tehtiin yli 10 molempien jalkojen leikkausta, kävin
läpi  masennuksen,  vihan,  fibromyalgian (jonka paransin omani  ilman lääkäreiden perinteisiä
lääkkeitä),  vuosien  fysioterapiaa,  vaihtoehtoisia  meditaatiomuotoja,  akupunktiota,  Reikiä
jne.Sain minut siihen pisteeseen, että pääsin taas lyhyille vaelluksille, uida kierroksia altaassa ja
takaisin  säännöllisessä  harjoitusohjelmassa,  jonka  pystyin  fyysisesti  suorittamaan.Yli
vuosikymmenen ajan olen käyttänyt steroideja, kaikenlaisia kipulääkkeitä, tulehduskipulääkkeitä
ja  niin  edelleen.Kaksi  vuotta  sitten  kipu  lisääntyi  ja  oli  erilainen  kuin  mitä  olin  kokenut
nivelrikossani  useissa  paikoissa  kehossani,  niskassani,  rintakehässäni  ja  alaselässäni  sekä
jaloissa  ja  polvissa.Käteni  ja  jalkani  olivat  niin  kipeät  ja  turvotusta  sekä  käteni  vääristyivät
nivelreuman aiheuttaman vaurion takia,  ja  monien testien  ja  reumatologilla  käyntien jälkeen
minut diagnosoitiin ja minulle tehtiin huumekokeiden ja protokollien tulva, joka sisälsi välittömän
aloituksen.  Metotreksaatilla,  kemolääkkeellä  nivelreuman  hoitoon,  6  kuukautta  sen  jälkeen
minulle määrättiin toinen lääke kemolääkkeen lisäksi, jolla oli kauheita sivuvaikutuksia, mutta
minun  piti  kärsiä  protokollan  läpi  ennen  kuin  pystyin  siirtymään  toiseen  parempaan  ja
kalliimpaan lääkkeeseen. (Big Pharman mielessä) koko ajan kemoterapiassa, joten puolentoista
vuoden kemohoidon ja  muiden nivelreumalääkkeiden jälkeen minulla  oli  ystävä,  joka esitteli
minut videoon Run from the Cure, tarina RSO:sta. .No, minulle siitä lähtien, kun katsoin tuon
videon  ja  monet  muut  sen  jälkeen,  se  on  muuttanut  elämää  täysin.Aloitin  viime  viikon
marraskuussa 2012 ja ennen pitkää aloin huomata selkeitä muutoksia hyvinvoinnissani, nukuin
paljon öljystä, mutta se tarkoittaa vain, että olin parantunut, kesti hetken ennen kuin ruokahaluni
palasi mutta lopulta se tapahtui, hiukseni oli suuri parannus, ne olivat jälleen kiiltäviä eivätkä
ohentuneet tai putoaneet." Wendy

"Öljy paransi kihtini viidessä tunnissa.Siitä on kyse!EI ENÄÄ KIPUA!" Michael
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"Käytän  sitä  aivovamman  negatiivisten  vaikutusten  ja  myös  kroonisen  kivun  hoitoon  koko
kehossani.Stressi  pahentaa  oireitani,  mutta  marihuana  auttaa  minua  käsittelemään  stressiä
erittäin tehokkaasti.Se auttaa rauhoittamaan mieltäni ja kehoani, jolloin voin keskittyä paremmin
tehtäviin, enkä joudu kiihkoilemaan, ärtymään, raivokohtauksiin, masennukseen jne.Minusta se
parantaa  mielialaani  ja  vastaukseni  ulkoisiin  ärsykkeisiin  ovat  enemmän  mitattuja  ja
rajoitetumpia kuin impulsiivisia tekoja.Toivottavasti näistä tiedoista on sinulle apua.Minulla ei ole
ajokorttia,  ja  minua  on  paneteltu  kutsumalla  ja  kohdeltuna  kuin  huumeriippuvaista.Tämä
itsessään ruokkii masennukseni ja tekee mahdottomaksi parantua ja palata töihin." Fred

"Tässä on mitä hashöljy yleensä on tehnyt minulle.Neljässä vuodessa olen ottanut niin paljon
kaikista ahdistuneisuuspillereistä ja kipulääkeistä (mukaan lukien heroiinista), että olen saanut
käsiini,  vain 1/8thkipulääke kahdesti  päivässä.Minulla on lihaskouristuksia, jotka tuntuvat kuin
minua puukotettaisiin, ja minulla alkoi äskettäin saada kohtauksia, kun öljy loppui.Saan myös
migreenipäänsärkyä  ja  minulla  on  diagnosoitu  useita  psykiatrisia  häiriöitä.Minulla  ei  ole
aavistustakaan kuinka monta synteettistä huumetta  lääkäri  määrää minulle.Mutta  öljy  hoitaa
kaiken.Minun  on  myös  mainittava,  että  tein  älykkyystestit  hashöljyn  vaikutuksen  kanssa  ja
ilman.Pisteitä  148  kanssa,  122  ilman.Tarkoittaako  se,  että  siitä  tuli  älykkäämpi…  melkein
nerokkaalle  tasolle?Ehkä  olen  melkein  nero  ADHD:n  kanssa  ja  hashöljy  hoitaa  sairauden?
Menin varmasti paremmin yliopistossa, kun otin verkkokursseja, jotta pystyin lääkimään luokan
aikana.Joka tapauksessa hashöljy on vastaus useimpiin maailman ongelmiin. Jimi

"Toinen päivitys öljyn ottamisesta kanta-/jalka-/nilkkakipuun.4 päivää öljyn ottamista suun kautta
3  kertaa  päivässävapautti  kipuni  ja  antoi  minulle  jälleen  täyden  liikkeen  oikean
jalkani/kantapää/nilkkani  kanssa.Eilen  unohdin  ottaa  aamu-  ja  iltapäiväannokseni  ja  päivän
päätteeksi pystyin tuskin kävelemään, niveleni jäykistyivät taas ja olin kurja.Pääsin kotiin, söin
öljyä ja 15 minuutissa aloin saada joustavuus takaisin ja kipu laantui, ontuminen loppui.Yllättäen
se poistaa kaiken jäykkyyden olkapäästäni  vanhasta auto-onnettomuudesta 20 vuotta sitten
saadusta vammasta ja lievittää olkapääkipuja, se poistaa sitten kaiken niskakivuni olkapääni
lihaksista,  koska  se  on  kireällä  ja  vetää  selkärangan  pois  linjasta.  .Ei  myöskään  enää
päänsärkyä olkapääni jäykkyydestä.Tämä oli täydellinen vahvistus minulle siitä, että öljy toimii
kivunhoidossa useiden muiden taikkojen ohella.

"Se  ei  ole  syöpälääke  tai  mitään,  mutta  halusin  kertoa  Rickille,  että  olen  ontunut  oikealla
kantapäälläni melkein vuoden ajan, enkä ole varma, mikä siinä on vialla, ja tiedän, että lääkäri
antaa minulle lääkkeitä. en tuntenut oloni mukavaksi ottaa, joten käsittelin vain kipua.

RSO esitteli meidät äskettäin ystävän Charlesin kautta, ja olemme alkaneet tehdä sitä.Viimeisen
kahden päivän aikana olen syönyt öljyä muutaman kerran päivässä ja tänä aamuna heräsin
enkä ontunut.Mieheni huomasi sen heti.Hän pani merkille, että öljyn täytyy tehdä taikuuttaan!
Kiitos Rick Simpson![:)] Minusta tuntuu hyvältä!" H

--  Hyvä  H,  kiitos  hyvistä  uutisista,  haluamme  aina  kuulla  heistä.Sekoitan  öljyn
hampunsiemenöljyyn  tai  oliiviöljyyn  ja  tekisin  tinktuuran  ja  käyttäisin  öljyä  myös
paikallisesti.Tietysti  öljyn syöminen on avain todelliseen paranemiseen ja kaikki  ohjeet  öljyn
käyttöön ovat sivuillamme.Terveisin, JB (FB-viestistä)

"Murtin jalkani kaksi viikkoa sitten ja saan enemmän helpotusta öljystä ja kannabiksesta kuin
hillbilly-opiaateista, sanon vain, että Big Pharma tekee hyvää puolestani." Michael

"Muutin  selkäni  kahdesta kohdasta  vuonna 1987.Joi  alkoholia  ja  pommitti  pillereitä  vuoteen
1994  asti.Lopetti  paljon  ja  teki  NA-  ja  AA-juttuja,  hänestä  tuli  huume-  ja
alkoholineuvoja.Krooninen  selkäkipu  sai  minut  arvioimaan  uudelleen  kipulääkitystä.Tulin
riippuvaiseksi LA:sta, morphista ja heroiinista.Aloitin tupakoinnin pahan emfyseeman takia ja
lopetin  kaikki  opiaatit.Nyt  tehdyt  tutkimukset  osoittavat,  että  kannabis  vähentää
opiaattiriippuvuuden  vieroitusta  ja  vähentää  tarvittavia  milligrammoja  yli  puolella,  jos  sitä
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käytetään kannabiksen kanssa.Se on kaikki ihmelääke.:)" John

”Loukkasin selkäni 20-vuotiaana.Minua vaivasi iskias lähes 2 vuosikymmentä.Viimeksi pahensin
sitä 5 vuotta sitten ja se oli kaikkien aikojen pahin.Neljän kuukauden aikana se kaksinkertaisti
minut  niin  pitkälle,  että  olin  juuri  siinä  pisteessä,  etten  voinut  enää  mennä  edestakaisin
kylpyhuoneeseen.Olin ollut kiputasolla 10 yli 2 kuukautta ja jouduin pysymään sohvalla nojaten
tyynyillä.En pystynyt oikaisemaan tarpeeksi makaakseni sängyssä.

Nuori  nainen,  joka  oli  ystäväni  poikieni  kanssa,  sanoi  minulle,  että  minun  pitäisi  kokeilla
lääkemarihuanaa,  koska se auttoi  hänen  äitiään  MS-tautinsa kanssa.Minä hevonen  nauroin
hänelle ja sanoin hänelle, että se on tarkoitettu syöpäpotilaille ja minua huonommille ihmisille,
enkä voinut kelvata.En tiennyt sitä, mutta tämä nuori nainen tiesi melko vähän aiheesta ja parin
viikon  pahenemisen  jälkeen  hän  kaiketi  oli  kyllästynyt  katsomaan  minun  kärsivän
tarpeettomasti, joten hän toi äitinsä juttelemaan kanssani.Hänen äitinsä sanoi minulle, että tulen
helposti  pätevöitymään,  minkä  tein  myöhemmin,  ja  että  se  auttaisi.Hän  käski  minun  syödä
paahtoleivän päälle vähän öljyssä keitettyä alkuunsa alhaisella lämpötilalla.Olin epätoivoinen ja
tein sen.Perheeni sanoi, että noin 15 minuuttia kannabiksen syömisen jälkeen olin unessa ja
kuolaa...lol.

Heräsin seuraavana aamuna, mikä oli hieman outoa, koska en ollut nukkunut ikimuistoista unta
yli  2  kuukauteen,  ja  ensimmäinen asia,  jonka huomasin,  oli  kivun merkittävä väheneminen,
sanoisin, että noin 20 % ja suunnilleen sama liikeradan parantaminen.Olin innoissani ja hyvin
yllättynyt.Jatkoin  kannabiksen  syömistä  ja  seuraavan  kuukauden  aikana  seisoin  taas
suorassa.Näin  löysin Rick Simpsonin.Googletin  vain  kannabista tulehduskipulääkettä ja  Run
from the  cure  oli  ensimmäisissä  tutkimuksissa,  joita  olen  koskaan  tehnyt  aiheesta.5  vuotta
myöhemmin ja selkä tuntuu siltäpitäisi.Syön kannabista säännöllisesti ja se pitää tulehduksen
tyhjänä.Vamma  on  edelleen  olemassa.Jos  astun  reikään  tai  johonkin,  se  sattuu,  mutta
toipuminen ei vie pitkää aikaa, eikä selkääni koskaan sattuu, ellei tee jotain typerää." Jody

"Korjasi niveltulehdusni ja verensokerini, ahdistukseni, masennukseni ja unettomuuteni. Sanon
niveltulehdus, mutta sen vakava rappeuttava levysairaus. En kirjaimellisesti voi kävellä ilman
öljyä (ottanut sitä nyt 2 vuotta). Käyn läpi 120 huumaa 14 päivän välein. En ole syönyt yhtään
kipulääkettä yli vuoteen. Otin sen alun perin vain niveltulehdukseen ja sivuvaikutuksiin (hyvä uni
ja ei ryppyjä). Olen elämäni parhaassa kunnossa. 45 vuotias mummo. 3 lapsen äiti.” Everglade

”Kun olin syönyt kaikkea oksikodonista fentanyylilaastarien käyttämiseen kolmen vuoden ajan,
jota seurasi 160 mg morfiinia päivittäin vielä kahden vuoden ajan ja sitten kun minulle kerrottiin,
että minun täytyy istuttaa kipupumppu,  päätin,  että nyt  riittää.Lopetin  kylmän kalkkunan (en
suosittelisi koskaan tekemään niin) ja aloitin kannabiksella.Jopa päivinä, jolloin kipu ei ole vielä
hallinnassa, joita on vähän, mieleni ei edes kiinnitä siihen huomiota." Michael

”Vuonna 1981 olin  MVA:ssa.Irrotin oikean olkapääni.Oikea käteni  oli  halvaantunut  hermoista
selkärankaan,  jotka  olivat  venyneet.En  saanut  mitään  helpotusta  kärsimääni  kauheasta
kivusta.Heräsin keskellä  yötä itkien tuskista.Tuntui  kuin neulat  työnnettiin  kynsieni  alle ja  ne
juoksivat suoraan käsivarteeni.Otin ensimmäisen 400,00 dollarin vakuutussäätäjältä ja pyysin
serkkuni  tuomaan ystävän sairaalaan jonkun MJ:n kanssa.MJ:n  tupakoinnin jälkeen kipu oli
poissa kokonaan ja pystyin nukahtamaan.Tämä on sanottu.Luulen, että Rickin tapa niellä öljyä
toimisi paremmin kuin tupakointi tai höyrystäminen, vaikka nautin molemmista.Kippis." Ron

”Tiedän,  että  kolmen  päivän  RSO-hoidon  jälkeen  voisin  juosta…  kivuttomasti!Ensimmäistä
kertaa 15 vuoteen johtuen selkärangan fuusiosta, joka jätti pysyvän hermovaurion ja jatkuvan
kivun.Kookosöljyllä infusoidut kapselit toimivat myös hyvin.Minulla ei ole ollut tarvetta enkä ole
ottanut  Percocetia  öljykapselihoidon  aloittamisen  jälkeen.Se  jopa  leikkasi  halun  polttaa
marihuanaa ottamalla kapselit." Terry
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"Päivitä,  omgosh!Painisin  poikani  kanssa!Painisin  koko  ajan  poikieni  kanssa,  erityisesti
nuorimman poikani kanssa.En ole pystynyt painimaan hänen kanssaan kirjaimellisesti vuosiin!
Hän on nyt 22, minä 52.Niveltulehduksesta johtuvan koko kehon kivun vuoksi on ollut erittäin
vaikeaa liikkua, saati painia!Mutta tein tänään!Ja melkein sain hänet myös, mutta aloin nauraa,
lol.En voi sanoin kuvailla kuinka jännittävää tämä on!!Sen jälkeenkään minulla ei ole kipuja, voin
hyvin!!!” Casey

"Minulla on välilevytyrä, joka painaa iskiashermoani ja aiheuttaa voimakasta kipua alaselästäni
alas vasempaan jalkaani varpaisiini.Otin 3 ibuprofeenia neljän tunnin välein vain, jotta pääsin
ylös sängystä ja pystyin kävelemään.Aloitin öljyn käytön melkein kaksi viikkoa sitten kipuun ja
tulehdukseen.En  tarvitse  nyt  ibuprofeenia,  nukun  paremmin  kuin  koskaan,  työkaverini  ovat
kommentoineet parempaa mielialaani ja yleistä onnellisuuttani.VOIN HYVIN!" Jennifer

”Vaikka sinulla ei olisi syöpää, mieti kehosi ennaltaehkäisevää ylläpitoa.RSO pieninä määrinä
käytettynä päivittäin.Annat kehosi taistella kaikenlaisia  ikäviä viruksia ja vikoja vastaan.En ole
nähnyt  "ensiterveyslääkäriäni"  15  vuoteen  kannabiksen  ja  kaikkien  sen  parantavien
ominaisuuksien  takia.Riippumatta  siitä,  mikä  minulle  menee  pieleen,  RSO  on  yksi
ensimmäisistä kohteista, joihin tartun.

Muuten, olen murtanut selkäni 3 kertaa.Vaihdettiin nikamat ja levyt L-4:stä S-2:een.Selkärankani
piti  kiinnittää takaisin lantion alueelle...  AC-nivelni piti  poistaa.Käsiteltiin maksasyöpää ja hep
C:tä.Hoidan itseäni 100% kannabiksella.RSO on vain työkalu arsenaalissani. Rick

"Kiitos paljon työstänne.Minulla on ollut 25 vuotta kestänyt selkäydinvammaongelmia haavojen
ja turvotuksen kanssa jaloissani.Kokeilin pienen määrän pahaa haavaa jalkani päällä ja parissa
päivässä se parani  merkittävästi.Turvotus ei  myöskään näytä olevan niin  paha.Kysymykseni
koskee lähtöainetta, josta erä tehtiin.Se oli runsaasti hartsipitoista ja riittävän kypsä, mutta se ei
ollut  täysin kovettunut ja siinä oli  hieman ummehtunutta hajua (vaikka ne olivat  voimakkaita
kantoja)  Luuletko,  että  se  vaikuttaa  öljyn  yleiseen  laatuun?Jätin  myös jäljelle  jääneen öljyn
kahvikupin lämpimämpään paljon pidemmäksi  ajaksi  kuin "muutamaksi  tunniksi"  ja  jätin  sen
sinne noin 7 tunniksi.Luuletko sen vaikuttavan myös laatuun?Valmis tuote näyttää siltä,  miltä
sanoit.Aivan kuten akselirasva, jossa on tumman kullanruskeaa jäännöstä.BTW, olen alkanut
antaa sitä vanhalle koiralleni,  jolla on ollut  valtava kipu ja jolla on vaikeuksia liikkua.Hän on
myös osoittanut merkittävää parannusta.Kiitos vielä kaikesta, mitä olet jakanut ja tehnyt.Olin
aluksi hieman skeptinen, mutta nyt olen hämmästynyt! XXX

-- Työskentele sen kanssa, mitä sinulla on, ja etsi parempaa materiaalia.JB

”On kulunut melkein vuosi siitä, kun aloin käyttämään kannabisöljyä nivelreumani hoitoon, ja
näen edelleen positiivisia  tuloksia ja voin rehellisesti  sanoa,  että mielestäni  nivelreumani  on
remissiossa.On  myös  nähty  useita  muita  positiivisia  sivuvaikutuksia,  kuten  painonpudotus,
normaalit  verenpainetasot  (verenpaine  laski  30  pistettä),  pulssi  50-60  lyöntiä  minuutissa,  ei
enää masennusta ja mikä parasta, ei enää myrkyllisiä reseptilääkkeitä." Tom

"Voin  nyt  nousta sängystä heti  heräämisen jälkeen sen sijaan,  että olisin  90-vuotias.Nivelet
liikkuvat paljon helpommin,  eivätkä enää kärsi  kivusta.Tietyt  lääkkeet pois lopullisesti!Todella
hämmästyttävä kasvi, jonka on lakattava siitä, että sitä syytetään huonosta. Carol-Ann

”Uskon,  että  se  on  regeneratiivista,  että  kehomme  tarvitsee  sitä  rakentaakseen  ja
parantuakseen, kärsin hyvin niveltulehduksesta se on lieventänyt kipua ja uudistanut käsieni
joustavuutta vuosi sitten en voinut edes kirjoittaa ilman vakavaa kipua.Se on poissa, nyt käteni
ovat normaalit ja joustavat, osaan kirjoittaa ja ommella.Ja silmälääkärini on yllättynyt siitä, että
silmäni ovat todella paremmat joka kerta kun menen." Kelee

”Minulle  on  tehty  leikkauksia  ja  lukemattomia  selkäydintaputuksia  yhteen  kohtaan
alaselässäni.Kaikki tämä on aiheuttanut paksun arven, joka voi tuntua ja nikama tulehtuu ja se
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on todella kipeä.Olen ollut kovasti kipeänä, kaipaan epätoivoisesti helpotusta.Joten Gayle hieroi
hieman  (1  tippa)  RSO:ta  (kannabisöljyä)  paikalla  ja  pakotti  minut  makaamaan,  jotta  se
imeytyisi.No, öljy tuntui hieman pistelyltä, mutta muuten en uskonut sen tekevän paljoa.No, 20
minuuttia myöhemmin kipu oli  poissa ja pyörtyin aamuun asti!Nukuin upeasti ja kun heräsin,
selkäni tuntui paremmalta eikä arpikudos ole niin paksua.Se on minusta villiä, mutta öljy näyttää
hajottavan vanhaa arpikudosta.Kannabisöljy on mahtavaa, ja jos en olisi lukenut muita tällaisia 
tarinoita, luulisin olevani hullu! Mikki

”Tyttöystäväni isoäidillä on vaikea niveltulehdus, eikä hän voi avata käsiään.Kokeilimme hieman
Rick Simpson -öljyä ja käskimme häntä hieromaan sitä käsiinsä.Muutaman minuutin kuluttua
levityksestä hänen kätensä alkoivat löystyä ja kun hän saattoi vielä muutaman kerran, hän alkoi
liikuttaa  sormiaan  uudelleen  ilman  kipua.Oli  todella  hämmästyttävää  nähdä  jotain  tällaista
tapahtuvan." Duane

”Ei ole epäilystäkään, että se toimii.Huomasin välittömiä tuloksia.Olin jo tehnyt suunnitelman
A.Öljykäsittely oli suunnitelma B.Toivon, että olisin kokeillut öljyä ensin.Kävin läpi vuosia kipuja,
joita  minun  ei  tarvinnut.Otin  kipulääkettä  4  tunnin  välein.Öljyhoitoja  on  kulunut  vasta  kaksi
viikkoa, mutta vointini on paljon parempi.Käytä myös alkalista vettä.Hämmästyttävä!!!" James

"Rick Simpson Oil on erikoista.Olen käyttänyt kannabista kivun oireiden hallintaan vuosia, mutta
se peitti  vain tuskin  oireitani.Tiesin,  että vammani  ei  parantunut  täysin.Kun aloin ottaa Rick
Simpson Oil -öljyä, olin jo kokeillut syödä erilaisia  kannabiksesta valmistettuja uutteita ja niillä
kaikilla oli lyhytaikaisia  vaikutuksia, mutta ne saivat minut tuntemaan oloni joko korkeaksi tai
palaneeksi  tai  palaneeksi.se  ei  vain  kestäisi  tarpeeksi  kauan.En  koskaan  tuntenut  oloani
täydelliseksi.Olin jopa kokeillut tuotetta, joka oli myyty minulle Rick Simpson Oil -öljynä ja joka
oli ilkeä ja tehoton - varo huonolaatuisia uutteita, jotka eivät tee mitään, äläkä lannistu siitä,
koska todellinen sopimus on yksinkertaisesti  sanottuna ihme.Söin nopeasti  kasvavia määriä
opiaatteja.Rick Simpson -öljy edistää opiaattien imeytymistä, mutta se on myös erittäin vahva
kipulääke  sellaisenaan.Se  kestää  koko  päivän,  enkä  enää  huomaa  käyttämäni  annoksen
korkeita  tai  sivuvaikutuksia.Pystyn  tekemään niin  paljon  enemmän kivuttomana ihmisenä  ja
tunnen liikkumavarani lisääntyvän ja tiedän paranevani.Itse asiassa yleinen terveyteni on ollut
uskomaton – minulla on aina ollut  paljon sairauksia tai infektioita,  ja minulla on ollut  erittäin
puhdas  terveydentila  sen  jälkeen,  kun  aloitin  tämän  öljyn  käytön.Syön  nyt  taas
opiaattikipulääkettäni, mutta voin silti paremmin.Tällä välin olen joskus kokeillut muita erilaisia 
uutteita, kuten hashöljyä tai syötäviä tuotteita.Huomaan, että Rick Simpson Oilin kivunlievitys on
suuruusluokkaa vahvempi kuin mikään muu kannabis,  joko syöty tai  poltettu.Se on omassa
oireiden lievityksen sarjassaan jopa vahvimpiin kannabisvahauutteisiin  verrattuna.Aion jonain
päivänä luopua kokonaan opiaateista." Mike

"Käytän  tätä  öljyä.Minulla  on  lihasdystrofia  ja  minulla  on  jatkuvia  terveysongelmia  Stevens
Johnsonin oireyhtymästä/TEN.Tämä toimii.Se toimii paremmin kuin mikään markkinoilla oleva
lääke.Se  on  turvallinen  ja  tehokas.En  pystyisi  toimimaan  ilman  sitä.Se  antaa  minulle
mahdollisuuden olla tuottava.Työskentelen kokopäiväisesti.Ennen öljyn ottamista käytin raskaan
sarjan lääkkeitä, jotka tekivät minusta zombin, jolla oli monia sivuvaikutuksia.

Päätäkseni "huijaukseni" haluan sanoa seuraavaa: Niille, jotka uskovat, selitystä ei tarvita.Niille,
jotka eivät sitä tee, mikään selitys ei riitä.Olen elävä todiste tämän tehokkuudesta.Ja siitä on
tehtävä laillista ja kaikkien saatavilla." Laurie

Diabetes
”Öljy  nuorentaa  haimaa  ja,  usko  tai  älä,  se  alkaa  usein  tuottaa  insuliinia  jopa  vuosien
toimettomuuden jälkeen.Monet potilaat voivat lopettaa insuliinin ampumisen useiden viikkojen
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jälkeen  öljyllä.Öljy  auttaa  myös  parantamaan  tai  hallitsemaan  kaikkia  muita  diabetekseen
liittyviä kehon ongelmia.

Söisin öljyä ja/tai käyttäisin sitä peräpuikossa.Tupakointi tai höyrystäminen voivat myös auttaa
alentamaan  verensokeritasoa,  mutta  vaikutukset  ovat  hyvin  rajalliset  verrattuna  öljyn
nauttimiseen.Käyttäisin  öljyä  paikallisesti  diabeettisten  haavaumien  hoitoon,  yksinkertaisesti
levitän  öljyä,  peitän  sen  siteellä  ja  toistan  tämän  kolmen  päivän  välein,  kunnes  haava  on
parantunut.Sekoitan hampunsiemenöljyä uutteeseen ja käyttäisin sitä hierontaan, mikä edistää
verenkiertoa  ja  auttaa  ehkäisemään  turvotusta  ja  muita  epämukavuutta.Laittaisin  myös
hampunsiemenet ja hampunsiemenöljy ruokavaliooni.JB”

"Kakkostyyppi on melkein poissa, lähes kaikki lääkkeet pois, taistelevat sarkoidoosia vastaan 
sen kanssa, se toimii." Jeff

"Kookosöljy  auttaa  myös  stabiloimaan  verensokeritasoja  diabeteksessa!!Paikallinen  myyjäni
kokeili  sitä  ja  se  toimii  kuin  hurmaa,  hän  sanoi!!Hän  voi  myös henkisesti  paljon  paremmin
[enemmän energiaa] ja on myös laihduttanut!!Kaikki hyvin!!" Robin

"Verensokerini  olivat  menossa hulluksi  (jopa 400+- kuukausia - erittäin vaarallista),  ja se on
kirjaimellisesti tyrmännyt minut.Nyökkäsin ratin taakse - joten lopetin ajamisen - todella huonoa
tavaraa!Lääkärit jopa kielsivät minua lentämästä New Yorkiintapaamaan äitiäni jouluksi.

No - lääkärit yrittivät yhtä insuliinia, sitten kahta - eivät tehneet mitään.Joten - vihdoin kerroin
heille  -  riittää!!Käytän öljyä (en koskaan kertonut  lääkärille,  että tein sen aiemmin)  ja  nostin
annostani  2  tunnin  välein.No,  arvasit  sen  -  sokerit  nenäni  sukelsivat  takaisin  normaalille
alueelle.Lääkärini on yksi niistä hurjasta Harvardin tyypistä - ja hän on hämmästynyt.Tee yksi
barbaareille!!!!Joten - nyt meillä on täysin dokumentoitu diabetestapaus, jossa henki pelastettiin
- Minä!!!!!!-- :)” Janet

"Dramaattinen  muutos,  olen  poissa  melkein  kaikesta  insuliinista.Joskus  joudun  käyttämään
Lantusta, pitkällä aikavälillävaikuttavaa insuliinia, mutta ei usein.Aloin käyttää RSO:ta monista
syistä, mutta yksi oli toivo, että voisin päästä eroon insuliinista ja nähdä lopulta tasaisemman
verensokeritason.Käytin  300  yksikköä  Novologia  päivässä,  lyhytaikaista  insuliinia  ja  200
yksikköä Lantusia ja 4 Metformin-pilleriä päivässä.Käytän edelleen pillereitä,  mutta voin elää
sen kanssa,  koska minun ei  enää tarvitse käyttää insuliinia.Enää ei  tarvitse pistää vatsaani
neulalla 6-8 kertaa päivässä!Sokeritasojani on helpompi hallita,  enkä enää näe lukemia 2–5
sadoissa.En  myöskään  näe  enää  30-luvun  dramaattisesti  alhaista  sokeritasoa.Se  on  ollut
Jumalan lähettämä ja ensimmäinen asia, joka on todella pitänyt sokerini tasolla." Dena

"Verensokeriarvoni ennen diabetesta oli yli 140 ja nyt olen 100:ssa.Tarkista veresi ennen kuin
otat  öljyä,  anna  sille  noin  10  minuuttia  ja  tarkista  se  uudelleen,  niin  se  on  pudonnut
paljon.Omani teki niin paljon, kun minun piti juoda Gatoradea tasaantuakseni." Michelle

"Olen insuliinista  riippuvainen diabeetikko ja  yhden 60 gramman öljykierroksen jälkeen olen
noussut 100 yksiköstä päivittäin 50 yksikköön insuliinia." Leslie

"Se  on  tasapainottanut  tasoni  täysin.Minulle  annettiin  "METFORM"  suun  kautta,  enkä  ole
koskaan ottanut pilleriä ensimmäisen pillerin jälkeen, ja heräsin uudelleen ja ajattelin: "Ei, lisää
öljyä  nyt,  kun  minulla  on  diagnosoitu  tyypin  II  diabetes."  Tasoni  hyppää  noin  3,4  ja  7,2
välillä.Absoluuttinen  korkein,  jonka  olen  pystynyt  nostamaan  sokeritasoani,  oli  8,1  syötyäni
kirjaimellisesti pussin karkkia ja suklaapatukkaa kokeiluna.Tiputin öljyä äärimmäisen vähän, kun
painoin  sen  8.1:een  ja  aloin  tarkistaa  tasot  10  minuutin  välein  nähdäkseni,  saisinko  ne
putoamaan.10 minuuttia öljyn jälkeen laskin 7,3:aan ja kun testasin 20 minuutin kohdalla öljyn
jälkeen, olin pudonnut 4,8:aan. Michelle

”Voin  käyttää  vain  pieniä  annoksia  öljyä.Se  aiheuttaa  minulle  hypoglykemian  täydellä
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teholla.Mutta se on hyvä asia, koska aloitin kahdeksan vuotta sitten 45/10-annoksella pitkä- ja
lyhytvaikutteista insuliinia.Tein tutkimusta uudesta sairaudestani, ja marihuana nousi jatkuvasti
esiin  luonnollisena lääkkeenä muiden mausteiden,  kuten kanelin,  ohella,  joten aloin käyttää
hash-korkkeja, kunnes "oikeaa" öljyä oli saatavilla.Ne olivat niin vahvoja, että luulin kuolevani,
kun söin hash-korkin ensimmäistä kertaa.RSO:n latausannoksesta puhumattakaan.(Mutta RSO
ei ollut  edes vaihtoehto minulle  tuolloin)  Mutta kerran se oli  öljyn käyttö (vilja  päivässä)  sai
kehoni  yliherkkyyteen  kahdesti  päivässä  annettaville  insuliinipistoksille  ja  jäin  tien  haaraan
valitakseni. RSO tai laukaukset.Lopetin laukaukset ja jatkoin öljyä.

Ruokavalion muutoksen ja lisääntyneen päivittäisen aktiivisuuden (liikunta) ohella minulla on nyt
5,7  A1C,  laihduin  60  kiloa  ja  minulla  ei  ole  enää  haamupolttavia  kipuja  (diabeettinen
neuropatia).Muutaman  kuukauden  hoidon  jälkeen  minun  piti  siirtyä  glyseriini-  ja
alkoholitinktuuroihin ja tehdä vain vuosittaisia öljyhoitoja.Koska sokerini alkoi laskea liian alas.

Sillä on ihmeellisiä diabeteksen parantavia ominaisuuksia.Se, miten kannabis vaikuttaa kehon
hormonitoimintaan,  tulee huomioida ja tutkia laajasti.Minua mieluummin zonked kuukaudeksi
vuodessa öljyhoitoon kuin otan 730 laukausta geneettisesti muunnetusta sian DNA:sta.Käytän
sativa-kasvilajikkeita öljyjeni poistamiseen ja tinktuuroiden valmistamiseen.Se toimii parhaiten
oireisiini.Kokeilin  indicaa  ja  huomasin,  että  en  vain  pystynyt  toimimaan  ja  halusin  syödä
enemmän ja tuntui kylmältä koko ajan.Sativa kiihdytti aineenvaihduntaani ja sykettäni, tukahdutti
ruokahaluani ja sai minut saamaan hysteerisiä naurukohtauksia (suosikkisivuvaikutukseni).

Jos  sokerisi  on  korkea,  aloita  alhaisilla  yhdenmukaisilla  annoksilla.Haluat  silti  tuntea,  mitä
kehossasi tapahtuu.(Yksi ongelma minulla oli se, etten tiennyt, huimaako öljystä vai vähäisestä
sokerista, joten aiot  käydä läpi joitakin testiliuskoja ensimmäisen kuukauden aikana,  kunnes
tiedät,  mitä tunnet).Ja sinusta tulee hyvin janoinen ihminen.Vesi on ystäväsi näiden hoitojen
kanssa.Korkea sokeri aiheuttaa janoa koko ajan, samoin öljy, joten ota sekin huomioon.

Älä  myöskään  ole  huolissasi  siitä,  että  sokerisi  putoaa  aluksi.Se  ei  ole  kuin  pakotettu
insuliinipudotus.Öljy menee vain sisään ja tekee sen, mitä haluan uskoa, koska se käynnistää
kaikki elimesi ja se puolestaan auttaa niitä puhdistamaan verta ja sillä on myös loistava suhde
hermostoon ja uskon, että aivosi tuntevat paremmin kehosi. näiden kanavien kautta ja osaa
lähettää  kaikki  luonnolliset  parantavat  kykynsä  stressaantuneisiin  osiin.(Omalla  kohdallani
haima, munuaiset ja veri.) Muista nyt, että se on vain minun teoriani, enkä ole tiedemies, vaan
mietin  vain,  kuinka se toimii  minulle  ja  miten voin  järkeistää sen vaikutuksia.On hyvä pitää
päiväkirjaa  ja  käydä  säännöllisissä  terveystarkastuksissa  ja  verikokeessa  edistymisen
osoittamiseksi.Kun A1C on kunnossa ja munuaistoimintasi on parempi,  tiedät olevasi oikeilla
jäljillä, ja sitten työskentelet vain sillä tasolla, jolla työskentelet, eikä se ole millään tavalla yhtä
voimakasta  kuin  sinne  pääseminen.Se  vaatii  todennäköisesti  vain  pieniä  vakioannoksia  ja
elintapojen  ravitsemusmuutosta,  joka  diabeetikoille  ei  ole  vieras.(Minulla  kesti  noin  kuusi
kuukautta päästä A1C:stä 11 arvoon 7, ja muutama muu säätö ruokavaliossa ja liikunnassa
nostaaksesi  sen  arvoon  5.(Vesiharjoittelu  on  vähävaikutteinen  ja  toimi  minulle  loistavasti.)
Anthony

"Käytän 1 gramman öljyä päivässä vakavaan degeneratiiviseen perifeeriseen neuropatiaan ja
helpotus on hämmästyttävää!" Laurie

"Mieheni  on  nauttinut  kannabista  vuosia  ja  äskettäin  RSO-öljyä  diabetekseensa.Se  ei
ainoastaan  ole  stabiloinut  hänen  verensokeria,  vaan  se  myös  KÄÄNTÄ  hänen  kroonista
munuaistautiaan.Hänellä  diagnosoitiin  vaiheen  3  krooninen  sairaus,  ja  he  asettivat  hänet
munuaisten  luovuttajien  luetteloon.Hän  alkoi  niellä  tinktuureja  ja  RSO-öljyä  ja  nyt  hän  on
vaiheessa  1  CKD.Lääkärit  sanoivat,  että  tämä  ei  ole  mahdollista.Pääsimme  eroon  noista
lääkäreistä  ja  saimme uuden!RSO-öljy  on myös alentanut  hänen verenpainetta,  vakauttanut
anemiaa ja  diabeettista retinopatiaa (hänen piti  olla tähän mennessä täysin sokea,  Western
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Medicine sanoo).Kiitos Suurelle Hengelle kauniista kannabiksesta ja kaikesta, mitä hän tarjoaa!!
Kiitos Rick Simpsonille, kun annoit tietoa kannabiksen eteerisen öljyn valmistamisesta ja niiden
tekijöiden kokemuksista! Julie

"Kumppanillani  on  tyyppi  1,  ja  pienen  öljyn  syöminen  auttaa  tasapainottamaan  hänen
sokeritasojaan.Se on todella lahja…” Spaceleaf

”Söin  4  metformiinia  ja  4  diamikronia  päivässä,  verensokerini  oli  12  %  12  tunnin  nopean
verensokeritestin jälkeen.Lääkärini näytti hieman pettyneeltä ja sanoi: "No, et kai tarvitse enää
pillereitä  diabetekseen."  9 kuukautta hoidon jälkeen.Kaikki  oireeni,  munuaiset,  niveltulehdus,
kolesteroli, verenpaine, kaikki paljon paremmin öljyllä kuin pillereillä.Se on ihme.

Verensokerini laski kuin kivi juuri kuudennen hoitoviikon tienoilla.Eräänä yönä heräsin hauskaan
oloon, verensokerini oli alle 4 %, 3,2 %.Lopetin 8 pillerin ottamisen päivässä, joita söin tyypin 2
diabetekseen.Se  oli  17  kuukautta  sitten.Kaiken  kaikkiaan  söin  15  pilleriä  päivässä,  nyt  ei
yhtään.Joten,  Michael,  suorita  hoitotaso.3  kuukautta,  60  grammaa [noudata  Rickin  sivuston
ohjeita], diabeteksesi on poissa." Peter

”Kannabisöljy on ainoa asia, joka lopettaisi neuropatiani aiheuttaman kivun.Jopa Oxycontin ei
voinut poistaa kaikkea kipua, kuten CBD:t kannabisöljyssä sekoitettuna kermaan.Se on upea
kasvi kaikenlaiseen lääketieteelliseen käyttöön, ja vihdoin ihmiset tunnistavat sen. Fetter

”Rick pelasti  minut epäsuorasti  kuolemaa pahemmalta kohtalolta sen jälkeen, kun kävin läpi
sydänasiantuntijoiden  kanssa.14  kuukautta,  yli  22  erilaista  testiä  4  sairaalassa  ja
lääkärikeskuksessa."Olet  pahimmassa  tapauksessa,  yksi  sydämesi  puoli  on  kuollut,  saatat
tarvita sydämensiirtoa." Sitten 14 kuukauden kuluttua he eivät voineet tehdä enempää testejä,
he tekivät ohituksen.

2 vuotta myöhemmin menin seurantaan uudelta kardiologilta, joka sanoi: "Sydämessäsi ei ole
vaurioita, kuka kertoi sinulle, että siellä oli vaurioita ja että sinulla oli sydänkohtaus?Se ei ole
totta."  Minua leikittiin  tikkulle.Joten  kun lääkäri  lähetti  minut  diabeetikolle,  joka  lähetti  minut
munuaislääkärille, olisin mieluummin ottanut torkut lumipenkissä ja sitten mennä läpitaas jotain
terveysasiantuntijoita.Sitten öljy tulee mukaan.Nyt olen terveempi kuin 20 vuoteen.” Peter

"Olen  79-vuotias  nainen  ja  asun  Ranskassa.Haluan  jakaa  kanssasi  henkilökohtaisen
kokemukseni  hamppuöljystä.Miehelleni  Jerome murtui  muutama kuukausi  sitten  häntäluu  ja
lonkka kaatumisen vuoksi.Siitä hetkestä lähtien kaikki meni pieleen, hän kärsi suurta kipua ja
tuska leijui voimakkaasti hänen yllään.Pojanpoikani kertoi minulle tietävänsä erittäin tehokkaan
luonnollisen lääkkeen, joka voisi auttaa sinua tässä kipeässä tilassa.Käytämme hamppuöljyä
hänen parantuneisiin, mutta turvonneisiin haavoihin ja annoimme suun kautta pienen määrän
päivittäin.

Täytyy  sanoa,  että  toipuminen  oli  uskomatonta,  mutta  sinun  on  tiedettävä  jotain  muutakin,
mieheni  kärsi  kauan  sitten  erektioimpotenssista,  joten  päätin  antaa  öljyn  lisäksi  sitä  hänen
peniksensä, tulos oli mitä hämmästyttävin jonka olen nähnyt läpi elämäni, nyt mieheni pystyy
täydellisesti  harrastamaan intensiivistä  seksiä  useita  kertoja  päivässä,  ja  hänen  peniksensä
koko  kasvaa  paljon  siihen  kokoon,  jonka  minulla  oli  mieheni  ollessani  nuori.Voi  tuntua
epätavalliselta, että ikäiseni henkilö antaa tämän todistuksen, mutta mielestäni terveys on yhtä
tärkeä kuin hyvä seksielämä.Kiitos Rick.” Rochelle

-- Kiitos, Rochelle.Kyllä, terveys on yhtä tärkeää kuin hyvä seksielämä, ja kyllä, öljy tekee juuri
sen, mitä kuvasit.JB

"Mitkä kannat auttavat miesten impotenssissa, JB?Miesten täytyy tietää tämä...” Tomas

--  Se on hyvä kysymys,  Tomas.Mene vain  kannanarviointisivustolle  ja  etsi  kantoja,  joilla  on
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raportoitu afrodisiaakkivaikutus.Hanki sitten, testaa polttamalla, ja jos pidät vaikutuksesta, tee
öljyä ja käytä sitä.Siinä kaikki.Jotkut kannat tekevät sinusta kiivaisemman kuin toiset, ja jotkin
lajien yhdistelmät ovat tehokkaampia kuin muut kantojen tai öljyjen yhdistelmät.Siinä on kaikki
mitä voin tällä hetkellä sanoa.Kokeile öljyä, jos sillä ei ole etsimääsi vaikutusta, tee tai hanki
toinen erä, kunnes löydät oikean.Näin sen pitäisi olla.JB

"Jalkani  tuntuu  paremmalta  kuin  koskaan  viimeisen  kymmenen  vuoden  aikana  neuropatian
takia." Leon

"Sanoisin,  että  mielenterveysongelmat  olivat  todennäköisesti  olemassa  ennen  kannabiksen
käyttöä;  että mielisairauden epämukavuus pakotti  heidät  yrittämään itsehoitoa.Minulla  on C-
PTSD ja olin aktiivisessa riippuvuudessa (ainakin) 12-vuotiaasta lähtien, kunnes puhdistuin 33-
vuotiaana.Eli 5,5 vuotta sitten.Kokeilin melkein kaikkia mahdollisia lääkkeitä, koska en tuntenut
oloni oikeaksi. Minulle siivoaminen merkitsi psykiatrisia lääkkeitä ja kuntoutusta ja muutaman
vuoden terapiaa.

Löysin kannabiksen (uudelleen) vuosi ja vähän sitten ja käytin sitä levyongelmiin, ja järkytyin
havaitessani, etten enää tarvinnut useita psykiatrisia lääkkeitä, joita olin käyttänyt vähintään 3
vuotta.Minulla myös diagnosoitiin tyypin 2 diabetes vähän ennen kuin löysin lääketieteellisen
kannabiksen.Se oli suora seuraus joistakin psykiatrisista lääkkeistä!Nyt minulla on säännöllinen
verensokeri, ja pyrin luopumaan kahdesta viimeisestä lääkkeestä (masennuslääkkeet, jotka on
vieroitettava hitaasti) kahden vuoden sisällä." Jenn

"Minulla  oli  myös  tyypin  2  diabetes.Kannabiksen  päivittäinen  käyttö  antoi  minulle
mahdollisuuden lopettaa useiden reseptilääkkeiden käytön, jotka kirjaimellisesti tappoivat minut
sisältä ulospäin.Tämä muutos antoi minulle energiaa ja selkeyden tunteen, jota minulla ei ollut
ollut pitkään aikaan.Lisääntynyt energia tarkoitti sitä, että halusin todella mennä kävelylle.Aloin
käydä aquafit-tunneilla.

Tein pari  helppoa muutosta ruokavaliooni.Yksi  muutos on se,  että aloin syömään enemmän
kannabista.Tyypillisesti  suklaan  muodossa,  joka  on  valmistettu  kannabiksella  täytetystä
kookosöljystä  (erittäin  terveellinen  öljy,  erittäin  hyödyllinen  maksan  puhdistamisessa  ja
painonpudotuksessa).

Ensimmäisenä  vuonna,  kun  käytin  kannabista  päivittäin,  laihduin  hieman  yli  40  kiloa.Olen
saanut hieman takaisin, mutta minäEn ole siitä ollenkaan huolissani, koska tiedän olevani vähän
enemmän stressissä viime aikoina ja että käyttämällä (etenkin syömällä!) kannabista päivittäin
kehoni huolehtii onnellisesti itsestään, kuten se on suunniteltu." Jenn

”En tiedä tiesitkö tämän, mutta vuonna 2011 diabetekseni oli  huono,  munuaisistani vuoti  12
grammaa proteiinia päivässä polviini sattui niin paha, että en pystynyt kävelemään.Vuonna 85
repeytyneet jänteet palasivat lähes sietämättömällä kivulla.Olin 220 kiloa.Lääkäri lähetti minut
diabeetikolle,  joka  lähetti  minut  munuaisasiantuntijalle.En  osannut  enää  edes  soittaa
kitaraa.Lopetin välittämisen.

Tein tutkimusta sen jälkeen, kun Mike tässä viestissä kertoi minulle, että joku Rick Simpson-
niminen  kaveri  paransi  joukon  ihmisiä  syövästä  pottiöljyllä.Luulin  bsmutta  katsoin  sitä.Ja
huomasin, että se toimi myös tyypin 2 diabeteksessa - mitä minulla oli.

Noudatin Rick Simpsonin ohjeita,  jotka hänellä on hänen sivustollaan,  kuinka se tehdään ja
kuinka paljon ottaa jne.se sai minut sairaaksi, luulin, että minulla on flunssa, jatkoin sitä, ja noin
6.  viikolla  verensokeriarvoni  laski,  lopetin  8 pillerin  ottamisen päivässä ja  verensokeri  pysyi
tavoitteessani.

Laihduin 30 kiloa, selkäni ei ollut kipeä.Kävin 3 kuukauden tarkastuksessa ja lääkärini seisoi
siellä leuka auki.Kaikki elintoimintoni olivat normaaleja.Se oli 2 vuotta sitten, painan 173 kiloa
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verensokerini  on edelleen normaali  ei  pillereitä Tein toisen 24 tunnin virtsatestin nähdäkseni
munuaisteni.  Eniten  pystyin  pääsemään  lääkäristäni:  "En  tiedä  miksi  sinun  munuaiset  ovat
parantuneet niin paljon." Minulla ei ole kipua polvissani tai selässäni, ellen liioittele sitä, mutta se
palautuu normaaliksi muutaman päivän kuluttua.Tuskin poltan ruohoa enää, en todellakaan pidä
sen polttamisesta.Sitä öljy teki minulle." Peter

"Et ole varma muistatko minua, otan 1 g/vrk vaikeaan idiopaattiseen neuropatiaan.Rick ja Janet
soittivat eräänä päivänä High Noonille, ja he käskivät minun varmistaa, että pidän sinut ajan
tasalla...3  kuukautta  ja  olin  hämmästynyt  tänä  iltana...istuen  sohvalla,  yhtäkkiä  tajusin,  että
koirani  oli  allani,  olin  silittänyt  häntä,  en  tiedä  kuinka  kauan,  pohkeideni  selässä.JA HÄN
TUNNISI  PEHMEÄLTÄ!!!Minulla  on ollut  KOLME leikkausta  polven  alapuolella  viimeisen 10
vuoden aikana ilman anestesiaa, koska en tuntenut sitä.Yksi noista leikkauksista oli  SURAL
HERMO Biopsia!Se on shokki ja kunnioitusta ihmiset!!” Laurie

"RSO-öljy  on  ollut  minulle  niin  ihme,  olen  saanut  taas  syödä,  kipuni  on  ollut  toistaiseksi
hallittavissa,  eikä  huumeita,  minulla  on  useita  ongelmia  liian  monta  liian  montaa,  huumeet
uuvuttavat  kiinnittymiäni,  jotka ovat  sisäelimet liimattu yhteen,  lääkärit  eivät tee mitään,  ellei
minulla ole tukos, en ole pystynyt syömään muuta kuin nesteitä kaksi päivää sitten, 4 päivää
RSO:lla, söin grillattua juustovoileipää ja eilen puoli tonnikalaa voileipä, lääkärit eivät voi tehdä
minulle mitään, joten olen yksin, painan 110 kiloa ja se ei ole normaali eikä terve paino minulle,
olen  pudonnut  niinkin  alas  kuin  98,  heidän  lääkkeiden  kanssa,  he tekivät.  kasvattaa  minut
teelusikallisella  ruoalla,  24/7,  ihana,  söisin  mieluummin  sellaisia  ruokia  kuin  meidän  oli
tarkoitus...Vapauta kasvi, jonka Jumala antoi meille...” Joyce

"Totuus.Verensokeriarvoni ovat nyt normaaleilla ja olen jättänyt 2000 mg metformiinia päivässä
ja  syön  nyt  lähes  nollaa  gluteenia  ja  tarkkailen  ruokavaliotani.Ei  rasvatonta  paskaa,
laihdutuspaskaa  tai  pakastettuja  Weight  Watcher  -aterioita.Oletko  nähnyt  näiden
pakasteaterioiden natriumpitoisuuden?Järkyttävää!” Cheshire

-- Piditkö näiden ruokien mausta, kun kokeilit niitä öljyssä?JB

”En  pitänyt  niistä  aiemmin,  mutta  öljystä  tai  iästäni  lähtien  minusta  on  tullut
gluteeniherkkä.Minulla  on enemmän migreeniä,  enemmän fibroosia,  aknea,  vatsakramppeja,
muutamia mainitakseni.Lisäksi natrium saa minut turpoamaan kuin ilmapallo.Siitä lähtien, kun
minusta tuli  pääasiassa kannabiksen käyttäjä  ja  öljyn  myötä,  syön nyt  enemmän hamppua,
hedelmiä  ja  vihanneksia,  vähemmän  rasvaa,  vähemmän  yrttejä  ruoassa.RAKASTAN  SITÄ!
Kuitenkingluteeniin  liittyviä  ruokia,  kuten  pastaa  ja  leipää,  rakastan  riippumatta  siitä,  onko
öljyssä vai ei.Seurauksena on, että kehoni ei pidä siitä, ja olen hyvin sen kanssa." Cheshire

"Hei Greg, minulla on puhdas virtsarakon kunto.Näin sanoo lääkäri kiitos Chemolle.Hän sanoo,
että olen nyt täydellisessä remissiossa.Mutta totuus oli,  että otin yhteensä noin 19 grammaa
RSO:ta  13.  lokakuuta  2012  alkaen  ja  sen  jälkeen  ja  torstaina  19.  joulukuuta  2012.Kävin
penistutkimuksella  eturauhasen  läpi  ja  virtsarakkoon,  ja  minulla  on  nyt  täydellinen  remissio
virtsarakon  syövästäni.Kaikki  terve  pinkki  eikä  syövästä  mitään.Lääkärini  sanoi,  että  näytän
siltä,  että  minulla  ei  ole  koskaan  ollut  syöpää.Hän  oli  hämmästynyt  kuinka  hyvältä
näytin.Taistelen edelleen näitä huumeita vastaan ja tiedän, että RSO voi auttaa saamaan minut
pois  näistä  pillereistä  ennen  kuin  ne  ottavat  minut  sisään.Toivon  silti  vähentäväni  kystani
jokaisessa munuaisessani, oikealla ja vasemmalla.

Unilääkitystäni on leikattu valtavasti näiden viime kuukausien aikana, ja olen myös lopettanut
Cymbaltani TÄYSIN nyt ja olen vähentänyt myös Baclifin-, Lyrica- ja OXYCOTIN-syöntiäni ja
yritän edelleen päästä niistä kokonaan eroon, mikä hämmästyttää lääkäriäni kuinka NOPEASTI.
Olen  leikannut  takaisin  ja  kuinka  tämä  antaa  minulle  mahdollisuuden  elää  jonkin  verran
NORMAALIA ELÄMÄT.
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Kannatan lääkemarihuanan tupakointia siitä, että se piti minut hengissä tämän huumaavan osan
elämääni.Lääkärit irtisanoivat minut kauan sitten.Tämä RSO on antanut minulle mahdollisuuden
alkaa lihoa saavutettuani kaikkien aikojen alimman tason 135 6 jalkaa pitkällä viime lokakuussa
ja painan nyt 149 - se on 14 paunaa, juuri kun otin RSO:ta.Jäykkä selkäni on laantunut kivusta,
ja  minulla  on myös ollut  enemmän liikettä  viime kuukausina.  Niskani  LEURKAUS on myös
jäänyt pitoon tänä syksynä RSO-saannin jälkeen.

Myös  jalkojeni  psoriaattinen  niveltulehdus  on  laantunut  ja  rukoilen,  etten  enää  saa  enää
steroidirokotuksia  jalkoihini  ja  rukoilen  samaa myös  selkäni  puolesta,  viimeiset  selkärangan
epiduraaliset  steroidipistokseni  selkärankaan  oli  viime  syksynä  ja  toivottavasti  kipuni  tasot
pysyvät alhaalla, jotta niitä ei tapahdu enempää.

Lääkärini sanoo, että kehoni ei kestä enää (JOS HALUAN ELÄÄ) vaihtaa rokotteita ja pillereitä
elämänlaadun puolesta.HÖYTÄ, sanon minä.Ota RSO avuksi kaikkiin vaivoihisi ja vähentämään
kipulääkkeitäsi ja tappamaan syöpää ikuisesti.En ole kestänyt paljon enkä kovin pitkään, jos se
pystyy tekemään tämän niin lyhyessä ajassa puolestani, ajattele vain, jos koko maailma tietäisi
tästä.Jumalan parannus!!!” Tony

”Isälläni  diagnosoitiin  haimasyöpä  kuusi  kuukautta  sitten.Kemohoidon  aikana  se  levisi
munuaisiin ja keuhkoihin.Hänellä oli täpliä kaikkialla ja hän huononi hyvin nopeasti.Luin öljystä
ja päätin, ettei hänellä ollut mitään menetettävää.Teimme joitain ja hän on ollut siinä joka päivä
kolmen  kuukauden  ajan.Skannauksen  tulokset  tulivat  eilen.Lääkäri  ihmetteli.Haimasyöpä  on
kutistunut ja muut täplät ovat kadonneet kokonaan.Isäni on niin paljon parempi.Ei pahoinvointia,
on lihonut,  ei  nuku enää koko päivää ja  hän on taas ulkona.Todella  ällistyttävä.Olemme yli
kuun." Lisa

-- Hienoa, Lisa, mutta älä enää skannaa, vain öljyä.Sinun ei todellakaan tarvitse karsinogeenista
skannausta nähdäksesi, että hän voi hyvin.Kuten sanot, sinulla ei ollut mitään menetettävää,
joten älä menetä tätä peliä tekemällä tarpeettomia skannauksia, jotka voivat helposti pahentaa
sitä.

Säteilyvaikutukset kerääntyvät elimistöön.Mitä vähemmän skannauksia syöpäpotilas ottaa, sen
parempi.Se on vain maalaisjärkeä, ei mitään muuta.Yleensä on todella parempi syödä vielä 60
g öljyä, kun et ole varma, oletko 100 % terve.

Lisäksi  kaikki  nämä  testit  ja  lääkärikäynnit  saavat  potilaat  yleensä  hyvin  hermostuneiksi  ja
stressaavat heitä paljon.Stressiä ja ahdistusta on vaikea välttää sairauden kanssa, joten vältä
stressiä ja ahdistusta niin paljon kuin voit – ja öljy voi auttaa stressiin ja ahdistukseen paremmin
kuin mikään muu tuntemani aine.JB

”Olen käyttänyt kannabista vuosia diabetekseeni.Tunsin aina olevani paska.Perheessäni äitini
puolella  diabetes  oli  paha,  jalkojen,  jalkojen,  näön  menetys  ja  sitten  kuolema.Tätini,  enoni,
isoäitini.Ja kaikki äidit ovat kuolleet diabeteksesta.Äitini oli 55.Ikäni tänään.Nuori sisareni täällä
pisteet  ovat  yli  570  päivässä,  3  laukausta  päivässä,  mutta  itselleni,  ei  diabetesta,  moneen
vuoteen.Olen melko terve.

Hyvä ystävä,  70-vuotias.Noin  seitsemän kuukautta sitten  tuli  minulle.Hänen pisteensä olivat
500-luvun puolivälissä,  hän oli  todella  sairas.No,  sen jälkeen kun hän käytti  RSO:ta,  pelkkä
trimmaus,  hänen  arvonsa  laski  180-luvulle.Vain  muutamassa  kuukaudessa.Hamppuöljyllä
infusoituna  kaksi  kapselia  päivässä.Nyt  hän  on  palannut  metsästämään,  kalastamaan  ja
leikkaamaan puuta.76-vuotias ja näyttää 15 vuotta nuoremmalta.Tiedän, että kannabis on syy,
miksi en ota pistos tänään.Olen edelleen diabeteksesta vapaa.Olen perheeni ainoa.Toivon, että
siskoni  kouluttaisi  itseään,  hän  tuntisi  olonsa  paljon  paremmaksi.Kuin  lähtisi  Grizzlyyn  joka
aamu." Ron

”Voin  kertoa  sinulle  toden  teolla,  että  minun  tapauksessani  kannabisöljyn  ja  hunajan
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vaihtaminen  makeutusaineena  on  pudonnut  sokeritasot  hyväksyttävälle  (lue  normaalille)
tasolle.Minun täytyy käyttää vain noin pitkäjyväistä riisiä vastaava määrä.Kärsin perifeerisestä
neuropatiasta, unettomuudesta, kroonisesta niska- ja nivelkivuista, huonosta maksasta (se on
ilmeisesti lääketieteellinen termi), alhaisesta verihiutaleiden määrästä, kroonisesta EBV:stä ja
leipälaatikkoa  suuremmasta  pernasta.Minua  ei  voida  (ei  sillä,  että  tekisin)  leikata  ilman
äärimmäistä todennäköisyyttä, että kuolen.

Nyt en suosittele kenellekään muulle tätä, mutta olen ollut sairas kymmenen vuotta.Se paheni
mitä  enemmän  lääkkeitä  ja  toimenpiteitä  minulle  laitettiin.Lopulta  sanoin  "RIITÄ".Ei
itsehoitotuotteita,  ei  kaupallisia  lääkkeitä,  kaikki  yrtti-  tai  elintarvikepohjaisia.Pyydän  ND:täni
testejä  minulle,  sitten  käyn  sen  läpi  hänen  kanssaan  ja  voin  pyytää  ehdotettuja
menetelmiä.Mutta!Minulla on viimeinen sana.Ja voin paremmin." Huppari

–  Tyypin  1  diabetes  muhii  tai  ei,  verensokerini  nousi  aina  nopeasti.Siitä  lähtien  kun  olen
käyttänyt öljyjä, sokerini ovat pysyneet normaalina.Ensimmäistä kertaa sen jälkeen, kun sain
sen 20-vuotiaana, a1c-testi on nyt 6,8. Eugene

"Minulla on ystävä, useampi kuin yksi, mutta hänen sokerinsa olivat 20+.Poltimme pitkään 35+
vuotta,  joten  saimme  öljyä.Mikään  lääkärin  tekemä  ei  toiminut.Hänen  sokerinsa  ovat  nyt
10.Edelleen korkealla, mutta hän pitää Pepsistä. Donald

"Öljy on täysin tappanut kipuni luukannuista ja heikoista keuhkoista, jotka näyttävät voimistuvan
päivä päivältä!Ja aloitin öljyn äskettäin!Olen molemmat hämmästynyt ja kiitollinen!" Ikivihreä

"Uskomaton.Se on ihmekasvi.Se näyttää yrittävän normalisoida järjestelmäsi riippumatta siitä,
mikä on vialla." Zed

"Vaimollani ei ole enää neuropatiaa jaloissaan.Meillä oli öljyt lopussa noin kaksi kuukautta sitten
ja sen 20 päivän aikana neuropatia alkoi palata viime päivinä.Neljä päivää takaisin öljyllä, ei
enää  neuloja.Hänellä  ei  ole  enää  korkea  verenpaine  ja  hän  on  laihtunut  lähes  30  kiloa
yksinkertaisesti  lisäämällä  kannabisöljyä  rutiineihinsa.Hänellä  on  myös  eteisvärinä.Ei
rytmihäiriöitä öljyn käytön aloittamisen jälkeen." kaveri

"Sokerini menivät hallinnasta.Söin insuliinin maksimimääriä ja suun kautta otettavaa lääkitystä
turhaan.Olin lihonut tonnin näistä lääkkeistä ja olin kurja.Aloin käyttää öljyä, nousin tippa pisara
kerrallaan,  testasin  vereni  8  kertaa  päivässä  varmistaakseni,  että  olen  kunnossa.Se  toimi!
Kevyellä  annoksella  sokerini  putosivat  normaaliksi.Kaksi  vuotta  myöhemmin  olen  elossa,
pudonnut 67 kiloa, en muuta ruokavaliota ja autan Rickia.Jos numeroni kasvavat (olen joskus
huono), lisään öljyä." Janet

"Hei  herra  Simpson,  olen  Aaron,  olen  17-vuotias.Olen  käyttänyt  reseptiöljyäsi  tyypin  1
diabetekseni auttamiseksi.Minun pitäisi ottaa neljä insuliinipistosta päivässä suurilla annoksilla,
mutta  koska  olen  käyttänyt  öljyreseptiäsi,  minun  tarvitsee  ottaa  vain  yksi  yöllä  ja  haluan
henkilökohtaisesti kiittää sinua.Tällä planeetalla ei ole montaa sinun kaltaistasi ihmistä, ja nyt
sinulla on yksilisää kannattajia takanasi.Ystävällisin terveisin, Aaron”

"Tässä kertomuksessa nimeni on Alexis.Olen ollut  diabeetikko vuodesta 1994.Syksyllä 2010
vasen jalkani kärsi yksinkertaisen nivelsiteen repeytymisestä, eikä lääkinnällistä hoitoa tullut ja
saamani vähäinen hoito oli mitätöntä.Minulle kerrottiin, että minulla saattaa olla Charcotin jalka,
jota  ei  yleensä  tunnisteta,  etenkin  akuutissa  vaiheessa,  kunnes  vakavia  komplikaatioita
ilmenee.Varhainen  tunnistaminen  ja  diagnoosi,  välitön  immobilisointi  ja  ennaltaehkäisevä
hoitoohjelma  voivat  minimoida  sairastuvuuden,  joka  liittyy  tähän  diabeettisen  neuropatian
tuhoisaan  komplikaatioon.Jos  Charcotin  jalkaa  hoidetaan  väärin,  sillä  voi  olla  tuhoisia
seurauksia, mukaan lukien amputaatio.

Joulukuussa  minulla  oli  haavainen  haava  hyvin  turvonneen  jalkani  pohjassa.Hakiessaan
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kiireellistä  ortopedista  hoitoa  lääkäri  diagnosoi  sen  nopeasti  "krooniseksi  Charcot,  jolla  on
osteomyeliitti". Jalassani oli ilmataskuja ja vakava tulehdus luussa.Hän kertoi minulle, että ainoa
toimiva  hoito  oli  jalan  välitön  amputointi.Olin  kovassa  tuskassa  fyysisesti,  henkisesti  ja
henkisesti.Lääkäri antoi minulle viikon käsitellä sitä henkisesti.Minulle annettiin pyörätuoli, jossa
oli ohjeet siitä, että jalkani ei kantanut painoa.

Me kaikki tiedämme, että Jumala toimii salaperäisin ja ihmeellisin tavoin.Hän toi minulle kaksi
inhimillistä "parannusenkeliään" lääkkeillä, joita Hän toimitti kauan sitten.Koska minulla ei ollut
mitään menetettävää, paitsi jalkani, otin lääkkeen, he toivat minulle rakkaudella sekä kielen alle
että  levittivät  sitä  suoraan  avoimeen  haavaan.Viikon  loppuun  mennessä  minä  ja  minua
hoitaneet saatoimme nähdä parannusta pelkästään haavan ulkopinnan myötä.Kun näin lääkärin
uudelleen,  hän myönsi minulle vielä viikon pitkällä  sarjalla  suosituksia siitä,  mitä pitää ottaa
huomioon,  mitä  hän  kutsui  "OMG..."-hetkeksi.Jatkoin  uskollisesti  ehdotetun  lääkeannoksen
antamista.Aloin  tuntea  oloni  paremmaksi,  ja  mikä  tärkeintä,  haavainen  haava  alkoi
parantua.Huhtikuuhun  mennessä  sain  kävellä  jalkani  10  minuuttia  päivässä.Pieni  kirurginen
toimenpide tarvittiin muodostuvan heikentyneen luumassan poistamiseksi.

Jatkan  lääkitystä,  ja  lääkärini  on  varovaisen  optimistinen,  että  voisin  pitää  jalkani.Infektio
luussani oli erittäin vakava, ja kestää hetken ennen kuin se paranee, mutta se paranee.Tällä
hetkellä  lääkäri  harkitsee  mahdollista  rakentavaa  leikkausta  jalkaani  vuoden  sisällä,  jos  se
paranee edelleen. Alexis

"Olen yksi ystävistä, jotka "Alexis" mainitsee.Olen lähettänyt hänelle linkin tähän julkaisuun ja
hän saattaa haluta paljastaa itsensä nähdessään sen, jätän sen hänen huolekseen.Olen pitkään
kannattanut  marihuanan  laillistamista  virkistystarkoituksiin  ja  tiesin,  että  se  voi  tehokkaasti
lievittää kipua ja ahdistusta.Kuitenkin vasta viimeisten 8 tai 9 kuukauden aikana olen todella
tullut tietoiseksi kannabiksen parantavasta voimasta.Kun puhuin Alexisin kanssa helmikuussa ja
hän kertoi  minulle  ehdotetusta amputaatiosta,  olin  katsonut  Rickin  "Juokse hoidosta”  video,
mutta  oli  todella  skeptinen.Olimme  kumppanini  kanssa  keskustelleet  mahdollisuudesta
valmistaa hamppuöljyä ja kokeilla sitä parannuskeinona, ja yhteinen ystävämme Alexis vaikutti
erinomaiselta ehdokkaalta.Hän suostui, ja teimme erän öljyä sinä iltana ja aloimme annostella
sitä  seuraavana  päivänä.Ensimmäiset  tulokset  olivat  lupaavia,  mutta  olin  silti  erittäin
skeptinen.Mutta kuten sanoin Alexisille: "Mitä sinulla on menetettävää?jalkasi?lääkäri haluaa jo
ottaa sen!"  En ollut  koskaan ylpeämpi kuin sinä päivänä,  kun hän käveli  olohuoneeseeni.Ja
vaikka  leikkauksensa  vuoksi  hän  on  taas  hetken  aikaa  pyörätuolissa.hänen  lääkärinsä  on
kertonut hänelle,  että Alexisin "ykkösprioriteetti"  on tanssia häissään ensi toukokuussa.Tämä
mieheltä, joka halusi katkaista hänen jalkansa neljä kuukautta aikaisemmin." Booth

"Kiitos  Rick,  tein  öljyn  auttaakseni  ihmisiä,  joilla  ei  ollut  aavistustakaan  sen  kyvystä
parantaa.Tapaus yksi - diabeetikko dialyysihoidossa, 5 päivää viikossa, 6 tuntia kerrallaan.13%
munuaisten  toiminta  ja  suuri  kipu.Kipu  oli  poissa  ensimmäisenä  päivänä.Kolme  kuukautta
hoitoon asti 2 kertaa viikossa dialyysissä, 3 tuntia.Ja 54% munuaisten toiminta palautuu.Viisi
kuukautta  hoidon  jälkeen,  ei  enää  dialyysihoitoa  ja  munuaisten  toiminta  palautuu  98-
prosenttisesti,  eikä  reseptilääkkeitä  ollenkaan,  ja  hänen  elämänsä  on  palannut  25  vuoden
jälkeen.helvetin vuosia.Ai niin, öljystä ei veloiteta, ja rakastan jokaista minuuttia, kun voin auttaa
häntä.Myös muut,  joita  käsittelemme, menestyvät  samalla tavalla,  joten kiitos,  että sain olla
mukana tässä." Dan

"Miehelläni  on tyypin  2  diabetes  ja  hän on käyttänyt  kannabista,  ja  häntä  on vähennetty  3
annoksesta päivässä, 5 yksikön lisäksi yöllä 5 yksikköön yöllä, joten se auttaa.Hän on käyttänyt
sitä vasta puolitoista kuukautta." Gladys

"Olen  myös  parantanut  5  ihmistä.Ystäväni.Tyypin  2
diabetes.Munasarjasyöpä.Lihavuus.Ihosyöpä.Ja  se  parantaa  vakavaa  HGG-
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pahoinvointiani.Teen sen itse.Minun takapihallani.Opetan 4-vuotiaani.Ymmärrän kuinka tärkeää
se on." HempGirl

Ruoansulatus ja Crohnin tauti
"Öljy auttaa Crohnin taudissa.Se pysäyttää suoliston tulehduksen.Minulta poistettiin kasvain ja
1/3 maksastani ja sappirakostani ennen kuin sain tietää öljystä.Nyt öljy on parantanut kaikki
kemohoidon ikävät vaikutukset C-hepatiaan ja leikkauksiin.Olen laihtunut 18 kiloa ja voin hyvin.
Michelle

”Minulle  annettiin  pieni  määrä  kokeiltavaksi.Vau.Söin  niin  kuin  en  olisi  syönyt  vuosiin!
Ruokahaluni  palasi!Nyt  tiedän,  että  se  ei  ole  halpaa,  mutta  se  toimii  kaikenlaisiin
ongelmiin.Kiitos!" Danny

"Olen löytänyt  saman asian!60 puntaa hieman enemmän kuin  vuosi  sitten  205:stä.Nyt  olen
palannut 180:een ja vakaa.Minusta tulee aivan hirveä, en vain munchies.Syön nyt yhden täyden
aterian päivässä.Ennen?2 puremaa ja halusin...No, älkäämme olko liian graafisia." Huppari

"Ja tietysti ruokavalion muutos johtui myös RSO:sta...Haluan nyt paljon terveellisempää ruokaa
kuin koskaan...Minulla oli suklaaongelma...nyt 1 pala riittää, enkä tarvitse sitäkään suurimman
osan ajasta!!!Haluan syödä terveellisesti, ELÄÄ terveellisesti!!!” Laurie

"Crohnin tautifoorumissa tunsin itseni käytännössä "kiusatuksi" saadakseni selville, mikä tämä
"RSO" on.Ja vain kaksi viikkoa sen jälkeen se pelasti henkeni, ja tekee niin joka päivä.Löytyi
29.12.2012.Henki pelastettu 11.1.2013." Sarah

"Toivottavasti  et  ole  sulkeutunut,  minä  vain  löysin  sinut!Makasin  sängyssä  viime  kuussa
varmalla kuoleman tunteella kehossani, kuten olen tuntenut ennenkin.Vain 2 viikkoa ennen sitä
olin törmännyt nimeesi ja töihin Crohnin keskustelupalstalla.Tämä kaveri toisti nimesi niin monta
kertaa, että melkein tunsin itseni "kiusatuksi" poistamaan nimesi.Vähän aikaa myöhemmin etsin
nimeäsi  ja  öljyä.Sai  paljon  tietoa,  joten aloitin  Internet-radion keskusteluohjelmalla  "Red Ice
Radio" ja nauhoituksella Rickin haastattelusta öljyaiheesta.Kun se oli ohi, itkin.Menin kotiin ja
kerroin kaikesta miehelleni.

FF - tammikuu11 päivä, jolloin minun olisi pitänyt kuolla.Mieheni oli juuri ostanut tarvitsemamme
öljyn  valmistamiseen  10.  päivänä,  ja  hänellä  oli  suunnitelmia  tehdä  öljyä  noin  päivässä.11.
päivänä  tunsin  oloni  pahoinvoitavaksi  aamulla...kuten  useimmiten  aamuisin.Sairaus  valtasi
minut nopeasti ja voimakkaasti.Makasin sängyssä kuollakseni... Tiesin, että se oli huonoa, kun
en saanut itseäni soittamaan miehelleni töihin.Kotiin tullessaan hän aloitti öljyn käytön heti.Söin
kaurahiutaleen kokoisen pallon ja tunsin kehoni kääntyvän takaisin tunnissa, joten söin toisen
pallon ja 2 tuntia sen jälkeen pystyin kävelemään yksin kylpyhuoneeseen.Seuraavana aamuna
tunsin tuskin edellisen päivän oireita ja menin töihin!(viikonlopputyö - hidasta ja helppoa) 15.
päivänä peitin ja ylimääräisen päivän ja viime hetken pyydettiin kattamaan loppuviikko.KERRON
MAAILLE RSO:STA!

Unohdin mainita, että minulla on Crohnin tauti, paksusuolitulehdus ja biokemialliset palovammat
(umpilisäkkeen vuoto)  keuhkoistani  alaspäin.Umpilisäkkeeni  vuoti  5  1/2  kuukautta  joulukuun
lopulla.2008 - 19. toukokuuta 2009.1 gallonan tarttuvaa jätettä poistaminen.

Olen syönyt  tätä öljyä joka päivä nyt  39 päivän ajan kaurajauhon jyväkokoisella  pallolla  3x
päivässä.En enää tarvitse lääkkeitä ja tuskin poltan sitä.Juon myös 95% Aloe Vera -mehua.Se
saa  öljyn  toimimaan  entistä  paremmin.Kirjaan  kaiken.En  enää  koskaan  ota  toista  ihmisen
valmistamaa ainetta." Sarah

"Pot on ainoa lääke, joka pakotti vakavan Crohnin taudin remissioon.Kannabis parantaa." Alicia
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"Kun  sanon,  että  kannabis  parantaa  Crohnin,  tarkoitan  sitä.Elin  30  vuotta  tämän  minulle
tuntemattoman  taudin  kanssa  ja  huomasin  sen  vasta,  kun  lopetin  kaiken  marihuanan
viihdekäytön.Se oli pitkä tauko, ja minun Crohni ei palannut hallittavalle tasolle ennen kuin aloin
uudelleen kannabiksen käytön.Alun perin olin  vain  tappamassa pahoinvointiani,  mutta sitten
huomasin sen auttavan Crohnin taudista.Ei katso taaksepäin!" Sean

"Hyvää  työtä!Kun  työskentelin  sairaalassa,  minulla  oli  onni  tavata  nuori  mies  (18),  jolla  oli
pitkälle edennyt Crohnin tauti.Hän ei käyttänyt RSO:ta tuolloin, vain joitain lääkkeitä, joita meillä
oli  mukana.Hän  meni  tutkivaan  leikkaukseen,  eikä  hän  voinut  käyttää  kannabistaan.Hän
sairastui  sairaalassa  melko  sairaaksi,  kuumetta,  tulehdusta,  laihtui  nopeasti  jo  liian  ohuella
rungolla.Hänen  lääkärinsä  suostui  lopulta  antamaan hänelle  päivälipun,  jotta  hän  voisi  tulla
tapaamaan meitä ja hakemaan lääkkeitä.

Hänen  lääkärinsä  oli  todella  hämmästynyt,  kun  hän  meni  tarkastamaan  häntä  seuraavana
aamuna,  ja  hän  istui  sängyssä  kirkkain  silmin  ja  tuuheahäntäinen,  syönyt  hyvän  aterian
edellisenä iltana ja oli juuri syömässä aamiaista.Viimeksi kun puhuin potilaan kanssa, hän oli
juuri kuullut RSO:sta.Minulla ei ole epäilystäkään siitä, että hän paranee täysin kaikista Crohnin
taudista hetkessä." Jenn

"Minulla on Crohn.Kiitos Rick Simpsonille, minulla on elämäni takaisin! Kathleen

”Se parantaa  Crohnin  tautia,  tiedän  sen  omakohtaisesti.Sinun  täytyy  niellä  se.Poltin  vuosia
myös kokeakseni kipua uudelleen... Paraneminen ei tullut ennen kuin nielsin öljyn.Kokeile sitä,
sinulla ei ole muuta menetettävää kuin sietämätön sairaus." Sara

"Kannabisöljy  auttoi  parantamaan  Crohniani,  jotta  voin  hoitaa  sen!Nyt  minulla  on  taas
elämänlaatuni Rick Simpson -öljyn ja Shona Banda -öljyn ansiosta.En olisi KOSKAAN pystynyt
tekemään  mitään  tällaista  tähän  aikaan  viime  vuonna...  Pystyin  hädin  tuskin  käymään
ruokaostoksilla ilman pelkoa siitä, että minun olisi pitänyt olla kylpyhuoneen lähellä.Minun piti
jatkuvasti  vetäytyä  taidenäytöksistä  ja  live-maalauskeikoista,  koska  Crohnin  sairauteni  oli
huono.Onneksi tutustuin kannabisöljyyn ja lopulta löysin minulle oikean öljyn.Elän ja rakastan
elämää  taas...vakavasti  viime  vuonna  tähän  aikaan  en  voinut  edes  mennä
viljelijämarkkinoille...elämä perseestä!KANAPIS PARANTAA!!!!

Shona Bandan ~ Live Free or Die -kirjan lukeminen antoi minulle voimaa nousta seisomaan ja
rohkeutta ELÄÄ ILMAISEKSI ja parantua.Lue Rick Simpsons -kirja!Se on upea omaelämäkerta
täynnä tietoa, joka on arvokasta tietää.Molemmat kirjat auttavat herättämään mielesi, jotta sinun
ei enää tarvitse olla osa lammasta.Opi totuus.Googleta." Linzy

"Yksi suurimmista tunteista, joita en ole tuntenut pitkään aikaan, on se MAHTAVA lämmön tunne
syödessäni  jalapenoja  srirachan  kanssa  phossa….Ilman  kipua  suolistossani!Luojan  kiitos
CANNABIS  OILISTA!Ennen  kestin  kipua  vain  voidakseni  hemmotella  itseäni  pho:lla…
suosikkiruokaani koskaan… Nykyään voin syödä sitä enkä tunne KIPUA, koska kannabisöljy
auttaa  hallitsemaan  Crohnin  tautiani!!!Oi  kuinka  kaipasin  phon  makua  ja  kuumaa  polttoa
kuumista mausteista!En koskaan lopeta öljyni syömistä.Mmm mmm ei mitenkään!" Linzy

"Minulla  on  Crohn  ja  se  tekee  ihmeitä!!!Toimii  paremmin  kuin  mikään  pilleri,  jota  he  ovat
koskaan antaneet minulle." Andrew

"Hoidon  kämppäkaveriani  paksusuolitulehduksen  takia  RSO:lla  tällä  hetkellä.Kun  hän  rikkoi
moottoripyöränsä,  hän  hajosi  pahasti  ja  oli  sairaalassa  kuukauden  ajan.Sairaalassa  meille
kerrottiin,  että  hänellä  oli  paksusuolen  massa  ja  että  se  oli  todennäköisesti  syöpä.Hän  on
kärsinyt paksusuolitulehduksesta alusta asti17-vuotias, hän on nyt 29.

Pelättyäni  kuoliaaksi  enkä  tiennyt  mitä  tapahtui,  puhuin  ystäväni  kanssa  RSO:n
kokeilemisesta.Hän teki  Rick Simpson -öljyn ystävälleni,  ja hän on käyttänyt  sitä lokakuusta
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lähtien.Lääkärit sanovat, että massa on säädellyt itsensä, normaali väri on palannut, eivätkä he
enää usko, että se on syöpä.Olemme tehokkaasti pysäyttäneet verenvuodon hänen suolissaan
nyt  lokakuusta  lähtien,  ilman  ainuttakaan  leimahdusta!Tulehdus  on  minimaalinen.Emme
KOSKAAN lopeta RSO:n käyttöä perheessäni!!!” Chris

"Käytän  öljyä  paksusuolentulehdukseen.Se  toimii.Ainoa  ongelma  on,  että  minulla  ei  ole
kunnollista rasitusta, joten minulla on vähän huimausta siitä.Mutta ketä kiinnostaa, minulla on
hyvä olo." Igor

”Minulla  on  koliittista  kärsivä  ystävä  ja  se  auttaa  hämmästyttävän  nopeasti.Luulen,  että  he
käyttivät  häntä  jokaisella  geneettisellä  lääkkeellä,  hän  oli  hyvin  lähellä  lausepussia.Hän  on
nähnyt useita lääkäreitä, ja hän on erittäin avoin ongelmalle, yksityiskohdille jne.Voisin yrittää
saada lisätietoja." Justin

"Minulla on koliitti sädehoidosta...huumeet ovat hyödyttömiä.Kannabis on AINOA asia, joka on
antanut minulle helpotusta kipuun." Lee

"Ihmisille, jotka tarkastelevat paksusuolentulehduksen kanssa toimivia kantoja, monet Cheese-
ja  Chemdogg-kaltevat  risteykset  näyttävät  toimivan  parhaiten  niille,  jotka  tiedän,  jotka  niitä
käyttävät." Chris

”Olen  käyttänyt  RSO:ta  20-vuotiaasta  lähtien  estääkseni  haavaisen  paksusuolitulehduksen
etenemistä.Minulla  on  täysin  normaali  ruuansulatuskanava  41-vuotiaana.Isäni  kärsi  useaan
otteeseen Crohnin taudista, ja nöyrä mielipiteeni on, että öljy esti minuakin kärsimästä samasta
kohtalosta. Todd

"Käytän kannabista, kun minulla on divertikuliitti, se on ainoa asia, joka antaa minulle todellista
helpotusta, auttaa suuresti vatsakipuihin ja auttaa vatsan lihaksia rentoutumaan paremmin kuin
reseptilääkkeet, jotka vain peittävät kipua pienen hetken!" David

"Käytän RSO:ta myös Crohnissani.Se on ollut minulle ihme." Bobby

Sydän, verenpaine
”Sydän on elintärkeä elin ja öljy nuorentaa tärkeitä elimiä.Kun potilaat alkavat käyttää öljyä, he
yleensä pienentävät sydänlääkeannoksiaan ja useimmat lopettavat lääkkeiden käytön heti, kun
he  tuntevat  voivansa  lopettaa  niiden  käytön.Öljy  on  erittäin  hyödyllistä  sydämelle,  mutta
mielestäni  potilaan  tulisi  todellakin  kääntyä  lääkärin  puoleen  lopettaessaan  nämä  hänelle
määrätyt lääkkeet.

Öljy  voi  säädellä  verenpainetta  ja  joissakin  tapauksissa  rytmihäiriöitä  erittäin  tehokkaasti.Se
yleensä alentaa verenpainetta, joten verenpainelääkkeitä käyttävien tulee olla varovaisia  öljyn
käytössä,  kunnes siihen tottuu.Verenpainelääkkeiden ja  öljyn  yhdistelmä voi  laskea painetta
liian alas, joten verenpainetta on hyvä seurata verenpainemittarilla.Monissa tapauksissa potilaat
huomaavat myös, että öljy lisää myös sykettä hieman.

Tämä alue vaatii paljon enemmän tutkimusta, joten potilaiden tulee noudattaa maalaisjärkeään
aloittaessaan öljyn käytön, mutta heidän tulee myös olla yhteydessä lääkäriinsä, koska heillä voi
olla ongelmia päästä eroon näistä lääkkeistä.Sydänpotilaiden tulee tarkistaa kodin tai työpaikan
sähköjohdot.Sydän  toimii  sähkömagneettisilla  impulsseilla,  joten  niiden  tulee  välttää
sähkömagneettisissa kentissä olemista mahdollisimman paljon.

Söisin öljyä ja käyttäisin sitä myös peräpuikoissa.Mitä tulee paikalliseen käyttöön, se ei koskaan
satuta, mutta en osaa sanoa kuinka hyödyllistä se todella on tällä hetkellä.Kuten aina, käyttäisin
hamppuakaikilla  mahdollisilla  tavoilla.Laittaisin myös hampunsiemeniä ja  hampunsiemenöljyä
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ruokavaliooni, sekä siemenillä että öljyllä tiedetään olevan erittäin hyödyllisiä vaikutuksia moniin
sydänsairauksiin.

Jos olisin lääkäri ja tekisin sydämeen liittyvän leikkauksen tai elinsiirron tms., yrittäisin ensin
nuorentaa  elintä  vähintään  60  grammalla  öljyä.Jos  60g  ei  toisi  potilasta  riittävän  terveeksi,
jatkaisin silti öljyn antamista.JB”

”Alennin ja  lopetin  verenpainelääkkeiden ottamisen,  koska verenpaineni  oli  laskemassa liian
alhaisille lukemille.Verenpainelääkkeiden käytön jälkeen verenpaineeni normalisoitui.Sydämen
syke näyttää säännöllisemmältä eikä niin kiusalliselta, koska minulla on ollut epäsäännöllinen
syke syntymästä asti." George

"Sain  sydänkohtauksen  syntymäpäiväni  jälkeisenä  päivänä  2.  huhtikuuta  2012.Lääkäri  yritti
kertoa minulle, että se oli kaikki niveltulehdus, ja se oli vain sydänkohtaus.He eivät pidä siitä,
että käytän kannabista,  minulla  oli  iso isku täällä  lääkärin,  joka on vain apteekki  ja  työntää
pillereitä,  ja  luonnontieteilijä  apteekkihenkilökunnan  välillä,  lääkärini  tappoi  myös  minut,  olin
100% tukossa toiselta  puolelta  ja  80% toisella  puolella,  luulin  olevani  rampautunut,  pyydän
apuasi  viime  viikolla,  ja  ainoa  lohdutus,  joka  minulla  oli,  oli  kannabis,  etsin  edelleen  öljyä,
minulla  on  niveltulehdus,  tämän  he  sanoivat  olevan  leski  maker,  olin  onnekas,  menin
päivystykseen, he kertoivat minulle, että laitoin stentin ja odotan mitä tehdä toiselle. Kiitos Rick,
että  teet  hienoa  työtä,  ja  sinua  arvostetaan  suuresti.Hei,  olen  edelleen  täällä,  ja  toinen
huomautus: mieheni älä mene lääkäriin, älä juo tai polta, käytä vain kannabista kaikkina näinä
vuosina.Hänellä  on  verenpaine  aivan  kuin  teinillä,  terve,  Jumala  siunatkoon  sinua  ja  meitä
kaikkia, Barbie sietää edelleen (@ O@ ) kipua." Barbie

”Koirani, jolla on kongestiivinen sydämen vajaatoiminta, jatkaa edelleen ja on myös ollut öljyllä
maaliskuusta lähtien.Rauhaa rakkaus ja RSO!!” Jenna

"Verenpaineeni laski arvosta 139/99 arvoon 114/80, se ei ole koskaan ollut näin alhainen.Kiitos
Rick.” Jayson

K.Hei, minulla on kysymys.Olin utelias, oliko mitään suosituksia öljystä, joka auttoi VALTIOIDEN
FIBRILAATIAA?Epäsäännöllinen sydämen syke.Kiitos!!!!" Mary

A.Rakas Mary, kyllä, tietysti.Varmista, että öljy on valmistettu ja käytetty ohjeidemme mukaan ja
ole varovainen yhdistäessäsi sitä sydänlääkkeisiin.JB

"Nyt  jaan  kaikkien  kanssa  tarinani  ja  pitkän  taisteluni  korkean  verenpaineen  (hypertension)
kanssa.25-vuotiaasta lähtien minulla on aina ollut haaste korkea verenpaine, mutta noin vuonna
2008 en maksanut henkivakuutukseni maksua ajoissa.Minulle kerrottiin, että tarvitsen fyysisen
hoidon  palatakseni  takaisin  työhön.Yritys  lähetti  minut  paikallisen  sairaanhoitajan  luo,  joka
mittasi verenpaineeni.Se oli 180/120.Hän kertoi minulle, että olin "kävelyhalvaus" ja suositteli,
että menisin suoraan ensiapuun.No, en erityisesti pidä sairaaloista, joten menin kotiin ja aloin
harjoittaa luonnollisia lääkkeitä - jotka kaikki eivät tehneet mitään.Tarkastin verenpaineeni usein
nähdäkseni mikä toimi, mukaan lukien harjoitus.Se oli edelleen melko korkea ja pysyi siellä.

Vuoden kuluttua ja verenpaine oli yli 180, ystävä sanoi, että minun on parasta mennä lääkäriin,
minkä tein.Sain lääkkeitä, jotka eivät auttaneet minua, mutta saivat minut myös huimautumaan
ja  sumuiseksi.Lopetin  lääkkeet  ja  löysin  MLM-tuotteen,  jonka  "takuu"  puhdistaa  valtimot
kuukaudessa.Annoin nelinkertaisen annoksen ja minulla oli edelleen vakava korkea verenpaine
9  kuukauden  jälkeen.Viime  lokakuussa  verenpaineeni  nousi  235/135  (vaarallisen  korkea)ja
minusta  tuntui,  että  olin  pian  hiipumassa,  joten  lopulta  annoin  periksi  ja  menin  sairaalan
ensiapuun.He kiinnittivät  minut  ja  kokeilivat  kahta  lääkettä  -  Lisinopriilia  ja  Diltazemia,  jotka
laskivat verenpaineen arvoon 150/110.Söin lääkkeitä, kunnes loppui kuukaudessa.Kun menin
takaisin  lääkärilleni  tarkastukseen  kuukauden  kuluttua  ja  verenpaineeni  oli  edelleen  noin
160/110.Olin hyvin turhautunut, koska olin edelleen "kävelyhalvaus".
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Tammikuussa  minut  esiteltiin  Coloradosta  kotoisin  olevaan  Aamaniin,  joka  työskenteli
nimenomaan kannabisöljyn parissa.Hän kertoi minulle, että öljy on tehnyt ihmeitä MS-potilaille
ja kipuun, jota vaimoni on tehnyt.Hän käski minun myös katsoa elokuvan -Juokse hoidostajoka
käytti nimenomaan kannabisöljyä monien syöpien parantamiseen.

Vaimoni myynnin jälkeen ja hieman avarakatseisempi oli edelleen haluton ottamaan sitä, joten
otin annokseni nähdäkseni, mitä se vaikuttaa verenpaineelleni.Aamann sanoi, että aloitan hyvin
pienellä  annoksella  ja  jatkan toleranssiani  asti.Aloitin  riisinjyvän koosta,  ja  verenpaineeni  oli
aamulla  ilman  muita  lääkkeitä  138/90  –  suuri  parannus.Minulta  oli  myös  loppunut  vanhat
lääkkeet  aloittaessani.Jatkoin  pienellä  annoksella,  mutta  dramaattiset  vaikutukset  loppuivat,
kunnes  nostin  annoksen  kahteen  jyvääseen.Yllättäen  verenpaine  putosi  heti  takaisin.Olen
edelleen  kokeellisessa  tilassa  omassa  kehossani  ja  verenpaineeni  on  ollut  viime  päivinä
normaali  ja  olen  ylläpitänyt  sitä  ottamalla  noin  3  jyvää  ennen  nukkumaanmenoa,  ilman
reseptilääkkeitä.En  ole  myöskään  huomannut  sivuvaikutuksia,  ja  aion  pitää  sen  "korkeaksi
pääsemisen" kynnyksen alla.

Kun  hain  lääketieteellistä  korttia,  lääkäri  sanoi,  ettei  minulla  ollut  aiempaa  lääketieteellistä
kannabisöljylääkettä  verenpaineeseen.Sain  silti  hyväksynnän  vuosia  kestäneen  nivelkivun
takia.Arvaa mitä?Oli toinen suuri sivuvaikutus/hyöty - ei enää nivelkipuja.

Monet ihmiset, mukaan lukien minä, eivät pidä savusta."Potpäät", jotka eivät voi toimia ja jotka
käyttävät väärin tätä poikkeustilaa, ovat saaneet alalle mustat silmät.Toivon, että valtio ei heitä
vauvaa ulos kylpyveden mukana tällä upealla lääkkeellä."

K.Kuinka paljon käytät päivittäiseen verenpaineen hallintaan?Joe

A.Aina  on  parasta  ottaa  ohjeen  mukaan  vähintään  60g  hoito  ja  pudota  sitten
ylläpitoannokseen.JB

”Sinä aikana,  kun otin  sen syöpään,  minulle  tehtiin  täysi  mittakaava verikoe...  lääkärit  olivat
hämmästyneitä kolesterolistani, verensokeritasoistani ja verenpaineestani!He sanoivat, että se
oli kuin teini-iässä.Ja olen 49!" Lindsey

”Olin 240 kiloa ja minulla oli esidiabeettinen.Haju- ja makuaistin menetys, sääri- ja jalkaterien
tulehdus ja turvotus, sormenpäiden pistely.Sinulla on myös vaikea OA.Noin 6 kuukauden RSO 2
-riisinjyvä/päivä  käytön  jälkeen  kaikki  diabeteksen  oireet  ovat  poissa  eikä  kroonista  kipua
OA:sta.Paino putosi yli 40 kiloa.Tein öljyn itse." Ron

”En tiedä kolesterolistani, mutta tiedän, että aloin laihtua, kun söin viikon verran vähemmän kuin
riisinjyvän päivässä.Toisella viikolla vatsan rasva on poissa ja ihoni on menettänyt.Kolmannella
viikolla löysä iho kiristyy taas...” Daniel

–  Kolesterolini  laski  normaaleihin  lukemiin  ja  lopetin  lääkäreiden  lääkkeet.Aikaisemmin  he
sanoivat, että aion syödä lääkkeitä loppuelämäni.Myös sokerini on normaali, olin 126, nyt 80-90-
luku. Jose

"Minulle tehtiin verikoe pari kuukautta sitten, ja tohtori huusi, etten ottanut kolesterolilääkkeitäni
ja  lopetin  noin  10 kuukautta sitten.Kysyin  häneltä mitä kolesteroliarvoni  ovat  ja  hän vastasi
matalalla äänellä, että se on ok, mutta seurasi minua, että huono kolesteroli oli korkeampi kuin
hyvä kolesterolini,  mutta näin se on aina ollut,  joten luulen, että kehoni on tuollainen. .Olen
käyttänyt RSO:ta nyt vuoden ja olen laihtunut 30 kiloa ja sokeritasot ovat laskeneet, joten en ole
kovin huolissani,  ja olen lopettanut  useiden muiden lääkkeiden käytön,  joten pidän varmasti
öljystä. Al

"Olin hyvin skeptinen, kun luin suositteluita verkossa.Mutta sen jälkeen, kun kaksi ystävääni on
käyttänyt  sitä  säännöllisesti  ja  tiesin  heidän  terveysongelmansa  aiemmin  ja  näen
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tämänuskomaton parannus heidän elämässään ja terveyteensä, toivon todella, että marihuana
poistettaisiin kiellettyjen aineiden luettelosta.Jokaisen tulee antaa kasvattaa omansa.

Oli  aika  menneisyydessä,  jolloin  vastustin  voimakkaasti  marihuanaa,  mutta  jotkut  ystävät
muuttivat näkemystäni.Yksi kärsi melko pitkään korkeasta verenpaineesta - hän söi tabletteja
(hän oli myös sitä vastaan  hyvin pitkään), kunnes joku vakuutti hänet kokeilemaan sitä viikon
ajan.Hän teki, ja vaikutus hämmästytti hänet, sillä tavallisesta noin 200 yksiköstä hän putosi 140
yksikköön.

Eräs  toinen  ystävä  kamppaili  kurkku-  ja  mahakipujen  ja  haavaumien  kanssa  yli  4
vuotta.Muutaman viikon säännöllisen marihuana-annoksen jälkeen teenä,  savuna ja tippoina
hän näyttää paljon paremmalta.Hän nukkuu paremmin, hän ei tarvitse enää pillereitä." Alex

Astma, hengitys, keuhkot
”Olen lähes täydellisessä kunnossa, en enää astmaa, olen pudonnut ylipainoa ilman liikuntaa ja
voin hyvin joka päivä.Nimeä pilleri, joka voi tehdä sen?" Edward

"Kiitos öljystä, se auttoi minua voittamaan vakavan keuhkokuumeen.Öljy teki sen, mitä NyQuil ja
lääkärin antibiootit  eivät  voineet  tehdä.Ja paranin yön yli!!!Rick Simpson lisäsi  helpotusta ja
parantumista  elämääni,  ja  siitä  olen  aina  kiitollinen  Rick  Simpsonin  työstä  ja  hänen
öljystään.Jatka paranemista!" Joe

”Öljyn  höyrystyksen  voisi  odottaa  olevan  tehokas  astman  ja  muiden  hengitysvaikeuksien
hoidossa.Mutta yllättäen olemme havainneet, että hamppuöljyperäiset peräpuikot ovat erittäin
tehokkaita  avaamaan  hengitysteitä.Yleensä  30  minuutin  kuluessa  peräpuikon  ottamisesta
potilas  ilmoittaa  tuntevansa  keuhkojensa  avautuneen  ja  he  voivat  hengittää  paljon
helpommin.Tietenkin, kuten minkä tahansa muunkin sairauden kanssa, söisin tavallisen 60 g:n
annoksen kolmen kuukauden aikana ja syön gramman päivässä, kunnes tunsin oloni täysin
terveeksi.Sitten  tietysti  otin  ylläpitoannoksen  loppuelämäni  ajan.Käyttäisin  öljyä  suun  kautta,
paikallisesti kurkulle ja rinnalle sekä peräpuikkojen muodossa.JB”

”Minulla  diagnosoitiin  krooninen  emfyseema vuonna  2002.Minulle  kerrottiin,  että  minulla  on
sairaan  90-vuotiaan  keuhkot.Lopetti  tupakanpolton  ja  poltti  vain  hyvää  kannabista
voimakkaasti.Keuhkojen toiminta on tänään hyvä.Olen juuri alkanut käyttää öljyä päivittäin myös
selkävaurioiden kipuihin." John

"Olen  sairastanut  astmaa  21  vuotta,  polttanut  tupakkaa  ja  mmj  14  vuodesta.Minun  ei  ole
tarvinnut  käyttää inhalaattoriani  sen jälkeen,  kun kokeilin  marihuanaa vuonna 93.Minulla  on
vielä pelastusinhalaattori, mutta sitä en tarvitse.ÄLÄ myöskään ota lihasrelaksanttejani, 800 mg
ibuprofeenia,  masennuslääkkeitä  tai  kahta  muuta  migreeniin.Rakastan  MMJ:tä.Se  pelasti
henkeni." Kari

”Ensimmäistä  kertaa  RSO:n  kanssa  otin  1,7  grammaa  pillerinä.En  pystynyt  kävelemään
suoraan, tunsin olevani henkisesti jälkeenjäänyt, mutta tämän seurauksena paranin vakavasta
keuhkokuumeesta seuraavana päivänä!Tekisin sen uudestaan, lol." Joe

”Aloin käyttää hamppuöljyä ihottumaani ja astmaan, ja kaikki on poissa!En enää käytä steroidi-
inhalaattoriani tai steroidivoidettani.En koskaan uskonut, että se koskaan katoaisi miljoonassa
vuodessa.HAMPPU VOITTOON!En rehellisesti sanottuna koskaan uskonut löytäväni helpotusta
ongelmiini, ennen kuin huomasin, että kasvi, jota minua aina käskettiin olemaan käyttämättä,
koska se oli huono minulle, oli itse asiassa hyvä minulle! Matta

"Öljy toimii keuhkoihin!Höyrystäminen auttaa myös.Ensimmäisten viiden päivän kuluessa öljyn
ottamisesta  keuhkojesi  alkavat  karkottaa  limaa,  ja  jos  taistelet  keuhkosyöpää  vastaan,
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kasvainten  pitäisi  alkaa  kutistua,  kun taas  öljy  tappaa syöpäsoluja.60-80 % kasvaimista  on
täynnä Candidaa,  joten THC:n antifungaaliset  ominaisuudet  auttavat  tätä prosessia yhdessä
kannabinoidien  kanssa,  jotka  käynnistävät  kemiallisen  prosessin  immuunijärjestelmässäsi!
Kannabis, toisin kuin tupakka,  avaa keuhkojasi  ja laajentaakeuhkoputket ja palauttaa kehosi
homeostaasin tilaan.Monien ihmisten, joilla on keuhkoongelmia ja monia muita sairauksia, tulisi
poistaa  ruokavaliostaan  vehnä  ja  sokeri,  koska  tämän  päivän  vehnästä  on  95  % GMO  ja
ihmiskeho  ei  osaa  käsitellä  sitä,  joten  se  varastoituu  ja  voi  aiheuttaa  immuunivasteen.
tulehduksesta tai histamiinista missä tahansa kehon osassa!Ajattelemisen aihetta!” Matthew

K.Hei JB, onko sinulla ollut tilaisuutta hoitaa ketään, joka on sairastanut keuhkoahtaumatautia?
Emfyseema?Astma?Shawn

A.Kyllä,  kaikki  nämä.Yksi  ensimmäisistä  potilaistani,  joilla  oli  keuhkoahtaumatauti  ja  angina
pectoris,  ei  kyennyt  kävelemään kuutta portaita ylös (ei  kuutta portaikkoa,  hän pystyi  tuskin
kävelemään,  koska  hän  ei  voinut  hengittää).Kahden  kuukauden  kuluttua  hän  pelasi  jälleen
sulkapalloa.Öljy  auttaa kaikissa näissä olosuhteissa erittäin tehokkaasti  ja  turvallisesti.Söisin
öljyä, käyttäisin sitä peräpuikoissa (ne toimivat hyvin myös keuhkosairauksiin), höyrystäisin öljyä
useita  kertoja  päivässä  (se  edistää  yskimistä,  ja  sitä  sinä  haluat,  sinun  on  saatava  kaikki
saasteet pois keuhkoihin, ja teet sen yskimällä), ja käyttäisin öljyä myös paikallisesti kurkkuun,
rintakehään ja selkääni.Terveisin, JB

”Minulla on keuhkoahtaumatauti, olin loppuvaiheessa ja ajattelin vain irrottaa pistokkeesta.Olen
syönyt kannabisöljyä kuukauden ajan ja nyt olen matkalla toipumaan!” Gordon

”Näyttää siltä,  että My Gramps ei  ole ainoa Gramps,  joka on voinut  hyötyä myötätunnosta!
Tämä vanha mies paransi  emfyseemansa kannabisöljyllä.My Gramps pystyi  myös saamaan
pois  happi-  ja  astmainhalaattorit  (vaikka  hän  oli  kuolemassa  loppuvaiheen  keuhkosyöpään)
käyttämällä kannabiskasvin eteeristä öljyä.Se on ainoa lääke, jota isäni käytti viimeiset 8 viikkoa
elämästään...Jotenkin hän pystyi poistamaan keuhkokuumeen ilman antibioottia, vaikka hänellä
oli  COPD ja  emfyseema ja  keuhkosyöpä.Gramps  meni  läpi  100-prosenttisella  happitasolla,
eivätkä ne tarvinneet hengityskoneiden tai lisälääkkeiden APUA." Lindsay

"Olen itse nähnyt tuloksia: Lapsuuden ja aikuisten leukemia ~ Maksasairaus ~ Krooninen kipu ~
Diabetes ~ Lihavuus ~ Astma ~ Krooninen keuhkoputkentulehdus ~ IBS ~ Tulehdus ~ Levitetty
paikallisesti niveltulehduksiin - kipu hävisi noin minuutissa.Levitettiin palaneille sormille ja kipu
hävisi parissa minuutissa...GONE Luulin varmasti, että kaikki tuo iho irtoaa ja vain yksi kohta
keskisormesta menetti ihon.Nyt kun nuo sormet tulivat ulos tuosta kiehuvasta rypsiöljystä, iho oli
valkoinen kuin  keitetty  kana!Ei  mitään parempaa palovammoihin.Pidän tästä  lähtien  purkkia
keittiössä!Kiitos Cannabis!” Debra

-- Kiitos, Debra.Olen samaa mieltä siitä, että yksi kokemus öljyn vaikutuksista palovammoihin
riittää, että järkevä ihminen haluaa purkin sitä keittiöön.Jokaisen lieden, avotulen, uunin jne.
lähellä on oltava öljyä sisältävä purkki.Varmuuden vuoksi.JB

”70-luvun lopulla ja aina 80-luvulle asti minun piti käydä tohtorini (Hashmi) luona ja hakemassa
pillereitä keuhkoputkentulehduskohtauksiin vähintään kahdesti vuodessa (syksyllä ja keväällä,
kun ilma oli aina) kostea).Lopetin tupakanpolton vuonna 1990 ja aloin polttaa paljon enemmän
(silloin  aloin  kasvaa paljon  enemmän ja  pidin  noin  5  kg  silmuja  itselleni,  nyt  käytän paljon
enemmän öljyn valmistamisen ja ruoanlaitossa se.) MUTTA vuodesta 1990 lähtien en ole käynyt
lääkärissä  keuhkoputkentulehduslääkkeiden  takia.SE  ON  22  VUOTTA  ILMAN
keuhkoputkentulehduspillereitä...ÄLÄ YRITÄ KERTOA MINULLE, ETTÄ KANABIKSEN POLTTO
EI ole hyväksi  keuhkoillesi...KYSY ÄITILTÄNI,  TAKAAN, että HÄN EI  VAHELE KENELLE...”
Huilu

"Gamma  päivässä  RSO:ta  on  se,  mitä  otan  keuhkoahtaumatautiini,  ja  se  toimii  kuin
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helvetti.Teen  sen  kapseleiksi  ja  otan  250  mg  kuuden  tunnin  välein.Poltin  tupakkaa  60
vuotta.Apteekkien inhalaattorit  ovat  vain  roskaa,  joka  todella  pahensi  tilannetta.Lääkärini  on
tyhmä, koska hän kertoi minulle, että parannuskeinoa ei ole ja ottaisin happea, kun pullot eivät
enää toimisi.Nosta persettä kepillä, jossa on naulat, jos tiedät mitä tarkoitan.Aloitin öljyn käytön
joulukuussa.On hämmästyttävää, kuinka liikun taas normaalin ihmisen tavoin rappeutuneen ja
säälittävän  sijaanvanha  olento,  josta  olin  nopeasti  tulossa.Olin  tavallaan  törmännyt  tähän
hoitoon, kun olin käyttänyt RSO:ta säteilyttämättömään ja kemikaamattomaan mahasyöpääni,
joka  minulla  oli  diagnosoitu  marraskuussa  2011.Selvisin  koko  kohtauksesta  vain  sen
perusteella,  mikä  on  todiste  "Irlantilaisten  onnesta"  toiminnassa.Lakimies  oli  kuullut
ahdingostani.Hän  päätteli  aivan  oikein,  että  jätettyni  omiin  laitteisiini,  olin  todennäköisesti
lähdössä  tästä  maailmasta.Hän  oli  saanut  tietoonsa  RSO:sta  jne.Ilmoitti  minulle  ja  tässä
olen.Asianajajani  on  paljon  paremmin  koulutettu  näissä  asioissa  kuin  huutajani.Joka
tapauksessa, kiitos vielä kerran Rickille ja kaikille ihmisille, jotka auttavat meitä." Dale

"Käytän  RSO:ta  keuhkoahtaumatautiini...Minulle  kehittyi  huuliherpes,  josta  alkoholi  ja  H202
eivät olleet auttaneet 2 päivään.Laitoin siihen öljypisteen aamulla ja myöhemmin päivällä,  ja
tänä  aamuna  se  oli  poissa?Tunsin  kaikkialla  laihoja  vanhoja  huuliani,  eikä  siellä  ollut
mitään...Olenko tulossa hulluksi???Menen kylpyhuoneeseen ja tulvaan paikan valolla ja lopuksi
venyttäessäni ja vetäessäni rikon sen AUKI kohdasta, jossa se oli parantunut heti... laitan siihen
toisen pisteen ja en usko, että olen koskaan tietoisesti katsonut sitä jälleen...Upeaa lääkettä
RSO...” Dale

"Äidillä  on keuhkosyöpä.Hän sanoi,  etten  tee kemoterapiaa.Sanoin mitä aiot  sitten käyttää?
RSO.Hän sanoi  huh?Hän  antoi  minulle  linkin  ja  se  lähti  sieltä.Hän  on  laihtunut  60  kiloa  4
kuukaudessa.Ei syö apteekkilääkkeitä ja näyttää hyvältä ja kuhisee nyt kaupungilla!Mainitsinko,
että hänellä oli emfyseema?Hän ei enää edes tarvitse happisäiliöitä.Kiitos kaikille jakajille.Rick
-- Fkn-sankarini ei vitsi!JB -- älä pysäytä veli.Tämä tulee tapahtumaan." Laskuttaa

"JB,  olen  näyttänyt  PT-videota  miehelleni  ja  jakanut  tuhansia  todistuksia  hänen  kanssaan
viimeisen 2 vuoden aikana.Hän on periaatteessa samaa mieltä kaikesta, mitä öljy tekee.Meillä
oli  kuitenkin  viime  viikonloppuna kiivas  keskustelu.En edes  tiedä miten  hampunpoltto  nousi
esille...En polta tai halua polttaa sitä.Hän väittää (ja minulla ei ole aavistustakaan, mistä hän
kuuli  tämän,  mutta  hän ei  lue  mitään,  mikä opettaisi  itseään!),  että  ammoniakkia  vapautuu
poltettaessa  ja  hengitettynä  keuhkoihin,  joten  se  väittää  sen  olevan  myrkyllistä  siinä
vaiheessa...olen ole koskaan kuullut tästä, eikä hänellä ollut paluuta hänelle.Ajatuksia?” Pam

--  Minkä  tahansa  tupakointi  ei  ole  parasta  keuhkollesi.Hampunpoltolla  on  varmasti
terveyshyötyjä, jotka ylittävät helposti hampun mahdolliset haitalliset vaikutukset, mutta on silti
parasta  juoda  öljyä.Jos  joku  haluaa  höyrystää  öljyä  virkistys-  tai  muihin  lääketieteellisiin
tarkoituksiin,  sen  pitäisi  olla  hänen  asiansa.Öljyn  höyrystäminen  on osa  keuhkosairauksien,
mukaan  lukien  syövän,  hoitoa.  Haluat  potilaiden  yskivän  kaiken,  mitä  heillä  ei  pitäisi  olla
keuhkoissaan.Katson asiaa, jos kannabiksen tupakointi aiheuttaa vahinkoa, öljyn syöminen voi
korjata sen, joten missä on ongelma? JB

"Äidilläni on keuhkofibroosi... Hänelle voidaan tehdä siirto, jos hän laihtuu 70 kiloa, mutta se on
melkein mahdotonta, jos et pysty hengittämään harjoittelemaan...Uskon rehellisesti tekemieni
tutkimusten  perusteella,  että  hänet  voidaan  parantaa,  mutta  ei  lääkäreillä,  ja  aika  on
loppumassa...Kaipaan epätoivoisesti  jonkun jolle  puhua tästä...Olen nähnyt  videon ihmisistä,
joilla on sama sairaus ja jotka ovat käyttäneet RSO:ta sen voittamiseksi...Teen mitä tahansa
pelastaakseni  äitini...Lääkärit  ovat  pitäneet  hänelle  "viettä  aikaa  perheesi  kanssa"  -puheen,
mutta tiedän, että hänellä on liikaa annettavaa maailmalle, hän on vasta 55 ja ihana nainen
täynnä sydäntä. Angela

--  Angela,  ota  hänet  öljyyn,  hän  laihtuu  ja  öljy  korjaa  luultavasti  myös  sen
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keuhkosairauden.Pyydä  häntä  syömään  se,  käyttämään  sitä  peräpuikoissa  ja  pyydä  häntä
myös höyrystämään öljyä useita kertoja päivässä, haluat hänen yskivän pois sen, mikä ei kuulu
hänen keuhkoihinsa.JB

”Minulla  diagnosoitiin  idiopaattinen  peritoneaalifibroosi  vuonna  2009.  Pääsin  tehohoitoon
loppuvaiheessa.  Verenpaine  223  yli  130,  munuaisten  vajaatoiminta  90%,  vuotava  aortta,
epäsäännöllinen sydän 140-40. Kuidut pakautuivat vatsanseinämäni taakse ja painoivat kaikkia
vartaloelimiäni aiheuttaen äärimmäistä kipua. Selvisin. Seuraavat 12 kuukautta epäonnistunut
valikoima kemolääkkeitä. Sitten aloitin Rick Simpson Oilin. Se annettiin minulle lahjaksi, koska
minulla ei ollut siihen varaa. 6 kuukautta lisää hitaastikemoterapiasta luopuminen öljyn käytön
aikana.  Äkillinen  lopettaminen  kaataisi  immuunijärjestelmän.  Jopa  öljyn  kanssa.  Nopeasti
eteenpäin  ja  jättää  paljon  pois.  Kaksi  kuukautta  sitten  lääkärini  sanoivat;  he  eivät  löydä
jälkeäkään idiopaattisista kuiduista kehostani. Minulla on edelleen ongelmia sen kanssa, mitä
kemoterapia  teki  vatsalleni  ja  suolistooni,  mutta  sekin  on  tasaisesti  korjaantunut.  Lääkärit
kutsuvat  sitä  lääketieteelliseksi  ihmeeksi.  Vaikka  he  ovat  tietoisia  ja  tekevät  upeita
muistiinpanoja,  kun  puhun  Rick  Simpson  Oilin  käytöstäni.  I.  Tee  ja  ota  myös
kasviglyseriinitinktuura.  Perusterveydenhuollon  lääkärini  suositteli  kannabista  lopullisen
diagnoosini ensimmäisen kuukauden aikana. Hän itse asiassa sanoi, että se oli  ainoa toivo,
jonka hän tiesi. Tässä vastauksessa on liikaa yksityiskohtia. Toivon tämän auttavan." Enoch

"Rikkaruoho pelasti henkeni astmakohtaukselta.Minulle naurettiin vuosia, koska kerroin siitä -
kuinka tupakointi voi auttaa astmaan, he sanovat?En tiedä miten, en ole tiedemies, mutta se
toimi ja elän sen ansiosta." David

"Monet ihmiset ovat tämän lääkkeen tiellä.Kunpa he tietäisivät, että he ja heidän perheensä
tarvitsevat sitä itse taistellakseen tai ehkäistäkseen niin monia sairauksia niin helposti.Kunpa he
tietäisivät, mitä heidän perheenjäsenensä aikovat kertoa heille, kun he saavat selville todellisen
totuuden tämän lääkkeen monista upeista vaikutuksista.Kunpa he tietäisivät kuinka paljon kipua
ja kärsimystä he itse kokivat öljyn puuttuessa.Luulen, että he toimisivat paljon nopeammin ja
luulen,  että  he  tekisivät  vihdoin  asialle  jotain,  eivät  sitä  vastaan.Vain  tyhmä  tai  tietämätön
ihminen voi vastustaa lääkettä, jolla on niin monia käyttötarkoituksia.JB”

”Vuoden 2011 lopusta lähtien, kun minulla diagnosoitiin mahasyöpä, olen ollut enimmäkseen
vakaana  myös  keuhkoahtaumatautini  RSO:ssa...  Muut  asiat,  joita  se  on  hoitanut,  ovat
hämmästyttäviä... Näkö, kuulo ja iho ovat ei niin kuin useimmat 75-vuotiaat...Suonikohjut ovat
vähentyneet  ainakin  50  %...Tytöt  haluaisivat  siitä...Se  saa  minut  vain  tuntemaan  oloni
terveeksi...” Dale

"Kun  useammat  naiset  ymmärtävät,  että  sillä  on  ikääntymistä  estäviä  ominaisuuksia,  he
hyökkäävät  parlamenttiin.LOL."  Lupus
-- He varmasti tekevät, Lupus, siitä minulla ei ole epäilystäkään.JB

"Olen  käyttänyt  sitä  ja  olen  päässyt  eroon  kaikista  lääkkeistä  sekä  voittanut
COPD:n.Niveltulehdus johti minua niin moniin lääkkeisiin, että hengitys oli huono.Sain happea
yli  5 vuotta ja kaikkien kipulääkkeiden jälkeen hengitykseni on loistavaa.Minulla on edelleen
niveltulehdus, mutta elämä on nyt elämisen arvoista." Laurel

"Se tappoi hitaasti kasvavan ihosyövän äitini selässä kahdessa viikossa, jotka hänellä on ollut
suurimman osan elämästään...Tarvitseeko sanoa enempää!Se on auttanut monia tuntemiamme
ihmisiä moniin erilaisiin vaivoihin, ja nyt näemme sen auttavan valtavasti keuhkoahtaumatautiin!
Ylistys Jumalalle tästä ihmekasvista!" Bonny

-- Ihosyöpä poissa, krooninen tukkeuma keuhkosairaus poissa.Tiedän vain, että lääkäreillä on
yleensä  suuria  vaikeuksia  hoitaa  näitä  molempia.Ei  ihme,  heillä  ei  ole  oikeita  työkaluja
työhönsä, kun he eivät voi käyttää kannabista, joka on yksi historian vanhimmista perinteisistä
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lääkkeistä.Heidän pitäisi olla ensimmäisiä, jotka sitä pyytävät.JB

Hepatiitti
"Hep C, poissa, korkea verenpaine ja suolisto-ongelmat, poissa." Janet

"Diagnosoitu  hepatiitti  C  -  2006.Kliininen  tutkimus.1/1000  maailmanlaajuisesti.Albuferon  +
Ribavirin  -  heinäkuu  2007  -  joulukuu  2007.Viikon  sisällä  tämän  kemiallisen  cocktailin
aloittamisesta  minulla  oli  kova kipu ja  morfiini,  aloin  laihtua,  ihottumia  jne.Kokeilun  loppuun
mennessä  olin  laihtunut  47  kiloa  ja  minulla  oli  kova  kipu  24-7.Minut  pakotettiin  jäämään
eläkkeelle  47-vuotiaana  ja  taistelin  yritystäni  työkyvyttömyydestä  kaksi  vuotta  ja  Kanadan
hallitukselta neljä vuotta.Sain viime vuonna tiedon, että kliinisen koelääkkeen käyttö lopetettiin
kuolemien ja sivuvaikutusten vuoksi.

Viime kesänä 2012, kesäkuussa, alkoi  saada kohtauksia, nielemiskyvyttömyys ja tasapainon
menetys.Lyhyesti  sanottuna  päädyin  pyörätuoliin.Tässä  vaiheessa  minut  lähetettiin  kaikkiin
tutkimuksiin, röntgeniin ja testeihin, ja neurologi päätti MS-taudin???MRI epäselvä...

Perhelääkäri  sanoi,  että  ehkä minulla  on pieni  aivohalvaus.Molemmat  lähettivät  minut  kotiin
elämään sen kanssa, koska he eivät tekisi muita testejä!Annoin molemmat potkut.Sitten ystävä
käänsi minut herraksi.Rick Simpson viime vuoden elokuussa ja aloimme metsästämään indica-
nuppua.29.  joulukuuta  oli  päivä,  jolloin  painoin  60  grammaa,  ja  sinä  iltana  sain  viimeisen
kohtaukseni ja seuraavana aamuna aloitin Heavy Oil -ohjelman.

En ole  koskaan nukkunut  näin  hyvin  kemoterapian jälkeen,  onneksi  sain  1-2  tuntia...Nyt  7-
8.Epätodellinen  sinänsä.En  käytä  reseptilääkkeitä  ja  syön  kaikkia  opiaatteja,  unilääkkeitä  ja
masennuslääkkeitä,  joilla  kaikilla  oli  huonoja  sivuvaikutuksia.Se  on  myös  hoitanut  kipuni
paremmin kuin mikään muu.

Olen  nyt  valmis  ja  etsin  seuraavaa  kantaa  elinikäiselle  ylläpitoannokselleni.Diagnoosi
länsimaisista länsimaista, jotka sain potkut, ovat seuraavat...Hep C, fibromayalgia, Raynauds,
IBS, CFS, masennus, äärimmäinen ahdistus, MS???Olen ilman reseptilääkkeitä, ei kohtauksia
ja hallitsen kipuni...Kokeile sitä pillereillä!Pysy vahvana – taistele.” Roy

”Menestin urallani ja minulla oli mahtava elämä… mukava koti, autoja, veneitä jne.Minulla on
kandidaatin  tutkinto  mielenterveydestä  ja  olen  edelleen  velkaa  siitä  28  000,00.Olen  tehnyt
valtavia  virheitä…  VALTAISTA!Ja  minä  kärsin  seurauksista.En  julista  olevani  kenenkään
yläpuolella enkä alapuolella.Meillä kaikilla on tarina, matka, joka on ainutlaatuinen meille.

En valinnut  sairastua.Mutta  tein.En valinnut  SSD:tä,  mutta  se oli  vaihtoehto,  jota  minun piti
hyödyntää.En  häpeä  enkä  ylpeä.Elän  vain  980,00  kuukaudessa,  vähemmän  kuin  monet,
enemmän  kuin  jotkut.Yritän  olla  valittamatta,  mutta  teen.Saan  ruokamerkkejä  ja
Medicarea.Asun  yksin  pennun  kanssa.Joskus  tunnen  olevani  toivoton,  arvoton  ja
epätoivoinen.Menetän kiinnostukseni  asioihin,  joita  rakastan,  päivät  sulautuvat  yhteen,  enkä
usein halua nousta sängystä.

Olen kuitenkin myös rakastava, kiltti, myötätuntoinen ja välitän todella ihmisistä.Minulla on hyvin
vähän tarjottavaa kuin rakkaus ja tuki ystävilleni, mutta silti olen joutunut monien uhriksi, jotka
ovat  varastaneet  minulta  ja  käyttäneet  minua  hyväkseen.En  itke,  se  on  vain  todettu.
Kärsin kroonisesta kivusta ja väsymyksestä joka päivä.Joka päivä minun täytyy pakottaa itseni
löytämään syy nousta ylös ja nousta sängystä.Yleensä koirani tekee sen.Mutta ystäväni ovat
upeita!Ja he eivät ehkä edes tiedä, että herään heidän takiaan.Kyllä,  olen masentunut.Kipu,
krooninen kipu tekee sen sinulle.

Olen hyper, vähän hullu...mutta olen minä, Jumala ei tehnyt roskaa.Kerron sinulle tämän, kerron
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sinulle tämän... Olen kokeillut alkoholia, pillereitä, huumeita... Minulle on määrätty seuraavat:
Oxycotin,  Vicodin,  Zanax,  Neurontin,  Seroquel,  Prozac,  lukuisat  tulehduskipulääkkeet,
Celebrex, Lyrica, Tramadol, Provingil,  Ritalin ja Jumala vain tietää kuinka monta muuta olen
unohtanut.

MINÄ  OLEN  MARIJUANAPOTILASTA.Miksi?No,  ei  siksi,  että  haluaisin  päästä  korkealle.
Työskentelen  hoitajani  kanssa  lääkkeiden  parissa,  jotka  toimivat  minulle.Se  on  prosessi.En
halua  tulla  kivitetyksi.Haluan  ajatella  selkeästi  ja  olla  vapaa  kivusta.En  halua  aiheuttaa
lisävaurioita maksalleni.Minulla on C-hepatiitti ja minulla on ollut useita vuosia.Joten kaikki nuo
reseptit… no, ne vain lisäävät vahinkoa.Käytän Rick Simpson Oilia ja käytän lääkkeitä, jotka
ovat  auttaneet  vähentämään tulehdustani  ja  auttamaan minua  rentoutumaan.Nukun  harvoin
kivun  takia.Mutta  työskentely  hoitajani  kanssa  mahdollistaa  paremman  unen!Löydän
kannabiksen  hyödyt  ja  löydän  tien  kivun  läpi  myötätuntoisten,  rakastavien  ja  ystävällisten
ihmisten avulla!Minun ei tarvitse olla reseptilääkkeiden uhri.

Joten niiden teistä, jotka ovat sulkeutuneita epätavanomaiselle lääketieteelle, täytyy kouluttaa
itseään  ennen  tuomion  antamista.Tiedän,  että  monet  teistä  näkevät  vain
negatiivisen.Ymmärränettä.Ja ehkä lääkekanabis ei ole sinua varten… ja se on okei.Mutta niille
meistä,  jotka  eivät  halua,  että  perinteinen  lääketiede  vahingoittaa  entisestään…  no,  olkaa
hyvä… tukekaa päätöstämme ja kouluttakaa itsenne ennen tuomitsemista.En ole kivittäjä, olen
kivusta kärsivä ihminen… ja hyödyn kannabiksen monista käyttötavoista.

Olen kokenut MM-yhteisössä ihmisiä, jotka ovat rakastavia, ystävällisiä ja aidosti välittäviä, ja
olen ollut niin siunattu.Olen myös nähnyt vahingot, joita aiheuttavat yhteisön jäsenet, jotka ovat
vastuussa  siitä...  eivätkä  tarjoa  mitään  muuta  kuin  katukäyttäytymistä.Se  ei  ole  täydellinen
maailma.
PS Olin, pelkään julkaista tämän.Mutta yhteisömme vuoksi… esitän sen siellä.Rauha." Cathy

"Öljy auttaa Crohnin taudissa.Se pysäyttää suoliston tulehduksen.Minulta poistettiin kasvain ja
1/3  maksastani  ja  sappirakostani  ennen  kuin  tiesin  öljystä.Nyt  öljy  on  parantanut  kaikki
kemohoidon ikävät vaikutukset C-hepatiaan ja leikkauksiin.Olen laihtunut 18 kiloa ja voin hyvin.
Michelle

"Minulla  oli  C-hepatiitti  35  vuotta.Kävi  läpi  interferoniruiskeet  ja  muut  kauheat
hoidot.Seuraavana  vuonna  poistettiin  hemangiooma  ja  1/3  maksastani.Ja  minulla  oli  sairas
sappirakko, joka poistettiin.Olen käyttänyt öljyä 3 vuotta.Silti virukseton, maksa uusiutuu ja öljy
pitää verensokerini  normaalina.Olen myös laihtunut  noin 45 kiloa toukokuusta lähtien.Laitoin
öljyä myös diabeteshaavoihini ja ne kaikki paranivat.Ilman arpia." Michelle

"Teen  oman  versioni,  kaikki  parhaat  alkuruoat,  lisää  kivunlievitystä  ja  psykoaktiivisempaa
THC:tä  sekä  hyviä  CBD-numeroita.Kivunlievitys  90  mg  morfiinia  ei  voinut  lopettaa.Öljyni
lopettaa kivun 3 minuutissa.Ei 20 kuten morfiini.Ja se kestää 4 tuntia eikä 2, kuten morfiini.Mutta
hyväksy, että versiosi lisää muita ominaisuuksia.Mutta se toimii paremmin minulle, olen kokeillut
myös RSO:ta.Voin laittaa osan omastani hammastikulle kielen alle ja saan yli 5 tuntia kivutonta
tanssia.Hyvä lääke kaikille sitä tarvitseville on ajatukseni." Jim

"Se pelasti  mieheni  hengen.Hep  C  -hoito  tappoi  hänet.En  voinut  syödä,  laihtui  70  kiloa,  5
skriptiä  pahoinvointiin,  yksikään  niistä  ei  toiminut.Luojan  kiitos,  että  asumme Arizonassa  ja
minulla oli hienoja välittäviä ihmisiä osuuskunnassa, jotka auttoivat meitä 24 tunnissa.Hän piti
ruoan  alhaalla  ja  pystyi  lopettamaan  hoidon.Hep  C  -vapaa  ja  käyttää  edelleen  tippoja
ruokahalua  varten.Huumeet  tappoivat  hyviä  asioita.Syöminen  on  tärkeää  hoidon  aikana.Se
toimii  ja  olemme  kiitollisia,  että  meillä  oli  niin  paljon  avuliaita  hienoja  ihmisiä.Luojan  kiitos
kannabiksesta ja Arizonasta ja hyvistä ihmisistä." Julie

"G'day Rick,  haluan vain sanoa kiitos.Minulla on hep c:n maksakirroosi,  ja tein juuri  öljyä 6
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unssista  chemdogia,  mutta  käytin  4  litraa  isopropyylialkoholia.Se  on  niin  vahvaa!Minulla  oli
riisinjyvän  kokoinen  pala  ja  luoja,  että  kelluin  pilvessä...LOL.Minun  täytyy  vain  säätää
määriäni.Joka tapauksessa, ensimmäistä kertaa yli 18 kuukauden kauhean maksakivun aikana,
minulla ei ole kipua.Tämä tapahtui ensimmäisen öljynottopäivän jälkeen.Se on todellakin lahja
Jumalalta ihmiselle...Siunausta Australiasta...:-))" Nigel

"Hyviä uutisia.Isän maksaentsyymit ovat normaalit ja hänellä on ollut HEP C yli 10 vuotta.Hän
on käyttänyt RSO:ta 2,5 kuukautta, lääkäri  ei  sanonut,  että HEP C on poissa,  mutta hänen
maksaentsyyminsä  ovat  normaalit,  mikä  on  parannusta!Ja  isä  on  juonut  kovaa  hep  C:tä
viimeiset 1-2 vuosikymmentä, hänen maksansa ammuttiin ja nyt se on parantunut! Roger

”Vaikka  sinulla  ei  olisi  syöpää,  mieti  kehosi  ennaltaehkäisevää  ylläpitoa.Nautimalla  RSO:ta
pieninä määrinä käytettynä päivittäin.Annat kehosi taistella kaikenlaisia ikäviä viruksia ja vikoja
vastaan.En  ole  nähnyt  "ensiterveyslääkäriäni"  15  vuoteen  kannabiksen  ja  kaikkien  sen
parantavien  ominaisuuksien  takia.Ei  väliä  mikä  minulle  menee  pieleen.RSO  on  yksi
ensimmäisistä  kohteista,  joihin  tartun.Muuten,  olen  murtanut  selkäni  3  kertaa.Vaihdettiin
nikamat ja levyt L-4:stä S-2:een.Piti kiinnittää selkärankani takaisinlantion alue... AC-nivelni piti
poistaa.Käsiteltiin maksasyöpää ja hep C:tä.Hoidan itseäni 100% kannabiksella.RSO on vain
työkalu arsenaalissani. Rick

"Tiedän, että se ei toimi vain syöpää varten, minulla oli hep c ja olin öljyllä neljä kuukautta.Ei
enää hep C:tä, maksa on kuin uusi, lääkärit ovat hämmästyneitä.Kiitos tästä lahjasta, Rick, olet
todella hengenpelastaja." Jason

"Hep C ja kannabisöljy: Sukulaiseni sairastaa hep C:tä, todettiin juuri toukokuussa '13.Tilattu
likaisesta  sairaalasta  leikkauksen  aikana/jälkeen.Hämmästytti  häntä  loputtomasti.Todella
sekaisin mielessään.Meni öljyyn välittömästi ja hän on ollut sillä siitä lähtien, ja sen aikana hän
lopetti  öljyn  käytön!Ja oli  todellinen töksy  sen  suhteen.Ajattelee,  että  hän tekisi  interferonia
(katso sen sivuvaikutukset!Kamalaa!Ja se ei paranna sitä!!!), puhumme kuolemasta ja "en ole
täällä ensi vuonna".Mieli on niin voimakas.

Hänelle on otettu 5 verikoetta nähdäkseen missä hänen maksansa ovat.Toukokuusta '13 lähtien
hänen numeronsa ovat pudonneet korkeasta 108:sta nykyiseen 63:een (normaali alue on 0 -
41)!Tämä on uskomaton uutinen!Hän on yli  kuun ja hitaasti myöhään syksyn ja nykyaikaan,
hänen mielensä on kohonnut.

Näytän sinulle, mitä öljyllä oleminen alkoi tehdä, sitten hän poistui siitä ja sitten takaisin siihen
todella  innolla  ja  suuntaa  seuraten.Nämä numerot  ovat  ALT (normaali  alue  0-63)  /  ja  AST
(normaali alue 0-41).Nämä maksan testit näille entsyymeille: toukokuu '13: 99/93, heinäkuu '13:
84/79 (pudota nopeasti!Hyviä uutisia).elokuu '13: 108/99!(Ei hyvä.Voit nähdä ne 4 viikkoa, jolloin
hän lopetti öljyn käytön kokonaan ja oli hyvin masentunut).13. marraskuuta: 87/78!(108 pelotti
hänestä paskan!hahahaa!takaisin öljyyn).helmikuuta '14: 72/63!!!(Melkein kotona!).

Nämä luvut ovat ilmiömäisiä!Huuda se maailmalle, jos sinulla tai jollain rakastamallasi on hep C,
hanki hänelle kannabisöljyä ASAP.Sano vain EI interferonille!Odotan ehdottomasti hänen olevan
normaalialueella toukokuuhun 2014 mennessä (vain 1 vuosi diagnoosin päivämäärästä)!Sitten
elinikäinen ylläpitoannos.” Kathy

Lapset
”Jaydenilla on mennyt loistavasti, sillä hän on saanut 8 pilleriä 22 pilleristä.Ja meillä on hänelle
yksi topamax päivässä 10:stä.Se on hämmästyttävää ennen CBD:tä, kun otimme hänet pois 1
Topamaxista ja  hänellä  olisi  kohtauksia tunnin ajan viikon ajan.Hän voi hyvin onnellisena ja
ymmärtää  paljon  paremmin  erilaisten  äänien  tuottamisessa  ja  paljon  paremman
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katsekontaktin.Hänellä oli 1 kohtaus tällä viikolla ja se oli vain 1 minuutin mittainen, eikä minun
tarvinnut käyttää valiumia.Luojan kiitos.Lähipäivinä otamme Jaydenin pois hänen viimeisestä
topamax-pilleristä, se on ensimmäinen kerta neljään vuoteen ilman sitä.Pyydän, että Jayden
rukoilee, että hän tekisi hyvää otettuaan hänet pois tästä roskasta.Kiitos."

”Sain  tietää  öljystä  3  kuukautta  sitten  etsiessäni  Internetistä  parannuskeinoa  akneen  ja
ruusufinniin.Se selvitti asian heti!Lisään isoöljyä kookosöljyyn ja jatkan sen käyttöä kasvoilleni ja
kaulalleni  kerran  päivässä.Mieheni  sanoo,  että  näytän  15  vuotta  nuoremmalta!Kiitos  paljon
tämän tiedon jakamisesta.Jumala siunatkoon teitä kaikkia.Jatka samaan malliin." Toni

”Minulla on 23,6 raskausviikolla syntyneet kaksoset, jotka painavat vain hieman yli kiloa.He ovat
ihmeitä ja onnellisia, että he ovat elossa!He ovat nyt 2-vuotiaita ja niiden kehitys on viivästynyt
noin 1 vuoden kaikesta terapiastaan huolimatta (työ-, puhe-, fyysinen, kehitysvikoittainen).Olen
lukenut,  että  hamppuöljy  parantaa  monia  vaivoja,  mukaan  lukien  syöpää  ja
aivovammoja...Kysymykseni kuuluu - voisiko hamppuöljy auttaa ihmevauvojeni kehitystä?!?Ja
jos on, kuinka paljon annan päivittäin?Kiitos paljon avustasi!" Jenna

-- Rakas Jenna, aloita pienillä annoksilla (0,005 - 0,01 g), kolme kertaa päivässä.Lasten olisi
pitänyt  saada  öljyä  ensimmäisestä  päivästä  lähtien,  jos  lääkärit  olisivat  tienneet  mitä  he
tekivät.Olen varma, että näetsuuria parannuksia hyvin pian.Lisäisin myös hampunsiemeniä ja
hampunsiemenöljyä heidän ruokavalioonsa, ja lisäisin myös teelusikallisen hampunsiemenöljyä
ja hamppuöljyseosta heidän kylpyihinsä - se tekee hyvää heidän iholleen ja pitää ekseemat ja
ihottumat loitolla.JB

"Hei,  mietin,  kuinka  monta  grammaa  öljyä  on  ruiskussa,  jonka  sain  tyttärelleni?"  Marie  --
gramma on noin 0,9 ml.JB

”Lopuksi otin yhteyttä Cashyn äitiin ja hän ehdotti, että menisin säteilytykseen ja tein, koska öljy
ei vielä lähtenyt sisään ja hän haukkoi ilmaa.Joten hän sai 4 säteilyhoitoa ja se on kutistunut ja
hän voi vihdoin taas hengittää.En lopeta öljyä, vaan annan hänelle gramman päivässä.Joten nyt
se toivottavasti alkaa toimia...Tiedän, ettet sano säteilyä, mutta mitä minun piti tehdä?Jos ei olisi
säteilyä, hän olisi kuollut juuri nyt...Koska kasvain kasvoi hänen kurkussaan…” Marie

--  Hei  Marie,  teit  mitä  sinun  piti  tehdä.120–180  g  korkealaatuista  öljyä  seuraavan  kuuden
kuukauden  aikana  korjaa  vauriot.Olisin  mieluummin  syöttänyt  potilaalle  viisi  tai  kymmenen
grammaa öljyä päivässä, mutta emme voi perua sitä joka tapauksessa.Terveisin, JB

"No, hän on vasta 7 kuukautta vanha.10 grammaa päivässä tuntuu aivan liikaa vauvalle, koska
hänen on vaikea käsitellä 1 grammaa päivässä.Marie

-- Tiedän, Marie.On todella vaikeaa tarjota tätä neuvontaa internetin kautta, näkemättä potilasta,
tietämättä öljyn laadusta jne.Teit mitä sinun piti tehdä, olen kunnossa.Haluan vain varmistaa,
että hän syö nyt runsaasti öljyä korjatakseen tehdyt vahingot.JB

"Hei,  mietin vain, voisinko ruiskuttaa öljyä tyttäreni kasvaimeen?Koska se kasvaa uudelleen,
hänen kasvain on hänen alahuulessaan ja molempien poskien sisäpuolella...Hyvä uutinen on,
että hän on vihdoin pois hydromorfiinista ja vaikka se alkaisi kasvaa uudelleen, hänellä ei ole
kipua...Joten näin, että he pistivät öljyä rintasyöpäpotilaille, ja se sai minut miettimään, pitäisikö
minun tehdä sama Kaylielle?Jos on,  kuinka paljon minun pitäisi  pistää hänelle,  ja  annanko
hänelle silti putkia?"Marie

--  Hei  Marie,  käyttäisin  sitä  paikallisesti,  sen  pitäisi  riittää.Tinktuura  tekee  hyvää  työtä  tai
suoraan  sen  päälle.En  pistäisi  kasvaimen  alueelle  liikaa,  ellei  se  ole  todella
välttämätöntä.Tietysti  mitä  enemmän öljyä  saat  ja  mitä  lähempänä kasvainta,  sen  parempi,
mutta tässä tapauksessa uskon, että paikalliskäyttö käy.Ole hyvä ja ota valokuvia tai videoita ja
toivottaa terveisiä.Jindrich

- 120 -



"En usko, että öljy toimi Kaylielle.Siitä on tulossa taas todella iso...Pian käy kuten viime kerralla,
kasvain  estää  hänen  hengityksensä...Hän  syö  nyt  yli  2  grammaa  päivässä,  eikä  silti
muutu...Hän ei voinut sietää 5-10 grammaa päivässä, koska hän ei voi sietää edes 2 grammaa
päivässä...ja lisäksi se maksaa meille 200 $ joka 2.  päivä, meillä ei  ole mitenkään varaa 5
grammaan  päivässä,  meillä  on  edelleen  2  muuta  tytärtä,  jotka  meidän  on  myös
elätettävä...Elämme painajaista…”

-- No, sinulla ei ole mitään menetettävää, ota annos takaisin ja ala sitten pistää.Se kutistuu
nopeasti, joten älä tuhlaa aikaa, jos tiedät mitä olet tekemässä, ja toivon, että tiedät.Terveisin,
JB

"Tarvitsisin lisää ohjeita ruiskuttamiseen, mihin sekoitan öljyä sitä varten jne.?...Olisin iloinen, jos
voisit kirjoittaa minulle kaikki ohjeet, jos voit.”

-- No, en ole koskaan tehnyt sitä itse rehellisesti sanottuna - haluatko silti ohjeitani?JB

"Joo ...Sinun täytyy tuntea joku, joka kokeili sitä?"

-- En liuottaisi öljyä, vaan ruiskuttaisin sen kasvaimen viereen.Sinun on lämmitettävä ruisku niin,
että öljy valuu.Pistä sitten niin paljon kuin pystyt, ehkä vaikka puoli grammaa, kuka tietää.Tai
aloita  vähemmällä.Mutta  jälleen  kerran  -  lääkärin  pitäisi  tehdä  tämä  ihanteellisessa
tilanteessa,me molemmat tiedämme sen.JB

"Ok...Kaylien  lääkärit  eivät  tiedä  hänen  käymisestä  öljyssä...Minulla  on  täällä  neuloja,  joita
sairaanhoitajat antoivat lääkkeen poistamiseksi...Jos pistin osan hänen kasvaimensa viereen,
pitääkö minun silti antaa hänelle osa hänen putkeen?"

-- Kokeile, katso, miten hän reagoi ja yhdistä nämä kaksi.Luulen, että injektio kerran päivässä
riittää, mutta on todella vaikeaa antaa sinulle näitä online-neuvoja.Mitä enemmän öljyä hänessä
on, sitä paremmat mahdollisuudet, jotkut potilaat ottivat kokonaisen putken ja nukkuivat kolme
neljä päivää, mutta heidän kasvaimiaan kapseloituivat sillä välin,  en todellakaan tiedä paljon
enempää mitä sanoa.JB

"Voidaanko Robunolia antaa, kun hän on öljyhoidossa?Koska hänen limansa on todella pahaa
ja  jos  en antaisi  Robunolia,  luulen,  että  hän tukehtuisi  limaansa.Mutta  pelkään,  että  öljy  ei
pienennä hänen kasvaimiaan, mutta se aiheuttaa sen…”

-- Öljy hoitaa hänen limansa, joten en antaisi hänelle Robunolia.JB

"Ei  ole  vielä,  en  varmaan  saa  silloin  hyvälaatuista  öljyä,  koska  mikään  ei  toimi..."
-- Sekin on mahdollista.JB

"Tyttäreni kuoli perjantaina neljältä."

-- Marie, teit parhaasi.Jindrich

"4-vuotias, jolla on aivokasvain.Ah kyllä,  jälleen kerran tämän vuoksi en ole hiljaa siitä,  että
kannabisöljy tappaa syöpää.Seuraava on päivitys 4-vuotiaan pojan äidiltä, jolla on loppuvaiheen
aivokasvain, joka on kietoutunut selkäytimen ympärille.Noin 6 viikkoa sitten R.elinaikaa annettiin
2 kuukautta.Hän on halvaantunut kasvaimesta vyötäröstä alaspäin.Aiemmassa raportissa äiti oli
sanonut, että hän liikutti hieman vasenta jalkaansa.Seuraava on päivitys, jonka juuri sain.==

Hei  Corrie,  kuinka voit?Täällä on kaikki  hyvin!!R.hyvin näyttää menevän!Painonsa pitäminen
syömällä hyvin ja vähän kipua, joka S.ja minä ja fysioterapeutti uskomme sen olevan heikkoja
lihaksia  hänen  vartalossaan!!Hän  nukkuu  mukavasti  ja  voi  istua pyörätuolissaan  muutaman
tunnin kerrallaan.Olen erittäin positiivinen, että kaikki on menossa oikeaan suuntaan!!

Hän  istuu  3  tuntia  kerrallaan  ja  kipu  on  hyvin  vähäistä!!Hän  saattaa  joskus  herätä  yöllä
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pyytääkseen meitä pyörittämään häntä tai hieromaan hänen jalkojaan, mutta siinä se.Hän ei
valita kipua siellä missä kasvain oli,  emmekä näe mitään pullistuvaa!!!Hän huokaisee noin 3
tuntia sen jälkeen, kun olen antanut hänelle annoksen, ja nukkuu noin 4 tuntia.Työskentelemme
edelleen saadaksemme 1 grammaan päivässä, mutta olemme yli puolessa välissä!!!Olemme
erittäin  siunattuja,  että  tapasimme  sinut  silloin  kun  tapasimme!!Uskon  todella,  että  sen  oli
tarkoitus  olla!!R.on  määrä  magneettikuvaukseen  22.  huhtikuuta!!!Pitäkää  ihmiset
uskossa.KANAPIS TAPAA Syöpää." Corrie Yelland

”Äitien pitäisi syödä öljyä, se olisi parempi heille ja heidän lapsilleen.Tämän lääkkeen tupakointi
ei  ole  läheskään yhtä tehokasta,  90 % lääkevaikutuksista muodostuu savun mukana.Ja jos
minulta  kysytään,  pitäisikö  lasten  käyttää  öljyä  lääkkeenä,  niin  sanon  kyllä,  ehdottomasti,
mieluiten joka päivä.Mitä muuta haluaisit antaa lapselle lääkkeeksi?JB”

"Annoin juuri pojalleni selkähieronnan teepuuöljyllä, johon oli sekoitettu kannabiöljyä.Hän valitti
alakipuista.Joten lääke tuli ulos.Se toimi kahdessa minuutissa.Hän sanoi, että kipu on poissa
kokonaan.Hän on taas ulkona tekemässä rakennusprojektia traktoreillaan." Jose

"Tyttärelläni  on  epilepsia,  hän sai  ensimmäisen kohtauksensa 13-vuotiaana.Hän on nyt  31-
vuotias ja hänellä on tällä hetkellä 5 erilaista lääkettä, joita hän ottaa 3 kertaa päivässä suurina
annoksina.Hänellä  on  myös  VNS-implantti  (emätinhermostimulaattori),  jonka  hän  sai
huhtikuussa  2000.Tuolloin  hänen  kohtauksensa  olivat  niin  pahoja,  että  hän  oli  toimimaton
henkilö, joka jouduttiin sitomaan pyörätuoliin.Minun on myönnettävä VNSauttoi siinä valtavasti!
Mutta hänellä  on edelleen kouristuksia,  ja  näiden ja  kaikkien lääkkeiden välissä hän ei  voi
elää.Hänellä  on ollut  enemmän niittejä,  ompeleita  ja  murtuneita luita  kuin  kenenkään pitäisi
koskaan joutua käsittelemään.

Joka tapauksessa, toivottavasti saat kuvan.Poikani ja veljeni käyttävät molemmat marihuanaa
kaksisuuntaiseen  mielialaan  ja  kipuun.He  ovat  kysyneet  minulta  muutaman  kerran,  olenko
koskaan tutkinut tutkimuksia, jotka koskevat sen käyttöä kohtauksiin.Aloin vihdoin tutkia sitä, ja
silloin  löysin  phoenix-kyyneleitä.En  ole  aivan  varma,  että  öljy  toimisi  hänelle,  mutta  aloin
kuitenkin  syömään  sitä  itse  viime  sunnuntaina  koko  kehon  kipuun  ja  massiiviseen
unettomuuteen.Se on auttanut MINUA enemmän kuin voin sanoa!

Mutta tutkimuksessani  törmäsin myös Jasonin  ja  Jaydenin  tarinaan.Oletan,  että tunnet  sen,
mutta  varmuuden  vuoksi  mies  hoitaa  poikiensa  kohtauksia  korkealla  CBD-tinktuuralla.Aloin
myös tutkia sitä ja päätin kokeilla sitä tyttärelleni.Hän sai ensimmäisen annoksensa sunnuntaina
30.  joulukuuta  2012.Tästä  päivästä lähtien  annan hänelle  1/2 tippaa 5 kertaa päivässä.Alle
viikossa hän on muuttunut useista kohtauksista lähes päivittäin, ei yhtään viimeisten kahden
päivän  aikana!Kirjoitan  kaiken  ylös  ja  tavoitteeni  on  saada  hänet  pois  lääkkeistä  ja
tinktuurasta.Jos  dokumentaationi  auttaa  jollain  tavalla,  lähetän  sen  sinulle  mielelläni.Olen
erittäin kiitollinen sinun ja Rick Simpsonin tekemästä työstä!Kiitos." Casey

-- Hei Casey, kiitos uutisesta.Tämä on melko tyypillistä, ihmiset eivät saa kouristuksia juurikaan,
kun he ovat öljyssä.Olisi  parasta, jos hän ottaisi  hoidon oikein sivuillamme olevien ohjeiden
mukaan.Tietysti  dokumentaatio  on  hienoa,  samoin  kuin  Youtube-leikkeet  tai  jotain
sellaista.Terveisin, Jindrich”

K.Onko olemassa ikää, jolloin he voivat aloittaa tämän?Poikani on 3-vuotias ja hänellä on paha
ihottuma ja täällä on kylmää hyvän osan vuodesta. Roxanne

-- Roxanne, on täysin turvallista antaa öljyä lapsille, myös vastasyntyneille, varsinkin kun sitä
käytetään  paikallisesti  sekoitettuna  hampunsiemenöljyyn  tai  sheavoin.On  hyvä  strategia
sekoittaa hampunsiemenöljyä öljyyn (1 % öljystä riittää, mutta 20-30 % olisi ihanteellinen) ja
sitten lisätä muutama tippa sitä kylpyyn joka päivä.Se jättää ohuen kalvon koko vartalolle ja se
on  yleensä  kaikki  mitä  tarvitaan  (tai  ainakin  ylläpitoon).Ota  kuvia  ja  videoita,  parantumisen
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pitäisi alkaa tapahtua hyvin nopeasti.Kutina ja ärsytys häviävät sekunneissa tai minuuteissa, ja
ekseeman pitäisi yksinkertaisesti hävitä viikossa tai kauemmin.Terveisin, JB

”RSO on ollut tähän mennessä paras terapia autistiselle pojalleni, joka joutui ryhmäkotiin, koska
minua lyötiin ja kotini tuhoutui.Olen kokeillut dieettejä, kelaattihoitoa, painehappia, metyylib 12 -
suihkuja ja monia farmaseuttisia tappavia lääkkeitä, eikä mikään ole toiminut paremmin kuin
kannabisöljy.

Alaikäiselle on vaikea saada lääketieteellistä korttia, jos vain soittaa ja kysy, annetaanko kortti
autistiselle alaikäiselle.Jos vanhemmilla on vaikeuksia, soita, kun lapsesi on raivoissaan, jotta
he kuulevat omakohtaisesti, kuinka vakava tilanne on.Minut hylättiin 3 kertaa ennen kuin päätin
soittaa, kun hän löi reikiä seiniinsä ja huusi...sitten he sanoivat antavansa hänelle kortin." Robin

"Kiitos Rick Simpson -öljy...En voinut kiittää tarpeeksi!Annat seitsemänvuotiaalle pikkutytölleni,
joka kärsii akuutista lymfoblastisesta leukemiasta, voimia jatkaa!Arvaa mitä muuta?!Hän meni
remissioon viikko sen jälkeen kun oli ottanut öljyä kapselina!!!(Hänellä on OMMP-kortti, jolla hän
käyttää kannabista laillisesti hänen lääkärinsä suosittelemana leukemiaan)

Kiitos, että annoit meille mahdollisuuden olla täyttämättä pikkutyttömme kehoa täynnä elämää
muuttavaa kehoa vaihtavaa huumelääkkeitä.Kiitos, että annoit hänelle herkkuja...kun tavallisilla
lapsilla on vatsa pahoinvointia!Kiitos, että nostit  hymyn hänen kasvoilleen ja et anna hänelle
yhtäkään romahtamista pitkän kuukauden suuriannoksisen steroidihoidon aikana.

Ainoa haittapuoli Rick Simpson -öljyn käyttämisessä meille...on ilkeä biologinen isä, joka ei ole
koskaan  ollut  hänen  elämässään  ennen,  ei  ole  samaa  mieltä  ja  haluaa  ottaa  hänet
huoltajuuteen.Mutta  uskon  parannusvoimiin,  joita  sinulla  on,  ja  aion  puolustaa  meitä  ja
lääketieteellistä marihuanaa ja taistella sen puolesta, että tämä on tärkein osa pienten tyttöjeni
hoitoa." Erin

"Maanantaina Brave Mykayla tarkasti laboratorionsa nähdäkseen, olivatko ne tarpeeksi korkeat
kemoterapian  jatkamiseksi  (hän  on  ollut  myöhässä  alhaisen  neutrofiilien  määrän  vuoksi
kesäkuun 4. päivästä lähtien)...harmikseni ne olivat edelleen hyvin alhaisia.

Olen huolissani hänestä...hänen kehonsa...hänen terveytensä...hänen tulevaisuutensa...hänen
hyvinvointinsa.Haluan hänelle parasta, ja hänen vartalonsa näkeminen niin huonossa kunnossa
särkee sydämeni.Näet kaikki hymyjä ja energisen puoliterveen näköisen onnellisen 8-vuotiaan
(mikä on upeaa,  enkä voisi  olla  onnellisempi  siitä),  mutta todellisuudessa jos näkisit  hänen
laboratorionsa...ja mitä kemo-lääkitys tekee hänen keholleen, sinä tunnet tunteen, jonka minä
tunnen.Pienet  pienet  palaset  särkyneestä  sydämestäni  murenevat,  kun  väri  lipsahtaa
kasvoiltani...kurkkuun  muodostuu  kyhmy...ja  silmäni  turpoavat  kyynelistä.Hän  on  niin
kaunis...hän on niin iloisen ja terveen näköinen...hänellä ei  ole syöpää...ja hänellä on paras
luonnollinen lääke syöpää vastaan...En kestä tätä ja mitä tämä tekee hänelle.Haluan, että tämä
tehdään  pian...mutta  päivää  ennen  lähtöä  Havaijille  saimme hänen  hoidon  päättymispäivän
13.11.2014.Olin hyvin kiitollinen siitä, että se päättyy 8 kuukautta aikaisemmin kuin luulin, mutta
todellisuudessa...voitko  kuvitella  käyttäväsi  kemoterapiaa  päivittäin  yli  1,5  vuoden  ajan!Ja
intensiivinen viikoittainen kemoterapia 10 kuukautta ennen sitä?!

Ylläpitokemoterapia  selitettiin  meille  helpommaksi  kemoterapiajaksoksi...eikä  se  ole  ollut
ollenkaan helppoa.He sanovat,  että heidän neutrofiilien määränsä voi pysyä alhaisena pitkiä
aikoja taistellessaan virusta vastaan...silti minun pitäisi lähettää hänet julkiseen kouluun ilman
virusta?!Se lienee mahdotonta...he kertoivat meille, että hänellä on todennäköisesti virus, vaikka
hänellä ei ollutkaan oireita...hänen vauvasisarensa oli hyvin sairas* ja tässä olemme 20 päivää
myöhemmin edelleen erittäin alhaisella määrällä.

Pyydän ystävät rukoilemaan rohkeaa Mykaylaa, jotta he löytäisivät voimaa voittaa kaikki, mikä
aiheuttaa tämän pitkittyneen alhaisten lukujen ajanjakson.Ole hyvä ja Jumala paranna hänen
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ruumiinsa ja anna sille energiaa kestämään kemoterapiaa ilman sivuvaikutuksia tai pitkäaikaisia
sivuvaikutuksia.Jumala suojele häntä puolestani...En voisi kuvitella päivää ilman hänen kaunista
hymyään  ja  lämmintä  lohduttavaa  halausta.Tarkistamme  laboratoriot  uudelleen  ensi  viikon
tiistaina... ja pidän teidät ajan tasalla.rauhanrakkaus CURE." Rohkea äiti

-- On vaikea kuvailla, mitä tämän lukeminen minulle tekee.Ja on vaikea kuvitella, mitä kaikki
myrkky  tekee  Mykaylalle.Ei  mistään  muusta  syystä  kuin  ahneudesta  ja  korruptiosta
yhteiskuntamme korkeimmilla tasoilla.

Mykayla  tarvitsee  lääkettä,  joka  vahvistaa  hänen  immuunijärjestelmäänsä,  ei  myrkkyä,  joka
aiheuttaa korjaamattomia pitkäaikaisvaurioita.Eivätkö hänen lääkärinsä todella tiedä tätä?Mikä
pätevyys heillä on antaa myrkkyä ilman syytä?Onko niillä gangstereilla, jotka hyötyvät myrkkyn
antamisesta lapsille, myös lupa tappaa?Kuka antoi sen heille?

Eilen puhuimme naisten saamisesta toimeen.Tässä on syysi.Tältä näyttää käytännössä, kun
lääkärit  eivät  tee  työtään  niin  kuin  heidän  pitäisi.Ja  teidän  naisten  tehtävänne  on  muuttaa
se.Sinä suojelet lapsiasi koko elämäsi, joten tee se, mikä sinun on tehtävä.Ryhdy toimiin nyt,
älä odota, joka päivä on tärkeä.JB

"Sinä  tiedät...Toissapäivänä  toimme  Mykaylan  lääkäreille  ja  he  ajoivat  tavallisia
laboratorioita...Hänen hemoglobiininsa oli erittäin kriittisen matalalla 5,2 (joka teknisesti tuskin
riittää verta kehosi toimintaan...Lääkäri kertoi meille, että keskimääräinen lapsi on melkein EI
VASTAA  tällä  matalalla  tasolla)  Mykayla  hän  pomppii  seinistä,  hyper,  joutui  vaikeuksiin
hyppääessään sängylleen, puhelias, hymyilevä ja onnellinen!!!Lääkärit  ihmettelevät miksi...no
doc mikä on erilaistaMykaylan ja muiden lastesi välillä...hänellä on kannabista!!!

Tietenkään lääkärit EIVÄT KOSKAAN lue tämän kaltaisia  asioita kannabikseksi...mutta niiden
pitäisi.Lääkärit  ja  lääketieteen  tutkijat  ja  lääketeollisuus  aiheuttavat  rodullemme  tarpeetonta
kärsimystä  ja  se  on  tuhoisaa.Vaikka  jotakuta  ei  jostain  syystä  voida  parantaa...heidän
elämänlaatunsa voidaan parantaa huomattavasti  kannabiksen avulla.Isoisäsi on todiste siitä,
että hänen syöpänsä oli hyvin pitkälle edennyt ja levinnyt koko hänen kehoonsa...mutta katso
mitä kannabis teki hänelle!

Kun  Mykayla  oli  vauva,  hänen  isoäitinsä  kuoli  syöpään...erittäin  nopea  ja  aggressiivinen
syöpä.Hän  ei  käyttänyt  kannabista.He  laittoivat  hänet  saattohoitoon  ja  pumppasivat  hänet
täyteen  morfiinia...itse  asiassa kertoi  meille,  että  sen tarkoituksena  oli  pitää  hänen kipunsa
vapaana ja nopeuttaa kuolemanprosessia.Tämä on julmaa...epätavallista ja ilkeää...ja se sattuu
olemaan  STANDARDI  LÄÄKETIETÄ.En  koskaan  haluaisi  olla  juuttunut  morfiinitippaan
kärsimään kuolemaani asti.Tämä on julmaa...ja rukoilen joka päivä, että tämä turmeltuminen
loppuisi." Rohkea Mykayla

"Kaksi  viimeistä  viestiäni  ovat  herättäneet  monia  kysymyksiä  ja  muutamia  vaatimuksia
"todistukselle"...Haluaisin  jakaa kanssasi  kaiken tieteen  kannabiksen ja  immuunijärjestelmän
syöpien (leukemia/lymfooma) välillä.Nämä tiedot koskevat Jurkat-leukemiasolulinjoja...joka on
CD4+  t-solujen  akuutti  lymfoblastinen  leukemia...Täsmälleen  samaa  sukua  kuin  Mykaylan
leukemia.

Rohkean Mykaylan erityisellä syövän tyypillä on äärimmäisen todistettu tiede siitä, että kannabis
on tehokas hoito, koska tutkijat havaitsivat, että immuunijärjestelmän soluissa on SPESIFINEN
cb2-reseptori, joka aiheuttaa apoptoosia (solukuolemaa).

THC  indusoi  apoptoosia  Jurkat-soluissa  (t-solu  akuutti  lymfoblastinen  leukemia)  kolmen  eri
mekanismin  kautta.(1)  THC  sitoutuu  CB1:een  ja  CB2:een  ja  johtaa
seriinipalmitoyylitransferaasin keramidisynteesiin.(2) Keramidi pääsee mitokondrioihin ja johtaa
sytokromi c:n vuotamiseen sytosoliin.(3) Sytokromi c yhdistyy Apaf-1:n, kaspaasi 9:n kanssa ja
muodostaa apoptoosin.(4) Apoptsomi muuttaa prokaspaasin 3:n aktiiviseksi kaspaasiksi 3, mikä
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johtaa apoptoosiin.THC aktivoi myös ulkoisen reitin (kaspaasit 8 ja 10) ja estää Raf/Mek/Erk-
reittiä.Solujen  selviytymisreitin  estäminen  johtaa  Badin  defosforylaatioon  ja  tämän  Bcl-2-
proteiinin siirtymiseen mitokondrioihin ja sen jälkeen apoptoosiin. Rohkea Mykayla

--  Mitä  enemmän  öljyä  hän  saa  sisäänsä,  sen  parempi,  varsinkin  kun  otetaan  huomioon
tarpeettomat lääkehoidot, joita hänellä vielä on ja on joutunut käymään läpi.Onnea Havaijille,
Bravest Mykayla, on hienoa nähdä, että unelmasi on toteutunut.Pienellä öljyn avulla.JB

"Se savu EI ole terveellistä lapsille tai äideille... tyhmille äideille ja mitä sinä kerrot lapsillesi?
Öljyä tai nada!Varsinkin lapsille!” Naia

-- En olisi niin radikaali, tupakalla tai höyrytyksellä on myös suotuisia vaikutuksia, esimerkiksi
raskaana olevien naisten pahoinvointia vastaan.Se ei vahingoita lasta.JB

"Tupakointi ei ole niin suurta... varsinkin jos sinulla on taipumusta allergioihin... sanon vain.En
kestä savua!Lapset eivät myöskään voi tietää, milloin lopettaa, olipa kyseessä sokeri, kofeiini,
ruoka  jne.Sinun  täytyy  olla  heidän  oppaansa.En  usko,  että  kannabiksen  tupakoinnin
edistäminen on loistava idea teini-ikäisille.Sano vain.Vain minun mielipiteeni näkemästäni.Voisi
myös häiritä koulutyötä ja tärkeitä asioita." Naia

--  Minäkin hajaantuin  koulutöistä ja  tärkeistä asioista,  eikä  meillä  ollut  kannabista saatavilla
ollenkaan.Minulle ei tarvinnut muuta kuin nähdä hyvännäköinen tyttö jossain ympärilläni ja se oli
koulutyötä ja asioita, jotka olivat tärkeitä muille, mutta eivät minulle.

Jos  hallitset  sitä,  kuinka  paljon  teetä  lapsesi  juovat,  mene  tietysti  eteenpäin  ja  hallitse
kannabiksen määräähe aikovat ottaa tai niellä.Onnea sen kanssa.Se on turha ponnistus, mutta
olen varma, että se pitää monet ihmiset kiireisinä muutaman seuraavan vuoden ajan, kunnes he
ymmärtävät,  kuinka  turvallista  kannabis  on  ja  että  sen  kohtalokkaasti  yliannostaminen  on
käytännössä mahdotonta.

Joten ketä kiinnostaa kuinka paljon sitä joku syö?Minä en.En edes välitä kuinka monta kuppia
teetä  tai  kahvia  ihmiset  juovat  päivässä,  kuvittele  se.Miksi  minun  pitäisi?Se  ei  ole  minun
asiani.Eikä ole kenenkään asia, kuinka paljon tätä hengenpelastajaa ja ehkäisevää lääkettä joku
syö.

Mitä enemmän öljyä sinulla on ja mitä useammin, sitä parempi terveydelle.Se on ainoa sääntö,
joka todella pätee.Kaiken ikäisille,  mukaan lukien lapset  ja raskaana olevat äidit.Jos et  pidä
tästä  ajatuksesta,  päästä  siitä  yli,  opi  elämään  sen  kanssa,  se  on  parasta  mitä  voit
tehdä.Mikään  kannabiksen  sääntely  ei  toimi,  sitä  ei  yksinkertaisesti  voida  säännellä  joka
tapauksessa.Lisäksi ei ole todellista syytä säännellä sitä.JB

”Tupakoin koko raskauden neljään synnytysviikkoon asti.Lääkärini teki myös huumetestin joka
lääkärikäynnillä.Joten hän tiesi, että poltin.Kun vauva syntyi, hän syntyi terveenä, 10,6 kiloa ja
THC-testi oli negatiivinen.Imetän myös ja jatkan silmujen käyttöä edelleen.Ja arvatkaa mitä, hän
on  loistava  jokaisessa  mailin  kivessä.Se  on  täysin  päinvastainen  kuin  aivovaurio.Aivot
tarvitsevat  kannabinoideja  terveelliseen  motoriseen  kehitykseen,  joten  lopeta  vihaaminen."
Nessa

"Poikani syntyi 8 paunaa 1 unssia.5 päivää yli hänen eräpäivänsä.Nämä ovat kaksi suurinta
"huolea",  jotka  olen  koskaan  havainnut  tupakoinnista  raskauden  aikana,  alhaisesta
syntymäpainosta ja ennenaikaisesta synnytyksestä.Poikani on melkein 9 kuukauden ikäinen, ja
hän teki  juuri  Bayley-arvioinnin  arvioidakseen hänen kognitiivista kehitystään sekä motorisia
toimintojaan  ja  kieltään.Hän  sai  korkean  keskiarvon  ja  erittäin  ylivoimaisen  kaikissa
luokissa.Joten ota hölynpölysi ja puhalla se perseestäsi." Ashley

"Hallitus on täällä rikollisia...Minulla on multippeliskleroosi ja niin myös pojallani...hänen täytyy
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saada 26 injektiota aivoihinsa joka viikko tappaakseen kivun hänen aivoissaan...

Minulla on 3 lastenlasta,  enkä ole 'Huumeiden huumeet'  EIKÄ ON MINUN POIKANI,  JOKA
valmistui LUOKKAAN TOPELLA ja jolle maksettiin luokan ohjaajana älykkyytensä takia.Hänen
munuaisensa sammuivat, hänen paksusuolensa ei toiminut ja kipu oli niin voimakasta, että hän
oli liikkumaton.Hän ei koskaan käyttänyt huumeita tai juonut alkoholia, vain satunnaisesti, ennen
kuin hän sairastui MS-tautiin.

Hänen  serkkunsa  liukastui  kattilaan  browniesissa,  kun  hän  oli  syömässä  hänet  illalliselle,
hänelle  tuntemattomana...  ja  arvatkaa  mitä?Hänen  munuaiset  alkoivat  taas  toimia,  vapina
laantui ja hän pystyi nukkumaan yöllä, kun hän otti tinktuuraa.Se rauhoittaa vapinaa ja hän voi
nukkua yöt...Hänen täytyy edelleen saada 26 neulaa aivoihinsa joka viikko aivohermon kivun
vuoksi...

Kuka sinä olet tuomitsemaan tätä uskomatonta lääkettä...?????ja muuten, minulla oli yksi lapsi
ennen  hepatiitti  B  -rokotteen  ottamista,  ja  hän  on  MS-tautivapaa,  mutta  viikon  sisällä
rokotuksesta minun piti saada silmälasit ja sitten 2 viikon sisällä olin täysin sokea vasemmasta
silmästäni.  ...Olin 17-vuotias ja olin sokeutumassa.Peloissaan?Joo...Ilman tätä lääkettä olisin
edelleen pyörätuolissa...

En toivoisi tätä tautia kenellekään...mutta sinun pitäisi arvioida jonnekin muualle...miksi luulet,
että Jumala laittoi tämän lääkkeen planeetalle?Vai luuletko, että Jumala teki virheen?

Toivon,  että lastenne ei  koskaan tarvitse joutua kokemaan sitä,  mitä perheelläni  on...katsot
lapsesi  kuolevan  silmiesi  edessä...ota  kuva,  herra...Harper  teki  rikokseksi  yhden  kasvin
kasvattamisen pihallasi...Luulen, että hänen perheensä ei ole koskaan käynyt läpi MS-tautia tai
syöpää...tai joko RCMP.On aika muuttaa lakeja ihmisten eduksi lääkeyhtiöiden sijaan. Laurel

"Joten  tyttärelläni  oli  tällä  viikolla  syvällisin  emotionaalinen  paranemiskokemus  kannabiksen
suhteen.Sanoa,  että  hänellä  on  emotionaalinen  luonne,  olisi  törkeää  aliarviointia.Hän  syntyi
synnynnäisen  epämuodostuman  kanssa,  johon  liittyy  äärimmäisiä  haasteita.Hänen
yksityisyytensä kunnioittamisen vuoksi en puhu sen yksityiskohdista, mutta sanotaan, että se on
äärimmäistä.Ja hänen kanssaan eläminen on haaste, joka on ravistellut maailmaani useammin
kuin ei.Yksi hänen fyysinen haasteensa on migreeni.Ainoa mitä hän voi tehdä, kun ne tulevat,
on  makaamaan  makuulle,  pukeutua  peittoon  ja  mennä  nukkumaan.Se  on  ainoa  asia,  joka
todella auttaa.

Joten  muutama  kuukausi  sitten  sain  hänet  vihdoin  kokeilemaan  kannabisöljyllä  täytettyä
vohvelia,  ja  hänen  migreeninsä  olivat  poissa  15  minuutissa.Joten  tällä  viikolla  menin
nukkumaan aikaisin eräänä iltana, ja hän ajatteli,  että hän voi saada migreenin myöhemmin,
koska  hän  tuntee  niiden  tulevan...joten  annoin  hänelle  pienen  astian,  jossa  oli  vohveleita,
säilytettäväksi hänen sängyn viereen, jotta jos hän tunsi sellaisen tulevan, kun olin nukkumassa,
hän voisi ottaa sellaisen.Hän otti neljä sinä yönä.He olivat jumissa yhdessä, ja hän vain otti ne
kaikki.Ja hänellä oli kokemusta.Ja puoli.

Hän nukkui suurimman osan seuraavana päivänä ja yönä ja seuraavana aamuna.Tiesin, että
hänellä oli jonkinlainen kokemus... Näin hänen ajatuksensa leijuvan ympäriinsä ja tiesin, että
hän  käy  läpi  jotain.En  ollut  valmistautunut  siihen,  että  tyttäreni  on  kokenut  täydelliset  180
vuotta.Hän on iloinen, suloinen, huomaavainen ja hänen lähellään on ilo olla.Olen myöntänyt,
että olen myös tehnyt  suuria  muutoksia tilanteen ympärillä.Mutta tämä tapahtui  seuraavana
päivänä, joten ei voi kiistää, kuinka hämmästyttävä muutos on ollut kannabiksesta.En millään
olisi voinut saada häntä ottamaan niin paljon.Hän olisi vastustanut sitä.Ja en olisi edes ajatellut
sitä ollakseni rehellinen sinulle.Haluan vain kumartaa kiitollisena.Kun kerron, että kävelin narua
hänen  kanssaan,  en  vitsaile  yhtään.Muutos  ja  avautuminen,  joka  tapahtui  meille
"onnettomuuden" takia,  ei  ole sattumaa.En ole koskaan antanut  hänelle pulloa lääkkeitä.Se,
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mitä tein sinä yönä, on ihme."

”Olen niin iloinen saadessani vihdoin ilmoittaa, että suloinen poikavauvani käyttää kannabista
taistellakseen kemo- ja säteilyn sivuvaikutuksia vastaan JA varmistaakseen, ettei hänelle kasva
uusia kasvaimia!Tämä lääke on auttanut häntä valtavasti.Ennen kuin hän sai tämän lääkkeen,
hän oksensi jatkuvasti, hän ei syönyt, hän oli hyvin unelias ja kiukkuinen...nyt hän syö, hän pitää
ruokansa alhaalla, hän lihoa ja jokainen, joka on ollut hänen lähellään, tietää, kuinka onnellinen
hän on."

-- No, ilman myrkkyä hänen kehossaan, lapsi pärjäisi paljon paremmin.Ei todellakaan ole mitään
järkeä  käyttää  kemoterapiaa  ja  säteilyä  yhdessä  öljyn  kanssa,  se  on  kuin  antaisi  potilaalle
vastalääkettä  samalla  kun  se  pumppaa  myrkkyä  suoniin.Vain  öljyä  parhaan  tuloksen
saavuttamiseksi.Lääkäreiden pitäisi tietää tämä, ei ole niin vaikeaa ymmärtää, että lapsille ei ole
hyvä antaa myrkkyä, kun se ei ole välttämätöntä.JB

K.Olen 29-vuotias yksinhuoltajaäiti.Poikani on nyt 8-vuotias ja kärsii kohtalaisesta autismista.En
vaihtaisi mini-minuani mihinkään tässä maailmassa, paitsi tehdäkseni hänen elämänsä hieman
helpommaksi.Mietin,  onko  sinulla  muita  vanhempia  tullut  kysymään  öljystä?Tai
menestystarinoita  autismin/Aspergerin  kanssa?Jos  päättäisin  valita  tämän reitin,  minkälaista
annosta katsoisin?Arvostan kaikkea tietoa!Kiitos.Turhautuneelta äidiltä ja pikkupojalta.

A."Öljy on ainoa asia, joka saattaa toimia", sanoi Rick, kun luin tämän hänelle.Annostusohjeet ja
muuta tietoa öljyn valmistamisesta ja käytöstä löytyy sivuiltamme ja siellä olevista kirjoista.Olen
auttanut  aikaisemmin  useita  autistisia  lapsia,  ja  tämä  lääke  tekee  heille  ihmeitä.Lapset
rakastavat  tämän  lääkkeen  käyttöä,  he  eivät  ole  ennakkoluuloisia,  he  eivät  tiedä,  että  he
"tekevät jotain väärin", ja vanhemmat nauttivat siitä paljon, kun heillä on aikaa itselleen.Parhaan
tuloksen saavuttamiseksi, kuten aina, aloitin tavallisella 60 g:n hoidolla, ilman pillereitä, ja sitten
pitäisin lapsen ylläpitoannoksella hänen valitsemansa määrän koko hänen pitkän ja rauhallisen
elämänsä  ajan.Ja  videon  lapsen  pitäisi  tehdä  täsmälleen  samoin,  jos
ollenkaanmahdollista.Terveisin, JB

"Mary  Jane  auttoi  minua  paljon,  kun  olin  raskaana,  eikä  se  koskaan  vaikuttanut  kahteen
vauvaani." Samantha

"Hei Rick, huomasimme äskettäin, että minulla oli keski- tai korkeariskinen kyhmy vasemmassa
rinnassani.Olen 34-vuotias ja tyttäreni on vasta 1 1/2 vuotias - olin kauhuissani!Kärsin myös
synnytyksen jälkeisestä masennuksesta tyttäreni syntymän jälkeen - joten tämä kaikki  tuntui
liikaa.Asun kuitenkin onneksi Etelä-Afrikassa, jossa kannabista (tai daggaa, kuten me sitä täällä
kutsumme) kasvaa täällä  vaikka kuinka paljon,  vaikka se on edelleen laitonta ja  kunnollista
rikkaruohoa on melko helppo saada haltuun kohtuulliseen hintaan.

Ryhdyin  heti  valmistamaan  öljyä  -  tuomaristo  on  edelleen  eri  mieltä  rinnassani  olevasta
kyhmystä, koska palaan seuraavaan tarkastukseen vasta kahden kuukauden kuluttua - mutta
synnytyksen jälkeinen masennus on poissa kuukauden ottamisen jälkeen. öljy.Tunnen olevani
vahva, motivoitunut ja pystyn saavuttamaan jokapäiväisiä asioita - mikä oli vain unelma ei liian
kauan  sitten!Etelä-Afrikassa  saamme  enimmäkseen  vain  Sativa-kantoja  tai  sekoitettuja
sativakantoja.Halusin  vain  kertoa  sinulle  tarinastani,  koska  monet  ihmiset  kärsivät
tarpeettomasti  masennuksesta  ja  käyttävät  ikäviä  lääkkeitä,  jotka  vaikuttavat  heihin
negatiivisesti,  vaikka  itse  asiassa  öljy  näyttää  korjaavan  kaiken  tarvittavan  korjaamalla
vaivattomasti  ilman ilkeitä puolia.  tehosteita!Tunnen oloni taas vanhalta itseltäni ja se tuntuu
mahtavalta!Jatka samaan malliin, niin jatkan sanan levittämistä tälle puolelle!Paljon rakkautta,
Kelly”

--  Kiitos  tästä  upeasta  kokemuksesta,  Kelly.Olen  varma,  että  se  voi  auttaa  monia  muita
äitejä.Minun mielestäni äitien pitäisi imeä pieniä annoksia öljyä raskauden aikana ja jatkaa sen
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käyttöä  syntymän  jälkeen,  jos  he  todella  haluavat  antaa  lapselleen  parasta.Se  voi  tuntua
kiistanalaiselta, mutta mitä muuta lääkettä kuin jotain niin luonnollista kuin öljyä haluaisit antaa
äidille ja hänen lapselleen?JB

”Tupakoin ja söin koko raskauden ajan, ja poikani on yksi älykkäimmistä ja terveimmistä pojista,
joita olen koskaan tavannut.Yritin ottaa aamupahoinvointilääkkeitä ja päänsärkylääkkeitä, mutta
mikään ei auttanut.Iskiastani puristettiin jatkuvasti ja vartaloni särki (luultavasti koska hän oli 10
paunaa ja 23 tuumaa pitkä, kun synnytin, joten kaikki skeptikot, jotka väittävät sen hidastavan
kasvua, olivat erittäin väärässä.) Söin herkkuja tai söin pieni puffaus Saisin melkein välittömän
helpotuksen.Minun on myönnettävä, että se on turvallisin saatavilla oleva lääke." Sarah

”Raskaus toisen kanssa oli kidutusta!Olin laihtunut 20 kiloa ensimmäisen raskauskolmanneksen
lopussa,  oksensin  joka  päivä,  en  ruokahalua  ollenkaan.Olin  epäilemättä  menettämässä
hänet.Yritin  tupakoida  ja  tunsin  syyllisyyttä!Se  kuitenkin  pelasti  hänen  henkensä...Söin  ja
lepäsin  paremmin  kuin  koskaan!Hän  on  terve  onnellinen  ja  todella  kaunis!Nyt  9-vuotias,  ei
mitään terveysongelmia." Jennifer

”Äiti  ei  voi  pitää  ruokaa alhaalla.Mitä  vaikutuksia  sillä  on kehittyvään sikiöön?Se on erittäin
haitallista sikiölle.Joten miten saat äidin pitämään ruoan alhaalla?Käytät lääkettä, joka vähiten
aiheuttaa haittaa.Kannabis.Kaikilla muilla pahoinvointilääkkeillä, joita lääkärit voivat käyttää, on
sivuvaikutuksia.Kannabiksen ainoa sivuvaikutus on hyvänolon tunne ja uni. Gersh

K.Vaimollani on vaikea alaselkäkipu, koska hän oli  7.  raskauskuukaudella,  hän kuvailee sitä
hermostuneeksi  nykimiseksi,  joka  on  erittäin  tuskallista.Yritin  katsoa  sivustollasi  ja
täällä.Auttaako  RSO  dramaattisesti  kipuun?Onko  sinulla  linkkiä  aikaisempaan  aiheeseen
liittyen?Olen huolissani, jos hänelle laitetaan kodeiinia, se vahingoittaa vauvaa

A.Pyydä  häntä  nielemään  pieniä  annoksia  öljyä  ja  levitä  öljyä  paikallisesti  hänen
selkäänsä.Anna  hänelle  hieronta  öljyn  ja  hampunsiemenöljyn  sekoituksella.Kyllä,  on  hyvä
mahdollisuus,  että  kodeiini  saattaa  vahingoittaa  vauvaa.Öljy  ei  voi  eikä  vahingoita  vauvaa
millään tavalla.JB

"Pojallani diagnosoitiin lokakuussa synoviaalinen sarkooma, kun hän oli poistanut kasvaimen
ennen  biopsiaa.Sanottiin,  että  syöpä  olisi  edelleen  olemassa  ja  olisi  voinut  levitä
häneenkeuhkoihin  sen  aggressiivisen  syövän  vuoksi.Viimeisimpien  testitulosten  mukaan  he
eivät  löydä  hämmennyksensä  jälkeäkään.Kannabisöljy  oli  yksi  monista  asioista,  joita  aloitin
hänen kanssaan melkein heti diagnoosin jälkeen. Amanda

”Mikä  on  nuorin  henkilö,  jonka  tiedät  olevansa  hoidettu  RSO:lla?Onko  olemassa  lasten
hoitoprotokollaa?Vaikka emme ole toistaiseksi onnistuneet horjuttamaan isoäidin mielipidettä ja
pystymään  parantamaan  isoisää.Minulla  on  2-vuotias,  jolla  on  tuntemattomia  vatsavaivoja
(kyllä, hän on ollut "lääketieteellisessä" hoidossa yli vuoden ja kaikki pillerit, voiteet, emulsiot ja
Big  Pharma  -juomat  ovat  epäonnistuneet.He  ovat  nyt  taipuvaisia  kohti
proteiinisyndroomaa.Ilmeisesti 25 kiloa painava lapsi ei pysty käsittelemään samaa annostusta
kuin 175 kiloa painava mies, joten suositteletko sitä ollenkaan pediatrisiin sovelluksiin? Sara

--  Raskaana  olevien  äitien  tulee  käyttää  öljyä  ja  lisätä  annosta  sen  jälkeen  kun  he
synnyttävät.Synnytyksen jälkeen äitien tulee syödä pieniä annoksia öljyä varmistaakseen, että
lapsi kehittyy optimaalisella tavalla.

Joten jos  minulta kysytään,  nuorin  potilaani  oli  miinus  kahdeksan kuukauden ikäinen ja  voi
edelleen hyvin, hän on lastentarhansa parhaiten kehittynyt lapsi ja alkoi puhua aikaisemmin kuin
useimmat  muut.Hänen  äitinsä  käytti  öljyä  ennen  synnytystä,  ja  poikanen  sai  öljyä  myös
heksarokoterokotuksen jälkeen varmistaakseen, että vaaralliset kemikaalit huuhtoutuvat hänen
kehostaan mahdollisimman nopeasti.
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Kannabisöljy  on  turvallinen  lääke  kaiken  ikäisille.Jos  sinulla  on  vaikeuksia  ymmärtää  tämä,
katso, mitä öljy tekee ekseemaan tai vaippaihottumaan ja palaa sitten kertomaan minulle, että et
koskaan  antaisi  kannabista  lapsellesi.Kuulisit  minulta  vain,  että  vanhempi,  joka  ei  anna
kannabista lääkkeeksi lapselleen, on joko huonosti väärässä tiedossa tai he ovat psykopaattisia
sadisteja, jotka nauttivat muiden kärsivän näkemisestä.

Tiedätkö kuinka tehokas öljy on hammassärkyä vastaan?Antaisitko lapselle öljyä hampaiden
kasvamiseen liittyvää kipua vastaan?Minä voisin.Ihan ilman epäröintiä.

Annostus lapsille  on periaatteessa sama kuin  aikuisille,  kun hoidetaan jotain  vakavaa.Aloita
pienellä annoksella kolme kertaa päivässä, totuta potilas siihen, lisää annosta neljän päivän
välein  tai  tarpeen  mukaan  ja  yritä  aina  saada  mahdollisimman  paljon  lääkettä  potilaaseen
mahdollisimman  nopeasti,  samalla  kun  varmistat,  että  potilas  pysyy.  heidän
mukavuusalueellaan.JB

"Jos  sinulla  on  lapsi  ja  kieltäydyt  ottamasta  "suositeltuja"  rokotuksia,  varaudu  siihen,  että
asuinvaltiosi  ottaa  lapsesi  sinulta  väkisin.Sitä  tapahtuu  useammin,  hälyttävällä
nopeudella.Googleta  se  ja  katso  osavaltiosi  "vaatimuksia".  Sosiaalityöntekijät  näyttävät  joka
päivä enemmän "Jumala-kompleksia" ja uskovat tietävänsä paremmin kuin yksikään vanhempi,
mikä  on  parasta  jokaiselle  lapselle.Ole  varovainen,  vaikka  puhuisit  aiheesta  perhelääkärisi
kanssa.” Vesinokkaeläin

”Tunnen  kaksi  ihmistä,  joiden  lapset  eivät  ole  koskaan  saaneet  rokotuksia.Molemmat  ovat
kiropraktikoita.Yksi  lapsista  käy  yksityiskoulua.Luulen,  että  jos  olet  kotikoulussa,  sillä  ei  ole
väliä.Epävarma." Lorinda

"Näen pikkulapsia ja vauvoja, joilla on syöpä, ennen hoitoa he näyttävät hyvältä, leikkauksen ja
kemohoidon jälkeen he näyttävät kuolemalta, ja usein ovatkin.Sydämeni särkyy, kuinka ihmiset
saatetaan  kärsimään ja  kuolemaan aikaisin,  kun  tämä öljy  parantaa  niin  paljon.Olen  viikon
öljyhoidossa ja voin hyvin, uskon, että se pienentää munuaiskasvaintani, minulla ei ole vielä
todisteita, mutta pian aion." Lannah

"Sairaanhoitajaystävä käytti sitä vaiheen 3 vaippaihottumassa, meni yhdessä yössä!" Alice

--  Niille,  jotka  ajattelevat,  että  lasten  ei  pitäisi  käyttää  kannabista.Mitä  muuta  lääkettä
käyttäisithaluatko antaa heille  tämän vanhimman ja turvallisimman luonnonlääkkeen,  jota on
käytetty tuhansia vuosia?Vai aiotteko katsoa teidän lasten kärsivän kaikista noista ekseemista ja
ihottumista ilman syytä?Se ei ole mukavaa, sanoisin.Varsinkin kun kaikkiin näihin iho-ongelmiin
on niin yksinkertainen ratkaisu.

Onko oikein katsella lastenne huutavan kivusta, kun voisitte antaa heille tippa öljyä ja he olisivat
kivuttomia?Hm?JB

"Voiko järjestelmänvalvoja neuvoa, millainen annos antaa 8-vuotiaalle, joka on lähetetty kotiin
kuolemaan?" Ricardo

-- Aloita pienellä annoksella, katso kuinka lapsi reagoi ja nosta sitten annosta niin nopeasti kuin
lapsi  voi  ottaa  sen.Kolme  kertaa  päivässä.Yleensä  ne  ovat  täynnä  pillereitä,  kun  heidät
lähetetään kotiin kuolemaan, joten haluat puhdistaa ne ensin, koska et tiedä mitä vuorovaikutus
tekee, yleensä ei ole kovin mukavaa, mitä vuorovaikutus noiden tappavien kemikaalien kanssa
tekee.Mutta se johtuu siitä, että öljy yrittää puhdistaa pöydän, jotta se voisi alkaa toimia.

Tai jos sinulla ei ole mitään menetettävää, voit myös aloittaa suurella öljymäärällä ja saattaa
potilaan siten kontrolloituun koomaan.Näin minä luultavasti tekisin, mutta vanhempien asia on,
kumman hoidon suunnan he valitsevat.

Tiedän  vain,  että  aggressiivisia  sairauksia  tulee  hoitaa  aggressiivisesti.Ja  tiedän myös,  että

- 129 -



yleensä mitä enemmän öljyä onnistut pääsemään potilaaseen ja mitä nopeammin teet sen, sitä
paremmat  mahdollisuudet  menestyä  ja  selviytyä.Mutta  tiedän  myös,  että  annostusohjeet
mainitaan syystä.

Jos se olisi minun lapseni, täyttäisin hänet täyteen öljyä, tiedän varmasti, että lapsi uimasi siinä,
enkä todennäköisesti antaisi yhdenkään lääkärin tulla hänen lähelleen.Mutta se olen minä ja
tiedän mitä tehdä.Terveisin, JB

"Okei,  käännän  tällä  hetkellä.Daven  tohtori  laittoi  hänet  Lyricaan  hoitamaan  hänen
vyöruusunsa.Viimeiset kaksi päivää (ja se on pahentunut) Dave on ollut hallusinaatioissa.Hän
sanoi vain: "Punahiuksisen kaverin ei pitäisi toimia täällä." Kun sanoin: "Mitä?", Daven vastaus
oli: "Voi, ei hätää, olen varma, että hän ei ole täällä." Keskustelin juuri hänen kanssaan, ja hän
sanoi ymmärtäneensä, että jotain oli  vialla, koska kun hän katsoo ulos silmäkulmistaan, hän
näkee viidakon ikkunamme ulkopuolella.MITÄ VITTUU!!!Hän on käyttänyt kannabisöljyä jonkin
aikaa, eikä hänellä ole koskaan ollut mitään vastaavaa.Alle viikko Lyricalla ja hän on menettänyt
lähes kaiken motorisen hallinnan ja nyt hänellä on hallusinaatioita.Laitoin juuri  kannabisöljyä
vyöruusuvaurioihin (DMSO:lla) ja kipu loppui.Soitin tohtorille ja tuon Daven ENSIMMÄISENÄ
MAANANTAINA.BTW,  tarkistin  juuri  Lyrica-sivuston,  "epänormaali  ajattelu"  ja  "hallusinaatiot"
ovat yksi sivuvaikutuksista. Kim

“Spencerillä on ollut mahtava viikko kaikilla!!Hän tapasi serkkunsa ensimmäistä kertaa ja sai
tavata setänsä ja tätinsä Georgiasta!!Hän rakastui täysin tätiinsä Saraan, hän jopa valitsi hänet
minuun  tai  isään!!Parhaat  kohdat  olivat  hänen  näkeminen,  kun  hän  PIDEE  KYYNÄ
KÄSESSÄSÄ JA VÄRISESSÄ tätinsä sylissä!Hän jopa teki siirron, oikeasta kädestä vasempaan
käteensä!!Hän maalasi puisen auton täydellisellä tarkkuudella varpaillaan!Yritän ladata hänen
videonsa  pian!Hän  jatkaa  uusien  sanojen  sanomista  ja  on  aivan  hurmaava!Saimme  hänet
kantamaan  painoa  jaloillaan  suurella  tuella!Hän  viihtyi  parhaiten  kävelemässään...En  voi
kuvailla sitä iloista sydänsurua, jonka tunsin katsoessani vauvani tekevän sen.Puhdas ilo hänen
kasvoillaan,  kun  hän  voi  leikkiä  isojen  poikien  kanssa...he  kaikki  ajoivat  polkupyörillä  ja
skoottereilla, ja hän ei voinut muuta kuin katsoa kaipaavasti...Saatoin nähdä halun liittyä hänen
kasvoillaan, enkä ymmärtänyt, miksi hän ei voinut vain mennä juoksemaan leikkimään heidän
kanssaan...Ja sitten hänen serkkunsa Jason, jolla oli kultainen sydän, alkoi vetää häntä suoraan
mukaansa ja kertoi muille pojille, että heidän olisi parasta ajaa nopeammin, tai poliisit aikoivat
saada heidät, vetäen Spencerin perässään kävelijässään ja laittaen sireeniä.kuulostaa muiden
ratsastaessa ympäriinsä.Jos olisit vain nähnyt hänen kasvonsa...vihdoin, vihdoinkin, hän oli yksi
pojista!Se särki sydämeni miljardeiksi palasiksi ja veti sen sitten takaisin yhteen hänen silmänsä
pilkulla ja kikatus äänessä.Paras viikko pitkään aikaan.Spenceristä tulee iso poika, ja rakastan
sitä!Saa minut haluamaan ponnistella kovemmin, taistella kovemmin, rukoilla pidempään tämän
pienen ihmeen vuoksi, jota kutsumme Spenceriksi."

"Ja  hänen  kasvaimet  pienenevät  käyttämällä  korkean  THC:n  kannabisöljyä!!Loma  Linda
onkologia on katsonut Spencerin terminaaliksi.Mutta äskettäin tehty MRI osoitti kasvainten koon
pienenemistä!Korkea THC-öljy on hänen ainoa lääkkeensä!Korkea CBD-tinktuura on se, mikä
parantaa  hänen  käsivartensa  toimintaa  ja  parantaa  olennaisesti  hermoja,  jotka  tuhoutuivat
hänen aivo- ja selkäleikkauksensa aikana. Suzetta

"En voi vieläkään uskoa, mitä öljy teki minulle.Diabetes, munuaisvauriot, niveltulehdus, iskias,
repeytyneet  jänteet,  liikalihavuus ovat  kaikki  poissa ja  jonkin verran neurogeneesiä  tapahtui
ehdottomasti.Lisäksi minulle olisi kerrottu, että minulla on ADHD, jos olisin nyt lapsi.Olin hullu
itsetuhoinen  hirviö.Vietin  enemmän  aikaa  koulun  vandalisointiin  kuin  luokkaan
menmiseen.Laitoin  vanhempani  helvettiin.Kunnes  aloin  polttaa  potin.Menin  koulussa
keskimäärin 30-vuotiaasta yli  80-vuotiaaksi,  muutamassa aineessa jopa 90-luvulle.Eikä enää
vandalisointia.Hassua, että kattila on huono lapsille.Minun täytyisi olla eri mieltä." Peter

- 130 -



"Hoitamme  6-vuotiasta  poikaamme,  jolla  on  AA3-aivokasvain  ja  harvinainen  geneettinen
sairaus.Lääkärit  eivät  voi  tarjota  mitään  ja  sanoivat,  että  hänellä  on  vain  kuukausia
elinaikaa.Toistaiseksi  ei  kohtauksia  ja  seuraava  MRI  kertoo  meille  enemmän.Viimeisessä
tarkastuksessa,  aivokasvainta  lukuun  ottamatta,  hän  on  TÄYDELLINEN  terveys.Hän  ei  ole
saanut kemoterapiaa, ei säteilyä eikä leikkausta.VAIN öljyä!!!" Penne

”OMG,  istun  täällä  silmäni  vuotaessani  ja  yritän  ottaa  vastaan  uutisia  juuri  saamastani
puhelusta.Hieman yli 2 viikkoa sitten puhuin isän kanssa itään, jonka 5-vuotias tytär oli juuri
pahentunut.**** diagnosoitiin vaiheen 4 korkean riskin neuroblastooma (lasten syöpä) - huono
ennuste (MYCN Amplified).Heille kerrottiin, ettei ollut toivoa ja periaatteessa viedä hänet kotiin
ja  nauttia  viimeisistä  päivistään  hänen  kanssaan,  että  hänellä  oli  vähän  aikaa.Isä  oli
ymmärrettävästi erittäin järkyttynyt, kun hän soitti minulle.Saimme hänet osoittamaan oikeaan
suuntaan  ja  he  aloittivat  lääkityksen.He  päättivät  juuri  tapaamisen  onkologien  kanssa
sairaalassa.****:n kasvainmerkkiainevirtsan analyysi on TÄYSIN NORMAALI!!!Hän on noussut
80:stä,  sitten  nousi  seuraavalla  viikolla  90:een ja  on nyt  laskenut  8,7:ään.(2  ja  9  välillä  on
normaalia).Juuri  niin,  EI  OLE  MERKEÄ  SÖÖPÄSTÄ.2  viikossa  tämä  lapsi  on  parantunut
parantumattomasti/kriittisesti  sairaaksi  terveeksi.Onkologi  sanoi,  että  he  eivät  ole  koskaan
ennen nähneet mitään tällaista. Corrie

"11-vuotias poikani on saanut kemoterapiaa viimeiset 10 kuukautta (ja hän sai sädehoitoa myös
6 viikkoa tuona aikana) ja olemme antaneet hänelle öljyä viimeiset 4 kuukautta ja se on todella
auttanut niin monella tavalla. .” Angela

"Öljy  on  pelastanut  henkeni.Kirjaimellisesti.Minulla  on  vaikea  sydämen  vajaatoiminta,
osteoporoosi, nivelrikko, löysä nivelside ja alueellinen kipuoireyhtymä.En käytä muita lääkkeitä
ja vointini  paranee jatkuvasti.11-vuotias autistinen/epileptinen poikani ei  ole saanut  lääkkeitä
kuukausiin  ja  hän  toimii  erinomaisesti  Rickin  öljykoulutuksen  ansiosta.Kiitos,  että  pelastit
henkemme." Maria

”Olen  huomannut,  että  se  tekee  muutaman  asian,  pikkuiselleni  kun  hän  iskee  päänsä
kivenheiton tai muun takia ja saa kokkarin, öljy hajoaa sen päivässä!Se näyttää toimivan myös
aknen tai  paisumisen tai  jopa kystien jättämien ihoreikien sulkemiseen.Joskus tulee paiseet
kasvoille  ja  ne valuvat  ichthammolum-voiteen kanssa,  mutta joskus jää reikä.Aloin äskettäin
laittaa kannabisöljyä reikään, ja etkö tietäisi, että se tiivisti ison reiän, jonka halkaisija oli noin
millimetri!Ja nyt alue on tasossa ihoni kanssa!Ainoa asia, jota se ei ole tehnyt, on haalistanut
ihoni  aluetta,  joka  on  hieman  tummempi,  mutta  on  muitakin  asioita,  joita  voin  käyttää
siihen.Olen vain iloinen, että se tiivistää ihon!” Mahndisa

”Paras  ystäväni  antoi  sen  pojalleen  ja  hän  lakkasi  saamasta  kohtauksia.Olen  pahoillani
ystäväni, että epäilin sinua.Tiesit mikä oli parasta lapsellesi ja olit oikeassa." Mary

"Tiedätkö  mitä  ihoni  alle  joutuu?Nämä  vanhemmat  ovat  kunnossa  sivuvaikutuksista,  kuten
munuaisten vajaatoiminnasta, koomasta, kehitysviiveistä ja mahdollisesti kuolemasta.Mutta kun
mahdollinen  sivuvaikutus  on  "korkea",  kaikki  sekaisin.Sen  verran  pahasti  he  ovat
aivopestyjä.Kuolema on jotenkin hyväksyttävämpi sivuvaikutus kuin korkea.Usein nämä ovat
myös koulutettuja, älykkäitä ihmisiä.Se on uskomatonta." Missy

"Taas  kerran  lapset  tarvitsevat  THC:tä  lääkkeisiinsä.Säädä  kannabista  täsmälleen  samalla
tavalla  kuin  säätelet  maissia  tai  teetä.Se  on  kaikki  mitä  tarvitaan.Ei  ylimääräisiä  veroja,  ei
erikoislupia, ei mitään.Se on ainoa järkevä tapa edetä.30 % THC-kosmetiikka toimii parhaiten,
muista vain se, kun alat miettiä "kannabiksen säätelyä". On ajanhukkaa ja vaivaa edes yrittää
"säätää sitä". Sanoisin, että olemme jo tarpeeksi ylisäänneltyjä."JB
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Peräpuikot
"Rick Simpson Oil -öljyä (RSO) sisältävät peräpuikot ovat siunaus kaikille naisille, joilla on PMS-
ongelmia,  sekä  kaikille,  joilla  on  peräpukamia,  Crohnin  tautia,  suolisto-  ja  suolistoongelmia
jne.Ne  ovat  myös  hyviä  hengittämiseen  ja  keuhkosairauksiin,  puhumattakaan  flunssan
hallinnasta.Ne tuottavat erittäin miellyttävän ja pitkäkestoisen tunteen kehossa.En ole nähnyt
ketään, joka ei olisi pitänyt niiden ottamisesta sen jälkeen, kun he olivat voittaneet alkuperäisen
epäröinnin."JB

"Hei JB, en tiedä onko tästä hyötyä kenellekään, joten annan sinun olla tuomari.Kärsin äskettäin
jonkinlaisesta  suolitukosongelmasta,  jota  ei  koskaan  diagnosoitu  täysin.Sisäinen,  erittäin
kivulias turvotus, joka vain tukki suolen.Pahimmillaan en pystynyt istumaan tai edes seisomaan
kivun vuoksi ja saatoin vain makaa kyljelläni helpotuksen vuoksi.Yleislääkäri ilmeisesti sulki pois
syövän pikaverikokeista, mutta hänellä ei ollut muuta apua kuin konsultin aika muutaman viikon
kuluttua.Kokeilin  typerästi  apteekkihoitoja,  jotka  lyhyen  rauhoittelun  jälkeen  pahensivat
tilannetta.

Noin  kuukausi  ennen  tätä  olin  ostanut  eBaysta  peräpuikkomuotin,  joten  päätin  kokeilla
sitä.Sekoitin kookosöljyä (kiinteää huoneenlämmössä) RSO:n kanssa ja lisäsin muutaman tippa
teepuuöljyä.Rauhoittuminen  oli  välitöntä  ja  24  tunnin  sisällä  tunsin  parantumisen,  selvän
paranemisen tunteen ja turvotus oli vähentynyt.7 päivän kuluessa palasin normaaliksi ja tunsin
olevani  täysin  parantunut,  lopetin  peräpuikkojen  käytön.Tämä oli  vähän  ennenaikaista  ja  7
päivän kuluttua turvotus palasi.Palasin suoraan peräpuikkojen käyttöön ja jatkoin tällä kertaa 14
päivää (niin kauan kuin mahdollista) turvotuksen häviämisen jälkeen.Pidän peukkuja, kun sanon
tämän,  mutta  se  näyttää  toimineen  ja  öljy  on  pelastanut  minut  pelottavalta,  tuskalliselta
kokemukselta odottaessani asiantuntijan käyntiä.Nyt tunnen oloni erittäin haavoittuvaiseksi, kun
minulla ei ole öljyputkea jääkaapissa.

Kipuni  lievittämiseksi  ja  itseni  nopeaksi  parantamiseksi,  erikoislääkärin  arvokkaan  ajan
säästämiseksi olen ilmeisesti lakia rikkova rikollinen!Mikä outo maailma!" M

Kuinka tehdä peräpuikkoja?
Sulata kaakaovoi,  lisää aluksi  öljyä,  noin 1-2g öljyä/100g sulatettua kaakaovoita.Lisää sitten
annosta neljän päivän välein, kunnes potilas käyttää noin 0,33 g öljyä kussakin peräpuikossa.1g
(kokonaispaino) peräpuikot lapsille, 2g aikuisille, 3g (pallot) emätinongelmiin.0,01-0,02 g öljyä
sopii  hyvin  aloittelijoille.Jos  aloitat  jonkun  0,05g:lla  suppossa,  niin  se  ei  luultavasti  tunnu
paljoakaan,  mutta  kannattaa  aloittaa  pienellä  annoksella  (niille,  jotka  eivät  ole  koskaan
kokeilleet hamppua tms.).Todellinen RSO on erittäin voimakas etkä koskaantietää tarkalleen,
miten potilas reagoi (verenpaine jne.), mutta peräpuikot olisivat hyvä tapa tottua ihmiset öljyyn.

Mielenkiintoista  peräpuikoissa  on  se,  kuinka  ne  näyttävät  avaavan  keuhkot  ja  helpottavan
hengittämistä paljon vaikkapa 20 minuutissa - unelma monille, joilla on keuhkoahtaumatauti tai
astma jne.Potilaat ovat käyttäneet niitä myös psoriaasin, korkean verenpaineen, Crohnin, PMS-
krampin jne. hoitoon.

Peräpuikkoihin  voi  lisätä  myös  muita  luonnonöljyjä,  riippuu  mihin  niitä  haluaa  ja  mihin
tarkoitukseen.Mene vain  joillekin luonnonlääkkeiden sivustoille  ja  lue,  mitä eri  eteeriset  öljyt
tekevät, ja voit kokeilla niin paljon kuin katsot tarpeelliseksi.

Lisäksi peräpuikot ovat hyvä tapa hoitaa potilaita, jotka eivät voi syödä öljyä tai jostain syystä
pitää sitä vatsassaan.Vaikuuksista päätellen öljyn ottaminen peräpuikoissa on mielestäni paras
ja miellyttävin tapa käyttää hamppua.Se kuulostaa ja näyttää aluksi hauskalta, myönnän sen,
mutta ne, jotka ovat yrittäneet, ovat samaa mieltä.Ehkä se avaa chakrat alhaalta ylöspäin, kuka
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tietää, mutta se tuntuu varmasti hienolta.

Naiset  ottaisivat  mielellään  peräpuikkoja  -  ne  auttavat  myös  kaikenlaisissa  bakteeri-  ja
virusinfektioissa,  "mikrobiologisen  tiedon  vaihdossa  kumppanien  kanssa",  allergioissa
kondomeille  ja  niissä käytetyille  voiteluaineille  jne.Mainitsinko,  kuinka tehokkaasti  öljy  hoitaa
(tasoittaa) hormonaalista epätasapainoa?Terveisin, JB

"RSO:lla varustettuja peräpuikkoja voidaan käyttää myös kaikenlaisiin emätinongelmiin, mukaan
lukien, mutta ei rajoittuen, hiivatulehdus, HPV, kondylomat, herpes ja monet muut sairaudet tai
infektiot,  joista  ihmisen  ei  välttämättä  tarvitse  kärsiä.Varsinkin  kun  ne  voidaan  hoitaa  niin
helposti, jos öljyä käytetään.JB”

"RSO-hamppuöljyperäiset peräpuikot toimivat hyvin kaikentyyppisiin peräaukon tai emättimen
ongelmiin,  peräpukamiin,  Crohnin  tautiin,  suolisto-  tai  suolistoongelmiin,  leukemiaan,
keuhkosairauksiin,  mukaan  lukien  astma,  aivokasvaimet,  verenpaine,  hormonitasapainon
hallinta jne.JB”

”Voitko neuvoa, onko hamppuöljyä turvallista käyttää raskauden aikana?Sieltä ei löydy paljoa
tietoa.Ystävälleni on juuri kerrottu, että hänellä on napakysta, joka voi aiheuttaa verihyytymiä,
jotka johtavat hänen vauvansa kuolemaan.Olen nähnyt hamppuöljyn vaikutukset ja hyödyt, joita
se voi tehdä, en vain ole varma, onko se turvallista raskauden aikana. Christine

--  Rakas Christine,  on tietysti  turvallista  käyttää,  hamppua on käytetty  raskauden aikana ja
synnytyskipuihinkin jo vuosisatoja.Suosittelen, että hän tekee peräpuikkoja, joissa jokaisessa on
0,01-0,06 g öljyä (aloita 1-2 g öljyä 100 g kaakaovoita kohti).Kysta häviää yleensä muutaman
viikon sisällä.Kolme kertaa päivässä, eikä hätää, öljy ei vahingoita vauvaa.Terveisin, JB

"Käsitkö  migreenistä?Ota riisinjyvän kokoinen määrä kannabisöljyä,  eliRSO ja ota muutama
silmänisku.Ei mitään parempaa, kerronpa!" Sarah

-- Loistava neuvo, Sarah.Se todella toimii.Saanen suositella kokeilemaan sitä peräpuikoissa,
melko  lähellä  välitöntä  helpotusta  ja  toimii  myös  ennaltaehkäisevänä,  jos  otat  sen
uskonnollisesti joka päivä.Migreeni voi olla niin heikentävää.(Jindrich opetti minulle peräpuikkoja
ja hän oli oikeassa kaikissa asioissa.)" Tracey

"Sain  mitä  halusin,  kiitos.Halusin  sinun  myöntävän,  että  öljy  on  lääkettä  vahvuudesta
riippumatta.Öljyn ei tarvitse olla 95-98 %, jotta sillä olisi lääkearvoa.Se ei ole vain "paskaa", ellei
korkein  mahdollinen prosenttiosuus.Minusta  on  haitallista,  että  niin  monet  ihmiset  kääntyvät
täältä saadakseen väärää tietoa siitä, että kannabis voi olla paskaa.Se on pyhä yrtti ja sillä on
ehdottomasti arvoa missä tahansa muodossa.

Luulisin, että voideltu ruisku (tietysti ilman neulaa), jossa on hieman lämmitettyä öljyä, voitaisiin
laittaa ja laittaa suoraan suoliston sisään.Ammu se suoraan sinne.Näyttää siltä, että laimennus
on järkevämpää paikallisissa sovelluksissa suurilla alueilla." Blake

-- Jos sitä halusit,  niin sinulta puuttuu silti  pointti,  Blake.45-prosenttinen THC-öljy on paskaa
verrattuna parhaaseen erittäin tehokkaaseen ja rauhoittavaan 95-98-prosenttiseen THC-RSO-
öljyyn, eikä sillä ole koskaan samoja tai vertailukelpoisia vaikutuksia.Sitäkö halusit kuulla?

Nyt voit vapaasti sivellä öljyä peräsuoleen, jos haluat todistaa väitteesi vielä paremmin, niin saat
enemmän käytännön  kokemusta  sen  oikeasta  käytöstä.Öljy  näyttää  nopeasti,  miksi  sitä  on
parempi  käyttää peräpuikkomuodossa  ja  sitä  on parempi  kuunnella  kuin  hyvää  tarkoittavaa
neuvoa.Öljy voi toimia kuin liima, jos et vieläkään ymmärtänyt vihjettä.Nauti kokeilusta, tee siitä
video, jotta muiden ei tarvitse toistaa tätä aloittelijan virhettä.Terveisin, JB

”Maksa  saa  suurimman  osan  verestään  ruuansulatusjärjestelmästä,  jotta  se  voi  edelleen
käsitellä  proteiineja,  muita  ravintoaineita  ja  myrkyllisiä  aineita.Siksi  Simpson  Oil  -öljyn
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nauttiminen antaa varman ja nopean toimituksen maksaan ja sitten verenkiertoon ja muuhun
kehoon.Lisäksi  osa  öljystä  kulkeutuu  suoraan  paksusuoleen  täydentämään  lääkettä
verenkierrossasi.Onnea!" Steve

"Jees,  kannabisöljyperäinen  peräpuikko  on  vihdoin  helpottanut  kovaa  vatsakipuani!En
myöskään  tuntenut  itseäni  kivitetyksi!(Minulla  on  mieluummin  valinta  sen  kanssa)  Pystyin
vihdoin nukkumaan ilman kipua ja heräsin oloni niin paljon paremmaksi.Ystäväni antoi minulle
artikkelin, jossa selitetään kannabisöljyn biologinen hyötyosuus eri annostelumenetelmissä.Se
on pitkä ja tieteellinen, mutta luin sen kaiken.

Suun kautta otettuna mahahapot vähentävät imeytymistä.Ihmiset saavat sen todella "korkean"
tai  "kivettyneen" tunteen nielessään öljyä,  ja  he puolestaan  ajattelevat,  että öljyn täytyy olla
"todella toimiva".Mutta suun kautta annettuna se ei itse asiassa imeydy nopeammin, se vain
koetaan psykoaktiivisella tavalla.

Olen käyttänyt  kannabisöljyä  suun kautta lähes 2  vuotta ja  olen parantunut  hyvin.Butt  (pun
tarkoitettu),  kokeiltuani  2  päivää  peräpuikkoja,  olen  vakuuttunut!Minusta  tuntuu  niin  paljon
paremmalta!Vähemmän tulehdusta nivelissäni,  ei  niin jäykkiä,  hermokipu ja lihaskouristukset
ovat  niin  paljon  parempia  eikä  vatsakipuja!vihdoinkin!Sairaus  ja  krooninen  kipu  ovat
kauheita.Olen nyt  entistä positiivisempi tästä öljystä.Tarvitsin  todella toivoa sen kanssa.Aloin
ajatella, että se oli tehnyt kaiken voitavansa, mutta nyt tunnen siitä toiveikkaana.

"Rektaalisen reitin biologinen hyötyosuus oli  noin kaksi kertaa suurempi kuin oraalisen reitin
suuremman imeytymisen ja alhaisemman ensikierron metabolian vuoksi." Mikki

--  Oletetaan,  että  ne  sopivat  hyvin  moneen  tilanteeseen.Tein  niistä  suosittuja  CR:ssä,  ja
tuhannet ihmiset käyttävät niitä suurella menestyksellä.Onnittelut siis, Mickey.;) JB

"Näyttää  siltä,  että  voisi  ottaa  paljon  suurempia  annoksia  peräpuikolla  ilman  negatiivista
psykoaktiivista vastetta.Onko peräsuolen kautta tapahtuvalle imeytymiselle kyllästymisnopeus?
Tarkoittaa,  voisinko  nopeuttaa  paranemistani  tekemällä  suurempia  annoksia  peräpuikkoja?"
Mikki

--  Ole  yhtä  varovainen  annostuksen  kanssa  kuin  suun  kautta.Enintään  5  mg  per  suppo
kokemattomille, noin 10 mg on yleensä erittäin hyvin siedetty.Suuremmilla annoksilla et koskaan
tiedä,  miten  potilas  reagoi,  joten  on  parasta  lisätä  annosta  myös  asteittain.Mutta  kun  olet
kasvattanut suvaitsevaisuuttasi, voit vapaasti kokeilla.Itse pidän suppoista, joissa on 0,3-0,5 g
öljyä  -  mutta  se  olisi  liikaa  useimmille  muille,  joten  älä  kokeile  sitä,  ellet  tiedä  mitä  olet
tekemässä, etkä välitä kahden päivän unesta tai vastaavasta.;) JB

"Ymmärrän, miksi hän on hieman peloissaan, koska öljy voi saada sinut tuntemaan,varsinkin jos
et ole koskaan kokenut sitä ennen.Äitini oli 62-vuotias, kun aloitimme hänelle öljyn, hän ei ollut
koskaan ennen polttanut marihuanaa.Hän oli hyvin heikko ja huimaa eikä voinut syödä hetkeen,
MUTTA se on öljyn sivuvaikutuksia.Teemme nyt peräpuikkoja ja ero on hämmästyttävä.Hän voi
nyt  ottaa  täyden  grammansa  jaettuna  3  kapseliin  päivässä.Hän  tuntee  edelleen,  kun  se
potkaisee, mutta se ei ole niin raskas kuin silloin,  kun hän otti  sitä suun kautta.Sekoitamme
myös samassa suhteessa hampunsiemenöljyä ja toistaiseksi se toimii hyvin.Toivottavasti tein
jotain järkeä." Nikkita

"Hei JB, äidilläni on keuhkosyöpä (vaihe 3) ja olen painanut hänelle öljyä, nyt on hänen 10.
päivä ja meillä on melkein 1 gramma päivässä.Olit oikeassa, hän tottui siihen ja Zombie-efektit
päivällä ovat  parempia, hän nukkuu 10-12 tuntia yöllä.Pitäisikö minunkin tehdä peräpuikkoja
äidin kanssa?Kiitos." Rio E

-- Kyllä,  Rio, miksi ei.Hän nauttii  niiden ottamisesta, ne todella tuottavat erittäin miellyttävän
tunteen  kehossa.Sama annos  kuin  mitä  hän  on  tottunut  ottamaan  suun  kautta,  sekoita  se
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kaakaovoin kanssa.Hän voi ottaa sen annosten välissä lisäyksenä, jos hän voi, tai suun kautta
otettavan annoksen sijaan,  hänestä riippuen.Rektaalisesti  tai  vaginaalisesti  naisilla  on tässä
suhteessa hieman etulyöntiasema miehiin verrattuna.

Ja  jos  naiset  tietäisivät,  kuinka  paljon  öljyä  sisältävät  peräpuikot  voivat  auttaa  kuukautisia
edeltäviin ja hormonaalisiin ongelmiin, he kaikki ottaisivat niitä, siitä minulla ei ole epäilystäkään.

Myös peräpuikot, joissa on 0,005-0,01g öljyä, ovat erinomainen tapa aloittaa hoito aloittelijoille,
potilaat  eivät  yleensä ihastu  peräpuikkoihin,  joissa on pieniä  annoksia öljyä ja  he näyttävät
nauttivan kokemuksesta paljon.Mutta kuten huomasimme, peräpuikkojen ottaminen on usein
kiistanalaisempi aihe kuin öljyn käyttö yleensä.

Silti  tosiasia  on,  että  peräpukamat  tarttuvat  sinuun  ennemmin  tai  myöhemmin,  ja  kun  ne
tarttuvat, otat mielellään kannabisöljyperäisen peräpuikon tai kaksi, voin taata sen sinulle.Koska
helpotus on välitön ja uskokaa minua, että vain harvat ihmiset ovat tarpeeksi kovia olemaan
ottamatta peräpuikkoa sellaisissa tilanteissa.Kannabista koskevista ennakkoluuloista niin paljon,
että peräpukamat voivat lajitella ne hyvin nopeasti.JB

"Sanoit hormonaalisia ongelmia...Minulla on Estrogel, koska minulla ei ole hormonaalista syytä
suureen leikkaukseeni.Auttaako se siihen?" Elizabeth

"Totta kai...Olen 55 ja käytän sitä päivittäin." Christy

Ruokintaputket
"Hoitelen äitiäni.Hänellä  on kurkun syöpä ja hän on peräkkäin antanut  sitä  ruokintaletkunsa
kautta.Lämmitä hieman ja sekoita kookosöljyyn!Ei ole koskaan tukkinut putkea!" Steve

"Annan sen pojalleni syöttöletkun kautta, kun hän ei niele sitä - kaadan erittäin kuumaa vettä
öljyn päälle kupissa, sitten se haihtuu, sitten lisään viileämpää vettä (ei liikaa), jotta vesi on ei
liian kuuma, kaada se sitten putkeen.Se on toiminut melko hyvin, vaikka joskus öljyä hieman
peittää putkessa, mutta se ei ole koskaan ollut tukossa.Salaisuus on kaataa se alas, kun se on
vielä hyvin lämmin." Angela

"Onko  kenelläkään  ideoita  kuinka  antaa  hamppuöljyä  jollekin  syöttöputken  kautta?Olen
sekoittanut  sen  oliiviöljyyn,  jotta  se  ei  olisi  niin  paksua,  mutta  silti  pelkään,  että  se  tukkii
putken.Mitään ideoita?" Steven

-- Steven, on aina parasta löytää tapa antaa laimentamaton öljy, se on paras tapa edetä.Kun et
löydä keinoa, voit sekoittaa sen potilaan ruokaan ja syöttää sen sillä tavalla.Kyllä, se voi tukkia
putken, nimittäin jos öljy on paksua.Jotkut öljyt  ovat  paksuja, jotkut  juoksevampia.Mutta kun
lämmität ne kehon lämpötilaan, niiden tulee olla tarpeeksi juoksevia, jotta ne eivät tukkeudu.

Toinen tapa on antaa sitä potilaille peräpuikoissa, joissa on kaakaovoita.Silti öljyn syöminen on
ensisijainen tapa ottaa tämä lääke, aina kun mahdollista.Öljyn antamistapoja on monia ja se on
usein hyvin yksilöllistä, joten yritä löytää potilaalle parhaiten sopiva tapa.Terveisin, JB

”Tiedän, että se kuulostaa kamalalta, mutta pieni coca cola putken läpi huuhteluun viskoosien
aineiden antamisen jälkeen tai  muuten vain  tukkien puhdistamiseen toimii  hyvin.Vanha RN-
valmiustila." Ellen

Leikkaus, kemoterapia vai öljy?
"Et koskaan ottaisi tissejäni, kun voin niellä RSO:ta!!" Chloe
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"Ajatus siitä, että rintasyöpä on "prosenttinen riski", on täydellinen valhe.Todellisuudessa kaikilla
on syövän mikrokasvaimia kehossaan, myös minulla.Syöpä ei  ole sairaus, jonka vain "saat"
kuin  salama iskee satunnaisesti.Se  on  jotain,  jota  sinun täytyy  "hallita"  tai  "ehkäistä"  päivä
päivältä, ateria kerrallaan, elämäntapavalinnan kautta, joka sisältää D-vitamiinilisän, ravinnon,
superruoat, kasvismehut ja syöpää aiheuttavien kemikaalien ja säteilyn välttämisen. Joten kun
lääkäri  sanoo,  että  sinulla  on  "mahdollisuus"  saada  syöpä,  hän  tarkoittaa,  että  et  hallitse
syöpää, ja se on suora valhe.Toisin sanoen syövän kekseliäisyyttä."

--  Kun sinulla  on "mahdollisuus"  saada syöpä,  ota vain öljyä.Se on paljon  terveellisempi  ja
turvallisempi vaihtoehto.JB

"Katso  syöpää  tai  muuta  vakavaa  sairautta  kuin  se  olisi  tulipalo.Mitä  suurempi  tuli,  sitä
enemmän  tehoa  tarvitset  sen  sammuttamiseen.Käyttäisitkö  siis  mieluummin  sataa  ämpäriä
vettä (RSO) vai lasillista vettä (muuta öljyä), jos oma talosi olisi tulessa?Tai haluaisitko nähdä
ammattipalomiehet auttavan sinua siinä?Näin minäkin haluaisin, mutta nykyiset palomiehet eli
lääkärit eivät saa edes käyttää vettä sammuttaakseen kaikkia noita tulipaloja, eivätkä he edes
osaa käyttää sitä kaikkien niiden vuosikymmenten indoktrinoinnin, aivopesun ja kannabiksen
käyttämättä jättämisen jälkeen. lääke.

Onko  teistä  järkeä,  että  joku  lähettää  osaavia  palomiehiä  kaupungin  isoon  tulipaloon,  eikä
antanut heidän käyttää vettä eli alkeellisinta ja perinteisintä tulipaloa?Ei minulle.Mutta silti, juuri
niin vallanpitäjät tekivät nykyiselle lääketieteelliselle järjestelmällemme.

Paljon tulipaloja, ei vettä, eli paljon ylimääräistä työtä palomiehille/lääkäreille, jotka eivät pysty
hoitamaan työtään parhaalla mahdollisella tavalla.Näin sen ei mielestäni pitäisi olla.Heillä pitäisi
olla  parhaat  laitteet  ja  parhaat  työkalut  työhönsä,  eikö  niin?Näin  tekisin,  jos  olisin  heidän
johtajansa/hallituksensa.Onko siinä mitään väärää, että katsoo asiaa näin?En usko." JB

"Toivon,  että  jokainen  nainen,  joka  lukee  tämän,  auttaa  sinua  tietämään,  että  sinulla  on
vaihtoehtoja",  rouva  Jolie  jatkoi.
--  Jos rouva Jolie ajattelee,  että kaksoisrintaleikkaus on paras tapa ehkäistä syöpää,  sanon
vain, että olen vahvasti eri mieltä.Ja jos olisin hänen paikallaan, söisin öljyä ja hieroisin sitä
epäilyttäviin kohtiin joka päivä, se on paljon turvallisempi vaihtoehto kuin mitä hän kävi läpi.Ja
hassuinta on, että hän aikoo syödä öljyä joka tapauksessa, koska hänen on pakko.

Esimerkiksi kuinka monta TT-kuvaa hänen piti ottaa ennen leikkausta ja sen jälkeen?Yksi TT-
skannaus  vastaa  tai  voi  olla  200-500  keuhkon  röntgenkuvaa  ja  säteilyn  vaikutukset  ovat
kumulatiivisia.Joten itse asiassa "ennaltaehkäisevä leikkaus" aiheuttaa todennäköisesti hänelle
syövän sen estämisen sijaan.Noh.

Sen saat, kun sinulla on liikaa rahaa ja kun teet geenitestin ennustaaksesi tulevaisuutesi.Nuo
huijarit kertoivat hänelle, että hän sairastuu rintasyöpään, joten hän "toimii" ja nyt hän elää ilman
rintoja, hän masentuu siitä, hän ajattelee sitä koko ajan, hän saa monia muita sairauksia sen
seurauksena.  tämän, ja hän todennäköisesti  saasyöpä jossain muualla joka tapauksessa,  ja
hän  todennäköisesti  saa  sen  jälkeen  mitä  lääkärit  tekivät  hänelle  ja  kaikkien  hänelle
kertomiensa BS: n jälkeen.

On todella parempi istua kotona ja syödä öljyä ja olla murehtimatta mistään.Tai ainakin luulen
niin.Jos  se  tulee,  se  tulee,  miksi  murehtia  jotain,  mikä  saattaa  tapahtua  kahdenkymmenen
vuoden  kuluttua,  ja  leikata  rintojasi  ilman  muuta  syytä  kuin  yksinkertaista  korruptiota  ja
korkeimman tason varkauksia.JB

"Uskon, että olet oikeassa JB:ssä!Vuonna 2005 minulta poistettiin oikea rintani, jos olisin tiennyt
RSO:sta, en olisi koskaan käynyt sitä leikkausta.Kuten tiedät, minulla on nyt keuhkosyöpä ja
uskon, että RSO on ainoa tapa edetä. Bonnie
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"Totta JB, minulle tehtiin ehkäisevä kohdunpoisto vaiheen 1 rintasyövän jälkeen, mitä olen nyt
pahoillani.Jos olisin tiennyt RSO:sta silloin, minulla ei olisi ollut leikkausta tai säteilytystä!Plus
säteily  oli  protokollaa!!!!!Uskon  niin  paljon  RSO:hon,  että  olen  peruuttanut  seuraavan
mammografiani.Näen  konsulttini  viimeisen  kerran  kertoakseni  hänelle,  että  olen  lopettanut
syöpäteollisuuden,  koska  uskon  tietäväni  lääkkeen,  kirjoitan  sairaalamuistiinpanoihini  RICK
SIMPSON  PHOENIX  TEARS.:)  En  voi  kiittää  sinua  tarpeeksi  avustasi  ja
omistautumisestasi.Syöpälahjoitukset  menevät  nyt  phoenix-kyyneliin.Olen  siunattu!!!RAUHA,
ystäväni.:)" Tina

”On niin  typerää vaarantaa henkensä rinnanpoistolla,  jotta  sinun ei  MAHDOLLINEN tarvitse
vaarantaa  henkeäsi  syövän  kanssa.Ja sitten  riski  saada  syöpä  kaikilla  näillä  skannauksilla!
Kuinka tyhmäksi tuntisit olosi, jos saisit keuhkosyövän kaiken tämän jälkeen tutkimuksista?Tai
kuoli leikkauksen aiheuttamaan komplikaatioon?Rinnanpoisto syöpädiagnoosin jälkeen, YHDEN
hamppuöljyn kanssa, enkä tuomitsisi, mutta sen tekeminen ilman syöpää on yhtä suuri riski kuin
syöpään sairastuminen.Yksinkertaista logiikkaa." Carla

"Valitettavasti näen naisten tekevän tätä koko ajan "ennaltaehkäisevänä". Ja he pelkäävät tätä,
koska  he  tuntevat  sen  olevan  heidän  ainoa  vaihtoehtonsa.Tiedämme  paremmin,  mutta
jumalauta kuinka monen ihmisen pitää vielä kärsiä tästä paskataudista??!!Hallituksemme ovat
hyödyttömiä.Jos  saisimme  kannabista  täällä  vapaasti  käytettäväksi,  monet  eivät  olisi  siinä
asemassa,  missä  yllä  oleva  nainen  on.Todella  surullista  ja  itse  asiassa  suututtaa  minua."
Georgia

"Joten hän teurastti itsensä ja kutsui sitä ehkäiseväksi toimenpiteeksi?Tuo on hullua...Sitä paitsi
genetiikka  ei  toimi  niin.Meillä  kaikilla  on  geenit  periaatteessa  kaikkeen...YMPÄRISTÖmme
laukaisee tiettyjen geenien aktivoitumisen.Kun he sanovat "se kulkee perheessä", se on todella
merkki  siitä,  että  tottumukset  siirtyvät  sukupolvelta  toiselle  aiheuttaen  samat  geneettiset
laukaisevat tekijät.Kyse ei ole vain genetiikasta.Se on täysin tietämätön asia sanoa...” Alistair

"Mitä lääkäri voi saada jonkun tekemään...Kuunnelkaa ihmiset, geneettinen seulonta on paljon
monimutkaisempaa  kuin  "Voi,  teillä  on  se  geeni,  joten  sinulla  on  87% mahdollisuus  saada
syöpä."  Tässä  on  toinen  tosiasia,  josta  useimmat  eivät  tiedä:  jokaisella  on  syöpäsoluja;
elintärkeän kehon ylläpitäminen ja ympäristömyrkkyjen minimoiminen on kenen tahansa paras
tapa  pysyä  terveenä...Tämä  näyttää  niin  ylivoimaiselta.Lääkäri/potilassuhteen  vakava
väärinkäyttö." Jack

"Mietin, leikataanko Brad Pittin pallot irti estääkseen kivessyöpää nyt." Mike

"JB, halusin jakaa tämän sinun ja Rickin kanssa.Öljypilleri, josta hän puhuu, on RSO.Ajattelin,
että tämä saattaa kiinnostaa sinua.Minulla on myös kuvia sinulle.Tämän lähetti  työntekijä ja
luonnonlääkkeiden käyttäjä." Rick

"Okei, tämä on ensimmäinen kerta, kun kerron tämän maailmalle, joten anteeksi, jos vaeltelen
hieman.
Sairastan vakavaa  endometrioositapausta.Se on sairaus,  kun kohdun sisäpuolta  normaalisti
reunustava kudos, nimeltään endometrium, alkaa kasvaa kohdun ulkopuolella.Yleensä kattaa
munasarjat, suolen ja muut elimet ja kudoksen lantion limakalvossa.Aivan kutenEndometrium
reagoi  kuukautisten  aikana,  samoin  kohdun  ulkopuolelle  siirtynyt  kohdun  limakalvo.Se
paksuuntuu, hajoaa ja vuotaa verta jokaisen kuukautiskierron aikana.Siirtynyt kudos ei pääse
ulos kehosta, vaan jää loukkuun.Mikä vuorostaan  saa ympäröivän kudoksen ärsyyntymään ja
tulehtumaan, kehittyen lopulta arpikudokseksi  ja  kiinnikkeiksi  (epänormaali  kudos,  joka sitoo
elimiä yhteen).

Tämä  aiheuttaa  kauheita  sivuvaikutuksia.Kipu  Kb  jatkuva  päivittäinen
pahoinvointi.Dysmenorrea,  kivuliaat  kuukautiset,  jotka  voivat  kestää  yleensä  koko
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syklin.Liiallinen  verenvuoto,  hedelmättömyys,  väsymys,  pahoinvointi,  ummetus
jne.Nykyaikainen endometrioosin sairaanhoito  koostuu pääasiassa hormoneista ja  raskaasta
kipulääkkeistä.Vakavuudestasi ja hoitosuunnitelmistasi riippuen suositeltavin ja tehokkain hoito
on kohdunpoisto.

Olen vasta 21.Olen jatkuvasti tekemisissä päivittäisen kivun ja tulevaisuuden perheen ja hyvän
terveyden  taistelun  kanssa.Tämä  vaikuttaa  jokapäiväiseen  elämään  niin  negatiivisesti,  että
tuskin pääsen joskus ylös sängystä.Olen kokeillut hormoneja ja monia lääkkeitä, jotka saavat
minut hyvin sairaaksi.Toistaiseksi mikään ei ole toiminut...noin kuukausi sitten.Omistaja ja luoja
tai MOTH (yrtin lääke) esitteli  minulle tämän upean lääkkeen,  jota kutsutaan "öljypillereiksi".
Ruokavalioni muuttamisen ohella olen nähnyt valtavia parannuksia viime kuussa.Olen nukkunut
täydet  8  tuntia,  mikä  on  minulle  tabu!Olen  nähnyt  kivun  vähentyneen  valtavasti  tai  ei
ollenkaan.Pahoinvointini on nyt täysin poissa ja toisin kuin lääkäreiltäni saamieni kipulääkkeiden
vaikutukset, pystyn nyt sulattamaan ja syömään ilman ongelmia. Voin rehellisesti sanoa, etten
ole tuntenut oloani niin hyvältä 15-vuotiaana!”

”Mieluummin  kuolen  luonnollisiin  syihin  kuin  että  joku  veisi  minut  teräspöydälle
sairaalassa.Kirurgien  onnistumisprosentti  ei  aina  ole  100  %,  ystäväni  Margie  kuoli
kohdunpoistoon, hän vuoti verta leikkauspöydällä. DeYoung

"Huolehtinut  siskoni  sappikivistä.Heti  kun  hän  alkoi  ottaa  öljyä,  hän  lopetti  hirvittävät
hyökkäykset.Hänellä ei ole koskaan ollut toista, ja hän peruutti leikkauksensa!!!!Terveyteni on
myös tehnyt 180. Kelly

”19 kuukautta sitten, kun paksusuolen syöpäkasvain poistettiin, syöpäklinikka soitti kotiutuksen
päivänä.Kemian  ja  säteilyn  on  määrä  alkaa  ensi  viikolla  -  standardi  protokolla  he
sanoivat.Paskaa sanoin!!!Kannabisöljy on minun versioni vakioprotokollasta.Vuoden tarkastus
viime kuussa.VERI ON PUHTAA – TT-tulokset, jotka kirurgini saneli minulle, Lainaus, Gerry –
paksusuolisi on tahraton.” Gerry

"Hei JB, minulla on lääketieteellinen hätäkysymys.Isäni on kaatunut, lyönyt päänsä ja hänellä on
veritulppa aivojen ulkokalvossa, ei varsinaisesti aivoissa.Hänet on kotiutettu sairaalasta ja hän
on lopettanut kipulääkityksen, koska ne eivät auta päänsärkyyn.Lääkärit toivovat, että veritulppa
pienenee aikanaan, muuten he yrittävät leikata...Hän ottaa Coversyla 2,5 mg verenpaineeseen,
Flomackstraa  eturauhasen  laajentumiseen,  ja  hänellä  on  myös  tila,  jossa  veressä  ei  ole
verihiutaleita,  mikä  aiheuttaa  tietyn  merkityksen  gammofaatiaa.Hän  on  80-vuotias  eikä  ole
koskaan kokeillut RSO:ta.Minulla on, vaikka se on istunut astiassa jääkaapissa vuoden...Onko
sinulla  kokemusta  tämäntyyppisten  veritulppien  vähentämisestä?Olisiko  paikallisesta
levityksestä päähän kivun alueella mitään hyötyä vai olisiko nieleminen parasta?Ostan e-kirjasi
tänään  ehdottomasti,  mutta  kaikki  yksityiset  neuvot  olisivat  erittäin  tervetulleita...Sekoitan
luultavasti  RSO:n  kookosöljyyn  tai  oliiviöljyyn,  jota  hän  saattaa  mieluummin,  koska  hän  on
italialainen, nautittavaksi ja/tai paikallisesti.Luulen, että tärkein asia, jonka haluan tietää, on -
onko mahdollista,  että RSO:n nauttiminen vaikuttaa haitallisesti  verihyytymään?Kaikkialla  on
paljon  aineita  kasvainten  vähentämiseksi,  mutta  en  löydä  yhtään  asiaa  aivojen  ulkokalvon
verihyytymistä???!!!Pls apua.” Ross

-- Hei Ross, tässä on e-kirja sinulle.Öljy auttaa myös verihyytymään, helposti.Hänen olisi pitänyt
saada  kannabista  elimistöönsä  heti  kaatumisen  jälkeen.Ja  nyt  sitä  nopeammin  saat  hänet
siihensitä paremmat mahdollisuudet menestyä.Leikkasin lääkkeet puoleen, kun aloitat hänelle
öljyn  käytön  ei-toivottujen  sivuvaikutusten  välttämiseksi  ja  sitten,  kuten  sanot,  sisäisesti  ja
paikallisesti.Öljyä  sisältävä  peräpuikko  toimisi  loistavasti  -  suppot  ovat  hyviä  keuhkojen  ja
aivojen sairauksiin. JB

"Sekoitin  noin  puoli  unssia  60 ml:aan oliiviöljyä  (en tiedä kuinka hyvälaatuista  se oli,  jonka
tein).Meni  sinne,  hän  näytti  kuoleman  lämpenevän  (hän  antoi  minun  vain  levittää  sen
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paikallisesti  hänen  päähänsä).Testasin  0,5  ml  pipetissä  ja  toimin  edelleen,  mutta  olen
kevyt.Levittelin hänen päähänsä vähintään kaksinkertaisen määrän.Puolen tunnin kuluttua hän
totesi, että kaikki oli mennyt sisään ja pyyhki päänsä pyyhkeellä...Söimme tuomaani savustettua
lohta, sitten menin ulos hakemaan leipää ja maitoa ja palasin kuulemaan hänen sirkuttavan
puhelimessa muiden lastensa kanssa, jotka olivat ilmeisesti iloisia kuullessaan hänet takaisin
tavalliseen itseensä.Yadayada, kiitos työstänne kaverit!...Ross

"Olen  4x  Cancer  Survivor,  viimeisin  diagnoosini  oli  aggressiivinen  invasiivinen  vaiheen  4
rintasyöpä,  joten  kävin  läpi  kaksoisrintaleikkauksen  helmikuussa  2014.  Olen  luopunut
kemohoidosta ja  säteilystä tällä kertaa ja  käyttänyt  THC- ja  CBS-öljyjä  parantaakseni itseni.
Olen ollut remissiossa nyt 2 vuotta. Kyllä kulta se toimii. Jos sinulla on kysyttävää, pm minulle
ok. Luulen voivani auttaa sinua. Olen käynyt säde- ja kemoterapiaa 3 kertaa aiemmin ja tällä
kertaa kieltäydyin siitä ja käytin vaihtoehtoisia menetelmiäni. Tällä kertaa minulla on ollut paras
elämänlaatu. Ei sairas ja pahoinvointi koko ajan. Kivun tasoa hallitaan THC- ja CBD-öljyillä ja
tiivisteillä. Ei lääkkeitä tällä kertaa. Ei opioideja. Luojan kiitos." Tina

”Tapasin  vähän  sitten  erään  herrasmiehen,  joka  kertoi  olevansa  erikoisprojektien  johtaja  ja
työskennellyt valtion palveluksessa 1970-luvun alussa.Hän kertoi minulle, että he opiskelevat
lääketieteellistä hamppuöljyä tuolloin, ja he jättivät sen pois.MIKSI?Koska se TOIMII!!Kyllä, hän
sanoi "voimat tietävät, että elämisessä ei ole rahaa, vain kuolema". Kuten me kaikki tiedämme,
maassamme  ja  Yhdysvalloissa  poliitikoilla  on  sijoituksia  kemolaboratorioihin  ja
lääkeyhtiöihin.No, pitkän keskustelun jälkeen hän kertoi minulle myös, että hän ja hänen koko
tiiminsä  ovat  käyttäneet  lääkinnällistä  hamppuöljyä  siitä  lähtien,  ja  tämä  hieno  herrasmies
näyttää olevan hyvin varhaisessa 60-luvussa, no, hän on itse asiassa 70-luvun lopulla ja näyttää
hyvältä. !!Muut hänen tiiminsä jäsenet ovat myös edelleen elossa, nyt on ajateltavaa!!Ja hei,
tiesitkö myös, että planeettamme vanhin elävä ihminen on 131-vuotias, käyttänyt lääkinnällistä
hamppuöljyä koko ikänsä ja  käy edelleen ja työskentelee maatilallaan joka päivä… Ihmiset,
joihin meidän pitäisi luottaa, pettävät meidät! !” Brian

PMS, vaihdevuodet
"Tämä on yksi asia, jolle hamppu ja erityisesti hamppuöljy on parasta mitä on olemassa, ei
mihinkään.Et yksinkertaisesti löydä mitään, mikä auttaisi tai auttaisi paremmin kuin hamppu.Se
auttaa palauttamaan hormonitasapainon ja poistamaan aggressiivisuuden, mielialan vaihtelut
jne.Se  auttaa  myös  lievittämään kuukautisia  edeltävää  kipua  ja  kouristuksia,  levottomuutta,
ahdistusta jne.

Jos  näkisin  naisen  alkavan  käyttäytyä  oudosti  PMS:ään  liittyvien  hormonaalisten
epätasapainojen vuoksi, antaisin hänelle välittömästi hamppua kaikilla mahdollisilla tavoilla tai
muodoilla.En näe syytä, miksi kenenkään pitäisi kärsiä turhaan.Puhumattakaan siitä, että kun
joku  kärsii,  kaikki  hänen  ympärillään  kärsivät,  kuten  jokainen,  joka  on  joutunut  tekemisiin
kuukautisia edeltävän naisen kanssa, voi vahvistaa.Pyydän häntä syömään öljyä, käyttämään
sitä  peräpuikkona,  enkä  laiminlyödä  paikallista  käyttöä  vatsassa  ja  selässä.Hän  pitää  siitä,
koska  se  poistaa  kivun  ja  parantaa  hänen  ihoaan  näissä  osissa.Poltin  myös  öljyä  hänen
kanssaan, jotta hän tiesi, ettei ole yksin ja että joku välittää.Hampun kanssa kuukautisten ei
tarvitse olla turhauttava ja epämiellyttävä kokemus kaikille asianosaisille.JB”

”Kannabisöljy on minun vaihdevuosilääkkeeni ja ehkäisevä lääkkeeni munasarjasyöpään, joka
sai äitini vuonna 1985.Jos olisin vain tiennyt öljystä, äitini olisi nähnyt minutkasva aikuiseksi ja
hanki lapsia!Se paransi vaihdevuosi-oireeni.Toimi 48 tunnin sisällä!Voin elää taas!Jaan nämä
tiedot  kaikkialla,  missä  voin.Lääkkeen  tulee  olla  kaikkien  käytettävissä!Kiitos  Rick  uutisten
levittämisestä ja ihmisten terveydestä! Shelagh
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"Olen laihtunut 50 kiloa, koska se saa hormonitoimintani kuntoon - tunnen sen välittömästi - ei
enää  kuumia  aaltoja,  joita  yleensä  jatkuu  koko  päivän  ja  yön.Kun  sairastuin  37-vuotiaana,
jouduin myös välittömään vaihdevuodet ja tauti sotkee kaikki hormonit.Olen uskovainen, koska
olen lihonut 100 kiloa sairastuttuani ja vähällä käytöllä olen laihtunut 50. Joann

”Olen seurannut  Rickin  sivua jo  jonkin aikaa ja  sieltä  saamieni  tietojen ansiosta astmani  ja
ERITTÄIN VAKAVAT yöhikoilut ja kuumat aallot erittäin vaikeiden vaihdevuosien vuoksi ovat nyt
olemattomia.Jatka samaan malliin." Lize

"Minulla on syöpä ja uniapnea.Sen lisäksi, että nukun upeasti, en herää kuumista aalloista.Se
on siunaus." Stephanie

"Onko kukaan muu ilmoittanut,  että  öljy  on todella  hyvä vaihdevuosioireiden lievittämiseen?
Kuumat aallot ja yöhikoilu hävisivät melkein kokonaan, kun otin öljyä. Gill

K.Hitto,  JB...hänellä  meni  loistavasti  antiestrogeenirokotuksiin  asti.Ne  tekevät  hänestä
kuolettavan  sairaan.
A.Yllätys,  yllätys,  Valerie."Pysy  kaukana  lääkäreistä"  on  valitettavasti  tällä  hetkellä
pelisääntö.Emme sano sitä ilosta,  se on todellisuutta.Potilaat  pärjäävät  öljyllä yleensä hyvin,
kunnes  lääketieteen  asiantuntijat  puuttuvat  asiaan  ja  sotkevat  sen  turhalla  erittäin
vaihtoehtoisilla ja kokeellisilla kemiallisilla lääkkeillä.Joten kunnes lääkärit oppivat käyttämään
tätä  lääkettä  oikein,  on  todella  turvallisinta  pysyä  poissa  heistä  (jos  olosuhteet  tietysti
sallivat).Hän  ei  tarvitse  rokotuksia,  vaan  hänen  on  nautittava  mahdollisimman  paljon  öljyä
mahdollisimman  nopeasti  korjatakseen  aiempien  lääkehoitojen  aiheuttamat  vahingot  ja
saadakseen  tilansa hallintaan.Jos  öljy  ei  auta,  on  erittäin  epätodennäköistä,  että  jokin  muu
auttaisi.JB

Kehon painon säätely
”Kannabisöljy säätelee kehon painoa ja saa sinut varmasti terveelliseen painoon!Se myös saa
sinut haluamaan roskaruokaa niin paljon.Se on todella hämmästyttävä lääke.Tämä on ainoa
todellinen painonpudotuslääke." Rick

"Minäkin pudotan painoa --- Minun täytyy mennä ostamaan vyö.:) Astuin vaa'alle ja olen nyt
139# -- en ole nähnyt tätä painoa sitten lukion.Olen hämmästynyt ja ihmiset edelleen kertovat
minulle,  kuinka huomattava  painonpudotus  tuntuu hyvältä.Minulla  ei  myöskään  ole  lainkaan
ruokahalua ja on aika outoa, kun tunnen halua välittää rasvaisia makeisia, joita en normaalisti
koskaan jättäisi pois.Outo.Olin nanosekunti huolissani siitä, että otin liikaa öljyä tai jotain, mutta
tajusin  nopeasti,  että  kehoni  paranee...  irtoaminen siitä,  mitä  ei  pitäisi  saada  sinne  ja  mitä
enemmän muutan  ruokavalioni  luomuksi,  sitä  terveellisempää se  on.Ei  dieettejä,  ei  liiallista
kuntoilua,  vain  ratsastusta,  puutarhanhoitoa  ja  äitinä  olemista.Mielestäni  se  on  RSO:n
luonnollinen sivuvaikutus.:)” Heather

"Olen  käyttänyt  öljyä  2  kuukautta  ja  huomaan  myös  painonpudotuksen...kokonaan  pois
reseptilääkkeistä...Verenpainelääkkeet  lopetettu...otin  juuri  verenpaineeni  (ei  pillereitä  2
kuukauteen öljyn ottamisen jälkeen)...tulokset  124/80 istuma syke 79...OMG...tämä on aivan
mahtavaa!!!Verityö tehdään pian, ja sitten ilmoitan TÄYDELLISET luvut KAIKKIEN nähtäville…
Kiitos RS, VIHREÄ enkelini.” Suzanne

“Hyvää  työtä  Suzanne!!Olen  syönyt  kannabista  päivittäin  yli  vuoden  ajan,  ja  lukiopainon
ylläpitäminen  ei  ole  koskaan  ollut  näin  helppoa  sotilasuran  aikana,  kun  olen  pitänyt
reseptilääkkeitä!Rakastan kuinka paljon helpompaa se on myös kannabiksen kanssa!!!” Tammy

”Huomasin, kun poltan öljyä, verensokerini laskee todella nopeasti.Ja poltan enemmän öljyä
kuin  silmuja  ja  olen laihtunut  jonkin  verran ja  ruoansulatuskanavani  on todella  rauhoittunut.
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Michelle

"Olen käyttänyt öljyä jo jonkin aikaa.Se todella auttaa pitämään verensokerini normaalina, mutta
minulla  on  ongelma.Uusi  kivunhoitolääkärini  teki  virtsan  ja  antoi  positiivisen  tuloksen.Olen
kertonut hänelle, että käytän sitä, jotta minun ei tarvitse ottaa insuliinia.Hän sanoi, että jos saan
positiivisen  tuloksen,  hän  aikoo  lopettaa  muut  kipulääkkeeni.Olen  laihtunut  nyt  40  kiloa  ja
verensokerini on nyt normaali ja voin hyvin.Jos he lopettavat lääkkeeni, lihoin takaisin, koska
selkäni ja polveni rappeutuvat enkä voi harjoitella.Asun nyt Oregonissa, josta öljyä on helpompi
saada  apteekkien  ansiosta.En  tiedä  mitä  sanoa  lääkärilleni.Olen  ollut  heidän  kanssaan
edellä.VA kieltäytyy lääkkeistäni eikä halua olla tekemisissä meidän kanssamme, jotka kärsivät
jatkuvasti rappeutuvasta kivusta.Mikä sotku." Michelle

"Kiropraktorini kuulee minua RSO:sta nyt.Nyt kun olin laihtunut 65 paunaa 5 kuukaudessa ilman
liikuntaa,  lopeta  itseni  ylentäminen  insuliinilla,  nyt  saan  1/2  pillereistäni.Pian  pudotetaan
nekin.Hänen sydämensä avautui, kun kerroin hänelle Rickistä ja hänen tarinastaan.Hän pyysi
muita potilaitaan, rakas mies, joka hän on, muistutin häntä, että olin maininnut RSO:n hänelle,
hänen puolestaan!lol Hän piti siitä, joten ty ty ty, jatka samaan malliin, me kaikki!" Dave

”Olen  syönyt  kannabisöljyä  painonpudotuksen  tavoitteena,  sekä  seurannut  ruokavaliotani  ja
säännöllistä liikuntaa.Tähän mennessä 8 viikossa olen laihtunut 8 kiloa.onko se vaikuttava?En
ole vielä varma, mutta kerron sinulle.Olen sitoutunut tekemään sen joka päivä 6 kuukauden
ajan.Olen huomannut, että minulla on tuskin koskaan nälkä, enkä halua (paitsi hyvää suklaata)
makeisiin  ja  kun  syön  jotain  makeaa,  voin  syödä  vain  pienen  määrän.Kiitos,  että  lähetit
tämän.Haluaisin nähdä, hyötyvätkö muut öljystä tällä tavalla?" Robin

"Terveisin  JB.Toivottavasti  tämä  viesti  saa  sinut  menestymään  hyvin.Ajattelin  vain  jakaa
kokemukseni kannabisöljystä päivittäisenä lisäravinteena.Ennen kuin sain tietää kannabisöljyn
eduista ja siitä, mitä se voi tehdä ihmiskeholle Rick Simpsonin ja sinun kauttasi, olin kokenut
joitain  lähestyviä  lääketieteellisiä  ongelmia,  jotka  liittyivät  jo  olemassa  olevien  ongelmien
rinnalle.

Kärsin kroonisesta kivusta vakavasta OA:sta puunkorjuuonnettomuudesta, joka tuhosi oikean
polveni.Tämän vamman takia en voinut  enää työskennellä  kokopäiväisesti.Kärsin myös OA-
kipusta oikean olkapäässä, käsivarressa ja kädessä oikean olkapään olkavarresta, joka aiheutti
oikean  käteni  halvauksen  vuoden  ajan.Koin  pistelyä  sormenpäissäni  sekä  tulehdusta  ja
turvotusta  molemmissa  jaloissa.Lääkärini  oli  varoittanut  minua  6  kuukautta  ennen  sormieni
pistelyä, että jos en muuta elämäntapaani, olen tulossa diabeetikolle.

Painoin  tuolloin  260  kiloa.Menetin  myös  haju-  ja  makuaistini.Nämä  kaikki  olivat  merkkejä
diabeteksesta.Lääkäri sanoi verensokerimittauksen jälkeen, että 1-10:stä olin hyvin matkalla @
6.5.Aloitin  öljyn  käytön  noin  6  kuukautta  sitten.Riisinydin  aamulla  ja  uudestaan  ennen
nukkumaanmenoa.Painan nyt 203 kiloa, ei pistelyä sormenpäissäni, hajuaistini on palannut ja
voin maistaa asioita uudelleen.Turvotus ja tulehdus sääreistäni ja jaloistani ovat poissa, samoin
kuin  OA-kipu.Kiitos  paljon  siitä,  että  levitit  totuutta  tästä  parantavasta  kasvista  muulle
ihmiskunnalle.Sinä ja Rick olette todellinen jumalanlahja meille apua tarvitseville.

Vai  niin!Tyttäreni  tekee  sitä,  mitä  meidän  taloudessamme  tunnetaan  öljypalloina  (annos
käärittynä  pieneen  leivänpalaan),  josta  öljypallot  loppuivat.Olin  liian  laiska  tekemään itse  ja
lopetin tyhmästi  annokseni noin viikoksi.Nousin takaisin 217 kiloon.Kun jatkoin öljyn käyttöä,
painoni putosi 203 kiloon ja putoaa edelleen.Pituuteni on 5'8”, joten tiedän pian, palauttaako se
minut  ennen  avioliittoa  painavaan  175  kiloon.Olen  niin  järkyttynyt.Läksy  opittu.Älä  koskaan
lopeta öljyn ottamista.Elämä on hyvää!Paljon kiitoksia." Ron

"Poikani  käyttää  Simpson-öljyä  Crohnin  tauteihinsa,  mutta  kuulen,  että  se  voi  auttaa
laihtumaan.Jos  niin  miten?"  Krystal
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--  Kyllä  voi,  syö öljyä ja  laihdut,  jos  olet  ylipainoinen ja  lihot  kun olet  alipainoinen.Älä  kysy
minulta miksi, älä kysy minulta kuinka se on mahdollista, en tiedä vastausta.Se yksinkertaisesti
tapahtuu.Laihduin itse  50 kiloa öljyllä  ja  uskokaa minua,  yritin  parhaani  kiistää Rickin.Mutta
epäonnistuin ja öljy kasvatti myös lihakseni.Se oli outoa ja vaikea uskoa, myönnän.Mutta minua
ei  haittaa,  että  laihduin  ilman  hikipisaraa  ja  ilman  liikuntaa.Itse  asiassa  se  oli  varsin
nautinnollista,  enkä  välittänyt  hyvästä  unesta,  joka  oli  öljyn  käytön  ainoa  merkittävä
sivuvaikutus.JB

"Hei  Rick,  halusin  todella  kiittää  sinua  henkeni  pelastamisesta.Olen  17-vuotias  Delhistä,
Intiasta.Olin todella ylipainoinen.Ja viime toukokuusta lähtien, kun aloin kuluttaa RSO:ta, olen
laihtunut 40 kiloa (88 puntaa) 10 kuukaudessa.Veljeni laihtui myös 23 kiloa ja äitini 15 kiloa sen
jälkeen  ja  se  johtuu  siitä,  että  syön  paljon  enemmän  öljyä  kuin  he,  koska  en  nouse  siitä
ollenkaan, vaikka kuluttaisin gramman.

Joten mitä enemmän ja nopeammin syöt öljyä, sitä nopeampia ja parempia tuloksia saat.Haluan
todella  kaikkien  tietävän,  että  se  voi  parantaa  yhden  maailman  suurimmista  taudeista,
liikalihavuuden.

Kiitos  JB:lle  siitä,  että  hän  antoi  meille  tiedot  aina,  kun  niitä  tarvitaan.Olette  molemmat
sankareitani, enkä voi kiittää teitä tarpeeksi." Shobhit ja Shashank

Ahdistus, vainoharhaisuus

”Esimerkki siitä, kuinka rehelliset mutta harhaanjohtavat neuvot voivat vahingoittaa: Joku valitti
korkeasta  ja  käskettiin  ottamaan  CITICOLINE.  Se  on  hienoa,  paitsi  että  CITICOLINE  on
VEREOHENTE,  ja  henkilö,  jolle  neuvoja  annettiin,  oli  sellainen,  joka  ei  kestänyt
verenohennusainetta.  Neuvonantaja  tarkoitti  hyvää,  mutta  ei  paljastanut  tätä  tärkeää  tietoa.
Tiedän,  että  on  monia  hyvää  tarkoittavia  ihmisiä,  jotka  haluavat  auttaa,  mutta  OLE
VAROVAINEN antamassa tietoja, jotka voivat vaikuttaa sekä elämään että kuolemaan. Muuten,
helppo tapa vähentää korkeaa on pistää suuhusi muutama pippurin jyvä... turvallista, halpaa ja
tehokasta." Gary

”Hienoa tietää citikoliinista,  koska käytän myös varfariinia.  Aivan kuten kurkuma,  joka myös
ohentaa verta." Randy

"Sitokoliini  saa/auttaa  metastaattisia  soluja  kehittämään  oman  verenkiertonsa.  Ei  niin  hyvä
syövälle." Jim

"Eilen  yksi  nainen  aloitti  lääkkeen.Tämä  on  hänen  raporttinsa  ensimmäisestä
päivästä.Yksinkertaisesti mahtavaa!Tässä ensimmäisen päivän raporttini:

Heräsin  eilen  aamulla  ihottumaan  huulillani  ja  laitoin  siihen  öljyä.Pistely  loppui  noin  10
minuutissa.Kipu hävisi 30 minuutissa.Turvotus väheni muutamassa tunnissa.Rakkulat huuliltani
ovat tänään noin puolet poissa – kestää tavallisesti 2 viikkoa ennen kuin ne paranevat.Hengitän
huulellani  olevan öljyn  höyryjä.Huomasin,  että  kipu,  joka  on  ollut  oikeassa  poskiontelossani
useita viikkoja, on lakannut.Ja nenäni lakkasi juoksemasta.Olen aivastanut vain kerran eilisen
jälkeen.Huomasin,  että väsymykseni  ei  ollut  niin  syvä kuin tavallisesti.Huomasin,  että tunsin
oloni rentoutuneeksi ja että ahdistunut reuna oli poissa.

Huomasin vähentyneen vartalokivun illalla - normaalisti minulla on iltaan mennessä niin kovat
kivut,  etten  pysty  istumaan  paikoillani  (nilkan  hermo-  ja  lihaskipu,
polvi/olkapää/kyynärpää/ranteet/peukalokipu  vähentynyt  merkittävästi).Lisäksi  saan  erittäin
kevyen hehkun jokaisella annoksella.Minulla ei ole vaikeuksia työskennellä tai keskittyä, enkä
epäröi  ajaa.Olen  hyvin  selväpäinen,  vaikka  unohdin  ottaa  Citicolinen  tänä  aamuna.Laitan
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Craiseniin noin puolta jyvää öljyä ja otan sen sillä tavalla.

”Aloitin  kannabisöljyn  käytön  joulukuussa  2012  yleisvoimistajana.Kärsin  tyypin  2
kanssadiabetes tuolloin.Verensokerini  olivat  300:ssa,  missä 100 on normaali.Minulle  laitettiin
metformiinia,  joka  sai  minut  sairaaksi  joka  kerta,  kun  otin  sitä.Pyysin  vaihtamista  toiseen
diabeteslääkkeeseen ja minut poistettiin Metforminista ja laitettiin Januviaan.Verensokerini laski
pelkällä  lääkkeellä  kohtuullisesti.Luvuni  olivat  suurimman osan päivästä  sadassa.Kun lisäsin
öljyä hoitooni,  lukuni palasivat hieman normaalia korkeammalle.Sitten havaittiin,  että Januvia
aiheutti  haimasyövän.Halusin  lopettaa  tämän  lääkityksen  ja  pyysin  lääkäriäni  palaamaan
metformiiniin.Hän suostui.Tietenkin Metforminilla olin sairas joka kerta, kun otin sen.

Öljyyn totuttelu oli minulle melkoinen koettelemus.Vihasin sitä korkeaa, mitä marihuana antoi
minulle.En  ollut  käyttänyt  marihuanaa  yli  35  vuoteen  ennen  öljyn  käyttöä.Aloitin  öljyn
neulanpään  kokoisella  pisaralla  ja  sekin  oli  liikaa.Aloin  ottaa  Citicolinea  lievittääkseni  öljyn
yliherkkyyttä  Corrie  Yellandin  ehdotuksesta.Se  toimi  hyvin  ja  olin  sillä  tiellä  yli
vuoden.Toukokuussa  2013  minut  kiidätettiin  sappirakon  hätäleikkaukseen.Olin  sairaalassa  5
päivää  ilman  öljyä.Tuolloin  havaittiin,  että  magnesiumni  oli  alhainen.He  aloittivat  minulle
lisämagnesiumin  sairaalassa.Kun  tulin  kotiin,  aloitin  öljyn  käytön.Yllätyksekseni,  kun  olin
käyttänyt magnesiumlisää viikon ajan, koin erittäin miellyttävän korkean öljyn vaikutuksen.Tämä
on  edelleen  oma  kokemukseni.Pystyin  lopettamaan  Citicolinen  käytön  lievittääkseni
korkeaa.Pystyin sitten lisäämään öljyannokseni  1 viljaan päivässä.Minulla alkoi  olla  alhainen
verensokeri.Poistin metformiinin päivittäisestä ruokavaliostani.

Sen  jälkeen  kun  olen  lisännyt  öljyannokseni  1  riisinjyväen  päivässä,  sokerini  ovat  täysin
normaaleja.A1c:ni on laskenut 6,1:een vuoden 7,2:sta ja 1/2 sitten.Minun MDon hämmästynyt,
kuten myös apteekkarini.En voi  kertoa  heille  menestykseni  syytä,  koska  asun  osavaltiossa,
jossa  öljy  on  laitonta.Mielenkiintoinen  sivuhuomautus  tähän  tarinaan  on,  että  kun  ryntäsin
leikkaukseen,  pyysin  saada  puhua  anestesialääkärin  kanssa  yksityisesti.Pelkäsin,  että  öljy
estää minua tekemästä turvallista toimenpidettä.Anestesiologi oli täysin välinpitämätön siitä, että
olin  öljyssä,  ja  sanoi,  että  jos  jokin  se tekisi  leikkauksestani  helpompaa,  koska verisuoneni
laajentuisivat  ja  hengitys  helpottuisi  ollessani  alla.Kaiken  tämän  ajan  Aamann  on  ollut
vierelläni.Hän ei aina saa tarvitsemiani vastauksia, mutta hän on neuvonut minua kysymään ja
luottamaan kehooni ja intuitiooni.Se ei  ole helppoa minulle,  mutta olemme vihdoin päässeet
suuren  menestyksen  paikkaan,  jossa  tyypin  2  diabetestani  hoidetaan  menestyksekkäästi
pelkällä öljyllä.Nyt on toukokuu 2014.Ystävällisin terveisin, Alice”

"Hitto,  minä jopa kylpeen kannabisöljyssä,  johon on infusoitu muita öljyjä.Kuka olisi  uskonut
kylvyn auttavan kipuun ja ahdistukseen.LOL." Tonya

"Olen käyttänyt sitä nyt 13 päivää ja masennukseni on kadonnut, en enää puristushermokipuja,
minulla on kehittynyt normaali unikierto, enkä tunne vihaa, masennusta, ahdistusta tai tunnetta
Irakista  koituneen  PTSD:ni  vaikutuksista.Tarkoitus  johtuu keuhkoissani  olevista  rei'istä,  jotka
ovat  peräisin  Irakin  räjähdyksen  aiheuttamista  fosforihöyryistä  ja  myrkyllisten  hiukkasten
hengityksestä ja myös syövästä köyhdytetystä uraanista, jolle olin alttiina.Kolme vuotta Irakin
jälkeen aloin kehittää tyvisolusyöpää." Jeremiah

"Kiitos!Olen tehnyt useita eriä öljyä ystävien kanssa ja käsiruiskuja muille ystäville.Tunnen eron
valtavasti!PTSDni on vähentynyt, kipu on vähentynyt ja niveleni tuntuvat siltä kuin ne olisivat
saaneet WD-40-roiskeen.Kun ahdistus iskee, poltan vähän öljyä ja se on poissa.Muuten olen
annostellut  kolme kertaa päivässä noin kolmen viikon ajan.Olen vaeltanut  enemmän näiden
kolmen viikon aikana kuin viimeisen kolmen vuoden aikana!Rakkauteni ja ihailuni teille kaikille
Phoenix Tearsissa!Sinulle, herra Simpson, kiitos loppuelämästäni.Tiedän, että voin nyt nauttia
siitä sen sijaan, että olisin sairaalasängyssä.” Fred
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"Kipu  on  vähentynyt  ja  niveleni  tuntuvat  siltä  kuin  ne  olisivat  saaneet  WD-40-roiskeen?
Neitsytkookosöljy on turvallisempaa” Hunter

"Käytän  luomuneitsytoliskookosöljyä  RSO:n  leikkaamiseen.Se  mahdollistaa  paremman
imeytymisnopeuden ja  estää öljyn  tarttumisen kaikkeen,  myös hampaisiin.Käytän  sitä  myös
myrkkyjen  poistamiseen  huuhtelemalla  rkl  suuni  ympärillä  20  minuutin  ajan  ja  sylkemällä
roskikseen." Fred

”Olin  elämäni  vaiheessa,  jolloin  terveyteni  oli  kauhea  ja  minulla  oli  paljon  kipuja.Olin
itsetuhoinen, koska elämä oli niin masentavaa.Sitten törmäsin "Juokse hoidosta.” Siitä lähtien
elämäni on parantunut huomattavasti oppimieni tietojen soveltamisen myötä.Terveyteni on nyt
loistava ja olen paljon optimistisempi, koska tiedän, että kannabis suojaa kehoani haitoilta.Sen
jälkeen minulla ei  ole ollut  itsemurha-ajatuksia ja elämä paranee ja paranee,  kun opin lisää
kannabisöljyn erilaisista lääkinnällisistä ominaisuuksista." Peter

"Epätodellista  kuinka  ahdistustani  hallitaan...Olin  krooninen…  Tunne  olosi  normaaliksi,  jos
normaali on onnellinen ja paljon enemmän elämistä… Kiitos, Rick.” kaveri

Masennus

”Minulla on posttraumaattinen stressihäiriö ja kannabis auttaa minua rentoutumaan, syömään,
nukkumaan,  keskittymään  ja  keskittymään.En  ole  kliinisesti  masentunut  enää...jne...Söin
masennuslääkkeitä, mielialan stabiloijia, mielialan parantajia, unilääkkeitä...jota en lyö heitä...En
vain pidä sivuvaikutuksista...enkä tarvitse niitä enää kannabiksen takia...Rukoilen todella, että
ihmiset oppisivat JUMALAN antamasta KASVISTA, kannabiksesta… sen monista käyttötavoista
ja lääketieteellisistä ihmeistä...sanon vain...” Ale

"Tämä on todella upea lääke.Laitoin annokseni kapseliin nieltäväksi.Auttaa kipuun ja PTSD-
oireisiini.Tiedän  useita  potilaita,  jotka  hyötyvät  tästä  myös  kohtauksiin,  Crohnin  tautiin,
vieroitusoireisiin jne.Jotkut lääkärit kuljettavat sitä." Toivoa

”En voi puhua muiden puolesta, mutta minulle se on kaksisuuntaisen mielialahäiriön, tardiivin
dyskinesian,  tardiivin  dystonian,  vakavan  masennuksen,  kroonisen  kivun,  PTSD:n,  surun  ja
ahdistuksen  oireiden  hallintaa.Olen  ollut  myrkytön  (farmaseuttinen)  syyskuusta  lähtien  ja
paranen  ja  voin  hyvin.Tämä on  ihmelääke.Koirani  on  melkein  syöpävapaa  öljystä  ja  myös
ajankohtaisista  aineista.Jumala  loi  tämän  kasvin  säästämään  ympäristöä,  ihmishenkiä  ja
taloutta.Yhteiskuntaa pitää informoida." Kathy

"Haluan vain kiittää sinua, Rick. Kärsin kaikki 50 vuotta masennuksesta, olen ollut öljyllä nyt 8
päivää ja tuntuu kuin olisin syntynyt uudelleen. Kiitos paljon!" Sue

Multippeliskleroosi (MS)
"Vain nopea päivitys, Jindrich...Vaimo [59] käyttää yhden annoksen öljyriisin jyväkokoa päivässä
nukkumisen ja yleisen terveyden edistämiseksi, ja on laihtunut, kunnes paino on vakiintunut 30
paunaan.Hänellä on upea kokemus öljyn käytöstä, kuten minullakin.Sekä matematiikan taitojen
että  teorian  pohdiskelun  menetys  MS-taudin  kanssa  on  monissa  tapauksissa  kääntynyt
päinvastaiseksi, ja teen taas pääasiallista matematiikkaa päässäni kuin nuorempana.Olemme
molemmat  pyrkineet  ja  saavuttaneet  suuria  tavoitteita  elämässä  tämän  ensimmäisen
käyttövuoden  aikana.Kiitos  Rickille  ja  sinulle,  ystäväni.Voi,  ja  Betty,  kultainennoutaja  voi
edelleen paremmin kuin koskaan, terveenä, ja eläinlääkärit ovat edelleen täysin kielteisiä." Mark

”Hyvä  ystäväni,  MS-tautia  sairastava  vanhempi,  käyttää  marihuanaa  lievittämään  MS-
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tautiaan.Hän vannoo sen kautta." Ron

"Eräs vanhempi ystäväni töissä kertoi minulle vaimonsa MS-taudista ja kuinka paha se oli.Hän
saattoi tuskin koskettaa häntä ja hän oli aina kipeänä.Kerroin hänelle öljystä, koska mikään muu
ei toiminut, mitä he olivat kokeilleet.He kokeilivat sitä ja se toimii!Hän voi paremmin ja voiitse
asiassa tuntee jalkansa (hän ei voinut ennen), hän voi nyt kertoa, onko lattia lämmin vai ei, ja ne
ovat erittäin tummatut.Ostaa öljyä laittomasti,  kunnes se laillistetaan,  koska se toimii.Mikään
muu ei paranna MS-tautia, he olivat melkein luovuttaneet...Kannabisöljy on antanut heille uuden
näkökulman  elämään  ja  paljon  toivoa  heidän  yhteisestä  tulevaisuudestaan.Jatkan  sanan
levittämistä  tästä  lääketieteen  ihmeestä!Kiitos  Rick,  en  olisi  antanut  tätä  tietoa  kenellekään
ilman Phoenix Tearsia." (Ontariosta)

"Hyvää huomenta Rick, olen seurannut sinua Facebookissa.Olen oppinut sinusta niin paljon ja
arvostan kovaa työtäsi ja omistautumistasi.Syyni ajatella marihuanaa lääkinnälliseen käyttöön
johtui  vain  tilastani,  multippeliskleroosista.Mutta  tutkimuksen,  jonka  olen  löytänyt  hyödyistä
muiden sairauksien, kuten MS-taudin ja syövän, hoidossa, olen päättänyt, että jos en tee omalta
osaltani tiedottamista muille, en tee osuuttani täysin.Toivon voivani olla avulias puolestapuhuja
vakuuttaessani  Arkansasin  ihmiset  äänestämään  lääkekanihuanan  puolesta  seuraavissa
vaaleissa  vuonna  2014.Tänä  vuonna  tulimme niin  lähelle.Kiitos  jälleen.Ystävällisin  terveisin,
Nancy”

"Olemme  nähneet  versiomme  Simpson-öljystä  ja  paikallisista  pyhistä  öljyistä  parantavan
kaikkea  MS-potilaasta,  ihon  psoriasiksesta,  syöpäpotilaista  ja  jopa  auttavan
aivohalvauspotilasta alkamaan puhua useita sanoja ja lauseita, joita hän ei ollut puhunut sen
jälkeen. aivohalvaus!Kiitos kaikesta mitä olet tehnyt!” -- Kiitos, Michael, mutta en koskaan halua
nähdä  kenenkään  tekevän  "oman  versionsa"  RSO:sta.Noudata  ohjeita  mahdollisimman
tarkasti.Kuten aina, jonkun henki voi olla vaakalaudalla, ja haluat aina tarjota potilaille tämän
lääkkeen tehokkaimman muodon aina kun mahdollista.JB

"Siellä on kaikenlaisia todisteita, tutki niitä.Tunnen erään MS-tautia sairastavan miehen, joka on
sairastanut  sitä  vuosia.Hän  käsittelee  sitä  öljyllä,  hän  voi  kävellä  ja  toimia  yhtä  hyvin  kuin
minä.Sitten  tiedän  MS-tautia  sairastavan  ponnemiehen,  joka  tekee  kaiken,  mitä  lääkärit  ja
moderni lääketiede käskee tehdä.Ja hän on pyörätuolissa ja hänen ruumiinsa sammuu." Jeff

"Minulla  on  myös  MS,  ja  lopetin  13  käsikirjoitukseni  käytön.108  pilleriä  viikossa  ja  3
ruisketta...Ja käytän vain kannabista nyt." John

"Viisi viikkoa sitten sain puhelun itään naiselta, jolla on MS-tautiHän on ollut pyörätuolissa 15
vuotta.Hän on kokeillut  kaikkea,  mitä hän voi  ajatella,  mukaan lukien kiistanalainen CCSVI-
hoito, mutta ei nähnyt parannusta.Saimme hänet osoittamaan oikeaan suuntaan ja hän alkoi
ottaa öljyä.Hänen viimeisin puhelunsa minulle meni näin: "Hei Corrie.Haluan vain kertoa sinulle,
että  pyörätuolini  on  autotallissa."  (Joten  luulen  sen  olevan  rikki,  koska  siitä  on  vasta  5
viikkoa)."Olen ylös ja  kävelen!Olen lumoutunut.Olen päässyt  eroon Dependeistani ja  palasin
juuri kotiin ostospäivästä.Corrie, en ole voinut käydä ostoksilla 3 vuoteen." Siinä vaiheessa hän
alkoi itkeä ja sanoi: "Corrie, olet antanut elämäni takaisin minulle." Corrie

Pillerit, tupakka ja vieroitus
"Käytä Rick Simpson -öljyä, jos haluat lopettaa tupakoinnin.Nuku vain vetäytymisen läpi.Sama
protokolla ja sama annostus kuin mihin tahansa muuhun sairauteen, seuraa vain sivuillamme
olevia ohjeita.Oikein valmistettu ja käytetty RSO toimii myös kaikentyyppisille lisäaineille, kuten
heroiinille,  kokaiinille,  alkoholille,  morfiinille,  erittäin  riippuvuutta  aiheuttaville  ja  voimakkaille
lääkkeille jne.JB”
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"Haluan henkilökohtaisesti  kiittää  teitä  ja  jokaista  viljelijää,  jakelijaa  ja  poliittista viranhaltijaa
tämän  ihmeöljyn  saamisesta  yleisön  saataville.Kerron  lyhyesti,  kärsin  hirveistä  kouristuksia,
pahoinvointia ja olen ollut opiaattiriippuvainen erittäin pitkään näiden ja muiden ihanien oireiden
takia.Päätin raa'an taistelun jälkeen terveyteni kanssa taistella takaisin.Pillerit  eivät auttaneet
kipuun  ollenkaan,  niiden  oli  tarkoitus  estää  minua  vieroitusoireista.Tupakointilääkkeet  olivat
kunnossa,  mutta mikään ei  ole lähellä  sitä,  mitä öljy  tekee minulle.Minun on erittäin vaikea
kirjoittaa tätä täyttämättä tällaista kiitollisuuttaettä en näe kyynelten läpi.

Taistelin  takaisin  päästäkseni  täydellisen myrkyn pois  öljystä!Olen joutunut  tekemään tämän
useita kertoja aiemmin ja joka kerta se pahenee, mutta tällä kertaa minulla ei ollut juuri mitään
ongelmia.Ei kehon kouristuksia,  ei  kutisevaa ihoa,  ei  hikoilua...mikään tavallinen painajainen
päästä eroon opiaateista.Minusta öljy on ihme!Se on pelastanut henkeni!

Opiaateista  luopumisen  jälkeen  olen  myös  muuttanut  ruokavaliotani  enimmäkseen
gluteenittomaksi.Vehnä  on  ongelma,  mutta  jotkut  muut  viljat  eivät.Mutta  suuri  osa
ruokavaliostani on öljytabletini.Niiden kanssa pärjään, voin toimia, ajatella, tehdä kaikkea mitä
haluan, paljon enemmän energiaa ja valppautta kuin olisin polttanut lääkkeen sen sijaan.

Sanoin,  että  kirjoitan  lyhyesti,  totuus  on,  että  harkitsen  kirjan  kirjoittamista  ylistämään  tätä
ihmeöljyä ja kaikkea, mitä se on tehnyt puolestani.Ja siksi kiitän sinua Rick Simpsonia syvällä
arvostuksella ja rakkaudella.Mahalo, Lois”

"Näen,  että olen allerginen opiaateille...  (Vähiten myrkyllinen???)  Otan kannabiksen,  kiitos."
Heather

"Jos käytät erityisesti opiaatteja, sinun on ymmärrettävä, että syntyy "synergiaa", joka tarkoittaa
periaatteessa 1+1=3, että opiaatin kanssa otettu öljy vaikuttaa sinuun enemmän kuin jos otat
sellaisen.  tai  toinen,  ne  tehostavat  toistensa  vaikutuksia,  joten  et  tarvitse  niin  paljon
kipulääkkeitä  kuin  tavallisesti.Keskustele  lääkärisi  kanssa  käyttämiesi  lääkkeiden  määrän
vähentämisestä,  et  voi  vain syödä kalkkunaa useimpien pillereiden kanssa vahingoittamatta
itseäsi." Jim

– Aloitimme mieheni kanssa öljyn käytön vuoden alussa.Hänellä on keuhkoembolia ja hänellä
on diagnosoitu tyypin 2 diabetes.Juomme vain neulapisaran kahdesti päivässä, vain siksi, että
se  on  kaikki,  mitä  meillä  on  tällä  hetkellä.Muuten,  ohjeet  olivat  helppoja  seurata  ja  toimi
hyvin.Jos minä pystyn siihen, kuka tahansa pystyy.Teollisuusbensiiniä voi ostaa Home Hdw:stä
täältä  Kanadasta,  ja  se  on  merkitty  hajuttomaksi  maalinohenteeksi.Pyydä  siinä  oleva
käyttöturvallisuustiedote.

En ole  vieläkään varma,  auttaako se miestäni  vai  ei,  ehkäpä se silti  parantaa kahden CT-
skannauksen vaikutuksia?Minun kanssani se on tehnyt huomattavan muutoksen hyvin lyhyessä
ajassa.Laktoosi-intoleranssini  parani  (jos  lopetan  öljyn,  palaako  se  takaisin),  mutta  se  on
ehdottomasti  poissa juuri  nyt.Myös hajuallergioissani  on tapahtunut  selvä muutos.Minulla  on
ollut krooninen poskiontelotulehdus niin kauan kuin muistan, antibiootit eivät auttaneet mitään ja
luovuin niistä vuosia sitten.Olen iloinen voidessani todeta, että poskionteloni ovat selventyneet
ja voin hengittää!Tuoksu vaikuttaa minuun edelleen, mutta en edes lähellä sitä, mitä se oli.

Kiitos Rick ja JB, että jaat tämän tiedon yleisölle, ja kiitos kaikille, jotka jatkavat kirjoittamista ja
tarinoiden  jakamista.Toivon,  että  voisin  huutaa  sitä  katoilta,  mutta  minut  luultavasti
pidätettäisiin ;-)) Kannabiksen ympärillä on sellainen stigma, ja ihmiset (täällä) eivät vain halua
kuunnella.Harmi, tiedän niin monia, että se voisi auttaa." Clemmie

"Lisa,  minun  pitäisi  myös  kertoa  sinulle,  että  monissa  katsomissani  kertomuksissa  ja
dokumenteissa  jotkut  näistä  ihmisistä  alkoivat  käyttää  öljyä  tiettyyn  sairauteen  ja  päätyivät
hyötymään  ja  selvittämään  muita  sairauksia,  joita  he  eivät  edes  olleet.  tietää  ennen  öljyn
käyttöä.
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Oletetaan esimerkiksi, että otat öljyä diabeteksen hoitoon ja huomaat sitten öljyn käytön jälkeen,
että kolesterolitasosi palasivat normaaliksi, ihottumasi tai ekseemasi häviävät ja peräpukamasi
katoavat  yhtäkkiä  oudon  kyhmyn  mukana.  poskiontelotulehdus  poistuu  yhtäkkiä.Näen  sitä
tutkimuksessani paljon.

Lisäksi monet ihmiset kertovat laihduttaneensa usein, jos he ovat ylipainoisia, tai palaamaan
normaalipainoon,  usein  yrittämättä  laihduttaa.Ja  jos  mehustat  raakaa  kannabista,  painon  ja
terveyden tulokset ovat vieläkin selvempiä.

Tiedän,  että  Rick  Simpson  edistää  myös  kasvipohjaista  ruokavaliota.Olen  huomannut,  että
monissa muissa tutkimuksissa lääkekannabiksen käytön lisäksi kasvipohjaiseen ruokavalioon
siirtymisellä  on  niin  monia  terveyshyötyjä,  että  melko  usein  nämä  ihmiset  ovat  sitoutuneet
elämään  ja  ylistävät  ja  edistävät  sitä,  että  siirtyminen  kasviperäiseen  ruokavalioon  on
kirjaimellisesti pelasti heidän henkensä." Donna

"Hei Jindrich, pahoittelut vaivasta, mutta Brad korjasi tänään yhden asian, jonka saatat haluta
korjata.Hänen diabeteksen verensokerituloksen normalisoituminen kesti  7-10 päivää,  ei  vain
seuraavana päivänä...silti se on merkillistä.Tämä antaa minulle myös mahdollisuuden lähettää
loput hänen sähköpostistaan, ja luulen, että haluat lähettää ne myös PT:hen:

”Minulla on ollut 5 ihosyöpää vasemmassa käsivarressani, tiedän, että ne ovat muodostuneet
sen seurauksena, että olen nostanut käteni ikkunan reunaan vuosien aikana sukeltaessani.Olen
pitänyt niitä öljyssä 24/7 ja kaikki paitsi iso on mennyt kokonaan.Suuri on tuskin havaittavissa,
mutta silti tunnen hieman kohoavaa aluetta, joten pidän öljyä siinä päivittäin.Luulen, että se on
poissa  viikon  loppuun  mennessä,  koska  se  on  niin  lähellä.Muista,  että  minulla  on  nämä
jäädytetty useita kertoja aiemmin ja ne aina palasivat, tällä kertaa olen varma, että eivät, jos niin
tiedän tarkalleen mitä tehdä.Kaikkea hyvää sinulle ja Rickille, Dale."

-- Kiitos, Dale, on mukava tietää, että te tiedätte tarkalleen mitä tehdä.JB

"Otin öljyä lopettaakseni kipulääkkeet ja tupakan...Ja olen menestynyt!On kulunut yli kuukausi
ilman kumpaakaan!” Randy

-- Onnittelut, Randy.Öljyn käytössä se ei ollut lopulta kovin vaikeaa, eihän?JB

"Jotkut ihmiset ovat vain tietämättömiä ja peloissaan.Rick Simpsonin takia olen itsekin pystynyt
vähentämään kipulääkkeitäni huomattavasti, tarkoitan, että otin 60 mg OxyContin 3:a aamulla ja
3 mg nukkumaan mennessä ja olin käyttänyt niitä yli 8 vuotta...Se oli perseestä!

Nyt öljyn aloittamisen jälkeen otan vain yhden aamulla ja yhden illalla!Puhu ihmeestä, ainakin
näin  minä  sen  näen!Lääkärit  sanoivat  minulle,  etten  koskaan  pystyisi  laskeutumaan  tai
lopettamaan niiden ottamista.Poika teki "Rick Simpsonin" ja todistan lääkärini väärässä,

Teen  sen  ja  tunnen  oloni  paremmaksi  kuin  otin  niitä  pirun  myrkkypillereitä!Vaikka  sain  niin
suuren  annoksen  OxyContinia,  koin  silti  kipua  päivästä  toiseen,  en  nukkunut  enkä
syönyt...Tänään olen kivuton,  nukun normaalisti  ja  syön enemmän!Enkä lopeta pyrkimystäni
päästä eroon näistä pillereistä, ja toivon, että kun olen käyttänyt öljyä kuukauden, olen täysin
poissa!Toivota minulle onnea!" Nancy

"Olen  auttanut  ihmisiä  pääsemään  eroon  opiaateista,  kaikenlaisista  ja  nopeasti...RSO:n
kanssa...plus unilääkkeet ja muut.Ilman vetäytymiä, ei kramppeja.Erinomainen.Eräs jätkä sanoi,
että  se  on  kuin  mennä  nukkumaan  ja  nousta  puhtaaksi,  ei  halua  mihinkään.Ne  tuntuvat
mahtavalta,  kuin olisivat  taistelleet  harmaakarhua joka aamu,  jonka olen kuullut.He tuntevat
olonsa jälleen nuoriksi ja terveiksi.Tarvitsemme "RSO Detox Centerin" hoitamaan kaikki nämä
Detox-ongelmat.Rauha kaikille." Ron

"Hei Jindrich, öljy pelasti ehdottomasti naapurini repeämän kiveksen.Hänellä oli veristä virtsaa
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puolentoista viikon ajan ja sietämätön kipu.Lääkäri sanoi, ettei hän voinut määrätä mitään, mikä
auttaisi tämäntyyppiseen kipuun, ja antoi hänelle kolme päivää ennen kuin kives poistettiin, jos
se ei lopeta verenvuotoa.RSO työskenteli tunneissa kipuun ja 3-4 päivässä hän lopetti veren
virtsaamisen kokonaan.Siitä on nyt kaksi viikkoa ja hän voi hyvin.Työskentelen edelleen hänen
kanssaan tehdäkseni suosittelun, mutta hän hieman pelkää tehdä sitä (hänen sanansa… "He
tulevat  viemään minut  pois,  jos teen videon")  eikä hän tiedä paljoakaan totuudesta.  RSO:n
voima,  joten  hän  on  hieman  skeptinen,  että  öljy  pelasti  hänen  miehisyytensä,  lol.Sen
perusteella, mitä näin, öljy teki varmasti tempun, mutta sitä ei ole 100% dokumentoitu, tiedän
vain, että hän oli poistamassa sen, kun näin hänet ensimmäisen kerran, ja muutaman päivän
kuluttua  hän  oli  parempi  öljyn  syömisen  jälkeen,  kun  sitä  käytettiin  paikallisesti.  ja  kuten
aperäpuikkoyömyssy, lol, mutta hän ei myönnä sitä.Sanon hänelle edelleen joka päivä: "Kaveri,
pelastin pähkinäsi!" lol Joka tapauksessa, halusin vain kertoa sinulle, kuinka se meni,  ja jos
saan hänet antamaan suosittelun, ilmoitan sinulle." Steve

”Voimme vierottaa Cashyn metadonista,  fentanyylistä,  Clonapinista,  Versedistä,  Ativanista ja
Oxycodonesta  alle  kahdessa  viikossa  öljyn  avulla!Ilman  vieroitusmerkkejä/oireita.Toimii
upeasti!” Kalli

"Elokuussa  2012  poikani  "Pnut"  alkoi  kokea  kohtauksia,  katapleksiaa,  liiallista  kuolaamista,
jokapäiväistä  nesteiden  imemistä  ja  yleistä  väsymystä.Hänen  henkiset  kykynsä  heikkenivät
nopeasti  aivan silmiemme edessä.Juuri  vuotta aiemmin hän oli  pelannut  jalkapalloa  ja  ollut
partiopoika.Kaiken kaikkiaan hän oli tavallinen pieni poika elokuuhun 2012 asti.

Siirry eteenpäin maaliskuuhun 2013, ja lopulta hänellä diagnosoitiin Niemann Pick tyyppi C.NPC
on  terminaalinen  sairaus,  joka  yksinkertaisimmillaan  on  lysosomaalista
varastointiongelmaa.Pidän  sitä  jatkuvana  aivovauriona.Lääkärit  antoivat  meille  kaikki
mahdolliset kouristuslääkkeet, klonatsepaami, tegretoli, Dilantin, lamictal, keppra, Diastat geeli
hätäklusteriin  jne.  eikä  MITÄÄN  auttanut.(Se  näytti  tekevän  asioita  pahemmaksi  antamalla
meille väärän toivon.Joka kerta kun se ei toiminut, lääkäri nosti annosta.En syytä heitä, koska
he tietävät vain sen.) Hän makasi sohvalla, ehkä saisit hymyn hänestä, ehkä ei.Hän vain makasi
siellä  ja  kuolisi.Hän  ei  voinut  liikkua.Hän  oli  muuttunut  erittäin  aktiivisesta  pikkupojasta
zombiksi.Meidän  piti  hankkia  hänelle  pyörätuoli,  epilepsiapalvelukoira,  ja  hänet  laitettiin
saattohoitoon.

Tammikuussa  2014  todellinen  muukalainen,  josta  on  tullut  todellinen  ystävä,  "setä  S"  astui
sisään ja tarjosi meille apua Rick Simpson Oilin muodossa.Puhuimme puhelimessa puolitoista
tuntia ja hän oli niin intohimoinen täyskasvilääketieteeseen ja uskoi todella siihen, mitä Rickin
öljy on tehnyt omilla teoillaan auttaessaan muita, että hän tunsi pakkoa auttaa meitä.Hänen
sydämensä  ystävällisyyden  kautta  hän  löysi  tavan,  jolla  saisimme  kipeästi  tarvitsemamme
lääkkeet.

Tammikuun  31.  päivänä  pojallamme  oli  peräti  15  kohtausta  valveilla,  kaikki  nämä  jopa
klonatsepamilla ja diastatilla.Hänellä oli ollut joitakin päiviä paremmin kuin toiset, jotkut päivät
olivat täynnä kohtauksia ja pelkoa.Ellet ole vanhempi/rakastettu, joka on käynyt tämän läpi, et
ymmärrä pimeää paikkaa, jossa tunnet olevasi.

Hän sai ensimmäisen annoksensa Rickin öljyä 1. helmikuuta.Sinä päivänä hänellä oli  vain 3
kohtausta.Hän nousi  istumaan sängyssä ensimmäistä kertaa kuukausiin  ja  sanoi  täydellisen
lauseen.Onnettomuus,  ajattelin  itsekseni.Mutta  olin  kuitenkin  iloinen.Neljäntenä  päivänä  hän
kutsui  vaimoani  "äidiksi"  ensimmäistä  kertaa  kuukausiin.Puhu  ilosta  ja  kyyneleistä  sinä
päivänä.Heti seuraavana päivänä, päivänä 5, hänellä ei ollut lainkaan kohtauksia.Tästä viestistä
lähtien  meillä  on ollut  58 päivää vain  2  kohtauksen kanssa ja  ne voidaan johtua ulkoisista
tekijöistä.

Nykyään  poikamme  puhuu  enemmän,  hän  on  aktiivinen,  hän  osaa  nimetä  muutaman
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presidentin kasvojensa perusteella, hän osaa ajaa omalla erikoispyörällään yksin.Se, mitä on
tapahtunut silmiemme edessä, on pelkkä ihme.En ole kaikkein uskonnollisin mies, mutta uskon
Jumalaan.Uskon todella, että hän lähetti sen "S-sedän" meille.Uskon, että hän osoitti Rickille,
kuinka tämä tehdään, ja hän on ohjannut sinua JB:tä saamaan sanan julkisuuteen.

Kaikesta tästä,  auttamisesta tuomaan poikamme takaisin luokseni,  meidän luoksemme.Siitä,
että  olen  tuonut  vaimoni  takaisin  syvimmästä  masennuksesta  ja  auttanut  perhettäni.Rick
Simpson, JB ja "Uncle S", olen ikuisesti velkaasi.Kiitos!!!" Kevin

Riippuvuudet
"Huomasin  aivan  äskettäin  parantumattomasti  sairaan  morfiiniriippuvaisen  syöpäpotilaan
luopuvan morfiinista "COLD TURKEY".Saatuaan morfiinin pois hänestä tuli nälkä; ei enää ollut
ummetusta; nukkui hyvin sikeästi ja hänen kipunsa hallittiin paljon paremmin.Hänestä tuli myös
jälleen yhtenäinen.HÄMMÄSTYTTÄVÄ.Jos en olisi itse nähnyt tätä 180 asteen muutosta, en
olisi KOSKAAN uskonut sitä.En ole koskaan aiemmin ollut marihuanan kannattaja, mutta tämä
henkilökohtainen havainto sai minut uskomaan." Janice

"Yksi asia, jonka olen nyt huomannut, kun olen käyttänyt RSO:ta 3 kuukautta, on se, että se
melkein  erosi  alkoholinhimostani.Ennen  join  juoman  tai  2  joka  ilta,  mutta  nyt  haluan  juoda
harvoin  ja  kun  juon,  en  juo  niin  paljon,  huomasin  myös,  että  housuni  ovat  olleet  paljon
löysemmät.Olen laihtunut 10 kiloa.Ainoa asia, jota käytän vähemmän, on alkoholin juominen.

Syön edelleen samaa ja napostelen edelleen pähkinöitä, keksejä jne. iltaisin, kun minulla on
munchies  ja  saatan  jopa  syödä  enemmän  kuin  ennen  öljyä.Kyllä,  öljy  voi  saada  sinut
nälkäiseksi.

Joten joko alkoholin tai öljyn puute on saanut minut laihtamaan 10 kiloa 3 kuukaudessa.Ja en
todellakaan ollut ylipainoinen, 5' 10" ja noin 198 kiloa.Kun olin nuorempi, olin aina noin 186 kiloa
ja hyväkuntoinen.Olen nyt pudonnut 187 paunaan, kun viimeksi tarkistin.Joka tapauksessa öljy
tai alkoholin puute sai minut laihtumaan.Vain iloinen sivuvaikutus." Scott

"Opiaatit  saavat minut ummettamaan, pahoinvointiin,  niitä on vaikea saada oikeaan annosta
tehokkaaseen helpotukseen.Ne tekevät minusta "huimaavan", tekevät ajamisesta ja edelleen
turvattomasta.Marihuana ei.Tarpeeksi sanottu." Fred

"15 vuoden opiaattiriippuvuus parantunut öljyllä.En olisi kokeillut sitä ilman Rickia.Joten minun
on sanottava, että olen todella velkaa hänelle henkeni, joten olen nyt yksi hänen suurimmista
tukijoistaan.Olin aina tupakoinut,  mutta se ei koskaan auttanut kipuun, jonka sain pillereiden
käytöstä.Halusin vain kuolla niin monta kertaa, koska en enää ollut vastuussa elämästäni.Voin
sanoa, koska RSO.EN käytä morfiinia, oxya, perkkiä, viciä tai suboxonea...se sai minut eroon
kaikesta!!!!!Ja olen 40 ja tunnen itseni taas 20.Niveltulehdus, jonka tunsin ennen joka aamu, on
nyt POISSA.Olen ottanut öljyä sisäisesti 10 kertaa ja elämäni on alkanut uudelleen.Ei ole sanoja
ilmaisemaan, kuinka kiitollinen olen.Jos käytät pillereitä, aloita ottamalla öljysi öisin, ellei sinulla
ole viikkoa aikaa vain nukkua, niin minä valitsisin tämän tien. Rebecca

”Kannabis sai minut eroon Benzosta yli  30 vuoden riippuvuuden jälkeen yli  15 vuotta sitten,
ilman sitä, jatkaisin entisellään, olisin nyt kuollut…” Phil

"Tiedän, että joku käyttää kannabista päästäkseen eroon suboxonesta. Kannabis auttaa häntä
paljon.Se auttaa hänen mukaansa kipuun.Mutta luulen, että se osa pillereiden osasta, joka on
riippuvuutta aiheuttava monille,  on "ylempi"  osa...  jossa kannabis ei  ole juurikaan "ylempi"...
mutta mielestäni jos pysyt siinä alun jälkeen ja rakennat toleranssi liiallisen väsymyksen tunne
häviää.TOLERANSSI on avain." Erin
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"Olen poissa kaikista särkylääkkeistä ja voin nyt toimia – toivon, että useammat ihmiset voisivat
luottaa luonnon voimaan!" Sue

”Minulla on selkäydinhermo, joka murtui vuonna 2000, ja hyväksyin vuosia ajatuksen siitä, että
olisin  lopulta  rampautunut  siitä  ja  jäin  Oxycontiniin  lähes  vuosikymmeneksi,  kunnes  päätin
kokeilla  kannabista.Nyt  kun  verrataan  magneettikuvauksiani,  lääkärit  ihmettelevät,  kuinka
hermon myeliini on alkanut parantua ja irrottaa arpikudosta.Kahden viime vuoden aikana ryhtini
on alkanut kohentua, liikerata ja kohtaukset ovat vähentyneet. Ann

K.Entä metadoni?Auttaako RSO pääsemään eroon metadonista?Se on ehdottomasti vaikein
huume  koskaan  päästä  eroon.Olen  kokeillut  useita  kertoja  useilla  eri  asioilla!Kotiutukset
kestävät  niin  kauan,  että  se  on  liian  kauheaa  käsitellä  niin  kauan!Jopa  Bradford  Rehab
Alabamassa sanoi, että siitä on vaikein puhdistaa myrkkyjä!Aaron

-- Aaron, metadoniriippuvuus on pala kakkua öljylle, varsinkin kun sitä valmistetaan ja käytetään
ohjeidemme  mukaan.Kuvittele  potilaamme,  joilla  on  vaiheen  4  syöpä  –  he  ovat  yleensä
cocktailissa pahimmasta mitä voit  kuvitella,  mutta silti  he voivat  yleensä lopettaa minkäänhe
ottivat viikon tai kahden sisällä.Joten taas, kun verrataan noihin herkkuihin, metadoni on pala
kakkua öljylle.Olen kertonut  siitä  riippuvuusasiantuntijoille  vuosia,  he  eivät  halua uskoa  sitä
eivätkä koskaan ilmestyneet, jotta voisin vain näyttää sen heille.JB

”Käytin kannabista veljeni heroiiniriippuvuuteen.Hänet tapettiin työssään, mutta näimme upeita
tuloksia kannabiksella hänen kuolemaansa asti. Laura

-- Oikein käytetyllä RSO:lla voidaan voittaa kaikki ihmisen tuntemat päihderiippuvuudet.Yleensä
kestää  viikon  tai  kaksi,  ennen  kuin  potilas  lopettaa  riippuvuutta  aiheuttavien
lääkkeiden/pillereiden käytön,  eikä yleensä ole merkittäviä  vieroitusoireita.Mikä on mukavaa,
nimittäin potilaille ja niille, jotka hoitavat heitä.JB

"Näen asian, kaikkien lentäjien pitäisi syödä öljyä laskeutuessaan päivän ajaksi.Näin he saavat
hyvän levon ja unen ja voivat työskennellä taas hyvin seuraavana päivänä.Miten muuten he
aikovat estää itsensä säteilysairaudelta ja kaikilta kymmeniltä lentäjien terveysongelmilta?

Olen samaa mieltä THC-testauksesta, se on hyvä tapa kertoa, onko henkilö vastuullinen vai
vastuuton omaa terveyttään kohtaan.Terveys ensin.Minusta ne, joilla ei ole THC:tä elimistössä,
pelaavat  yksinkertaisesti  pelejä  henkensä  kanssa.Tai  he  kärsivät  ympäristön saastumisesta,
Fukushimasta ja chemtrail-kieltooireyhtymästä.Hyvä asia on tietää, että öljy voi  auttaa myös
siinä.JB”

"Olen toipuva heroiiniaddikti.Näen ihmisiä yhtenä päivänä ja kuolleita seuraavana, joka viikko
neuvontakeskuksessani,  en  kannabiksen,  BHO:n  tai  marihuanan  takia,  vaan  ksanaxista  ja
bentsodiatsipeeneista,  kuten  valiumista  ja  muista  reseptilääkkeistä.Suurin  osa  ne  ostettiin
laittomasti!Kannabis  koko  historian  aikana  ei  ole  koskaan  vahingoittanut  tai  tappanut
ketään.Kun poliittiset puolueet mainostavat porttiteoriaa ja skitsofreniateoriaa.Et ymmärrä, että
he valehtelevat räikeästi!Skitsofreniaa sairastavilla kannabiksen tupakoitsijoilla oli  skitsofrenia
ennen kuin he saivat  nivelen.Ja todennäköisesti  käyttivät  sitä  diagnosoimattoman ongelman
hoitoon.Ja gateway on hölynpölyä.MARIJUANASSA EI OLE MITÄÄN, MIKÄ SAATTAA HALUA
KUVIAMPIA LÄÄKEMISTÄ!Todellinen "portti" ovat laittomat jälleenmyyjät, jotka tarjoavat muita
huumeita väittäen: "Jos pidät rikkaruohosta, rakastat tätä", koska he tietävät, että rikkaruoho ei
saa ketään käyttämään satoja dollareita joka ikinen päivä tai tunti.Mutta heroiini tai kokaiini saa
sinut koputtamaan hänen ovelleen 7 kertaa päivässä.Meidän on aika kasvaa aikuisiksi.Avaa
silmämme ja ymmärrä, että hallitus tarvitsee meitä paljon enemmän kuin me heitä ja heidän
valheitaan." Che

"Opin yli 30 vuotta sitten, että jos menin ulos juomaan ja pelkäsin, että sänky pyörii (muistakaa
ne) liiallisesta juomisesta, otin potin juuri ennen nukkumaanmenoa, ja uskon todella,  että se
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auttoi minua. sairastumisesta ja/tai krapulastani ei niin paha kuin se olisi ollut, jos minulla ei olisi
ollut sitä iskua." Scott

"THC  läpäisee  veri-aivoesteen  ja  korjaa  alkoholi-  ja  muiden  huumeiden  riippuvuuden
amygdalaa...Tämä johtaa yleensä siihen,  että  alkoholin  väärinkäytöt  heikentävät  henkilöä  ja
opiaatit saavat takaisin omat kognitiiviset kykynsä ja lopettavat väärinkäytöksensä itse. Robert

"Huomasin tämän.En juo enää ollenkaan.Tai onko sinulla halua." Brittney

"Erittäin totta.koin tämän.Minulla ei ole halua juoda sitä myrkyllistä myrkkyä, joka on tuhonnut
maksani.Koko kulttuuri  muuttuu yhä oudommaksi mitä kauemmin pysyn siitä erossa.Ihmiset,
jotka seisovat  ympärillä ja kaatavat  myrkyllistä kusta kurkussaan.Se on minusta outoa.:)  On
kuitenkin niin siunaus käyttää yrttejä.Tuntuu uskomattomalta, EI KRAPPAALUA!!!” Camuche

"Mistä  tiedät,  kenellä  tai  millä  eläimillä  on  endokannabinoidijärjestelmä?Ja  mitä
endokannabinoidi tarkoittaa?" Trisha

"Kaikilla  eläimillä  on  endokannabinoidijärjestelmä,  hyönteisiä  lukuun
ottamatta.KannabinoidiReseptorit ovat ihossamme, aivoissamme, immuunijärjestelmässämme,
suolistossa,  maksassa,  selkärangassa,  kylkiluissa,  valkosoluissa  ja  luuytimessä  (kantasolut)
jne.Ilman yli 600 miljoonaa vuotta vanhaa endokannabinoidijärjestelmää "kantasolut toimisivat
kuin  auto  ilman  kuljettajaa".  Dr.  Guy,  GW  Pharmaceuticalsin  pääjohtaja,  Lontoo,  Iso-
Britannia.Se säätelee kaikkia toimintoja kehossamme.Omega-rasvahapot (3, 6, 9) muodostavat
endokannabinoideja,  minkä vuoksi  ne ovat  tärkeitä meille.Kannabisöljy  (RSO) pohjimmiltaan
ylilataa endokannabinoidijärjestelmää,  minkä vuoksi  se  voi  parantaa tai  hoitaa melkein  mitä
tahansa terveysongelmia. Rick

Elämänlaatu
”Kun  opit,  että  kannabisöljyllä  on  satoja  lääkinnällisiä  ominaisuuksia,  rakastut  kukkaan.Itse
asiassa en ole koskaan tavannut ketään, joka olisi uskonut kannabisöljyn olevan näin voimakas
ja joka ei olisi vielä rakastunut.” Peter

”Ennen öljyä tuskin pääsin alas kolmea etuportasta, nyt voin tehdä 4 tunnin pyöräilyä.Se vain
paranee." Peter

"Kiitos  tästä  tiedosta!Hoidin  omia  paniikkikohtauksiani  PTSD:llä  RSO:lla  ja  löysin  samat
tulokset.Lymen tauti  on myös toinen tauti,  joka jäljittelee malariaa monin tavoin,  joita monet
ihmiset  eivät  tiedä,  että he ovat  joskus pureneet  tartunnan saaneen punkin.Saadaan nämä
viestit  katsomaan  MILJOONIA!!!Laitetaanpa  tämä  Facebook  kerrankin  hyvään  käyttöön!!!!”
Linnea

”Veljelläni  oli  paha ja kipeä hammas.Joten sanoin, että hiero siihen öljyä, ja hän sanoi,  että
kahden  viikon  kuluttua,  eikä  se  edelleenkään  satu  eikä  näytä  olevan  tartunnan  saanut.Ota
selvää, RSO taas apuun!!!!!” Steve

”Hei,  en  tiedä  oletko  koskaan  kuullut  tästä,  mutta  huomasin,  että  öljy  MYÖS  paransi  tai
pikemminkin alkoi parantaa valtavaa onteloa, joka minulla on kahdessa etuhampaassani. Sain
öljyä sinne vahingossa ja onteloreikä oli TÄYNNÄ öljyä ja huomasin muutaman päivän kuluttua,
että ontelo oli  kutistunut  ja  oli  nyt  puolet  pienempi!Onko kukaan sanonut  tätä ennen?RSO-
hammastahna kuulostaa TODELLA hyvältä idealta!Onteloita on vaikea parantaa, ja olen varma,
että  kaikki  mieluummin  parantavat  ne  sen  jälkeen,  kun  vetäisivät  hampaansa!Onnellinen
onnettomuus öljyn kanssa, voin ilokseni sanoa." Kim

"Mitä kannabisöljy EI tee?Tämä on hieno uutinen kuulla hampaista.Shona Bandalla oli nekroosi
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suussaan tartunnan saaneesta paiseesta, josta vedettiin kuollut hammas.Hänellä ei ollut rahaa
mennä lääkäriin tai hammaslääkäriin korjaamaan nekroosia.Sen sijaan hän laittoi aina RSO:ta,
eikä hänen koskaan tarvinnut mennä hammaslääkäriin,  ei  koskaan tarvinnut  antibiootteja tai
tulehduskipulääkkeitä  eikä  hänen  tarvinnut  käyttää  mitään  erikoistuotteita  pitääkseen  sen
puhtaana.Kaikki  oli  Rick Simpson Oilin ansiosta,  että nekroosi loppui ja hänellä on nyt taas
vaaleanpunaiset ikenet!

Olen  myös  huomannut,  että  minulla  ei  ole  ollut  onteloita  kannabisöljyn  aloittamisen
jälkeen.Suunni oli ennen niin hapan ja täynnä onteloita, että minusta oli outoa, jos minulla ei
ollut rappeutumista/onteloita.Sean puhui tästä myös toissapäivänä.

Rakastan kuulla kokemuksia öljystä!MITÄ SE EI VOI KORJAA?Kiitos Jindřich Bayer, että jaoit
tämän  henkilön  kokemuksen  hampaastaan.  Pidän,  kun  ihmiset  jakavat  kokemuksiaan
tavallisten sairauksien hoidosta tai homeostaasin ylläpitämisestä. LinZy

"Pääsin eroon syöpää edeltävistä polyypeistä ottamalla annoksen joka päivä." Donna

”Mikä  rooli  kannabiksella  voi  olla  naisen  elinkaaressa?Kun  äiti  on  onnellinen,  kaikki  ovat
onnellisia”,  sen  tiedän.Ja  öljy  voi  tehdä  naisen  onnelliseksi  riippumatta  siitä,  missä  syklin
vaiheessa hän on.JB”

”Missä  tapauksissa  öljy  ei  auttanut?Onko  niissä  jokin  kaava,  vai  onko  se  enemmän
koetteluatarvitaan ymmärtämään syyt?" Danny

-- Öljyllä on vaikeuksia korjata sitä, mitä lääkärit ensin sotkevat, se on ainoa malli, jonka voin
ajatella.JB

"Tyttöystäväni  on  erittäin  allerginen  hyttysten  puremille  ja  eilen  illalla  hänellä  oli  sellainen
ommelessaan... se oli valtava, joka tapauksessa ehdotin, että hankitaan tukinauha ja laitetaan
pureman päälle kannabiksenlehdistä tekemämme RSO.Tänä aamuna kun heräsimme, kyhmy
oli kadonnut kokonaan."

-- Kiitos, Jimmy.Olen varma, että tämä tieto auttaa monia ihmisiä.Hyttyskausi on täällä.Ja öljy
toimii myös karkotteena, kokeile sitä.On aina parempi estää ongelmat, vaikka ne on niin helppo
korjata öljyllä.Öljyä voidaan käyttää paikallisesti kaikkeen, mikä kutiaa, polttaa tai satuttaa.Mitä
nopeammin käytät öljyä, sitä nopeammin ongelmat voivat hävitä.Muista se.JB

"RSO  on  lopettanut  grand  mal  -kohtaukseni  kokonaan.En  koskaan  käytä  toista  ihmisen
valmistamaa  lääkettä,  jos  olisin  tiennyt  siitä  ennen  mieheni  kuolemaa.Hän  kuoli  Hodgkinin
lymfoomasta.Ehkä hän olisi vielä täällä.Tuolloin meille kerrottiin, että sen paranemisaste oli 70
%.Hän oli poissa alle kahdessa vuodessa." Kelly

"Apteekkari  sanoi  minulle,  että  tämä  oli  paskaa!!Menetin  isäni  syöpään  tänä  toukokuussa,
hänellä oli kaksi parasta lääkäriä Cleveland Clinicissä ja Geauga Hospitalissa!!Isäni oli vain 62-
vuotias,  hän  oli  vielä  vauva  kirjassani!Todista  minulle,  että  serkkuni  isä  käsittelee  nyt
syöpää.Sain juuri tietää, kun olin menettänyt isäni ja nämä appivanhemmat." Tammy

"Ilmeisesti apteekki sanoo, että se on paskaa, koska hän on työttömänä, jos maailma saa tietää,
että kannabisöljy parantaa syöpää." Moni

”Hämmästyin päättäväisyydestäsi JB.Jos joku "vaatisi" minulta todisteita, kertoisin heille minne
mennä, mutta se ei  olisi  Youtube!Samalla jos joku ei  ole itse tutkinut  asiaa ja on koukussa
valtamediaan,  hän  ei  tietäisi  tosiasioita  ja  saattaa  luullakseni  pitää  tätä  hölynpölyä.Sotilas
JB:ssä ja Rickissä!PSKerro apteekkihenkilökunnalle, että hänen "teollisuus" on paskaa!!" Gord

"Olen  käyttänyt  sitä  kipuun,  uneen,  krooniseen  ruoansulatushäiriöön,  pahoinvointiin,
ahdistukseen/masennustilaan.Olen  onnistuneesti  päässyt  eroon  kipulääkkeistä,
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lihasrelaksanteista,  pahoinvointilääkkeistä,  unilääkkeistä  ja  rauhoittajista.MMJ  on  pelastanut
henkeni.Sain elämäni takaisin MMJ:n takia, lääkärini kauhuksi." Armo

"Kun otin öljyä jatkuvasti, minun lapsellani ei ollut migreeniä 4 kuukauteen, ne palasivat, kun
meillä oli alhainen, eikä hän pystynyt syömään yhtä paljon öljyä päivässä, mutta hän laski 2-4
kuukaudesta  nollaan.  RSO,  tuona  aikana  hän  lopetti  myös  Norcon,  Baclofenin,  prozacin
kroonisen väsymyksen vuoksi,  hän jopa lopetti  kilpirauhaslääkityksen,  vaikka tasot  eivät  ole
vielä korjanneet muutaman kuukauden jälkeen, hän ei anna periksi ja koska hän tuntee olonsa
riittävän hyvin. En rohkaise levotyroksiinin käyttöä, olen erittäin utelias, normalisoituuko hänen
kilpirauhasensa  lopulta  jatkuvalla  RSO-käytöllä,  tarvitsemme  vain  johdonmukaisen
materiaalilähteen!Henkilökohtaisesti  en  käytä  kipulääkkeitä  ja  lihasrelaksantteja  käyttämällä
RSO:ta. Whitney

”Inhoan kuulostaa ankaralta, jos he olivat Clevelandin 2 parasta lääkäriä, mikä meni pieleen?
Perinteinen syöpähoito  EI  toimi!Kemoterapia,  EI  toimi,  säteily,  EI  toimi...  ja  apteekkisi,  mitä
muuta  hän  sanoisi?Kysy  häneltä  uudelleen,  kun  hän  laillisesti  jakaa  RSO:ta.Lepää  isäsi
rauhassa,  osanotto  sinulle  ja  perheellesi.Älä  odota  toista  kuolemaa  tehdäksesi  kriittistä
tutkimusta...siunauksia.” Laurie

"En  polttaisi  sitä,  mutta  jos  pääsisin  eroon  vuodesta  1990  lähtien  kärsineistä  kamalista
migreenistä, kokeilisin öljyä tai jotain muuta." Rebeka

-- Mitä nopeammin saat öljyä, sitä nopeammin pääset eroon migreenistä, Rebekah.Se on niin
yksinkertaista.JB

”No,  annoin  öljyä  63-vuotiaalle  miehelle,  jolla  oli  eturauhasongelmia.Öljy  on  auttanut  häntä
muutamassa päivässä, hän pääsi pissalle ilman ongelmia...ennen öljyä piti laittaa katetri joka
päivä, tuskallinen ja kamala toimenpide.Rauha." Jürgen

”Olen luonteeltani skeptikko, mutta olen täysin MYYTY seurattuani, mitä se on tehnyt Jenniferin
elämälle niin lyhyessä ajassa.Hän on 30-vuotias.vanha, mutta käyttäytyi kuin masentunut 70-
vuotias.Lääkärin  ainoa  neuvo  oli  leikkaus,  jonka  hän  olisi  mielellään  tehnyt  kaikenlaisen
helpotuksen vuoksi, mutta hänellä ei ole sairausvakuutusta.Hän oli hyväksynyt sen tosiasian,
että hänen täytyisi vain elää tällä tavalla.

Hänen  äitinä  sydämeni  särkyi  katsoessani  hänen  kärsivän.Myös  hänen  lapsensa  kärsivät,
koska  heidän  äidillään  ei  ollut  suvaitsevaisuutta,  puhumattakaan  energiaa  pysyä  heidän
perässään.Toinen  tyttäreni  on  laillistettu  hieroja  ja  työskenteli  ahkerasti  lievittääkseen
tuskaansa.Hieronnat auttoivat, mutta vain hyvin lyhyen aikaa.

Tämä öljy on ollut Jumalan lahja!!Jenny hymyilee nyt (emme ole nähneet sitä pitkään aikaan).
Kysyn häneltä miltä hänestä tuntuu ja hän sanoo: "Äiti, en muista tunteneeni näin hyvää."

Aion hankkia lisää materiaalia niin usein kuin voin ja varastoida niin paljon tätä öljyä kuin pystyn
(he sanovat, että se kestää ikuisesti).Mieheni ja minä aiomme alkaa käyttää sitä iltaisin, kun
päivän työt on tehty, jotta voimme ehkäistä monia ikäisemme vaivoja.OLEN MYYTY...KIITOS
RICK SIMPSON.!!!“ Tonda

”Juuri diagnosoitu eturauhaspotilas, noin 60, metsästäjätyyppi.Annoin hänelle gramman öljyä,
myönnän sen avoimesti.Hän soitti tänään ja ilmoitti haluavansa lisää öljyä.Että hän voi hyvin,
hänellä ei ole ongelmia öljyn kanssa, että hän voi paremmin jne.Hän sanoi myös tuntevansa
"konkreettisia tuloksia" ensimmäisestä päivästä lähtien.Purskahdin nauruun ja iloon, kun hän
sanoi sen.Ja annan mielelläni hänelle lisää - nautin tällaisista tarinoista paljon.JB”

"Olen oppinut, että eturauhasen ongelmani hävisivät 2 viikon öljynkulutuksen jälkeen...Teen itse
öljyni.Olen varma nyt, että THC-tason on oltava ylöspäin...Minulla on useita kantoja.Ne kaikki
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toimivat  ja  yhdistän  ne.Urologini  oli  shokissa  ja  peloissaan,  kun  katseli  röntgen-  ja
ultraäänitestituloksia...Kannustan kaikkia ostamaan kasvuteltan, tekemään oman kasvinsa, siinä
on  osa  persoonallisuuttasi...Saat  lopulta  mahdollisuuden  tavata  itsesi...Ja  paranee
moitteettomasti.Eikä  tärinästä  ja  sellaisista.Vain  BUDS.Varmista,  että  ne  korjataan  oikein  ja
oikeaan aikaan...Tämä öljy on yksinkertaisesti  taivaallinen lääke.Todellakin...Tiedän sen nyt."
Gagi

”Olen  kärsinyt  migreenistä  16-vuotiaasta  lähtien.Olen  nyt  56-vuotias.Ainoa  hoito,  joka  toimii
minulle  ja  klusterimigreenilleni,  on  lääke.Otan  1/4  riisinjyvän  kokoa  per  yö  ennen
nukkumaanmenoa.Lääke  eliminoi  kirjaimellisesti  kaikki  klusteri-  ja  ei-klusterimigreenit.Kun
loppuu, migreenit palaavat.Olen kokeillut kaikkia migreenilääkkeitä, eikä mikään niistä toimi niin
hyvin kuin lääke.Minun ei tarvitse kärsiä kodeiiniaivoista tai mistään sivuvaikutuksista.Tämä on
ollut Jumalan lähettämä minulle."

"Migreenini  alkamisesta,  parani  30-45  minuuttia  öljyn  ottamisen  jälkeen.Ei  kipua.Ei
pahoinvointia/oksentelua.Ei  valo-/ääniherkkyyttä.Mennyt!RSO  on  oikea  tapa  edetä.Yksi
rakkaus." Allen

"Se auttaa lupukseen, fibromylagaan, migreeniin ja ahdistukseen.En voisi elää ilman sitä.Tunsin
oloni huonommaksi kaikkien pillereiden kanssa.Tämä lääke pelastaa minut päivittäin." Jessyca

"Se myös puhdistaa lupusi ihostani!Lääkärini eivät koskaan kertoneet minulle, he tarjosivat vain
reseptin steroideihin.Mutta se rauhoitti  kuoppia ja  ne menivät  pois  ilman haittaavaikutuksia."
Holly

"Käytän kookosöljypohjassa olevaa öljyä kallonpohjassa, oimoissa ja otsassa migreeniin...toimii
sekunneissa." Shirley

”Minulla  on  itse  asiassa  skitsofrenia  ja  käytän  lääkekannabista  sairauteeni  liittyviin
sivuvaikutuksiin, kuten ahdistuneisuuteen ja unettomuuteen.Lääke toimii, siitä lähtien kun aloin
lääkimään useammin, olen pystynyt nukkumaan, mitä en ennen.Monet oireeni ilmaantuvat, kun
minulla  ei  ole  unta.En  ole  koskaan  kokenut  ääniä  kannabiksen  käytön aikana,  tunnen  sen
todella suojelevan minua niiltä...” Jose

-- Olen samaa mieltä, Jose, unettomuus on syy moniin mielenterveysongelmiin.Aivan loogista
on se,  että kun ei  ole nukkunut tarpeeksi,  ei  voi  niin hyvin kuin hän olisi  kymmenen tunnin
virkistävän unen jälkeen öljyn syömisen jälkeen.JB

"Hoitan  Lymeä  kannabisöljyllä.Lähinnä  Bartonella  juuri  nyt.En  voinut  nukkua  ilman  sitä,  en
voinut  syödä  ilman  sitä  ja  hikoilla  jatkuvasti  ilman  sitä.Olen  varma,  että  monia  muita
epämiellyttäviä  asioita,  mutta  en  halua  mennä  siitä  selville!Ja  lisättäväksi,  ujostelin  noin
ensimmäisen viikon, mutta sitten se sujui sujuvasti sieltä!!!” Maggie

"RSO JA ALLERGIA HUNAJAlle.Kävin tapaamassa ystävääni.Hänellä on kurkku flunssa ja hän
on juuri palannut lääkäriltään antibioottien kanssa.Joten annoin hänelle eilen tippa öljyä, hän
hieroi hieman kaulaansa ja kurkkuaan ja meni nukkumaan.Hän puhuu yleensä paljon, joskus
mietin, hengittääkö hän ollenkaan, kun hän alkaa puhua, tällä kertaa hän oli hiljaisin, jonka olen
koskaan nähnyt.

Aamulla keitin hänelle teetä ja käskin häntä ottamaan valkoisen kupin, koska laitoin hunajaa
toiseen.Hän on allerginen hunajalle, pisara sitä voi aiheuttaa massiivisen allergisen reaktion,
joka vaatisi välitöntä lääkärinhoitoa.Puolen tunnin kuluttua tarkistin kuinka hän voi huoneessaan
ja näin varmasti valkoisen kupin tiskialtaan päällä ja toisen, jossa oli kolme lusikallista hunajaa,
hänen sängyn vieressä.Onneksi hän ei tuntenut mitään vikaa vartalossaan, ei naarmuuntumista
kurkussaan (mikä on yleensä merkki allergisen reaktion alkamisesta).Joten annoin hänelle vielä
suuren tippa öljyä.Hän on edelleen sängyssä, katselee elokuvaa, virnistää iloisesti ja sanoo,
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että tämä on hänen elämänsä parasta "sairausaikaa".

Minulle se on vain yksi vahvistus siitä, kuinka tehokas oikein valmistettu RSO on kaikenlaisiin
allergioihin.Ja olen myös iloinen, että voin istua täällä postaamassa tätä sen sijaan, että istuisin
jossain sairaalassa miettien, selviääkö hän kupillisen teetä hunajalla vai ei.JB”

"Selvitin hampaani paiseen kahdessa päivässä, poissa!!" Susanna

"Olen  vihainen  vain  luettuani  näitä  totuuksia,  koska  tiedän,  että  ne  ovat  totuuksia.Kärsin
kaksisuuntaisesta mielialahäiriöstä, johon liittyy ahdistusta ja vakavaa pahoinvointia, ja vaikka
minulla  on  valtion  kautta  lääkärikortti.En  voi  tupakoida,  koska  useimmat  työpaikat  tekevät
huumetestejä  ja  tekevät  satunnaisia  nykyään.Kannabis  rentouttaa  mieltäni  ja  antaa  minulle
mahdollisuuden tuntea, että voin taas hengittää.

Vihaan hallitusta täysin kaikesta, mitä heillä on tai he yrittävät ottaa meiltä pois, ja ilman, että
olen  lääkitä  itseäni  kunnolla  tämän  vihan  ja  ahdistuksen  vuoksi.Pelkään  mielentilani
puolesta.Olen täysin sidottu ja vain minä kärsin tästä, en hallitus."

-- Ymmärrän tämän tunteen erittäin hyvin, Amanda.Hamppua pitäisi säännellä suunnilleen yhtä
paljon kuin teetä.JB

”Se  sai  minut  tuntemaan  oloni  paremmaksi  ja  nukkumaan  paremmin  kuin  koskaan
elämässäni.Minulla  on  harvinainen  epilepsia,  fibromyalgia,  rappeuttava  levysairaus,  vaihe  2
alaselässäni ja joukko ruoansulatusongelmia.Kun minulla on varaa käyttää sitä pysyvästi, toivon
pääseväni eroon kaikista lääkkeistäni, jotka vain vähentävät nykyisiä oireitani. Enkeli

"Isäni kuoli, kun hänet olisi voitu parantaa, sydämeni on ollut särkynyt melkein 2 vuotta, kunpa
olisin tiennyt tästä." Ann

"Sama, mutta se oli äitini.Tiedä miltä sinusta tuntuu." Robert

"Ihmisestä, jonka tämä öljy pelasti, kun minä selvisin syövän läpi, ihmisten täytyy herätä!!Söin
52  pilleriä  päivässä!Tein  hoitoja,  jotka  melkein  tappoivat  minut!Ystäväni  sai  öljyä  ja  toi  sen
minulle!Olin 100% vastaan!!Luulin, että ei ole mitään keinoa ja minut heitetään vankilaan!!Hän
jätti sen ohjeiden kera Google Rick Simpsonille.

Meni pari  päivää,  olin totaalisen kipeä ja yritin olla  ajattelematta sivuvaikutuksia,  joita nämä
hoidot aiheuttivat, ja pääsin syliin!!Seuraava asia, jonka tiedän, oli 11 tuntia myöhemmin!!!Vau!!
Lopetin hoidot  hitaasti vein yhä vähemmän lääkkeitä päästäkseni melkein kaikki  pois näistä
lääkkeistä ja aloitin öljyn!Vittu, en ollut tuntenut oloani niin hyvältä vuoteen!Soitin ystävälleni ja
hän kamppaili, mutta sai minulle lisää öljyä!Olen elävä todiste, että tämä toimii!!Olisin edelleen
siinä, jos voisin olla, mutta se on taloudellinen asia!Ja minulla on edelleen syöpä, mutta ei niin
paha, enkä ole tehnyt skannauksia, mitään vain livenä!Minulla on BRCA-geeni, joten minulla on
aina syöpä, mutta tämän öljyn takia olen elossa!Kiitos." Celiia

"Ray Peatin väitöskirja, johon hän päätyi monien vuosien tutkimuksen jälkeen, on, että sokerin,
tärkkelyksen,  suolan  saannin  tulisi  olla  suhteellisen  paljon  mahahapon  kannalta,  proteiinia
paljon, mutta suhteessa noin 4:1 hiilihydraatit, tyydyttymättömät rasvat eivät ole välttämättömiä
ja  vahingoittavat  lisäksi  mitokondrioita,  kofeiini  pysäyttää  solujen  stressisyklin  kannibalisoi
proteiinit  tai  rasvat  ja  aromataasin  käytön näiden tyydyttymättömien rasvojen muuttamiseksi
estrogeeniksi.Progesteroni on oikean solujen aineenvaihdunnan tärkein suojaava hormoni ja E-
vitamiini voi estää jo elimistössä olevien tyydyttymättömien rasvojen hapettumisen.Ray Peatin ja
Rick Simpsonin yhteistyö tuhoaisi ehdottomasti tunnetun historian suurimman kurjuuden ponzi-
suunnitelman. Andrew

"Auttaa IBS:täni ja toimii kuin luonnollinen antispasmootti paksusuolen kipuun.Paremmin kuin
pillerit,  jotka  tohtori  halusi  antaa minulle,  reseptilipussa lukee,  että tämä lääke saattaa ajan
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myötä estää luonnollisen ruoansulatuksen ja  voin olla  riippuvainen siitä  ruoansulatuksessa?
Riippuvainen  siitä?Mutta  tohtori  on  todennut,  että  hyödyt  ovat  riskejä  suuremmat?smh!?Ei
kiitos!" Marie

"Tässä ovat käyttötarkoitukset ja onnistumiset, joita olen itse kokenut käyttämällä vain 1,5 riisin
jyväkokoa päivässä - ei mitään lähelle grammaa syövän parantamiseen tarvittavaa.

1 - alensi verenpainettani arvosta 189/99 arvoon 145/84, mikä on mahtavaa.

2  -  parantunut  infektio  3.  asteen  palovammassa  käytettynä  paikallisesti  vain  kahdessa
käyttökerrassa!

3 - kesti 3 päivää ennen kuin turvonneet imusolmukkeet palautuivat normaaliksi sen jälkeen,
kun se oli turvonnut yli kuukauden

4  -  auttaa  valtavasti  koirallani,  joka  on  14  ja  jolla  on  nenäsyöpä,  suihkutan  sen  nenään
mikrosumua rsoa ja oliiviöljyä - auttaa myös energiaa, kirppujen torjuntaa ja niveltulehdusta

5 - En ole alkanut laihduttaa liikaa, mutta ehkä 4-5 kiloa kuukaudessa ilman muutoksia, mutta
toivon, että se nopeutuu

6 - älä enää käytä unilääkkeitä, vaivu helposti syvään uneen

7 - auttoi parantumaan puristuneesta hermosta lepäämällä, mutta kosketti kipua siellä, missä
mikään  ulkopuolinen  lääke  ei  voinut.
Rakastan tätä öljyä...todella hengenpelastaja." Eloonjääminen

"Rick Simpson on muuttanut elämäni lopullisesti.Kaikki, mitä luulin tietäväni kannabiksesta, oli
valhetta.Olen  ollut  RSO:ssa  lokakuusta  2012  lähtien,  enkä  ole  tuntenut  oloni  paremmaksi
elämässäni.Aineenvaihduntani  onnormalisoitunut.Olen  huuhtonut  korkean  verenpaineen
pillereitä.Vatsani  toimii  normaalisti  ensimmäistä  kertaa  lukion  jälkeen.Kaikki  kiitos  Rick
Simpsonille.Olen pudonnut 30 kiloa yrittämättä, enkä voisi laittaa sitä takaisin, jos yritin.Käytän
1-2 grammaa päivässä suun kautta.Ostan öljyä ja jaan sitä ilmaiseksi sairaille ihmisille Rick
Simpsonin tavalla ja aion jatkaa niin edesmenneen isäni Solomon Marsdenin kunniaksi.RSO on
oikea lääke, ja jokaisen tohtorin, joka ei tunnista sitä, pitäisi mennä takaisin kouluun." Wilhelm

"Poisti minut kaikista lääkkeistä bipolaariseen ahdistukseen ja unihäiriöihin!!! Annos on tärkeä ja
vaatii jonkin verran yrittämistä saada oikea! Kara

"Minun oli pakko ottaa Parkinsonin tautia aiheuttavia lääkkeitä, mutta todellinen jumalan antama
lääkeni  on  auttanut  minua  voittamaan  diabeteksen  tappavat  vaikutukset.RSO  on  varma
parannuskeino.Kiitos Rick!” David

”Minulla on Parkinsonin tauti… ja olen käynyt läpi vaiheen 4 paksusuolensyövän.Kovetti  sen
Rick  Simpson  -öljyllä.Kokonaiskustannukset  alle  2000,00.Tyypillinen  syöpäpotilas  antaa
hoitolaitokselle lähes 200 000,00.On syy, etteivät he halua tämän poistuvan, ja siksi sairaalan
omistavat  ja  ylläpitävät  lääkeyhtiöt.KANAPISÖLJY  TOIMII!!!Lääkärini  kieltäytyivät  edes
puhumasta siitä, koska he pelkäävät lääkeyhtiöitä! Lee

"Joo.Se auttaa Parkinsonin  tautiin.Siellä  on video miehestä,  joka käyttää sitä  ja  voit  nähdä
muutoksen parempaan suuntaan.Isotädilläni on Parkinsonin tauti ja hänellä diagnosoitiin juuri
aivokasvain.Hän muuttaa Ohiosta Pennsylvaniaan asumaan isovanhempieni luo,  ja saamme
hänet aloittamaan öljyn käytön mahdollisimman pian. Darlene

Nukkuminen, unettomuus
"Ai niin, unettomuus. Jos oli huonoa, nukun nyt kuin kivi." Laura
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”Nukun mitä mahtavimmin.Olen käyttänyt RSO:ta nyt noin kaksi viikkoa ja lukemani ovat hyvät,
voin  hyvin  ja  uni  on  mahtavaa.Lemmikkieläinskannaus  3  viikossa  useiden  kasvainten  koon
tarkistamiseksi...Minulla on luottamusta." Laura

"Aaryn: Luulen, että söin vähän liian ison palan...mutta se ei ole huono asia!Ehkä on vain aika
mennä nukkumaan.

-- Kuinka uni meni, Aaryn?JB

Aaryn:  Hienoa!lepäilen  edelleen!Olen  huomannut,  että  se  auttaa  jo  masennukseeni  ja
ahdistukseeni.Öljy saa minut nauramaan, lol.

Minulla oli  täällä toinen potilas, jolle näytin öljyn valmistusta, ja hänkin on ahdistunut.Hänkin
nauroi.Se oli mahtavaa.

Syön riisin  kokoisen määrän 4 kertaa päivässä viimeisen 2 päivän aikana,  ja  olen joutunut
hengittämään lääkettä harvemmin, ja minulla on minimaalista kipua.

--  Tältä vakavan sairauden hoidon pitäisi  näyttää,  eikö niin?Potilas nukkuu,  herää virkeänä,
nauraa paljon itselleen ja koko tilanteen typeryydelle, ei koe stressiä, ahdistusta tai kemiallisten
lääkkeiden sivuvaikutuksia jne.Itse pidän tästä varmasti paljon.JB

”Olen  hamppuöljyllä  useiden  sairauksien  vuoksi,  enkä  ole  koskaan  nukkunut  niin  hyvin  tai
tuntenut oloni niin hyvältä....Kiitos Rick Simpson & JB, että sait viestin, että tämä kasvi tekee
ihmeitä kaikessa kuviteltavissa!!Tehkää vain ihmiset ja katsokaa itse!!Se on ainoa tapa, jolla
voittule tosi uskovaksi, luota minuun!!"Val

--  Kiitos,  Val.On  totta,  että  mikään  ei  voita  henkilökohtaista  kokemusta  siitä,  mitä  öljy  voi
tehdä.Kun kokeilet sitä esimerkiksi palovamman tai hyttysen pureman kohdalla ja kutina ja kipu
häviävät sekunneissa, jokainen voi kertoa mitä haluaa, mutta öljy on silti paras lääke mitä on.Ja
haluat saada ämpärin sitä kotona, jos jotain tapahtuu.

Sinun  ei  tarvitse  luottaa  sanaamme,  tee  öljy,  etsi  joku,  jolla  on  palovamma,  ihosyöpä  tai
diabeettinen haava,  levitä sitten paikallisesti  ja katso mitä tapahtuu.Muista sitten,  että sama
tapahtuu kehossasi, kun nielet öljyä, ja siinä on kaikki, mitä sinun tarvitsee tietää.JB

Niille, jotka ajattelevat, että lääketieteellistä kannabista ei ole tutkittu.Siellä on enemmän kuin
tarpeeksi tietoa kannabiksen laillistamiseksi nykyään, se on yksinkertaisesti valhe, ettei sillä ole
lääketieteellistä arvoa ja että sen vaikutuksia ei ole tieteellisesti todistettu.Kannabista ei käytetä
lääketieteessä,  koska  se  on  tehoton,  sen  suurin  ongelma  on,  että  se  on  niin  tehokas  (ja
halpa).JB

"Käskentelen  tällä  hetkellä  siitä,  voiko  kannabis  aiheuttaa  tai  aiheuttaako
psykoosia/skitsofreniaa.Koska he, lainaus, "tunnevat liian monia aikuisia, jotka ovat polttaneet
paljon potin ja joilla on nyt erilaisia mielenterveysongelmia". Mitä sinä sanoisit joku, joka sanoi
sinulle  noin?Keskustelun  laukaisi,  kun  klikkasin  tykkäyspainiketta  sarjakuvassa,  jossa
vanhemmat kertovat lapsilleen kannabiksen eduista!!”

--  Kathy,  kehottaisin  heitä  lukemaan  Rickin  kirjan.Öljy  parantaa  syödessään
psykoosia/skitsofreniaa, ja kun se parantaa sen, se ei loogisesti aiheuta sitä.Sinun tarvitsee vain
löytää oikea kanta tai  kannat  ja  öljy  tai  öljyt  tai  niiden yhdistelmät tähän tilaan.Siinä kaikki,
todellakin.JB

"Mitä enemmän rauhoittavaa,  sen parempi.Käytän sitä illalla  ennen nukkumaanmenoa ja se
toimii.Nukun nyt 8 tuntia suoraan.Lepo on ollut minulle parasta.80%:n ja ylöspäin vahvuuteen
kestää  hetken  ennen  kuin  siihen  tottuu,  mutta  kyllä  se  siitä  tulee.Aloita  0,01  ml:lla  ohjeen
mukaan  ja  jatka  siitä  eteenpäin.Yritin  aloittaa  0,025...Seuraavalla  kerralla  otin  vain  0,01
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ml.0,025  ml  laittoi  minut  sohvalle  10  tunniksi.Ole  varovainen,  mutta  muista  ottaa  se.Kuten
sanoin Yö on oikea aika minulle.Voi toimia päivällä ja LOPAA yöllä." John

"Minulla  on  MS-tauti  ja  kärsin  jatkuvasta  kivusta  kaikkialla,  mukaan  lukien  erittäin  kova
päänsärky.Saan  jalkojen  vapinaa  ja  niin  edelleen.En  vieläkään  tunnu  saavan  mitään,  mikä
auttaisi kipuun.En anna heidän laittaa minulle mitään vahvaa, koska en halua tulla riippuvaiseksi
huumeista.Joten kärsin!!Ehkä kokeilen tätä, unohdin, millaista uni on, jatkuvasti ylös." Donna

-- Donna, kokeile öljyä, se antaa sinun nukkua varmasti.JB

”Olen  hamppuöljyllä  useiden  sairauksien  takia,  enkä  ole  koskaan  nukkunut  niin  hyvin  tai
tuntenut oloni niin hyvältä....kiitos Rick Simpson & JB, että sait viestin, että tämä kasvi tekee
ihmeitä kaikessa kuviteltavissa!!Tehkää vain ihmiset ja katsokaa itse!!Se on ainoa tapa, jolla
sinusta tulee todellinen uskovainen, luota minuun!!” Val

"Annan öljyä  sulhaselleni,  eikä  hän ole ottanut  paljon,  ja  se väsyttää häntä niin  paljon.Hän
nukkuu suurimman osan päivästä.Otan hänet pois siitä päiväksi tai kahdeksi vain nähdäkseni
mitä muutoksia se tekee...sitten ehkä anna hänelle pieni pala, kuten 1/2 riisinjyvää (ainakin niin
olemme lukeneet), ehkä me lyömme sen nopeasti hänen puolestaan." Glioblastoomahävittäjä

--  Jason,  uneliaisuus on ok ja  haluat  potilaan nukkuvan mahdollisimman paljon.Rauhoittava
vaikutus  loppuu  muutamassa  viikossa,  mutta  se  ei  ole  mitään  ei-toivottavaa,
päinvastoin.Terveisin, JB

K:  Teemme  vähän  tänään  miehelle,  jolla  on  valkotakkien  mukaan  kaksi  viikkoa  elinaikaa,
eivätkä  he  voi  enää  tehdä  mitään  hänen  hyväkseen.Toivon  saavani  pian  hyviä  uutisia
kaikille.Yritetään myös saada hänet  lopettamaan tupakointi  ja muuttamaan ruokavaliotaan ja
antamaan  immuunijärjestelmälleen  mahdollisuus  taistella.Kiitos  Rick  ja  JB  tiedostanne  ja
todellisen lääkkeen antamisesta.

V: Dave, anna hänen polttaa, sillä ei ole väliä, syökö hän öljyä.Lisäksi hän aikoo nukkua paljon,
joten hän ei  kuitenkaan tupakoi  niin  paljon.Mitä  tulee ruokavalion  muuttamiseen nyt,  hänen
pitäisi  muuttaa  sitä  järkevästi,  mutta  ei  rajusti,  anna  hänen  syödä  mitä  hänestä  tuntuu.Ei
välttämättä makkaraa, mutta jotain järkevää.Nosta hänen kehonsa pH:ta, pyydä häntä syömään
siemeniä kahdesta omenasta joka päivä.Tärkeintä on saada häneen mahdollisimman paljon
öljyä  mahdollisimman  nopeasti.Vielä  on  mahdollisuus.Yhdistä  öljyn,  peräpuikkojen,
höyrystyksen ja paikallisen käytön syöminen parhaan tuloksen saavuttamiseksi.Vaikka hän ei
selviäkään,  hän  elää  maksimaalista  elämänlaatua  loppuun  asti,  ja  se  on  myös  erittäin
tärkeää.Olen varma, että siihen menee yli kaksi viikkoa, mutta saa nähdä.Lääkärit eivät aina ole
oikeassa ennusteissaan, kun öljy tulee peliin.Terveisin, JB

”Nukun hyvin sikeästi ja tavallista pidempään.Kun nousen ylös, tunnen oloni hyvin levänneeksi,
en uupuneeksi kuin tupakoiessani. Terry

”Nukun hyvin  ja  näen unta,  mutta  herään uupuneena.Tulee  tuntikausia,  ja  sitten  se kestää
pitkään,  pitkään.Käytän sitä joka ilta.Se poistaa niveltulehduskipuni ja antaa minun nukkua."
Katherine

"Minulla on syöpä ja uniapnea.Sen lisäksi, että nukun upeasti, en herää kuumista aalloista.Se
on siunaus." Stephanie

"Tuntuu kuin olisi onnellisesti kuollut!" Mal

”Mieleni  ilman  sitä  on  kuin  New  Yorkin  liikenneruuhka.Sen  avulla  se  tekee  siitä  zen-
puutarhatilan, mutta toimii silti normaalilla tasolla." Andris

”Minulla  on  ollut  unihäiriö  20  vuotta,  RSO-öljy  on  auttanut  minua  nukkumaan  ensimmäistä
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kertaa ja olen kivuton heräämisen jälkeen!Jee!" Bonnie

"Minulla on välilevytyrä, joka painaa iskiashermoani ja aiheuttaa voimakasta kipua alaselästäni
alas vasempaan jalkaani varpaisiini.Otin 3 ibuprofeenia neljän tunnin välein vain, jotta pääsin
ylös sängystä ja pystyin kävelemään.Aloitin öljyn käytön melkein kaksi viikkoa sitten kipuun ja
tulehdukseen.En  tarvitse  nyt  ibuprofeenia,  nukun  paremmin  kuin  koskaan,  työkaverini  ovat
kommentoineet parempaa mielialaani ja yleistä onnellisuuttani.VOIN HYVIN!" Jennifer

"Olen  antanut  14-vuotiaalle  Pitille  öljyä  nyt  4  viikkoa  syövän  hoitoon.Joskus  hän  on vähän
"nykivä" ja humalassa, kun annan hänelle liikaa, mutta kun hektisyys loppuu, hän nukkuu kuin
pentu.Hän  kieltäytyi  ottamasta  eläinlääkkeitä,  joten  saimme  öljyä  tilalle.Vielä  alussa,  mutta
tallennan hänen edistymisensä.Kesti noin viikon ennen kuin hän tottui öljyyn ja sai ruokahalun
uudelleen.Olen  kateellinen,  sillä  meillä  on  tässä  vaiheessa  vain  varaa  hänen  rakkautensa
kauniisiin tarinoihin!”

"Minulla  on  sosiaalinen  fobia  (kutsutaan  paremmin  sosiaaliseksi  ahdistuneisuushäiriöksi),
masennus ja unettomuus.En ole koskaan ottanut öljyä, koska en löydä sitä täältä, missä asun,
en myöskään voi viljellä ja louhia sitä itse...mutta poltin noin kymmenen kertaa, minusta tuntui,
että  ensimmäisen  kerran  jälkeen  pystyin  nyt  nukkumaan  aina  kun  tunsin  olevani  väsynyt,
minulla oli "koko elämäni-ei-masennuskuukausi", en koskaan tuntenut oloani niin onnelliseksi (ei
masennusta)  ja  kaikella  tuolla  elinvoimalla  jopa  ottamalla  voimakkaimpia  lääkkeitä  (jotka
johtavat muihin terveysongelmiin) sitä varten, myös sosiaalinen ahdistuneisuus (fobia) väheni
paljon, eikä minun tarvinnut olla "korkealla" tunteakseni sen, jos Olin tupakoinut 1 tai jopa 2
päivää ennen ja minun piti mennä ulos puhumaan muille ihmisille, pysymään julkisella paikalla
(mitä tämä häiriö tekee mahdottomaksi), NYT SAIN TEHDÄ SEN, tunsin oloni jälleen eläväksi
"normaalina ihmisenä".  mikään lääke ei  tehnyt  niin.Ongelmana on lakien,  yrtin  ensisijaisuus
sekä sosiaalinen ennakkokäsitys ja tietämättömyys kasvista,en voi edes polttaa sitä enää, älä
halua nousta "korkealle", haluat vain elää uudelleen ilman niitä elämää rajoittavia ongelmia.On
paljon  anonyymejä  ihmisiä,  jotka  elävät  kuten  minä  ja  joilla  on  jonkinlainen  fobia  ja  muut
sairaudet, ja uskon, että öljy voi olla ratkaisu." Pablo

"Voit kysyä Rickiltä ja/tai JB:ltä, olemme havainneet, että 20-30 % sativaa sisältävän tuotteen
käyttö on yksi parhaista yhdistelmistä ahdistuneisuuteen liittyviin ongelmiin." Brewster

--  Haluamme  työskennellä  indica-dominoivan  sativa-risteyksen  kanssa,  jossa  on  20  %  tai
enemmän  THC:tä,  juuri  näistä  syistä.Parhaiden  öljyjen  vaikutukset  ovat  äärimmäisen
voimakkaita ja rauhoittavia, mutta samalla euforisia ja vielä parempia afrodisiakkia.Kun annat
potilaalle lääkkeen, jolla on tällaisia  vaikutuksia, voit olla melkein varma, että hän nauttii sen
ottamisesta.Kukapa ei?Nukut hyvin, heräät hyvin levänneenä, euforisena ja täynnä halua tehdä
joku onnelliseksi.Kukapa siitä ei tykkäisi?JB

"Onnittelut, tämä on niin hyvä uutinen!Se on erittäin tehokas moniin asioihin...Setäni keuhkoissa
oli  greipin  kokoinen  kasvain.He  antoivat  hänelle  6  kuukautta  elinaikaa...Hän  hieroi  sitä
pääasiassa  rintaan  ja  selkään,  koska  kun  hän  söi  sen,  se  sai  hänet  nukkumaan
liikaa...LOL.Tämä hoito kutisti sen pähkinän kokoiseksi... oli melkein poissa...ja siitä oli kulunut
puolitoista vuotta...lääkäri  oli  hämmästynyt,  mutta määräsi silti  kemoterapian...Samana iltana
setäni  sai  sydänkohtauksen...  hän  sai  useita  sydänkohtauksia  ja  kuoli  niihin,  ei  syöpään...
kemoterapia on aivan liian ankaraa...Pysy luonnonlääkkeissä, niin pärjäät! Doug

”INDICA  on  rauhoittava  hyvällä  tavalla!Jos  juot  paljon  puhdasta  fluoritonta  vettä  (lisään
puristaen sitruunaa)  silmien ja  kurkun kuivumisen vuoksi  unen aikana.Kesti  kaksi  kuukautta
maksimiannoksen saaminen lopulta oikein, joten nukun koko yön ja herään virkeänä!Ei enää
sairautta!Olen onnellinen uskovainen, joka tekee oman!" Linnea

"Rauhoittava  kuin  nukuttaa  perse  rauhoittava.Ei  kipuja,  ei  kipuja,  vain  miellyttävä  matka
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terveyteen." John

”Arvostan,  että  saan  oppia  RSO:sta  joka  päivä  ja  mitä  se  on  tehnyt  ihmisten/eläinten
hyväksi.Jos tämä öljy tekee sen, mitä he sanovat, sitä täytyy huutaa korkeimmalta vuorelta - ei
hiljentää.Minulla ei ole siitä henkilökohtaista kokemusta, mutta varmasti olisi, jos minä tai joku,
josta  välitin,  huomaamme,  että  tarvitsemme  sitä.
Sillä välin luin niin monta viestiä kuin pystyn.En ole vielä lukenut postausta, jossa sanotaan:
"Kiitos Rick Simpson - olin täysin kivessä, se oli siistiä, kaveri." Debbie

--  Kiitos  tuestanne,  Debbie.  Olen varma,  että kirjoitat  viestin,  jossa sanotaan juuri  se hyvin
pian.Tunne  kehossa,  kun  ihminen  nauttii  heille  oikean  annoksen  oikeaa  RSO:ta,  voidaan
kuvailla  vain  "erittäin  siistiksi".  Tai  erittäin  siistiä.Tai  ehkä hämmästyttävän siistiä.Se on yksi
miellyttävimmistä  tunteista,  jonka  voi  kokea,  se  on  hyvin  luonnollista,  rauhoittavaa  ja
rauhoittavaa.

Kuten  sanomme,  parhailla  öljyillä  on  hyvin  rauhoittava,  mutta  kuitenkin  euforinen  vaikutus
nautittuna.Joten nukut hyvin ja sitten heräät nauraen kuin lapsi.Ja kun nukut hyvin ja heräät
kikattaessa, tunnet olosi todennäköisemmin terveeksi ja levänneeksi kuin silloin, kun et nuku
hyvin ja et herää kikattaessa.Ja kun olosi on hyvä ja levännyt, kehosi paranee loogisesti ja toimii
paremmin.Ei rakettitiedettä, kuten aina kannabislääkkeen kanssa.JB

"Nukkumassa??Ollut viikko öljyllä ja nukkunut suurimman osan.Olen lukenut, että Rick sanoo,
että  näin  keho paranee,  joten onko tämä normaalia?Todistaako se,  että  käyttämäni  öljy  on
hyvää?" Sharon

"Ei mitään ongelmia... :) Itse asiassa saan siitä melkoisen hyvän unen.Laitoin sen ohueen wc-
paperiin ja pyöritin palloa poksahtaen sitä pillerin lailla tai pyöritin sitä leivässä.Sitten joku sanoi,
että tp on vaarallinen, joten halusin tietää mitä muut tekevät.;) Kiitos kaverit.@jb Minulla ei ole
mitään ongelmia, paitsi hyvä uni ja hieman hidas hetki kun herään. Christina

”Armeijaveteraanina,  jolla  on  PTSD,  unihäiriö,  alaselän  kipu  (laskuvarjoonnettomuudesta
johtuva), ahdistuneisuus ja munuaissairaus, RSO on yksi ainoista menetelmistä/muodoista, joita
voin ottaa kannabista.Vihdoinkin nukun yöt, olen laihtunut yli 20 kiloa laadukkaan unen vuoksi,
ja eilisestä lähtien munuaislaboratorioni kahdesti vuodessa ovat parantuneet.Laboratorioni ovat
parantuneet niin paljon, että minun on nyt vähennettävä lääkeannostani, koska verenpaineeni
on liian alhainen.Kaikki myönteisiä merkkejä siitä, kuinka hyvin RSO:n ottaminen yöllä parantaa
elämänlaatuani. Corwin

”Veljeni kärsii vakavista viha-ongelmista ja hänellä on diagnosoitu rajapersoonallisuushäiriö.Hän
voi napsauttaa senttiäkään, sanoen päivittäisen kannabiksen kukkien ja uutteiden avulla. Näin
tehdessään hän pystyy tasapainottamaan mielialaansa ja elämään normaalia onnellista elämää
ja  vapaata  kaikesta  paitsi  satunnaisista  jaksoista.  täydellinen,  mutta  voin  sanoa
henkilökohtaisesti ilman kannabista veljeni olisi luultavasti täysin eri paikassa.

...Uskon,  että  kannabiksen  kulutuksen  aiheuttamasta  vainoharhaisuudesta  kärsivät  henkilöt
kärsivät  siitä  johtuen kyvyttömyydestä selviytyä sen luonnollisista  mielen avaamiskyvyistä ja
alitajunnan  tunteesta.Minusta  tuntuu,  että  suuri  osa  kannabiksen  käyttöön  liittyvästä
vainoharhaisuudesta  on  puhtaasti  lumelääkettä  ja  juontaa  juurensa  varhaisen  kannabiksen
kieltoajan Reefer Madness -propagandasta. Corey

"Sekalaista...Joillekin  se  auttaa,  mutta  toisille  se  näytti  pahentavan.Auttaa  varmasti
ahdistukseeni!Minulla oli erittäin stressaava työ, joka aiheutti lihasten nykimistä...Kaikki hävisi
öljyn ottamisen jälkeen.Se rentoutti minua tarpeeksi, kun tajusin, etten enää tarvitse sitä paskaa
työtä, ja lopetin. Heather

"Olen kaksinapainen ja aina kun otan RSO-öljyä, yksinkertaisesti sanottuna tuntuu, että en ole
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enää kaksinapainen, se on hyvä tunne." Joseph

"Olen  veteraani,  jolla  on  PTSD  ja  ahdistuneisuus.Minun  ei  enää  tarvitse  ottaa  xanaxia
hyökkäysten hallitsemiseksi.Otan edelleen ssriä, joka tukahduttaa sen, mutta jos tunnen, että
öljyn päälle tulee jotain, vedä putki tai vape pois ja voin hyvin. JR

"Kyllä se toimii hyvin mielialan stabiloijana PTSD:ssä ja lievässä maanisessa käyttäytymisessä
ja paniikkihäiriössä, jos se otetaan oikein." Jennifer

"Kyllä, erittäin paljon.Sekä Fabryn taudissa että neurofibromatoosissa on paljon hermovaurioita,
jotka aiheuttavat myös ahdistusta.Minulla on täysin erilainen näkemys elämästä.Marihuana on
kääntänyt elämäni päinvastaiseksi ja osoittanut minulle, kuinka kaunista on olla elossa. James

"En ole koskaan ollut henkisesti parempi elämässäni.Olen käyttänyt RSO:ta nyt kaksi vuotta ja
olen käyttänyt kaikki lääkkeeni ja tarvitsen öljyä vain silloin tällöin.Otan muutaman pisteen ja
minusta tuntuu, etten ole ollenkaan kaksisuuntainen ... ja olen kärsinyt siitä niin kauan...Uskon,
että se on pelastanut henkeni ja auttanut moniin muihinkin vaivoihin...Tunnen olevani siunattu,
kun minulla on tietoa ja kykyä kasvaa ja valmistaa omaa todellista lääkettäni.

Aloitin kaksi vuotta sitten kesäkuussa ja otin vain 65 mg päivässä.Käytin sinihomejuustokantaa,
jonka CBD-pitoisuus on korkea ja THC-pitoisuus alhainen.Kokeilin myös sativa-tahraa, joka oli
liian vahva ja sai minut hieman liian ahdistuneeksi, joten palasin indica-tahraan ja se on tehnyt
ihmeitä...Otin sitä joka päivä 30 päivän ajan, ja nyt täytyy ottaa se vain, kun alkaa tuntua hieman
huonolta...Se  on  myös  toiminut  erinomaisesti  mieheni  diabetekseen  ja  isäni  kohtaukset  ja
ystäväni syövät ovat remissiossa ... Se on todella tehnyt suuria asioita elämässäni.Onnea ja
toivon, että löydät sellaisen kannan, joka toimii sinulle hyvin." Sara

"Ehdottomasti.Se on ainoa asia, joka on auttanut minua ahdistuksessa ja PTSD:ssä.Vieroitin
itseni  neljästä masennuslääkereseptilääkkeestä (kun kymmenen vuotta olin kokeillut  jokaista
saatavilla olevaa masennuslääkettä, enkä löytänyt yhtä ilman heikentäviä sivuvaikutuksia) enkä
enää  itse  lääkitä  alkoholia.Olen  kärsinyt  ahdistuksesta  vuosia  ja  PTSD:stä  pahan  auto-
onnettomuuden  jälkeen  vuonna  2007.En  ole  koskaan  ajanut  4  vuoteen.Nyt  takaisin  töihin
ajamaan Homecare Agencyllejälleen ja olen henkeni velkaa tälle kasville." Donna

"Se  auttaa  valtavasti  masennukseen,  joka  liittyy  krooniseen  sairauteen.En  pystynyt
keskittymään  pysyäkseni  lukiossa,  mutta  kannabista  käyttämällä  pystyin  "päivittymään"
yliopistossa 9-12:sta 6 kuukaudessa.Minulla ei ole aavistustakaan, miksi minulla ei ole PTSD:tä
vuosien väkivaltaisen fyysisen pahoinpitelyn seurauksena, paitsi että olen käyttänyt kannabista
säännöllisesti,  joten  ehkä  sillä  on  jotain  tekemistä  sen  kanssa.Lasketaanko  näillä  asioilla?"
Laurie

"Joo.Olen kärsinyt ADHD:stä, PTSD:stä ja masennuksesta.En käytä nyt lääkkeitä öljyn takia."
Jerissa

"Ahdistus,  paniikkikohtaukset  ja  masennus.Kukkia  enemmän  kuin  öljyä.Indica-kukkien
tupakoitsemisella on taipumus pahentaa ahdistusta, jos olen keskellä hyvää hyökkäystä.Öljyllä
infusoidut  lääkeaineet  eivät  kuitenkaan  ole  koskaan  tehneet  niin.Riippumatta  siitä,  mistä
kannasta öljy on peräisin." Sarah

”Isäni on eläinlääkäri ja kärsii PTSD:stä.Öljy ja silmut auttavat häntä tonnin!" Jenny

”Se auttaa tyttäreni ahdistuskohtauksissa.Vähentää taajuutta ja intensiteettiä." Suzanne

”Minulla on kaksisuuntainen mielialahäiriö, PTSD (taistelu vuonna 1991 Kuwaitissa) ja kärsin
ahdistuksesta ja unettomuudesta.Kannabis on auttanut kaikkiin näihin oireisiin, ja vaikka lääkärit
sanovatkin,  että  se  pahentaa  oireita  (härkäkiekko),  tiedän  totuudenmukaisesti,  että  se  on
auttanut  minua  pitämään  itseni  hallinnassa  ja  estänyt  monia  loukkaantumisia  muille  hyvin
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vaikeina aikoina. .Minä vannon sen nimeen." Adrian

"Auttaa ehdottomasti stabiloimaan kaksisuuntaista mielialaa, lääkäriltä saamasi lääkkeet joko
tappavat sinut tai vahingoittavat seksielämääsi." Andrew

"Käytän indicaa kipuun ja  sativaa PTSD-  ja  ahdistusongelmiini.Minusta  näiden  kahden lajin
sekoitus  tasapainottaa  ongelmiani  ja  hidastaa  hyperaktiivisuuttani  tasolle,  joka  estää  minua
olemasta vaaraksi itselleni." Stuart

"Tällä  hetkellä  työskentelemme hitaasti  vähentääksemme hänen psykotrooppisia lääkkeitään
bipolaariseen  sairauteen.Hänen  lääkärinsä  vastustavat  sitä.Näen,  että  määrätyt  lääkkeet
tekevät  hänen  mielensä  "soseen".Olemme jo  saavuttaneet  uskomatonta  menestystä  RSO:n
kanssa, joten tarkastelemme nyt tätä.

Mieheni on kaksisuuntainen ja painottaa voimakkaasti  maniaa.Hän lääkitti  itseään alkoholilla
useiden vuosien ajan, mutta kun hän raittisi 4 vuotta sitten, hän on taistellut maniaa vastaan 
siitä lähtien.Vain huolestuttava huumevalikoima pitää manian loitolla.Mutta se saa hänet myös
näyttämään  Alzheimerin  taudilta.Itselääkitys  alkoholilla  auttoi  useiden  vuosien  ajan,  mutta
alkoholismi  on  myös  ongelma,  johon  on  puututtava.Nyt  olemme  vain  kyllästyneitä
lääkkeisiin.Joten aion jälleen kerran ottaa asiat omiin käsiimme.

Lääkkeillä  hänen  elämänlaatunsa  on  huono.Pelkästään  yhden  hänen  monista  pillereistään
päivässä  vähentäminen  tekee  eron  (aloi  juuri  vähentää,  joten  sen  täytyy  olla  asteittainen
maanisen kohtauksen pelossa).Hän on ollut  RSO:ssa noin 2,5 kuukautta muiden ongelmien
takia uskomattomin tuloksin.Joten nyt  tunnen oloni  turvalliseksi  vähentää hänen lääkkeitään
hitaasti.Tämä on auttanut mahdollistamaan tämän toisen terveysongelman torjumisen! Deborah

"Käytin sitä 12 kuukautta kemiallisten aineiden riippuvuuden vuoksi.Se ei vain auttanut minua
nukkumaan,  vaan  se  auttoi  kokemieni  "oppikirjan"  vieroitusoireiden,  kuten  PTSD:n,
masennuksen, ahdistuksen ja lukuisten muiden mielenterveysongelmien hoidossa.Tarpeetonta
sanoa, että olen yrittänyt jakaa sen tosiasian, että THC ja lääkkeet pitivät mielenterveyteni ja
mielenterveyteni pitkälti yhdessä hoidon aikana. Chantelle

"Alkoholismiin/päihteisiin  liittyviä  kysymyksiä  on pidettävä  "kelpoisina  ehdoina"  osavaltioissa,
joissa  on  tällaisia  lääketieteellisiä  lakeja.Lääketieteellinen  marihuana  on  pelastanut  monien
alkoholistien hengen." Jim

"Päivän  arvoinen  riisinjyvä  noin  viiden  kuukauden  ajan  paransi  täysin  ahdistukseni  ja
masennukseni... Öljyn ottamisesta on kulunut melkein 2 vuotta, eivätkä oireet ole palanneet."
Daniel

"Lopetin masennuslääkettäni ja opiaattejani viikon sisällä öljyn ottamisen jälkeen.Luulen, että
olin vakavassa vaarassa menettää marmorini.Luojan kiitos feeniksin kyynelistä." Edie

"Auttaa  masennukseeni,  ja  koska  olen  vakavasti  vammainen,  kärsin  melkoisesta
masennuksesta toiminnan puutteesta ja kivusta." Rick

”Minulla oli huonot kuukautiset poikani syntymän jälkeen, eron jälkeinen masennus ja menetin
molemmat vanhempani.Kannabis oli Jumalan lähettämä!!” Loren

”Se  on  auttanut  stressiäni  ja  ahdistukseeni  loppumaan  viime  vuosina,  itse  asiassa  se
kirjaimellisesti katoaa pitkäksi aikaa.Mikään lääke ei ole toiminut samalla tavalla...” Stuart

”Se auttaa ehkäisemään ahdistuneisuuden ja paniikkikohtausten aiheuttamaa unihäiriötä yöllä,
jos  se  otetaan  1  tunti  ennen  nukkumaanmenoa.Se  on  helpotus,  jokainen,  joka  kärsii  unen
puutteesta kuukausia, tietää kuinka rasittavaa se on.Se myös pitää sinut hyvällä rauhallisella
tuulella hyvän osan päivästä.” Kat
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"Auttoi  minua migreenipäänsäryyn,  pakko-oireiseen häiriöön,  ahdistukseen,  turvattomuuteen,
alemmuuskompleksiin,  kaiken  kaikkiaan,  ja  se  paransi  masentuneen  olennon  kolmessa
viikossa." Riddhi

"Krooniset  stressiongelmat,  jotka  aiheuttavat  korkean  verenpaineen.Kannabiksen  avulla
stressitasosi  rauhoittuvat  välittömästi.Vaping  auttaa  selviytymään  huonoista  hetkistä.Olen
siirtymässä  kohti  syötäviä  tuotteita,  ja  tämän  menetelmän  haittapuoli  on  odottaa,  että
järjestelmäni  imeytyy.Minulla  on  ollut  tarpeeksi  harjoittelua,  että  pystyn  kärsivällisesti
odottamaan puoli tuntia ja jos on erityisen stressaantunut hetki, palaan höyrystimeen. Andie

"Minulla  on murtunut  selkä  ja  hermovaurio,  ja  kannabis  on ainoa lääke,  joka auttaa minua
nukkumaan ja selviytymään päivästäni!" Leslie

"Se auttaa minua pyörtymään yöllä, jotta voin herätä todella aikaisin töihin." Matta

Harvinaiset tai ei niin yleiset sairaudet ja sairaudet
"Rick Simpson -öljy saa sinut heräämään ja katsomaan, mikä muu on parantunut.Olen tavallaan
pakkomielle siihen." Natalia

K.Hei Rick/JB, oletko koskaan kuullut harvinaisesta porfyriasta?Jos olet, oletko hoitanut ketään
RSO:lla ja mitkä olivat tulokset?

A.Ei minulla ei ole.Mutta päätellen siitä, mitä olen lukenut siitä, en näe syytä, miksi öljy ei saisi
parantaa sitä tai saada sitä hallintaan.Se auttaa varmasti tämän harvinaisen ja varmasti erittäin
epämiellyttävän tilan oireisiin.

Noudattaisin sivuillamme olevaa protokollaa, söisin öljyä ja käyttäisin sitä peräpuikoissa (niin se
menee  suoraan  verenkiertoon).Käyttäisin  öljyä  paikallisesti  tinktuurana  tai  voiteena
ihosairauksiin (se poistaa kaiken kutinan ja muun epämukavuuden).

Söisin vähintään 60g kahdessa tai  kolmessa kuukaudessa,  en käyttäisi  mitään kemikaaleja,
vaan seuraisin vain Rick Simpsonin ohjeita.Jos 60g ei paranna tai saa sitä hallintaan, söisin
vielä 120g.Ja jos se ei tuota tyydyttäviä tuloksia, niin aloin yksinkertaisesti haukuttamaan öljyä
minuun, yksi kaksi kolme grammaa päivässä tai jopa enemmän, jos voisin ottaa sen, ja söisin
yksinkertaisesti niin paljon kuin pystyin mahdollisimman nopeasti. .Miksi?Koska kun öljy ei auta
sinua, on melko epätodennäköistä, että löydät jotain muuta, joka auttaisi.Myös aggressiivisia
sairauksia tulee hoitaa aggressiivisesti.Terveisin, JB

"Tämä saattaa olla  törkeää,  mutta minun on vain sanottava se joka tapauksessa,  enkä ole
kovinkaan harkintakykyinen.Joten minulla ei ole vielä kaikkea mitä tarvitsen öljyä varten, mutta
vauvan askeleet  tulevat  perille.Minulla  on kuitenkin  ollut  tämä peräpukama,  joka tulee  aina
takaisin.Minulla on kolme lasta iältään 5,3,1 ja ensimmäinen vauvani ei peräpukamia, toinen
vauva vain yksi peräpukama, kolmas, se oli yksi peräpukama ja se menee pois ja tulee takaisin,
poistuu ja tulee takaisin.Olen ostanut kaiken auringon alla, mikään ei toiminut.Joten sanoin mitä
helvettiä.Otin noin 1/8 tl kief 1/4 tl kookosöljyä ripaus kuivattua laventelia ja ripaus kuivattua
kamomillaa  ja  kaksi  mintunlehteä.Maadoin  sen  kaiken  yhteen.Levittelin  sitä  kerran  eilen
sekunneissa, en ollut enää kipeänä tänä aamuna, se tuntui tyhjentyneeltä ilmapallolta.Levitin
sitä uudelleen, ja olen varma, että seuraavana tai  parina päivänä se häviää kokonaan.Joka
tapauksessa  pointtini  on,  että  säästin  rahaa  hoitamalla  sitä  kotona  sillä,  mitä  minulla  oli
nopeammalla ja terveellisemmällä kuin hallituksen versiolla, ja sen todisteeksi kannabiksella on
hulluja parantavia voimia ja kuvittele vain, jos käyttäisin öljyä, se olisi jo poissa.Toinen minun
kolmivuotias  putosi  autosta,  minulla  ei  ollut  voidetta,  ei  peroksidia,  ei  mitään,  kun  olimme
matkalla.Joten ryyppäsin keitokseni ja löi  häntä polveen,  ja aamulla näytti  siltä,  että rupi  oli
peräisin kuukauden takaa.Sano hyvästit Neosporin huonosti säästää pennini!Rauharakkaus ja
kannabis." Moni
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"Hyvä herra.Rick Simpson, haluan ensin sanoa, että perheeni mielestä olet hämmästyttävä, ja
toivomme,  että  olisimme  lähempänä  sinua,  jotta  voimme  auttaa  sinua  hämmästyttävässä
työssäsi.Olen  käyttänyt  lääkekannabista  14  vuotta  polyteistisen  munasarjaoireyhtymän  ja
niveltulehduksen aiheuttaman kroonisen kivun hoitoon.Johtuen 10 vuoden apteekkimyrkkyistä,
olin  sairaampi,  lihoin  90  kiloa  ja  olin  hirveän  riippuvainen  tohtorin  määräämästä
Fentynolista.Aloitin  öljyn  käytön  7  viikkoa  sitten,  ja  voin  sanoa  vain,  että  ihmeitä  tapahtuu!
Kuudessa viikossa verensokerini on nyt hallinnassa niin paljon, että pillereitä ei tarvita,  olen
laihtunut  28 kiloa ilman vaivaa.Aloin paniikkiin,  että olin  tulossa kipeämmäksi,  vaikka tunsin
oloni  paremmaksi  kuin  koskaan!Monien  testien  jälkeen,  joiden  jälkeen  lääkärit  raapisivat
päätään ja sanoivat, että tämä on ihme!Nyt ei vain ole uusia fibroideja, kasvaimia tai massoja,
vaan entiset fibroidit jne. ovat POISSA!Ei merkkejä siitä, että tautia olisi koskaan ollut!Minulla on
vielä testejä nähdäkseni,  onko se myös poissa munuaisista, mutta tiedän sydämessäni,  että
nekin ovat poissa.Kiitos Rick Simpson, teet Herran työtä, Jumala siunatkoon sinua niin kuin hän
on minut, kun löydät sivusi." Annie

“Niin hyviä uutisia JB & RICK!!!Kävin tänään lääkärissä saamassa testituloksia!Kilpirauhaseni,
joka oli vajaatoimintaa ja sai lääkkeitä 22 vuotta, on nyt yliaktiivinen!Itse olen syönyt RSO:ta
täysipäiväisesti  vain kuukauden ajan,  hieron myös tinktuuraa suoraan kurkkuuni ja höyrytän
myös RSO:ta!Olen niin hurmioituneena iloinen tästä!Hän on todella siisti lääkäri, joka on ollut
paikalla ja tukenut minua tämän kaiken läpi ja tietää hyvin, MINÄ ON TODELLA KÄYTTÄMÄN
RSO-ÖLJYÄ!Koska  hän  on  lääkäri,  hän  haluaa  silti  tehdä  ultraäänen  kilpirauhasestani
tarkistaakseen kyhmyjen varalta!Mitä mieltä olet ultraäänestä?Aion aina ottaa tätä öljyä ylpeänä
loppupäiväni, tämä tuntuu oikealta, siinä on koko pointti!Reseptilääkkeet ovat PAHJAA!Minulla
on myös monia muita terveysongelmia, joita hoidan parhaillaan tällä upealla öljyllä!

Chiari Epämuodostuma tyyppi 1 aivorungosta myös minulla on vakava rannekanava ja paljon
muuta!Olen 45-vuotias  nuori  tänään,  en tunne olevani  pahoinpidelty  ja  loukkaantunut  kuten
ennen koin!Mainitsinko, että minulla oli myös aivoleikkaus 7 kuukautta sitten, enkä ole käyttänyt
huumeita  leikkaukseni  jälkeen  lääkkeiden  aiheuttaman  maksan  vajaatoiminnan  vuoksi!Olen
todella  todiste  siitä,  että  tämä öljy  on Jumalalta!Tämä on kaikki  mitä  meidän pitäisi  nauttia
lääkkeenä!Kiitos JB ja Rick kaikesta, mitä teet sydämeni pohjasta!Ei enää kilpirauhaslääkkeitä,
YAY!!!!!!!!” Margene

--  Onnittelut,  Margene.Mitä tulee ultraääneen,  luulen,  että tiedät vastauksen.Mitä vähemmän
skannauksia, sen parempi, sen voin sanoa.Itse en menisi lähelle ketään, joka ei kertoisi minulle
öljystä 22 vuoteen, mutta jos luulet, että näillä ihmisillä on vielä jotain kerrottavaa, voit puhua
heidän  kanssaan,  nimittäin  jos  olet  todella  kiinnostunut  heidän  sanomastaan
lääketieteestä.Mutta siinä on kaikki, mitä antaisin heidän tehdä vain puhumalla, jotta he eivät voi
satuttaa sinua niin  paljon  kuin  tekisivät,  jos  he onnistuisivat  vakuuttamaan sinut  nielemään
joitain heidän valitsemiaan pillereitä.Parhaattoiveita ja pysy kaukana niistä, jotka antoivat sinulle
vääriä neuvoja 22 vuotta.Ole onnellinen, että selvisit heidän "hoidoistaan", muut eivät olleet niin
onnekkaita.JB

"Minulla on myös kilpirauhasen vajaatoiminta (Gravesin tauti).Löysimme sen 17 vuotta sitten,
kun raskaana ja synnytin tyttäreni 15 viikon palkkion sen takia (sailin yhteensä 14 lääkettä,
mukaan  lukien  3  huumausainekipulääkettä  vaikeasti  edenneen  alaselän  rappeuttavan
levysairauden ja yläselän skolioosin / hypertyreoosin hoitoon. (Gravesin tauti) / Diabetes (tyyppi
II) / Sininen sklera / Psoriasis ja ekseema / Hypertensio / Munuaisongelmat / Levottomat jalat -
oireyhtymä (sain tämän mukavasti toisen lääkkeen sivuvaikutuksena) / Korkeat kolesteroliarvot /
ylipaino  (on  laihtunut  yli)  100  kiloa  lääkityksen  lopettamisen  jälkeen  ~  viime  kesänä)  **En
laihduta**  ja  olen  aina  syönyt  terveellisesti,  ilman  punaista  lihaa  ~  luomuvihanneksia
jne...päivittäinen mehustus jne...16 vuotta lakkaamatonta pillereitä pomppaavia lääkkeitä, jotka
ovat nyt NOLLA pilleriä päivässä!!!!
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Otan noin neljäsosa - hieman alle puoli grammaa päivässä omaa kotitekoista Rick Simpson
Oilia  Rickin  ohjeiden  mukaan  ~  **MINUN  TÄYTYY KOMMENTOIDA...ÄLÄ,  TOISTAN,  ÄLÄ
ALPOA LÄHTÖAINEIDEN LAATUA > NIELÄMÄN ÖLJYN TÄYTYY OLLA LÄPINÄKYVÄÄ JA
KELTAISTA VÄRILTÄ >> MUUTOIN SE EI OLE LÄÄKELAATUA SYÖDYTTÄVÄLTÄ LAATUA**”
Michele

"Voidaanko kannabisöljyä käyttää raivotaudin hoitoon?" Aami

--  Aami,  kyllä,  mutta se vaatii  luultavasti  potilaan laittamista koomaan joksikin aikaa, erittäin
suurilla öljyannoksilla, varsinkin pitkälle edenneissä tapauksissa.JB

”Annoin  eilen  öljyä  ystävälleni,  joka  sai  vesirokkoa  sairaalaan  menemisestä.Ehdotin  tälle
henkilölle,  että  lämmittäisi  hieman  oliiviöljyä,  sekoita  se  RSO:hon  ja  sitten  tämän  henkilön
käyttämään kermaan.Tämä henkilö lähetti minulle vain viestin sanoakseen: ”Peter, en voi kertoa
sinulle,  kuinka  kiitollinen  olen  tästä  hämmästyttävästä  öljystä!PYHÄ  JYSÄYS.Ei  sanaakaan
valheesta: pahin "tasku" mitä minulla on, "ground zero" ilmestyi ensimmäisenä, joka on pysynyt
suurimmana ja ilkeimpana koko sen ajan, kun olen ollut  sairas - vain kuivunut  ja rupi irtosi
PUHDAS noin kahden tunnin kuluessa öljyn levittämisestä.Olen käännynnäinen!Pyhä helvetti!
Käytin  sitä  koko  päänahkaani  ja  vartaloni  pahimpiin  kohtiin  -  hiukseni  näyttävät  hieman
rasvaisilta,  mutta  voin  jo  niin  paljon  paremmin.Se  on  todella  hämmästyttävää.VAU!Ei  vaadi
paljon, että joku saa vakuuttuneeksi totuudesta." Peter

--  Kiitos,  Peter,  hyvin  tehty.Hampunsiemenöljy  ja  RSO  toimivat  myös  hyvin.Suuri  osa
markkinoilla olevasta oliiviöljystä ei ole valmistettu oliiveista, maailmassa ei ole tarpeeksi oliiveja
kaikkeen  "oliiviöljyyn",  jota  tuotetaan  ja  myydään  maailmanlaajuisesti,  joten  mahdollisuutesi
joutua huijatuksi ovat pienemmät ostaessasi hampunsiemenöljyä .Lisäksi se tunkeutuu ihon läpi
ja  menee  noin  tuuman  ja  puolisen  syvälle  kudokseen,  mikä  on  myös  erinomainen
parantavaksi.Eikä se ole niin rasvainen kuin oliiviöljy.JB

”Jos lukihäiriö ei ole listalla, sen pitäisi ehkä olla.Olen huomannut kykyni kirjoittaa 100 kertaa
paremmin kuin koskaan ennen kuin paranin itseni muista asioista.Kauhea sivuvaikutus,  kun
paransin  itseni  tyypin  2  diabeteksesta:  ei  enää  niveltulehdusta,  iskias,  liikalihavuus  tai
lukihäiriö.Hahaha!!” Peter

"Se ei  ole syövän parannuskeino tai  mitään, mutta halusin kertoa Rickille,  että olen ontunut
oikealla kantapäälläni melkein vuoden ajan.En ole varma, mikä siinä on vialla, ja tiedän, että
lääkäri antaa minulle lääkkeitä, joista en tunne oloani mukavaksi, joten käsitin vain kipua.RSO
esitteli  meidät  äskettäin  ystävän  Charlesin  kautta,  ja  olemme alkaneet  tehdä  sitä.Viimeisen
kahden päivän aikana olen syönyt öljyä muutaman kerran päivässä ja tänä aamuna heräsin
enkä ontunut.Mieheni huomasi sen heti.Hän pani merkille, että öljyn täytyy tehdä taikuuttaan!
Kiitos Rick Simpson![:)] Minusta tuntuu hyvältä!" H

--  Hyvä  H,  kiitos  hyvistä  uutisista,  haluamme  aina  kuulla  heistä.Sekoitan  öljyn
hampunsiemenöljyyn  tai  oliiviöljyyn  ja  tekisin  tinktuuran  ja  käyttäisin  öljyä  myös
paikallisesti.Tietysti  öljyn syöminen on avain todelliseen paranemiseen ja kaikki  ohjeet  öljyn
käyttöön ovat sivuillamme.Terveisin, JB

"Kuusi  päivää  sitten  autin  kahta  miestä,  joilla  oli  maksasyöpä  ja  diabetes.Eräs  ystävä,
kemoterapeutti, sai suunsa palamaan ja huulet palamaan.Painoi 225 kiloa, nyt 139, ei voinut
syödä,  nukkua,  erittäin  väsynyt.No,  hän  on  kysynyt  minulta  paljon  RSO:sta.Koulutan  häntä
aina.Olen  ollut  hänen  kanssaan  nyt  6  kuukautta.Mutta  kun  hänen  kaksi  serkkuaan  kuoli  6
kuukautta  sitten,  molemmat  Syöpä,  1  Maksa-aivot.Ja  kilpirauhassyöpä.Puhun  molempien
perheiden kanssa, he halusivat kokeilla RSO:ta, mutta he pelkäsivät hallituksen ottavan heidän
kotinsa tai heittävän hänet vankilaan.Molemmat kuolivat.LEPÄÄ RAUHASSAVeljet.

Mutta nämä miehet ovat olleet RSO:ssa nyt 6 päivää, menin tarkistamaan hänet, kuten lupasin
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hänelle.Hän  oli  hämmästynyt,  että  hän  voi  syödä  taas,  ja  hän  sanoi,  ettei  voi  lopettaa
syömistä.Se on hyvä asia.Koska kun hän aloitti öljyn, hän oli luita.Näytti sairaalta.Mutta vasta 6
päivän kuluttua...kipeä suu oli poissa.Hän sanoi: "Olet oikeassa, minulla on niin paljon parempi
olo." Hänellä on taas energiaa, paljon sitä.Hän näytti niin hyvältä ja paljon värejä.RSO.Kiitos
vielä  kerran Rick  Simpson.Muutama iloinen syöpäpotilas  lisää.Eläminen ja  olo  upea.Rauha,
rakkaus ja kannabishoitoja” Ron

"Oma  hoitajallani  on  potilas,  jolla  on  diagnosoitu  lupus  ja  elohopeamyrkytys  koko
kehossaan.Kun  noin  vuoden  tähän  mennessä  on  käytetty  hänen  kotitekoista  öljyään,
elohopeamyrkytys on hävinnyt  kokonaan ja lupus on melkein poissa.Karvatupet  on otettu 2
viikon välein nähdäkseen tarkalleen, mitä ja kuinka paljon myrkkyjä hänen kehossaan on, jotta
hänen  menestymisensä  päivittyy.On  todella  hämmästyttävää,  mitä  voidaan  parantaa
luonnollisesti.Maksaa vähän, mutta silti terveellisempää ja elämän arvoista!” Jesse

”Minulla diagnosoitiin primaarinen myeloidifibroosi, sain lääkkeitä, jotka auttoivat, mutta en ollut
tyytyväinen  lisääntyvien  kivujen  ja  ruokahaluttomuuden  ja  veriarvojen  laskun,  pernan  koon
kasvun, unettomuuden vuoksi.Kun olen käyttänyt tätä lääkettä vuoden enkä tuntenut  mitään
todellista perustavanlaatuista muutosta, päätin kokeilla RSO:ta, vain 1 kuukauden öljyllä, kipuni
on olematonta, ruokahalu on palannut, verenkuva on nousussa, nukun kuin kivi. Aguae

”Käytän sitä lääketieteellisen poikkeavuuteni hoitoon… Useat sairaalat alueellani sanovat, että
sen ei pitäisi olla mahdollista… mutta RSO on hämmästyttävä… Hylkään VP-shuntin kehossani,
minulla  on  sidekudossairaus  ja  useita  muita  harvinaisia  ongelmia…  4  aivoleikkausta  36
päivässä ja  kieltäydyin  täyttämästä huumeita… vain  lääketieteellistä  marihuanaa,  RSO:ta ja
hengitystä…  En  ole  koskaan  parantunut  näin  nopeasti  elämässäni…  Vaikka  laboratorioni
osoittavatkin, että kehoni on niin sekaisin, kipuni on itse asiassa ei niin paha…” Katie

"Kannabisöljy parantaa PCOS:ni (polykystinen munasarjaoireyhtymä).Suurin osa oireistani on
hallinnassa.Olen  käyttänyt  kaikkia  7  lääkitystä,  joita  olen  käyttänyt  sen  takia.Perifeerinen
neuropatia, joka minulla oli, on poissa ja tunne on jälleen jaloissani.Metabolinen oireyhtymäni on
hallinnassa.Olen laihduttanut jopa 130 kiloa.

Monet PCOS:n ja metabolisen oireyhtymän oireet ovat kadonneet: Hormonit ovat tasapainossa
(testosteroni  on  liian  korkea,  180,  nyt  alas  40).Insuliiniresistenssi  (verensokeri)  on
hallinnassa.Leptiiniresistenssi  (hormoni,  joka  kertoo,  kun  olet  kyllästynyt)  on
hallinnassa.Kuukautiset  kuukautiset  15  vuoden  ammenorhean  (kuukautisten  puute)  ja
anovulaation (ovulaation puuttumisen) jälkeen.Diabeettinen hermokipu poissa.

Ruokahaluni on hallinnassa.Öljy on auttanut pääsemään yli sokeririippuvuudesta.Laihduttanut
120 paunaa vuodessa (10 paunaa kuukaudessa) - PCOS:n oireita ovat liikalihavuus, ylävartalon
liikalihavuus  ja  painonpudotusvaikeudet.Kystat  käsivarsistani  ja  ranteestani  ovat
kadonneet.Niveltulehdus sattuu harvoin, ja jos sattuu, se tarkoittaa, että on aika saada lisää
öljyä.

Hidradenitis  Suppurativa  (muodontuneet  follikkelit,  kystinen  akne,  mustapäät)  on
hallinnassa/vähennetty.Acanthosis  nigricans  (tummat  iholäiskit,  karhea  iho,  ihomerkit)  ovat
poissa.Viskeraalinen  rasva  häviää  välittömästi  (vaarallista  rasvaa  sydämen  ja  maksan
ympärillä).Vähemmän  aknea,  kystoja  ja  sisäänkasvaneita  karvoja.Parempi  iho  (pienemmät
ihohuokoset,  tummat silmänalusit  kadonneet.)  Hirsutismi (ei-toivotut  karvat  naisten kasvoilla,
kaulassa,  rinnassa,  selässä  ja  vatsassa).vähentynyt  mutta  ei  kadonnut.Parempi  nukkua
syvemmin ja läpi yön.Ei enää kipua Heels Spursista ja plantaarfasciitisista.Ei enää pään särkyjä
Intrakraniaalinen hypertensio helpottuu, lihas- ja hermokipu, paine hartioissa, niskassa ja pään
takaosassa väheni  dramaattisesti.Huimauksen kaltaiset  jatkuvan huimauksen ja huimauksen
oireet ovat poissa.Mielialan vaihtelut ovat hallinnassa.Ei enää peräpukamia.
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Krooninen kurkkukipu (toistuva kurkkukipu happaman refluksoinnin seurauksena) on parantunut
ja poissa.(hapon refluksi säilyy kuitenkin, koska ruoka vaikuttaa siihen päivittäin).Kausiallergiat
ovat  kadonneet  (nuha/tukkoinen  nenä,  liiallinen  lima  aamulla  ja  kutisevat  silmät).Ruoka-
aineallergiat vähentyneet (söin vahingossa katkarapuja, reaktio oli  normaalia hitaampi,  mutta
joutui  silti  syömään  benadryyliä).Selkäkipujen  lievitys.Liipaisinsormi  poissa.Ärtyvän  suolen
oireyhtymän  IBS-oireet  ovat  hallinnassa.Verenpaine  laskenut.Arpi  rannekanavaleikkauksesta
parani täysin.

Olen  parantanut  pari  palovammaa  kannabisöljyn  ja  kookosöljyn  yhdistelmällä.Poikaystäväni
poltti kätensä pahasti, eikä siitä ollut merkkiäkään päivää öljyn käytön jälkeen.Kolesterolini on
edelleen korkea.Kävin läpi myrkynpoisto-/herxing-jakson, jolloin minun piti  vetäytyä öljystä tai
herksin huonommin.Pyrin takaisin samaan annokseen.Perheessäni on heikko maksa ja PCOS
liittyy Candida albicansiin,  ja  monet  ihmiset  joutuvat  käsittelemään herxheimer-reaktiota,  jos
hiivaa  yliprosessoidaan  maksan  läpi.Vaihdoin  myös  luomuruokaan  ja  lopetin  puhdistetun
sokerin syömisen, jotta sekin voisi olla osa detox-hoitoa.Öljy ei näytä vaikuttavan kolesteroliini,
mutta mitä enemmän teen tutkimusta, sitä enemmän huomaan, että kolesteroli ei ole niin paha
kuin  ihmiset  ajattelevat,  ja  niin  kauan  kuin  on  tulehdusta,  kolesterolia  on.Se  on  kehon
puolustusmekanismi sitä vastaan.Joten en ole huolissani." Aamannin kautta

"Pojallani on harvinainen munuaissairaus nimeltä FSGS ja hän on käyttänyt lääkettä viimeiset 2
vuotta.Hänen  verikokeensa  osoitti  aina  alhaista  albumiinia  (proteiinia  roiskuu  virtsaan,  mikä
alentaa albumiinitasoa veressä).Lääkkeen aloittamisen jälkeen (1/4 riisinjyvän kokoa PM:ssä)
hänen verityönsä on parantunut niin paljon, että hänen nefrologinsa on hämmästynyt.Viimeiset
tulokset osoittivat "normaalin" ihmisen albumiinitasoja.Nefrologi sanoi: "En tiedä mitä teet, mutta
jatka  samaan  malliin."  Tämän  tyyppisessä  munuaissairaudessa  potilas  voi  yleensä  odottaa
elinsiirtoa 8 vuoden kuluessa diagnoosista.Poikani sai diagnoosin 2-vuotiaana ja on nyt melkein
25-vuotias.Hänellä  on  edelleen  molemmat  munuaiset,  ja  molemmat  toimivat  kuin  "terve"
henkilö, jolla ei ole munuaissairautta.Nefrologi raapia päätään.Näemme myös naturopaatin ja
olemme tehneet niin viimeiset 17 vuotta.Hän on myös ollut valtava apu, mutta TIEDÄN, että
lääke  on  se,  joka  on  korjannut  albumiinin  tuotantoa.On  monia  sairauksia,  jotka  voidaan
parantaa  tällä,  ja  uskon  todella  ja  tiedän,  että  tämä  lääke  on  auttanut  sekä  minua  että
poikaani.Kiitos!!"

”Pojallamme  on  Niemann  Pick  tyyppi  C  ja  olemme  käyttäneet  Rickin  öljymenetelmää  1.
helmikuuta  lähtien.Olemme  saavuttaneet  yli  15  kohtausta  päivässä  valveilla  ollessamme ja
lukemattomista  kohtauksista  hänen  nukkuessaan  vain  2  grand  maliin  viimeisen  56  päivän
aikana.Alamme  nyt  kokea  pieniä  fokaalisia  kohtauksia.Ehdottaisitteko  kenties  uuden  öljyn
valmistamista ja kantojen vaihtamista?" Kevin

-- Kyllä, Kevin.

"Pidätkö kiinni toisesta korkea-THC-kannasta vai onko hyvä sekoittaa korkea CBD-kanta, kuten
Harlequin, toiseen korkea-THC-kantaan, kuten Candy Kush?"

--  Tekisin  kaksi  erillistä  öljyä,  en  haluaisi  laimentaa  RSO:ta  CBD:llä.Mitä  tehokkaampi  ja
rauhoittavampi se on, sitä paremmin se toimii lääkkeenä.JB

"Koska  olet  tehnyt  tätä  jonkin  aikaa,  ehdottaisitko  pitäytymistä  korkeammissa  THC-öljyissä
korkeampien  CBD-öljyjen  sijaan?En  halua  mennä  Charlotte's  Webin  reittiä,  koska  olemme
nähneet loistavia tuloksia käyttämämme korkeamman THC-kannan suhteen.Mutta olen utelias
Harlequinista.Tai onliian samanlainen kuin CW?"

--  Jälleen,  Kevin,  tekisin  RSO:n  tehokkaimmasta  ja  rauhoittavaimmasta  indica-dominoivasta
kannasta, jonka voin saada.Sitten ehkä tekisin korkean CBD-öljyn erikseen ja sitten antaisin
potilaan valita, mikä sopii hänelle parhaiten.Ihannetapauksessa potilaat voisivat valita sadoista
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öljytyypeistä.Aivan kuten viinikaupassa - kaikki pitävät mistä pitävät, eikä ole mahdollista sanoa,
mistä viinistä he pitävät eniten.

Näön palauttaminen
"Tein  juuri  pari  yötä  sitten  erän  "hamppuöljyä"  ja  erän  voita.Olen  antanut  öljyä
aivokasvainpotilaalle, ennen öljyn ottamista hän oli melkein sokea, kuukauden öljyn ottamisen
jälkeen  hänen  näkönsä  on  lähes  täysin  palautunut.Et  saa  samaa tulosta  voista.Voista  saa
lääkinnällisiä  tuloksia,  mutta  öljy  on  paljon  tiivistetympi  lääkemuoto,  ja  se  toimii  melkein
kaikkeen, tavara on aivan uskomatonta." Dion

”Suun  kautta  otettuna  se  palauttaa  äitini  näön.Hän  on  laillisesti  sokea  vasemmasta
silmästään.Vamma jätti hänet ilman linssiä ja useiden leikkausten seurauksena hän sairastui
glaukoomaan.Hän  on  ollut  RSO:ssa  nyt  puolitoista  vuotta  –  käyttänyt  sitä  päivittäin.Hän  ei
koskaan  huomannut,  kuinka  paljon  näkö  oli  palautumassa,  ennen  kuin  hän  laittoi
silmämeikkiä.Hän on ollut tuosta silmästä sokea 40 vuotta, joten hän on harjoitellut silmämeikkiä
silmät kiinni.Se oli ainoa tapa, jolla hän saattoi levittää sitä hyvään silmäänsä, oli sulkea hyvä
silmänsä jättäen hänet täysin sokeiksi.Viimeksi kun hän sulki hyvän silmänsä, hän alkoi todella
nähdä  ja  keskittyä  sokeasta  silmästään.Hän  meikkaa  vain  satunnaisesti,  joten  hän  ei  ole
tarkkaan varma, kuinka kauan kesti ennen kuin hänen näkönsä alkoi palata, mutta yli vuoden
öljyllä olon jälkeen hän osaa nyt erottaa kuvia, värejä ja jopa lukea tiettyjä asioita. hänen huono
silmänsä!Pidin ylhäällä pussillista Lays Chips -lastuja,  ja pöydän toiselta puolelta  hän pystyi
lukemaan  panoksia.Hän  uskoo,  että  jos  hänellä  olisi  uusi  linssi,  hänen  näkönsä  palautuisi
täysin.Saadakseen uuden linssin hänet  on laitettava elinluovutuslistalle  -  en ole varma, että
hänen vakuutuksensa kattaa mitään sellaista, joten toistaiseksi - Tämä öljy on antanut hänelle
ihmeen -  näön  ihme siellä,  missä  kerran  oli  vain  pimeyttä  !Sanoisin  siis,  että  EI  TARVITA
Dropsia  -  vain  tasaista  tarjontaa!Aloita  nyt  lääkityksen  kylväminen!Voi  joo,  hänellä  ei  ole
MITÄÄN NODISTUSTA GLAUKOOMAA! Lindsay

"Käytän kannabivoita glaukoomaani ja se alkaa toimia 10 minuutissa.Tunnoton munan tunne
silmästäni häviää ja selventää sumuista kaksoisnäkemystäni.Minulla ei ole koskaan ollut kehon
kipuja, joten en tiedä toimiiko se kipuun, mutta olen varma, että se tekisi.Olen 47, enkä ole
kipeä,  ehkä  se  johtuu  siitä,  että  käytän  jo  kannabivoita.En  tarvitse  enää  Wellbutrinia  tai
Adderallia,  kannabis  on  parantanut  masennukseni  ja  ADD/ADHD:ni.Se  auttaa  myös
ahdistukseeni, lääkäri halusi laittaa minut Klonopiniin.Hahahaha vau." Rebecca

”Tänään  isäni,  joka  kärsii  silmänpohjan  rappeutumasta  ja  on  ollut  lähes  täysin  sokea
molemmista  silmistä,  meni  uudestaan  lääkäriin  otettuaan  Phoenix-kyyneleitäni  viimeisen  6
kuukauden ajan.Tänään lääkärit  olivat  yllättyneitä,  koska hänen näkönsä,  joka ei  ole tehnyt
muuta kuin huonontunut, on alkanut parantua.Hermopäätteet ovat alkaneet yhdistyä uudelleen
ja hän testasi tänään 20/20 OIKEASSA SILMÄSSÄ.KANABIS LÄÄKEÄÄ.Olin antanut hänelle
Phoenix Tears, joita opin tekemään Rick Simpsonilta.Tämä on erittäin hyvä päivä.Se todistaa
kannabiksen voiman." Gregg

”Hyvä  on,  joten  luulen,  että  suurin  osa  lukijoistamme  on  tottunut  siihen,  että  hamppuöljy
parantaa syöpää,  varsinkin  oikein  valmistettuna ja  käytettynä ja  kun potilas  noudattaa Rick
Simpsonin  ohjeita.Sitten  olet  nähnyt  minun  puhuvan  diabeteksesta,  niveltulehduksesta,
Crohnista, MS:stä ja kaikista muista sairauksista.Jotkut ovat jo päässeet siitä yli ja tietävät, että
öljy luultavasti todella on parannuskeino tai ainakin näyttää siltä,  jotkut eivät.Sitten keksimme
palovammojen  hoitamisen  ja  vanhojen  arpien  poistamisen  –  helppo  todistaa,  monet  ovat
tehneet  sen.Sitten sanoimme,  että öljy  kasvattaa hiuksia kaljuihin kohtiin  -  ja  setekee.Sitten
mainitsimme erektiohäiriöt ja monet ajattelivat, että se oli ylivoimaista.Mutta odota, kunnes luet
tämän suosituksen:
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”Minulla  on kaksi  vanhempaa,  jotka tarvitsevat  todistuksensa!Äitini  on saamassa sivustonsa
takaisin sokeaan silmäänsä, (öljyllä käymisen jälkeen) hän näkee nyt värejä ja muotoja, vaikka
hänen hyvä silmänsä on kiinni ja isäni on parantanut diabeteksensa." Lindsay

-- Kiitos, Lindsay Bunn Rogers, tämä piristi päiväämme.Voin vain sanoa, että hänen näkönsä
paranee  todennäköisesti  entisestään,  ja  suosittelen  myös,  että  hän  käyttää  öljyä  myös
peräpuikoissa.Peräpuikot silmäsairauksiin?Tietysti.JB”

"Olen käyttänyt RSO:ta yli vuoden ajan syöpään... se ei vain pienennä kasvaimiani, vaan näköni
on  parantunut  -650:stä  -400:aan.Silmälääkärini  ei  voinut  uskoa,  kuinka  paljon  näköni  on
parantunut.Olen joutunut vaihtamaan silmälasini nyt kahdesti." Debby

Eläimet – suosittelut
"Paransi  härkämastiffimme.Hänelle  annettiin  4 kuukautta elinaikaa lähes 11 kuukautta sitten
hemangiosarkooman  diagnoosin  jälkeen!Niin  iloisia,  että  löysimme  Rick  Simpsonin  ja
kannabisöljyn! Amanda

”Minulla  ei  ollut  aavistustakaan  lääkekannabiksesta.14-vuotias  koiramme  on  erittäin
tottelevainen ja voit laittaa pihvin lattialle, poistua huoneesta, eikä hän koske siihen, ellet sano
ok.No, tulipalon ääressä oli jonkin verran haudutettua voita, joka pehmeni muutaman minuutin
ajan,  ja  Dusty  Dog  tiesi  sen  olevan  hyvää,  koska  hän  söi  paljon!Se  oli  noin  30  vahvaa
ihmisannosta  yhdellä  istumalla.Minulla  oli  melko  huono  olo,  varsinkin  kun  hänen  jalkansa
antoivat  periksi  ja  hän liukastui  puolikoomaan.Olin  hänen kanssaan ja laitoin ruiskua hänen
suuhunsa seuraavat kaksi päivää, sitten hän heräsi, oksensi vihreää oksentaa, teki ison vihreän
paskan, ravisteltiin ja on ollut kuin uusi koira siitä lähtien.Hän oli kuin pentu.Aluksi laitoin tämän
iloiseksi, että olen elossa, mutta se oli enemmän kuin sitä.Oli kuin joku olisi palauttanut hänelle
tehdasasetukset.Tämä  sai  meidät  tutkimaan  lääkinnällisiä  ominaisuuksia  ja  löysimme  Rick
Simpsonin tarinan. Adam

"Jotkin lasten lymfooma-T-solujen CLCT-1-syöpää on poissa!

Menemme  eläinlääkäriin  vain  kolmen  viikon  välein  tutkimuksiin,  jotta  CBC-testit  mittaavat
kalsiumpitoisuuksia  ja  FNA-testit  tarkkailemaan  punavalkoista  verenkuvaa  syövän  t-solujen
varalta.Hän ei  enää tarvitse määrättyjä lääkkeitä,  mutta pidämme hänet  Rick Simpson Oil  -
öljyllä, joka paransi syövän joka päivä hänen loppuelämänsä ajan.Olemme kiitollinen perhe."
Joku lapsi

"Koirallani on osteosarkooma (luusyöpä).Hänen jalkansa amputoitiin viikko sitten, ja hänen on
määrä aloittaa kemohoito viikon kuluttua.Hänen syöpäänsä se leviää yleensä keuhkoihin, 95%
koirista kuolee keuhkosyöpään vuoden sisällä.Jos se olisi koirasi, aloittaisitko öljyn käytön nyt ja
tekisit silti kemohoidon vai eikö kemohoitoa ja suoraan öljyä?Jos aloitat ihmisillä riisinjyvillä, 70
kilon koiralla, aloittaisitko kolmannella siitä kahdesti päivässä?Kiitos, että luit tämän ja odotan
innolla vastaustasi." Eda

"Eda, öljy pelasti kallisarvoisen koiramme Sophien.Hän oli kuolemaisillaan.Anna koirallesi öljyä
ASAP...Chemo tappaa hänet.Rukoukset kanssasi...” Brewster

"Hoidoin koirani korvassa olevaa kasvainta RSO:lla...Se oli  SUURI ja nyt se on POISSA!!!!”
Andrea

"Koirallani  oli  kasvain,  jota  eläinlääkäri  ei  halunnut  leikata!!Se  halkeaa  jatkuvasti  ja  saa
tartunnan.Käytin RSO-öljyäni sekoitettuna kookosöljyyn ja levitin paikallisesti päivittäin, kunnes
kasvain oli kadonnut.Ei kasvua poikani sisällä eikä ulos!!" Boris

”Meillä  on  kolme  turkkivauvaa,  10-,  9-  ja  8-vuotiaita,  joita  lääkitän  päivittäin  RSO:lla
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ennaltaehkäisevästi.Olen  myös  hoitanut  heidän  erilaisia  haavojaan  ja  ajankohtaisia  
epäpuhtauksiaan suurella menestyksellä.Kiitos Rick!” Virginia

”Sain juuri  todella  mahtavia uutisia  ystävieni  koirasta,  jotka minun oli  pakko jakaa!Muutama
kuukausi  sitten  hänen  pitbull  Maximuksensa  toisessa  takajalassa  oli  kasvain,  joka  kasvoi
hallitsemattomasti.Eläinlääkäri kertoi ystävälleni, että hänen täytyi maksaa yli 3 tuhatta hänen
jalkansa amputointia,  tai  se leviäisi  ja hän kuolee vuoden sisällä.Tämä oli  noin 4 kuukautta
sitten.Tuolloin, kun näin hänen asemansa hänen suunnitellusta leikkauksestaan, lähetin hänelle
viestin ja ehdotin syöttämään hänelle kannabisöljyä sen sijaan.Hän ajatteli,  että hän kokeilisi
luonnollista  hoitoa  ennen  kuin  tekisi  mitään  radikaalia  ja  peruuttamatonta,  kuten
amputaatiota.Onneksi hänellä (ja Maximuksella) hänellä oli jo kannabiskortti, koska hän asuu
Kaliforniassa.Joten hän meni kannabiksen hoitoon ja otti joitain.Hän ruokki hänelle 1 tippa noin
herneen  kokoista  öljyä  kahdesti  päivässä  aterioiden  yhteydessä.Hän  sanoi  heti,  että  hän
huomasi,  että hän oli  vähemmän kipeä ja tunsi olonsa paljon mukavammaksi.Lisäksi hänen
ruokailutottumukset  palasivat  heti  normaaliksi.Muutaman  viikon  kuluttua  hän  pystyi  jopa
juoksemaan ontumatta,  joten hän peruutti  leikkauksensa ja jäi  luonnolliseen hoitoon.Hän tuli
juuri  tänään  kotiin  eläinlääkärin  tarkastuksesta  ja  sai  selville,  että  hänen  kasvaimensa  on
TÄYSIN poissa.Kasvaimesta ei ole jäänyt jälkeäkään.Eläinlääkäri oli todella järkyttynyt, kun hän
kertoi hänelle, kuinka hän paransi hänet.

Tiedoksi: Tämä on kolmas koira, jonka tiedän, joka on pelastettu kannabisöljyllä.Tiedän myös
monia  ihmisiä,  jotka  ovat  myös  pelastuneet.Jos  edelleen  luulet,  että  kannabis  ei  paranna
syöpää, et ole kiinnittänyt huomiota.Olen tiennyt totuuden jo vuosia, enkä ole koskaan löytänyt
ketään, eläintä tai ihmistä, jota kannabisöljy ei olisi pelastanut." Lara

”Minulla  on  naapuri,  joka  poisti  koirastaan  kasvaimet  kuukaudessa  syöttämällä  hänelle
lääkettä.Jatka  ja  kyllä,  hyvin  pienillä  annoksilla,  koska  Rick  on  todennut,  että  heidän
aineenvaihduntansa on erittäin korkea, joten he paranevat paljon nopeammin kuin me. Parvi

"Kyllä, se auttaa koiraasi.Koirallani oli kohtauksia, mutta ei yhtäkään sen jälkeen, kun aloitin sen
öljyllä! Shelagh

"Käytämme  sitä  rakkaan  basset-glaukooman  hoitoon.Hän  on  12-vuotias  ja  hänen
silmänpainelukemansa oli 60 - 70 ja he sanoivat, että heidän on ehkä poistettava silmä, jos se
nousee  80:  een,  joten  aloimme  käyttää  öljyä  viime  kuukausina  ja  hänen  viimeisin
silmänpainetesti mitattiin VAIN 8! !!Se on alle normaalin silmänpainetason, ja silmälääkäri on
samaa mieltä siitä, että se on hyvin dokumentoitu glaukooman hoidossa.Annamme hänelle vain
hyvin pienen neulanpään päivittäin, ja kaikki isommat hän kivettyy, mutta nukkuu vain hyvin ja
näet  silmien  paranemisen,  kun  hän  herää.Öljy  on  myös  auttanut  minua  pääsemään  eroon
Warfarin-veren ohentavista lääkkeistä, joita vihasin niin paljon, ja otin sitä myös päivittäin, enkä
ole  koskaan  tuntenut  oloani  paremmaksi  ja  yhdistää  mahdollisuuksien  mukaan  GMO-
vapaaseen  ruokavalioon  ja  yleiseen  hyvään  syömiseen  ja  liikuntaan,  ja  olen  todella  uusi
ihminen.Voimia  tälle  AMAZING  Oilille  ja  kiitos  Rickille  ja  kaikille,  jotka  mainostavat  tätä
hämmästyttävää parantavaa kasvia." dekaani

"Jumala  siunatkoon JB:tä  ja  Rick  Simpsonia  uskollisuudestanne niitä  ihmisiä  kohtaan,  jotka
tarvitsevat  sinua  eniten.Teen  omani  aina  kun  voin  auttaakseni  tuntemiani  ihmisiä,  jotka
tarvitsevat  sitä  kipeästi.Tyttäreni  teki  vähän  leikkausta  koiransa  kasvaimelle.Neljän  päivän
käytön jälkeen hän sanoi, että se näytti siltä kuin se olisi pudonnut.Odotan edelleen lopullisia
tuloksia.JUMALA KEMISIN edelle!" Greg

"Upea  tarina!Teen  ja  otan  RSO:ta  terveydenhuoltoon,  koska  perheelläni  on  ollut  paljon
syöpää.Aloin  antaa  sitä  koirilleni,  sillä  molemmilla  on  pieniä  kasvaimia  ja
shetlanninlammaskoirallani  on  Discoid  Lupus,  eräänlainen  koiran  lupuksen  muoto.Se  on
uskomaton!Parissa viikossa toinen koiran kasvaimista on kutistunut 70% ja toisella koiralla, jolla
on lupus, menee upeasti!Ensimmäistä kertaa vuosiin hänen punainen, turvonnut ja kipeä nenä
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paranee!Olen kokeillut  reseptejä,  steroideja,  ruokavaliota,  mutta mikään ei  ole auttanut.RSO
parantaa koirani lupus, tiedän, että se voi auttaa myös ihmisiä!♥♥♥ "Ashley

"Siunatkoon  JOKAISTA,  joka  parantaa  eläimiä!!Minä  paransin  molemmat  koirani
syövästä.Kohdun  syöpä  yhdellä.Toisaalta  ihosyöpä.Molemmat  ovat  täysin  parantuneet.Ja
parantelen  myös  massiivisia  3.  asteen  palovammoja  vasemmassa  käsivarressani
RSO:lla.BLESS UP RS & JB!!!!!!” Hiisi

– Vein koirani eläinlääkäriin, koska se ontui.Lääkäri otti röntgenkuvat ja näytti ne minulle (näin
massan hänen olkapäällään) ja kertoi minulle, että hänellä on noin kaksi viikkoa.Hänelle laitettiin
paljon kipulääkkeitä ja se sai hänet niin sairaaksi, ja luulen, että hän näki ja kuuli asioita.

Joka tapauksessa eräs ystäväni  tekee makeisia THC-öljyllä,  joten lopetin  kipulääkityksen ja
annoin  hänelle  1/4  tikkusta  4  tunnin  välein,  ja  hän  pärjäsi  hyvin,  jopa  aloitti  syömisen
uudelleen.Lyhyesti sanottuna, vei hänet takaisin 2 viikkoa myöhemmin ja he ottivat uudelleen
röntgenkuvat  ja  se oli  poissa,  lääkäri  sanoi,  ettei  hän ollut  koskaan nähnyt  mitään tällaista
ennen...laitan kuvan...ÖLJY TOIMII...NO BULLSH___” Tammy

"Ilman sinua ja tietämystäsi en olisi voinut auttaa ystäviä ja muita kipeässä hädässä olevia.On
niin  hyvä  tunne  sisällä,  kun  näet  kuinka  olet  auttanut  heitä.Jatka  tiedon  levittämistä,  aion
jatkaa.Se  auttaa  jopa  koirani  niveltulehdukseen.Hän  lopetti  ontumisen  kahdessa  päivässä."
Chrystal

”Poistin syöpäkasvain koirani Ellien kasvoista.Hän sattuu olemaan paras ystäväni.Kolme sanaa
kuvaamaan Rickiä...epäitsekästä edistyksellistä johtajaa.

”Kuten Rick tietää, olemme käyttäneet RSO:ta koirillamme ja hevosillamme yhdessä itsemme
kanssa.Meistä näyttää siltä, että eläimet vastaavat paljon enemmän kuin ihmiset.Pidämme tätä
syynä  paitsi  kuinka  monta  reseptoria  heillä  on,  myös  he  ovat  todella  viattomia  potilaita."
Brewster

”Aloitin  koiralleni  noin  puolen  riisinjyvän  koon  päivässä  öisin,  kunnes  se  tottui  siihen.Ole
tietoinen siitä, että se tekee koirasta uneliaaksi ja voi tehdä siitä wooring, mutta kuten JB sanoi,
että he reagoivat siihen nopeasti.Hoidin häntä suoraan kasvaimessa olevasta kasvaimesta sekä
annoin  sitä  hänelle  suun  kautta  2  kertaa  päivässä  ja  se  toimi  alle  kuukaudessa,  kasvain
poissa.Onnea!" Phoenix

"Paras tapa on pyyhkiä se kielelleen - jotkut koirat rakastavat makua - se voi rauhoittaa niitä ja
ehkä  jopa  aiheuttaa  virtsankarkailua,  joten  älä  huoli,  että  he  ovat  kunnossa.Koirille  myös
raakaliha-luuruokavalio on ihanteellinen ja auttaa syöpää vastaan.Etsi  myös homeopaattinen
eläinlääkäri." Whitney

”Molemmat koirani saavat öljyä päivittäin (huolto).Jos se olisi koirille vaarallista, koiralla, joka söi
noin  1,5  grammaa  öljyä  ilman  aikaisempaa  kokemusta,  olisi  varmasti  ollut  muita  vakavia
sivuvaikutuksia  kuin  nukkuminen  ja  sänkyyn  pissaaminen.Niistä  viidestä  koirasta,  joita  olen
hoitanut  öljyllä,  jokaisella  heistä  on ollut  enemmän energiaa ja  hoito  on ollut  positiivista.He
vaihtelivat  iältään  4  kuukaudesta  10  vuoteen,  ja  he  hoitivat  mitä  tahansa  leikkauksista
syöpään.Se  on  ainoa  lääke,  jonka  koirani  saavat,  käytän  holistista  eläinlääkäriä  ja  hän  on
takanani hoitamassa niitä sillä.

Olen  aloittanut  jokaisen  koiran  (20-80  lbs)  noin  1/4  riisinjyvällä  annosta  kohti.Aivan  kuten
ihmisillä,  heillä  kaikilla  on  erilainen  toleranssi,  mutta  en  ole  nähnyt  tarvetta  aloittaa  sitä
pienemmällä  annoksella.Pahinta,  mitä  tapahtuu,  on  se,  että  he  nousevat  korkealle,  jos  he
näyttävät  olevan  epämiellyttäviä,  makaa  heidän  kanssaan,  he  rentoutuvat,  koska  olet
rentoutunut ja he menevät nukkumaan.Sitten kun he heräävät, he ovat täynnä energiaa, tämä
on ollut johdonmukaista jokaisen koiran kohdalla.Annoksia voidaan suurentaa melko nopeasti,
muutaman päivän välein.
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Jos koirat eivät pitäneet siitä, mitä he kokivat tästä, he eivät ottaneet herkkuja tai ruokaa, jota
laitoin sen päälle.Heillä ei näytä olevan ongelmia syödä rypäleen siemenuutteensa ympärillä
jättäen sen kulhoinsa, mutta ruokapala, jossa on öljyä, ei jää koskaan jälkeen." Jay

"Pari vuotta sitten aloin nähdä yhä enemmän viittauksia "Rick Simpson Oiliin" ja pitkäaikaisena
kannabiksen  käyttäjänä  olin  enemmän  kuin  kiinnostunut.Tänä  aikana  menetimme
kultaisennoutajamme  veressä  syntyneeseen  syöpään  nimeltä  hemangiosarkooma,  jonka
Goldensin tiedetään saavan.Se tappoi  hänet  3 viikkoa eläinlääkärimme tekemän diagnoosin
jälkeen.Nasty Fast Syöpä parhaimmillaan.

Tänä  aikana  vaimoni  ja  minä  aloimme  valmistaa  ja  käyttää  RSO:ta  keinona  hallita  sekä
multippeliskleroosiani  että  hänen  selkäydinhermovaurioaan.Eräs  ystävämme
kultainennoutajasairastui yhtäkkiä melko sairaaksi, ja hänellä diagnosoitiin hemangiosarkooma,
ja  eläinlääkäri  antoi  hänelle  enintään  2  viikkoa  elinaikaa.Konsultoin  omistajia,  ja  aloimme
annostella koiralle Bettylle RSO:ta noin yhden "riisinjyvän" annoksen päivässä ruoan kanssa.

3–5 päivässä hän ei ollut vain UP and AOUT, vaan itse asiassa juoksi ja leikki taas.Hän jahtaa
isäntänsä maastopyörää kaikkialla paikallisilla likapoluilla koko päivän ja näyttää terveemmältä
kuin  koskaan.Eläinlääkärin  paluukäynnillä  hän  oli  aluksi  hämmentynyt  aikaisemman
diagnoosinsa vuoksi ja odotti tämän kuolevan nopeasti, kuten kaikki muutkin eläimet, jotka hän
oli  diagnosoinut  kunnolla.Sitten  hän  teki  välittömän  naaman  ja  julisti,  että  hän  oli
ILMESTÄVÄSTI diagnosoinut naisen tilan väärin, mutta kun hänelle kerrottiin naisen hoidosta
RSO:lla,  hän  kakkasi  idean  ja  sanoi,  että  sen  tehokkuudesta  ei  ollut  lääketieteellistä
näyttöä.Hänen kieltäytymisensä uskoa todelliseen "lääketieteen ihmeeseen" on todiste hänen
jäsenyydestään Kovapäisten ei-uskovien [Lääkäreiden] seurassa.

RSO:lla  on  ollut  dramaattinen  vaikutus  MS-tautiiniKuten  jatkuvat  testaukset  osoittavat,  teen
seuratakseni  sairauksien  etenemistä  [tietokonepelit,  sama  peli,  sama  versio,  eri  vuosi,  itse
asiassa nopeammin ja tarkemmin].Olen laihtunut ja olen terveempi kuin koskaan, sen jälkeen,
kun olen lopettanut kaikki  lääkkeet,  joita lääkärit  ovat käyttäneet 15 vuoden ajan.Ja ehkä ei
suoranainen  seuraus,  mutta  siitä  huolimatta  sain  voimaa  RSO:n  käytöstä,  50  VUODEN
tupakoinnin JÄLKEEN, 60 päivää sitten pystyin vihdoin sammuttamaan viimeisen savukkeeni ja
heittämään  kaikki  tuhkakupit  pois.Olen  ERITTÄIN  YLÖPPI  tästä  tosiasiasta  ja  kiitollinen
voimasta, jonka RSO on antanut minulle taistellakseen päivittäisiä demonejani vastaan.Maailma
haisee  nyt  kuitenkin  enemmän!!!!!Lisäksi  tupakkaan  kuukaudessa käytetty  noin  250  dollaria
voidaan nyt käyttää laadukkaampiin elintarvikkeisiin ja parempaan ELÄMÄ-luokkaan.Kiitos Rick
ja JB.Olet muuttanut perheeni elämän parempaan suuntaan!!!!!Rakastin kirjaasi!!!” Mark

"Kissani sai 1/4 - 1/3 jyväistä riisiä 2-3 kertaa päivässä hoitaakseen kroonista tulehduksellista
virtsatietulehdustaan, kun useat nesteet, antibiootit ja lääkkeet eivät voineet saada hänet myös
raakaruokavalioon, eikä hänellä ole ollut se toistuu.Tietysti syövän hoitoon käyttäisit suurempaa
annosta.Yleensä yritän löytää sellaisen annoksen, joka ei näytä vaikuttavan rajusti heihin liikaa -
se ei satuta heitä koskaan, mutta omistaja huomaa uneliaisuutta, inkontinenssia, mahdollisesti
hieman juopumista.Tietenkään syövissä et välitä - vain työstä niitä mahdollisimman nopeasti
suurempiin annoksiin asteittain.

Tämä on "huoltoa" varten - esimerkiksi koirallani, jolta on poistettu silmä glaukoomasta (ja joka
tekee  MAHTAVAA),  on  vaara,  että  hänen  toinen  silmänsä  sairastuu  glaukoomaan,  joten
annostelen sille öljyä vähintään kahdesti päivässä ja olen löytänyt hyvän annos, joka ei aiheuta
inkontinenssia jne., mutta hän saa silti öljyään.Sain hänet ottamaan enemmän ennen silmän
enuc-kipua.Minusta todella tuntuu, että öljy auttoi häntä enemmän kuin perinteiset kipulääkkeet
myös  leikkauksen  jälkeen  -  ensimmäisenä  tai  kahdena  päivänä  hän  sai  1-2  annosta
eläinlääkärin kipulääkettä, sitten menin vain RSO: lle,  leikkauksen jälkeisenä päivänä hän jo
halusi pelata palloa uudelleen ja oli ja on iloinen tyttö.Chloe nuolee RSO:ta sormestani - toisin
kuin kissani, joka vihaa sitä.LOL (…)
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En koe RSO:n aiheuttavan ahdistusta eläimissä - valoherkkyys voidaan havaita suuremmilla
annoksilla.

Käytin jopa RSO:ta frettilleni - hän oli hyvin vanha ja heräsi eräänä päivänä hyvin heikkona,
ehkä hänellä oli  aivohalvaus.Annoin hänelle pieniä annoksia RSO:ta koko päivän pitääkseni
hänet  nukkumassa -  sinä  iltana hän näytti  heräävän -  pudistaen päätään ja  toimin samalla
tavalla kuin koirani syödessään kannabista, jätin hänet vain nukkumaan ja ajattelin, mitä hänen
kehonsa tekee. eikö hänellä ainakaan ole kipua tai kärsimystä - minulla oli puoliksi ajatus, että
hän herää - valitettavasti hän kuoli,  mutta hänen elämänlaatunsa viimeiseen päivään asti oli
loistava, joten mielestäni RSO antoi hänelle parhaan viimeisen päivän mahdollista.Tiedän, että
hänellä ei ollut kipuja ja hän nukkui hyvin rauhallisesti ja tiedän, ettei se ollut liikaa RSO:ta,
koska hänelle oli annettu annos aamulla ja varhain iltapäivällä, sitten ei mitään ja tarkistin hänet
hyvin myöhään sinä iltana, että hän vain nukkui - hän saattoi herätä, mutta hän halusi vain
nukkua." Whitney

-- Paras elämänlaatu loppuun asti, sillä on myös paljon merkitystä, kun öljy on mukana.Kiitos,
JB

"Olet  varma,  että  olet  vastannut  tähän  kysymykseen  aiemmin.Mikä  on  suositusannos
englantilaiselle  mastiffikoiralle,  joka  painaa  noin  135  kiloa?Hänellä  on  erittäin  suuri  kasvu
nivusissa.Se näyttää rehellisesti sanottuna kolmannelta pallosäkiltä.Hän on noin 12-vuotias ja
haluaisin nähdä, kestäisikö RSO-hoito tämän kasvun.Kiitos!"

--  Janette,  se  on  periaatteessa  aina  sama,  aloitat  pienillä  annoksilla  (puoli  riisinjyvää  tai
vähemmän, 1-2-5 mg) kolme kertaa päivässä, katsot kuinka potilas reagoi ja lisäät annosta joka
neljäs.  päivää  tai  joka  kerta,  kun  annat  koiralle/potilaalle  öljyä.Sitten  pidät  niitä  gramman
päivässä, kunnes ne ovat 100-prosenttisesti parantuneet, ja sitten varmistat, että ne jatkavat
ylläpitoannoksia.JB

"Eilen  Chloella,  8-vuotiaalla  steriloidulla  naarasterrierilläni  todettiin  toisessa  silmässä
glaukooma.Hänen  1  silmänsä  paine  oli  erittäin  korkea  ja  hän  saattoi  olla  siinä  pysyvästi
sokea.Teimme  kiireellistä  hoitoa  suonensisäisillä  nesteillä  ja  mannitolilla  ja  hänellä  on  pari
lääkettä.Paine  laski  jonkin  verran,  mutta  ei  paljon,  eikä  hän  tällä  hetkellä  nauti  elämään
sopeutumisesta  puolisokeana.Haluan  hoitaa  häntä  RSO:lla,  koska  se  on  ollut  uskomatonta
perheelleni  ja  omalle  kipulleni,  ja  uskon  todella  öljyyn  ja  ihmisten  kertomat  tarinat  ovat
uskomattomia.En halua, että Chloe päätyy saamaan glaukooman toiseen silmään, ja haluan
parantaa  kaiken,  mitä  voin  sairastuneesta  silmästä.Ymmärrän,  että  öljy  on  auttanut  monia
lemmikkejä,  ja  olisin  niin  iloinen,  jos  Chloe  saisi  näkönsä  takaisin  tai  sairastuneesta
silmästä...Kiitos avusta tai neuvoista!” Whitney

-- Whitney, ota hänet öljyyn.Jotkut öljyt ovat parempia glaukoomaan kuin toiset.Helpoin tapa
saada  selville,  kuinka  tehokas  se  voi  olla,  on  ottaa  annos  ja  tarkkailla  hänen  silmiään
aamulla.Jos ne ovat puhtaita,  etsi toinen kanta tai  kantojen yhdistelmä.Jos sinulla on paljon
puhdistettavaa tavaraa, se on todennäköisesti hyvä paine alentaa silmänpainetta.Terveisin, JB

"Kiitos JB!Eilen ajattelin,  että edistyimme uskomattomalla tavalla, silmä oli  kirkas (vein niistä
kuoppaa koko päivän) & pupilli ei ollut täysin laajentunut & vaikka se ei vastannut toisen silmän
pupillia, luulin sen reagoivan valoon, mutta tänä aamuna näyttää taas pilviseltä.Ehkä kirkkaassa
valossa  kuten  eilen  se  näyttää  paremmalta...Kuinka  paljon  ja  kuinka  usein  suosittelet,  että
annan hänelle?Toistaiseksi olen käyttänyt hyvin pientä herneenkokoista annosta, hän on vasta
30 # ja se näyttää vaikuttavan häneen, tämä koira on aina rakastanut varsia ja lehtiä tai särkiä,
saada savua jne. jotta voin kertoa milloin hän sairastuu myös öljy, ja se näyttää vaikuttavan
häneen vähän samalla tavalla kuin jos hän söisi varsia, se ei kuitenkaan minua huoleta, minusta
tuntuu, että se tarkoittaa, että se "toimii". Whitney

-- Whitney, antaisin sen hänelle jollain hyvällä kaksi tai kolme kertaa päivässä.Mitä enemmän
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pääset häneen ja mitä nopeammin, sitä parempi.Vaikka hänen pitäisi nukkua päivä tai kaksi,
kuka välittää.Pieni hampun aiheuttama kooma ei voi vahingoittaa.JB

"Kuulostaa  hyvältä!Teen  sen  tänään.Hän  oli  eilenkin  aika  umpikujassa.Kiitos  JB  nopeasta
vastauksesta! Whitney

”Ystävieni  1/2  susi  1/2  husky  tykkäsi  syödä  hashia  ja  kun  hänellä  oli  ruukkukasvi
olohuoneessaan,  kakka  vartioi  sitä.Heidän  täytyi  lahjoa  häntä  herkkuilla  saadakseen  hänet
eroon.Minulla on tunne, että paljon enemmän villieläimiä söi kannabista kuin luulemme. Peter

"Bostoninterrierini/mopsini varastaa minun, jos en piilota sitä!!LOL... näyttää pöhköpäältä, kun
hän pääsee eroon." Sarah

”Minun  kuoppani  rakastaa  myös  rikkaruohoja!Leikkaan,  hän  on  siellä  kerjäämässä  lehtiä...”
Melody

"Huskyni varastaa öljykuppikakkuni aina kun hän saa...Olen melko varma, että hän tietää, mikä
vaikutusse  on  myös  hänessä...Ehkä  se  johtuu  siitä,  että  annoin  hänelle  kaikki  varastoni
pureskeltavaksi, kun hän oli pentu. Brian

"Eläimet tietävät, mitä he tarvitsevat, ja käyttävät mitä tarvitsevat – älykkäästi!" Sheri

"Aloita kuitenkin pienillä annoksilla, liikaa, ja ne saavat silmukat ja löysät lihaskontrollin." Zac

"Koirani söi eilen osan kasvista, koska hän tiesi, että se auttaisi hänen vatsaansa sen jälkeen,
kun hän oli  päässyt sisään jääneen broilerin ruokarasvaan ja söi sitä nippuna, hän vauhditti
paljon ja myöhemmin oksensi ja lepäsi sitten mukavasti.Arvaa mitä hänen oksennuksessaan oli
-- ruukkulehtiä.Älykäs koira." Donna

"Ajattele,  että  se  oli  70-luvulla  ensimmäisen  kerran  FDA  raportoi  kannabiksen  tappavan
syöpäsoluja...Tiedän vain, että kissani mahasyöpä näyttää olevan poissa, hän syö nyt hyvin,
lihoa ja juoksee kuin uusi kissanpentu...” Tony

"Olen antanut 19-vuotiaalle kissalleni jauhettua dekarboksyloitua kannabista joulukuusta 2011
lähtien.Hän  oli  hyvin  letarginen,  vuotava  kakka,  merkkejä  kissan  seniiteetistä...eräs
eläinlääkärissä  työskennellyt  tuttava  ehdotti,  että  antaisin  hänelle  1/4  aspiriinia,  1/4  t
metamusiilia...teki niin muutaman päivän ja sitten päätin kokeilla kannabista...Ripottelen pienen
määrän hänen märkäruokaansa parin päivän välein...hän on edelleen kanssamme!!!" Lori

"Kyllä, paransin kissani syövästä kesäkuussa, kun eläinlääkäri käski lopettaa sen.Syötin hänelle
juuri öljyä, ja 10 päivässä kohtalokas kasvain oli poissa!Eläinlääkäri sanoi, että se oli ihme!"
Charlie

"Minulla oli asiakas, joka hoiti kissansa kasvainta ja sama asia tapahtui - se vain poksahti ulos,
jättäen jälkeensä vain kiiltävän uuden ihon." Sita

"Syötät  öljyä  kissalle,  samalla  tavalla  kuin  ihminen...>SÖÖ  SEN!Hoidin  14-vuotiaan  kissani
kasvaimen  suussa  ruokkimalla  hänelle  kannabisöljyä  puolentoista  viikon  ajan...sitten
PÖH!...>POIS!Eläinlääkärini sanoi: "Ihmeitä tapahtuu."

-- Hän oli oikeassa, Charlie, ihmeitä tapahtuu yllättäen usein öljyn läsnä ollessa.Kiitos ja kaikkea
hyvää sinulle ja kissallesi.JB

"12-vuotiaalla  laboratoriollani  oli  sama  ongelma  kasvavien  kyhmyjen  ja  niveltulehduksen
kanssa, hän on käyttänyt Simpson-öljyä yli 6 kuukautta ja hän on laihtunut melkein 20 kiloa (hän
oli ylipainoinen) ja hän voi paljon paremmin ja liikkuu niin paljon helpommin.Hänen kasvaimet
ovat  myös poissa!En ole varma kuinka paljon hän ottaa nyt,  mutta se on enemmän kuin 3
riisinjyvän kokoinen." Andrea
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"JB, olemme tehneet hänelle useita eriä, kun teemme hänelle uuden erän 2 kuukauden välein,
koska hän ottaa 1  cc/päivä.Olemme käyttäneet  kahta  eri  lajiketta.Hän käyttää tällä  hetkellä
samaa erää, joka paransi kissani syövän." Charlie

"Rick,  minun täytyy kiittää sinua.Rakkaalla 14-vuotiaalla kissallani  diagnosoitiin 1. kesäkuuta
okasolusyöpä.Paransin  hänet  RSO:lla  VIIKOSSA!Eläinlääkäri  sanoo,  että  se  on  ihme.Vein
hänet takaisin hänen luokseen 8. kesäkuuta ja hän kysyi minulta, oliko se sama kissa, koska
hänen suussaan oleva kasvain oli melkein poissa ja hän odotti täysin, että olen palannut, jotta
hän lopettaisi  hänet.Nyt  hän on lähes täysin  toipunut.Rakastan häntä suuresti  ja  minun piti
kiittää sinua siitä, että kerroit kuinka lääke valmistetaan oikein ILMAISEKSI!

"Kissallani  diagnosoitiin  viime  kesäkuussa  nopeasti  kasvava,  aggressiivinen,  hoitamaton,
leikkauskelvoton" syövän muoto, levyepiteelisyöpä hänen väliseinässä, joka on niin ruma kuin
miltä  se  kuulostaakin.Hänelle  annettiin  enintään  1-3  kuukautta,  ja  eläinlääkärini  suositteli
varovasti,  että  "antaisin  hänen  mennä  nyt".Itkin,  ajattelin  sitä  ja  päätin,  etten  vain  pystyisi
katsomaan  hänen  kuolemaansa.Kävin  verkossa  ja  huomasin,  että  syöpään  on  monia
parannuskeinoja.Aloin  antaa  hänelle  lisäravinteita  jne.Hän  voi  hyvin,  mutta  syöpä  kasvoi
edelleen ja vaikutti hänen hengitykseensä.Kasvain alkoi lopulta kasvaa hänen nenänsä toiselle
puolelle, ja joulukuussa hän alkoi mennä alamäkeen.Ajattelin, että ok, nyt on aika.

Sitten löysin kannabiksen ja kuinka se voi tappaa syöpää.Lyhyesti sanottuna Ted on ottanut
RSO:ta joulukuusta lähtien.Alussa oli  vähän vaikea saada oikea pieni  annos,  koska hän on
kissa.Ja paljon pienempi kuin ihminen.Hän nukkuu PALJON paremmin, hänen hengityksensä
on parempi nukkuessaan, ruokahalu on palannut, vaikkakaan ei enää entiselleen.Tämä kaikki
on matkaa, enkä tiedä miten se päättyy.

Kasvain näyttää kuitenkin tasoittuvan, vaikkakin hyvin hitaasti.Luulen, että jos tämä ei olisi ollut
niin  ilkeä syöpä,  hän olisi  luultavasti  parantunut  kuukausia  sitten.Eläinlääkärini  on  iloinen ja
vaikuttunut siitä, miten hän voi.Joten otan sen vain päivä kerrallaan ja olen iloinen, että suurin
osa niistä päivistä näyttää olevan hyviä päiviä.Hänen enimmäisaikansa oli viime syyskuussa,
joten hän voi hyvin. Anne-Marie

"Jee!!!!Minulla on myös kannabiskissa.Korkealaatuinen kannabisöljy säästi minun joutumasta
maksamaan 4800  dollaria  eläinlääkäreille  teurastajalle...Tarkoitan uh...tehdä  leikkaus kissani
korvalle kasvaimen poistamiseksi.Hurraa Cannabis Kitties n Canninesille!” LinZy

"RSO-mainen aine pelasti 40 kilon koiran hengen - etyyliuutettu öljy, joka oli muuten identtinen
RSO:n  kanssa,  pelasti  koirani,  joka  oli  juonut"  naapurin  pakkasnestettä.Eläinlääkäri  sanoi
puhelimessa, että hän oli lopettanut, liian myöhään, eikä todennäköisesti selviäisi 40 minuutin
ajomatkasta lopettamista varten, ja minua neuvottiin tekemään hänen mukavuudestaan.

Uskollinen  kumppanini  vaahtoi  suusta,  hänellä  oli  usein  kohtauksia,  hän  oli  pahoin
ylikuumentunut  ja  kurkku  oli  niin  turvonnut,  että  hän  tuskin  pystyi  hengittämään,  ja  tajuttoi
tajuntansa.  Ehdottomasti  kuolee,  ei  epäilystäkään.Yritin  helpottaa hänen poistumistaan  tästä
maailmasta, lämmitin 1/2 grammaa öljyä tl voita ja kirjaimellisesti täytin sen hänen kurkkuun
alas sormellani työntäen aukon hänen turvonneeseen kurkkuun.Kymmenen minuutin kuluttua
hän ei enää vaahtouttanut suussa, hänen kuumeensa oli rikki, hän hengitti normaalisti, kaikki
kouristukset ja kohtaukset olivat lakanneet.

Hän  joi  vettä  innokkaasti,  meni  sitten  nukkumaan  12  tunniksi  ja  heräsi  näennäisesti
täydellisessä  kunnossa,  juoksi  ja  leikki  muutamassa  minuutissa  heräämisen  jälkeen.Kerroin
eläinlääkärilleni ja pyysin häntä julkaisemaan tapahtuman tapaustutkimuksessa, ja hän kieltäytyi
väittäen, että kannabis on myrkyllistä koirille! Alan

”Minulla  on koira,  jolle  kävi  samoin.Hänen rinnassaan oli  softballin  kokoinen kasvain,  jossa
kaikki iho rintakehässä oli tulehtunut.3 eläinlääkäriä antoi hänelle 6 viikkoa, jos annan tämän
elää kivussa.Yhdellä oli paska vedetty neulaan valmiina tappamaan hänet.Toin hänet kotiin ja 3
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päivää  hoidon  aloittamisen  jälkeen  se  poksahti.Kaksi  päivää  myöhemmin  hän  oli  palannut
itseensä ja onnellinen. Rikas

"Käytämme sitä 14-vuotiaalla chihuahuallamme, jolla on kohtauksia.Muutama kuukausi sitten
ajattelimme, että hän ei kestä kauan, joten ajattelin, että miksi en kokeilisi öljyä?Päivässä hän
oli  kuin uusi koira!Hän söi paremmin ja tunsi olonsa pirteäksi ja halusi  leikkiä!Nämä tavarat
todella toimivat moneen asiaan!” Mindy

”Saimme pennun, jonka oli tallannut erittäin iso ihminen.Hän on lelu chihuahua, hänellä oli 4 x 4
tuumaa olkapää, joka peitti hänen koko alaosan.Hän sairastui todella pahasti ja alkoi vilustua,
joten päätin, ettei kyynelten kokeileminen voinut vahingoittaa häntä liikaa.

Kun  annoin  hänelle  ensimmäisen  annoksen,  hän  tuskin  pystyi  liikuttamaan  päätään.Olen
kuitenkin  erittäin  iloinen  voidessani  kertoa  teille,  että  viikon  kyyneleiden  jälkeen  kolmesti
päivässä hän on iloinen, terve ja pirteä pikku peppupää.Kiitos Rick ja JB, että paljastit meidät
totuudelle.Vaimoni ja minä uskomme, että kyyneleet pelastivat hänet.

Älkäämme  unohtako,  että  annoin  alle  kilon  leluchihuahuaa  grammalla  RSO:ta  3  kertaa
päivässä.Se on 3 grammaa päivässä pennulle,  joka painoi alle kilon ja oli  kuoleman ovella,
koska yli  300  kiloa  painava poika  astui  sen päälle.Jos  kannabis  todellakin  olisi  myrkyllistä,
kaimana  ei  olisi  vieläkään  kanssamme  juoksemassa  hulluna  ja  hyppäämässä  rikkaruohon
savun perässä. Joshua

"Käytän  sitä  koirillani.Mutta  hieman  vähemmän  kuin  käyttäisimme  itseämme.Minulla  on  12
vuotiasjoka ajettiin yli ja hänen lonkkansa piti poistaa, ei vaihtaa...poistettu!4 viikkoa sisään...Ei
arpia  leikkauksesta,  kävelee,  edelleen  ontuneena,  mutta  pärjää  ihan  hyvin  ja  käytin  öljyä
kipulääkkeiden sijaan...toimi hyvin! Dolly

"Annoimme  sen  silloin  13-vuotiaallemme  auttamaan  häntä  niveltulehduksessa  hänen
takajaloissaan ja lantioissaan...yllätys, saimme myös joustavan koiran lisäksi 4 pentua.Hänen ei
missään  nimessä  olisi  pitänyt  saada  litraa,  ja  kaikki  ovat  terveitä  ja  voivat  hyvin!Rakasta
RSO:ta!” Julie

"Koirallani  oli  iho-ongelma  (ihottuma,  joka  sai  hänet  repimään  turkkinsa)  ja  toistuva
korvatulehdus.Minulla ei ollut RSO:ta, mutta annoin hänelle ystäväni tekemän tinktuuran.Hänen
turkkinsa on kasvanut takaisin ja korvatulehdus on parantunut.Jos tinktuura toimi näin hyvin,
ajattelin, että RSO:lla voisin parantaa hänet kokonaan.Joten sanoisin, että kyllä, RSO vaikuttaisi
koiran syöpään yhtä hyvin kuin ihmisiin.Siunausta sinulle Rickille ja myös sinulle, JB."

-- Kiitos, Bette.Ajatuksesi on looginen ja oikea.Eläimillä on nopeampi aineenvaihdunta, joten öljy
parantaa ne paljon nopeammin kuin ihmiset.Eläimiä on ilo parantaa öljyllä,  ne nauttivat siitä
mielellään.JB

”Rakastan  myös  kiusaajiani.Smokey  on  edelleen  kanssamme  niille  teistä,  jotka
ihmettelevät.Vaiheen 4 joukkosolu ei voi pysäyttää kiusaajaa.Varsinkin kun hän on öljyssä.Nyt
elämäksi.Paljon kunnioitusta.” Bocaj

"Käytän sitä koirillani.Vain hieman vähemmän kuin me.Minulla on 12-vuotias, jonka yli ajettiin ja
hänen  lonkkansa  jouduttiin  poistamaan.Ei  vaihdettu...poistettu!4  viikkoa  sisään...Ei  arpia
leikkauksesta,  kävelee,  edelleen  ontuneena,  mutta  pärjää  ihan  hyvin  ja  käytin  öljyä
kipulääkkeiden sijaan...Se toimi hienosti!(…) Minulla on 9-vuotias Rotty, jolla on sydänmatoja,
kauheita allergioita, erittäin alhainen energia ja karvat hännästä.Aloita hänet tänään...Pelastin
juuri  10-vuotiaan Chihuahuan,  jolla on 3 kasvainta,  ja tiedän,  että tämä korjaa hänet  heti!!!"
Dolly

"Koiramme tuli sisään valtava kyynel nenässä.Asumme maatilalla, joten emme tiedä miten se
tapahtui.Puhdistettu haava ulos ja täytetty leikkaus RSO:lla.Hän meni nukkumaan.Haava parani
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täysin.Ja kyllä, joi paljon vettä.Toinen Rickille!!” Mehiläinen

”RSO OIL Dog Biscuits ja paikallinen voide hänen jalan syöpähaavoille oli ½ dollarin setelin
kokoinen.Hän alkoi  itkeä  noustaessaan  ylös  ja  hänen  vapinansa  oli  paha.Tiesin,  että  RSO
toimisi...Heti  seuraavana  päivänä  hän  nousi  itkemättä  ja  tärisemättä  ja  muutaman  päivän
kuluttua  hän  juoksi  pihalla  pikkukaverinsa  Nugget,  rottaterrieri  kanssa.Se  oli  6  kuukautta
sitten.Hän on nyt kuin 6-vuotias koira, ei 12-vuotias.Tämä on yksi monista tarinoista, joita olen
nähnyt viimeisen kahden vuoden aikana.

Tarinani on paljon pidempi...RSO pelasti henkeni.Ei enää opiaatteja.Ja useimmiten hyvin vähän
kipua.Kiitos Rick Simpson...Rauha olkoon kanssasi." Ron

”Olen hoitanut  toista ystävääni,  hän on Jack Russellinterrieri,  jolla on iso kasvain takanaan.
'Tohtori Jay sanoi, että hän on nähnyt tämän tuhat kertaa, eikä se ole hyvä uroskoiralle, kun se
on huomattu.Aloin antaa hänelle tippoja RSO:ta ja laitoin RSO:ta kasvaimeen.Luulin, että hän
olisi poissa muutaman päivän sisällä.Kuten olen nähnyt saman kasvaimen ennenkin ystäväni
koirassa.Hän meni ohi muutamaa päivää myöhemmin.

No,  Nuggetilla  menee hyvin,  kasvain  on tasainen ihoa vasten eikä  siinä  ole  väriä.Se näytti
todella ilkeältä mustalta, purppuranpunaiselta ja verta.Yhdessä päivässä kasvaimen halkeama
oli puolet pienempi kaksi päivää myöhemmin kokonaan ja pysähtynyt verenvuoto oli rupi yli.Se
oli kaksi viikkoa sitten.Hän on 1/2 ga päivässä ja ottaa sen hyvin.Nukui paljon ensimmäisinä
päivinä, nyt hän tulee luokseen, nuolee sen ja hän on kunnossa.Ei huojuvia jalkoja, Nuggetilla
menee loistavasti.Uskon, että sain syövän kiinni ajoissa.Kasvain pienenee nopeasti ja se on
uusi koira.Todella leikkisää taas.Kiitos vielä kerran Rick S.” Ron

"Luulen, että valtavirran ihmisistä on tullut aivopestyjä ja lääkeyhtiöistäuseimmat ihmiset syövät
käsistään, ahneita ihmisiä.He eivät todennäköisesti koskaan käytä kannabista sairaalassa tai
minkään länsimaisen lääketieteen lääkärin välityksellä.Jos sitä ei voida patentoida, se ei tuota
rahaa lääkeyhtiöille.Onneksi asun Kaliforniassa, missä se on hyväksytty ja hyväksytty.

Tein  ensimmäisen eräni  RSO:ta  viime kuussa.Olen antanut  sitä  molemmille  koirilleni,  koska
molemmilla  on  pieniä  kasvaimia  sekä  shetlanninlammaskoirallani  on  eräänlainen  koiran
lupus.Yksi kasvaimista ei ole vain pienentynyt 50 % parissa viikossa, vaan molemmilla näyttää
olevan enemmän energiaa päivällä ja he nukkuvat todella hyvin yöllä.Ja näyttää jopa siltä, että
se  auttaa  shetlanninlammaskoiraani  lupuksessa.Annan  heille  pienen  RSO-riisinjyvän
käyttämällä  herkkua.Laitoin  myös  RSO:n  suoraan  hänen  nenään,  koska  lupus  syö  sen
pois.Viikon päästä hänen nenänsä näyttää parhaalta ainakin 4 vuoteen!

Tein  äskettäin  myös  kasvovoiteen  jollain  RSO:lla,  muistan,  että  Rick  puhui  siitä
kirjassaan.Rakastan sitä!Ihoni näyttää olevan tasaisempi ja tasaisempi joka päivä.Itse otan sitä
suun kautta ehkäisynä.

Minulta  leikattiin  äskettäin  jännetupen  hyvänlaatuinen  jättiläissolukasvain.Se  oli  appelsiinin
kokoinen ja kietoutui iskiaseni ympärille.Lääkärini sanoi, että se on erittäin harvinainen kasvain,
enkä ole varma, miksi  se ilmaantui.Otin öljyä noin kolme viikkoa ennen leikkausta.En malta
odottaa, että saan lopullisen patologian raportin ja kasvaimen mittauksen.Luulen todella, että se
kutistui RSO:sta!

Kiitos Rick, että omistat elämäsi tälle asialle. Tiedän, että voimme yhdessä vaikuttaa.Ihmisten,
jotka "parantavat" itseään, on kerättävä kaikki potilastietonsa ja levitettävä sanaa.Uskon, että
jos on riittävästi  todisteita  hyvällä  dokumentaatiolla,  meillä  on mahdollisuus jonakin päivänä
todistaa ja vakuuttaa valtavirta RSO:n syöpää tappavista eduista.

Vielä kerran kiitos Rick.Sinun kaltaiset ihmiset antavat minulle uskoa ihmisyyteen.Pidä uskosi ja
päättäväisyytesi  käynnissä  ja  tiedä,  että  intohimosi  on  parantanut  monia  ja  tehnyt  uskovia
monista ihmisistä.Sinä olet kaunis." Ashley
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"Toinen tarina lisättäväksi kirjaan!Ruunani liukastui ja putosi (voin vain olettaa, en nähnyt mitä
tapahtui)  ja repi hänen molemmat kintereensä.Hevosen kintere ei  ole helpoin asia kääriä ja
pitää puhtaana, itse asiassa se on turhaa!Voit ostaa kalleimmat kääreet ja ne silti liukuvat ja
tarttuvat haavaan.Noin 4 päivää hänen kintereensä käärimisen jälkeen luovutin.Ei auttanut, kun
jouduin kuorimaan siteet hänen haavoistaan liottaessani vesiletkulla sen pehmentämiseksi.Hän
ei  ollut  onnellinen,  en  minäkään,  köyhä!!Käännyin  ainoaan  asian  puoleen,  jonka  tiedän
parantaakseni  eniten  kaiken...RSO!Meillä  on purkki  "jäljellä  olevaa"  RSO:ta,  jota  käytämme
paikallisesti tai putkessamme auttamaan meitä nukkumaan.Tartuin siihen purkkiin ja suuntasin
kintereille!!Sivelin hänen kintereensä öljyllä.Kääri ne ja toivoi parasta.Aamu koitti, kääreet olivat
kojun  lattialla  (ei  yllätys)  ja  ensimmäinen  ajatukseni  oli,  että  se  oli  RSO:n  hukkaa!Mutta
lisätarkastuksen  jälkeen  RSO  oli  edelleen  liimattu  kinnerhaavoihin  ja  oli  kovettunut  tervan
kaltaiseksi aineeksi, mikä loi esteen kärpäsille ja haavaumien sulkemiselle.Jätin sen.Ei yrittänyt
kääriä uudelleen tai mitään.Seuraavana päivänä... sama juttu.

Meni ainakin 4 päivää ennen kuin minun piti tehdä mitään hänen kintereilleen, koska öljystä oli
tullut niin mahtava side!

Tänään on noin viikko 3 hänen loukkaantumisestaan, letkutin hänen kintereensä ja kesti reilu
puoli  tuntia  saada  vanha  RSO irti  kintereistä  paljastaen  juuri  parantuneen/puhdistetun  ihon
alta.Laitoin RSO-hakemuksen uudelleen ja katsotaan mitä 4 päivää tuo meille.Laitan varmasti
kuvia ja jaan.

Kiitos Rick -- Luulitko, että kun teit ensimmäisen RSO-eräsi, se vuotaisi jopa hevosmaailmaan?
Olet mahtava!!" Heather

--  Kiitos,  Heather.Öljy  tekee  ihmeitä  hevosille,  aivan  kuten  se  tekee  ihmeitä  kaikille  muille
eläimille.Jokaisella hevosen omistajalla tulee olla ämpäri öljyä hevosilleen.Tiedät kuinka heidän
kanssaan käy - et koskaan tiedä, kuinka he yllättävät sinut.JB

"Koirallani oli luusyöpä.Kieltäydyin kaikista hoidoista, joita eläinlääkäri käski minun tehdä, jopa
poistin  hänen  olkapäänsä ja  jalkansa.Minulle  kerrottiin,  että  hänellä  oli  2  viikkoa  ja  hänelle
annettiin paljon kipulääkkeitä.He saivat hänet niin sairaaksi ja hän näki paskaa.

Soitti ystävälle ja sai öljystä tehdyt tikkuja.Annoin sen hänelle kipuun ja se toimi hyvin.Hän ei
voinut kävellä aikaisemmin.

No,  kuukautta  myöhemmin  lääkäri  ei  voinut  uskoa,  että  hän  oli  vielä  täällä,  ja  otti  lisää
röntgenkuvia ja syöpä oli poissa...Jos haluat, otan ennen ja jälkeen röntgenkuvat ja postaan ne
sinulle.Se on todellinen HAMPPU TAPAA Syöpää...” Tammy

"JB, viime vuonna minulle  kerrottiin,  että hevosellani on 3 kuukautta elinaikaa,  kannabis on
pitänyt sen hengissä, mutta olen ruokkinut vain hänen lehtiään, koska olen kana tehdäkseni
RSO:ta.Aioin tehdä sen, sitten Jeannie Herer, joka on ystäväni 8. luokalta lähtien, sai minut
lupaamaan, etten tee sitä ennen kuin joku on täällä kanssani, koska olen erakko ja pidän siitä
niin.Joka tapauksessa vain lehdet ovat saaneet kaikki kasvain yhtä lukuun ottamatta pois, etkä
koskaan tiedä, että hänellä on melanooma.Hänen piti kuolla viime heinäkuussa 2011.Hän on
terve  ja  onnellinen,  mutta  suuttuu,  jos  minulla  ei  ole  ruukkua  ruokkimaan  häntä  joka
aamu.Luojan kiitos, tiedän alueellani joitain omaishoitajia, jotka lahjoittavat hänelle tuotteita!Aion
kehua  hieman  ja  sanoa,  että  Jack  Herer  kiitti  minua  viimeksi  tarkistetussa  kirjassaan
vapaustaistelijasta. Olen huutanut kannabiksen hyödystä jo yli  40 vuotta!Voitamme taistelun,
uskon, että se voi olla näköpiirissä!Toivo toivoa!” JoAnn

-- Hienoa, JoAnn.Älä suututa häntä ja tee RSO:ta hänen puolestaan, se ei ole niin vaikeaa tai
vaarallista  kuin  miltä  näyttää,  ja  voit  yrittää  selviytyä  parilla  unssilla  ja  kasvattaa
itseluottamustasi sillä tavalla.Terveisin, JB

“Sama tulos  kissalleni!!!Mutta  kasvain  poistettiin  silti  leikkauksella.Se  oli  3-4  vuotta  sitten.Ei
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kasvainten  ilmaantumista  uudelleen!Hän  täyttää  16thsyntymäpäivä  ensi  kuussa!Tiesin,  että
"kasvattavaa" oli muutakin kuin juhlimista! Ryan

"Paransi syövän 16-vuotiaassa kissansilmässäni." Dan

K.Hyvät ystävät, toivottavasti tämä löytää teidät hyvin.Annan 8-vuotiaalle, 40 kiloiselle koiralleni
RSO:ta hänen vartalon oikealla puolella kasvaviin kasvaimiin.Tänään on hänen ensimmäinen
hoitopäivänsä ja hän on tyrmistynyt ja nukkuu.Annoin hänelle noin riisinjyvän verran.Onko tämä
liikaa?Kuinka  kauan  ja  kuinka  usein  suosittelisit,  että  annan  hänelle  öljyä?Olen  itsekin
öljyssä.Ajan myötä  totun yhä enemmän "korkeaan".  Minun täytyy  mennä leikkaukseen ensi
kuussa ja aion käyttää RSO:ta kipuun ja palautumiseen.Jos voin työskennellä sen kanssa, aion
tehdä sitä koko loppuelämäni.Siunausta ja paljon kiitoksia

A.Katherine,  lykkäisin  leikkausta,  jos  suinkin  mahdollista,  kunnes  syöt  vaikkapa  180g  öljyä
grammassa päivässä (tai enemmän) kolmessa annoksessa.Anna koiralle puolet siitä, jos luulet,
että hän ei ole tyytyväinen siihen, mitä hän nyt sai.Nukkuminen on osa paranemisprosessia,
siitä  ei  ole  syytä  huoleen  ja  se  on  merkki  siitä,  että  öljy  on  rauhoittava,  mitä  haluat.Mitä
tehokkaampi ja rauhoittavampi, sitä parempi.Terveisin, JB

"Hei  Jindrich!Puhuin  kanssasi  9.  heinäkuuta  poikani  lemmikkirottasta  (1,5  vuotta),  jolla  oli
ulkoneva kasvain, joka kasvoi oikean etujalan takana (halkaisijaltaan noin 1 tuuma).Aloin antaa
hänelle RSO:ta 3 kertaa päivässä ja 1 viikkoa myöhemmin kasvain oli tuskin näkyvissä.2 viikkoa
myöhemmin  se  oli  poissa!Olen  jatkanut  annoksen  antamista  3  kertaa  päivässä  ja  hänen
siskonsa saa myös ylläpitoannosta.He ovat molemmat erittäin onnellisia ja haluan heidän ja
perheeni puolesta esittää suuret  kiitokset  Rickille ja itsellesi  tärkeimmän tiedon antamisesta!
Kannabis parantaa syöpää!"

"Lähetän sinulle päivityksen koirallani,  jolla on diagnosoitu luusyöpä.1. kesäkuuta on kulunut
seitsemän kuukautta, viimeiset röntgenkuvat eivät osoittaneet leviämistä keuhkoihin.He löysivät
vahingoittumattoman  vaurion  lähellä  kasvainkohtaa  jalassa,  he  eivät  tiedä  mitä  tehdä
siitä.Yleensä nämä koirat, joilla on tauko, sinun on lopetettava ne.He ovat päätyneet siihen, että
Zometa-nimisen  lääkkeen  kuukausittaiset  infuusiot  pitävät  sen  ennallaan,  joten  he  jatkavat
häntä kokeessa, kun taas hän saa kuukausittain Zometa-infuusioita.Mutta No Cancer Spread ja
he  eivät  voi  poimia  kasvainta,  joka  oli  siellä  7  kuukautta  sitten.Ajattelin  vain,  että  haluaisit
tietää.Tämä  aggressiivinen  syöpä  yleensä  tappaa  koiran  4-6  kuukauden  kuluessa
diagnoosista.Tässä  hän  on,  7  kuukautta,  EI  syöpää  levinnyt.Ehjä  murtuma,  mutta  silti
käveleminen kuin mikään ei olisi väärin." Linda

"9 viikon jälkeen koirani ihosyövät ovat  hävinneet TÄYSIN!!Ylläpitoannos nyt  loppuelämänsä
ajan.Mikä mielestäni on nyt paitsi mukavampaa hänelle, myös pidempään elämään.BESSINGS
RS & JB!!>;-)” Vihreä

"Koirani pärjäsi alussa hyvin naulanpään kokoisella alustalla, jonka jälkeen se kasvatti, kunnes
se otti  1-2 riisikokoista palaa.Hän painaa 80 kiloa.Valitettavasti saamani öljy ei ole tarpeeksi
korkea (82 %), joten vaikka se paransi hänen ruokahaluaan, auttoi hänen niveltulehdustaan,
paransi hänen turkkiaan ja ihoaan, se ei auttanut hänen räkäistä nenään, joka on luultavasti
nenäsyöpä.Jos joku täällä  on WA:ssa ja  hänellä  on yli  90  % öljyä,  lahjoitan  mielelläni  sen
hyväksi." Eloonjääminen

-- Yritä levittää öljyä myös hänen nenälleen ja yritä ehkä saada hieman hänen nenänsä ylös Q-
kärjellä tai vastaavalla, jos hän ei pure sinua siitä.Voit myös yrittää laittaa öljyn uuniin, joka on
asetettu  130  asteeseen  noin  tunniksi  ja  yrittää  tehdä  siitä  tiivistempää/tehokkaampaa  sillä
tavalla.Tai ole kärsivällinen ja anna öljylle enemmän aikaa." JB

"Koirallani  oli  3  viikkoa  elinaikaa.Joukkosolukasvaimet  kaikkialla  hänen  puhdasrotuisessa
pitbullissa...Kolmen viikon kuluttua kasvaimet ovat pienentyneet ISO/RSO:ssa.Vannon.Hän on
pissannut  itseään  muutaman  kerran  ja  käyttäytynyt  humalassa,  mutta  tiesin,  että  se  oli
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parempaan  suuntaan.Hän  on  edelleen  siinä.Vaikka  ne  katoavat,  aion  silti  tehdä  hänestä
lääkkeensä.Rakastan sinua, JB ja Rick." Bocaj

"Olen  antanut  14-vuotiaalle  Pitille  öljyä  nyt  4  viikkoa  syövän  hoitoon.Joskus  hän  on vähän
"nykivä" ja humalassa, kun annan hänelle liikaa, mutta kun vaikutukset loppuvat, hän nukkuu
kuin pentu.Hän kieltäytyi ottamasta eläinlääkkeitä, joten saimme öljyä tilalle.Vielä alussa, mutta
tallennan hänen edistymisensä.Kesti noin viikon ennen kuin hän tottui öljyyn ja sai ruokahalun
uudelleen.Olen kateellinen, koska meillä on tässä vaiheessa varaa vain öljyyn hänelle.Rakastan
kaikkien kauniita tarinoita!” Janine

"Oliko koirallasi sivuvaikutuksia?Haluan myös koirani siihen.Hän on beagle." Marie

"Ei sivuvaikutuksia.Hän teki, kuten koirat tekevät, kun ne pureskelevat ruohoa tai mitä tahansa
auttamaan röyhtäilyssä,  puhdistaakseen  itsensä.Kukaan  (lemmikkieläimet  mukaan  lukien)  ei
lääkitä itse mitään, mikä aiheuttaa negatiivisia sivuvaikutuksia.Meitä ei yksinkertaisesti ole luotu
toimimaan sillä tavalla." Tielman

"Pelasti  koirani  henkensä  autoimmuunisairaudelta,  jonka  hoidossa  steroidit  lakkasivat
toimimasta.Ei sivuvaikutuksia!" John

"Olen nähnyt vaikutukset, joita koira ottaa RSO:ta...Ensimmäiset päivät Ruby (12-vuotias koira)
oli edelleen sairas ja tärisi hieman, mikä huolestutti oireita, jos olet skeptinen aiheen suhteen,
mutta voin vakuuttaa sinulle, että 1 kuukauden kuluttua hoidosta ja koira pomppii täynnä elämää
portaiden  juokseminen  ylös  sängylle  ja  tuolit  täynnä  energiaa  koko  ajan  erittäin  leikkisää
taas.Silmät  olivat  ennen  vetiset  ja  peitetty  harmaalla,  nyt  ne  ovat  täysin  palautuneet
normaaliksi.Rubyn jalan sisäpuolella oli melko suuri kasvu, joka oli ollut siellä vuosia ja nyt se
melkein  putosi  öljyn  syömisen  jälkeen!!!Kiitos,  että  Rick  Simpson  xxx  siunaa  tätä  öljyä,  se
todella toimii, miksi EI ole MITÄÄN suosituksia, joiden mukaan se ei toimi...?" Brett

"Tänään on päivä  3  koiralleni  RSO:lla  (Rick  Simpson Oil),  joka on kannabistiiviste  useiden
vakavien sairauksien lääkehoitoon.Hän on 13-vuotias ja noin 7-vuotiaskuukausia sitten hän sai
jotain, mikä aiheutti hänen äärimmäistä ärtyneisyyttä, runsaasti limaa ja joinakin päivinä hän oli
unelias.Etsin sen netistä ja sanoin "kennelyskä tai koiran flunssa", joten sain täällä antibiootteja
ja aloitin hänelle kurssin.Ei auttanut yhtään, joten veimme sen eläinlääkäriin.

Tietenkin  he  halusivat  tehdä  verikokeita,  röntgenkuvia  ja  limatutkimusta.Noin  500
eläinlääkärilaskuista kieltäydyin,  joten aloitimme hänelle laajan antibiootin,  joka ei  myöskään
koskenut  siihen kuukaudessa.Vei  hänet  takaisin  sisään ja  sai  kaksi  vahvempaa antibioottia,
käytti niitä kuukauden uskonnollisesti.Ei sekään koskenut!

Sitten  eläinlääkäri  kokeili  sienitautien  torjuntaa...EI  VIELÄ  KOSKETTU  HÄNEN
SAIRUTTEENA!!On vaikea määrittää, mikä on perusteltua kuluttaa 13-vuotiaalle koiralle...Joten
lopetin  kaiken  lääkityksen  noin  kuukausi  sitten  antaakseni  hänen  kehonsa  toipua  ja  aloitin
hänelle RSO:n vain 3 päivää sitten, yhteensä 6 annosta ja hän on täysin uusi koira!

Ei  räkää,  ei  yskimistä,  hän  on  hermostunut  ja  yleensä  olemme  nähneet  MERKITTÄVÄN
parannuksen.Uskomatonta  tosiaan.Henkilökohtaisen  kokemukseni  perusteella  voin  todistaa,
että tämä on mahtava surrealistinen lääke.Kiitos sydämeni pohjasta!" Eloonjääminen

–  Nyrkkeilijäni  etsii  minua  saadakseen  savun  kiinni.Hän  on  jäänyt  kiinni  seisomasta
suitsukkeemme päällä yrittäessään saada kiinni myös surinaa...hän oppii, ettei kaikki savu ole
ystävällistä.Toivottavasti koirasi saa pian kokea öljyn!!” elokuu

”Minulla on 13-vuotias 14-vuotias kultainen newfie (50 % kultainennoutaja 50 % uusi löytömaa)
ja hänellä oli tapana itkeä niin pahasti, koska hänen lantionsa sattivat häntä niin paljon, koska
hänellä oli ilmeisesti niveltulehdus (vanha koira + parkettilattiat) ja minun isä ja veli kieltäytyivät
viemästä häntä eläinlääkäriin, joten sen sijaan ostin koiralleni 40 dollarin pussin ja kun hän alkoi
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olla kipeä, poltin häntä hieman ja hän käyttäytyi kuin pentu.Ei vinkumista, vinkumista, hänellä ei
ollut ongelmaa kävellä tai tehdä asioita ja hän nukkui rauhallisesti.

Hänellä oli  myös kasvain tänä aikana.Lopulta sain isäni viedä hänet eläinlääkäreille (sanoin,
että  jos  hänet  on  lopetettava,  niin  teemme  sen,  mutta  haluan  VETSin  lausunnon  ennen
ajanvarausta) saavumme sinne ja hän tutkii koirani.Tapaamisen päätteeksi hän sanoi olevansa
ikäisensä tervein koira, jonka hän oli koskaan nähnyt!

Hänellä on PIENI niveltulehdus ja hän sanoi, ettei hänellä ollut aavistustakaan, kuinka se ei ollut
paljon pahempi ja hänen kasvaimensa oli pesäpallon kokoinen?Joo, se oli nyt purukumipallon
kokoinen!Hän  sanoi,  että  hänelle  annettavan  niveltulehduslääkkeen  pitäisi  auttaa  pitämään
sisältönsä,  se  oli  150  dollaria  30  päivän  reseptillä  ja  se  teki  HIKKAA.Lopetin  jopa  hänen
tupakoinnin  nähdäkseni,  oliko  lääkitys  sen  arvoista.Ei.Hän  taisteli  ottaakseen  ne,  sai  hänet
ummetuksi ja hänellä oli kipuja koko ajan!

Ruohon kanssa hän tuli  suoraan luokseni  istumaan siellä  ja  tiesi  mitä hän oli  saamassa ja
rakasti sitä!Auttoi hänen kasvaimia katoamaan, on varmistanut, että hänen niveltulehduksensa
on tuskin mitään niin pitkälle, että minun on tuskin koskaan poltettava häntä, koska se ei häiritse
häntä  lähellekään  edes  puolta  siitä  määrästä,  joka  oli  käytössä  ennen  kuin  poltin
hänet.Marihuana on ihmekasvi ja se on pidentänyt koirieni elinikää ja tehnyt siitä terveemmän!
Tekisin mitä tahansa tyttövauvani puolesta!Hän on ylpeyteni ja iloni!” Bethany

”Koirani on 13-vuotias belgialainen paimenkoira.Muutama vuosi sitten hänen kylkeensä ilmestyi
pieni kyhmy.Se alkoi yhtäkkiä kasvaa hälyttävää vauhtia muutama kuukausi sitten.Valitettavasti
hänellä todettiin syöpä...eikä vain yksi pala.Tutkimuksessa hänellä oli monia.Hänellä oli myös
muita  ongelmia...Pääasiassa  niveltulehdus  ja  lonkan  dysfasia.Leikkaus  ei  ollut  vaihtoehto,
koska oli epävarmaa, että hän selviytyisi anestesiasta.En kestänyt katsoa hänen kärsivän... hän
kykeni tuskin kävelemään ja oli lopettanut syömisen.Päätin yrittää antaa hänelle kannabisöljyä
viimeisenä yrityksenä auttaa häntä.Kumppanini Pat ja minä annoimme hänelle pienen määrän
(noin riisinjyvän kokoisia) keksin päällä.Se todella vaikutti häneen...hän oli epävakaa jaloillaan ja
nukkui tuntikausia.

Muutimme annosta seuraavien päivien aikana ja huomasimme, että hänen ruokahalunsa parani
heti.Hän alkoi myös liikkua paljon helpommin ja hänen asenteensa oli paljon kirkkaampi.Päivien
edetessä lisäsimme hitaasti hänen annostaan.Siitä on 3 viikkoa, enkä tunnista häntä samaksi
koiraksi.Hän on iloinen!Häntä heiluttava,  leikkisä,  syövä,  ja  mikä parasta,  kasvain on puolet
pienempi kuin se oli ennen öljyn aloittamista!!!!Jatkan hänen hoitoaan (olemme onnekkaita, että
voimme toimittaa oman öljymme) ja pidän sinut ajan tasalla.Odotan näiden kasvainten katoavan
kokonaan!!!!!!!! Josie

"Olen  aloittanut  pienen  pomeranionini  öljyllä,  koska  hänellä  on  romahtanut  henkitorvi  ja
synnynnäinen  sydämen  vajaatoiminta.Hän  ei  ole  käyttänyt  säännöllisiä  lääkkeitään  kesästä
lähtien,  eikä  hän  ole  yskinyt  tuskin  ollenkaan  ensimmäistä  kertaa  kesän  jälkeen  (hän  yski
jatkuvasti ja kiukutteli jopa lääkärin antamia lääkkeitä).Hänellä on enemmän energiaa ja hän voi
paremmin kuin silloin, kun hän käytti lääkkeitä. Karen

"Koirallani on myös kyhmyjä ja olen antanut hänelle öljyä, mutta mielestäni vähän liikaa hän oli
hyvin tärisevä uninen vinoviiva näyttää siltä kuin hän olisi humalassa,  hän on rottweiler 135
kiloa,  joten minun  on säädettävä hänelle  annettavaa  määrää.  .Mutta  uskon,  että  se  auttaa
häntä." Peter

K.Hei, mietin vain, olisiko ajankohtais-RSO sopiva sammakolle, jonka yksi takajaloista oli juuri
rikki  ja  nyt  juuri  amputoitu?Ehkä  pieni  tahra  paljastuneeseen  luuhun  auttaisi  tämän pienen
kaverin ulos?Tai  ehkä liian vahva niin  pienelle  olennolle?Kiitos ja  Jumalan siunausta viestin
lähettämisestä!

A.Vaikka minun on myönnettävä, etten ole koskaan käsitellyt sammakkoa öljyllä, katson sitä sitä
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enemmän öljyä ja mitä nopeammin, sen parempi.Laittaisin myös hänen ruokaan.Pahimmassa
tapauksessa köyhä sammakko kivitetään.Iso juttu.Terveisin, JB

"Minulla  oli  ystävä,  jonka koiralla  oli  glaukooma ja  hän teki  "kokeilun",  hän antoi  koiralleen
kannabista viikon ja mittasi hänen silmänpaineensa... eläinlääkäri sanoi, ettei hän ollut koskaan
nähnyt paineen laskevan näin nopeasti... sitten hän ei Älä anna hänelle mitään viikon ajan ja vei
hänet...eläinlääkäri kysyi, mitä hän teki, koska paine oli niin korkea, että se vahingoitti hänen
näköään...kun  hän  vastasi  eläinlääkärille  "kokeilustaan"  hänen  eläinlääkäri  rohkaisi  häntä
jatkamaan kannabishoitoja!!!!!" Garrett

”Olen antanut kannabista vanhalle koiralleni monta kertaa.Se auttoi valtavasti kipuun ja helpotti
hänen viimeisiä päiviään.Sinä päivänä, kun laitoin hänet alas, annoin hänelle pihvin päästä ulos
nauttimaan auringosta parin kannabiksellisen koiraherkun kera.Hän nautti  viimeisestä ajasta
kanssani ja oli rauhassa, kun sen aika tuli." Samantha

”Eläimeni ja minä olemme taistelleet tuntemattomia bugeja, kauheita haavaumia ja kannabista
vastaan.Vaikka  lemmikkini  on  kivitetty  kuin  kivipatsas,  ne  paranevat,  kuten  minäkin.Mikä
tahansa tämä on, on kauheaa, eläinlääkärit tai lääkärit eivät ole pystyneet ymmärtämään sitä."
-- On parempi tulla kivitetyksi kivipatsaaksi kuin kylmäksi ja kuolleena.Siinä kaikki, mitä tiedän,
JoAnn.lol, JB

”En ole koskaan kiinnittänyt öljyihin paljon huomiota.Sitten kokeilin tinktuuraa ... pyhä vitun moly
...Annan sen koiralleni, hän on 12-vuotias ja se todella auttaa häntä, hän syö, hän leikkii ja hän
on kuin vanha itsensä.Kokeilin  glukosamiinia,  mutta se ei  edes kosketa hänen kipuaan...En
koskaan ajatellut antaa sen koiralleni ennen kuin näin muiden täällä tehneen sen...mutta kyllä 
öljy  on  helvetin  hyvää...kiitos  kaikille,  jos  koirani  voisi  kiittää,  olen  varma,  että  hän
tekisi...rauhaa.. .” Kary

"Parasin frettimme insulinoomasta, joka aiheutti haimasyövän.Ota selvää, "karvainen perheesi"
tarvitsee  sinua.Tässä  on  Flower  hoidon  aikana,  hän  on  täällä  hieman  ristissä  ja  valmis
levolliseen uneen...!" Hamppuinen

"Yhdellä kahdesta koirastani ei ole enää epilepsiaa kannabisöljyn takia." Charles

”Minulla  on  rottweiler  ja  minulle  kerrottiin  jouluna,  että  hänellä  oli  mahasyöpä,  eikä  mitään
olluthe voisivat tehdä ja hänellä on 2 kuukautta elinaikaa max.Joten kokeilin häntä öljyllä, jonka
tein itse.Hän skannattiin 2 viikkoa sitten.Syöpä on poissa." Ian

"Annan sen 13-vuotiaalle labralleni.Sitten hän jahtaa palloa kuin olisi 2-vuotias." Stephanie

"Paransin pitbullin melanooman." Brandon

"Hain  juuri  rottweilerini  eläinlääkäriltä  toisen  leikkauksensa  jälkeen,  jotta  "saataisiin  loput
syövistä,  joita  emme  voineet  saada  ensimmäisellä  kerralla."  Olen  antanut  hänelle  RSO:ta
kuukauden  ajan,  sekä  hankaanut  kannabisbalmia  viiltokohtaan.Arvaa  mitä?Kirurgi  näki  "EI
NÄKYVÄÄ  Syöpää".Täytyy  odottaa  laboratoriotuloksia  varmistaakseni,  mutta  sanoisin,  että
minulla on oma 100 punnan ihme." Joni

”Serkkuni kissalla oli Parkinsonin kissamuoto.Weed oli suurin piirtein ainoa asia, joka rauhoitti
häntä ja pysäytti hänen kouristuksensa ja pidentää ja paransi ehdottomasti hänen elämäänsä.Ei
suinkaan ollut hänen kuolemansa syy tai myrkyllinen hänelle!Muuten, serkkuni käytti sitä tuolloin
pitääkseen epilepsiansa kurissa!Tehokas lääkitys ihmisille ja eläimille!” Enñio

"Aloita pienellä määrällä juustoa tai lihaa, mitä tahansa he syövät sen päällä!Rottieni painaa 100
kiloa ja puoli riisiä riittää!Kokonainen riisinjyvä jättää hänet kuolaamaan 4-6 tunniksi." Greg

"Koirani söi kuukauden verran avaruuskakkuja ilman muita haittavaikutuksia kuin hyvin pitkään
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unen." Ned

"Niin totta.Yhdellä rakkaalla nelijalkaisella perheenjäsenellämme oli ihokasvain reilut viisi vuotta
kyynärpäänsä alapuolella.Joka kasvoi joka vuosi suuremmaksi.Kun hän täytti 11 v. vanhana hän
alkoi  näyttää  merkkejä  lonkan  diplaciasta.Sen  sijaan,  että  pumppaisit  hänet  täyteen
kipulääkkeitä, jotka voivat pilata hänen maksansa ja munuaisensa.Aloimme ripotella re-vape-
silmuja  hänen  ruokaan  tai  herkkupalaksi.Hän  rakasti  kevyesti  paahdettujen  kukkien
makua.Sitten hän alkoi olla aktiivisempi.Parin vuoden uskonnollisen kohtelun jälkeen uudelleen
höyrytetyllä kannabiksella hänen kyynärpäänsä kasvain alkoi pienentyä vain löysäksi ihoksi.Hän
eli  14-vuotiaaksi.Hän  ei  koskaan  jättänyt  katsomatta  meitä  rakastavin  silmin.Kunnes  hän  ei
enää voinut olla koira, joka voisi juosta ja hypätä.Joten teimme vaikeimman päätöksen lopettaa
hänen kärsimys ystävällisen ja rakastavan perheen eläinlääkärin kautta, jonka kanssa olemme
työskennelleet  yli  vuosikymmenen  ajan.Muutama  päivä  ennen  joulua  eläinlääkäri  ja  hänen
vaimonsa  tulivat  kotiimme matkalla  kotiin  auttamaan  meitä  siirtymisessä.*kyyneleet*  Kaiken
kaikkiaan  kannabis  on  lääke  moniin  kärsimyksiin.Hän  vanheni  kypsään  vanhuuteensa
rakkautemme ja todellisen sakramentin rakkautemme vuoksi... KANNAPISTA.

"Joo,  tiedän sen,  koirani  kuoli  huhtikuun lopussa,  ja viimeinen asia,  jonka teimme yhdessä,
poltin hänen kanssaan rikkaruohoa ja lopulta hän oli kipeänä.Hän meni nukkumaan rauhassa."
Morganna

"Hyvä tietää.Luuletko, että se toimisi myös ihmislemmikeillä, selkärangassa? Brenda

"Onko sinulla lemmikkieläintä?" Colin

"Mistä saan yhden näistä ihmislemmikeistä?Ne kuulostavat kiehtovalta.Haluan kouluttaa omani
puutarhanhoitoon.Ovatko he tarpeeksi älykkäitä tekemään sen, luuletko?" Sasha

"Kyllä, se toimii myös lemmikkieläimillä.Kiitos tästä - se sai minut nauramaan." JB

"Käytin  ruukkusilmuja  (pieniä  määriä)  kaniinillani,  jonka  toisessa  silmässä  oli  kasvua.Kasvu
katosi  ja  hän  säilytti  näkönsä.Vain  kuukauden  hoito  ja  hän  oli  selvä.(Eläinlääkärin
valvonnassa).Nyt  minulla  on  hieno  tanskalainen,  jolla  on  aivoongelmia  ja  kohtauksia.Poltan
lupukseni takia (ei lääkärikirjoituksia, vain marihuana ja tohtori tietää) ja tanskalainen nukkuu
sohvalla  vieressäni.Kun  hänen  epilepsialääkkeensä  ja  hän  on  kotonani  (adoptoin  hänet  6
viikkoa  sitten)  vierelläni,  hän  ei  ole  saanut  kohtausta  5  1/2  viikkoon  ja  hän  lihoa,  kävelee
paremmin ja on vain helpompaa. .Lisäsin myös kookosöljyä, 2 rkl päivittäin, hänen rutiineihinsa,
ja hänen liikkuvuutensa ja sairautensa on edistynyt poikkeuksellisen paljon. Sumuinen

"9-vuotiaalla nyrkkeilijälläni oli kasvain selässään "ampujan" marmorin kokoinen... ei aivan niin
suuri kuin pingispallo.Aloitin hänelle suullisen RSO:n 3xday.Hän sieti annoksen hyvin ja kasvain
pääsi lopulta ulos ihosta jättäen periaatteessa reiän.RSO:ta ja antibiootteja jatkettiin, kunnes se
sulkeutui  kokonaan.Hän  on  kuin  uusi  ilman  kasvainta  eikä  sivuvaikutuksia.Dobermanni  ei
kuitenkaan  siedä  RSO:ta  kovin  hyvin  ja  joutuu  ottamaan  huomattavasti  pienempiä
annoksia.Mutta hänkin on parantunut siitä." Karen

”Lääkitin vanhaa koiraani puhaltamalla savua sen korvaan.Hän rakasti  sitä ja käyttäytyi  kuin
pentu mieluummin kuin 21-vuotias koira (ihmisvuodet), jolla oli huonot lonkat ja niveltulehdus."
Gina

"Hamppuöljy  pelasti  saksanpaimenkoirani,  kun sillä  diagnosoitiin  pernasyöpä,  hän on nyt  9-
vuotias ja remissiossa ja voi hyvin." Paul

"6-vuotiaalle  miehelleni  kehittyi  vakava  niveltulehdus.Kesti  3  viikkoa  saada  hänet  taas
toimimaan.Annan kolmelle koiralleni ennaltaehkäisevän annoksen kahdesti viikossa...Minulla ei
ole  koskaan  eläinlääkärilaskuja...Näen  heidät  huipussaan  joka  päivä...Kannabisöljy  on
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mielestäni välttämätön osa ruokavaliota...Olen ihmeissäni tuota kasvia kohtaan...koko ajan...”
Sparky

Johtopäätös 

«Jindrich Bayer: TALOUSTA EI VOI JOHTAA rationaalisesti ilman hamppua.

Rick Simpson: Juuri niin!

JB:Sitä ei yksinkertaisesti voida tehdä.

Yksinkertainen esimerkki… Jos pysymme lääketieteessä.Tšekin tasavalta käyttää noin miljardi
dollaria vain diabeetikoihin.Niitä on 800 000!

[Nyt  JB  puhuttelee  JAKAa  –  muusikko,  kannabisaktivisti,  DIABETTISET  –  joka  istuu
vasemmalla Rickin ja hänen luokseen…]

Tiedät  itse,  mitä  öljy  tekee  diabetekselle.JOS VOIT SYÖDÄ 4  GRAMMAA PÄIVÄSSÄ,  ET
TARVITSI MITÄÄN INSULIINIA.

Ja  käytämme miljardi  dollaria  joka  vuosi...ja  rahat  lähtevät  Tšekin  tasavallasta  ja  menevät
jonnekin...Eikä koskaan palaa!

[nauraa epäuskoisena…]

Ja se on vain diabetes!Lisää sitten polttoainetta, kuten Rick sanoi… Ok [annan sinulle...ehkä...],
ei  kaikki  autot,  ei  kaikki…  Mutta  jos  50  %…  Jos  [vain]  kaikki  traktorit  käyvät  sillä
[HAMPPUPOLTTOAINELLE]… Miksi ei???

Sitten ruuan hinta laskee, loogisesti...Koska kun ei tarvitse maksaa 1, 2, 3 euroa litrasta kaasua
rekan/traktorin  tankkaamiseen...  Silloin  ruoka  voi  loogisesti  olla  halvempaa.
Ja ihmisillä ei ole rahaa...

Valtion pitäisi varmistaa, että ihmiset syövät ja selviytyvät.Ei sillä, että ne kuolee pois...

RS:Eikä  vain  sitä,  vaan  maanviljelijöillä  on  oikeus  kasvattaa  tätä  satoa  ylläpitääkseen
olemassaoloaan.Koko historian ajan tiedettiin, että tätä kasvia käytettiin upeana rehuna karjalle,
kun hampunsiemenöljy on otettu siemenistä, näitä siemenkakkuja syötetään eläimille.Se on yksi
planeetan parhaista eläinten rehuista!Tämä ei siis tarjoa heille vain lääkkeitä karjan hoitoon,
vaan se tarjoaisi heille myös ravintolähteen karjalleen.

Ja se on kuten Jindrich sanoi...Jokaiselle maalle, joka yrittää johtaa taloutta ilman hamppua…
Tai  jokainen  maanviljelijä,  joka  todella  yrittää  harjoittaa  tätä  ammattia  eikä  saa  kasvattaa
hamppua,olisi vain harjoittelua turhuuteen'!Viljelijät tarvitsevat oikeuden kasvattaa tätä kasvia.Ja
jokaisella pitäisi olla sama oikeus täyttää omat tarpeensa.Meillä kaikilla on oltava se vapaus...

JB:Syötkö  mieluummin  lihaa  eläimistä,  joille  on  ruokittu  epäterveellistä  ruokaa  ja  joihin  on
ruiskutettu antibiootteja, vai mieluummin hamppua ruokittujen eläinten lihaa, jotka eivät tarvitsisi
lainkaan antibiootteja?

Syötkö mieluummin hampunsiemenillä  ruokittua ja terveellistä kanaa – joka ei  kärsi  kaikista
noista huonoista olosuhteista – vai mieluummin teollisuustuotetta?Syötkö mieluummin karppia
vai [eli] kalaa – joka sisältää runsaasti Omega-3, 6, 9, koska se ruokkii hampunsiemenistä – vai
syötkö  mieluummin  kalaa,  joka  ruokkii  jauhettuja  lehtiä  tai  kuolleita  eläimiä?Se  on  niin
yksinkertaista… TALOUS… Maksat liikaa ja rahat lähtevät maasta.Haluat rahat tänne.JA MIKÄ
PARASTA -  KUN EI  TARVITTAA RAHAA KÄYTTÄÄ...[sitten]  SINUN EI  TARVITTAA TEHDÄ
RAHAA…” (alkKannabis Manifestidokumentti,saatavilla Youtubessa)
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"Salli  minun  tehdä  yhteenveto  suurimmasta  osasta  mitä  Rick  Simpson  Oilin  ympärillä
tapahtuu.Ohjeet kertovat ihmisille A, B, C ja D.Ihmiset lukevat niitä ja kysyvät – jos en tee A:ta,
toimivatko B, C ja D silti?Jos en tee B:tä, toimivatko A, C ja D silti?Jos en tee C:tä, toimivatko A,
B ja D?Entä jos en tee D:tä, toimivatko A, B ja C silti?Entä jos teen A, B, C ja D eri tavalla,
tuottaako se silti todellista asiaa?

Yleinen vastaus on: ei, ei tule.Jos haluat tuottaa RSO:n, noudata ohjeitaThe Cure for Cancer:
Rick  Simpson  Protocole-kirja  kirjeeseen.Jos  haluat  tuottaa  jotain  muuta,  noudata  muita
ohjeita.Mutta älkää tehkö meitä vastuullisina, jos valmistatte erilaista öljyä ja hoito epäonnistuu
ja päättyy potilaan tarpeettomaan kuolemaan.

Jos teet A, B, C ja D, öljy toimii parhaalla mahdollisella tavalla, siksi ohjeet ovat siellä.Jos et, se
ei ehkä toimi.Se on niin yksinkertaista, eikö?Mitä haluaisit itse saada, jos tarvitsisit lääkkeen?
Jotain,  joka  on  osoittautunut  niin  hyvin  toimivaksi,  tai  jotain  muuta,  jolla  on  tuntemattomia
lääketieteellisiä  ominaisuuksia,  vain  siksi,  että  öljyn  valmistaja  voisi  todistaa  tai  kumota
hypoteesinsa tai "menetelmänsä"?" JB

- 185 -


